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POVZETEK 

 

Z vse večjo razširjenostjo interneta se pojavljajo vse možne vrste komunikacije. Pri tem sta 

zelo pomembna pisanje in posledično tudi pravopis. Namen moje naloge je bil ugotoviti, v 

kolikšni meri pisci komentarjev na MMC-ju in YouTubu upoštevajo pravopisna pravila, 

vezana na rabo vejice, drugih ločil, velike in male začetnice ter pisanja skupaj in narazen. 

Jezikovno sem analizirala komentarje s spletnega portala MMC in kanala YouTube ter 

ugotavljala, katere pravopisne napake se v teh okoliščinah pisanja najpogosteje pojavljajo. 

Pokazalo se je, da je bilo na obeh spletnih straneh največ napak pri rabi vejice in drugih ločil, 

najmanj pa napak pisanja skupaj in narazen. Prav tako se je pokazalo, da je bilo na YouTubu 

bistveno več pravopisnih napak kot na MMC-ju. Vzroki za te razlike so lahko vezani na 

okolje, ki nastane na spletnih straneh. Govorimo o t. i. pravopisno zaprtem ali svobodnem 

okolju, drugi možni vzrok je nepoznavanje pravopisnih pravil, tretji pa je najbrž vezan na 

drugačen način komunikacije, saj večina uporabnikov na YouTubu piše tako, kot govori. 
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1 UVOD 

 

Pravopis nas spremlja vse življenje. Potihoma naše izražanje kroti že v prvem in drugem 

razredu osnovne šole, ko se učimo pisati črke in sestavljati besede. Nato postaja vedno bolj 

mogočna in pomembna sila. Z vsakim letom šolanja se nabor pravil, ki jih moramo poznati, 

širi in postaja težji. Ne uporabljamo ga več samo pri predmetu slovenščina, ampak tudi pri 

vseh drugih predmetih, pa čeprav podzavestno. Kadar pišemo razlago Newtonovih zakonov 

ali kadar opisujemo bitko pri Hastingsu, nam ravno pravopis omogoča, da naš zapis razumejo 

vsi, ki ga berejo. Z leti pa sem ugotovila, da poznavanje pravopisnih pravil kaže tudi na našo 

širšo razgledanost. 

Nekateri imajo srečo in se jim pravopis zasidra globoko v nezavedni del možganov. To je 

zagotovo povezano s primarno socializacijo in pravopisno uzaveščenostjo staršev. Taki ljudje 

samodejno dodajajo vejice in nimajo težav pri pisanju imen, kot so Škofja vas in Selo pri 

Bledu. Spet drugi se s tem mučijo med izobraževanjem in morda še kasneje na delovnem 

mestu. Ne zdi se jim smiselno postaviti vejice pred »in sicer«. To jih stane točk na testu in 

ocene, veliko časa pa so primorani nameniti vaji ali študiji pravopisa. V trenutku, ko zapustijo 

prostore šole, so »svobodni«. Nihče jim ne bo več odvzel točke, ker so velika noč napisali z 

veliko začetnico. V domačem okolju niso pozorni na rabo ločil in na pisanje prevzetih besed. 

Kaj šele, ko končajo s šolanjem. 

Kaj se potem zgodi z njihovo rabo pravopisa? Če odtavajo na študij, lahko na prvo žogo 

trdimo, da se njihova raba pravopisa močno izboljša. To žal ni res. Glede na študijo, ki jo je 

opravila Šek Mertük1, si moramo priznati, da je znanje pravopisa študentov razrednega pouka 

(v tem primeru samo vejice) pomanjkljivo. Če se torej poznavanje pravopisa teh študentov ne 

izboljša kot pričakovano, si lahko le predstavljamo, kakšno je znanje pravopisa pri študentih 

drugih študijev. Morda bi zato bilo smiselno študije med seboj interdisciplinarno povezati in v 

učnem načrtu poudariti pomembnost znanja pravopisa. 

Če jih življenjska pot ne usmeri v študij ali poklic, kjer morajo pravopis uporabljati vsak dan, 

znanje pravopisa pade na zelo nizek nivo. Ker ga ni potrebno krotiti vsak dan, ga ljudje 

potisnejo v zadnji kot možganov in nanj tako rekoč pozabijo. Zato je pomembno do pravopisa 

izgraditi pozitiven odnos že na začetku naše izobraževalne poti. Če namreč na pravopis ne 

                                                           
1 Šek Mertük je v svoji študiji iz leta 2011 ugotavljala rabo vejice v korpusu besedil študentov razrednega pouka. 
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gledamo kot na nekaj odvečnega, se bo to pokazalo v mnogih življenjskih okoliščinah. V 

sodobnem času je to pomembno, saj velik del naše komunikacije poteka preko spleta oz. 

elektronskih naprav. Naša nova digitalna realnost je pomembno orodje za komunikacijo, 

samo komuniciranje (pa naj bo to izražanje mnenja, razprava ali navaden pogovor z osebo) pa 

poteka pisno, zato so pravila pravopisa pomembna. 

Kadar se različni ljudje zberejo na spletu, na raznih forumih, si ogledujejo videe, članke in 

druge objave, pride do »pravopisnega trka«. Nekateri upoštevajo pravila rabe velike in male 

začetnice, spet drugi z veliko začetnico ne napišejo niti lastnega imena. V kakšni meri se to 

dogaja? Kje ležijo vzroki za to? 

Namen moje raziskovalne naloge je ugotoviti, v kolikšni meri se pravopisne napake 

pojavljajo na spletnih straneh portala MMC in kanala YouTube, za katere napake 

najpogosteje gre in kaj so možni vzroki zanje. V svoji raziskovalni nalogi bom zbrala vzorce s 

spletne strani YouTube in spletne strani MMC ter analizira rabo pravopisnih pravil v 

komentarjih pod objavami. Podatke bom nato med seboj primerjala in iskala vzroke za 

(ne)uporabo posameznih pravopisnih področij: ločila, mala in velika začetnica ter pisanje 

skupaj in narazen. Zanima me, zakaj prihaja do površne rabe pravopisnih pravil v spletnih 

komentarjih in kako močno okolje vpliva na rabo pravopisa.  
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2 TEORETIČNI DEL 

 

2.1 Novejše raziskave na področju rabe pravopisa v Sloveniji 

 

Sporočanje v novih medijih (forumi, razni portali, socialna omrežja idr.) je tudi za 

jezikoslovje novost, zato na tem področju ni veliko raziskav oz. ni tradicije raziskovanja. Za 

predstavitev problematike bom uporabila naslednje vire: Strehovec (2003), Gorjanc (2005), 

Michelizza (2007) in Jakop (2008) in Poteko (2019). 

Strehovec (2003, str. 31–32) za jezik na spletu na splošno ugotavlja različne značilnosti, kot 

so prilagajanje novemu mediju, pogoste krajšave, uporaba emotikonov, pojavljanje novih 

besed idr. Omenja tudi neobičajno rabo ločil in simbolov. Nekateri raziskovalci se ne 

posvečajo rabi jezika, ampak rabo jezika povezujejo z značilnostmi sporočanja na spletu, kot 

je recimo problematika anonimnosti. Tako na primer Gorjanc (2005, str. 20, 28) anonimnost v 

smislu odsotnosti prevzemanja odgovornosti in s tem povezanega sproščenega in čustvenega 

izražanja, lahko tudi vulgarnega in žaljivega, vidi kot novo obliko diskurza in kot novo 

možnost za diskusije o različnih vsebinah. Gorjanc sicer ne raziskuje pravopisa, vendar lahko 

pričakujem, da bo anonimnost vplivala tudi na rabo pravopisa, kar bom preverjala v 

praktičnem delu svoje naloge. Omenjeni novi diskurz se kaže tudi v stereotipnem prepričanju 

o ogroženosti slovenščine na spletu. Nove vrste besedil na spletu so pogosto pojmovane kot 

prispevki, v katerih avtorji ne upoštevajo ločil in velikih začetnic, nepravilno zapisujejo 

besede (njihov zapis pogosto spominja na govor), uporabljajo besede iz tujih jezikov 

(predvsem angleščine) (Michelizza, 2007, str. 207). 

Sporočanje v novih medijih danes obsega veliko oblik, saj svetovni splet uporabljajo različne 

skupine. V zvezi s tem se Kranjc (2004, str. 68) sprašuje, ali je sploh smiselno govoriti na 

splošno o jeziku na svetovnem spletu ali moramo upoštevati različne namene, potrebe, ozadja 

in vedenje uporabnikov spleta. Tako Kranjc predlaga, da govorimo o različnih jezikih 

interneta. 

Tako si lahko predstavljamo, da imajo družbena omrežja, kot sta recimo YouTube in MMC, 

neke svoje jezikovne značilnosti. Raziskave kot Poteko (2019, str. 245) kažejo, da svoboda, ki 

jo platforma omogoča, vpliva na izbor jezikovne zvrsti. Tako večina govorcev uporablja 

neknjižne zvrsti jezika. 
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Omenjenim raziskavam in razmišljanjem je skupno to, da vsi poudarjajo neko novo obliko 

sporočanja. Za njo je značilno tudi to, da se večinoma uporablja pogovorni jezik in zvrsti, ki 

so značilne za govorjeno in ne pisno sporočanje (o tem več v poglavju 5). Obenem se 

omenjena razmišljanja ne osredotočajo na rabo pravopisa, izjema je prispevek Nataše Jakop 

(2008) o pravopisu na spletnih forumih. 

Jakop (2008, str. 315–327) navaja, da so s prispevkom skušali ugotoviti rabo oz. upoštevanje 

slovenskega pravopisa na spletnih forumih in pojasniti odstopanja od splošne pravopisne 

norme v okviru spletnega diskurza. Namen njihove raziskave torej ni bil problematizirati 

(ne)pismenosti uporabnikov teh forumov, temveč to rabo zlasti analizirati in pojasniti. Jakop 

izpostavlja tudi, da dejanske stopnje pismenosti Slovencev ne moremo soditi samo glede na 

rabo pravopisa na spletu, predvsem zaradi zgoraj navedene anonimnosti. Tako so v raziskavi 

vrednotili rabo velikih in malih črk, rabo ločil, pisanje skupaj in narazen ter zapisovanje 

prevzetih besed in besednih zvez. S tem namenom so leta 2007 daljše obdobje zbirali 

besedila, ki so se pojavila na raznih spletnih forumih. Raziskava je pokazala, da je raba 

pravopisa na spletnih forumih slaba oz. je na nizki ravni. Sicer Jakop v prispevku ne podaja 

statističnih podatkov analize pravopisa, kar je mogoče samo slabost samega prispevka in ne 

analize same. Jakop omenja (str. 316), da se je hitro pokazala kršitev pravopisa na področju 

rabe male in velike začetnice, na področju pisanja ločil, pri pisanju besed skupaj ali narazen in 

pri pisanju prevzetih besed (ki jih uporabniki pogosto podomačijo). Jakop meni, da te kršitve 

niso posledica analfabetizma jezikovnih uporabnikov spletnih forumov. Ob tem navaja dva 

glavna vzroka. Prvi je lastnost spletnega klepeta. To je namreč zapisana oblika govora in ni 

klasično pogovorno besedilo, kljub temu da vsebuje tudi nekaj značilnosti klasičnih 

pogovornih besedil. Drugi vzrok je splošno nepoznavanje slovenskega pravopisa in slabo 

razumevanje le-tega. 

Na tem mestu se lahko vprašamo, od kod izhaja to slabo poznavanje pravopisa. Najbolj 

logičen odgovor je seveda šola oz. pouk slovenščine. Raziskava iz leta 2011, ki jo naredila 

Šek Mertük, je pokazala, da je znanje pravopisa slabo celo pri študentih četrtega letnika 

razrednega pouka, čeprav v študijskih letih poslušajo predavanja iz slovenščine. Šek Mertük 

je sicer raziskovala samo rabo vejice, ker pa je raba vejice po Toporišiču uvrščena med ločila 

nižje pismenosti, lahko sklepamo, da je tudi vsesplošno znanje pravopisa pri študentih slabo. 

Šek Mertük navaja (2011, str. 143), da so se napake pojavile tako pri izpuščanju vejic kot pri 

dodajanju vejic. Prav tako ugotavlja, da so snov, povezano z rabo vejice, študenti že obdelali 
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in bi jo v teoriji morali znati. Lahko bi se namreč vprašali, ali so za to krivi učitelji ali leži 

problem v tem, da pravila pravopisa študentom še niso prišla pod kožo oz. v podzavestni del 

možganov. Če lahko s prstom pokažemo na učitelje, je pri tej nalogi spodletelo vsem 

učiteljem, učiteljem osnovne in srednje šole, prav tako pa učiteljem na fakulteti. Vendar je 

Šek Mertük mnenja, da je za to neznanje kriv tudi odnos študentov do učne snovi. Razumejo 

jo namreč kot poglavje učnega načrta. Tako so nanj pozorni med poukom, kadar pa te teme ne 

obravnavajo več, nanj tako rekoč pozabijo. Šek Mertük pravi, da se študenti osredotočijo raje 

na vsebino nekega pisnega sestavka kot na pravilnost zapisovanja. In ker so postavljene samo 

tiste vejice, ki so postavljene samodejno, se pokaže, da pravopisa študenti nimajo »pod kožo«. 

Šek Mertük trdi, da bi se ta problem »nepismenosti« dal verjetno rešiti, če bi učiteljem uspelo 

približati znanje pravopisa v tolikšni meri, da bi se večini študentom zdel kot nekaj po sebi 

umevnega. Izpostavljen je tudi problem, ki se pojavi, ko ti študenti razrednega pouka vstopijo 

v vlogo učitelja. Kako naj znanje podajajo naprej, če ga še sami nimajo v celoti? 

Šek Mertük je mnenja, da bi pravopisno normo morali vzdrževati pri vseh predmetih, ne samo 

pri slovenščini. Pravopis se namreč omenja samo nekajkrat, in to samo za nekaj učnih ur. Ker 

se o njem zelo malo govori, četudi nas spremlja na vsakem koraku, je upravičeno biti 

zaskrbljen glede znanja študentov. Če bi se res hoteli približati pravopisu, pravi Šek Mertük, 

pa več dodatnih ur pouka, ki bi jih namenili tej temi, ni dovolj, potrebne so tudi spremembe 

pri študentih. Potrebna je želja in vztrajnost. 

Študenti četrtega letnika razrednega pouk niso edini, ki imajo pomanjkljivo znanje pravopisa. 

Raziskovalna naloga dijakinje Malek iz leta 2019 je pokazala, da je znanje pravopisa, kot 

pričakovano, pomanjkljivo tudi pri dijakih v srednjih šolah. Napake se pojavljajo pri 

pravopisu, oblikoslovju, skladnji in besedoslovju. Od teh področij pa najbolj izstopa pravopis 

(Malek, 2019, str. 50). Malek je zbrala vse napake iz pravopisa, ki so se pojavile v esejih 

dijakov prvega, drugega in tretjega letnika. Napake se v vseh treh letnikih ponavljajo, najbolj 

pogosta napaka pa je napačna postavitev vejice. Najmanj pogoste so napačne rabe velike in 

male začetnice. 

Pomembna ugotovitev je tudi dejstvo, da se napake v treh letih šolanja na gimnaziji niso 

izboljšale. Izboljšali so se sicer nekateri posamezniki, a še zdaleč ne večina. Prav tako kot Šek 

Mertük tudi Malek omenja, da je vzrok najverjetneje to, da dijaki oz. študenti pravila pozabijo 

in jih ne uporabljajo in razumejo kot samoumevna (Malek, 2019, str. 60). 
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Drugačen pristop pri raziskovanju rabe pravopisa (vejice) je uporabil Holozan (2015, str. 77–

92). Raziskoval je namreč možnosti, ki jih ponujajo korpusi in jezikovne tehnologije pri 

preučevanju težav, ki se pojavijo pri rabi vejice. Za raziskavo je uporabil korpus Šolar in 

korpus Lektor. Za raziskovalno nalogo pomembnejši del je analiza teh napak. Pri šolarjih tiči 

največji problem pred besedo da, kjer je vejic ali premalo ali pa preveč. Napake se pojavljajo 

tudi pred besedami oziroma, ter, zakaj in in sicer. Profesionalni pisci pa delajo napake pred 

besedami in, koliko in kakor. 

Pravopis se sicer nezavedno uporablja pri skoraj vseh učnih predmetih v šoli, saj povsod 

oblikujemo zapiske, ampak takšna vaja nam ne more pomagati, če ves čas ponavljamo lastne 

napake. Namesto tega, da bi nam pod kožo zlezel pravopis, nam pod kožo zlezejo napake. Ker 

se niti ne trudimo, da bi bili nanje pozorni (če seveda ne sedimo pri uri slovenščine), in ker 

nas na napake ne opozarjajo, utrjujemo napačno rabo vejice, napačno zapisana imena 

praznikov in na primer ne vem pišemo kot nevem. 

Kljub temu da raziskav na temo znanja pravopisa ni veliko2, vse ugotavljajo, da je to znanje 

pomanjkljivo. Zato je rabo pravopisa smiselno podrobneje raziskati skozi perspektivo novih 

medijev ter primerjati pravopisno kulturo različnih generacij na spletu. 

V nadaljevanju bom predstavila tudi nekaj podobnih raziskav iz tujine in jih primerjala s 

slovenskimi. 

2.2 Nekatere novejše tuje raziskave na področju rabe pravopisa na spletu 

 

Problem neupoštevanja pravopisnih pravil na internetu se ne pojavlja samo v Sloveniji. Bilo 

bi nepošteno, če bi ta pojav pripisali samo slovenskim uporabnikom svetovnega spleta in se 

pretvarjali, da to ni globalni pojav. 

Ker bom analizirala pravopis tudi na spletnem mestu YouTube, so za mojo nalogo uporabni 

rezultati iz diplomske naloge Varge (2009), ki je analiziral jezik komentarjev na pet videov, in 

sicer v angleščini. V teoretičnem delu naloge podaja tudi pregled dosedanjih raziskav, kar 

bom deloma povzela. 

Gong & Ooi (2008, str. 928, po Varga 2009, str. 35) ugotavljata, da se v YouTube 

komentarjih pojavlja zelo veliko pravopisnih napak. Pojavljajo se napake pri rabi velike 

                                                           
2 Primerjaj Holozan (2015, str. 77), ki navaja samo dve raziskavi: Žagar (1987) in Šek Mertük (2011). 
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začetnice, ločilih itd. Gong & Ooi pojasnjujeta, da do teh napak prihaja zaradi potreb po 

kreativnosti uporabnikov YouTuba. Tradicionalna pravopisna pravila se kršijo zato, da bi 

pisci čim manj časa porabljali za tipkanje, hkrati pa želijo skozi pisan govor sporočati čustva 

in neko vrsto izgovarjave besed (ibid.).  

Velik del komunikacije je tudi telesna govorica in višina, hitrost ter ton govora. Tega pa ne 

moremo z lahkoto izraziti preko interneta, kjer samo pišemo besede. Te razne fizične omejitve 

(Varga, 2009, str. 363) na nek način prisilijo uporabnike, da uporabljajo svojo domišljijo, in to 

v smislu boljše upodobitve svojih misli. V glavah uporabnikov se sprožijo umetniški procesi, 

ki nato omogočajo, da lahko iz komentarja razločimo, ali je neka oseba, ki je napisala 

komentar, dobre ali slabe volje, ne da bi to tudi napisala. Tako so komentarji pod YouTube 

videi zelo podobni govoru (ibid). 

Če združimo to prisiljeno izražanje z uporabo slenga, žargona ali kakšnega narečja, se nam 

lahko komentarji na YouTubu zdijo kot izjemno primitiven način izražanja. Ker je bistvo tega 

sporočanja prenos čustev in govorice telesa, ne pa zgolj besed, pravopis večina uporabnikov 

razume kot nepomembnega. 

Problem neupoštevanja pravopisnih pravil v komentarjih na internetu se pojavlja tudi na 

nemško govorečih tleh. Sodeč po knjigi Punk in Deutschland (Meinert, Seelinger, 2014, str. 

237) se v YouTube komentarjih najpogosteje pojavlja pogovorni in narečni jezik, prav tako je 

zelo pogosta raba emotikonov in kot pričakovano, skoraj nihče ne upošteva pravopisnih 

pravil. Kot Varga sta tudi Meinert in Seelinger mnenja, da je vzrok za to poskus izražanja 

čustev in lastnega mnenja. 

Kako torej neupoštevanje pravopisnih pravil vpliva na naše jezike? Novinarji in drugi mediji 

igrajo veliko vlogo pri širjenju ideje, ki pravi, da internet povzroča propad modernih jezikov 

(Harris, Hiltunen, 2014). Crystal je leta 2001 v svoji knjigi Language and the Internet zapisal, 

da je uporaba internetnega jezika v resnici obogatitev jezika in ne grožnja. Nadaljuje tudi, da 

uporaba internetnega jezika na govoreče jezike vpliva dobro, saj prihaja do novih oblik 

jezikov, ki niso nadomestitev starih, ampak so dodatek. Harris, Hiltunen (2014) trdita, da je 

uporaba neknjižnih oblik jezika na spletu veliko manjša, kot to trdijo mediji. Ob tem podata 

primer raziskave, v kateri sta Tagliamonte & Denis (2008) pokazala, da je manj kot 3 % 

                                                           
3 Primerjaj tudi Tagliamonte & Denis 2008, str. 15. 
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sporočil, ki jih pišejo najstniki, napisanih v neknjižni obliki jezika. Harris, Hiltunen nato še 

dodata, da po drugi strani razne raziskave ocenjujejo, da približno 5–20 % sporočil, ki jih 

pišejo najstniki, vsebujejo neknjižne oblike jezika. Harris, Hiltunen (2014) sta mnenja, da je 

večina trditev o upadu pismenosti kontekstualno dvoumnih ali celo izmišljenih. 

Kako lahko te ugotovitve razumemo z današnje točke? Potrebno je upoštevati, kdaj so bile te 

raziskave narejene, saj se je od leta 2008 (Tagliamonte & Denis) pa do leta 2020 že marsikaj 

spremenilo. Ne samo, da ima več ljudi (predvsem najstniki in otroci) telefon in dostop do 

raznih spletnih mest, poleg tega obstaja veliko več socialnih omrežij kot v letu 2008. In vsa ta 

socialna omrežja ponujajo veliko možnosti, kjer lahko njihovi uporabniki nekaj pišejo, 

komentirajo ali pa objavljajo. S tem se je povečala tudi uporaba internetnega jezika. 

Pomembno je dodati, da so se zgoraj navedene raziskave ukvarjale z osebnimi sporočili, in ne 

komentarji pod objavami. Kadar se namreč pogovarjamo z nekom, ki ga poznamo, bomo 

najverjetneje uporabljali drugačen jezik, kot če pišemo komentar nekomu, ki ga še nismo 

nikoli srečali. Raziskava, ki jo bom v nadaljevanju predstavila, pa je raziskala jezik v 

komentarjih pod raznimi objavami na spletu, pri tem je pomembno dejstvo (Harris, Hiltunen, 

2014), da je zelo malo drugih oz. predhodnih raziskav na temo jezika v komentarjih pod videi. 

Harris, Hiltunen (2014) sta v svoji raziskavi primerjala komentarje na dveh spletnih straneh; 

9GAG in YouTube. Na YouTubu sta skupaj zbrala 105 193 besed, ki sta jih našla pod 86 

videi. Na spletni strani 9GAG pa sta zbrala 56 719 besed, ki se pojavljajo pod 84 objavami. 

Ugotovila sta, da zelo pogosto prihaja do pravopisnih napak oz. do napačne uporabe neke 

besede ali izraza. Prav tako sem ugotovila, da je očitno več napak najdenih na YouTubu. 

Komentarji na YouTubu vsebujejo več neknjižnih oblik jezika. Harris, Hiltunen (2014) 

omenjata, da so komentarji napisani ''sproščeno'' in da uporabniki ne skrbijo za pravopis ali 

kakršnokoli pravilno rabo jezika. Pri večini pravopisnih napak se te pojavijo v 10–30 % 

vzorca. Na spletni strani 9GAG pa se pojavijo v 3–10 % vzorca. Težko je s prstom pokazati 

na vzrok teh napak, so pa med glavnimi storilci zagotovo anonimnost, tiskarski škrat, sleng ali 

pripadnost določenim skupnostim. 

Rezultate nekaterih slovenskih raziskav (Jakop, Šek Mertük, Malek) in nekaterih tujih 

raziskav (Crystal, Harris & Hiltunen, Tagliamonte & Denis, Gong & Ooi, Varga) bom 

uporabila v empiričnem delu naloge, ko bom pojasnjevala rezultate svojih analiz. 
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3 RAZISKOVALNO VPRAŠANJE IN METODOLOGIJA 

 

3.1 Raziskovalno vprašanje in hipoteze 

 

Na osnovi raziskav v slovenskem prostoru in na podlagi raziskav iz tujine lahko pričakujem, 

da tudi Slovenci ne upoštevajo pravopisnih pravil, kadar pišejo komentarje na spletu. Zanima 

me raba nekaterih področij pravopisa na YouTubu in na MMC portalu ter razlike med njima. 

Primerjala bom razlike v rabi pravopisa pri uporabnikih različne starosti, saj razpolagam s 

podatki, ki pravijo, da so uporabniki YouTuba v povprečju mlajši kot uporabniki MMC 

portala. Zanima me tudi, ali uporabniki obeh spletnih strani nekatera področja pravopisa bolj 

upoštevajo kot druga. 

Na osnovi raziskav postavljam naslednje hipoteze: 

Hipoteza 1: 

Uporabniki spletnega mesta YouTube redkeje upoštevajo pravopisna pravila kot uporabniki 

MMC portala. 

Utemeljitev: Skupnost na YouTubu je, kar se tiče pravopisa, bolj svobodna kot na portalu 

MMC. Za njihovo kulturo oz. navade ni značilno upoštevanje pravopisa. Tako kot pravi 

Harris (2014) lahko takšno okolje vpliva na našo rabo pravopisa.  

Hipoteza 2: 

Uporabniki spletnega mesta YouTube so v povprečju mlajši od uporabnikov MMC portala in 

zato redkeje upoštevajo pravopisna pravila. 

Utemeljitev: Ker vem, da so uporabniki YouTuba mlajši kot uporabniki MMC portala, 

predvidevam, da bo tudi njihova raba pravopisa slabša. Podatke o starosti uporabnikov bom 

črpala iz sledečih virov: spletna stran NoxInfluencer ponuja različne statistične podatke o 

uporabnikih YouTuba, med drugim tudi povprečno starost, kot korpus pa bom izbrala tudi 

dve tržni vplivnici – influencerki, za kateri vem, da nagovarjata mlajše uporabnike. Drugi vir 

se nanaša na MMC portal, gre za statistične podatke o starosti uporabnikov, ki mi jih je 

poslala RTV Slovenija. 
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Starost se mi zdi pri uporabi pravopisa zelo pomembna, kar nenazadnje dokazujejo tudi 

nekatere raziskave. Šek Mertük (2011) na žalost ugotavlja, da vsako leto prihajajo študenti z 

manjšim znanjem pravopisa kot njihovi predhodniki. Podobno omenjata Harris, Hiltunen 

(2014), da uporabniki spletne strani 9GAG, ki so starejši od uporabnikov spletne strani 

YouTube, bolj upoštevajo pravila pravopisa (glej tudi Tagliamonte Tagliamonte & Denis, 

2008). 

Hipoteza 3: 

Na spletni strani YouTube in na MMC portalu bodo določeni deli pravopisa manj upoštevani 

kot drugi. 

Utemeljitev: Jakop (2008) navaja, da med kršitvami pravopisa izstopa raba velike in male 

začetnice, uporaba ločil ter pisanje skupaj oz. narazen. 

3.2 Metodologija 

 

Moja raziskovalna naloga je kvantitativne narave. Zanima me število napak v komentarjih in 

ne vsebina teh komentarjev. Tako bom primerjala pridobljene statistične podatke, vezane na 

napačno pravopisno rabo, narečni izrazi, sleng in druge podobe izražanja uporabnikov pa me 

v tej raziskavi ne bodo zanimali. 

Moj korpus je sestavljen iz dveh delov. Prvi je korpus, zbran na spletni strani YouTube. 

Trottier, Fuchs (2015, str. 4) opisujeta YouTube kot družbeno omrežje, kjer uporabniki 

svobodno objavljajo svoje videe in komentirajo objave drugih (povzeto po Poteko, 2019, str. 

237). Izbrala sem tiste youtuberje, za katere vem, da nagovarjajo mlajše občinstvo. Podatke o 

tem sem dobila našla na spletni strani NoxIncluencer. Tak korpus lahko primerjam z MMC 

portalom, kjer so uporabniki povprečno starejši (podatke mi je posredovala RTV). Drugi 

korpus torej predstavljajo komentarji, dostopni na MMC portalu. Da ne bi prišlo do 

subjektivne izbire objav, pod katerimi bom analizirala komentarje, sem izbrala najaktualnejše 

objave in zbirala komentarje pod njimi. Na YouTubu kot na MMC portalu bom predvidoma 

zbrala korpus s 50 000 do 55 000 besedami, v katerem bom analizirala naslednja področja 

pravopisa: raba vejice, druga ločila, velika in mala začetnica ter pisanje skupaj in narazen. Na 

ta področja sem se omejila, ker glede na literaturo, omenjeno v teoretičnem delu, pričakujem, 

da bo na teh področjih največ napak, in ker so to osrednja področja pravopisa. 
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V korpus sem z vsakega prispevka uvrstila vse komentarje, ne glede na vsebino ali stil, razen 

naslednjih izjem: komentarji, zapisani v celoti v angleščini ali hrvaščini (drugi tuji jeziki se 

niso pojavljali), komentar, ki ga sestavljajo izključno grafični elementi (na primer emotikoni), 

komentar, ki ga sestavljajo samo ločila (na primer sami vprašaji) ali številke. 

Preštela sem število napak, ki se pojavijo na teh 50 000 do 55 000 besed, in jih uvrstila na 

pravopisna področja (npr. raba ločil). 

Te napake sem statistično predstavila in jih med seboj primerjala, pri tem pa iskala vzroke za 

to. S temi podatki sem hipoteze ali ovrgla ali potrdila in hkrati odgovorila na svoje 

raziskovalno vprašanje. 

Analiza bo potekala v naslednjih korakih: 

a) izgradnja korpusov (YouTube, MMC) v programu Word; 

b) iskanje pravopisnih napak na področjih vejice, drugih ločil, velike in male začetnice ter 

pisanja skupaj in narazen z uporabo funkcije Sledi spremembam; 

c) sprotno številčno beleženje napak po področjih prispevkov (MMC) oz. po youtuberjih 

(YouTube); 

č) uporaba programa Amebis Besana za dodatno kontrolo možnih napak, ki sem jih 

spregledala; 

d) statistična obdelava vseh zabeleženih napak, tudi z uporabo programa LoggerPro4. 

Po statistični obdelavi bom podatke interpretirala s pomočjo podanih teoretičnih ugotovitev, 

zapisanih v poglavju 2. 

3.2.1 Primeri pravopisnih napak (MMC in YouTube) 

Zbrani primeri so samo ilustracije tipičnih napak na portalu MMC. Pravila za postavljanje 

vejice so zapletena, zato sem iz korpusa izbrala samo najbolj očitne in s tem najpogostejše 

napake pri rabi vejice. 

(a) Nadredni in odvisni stavek, str. 385: 

                                                           
4 LoggerPro je program, ki omogoča statistično obdelavo podatkov s pomočjo grafov. Med drugim omogoča tudi 

preverjanje linearne korelacije med podatki. 
5 Glej Pravopis https://fran.si/134/slovenski-pravopis/datoteke/Pravopis_Pravila.pdf 

https://fran.si/134/slovenski-pravopis/datoteke/Pravopis_Pravila.pdf
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Ne vem, če je ravno pametna, se mi zdi pa kar na mestu. (426)  

(b) Pristavčni deli, str. 36: 

Domski zdravnik, Igor Muževič, je pred dnevi na TW zapisal: (44)  

(c) Nadredni in odvisni stavek, str. 38: 

Problem pa je, da mi nismo uspeli v tem času "zgraditi ekipe", ki bi bila na ravni tiste iz 

kvalifikacij za SP 2010. (2536)  

(č) Pastavek in drugo besedilo, str. 40: 

No, me niti ne zanima. (1862)  

(d) Pastavek in drugo besedilo, str. 40, nadredni in odvisni stavek, str. 38: 

Rogla, želimo ti vse najboljše, vse si si zaslužil, ker si pravi šampion in velik vzornik vsem 

nam! (2077)  

(e) Nadredni in odvisni stavek, str. 38: 

Najbolj verjetni možnosti sta 2, in sicer: (792)  

(f) Vejica preveč: 

Več, kot pol elite ne tekmuje, (1151)  

(g) Pastavek in drugo besedilo, str. 40: 

Uf, bravo, Norvežani … (1342)  

Druga ločila 

(a) Raba za vrstilnimi števniki, str. 32: 

Zakaj smo bili v prvem valu ob boku Norveški, Danski in Avstriji po smrtnosti, zdaj pa so te 

države na 111. tem, 88. tem in 41. tem mestu, mi pa bomo v parih dneh med prvo deseterico? 

(47)  

(b) Nestično ločilo, str. 64: 

                                                           
 
6 Zaporedno število vrstice v korpusu, glej prilogo. 
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Ljudje so naveličani vsega tega ... (101)  

 (c) Rabljen vezaj namesto pomišljaja, str. 45: 

Kako je lahko prakticno vsak dan, ze pribl. mesec dni, odstotek nekje med 25-–30 %? (131)  

(č) Stičnost ločil, str. 34: 

Zato je pod nujno potrebno spremeniti volilno zakonodajo ! (2966)  

(d) Stičnost ločil, str. 30: 

Pa o kakšni nesreči govoriš ? (1301)  

(e) Manjka ločilo na koncu samostojne povedi, str. 30: 

Nneverjetno, da se v nasi mali ljubi dezelici ne bi prej ali slej zvedelo, kdo je tale Skorec. 

(3398)  

Velika in mala začetnica 

(a) Osebno lastno ime, str. 10 in začetek povedi, str. 9: 

Nnazadoval bo Llaninske, Pprevc, verjetno tudi Zzajc. (1350)  

(b) Ne gre za osebno lastno ime, temveč občno, str. 10: 

To je zadnja možnost, da se DESUS še nekako obdrži v pParlamentu. (2572)  

(č) Same velike črke, kratica, str. 17: 

Vse prenesem, le desusDESUS-a ne več. (2597)  

(d) Ime prebivalcev str. 12: 

In ve se, kdo je tu Hhrvat oz. kdo ima figo za hrbtom. (2498)  

(e) Zemljepisna imena, str. 10: 

Obvoznica preko Lige narodov je propadla že na žrebu, saj je prvo mesto rezervirano za 

belBel./Ččeš./Wwal., drugo skoraj gotovo za mad Mad. (v skupini z ang Ang. in Ppol.). (3536)  

Pisanje skupaj in narazen 
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(a) Pisanje s presledkom je uveljavljeno v strokah7: 

Je pa baje dobil zgolj 67 %, (2963)  

(b) Pisanje členkov skupaj oz. narazen, str. 65: 

Ppa da ne bo pomote, (3071)  

Vejica 

(a) Pastavek in drugo besedilo, str. 40, nadredni in odvisni stavek, str. 38: 

Kaja, ne sekiraj se, ker si naj oseba, zato ostani močna. In vsi, ki lajkajo komentar, smo ti ob 

strani.❤️❤️❤️❤️❤️❤️ (3)  

(b) Pastavek in drugo besedilo, str. 40, nadredni in odvisni stavek, str. 38: 

Ojoj, to pa je res nesramno od tistih, ko so to naredisli. (6)  

(c) Pastavek in drugo besedilo, str. 40: 

Kva je z obrvmi, heee. (414)  

(č) Pastavek in drugo besedilo, str. 40: 

Vverjamem, ja. (421)  

(d) Nadredni in odvisni stavek, str. 38: 

Upam, da bom kdaj s tabo igral, ker si najaci. (3409)  

(e) Pastavek in drugo besedilo, str. 40: 

Joj, kako sem vesel, da spet snemaš. (4468)  

(f) Nadredni in odvisni stavek, str. 38: 

jJaz mislim, da bom zmagala jaz. (4514)  

(g) Nadredni in odvisni stavek, str. 38: 

Zgleda, kod ta ti nisi biu. (5281)  

                                                           
7 Glej: https://svetovalnica.zrc-sazu.si/topic/26/pisanje-znaka-za-odstotek 

https://svetovalnica.zrc-sazu.si/topic/26/pisanje-znaka-za-odstotek
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Druga ločila 

(a) Stičnost ločil, str. 34: 

Drzi si !! (6)  

(b) Manjka ločilo, str. 30: 

Super si! (202)  

(c) Nestično ločilo, str. 64: 

Omg ..… tTo so res pol zahtevni ljudje😶🙄. (368)  

Velika začetnica 

(a) Začetek povedi, str. 9: 

Nne skrbi. (8)  

(b) Stvarno ime, str. 15: 

Danes sem te vidla v Eeuruparku. (221)  

(c) Začetek povedi, str. 9, in osebno lastno ime, str. 10: 

Nne barvi si obrvi, k zgledaš skor k Ffredi Mmiller. (346)  

(č) Zemljepisno ime, str. 13: 

Nna počitnice te pustijo v Iizrael? (425)  

Pisanje skupaj in narazen 

(a) Nestično pisanje števila in simbola8: 

Kaaaaj, 90 € za 1 hlebec kruha?! (393)  

(b) Členkovna zveza9: 

Kar v redu, drugač imata videji. (3777)  

(c) Pisanje členkov skupaj oz. narazen, str. 65: 

                                                           
8 Glej: https://www.leemeta.si/blog/slovenski-pravopis/merske-enote-simboli-in-pravopis 
9 Glej: https://fran.si/208/sinonimni-slovar/4403409/v-redu?View=1&Query=v%2bredu 

https://www.leemeta.si/blog/slovenski-pravopis/merske-enote-simboli-in-pravopis
https://fran.si/208/sinonimni-slovar/4403409/v-redu?View=1&Query=v%2bredu
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, ne bom jih kupila, (3905)  
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4 REZULTATI IN UGOTOVITVE 

 

V tem poglavju bom predstavila statistiko oz. rezultate, ki sem jih pridobila iz korpusa MMC 

in korpusa YouTube. Glede števila in vrste napak bom primerjala posamezna vsebinska 

področja na MMC-ju, posamezne youtuberje, na koncu pa bom med seboj primerjala še 

portala MMC in YouTube v celoti. 

4.1 MMC 

 

V tabeli prikazujem napake po področjih: zdravje, svet zabave, šport, politika (svet), politika 

(Slovenija), šolstvo, črna kronika. Ta področja sem izbrala zaradi raznolikosti, zaradi 

predvidenega sodelovanja moških in ženskih uporabnikov in različno starih uporabnikov (Vir: 

RTV10 Slovenija). Vsi prispevki so iz konca leta 2020, kar pomeni, da gre za aktualne 

podatke. V tabeli so prispevki s posameznih področij različno barvno označeni. Tabela 1 (in 

tudi Tabela 2) služita zgolj pregledu obsega mojega dela s korpusom (sam korpus se nahaja v 

prilogah). V nadaljevanju bom s pomočjo izračunov pokazala, da je za dobro primerjavo 

podatke potrebno še dalje obdelati. Podatke je namreč potrebno preračunati na takšno število, 

pri katerem so med seboj primerljivi. 

Legenda področij, s katerih so prispevki: 

zdravje 

 

svet zabave šport politika (svet) 

politika (Slovenija) šolstvo črna kronika  

 

Tabela 1: Področja in število napak (MMC) 

št. Naslov prispevka 

pravopisne napake 

št. besed 

(%)  vejica 
druga 

ločila 

velika in 

mala 

začetnica 

pisanje 

skupaj in 

narazen 

1 NIJZ: Varnejše je naročanje hrane na 

dom kot obisk trgovin 
156 96 36 26 

7023 

(12,91)                                                                                                              

                                                           
10 Po dogovoru z RTV (elektronska pošta dne 13. 10. 2020) navajam kot vir RTV Slovenija. 
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2 "Smo v eksistencialni krizi, ki jo naša 

družba še naprej ignorira" 13 16 17 2 
316  

(0,58) 

3 Slavna Halima Aden se zaradi verskih 

prepričanj umika iz manekenstva 6 3 1 0 
347 

(0,64) 

4 Neobstoječa Primarkova spletna 

trgovina med koronakrizo klesti 

njegov dobiček 

14 7 6 1 
407 

(0,75) 

5 George Clooney si pričesko že 22 let 

ureja sam 1 9 3 0 
88 

(0,16) 

6 Peticija za umik Amber Heard iz 

Aquamana že z 1,5 milijona podpisov 13 10 4 1 
707 

(1,30) 

7 Granerud tretjič zapored nepremagan; 

Zajc 10. 74 109 29 8 
2173 

(3,99) 

8 Ana Soklič bo nastopila v prvem 

predizboru Evrovizije 6 4 1 0 
121 

(0,22) 

9 Izbrali bomo slovensko evrovizijsko 

skladbo 2021! 7 5 11 0 
358 

(0,66) 

10 Evrovizija bo dobila sestrski šov: "Čas 

je, da tudi Amerika okusi ta spektakel" 2 8 6 0 
469 

(0,86) 

11 Rihanna se je po spodrsljaju s hadisi 

opravičila muslimanom 7 6 0 1 
163 

(0,30) 

12 Opravičilo Rite Ore oboževalcev ni 

zadovoljilo 10 5 7 2 
232 

(0,43) 

13 George Clooney v sporu z Madžari: 

"Orbanov propagandni stroj laže" 20 17 12 1 
799 

(1,47) 

14 David Beckham v Fifini igrici, 

zaslužil je kar 45 milijonov evrov 4 13 18 1 
375 

(0,69) 

15 Režiser se je med avdicijo norčeval iz 

majhnosti igralčevega stanovanja 5 10 0 8 
292 

(0,54) 

16 Harry Styles z izbiro ženske obleke za 

naslovnico Vogua sprožil burno 

razpravo 

33 21 10 2 
918 

(1,69) 

17 Melania Trump naslednice Jill Biden 

še ni povabila na klepet v Belo hišo 14 19 4 0 
629 

(1,16) 
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18 Zmaga na Touru mi še manjka v 

karieri, zato bom hitro spet poskusil 

srečo 

50 48 20 4 
2037 

(3,74) 

19 Matko kljub igralcu manj vrnil 

Maribor na vrh lestvice 19 23 8 2 
779 

(1,43) 

20 Trump na shodu vztrajal: "Še vedno 

lahko dobim volitve." Nov rekord 

okužb. 

5 22 3 0 
381 

(0,70) 

21 Pogajanj o brexitu ni konec, sta 

zagotovila Johnson in von der 

Leynova 

9 8 1 4 
599 

(1,10) 

22 Svetovno prvenstvo pod Poncami bo 

potekalo brez gledalcev 2 2 2 1 
222 

(0,41) 

23 Na vrhu DeSUS-a znova Karl Erjavec. 

Pred stranko pogovori o vlogi v vladi. 150 141 52 23 
7050 

(12,96) 

24 Glosa v Demokraciji sprožila prvo 

ovadbo, kako se bo odzvalo tožilstvo?  13 8 4 1 
497 

(0,91) 

25 Kek: Že prve tri tekme v marcu bodo 

pokazale, kje je Slovenija 17 30 14 2 
948 

(1,74) 

26 Erjavec: Če se bo ponavljalo in bo 

situacija nevzdržna, potem pač ne 

sodeluješ 

122 145 29 11 
6260 

(11,50) 

27 Odermatt končal švicarsko 

veleslalomsko sušo 30 50 20 5 
2087 

(3,84) 

28 GZS: Cena drugega vala epidemije 

trenutno pri 520 milijonih evrov 16 17 14 9 
928 

(1,71) 

29 Vedno več kazni zaradi nenošenja 

zaščitnih mask, pravna podlaga pa 

precej vprašljiva 

192 161 73 31 
9664 

(17,76) 

30 Kako (zares) poteka pouk od doma? 

Nekateri igrajo igre, drugi gredo spat, 

tretji pa se res učijo. 

177 133 73 14 
6214 

(11,42) 

31 Pisemske grožnje svetovalcem vlade 

za covid-19, varuje jih policija 23 7 1 2 
1330 

(2,44) 

Skupaj 1207 1154 479 161 54413 
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V tabeli so prikazane grobe orientacijske številke, vidimo lahko, da so zelo različne, kar je 

pogojeno z odzivnostjo uporabnikov spletne strani na posamezne prispevke. Teh številk ne 

moremo primerjati, ker število besed med področji ni sorazmerno ali enako. Ne glede na to, 

pa je smiselno prikazati razmerja med pogostostmi napak, ne glede na področja (torej MMC 

kot celota). To prikazuje Graf 1. 

Graf 1 služi primerjavi števila napak med vrstami pravopisnih napak, zato da lažje razberemo, 

katere napake so se pojavile najpogosteje. 

Graf 1: Pogostnost napak na MMC 

 

V izbranem korpusu MMC je največ napak pri rabi vejice (1207), nato sledijo napake pri rabi 

drugih ločil (1154), nekje vmes so napake v rabi velike in male začetnice (479), najmanj pa je 

napak, povezanih s pravili, ki se navezujejo na pisanje skupaj in narazen (161), kar je 

razvidno iz Tabele 2 in Grafa 1. Pričakovala sem, da bo napak pri upoštevanju pisanja skupaj 

in narazen veliko manj kot drugih napak, saj se problematični primeri pisanja skupaj in 

narazen pojavljajo veliko redkeje kot raba ločil. Menim, da je večina uporabnikov seznanjena 

s pravili rabe velike in male začetnice (začetek stavka, lastna imena idr.), prav tako na njo 

vpliva samodejna velika začetnica, ki jo kot možnost samopopravka lahko vključimo na 

telefonu (več o tem v poglavju 5). Menim, da je ta nastavitev razlog za manjše število napak 

pri rabi velike in male začetnice. 

V Tabeli 2 zaradi boljše preglednosti povzemam število napak glede na posamezna področja. 

Tabela 2: Število napak na posameznem področju (MMC) 

področje št. besed 

(%) 

vejica druga 

ločila 

velika in mala 

začetnica 

pisanje skupaj in 

narazen 

Pogostnost napak na MMC

vejica druga ločila

velika in mala začetnica pisanje skupaj in narazen
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zdravje 16687 

(30,67) 
348 257 109 57 

svet zabave 6221 

(11,45) 
153 155 100 19 

šport 8246 

(15,15) 
192 262 66 21 

politika 

(svet) 

980 

(1,8) 
14 30 4 4 

politika 

(SLO) 

14735 

(27,08) 
301 311 99 44 

šolstvo 6214 

(11,42) 
176 133 73 14 

črna kronika 1330 (2,44) 23 7 1 2 

 

Ta tabela lepo prikazuje aktualnost prispevkov v danem trenutku. S področja zdravje sem 

imel namreč samo dva prispevka, pa vendar je bilo število besed, zbranih s komentarjev s tega 

področja, kar 16687, kar je daleč največje število besed v primerjavi z drugimi področji. To 

dokazuje, da se uporabniki trenutno najbolj odzivajo na prispevke, vezane na temo zdravje 

(zaradi virusa covid-19). Izjemno odzivni so tudi na področju politika (Slovenija), zelo malo 

odzivni pa na področju svet zabave. 

Tudi ti podatki iz Tabele 2 med seboj niso primerljivi, saj je Tabela 2 komprimirana verzija 

Tabele 1. Iz nje v nadaljevanju izpeljujem Tabelo 3. 

Da lahko lažje primerjam število napak med področji (na nekaterih področjih v korpusu sem 

zbrala veliko večje število besed), sem se odločila izračunati povprečno število napak na 980 

besed. To je namreč največje skupno število besed za vsako področje. Določa ga področje 

politika (svet). Pri tem predpostavljam, da količina pravopisnih napak na področjih, ki jih 

analiziram, narašča linearno s količino besed. Linearno naraščanje sem preverila s programom 

LoggerPro11, s pomočjo katerega lahko ugotovimo, v kolikšni meri je naraščanje določenega 

tipa napak z naraščanjem besed linearno. Izkazalo se je: 

                                                           
11 LoggerPro je program, ki omogoča statistično obdelavo podatkov s pomočjo grafov. Glej opombo 4. 

Grafi s programa LoggerPro so podani v Prilogi 1. 
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- Naraščanje napak pri rabi vejice je precej linearno z naraščanjem besed (korelacija je 

0,987 od 1); več kot bo besed, več bo napak pri rabi vejice. 

- Naraščanje napak rabe drugih ločil z naraščanjem besed je manj linearno kot pri rabi 

vejice (korelacija je 0,905 od 1), vendar lahko temu še vedno rečemo linearno 

naraščanje. 

- Naraščanje napak rabe velike in male začetnice je veliko manj linearno (korelacija je 

0,847 od 1), zato sem morala nekaj prispevkov na posameznih področjih izključiti. 

- Naraščanje napak pisanja skupaj in narazen je zelo linearno (korelacija je 0,987 od 1). 

Odločila sem se, da bom na vrsto napake izločila največ tri področja prispevkov. 

Ker sem izbirala aktualne prispevke in pogoj ni bil isto število besed z vsakega področja, je 

nastala situacija, v kateri ima npr. področje zdravje 16687 besed, področje politika (svet) pa 

samo 980. 

Tabela 3: Število pravopisnih napak na 980 besed 

področje vejica druga ločila velika in 

mala 

začetnica 

pisanje 

skupaj in 

narazen 

zdravje 20,44 15,09 6,40 3,35 

svet zabave 24,10 24,42 15,75 2,99 

šport 22,82 31,14 7,84 2,49 

politika 

(svet) 
14 30 4 4 

politika 

(SLO) 
20,02 20,68 6,58 2,93 

šolstvo 27,76 20,98 11,51 2,21 

črna kronika 16,95 5,16 0,74 1,47 

povprečje 20,87 21,07 7,55 2,82 

  

V Tabeli 3 prikazujem število napak na posameznih področjih na 980 besed. Izračunala sem 

tudi povprečno število napak, vezano na določeno področje pravopisa. Če primerjam ta 

povprečja s številkami v Tabeli 1, opažam naslednjo razliko. Vrednosti pri rabi vejice in rabi 

drugih ločil sta nasprotni; pri povprečnih vrednostih je nekoliko nižja vrednost na področju 
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rabe vejice, v grobih podatkih pa na področju drugih ločil. Razlog za to je lahko statistične 

narave, saj sem morala zaradi primerjave iskati najnižje skupno število besed, ki je 980. Temu 

primerno sem izračunala novo število napak na vsakem področju pravopisa, morda se je 

zaradi zaokroževanja števil kakšna vrednost deloma tudi spremenila. 

Te razlike so dovolj majhne, da lahko trdim, da je število napak pri rabi vejice enako številu 

napak pri rabi drugih ločil. Ne glede na to, iz katere tabele črpamo podatke, je očitno, da je 

raba vejice daleč največji problem, saj jo uvrščamo med ločila, obenem pa so napake, 

povezane z rabo vejice enako pogoste kot napake pri rabi vseh drugih ločil skupaj. 

Sledi grafična primerjava številk, zapisanih v zgornji tabeli. 

Graf 2: Vejica (področja MMC) 

 

Na osnovi analize s programom LoggerPro sem zaradi prevelikega izstopanja izločila 

področje šolstvo. Največ napak pri rabi vejice (v povprečju 24,20 na 980 besed) se je tako 

pojavilo na področju prispevkov iz sveta zabave, najmanj pa na področju politike (svet) (v 

povprečju 14 na 980 besed).  

Ob tem se porajajo mnoga vprašanja. Ali je razlog za bolj ali manj dosledno rabo vejice 

vsebina in čustvena angažiranost pri pisanju komentarja ali je razlog izobrazba oz. poklici ter 

starost uporabnikov? O naključju ne moremo govoriti, saj je moj korpus dovolj velik, da je 

statistično zanesljiv. Žal teh odgovorov ta raziskovalna naloga ne more podati. 

Graf 3: Druga ločila (področja MMC) 
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Na osnovi analize s programom LoggerPro sem zaradi prevelikega izstopanja izločila 

področja šport, zdravje in črna kronika. Lahko bi izločila še druga področja, vendar je to 

nesmiselno, saj bi dobila premajhen vzorec. Največ napak pri rabi vejice (v povprečju 30,00 

na 980 besed) se je tako pojavilo na področju prispevkov iz politike (svet), najmanj pa na 

področju politike (SLO) (v povprečju 20,68 na 980 besed). 

Graf 4: Velika in mala začetnica (področja MMC) 

 

Tudi tukaj sem zaradi prevelikega izstopanja izločila področja črna kronika, politika (svet) in 

svet zabave. Tako črna kronika kot politika (svet) imata statistično izjemno malo napak in jih 

zato zgornji graf ne prikazuje. Svet zabave pa izjemno veliko. Ob tem bi rada dodala, da so se 

na področju svet zabave pojavljala imena raznih zvezdnikov, pevcev, podjetij, kar bi lahko bil 

razlog za veliko število napak v primerjavi z drugimi področji (15,75). Največ napak pri rabi 

velike in male začetnice se je torej pojavilo na področju šolstvo (11,51), najmanj pa na 

področju zdravje (6,4). 

Zanimivo je izpostaviti, da je področje z največjim številom napak pri rabi velike in male 

začetnice šolstvo, česar nisem pričakovala, saj se na področjih zdravja in politike tudi 
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pojavljajo imena raznih politikov in držav, ne pa na področju šolstva. Na področju šolstva 

osebnih ali zemljepisnih imen nisem zasledila veliko. Tega ne znam pojasniti, morda bi to 

bilo možno z drugimi raziskavami. 

Graf 5: Pisanje skupaj in narazen (področja MMC) 

 

Na osnovi analize s programom LoggerPro nisem zaradi izstopanja izločila nobenega 

področja. Največ napak se je pojavilo na področju politika (svet) (4) in najmanj na področju 

črna kronika (1,47).  

Splošna opomba: 

Po pregledu napak na vseh posameznih področjih ugotavljam, da bi bilo možno več pojasniti, 

če bi imela podatke, katerega spola ali starosti so osebe, ki pišejo komentarje na določenemu 

vsebinskemu področju. Žal imam te podatke samo za celoten MMC in ne za posamezna 

področja prispevkov. 

4.2 YouTube 

 

V tabeli prikazujem napake v komentarjih pod objavami različnih slovenskih youtuberjev. 

Namesto vsebinskih področij (tako kot pri MMC, npr. zdravje ali šolstvo) sem ustvarila 

kategorije po youtuberjih, ki so objavili videe, pod katerimi sem zbirala komentarje. Izbirala 

sem med najbolj priljubljenimi slovenskimi youtuberji. V izboru so naslednji: Kaja Karba, 

Jure Trsan Blond, Tilen Zupanc, Tilen Grah, Lepa afna in MRAVLA. Na MMC-ju sem bila 

pozorna na to, da sem izbrala aktualne prispevke. Na YouTubu sem pazila na starost 

gledalcev določenega youtuberja. Izbirala sem youtuberje, katerih večina gledalcev je starih 

pod 25 let. Pri izbiranju youtuberjev sem pazila tudi na spol gledalcev, zato so v korpusu 
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zbrani komentarji, katerih približno polovica avtorjev je ženskega in polovica moškega spola. 

Podatke glede starosti in spola youtuberjev sem pridobila na spletni strani NoxInfluencer12. 

Sicer je verodostojnost strani vprašljiva, vendar jo zavoljo primerjave in namena raziskovalne 

naloge obravnavam kot verodostojen vir. 

Komentarje sem zbrala v korpus pod različnimi videi. Pri tem je bil kriterij največ ogledov in 

komentarjev, saj predvidevam, da je takšen video komentiralo več različnih uporabnikov in 

manj pogosto ene in iste osebe. 

Tabela 4 (in tudi Tabela 5) služita zgolj pregledu obsega mojega dela s korpusom (sam korpus 

se nahaja v prilogah). V nadaljevanju bom pokazala, da je za dobro primerjavo podatke 

potrebno še dalje obdelati. 

Tabela 4: Youtuberji in število napak (YouTube) 

Legenda: 

Kaja Karba      Jure Trsan Blond    Tilen Zupanc    Tilen Grah    Lepa afna     Mravla 

 

št. naslov prispevka13 

 

 

ime 

youtuberja 

pravopisne napake 
št. 

besed 

(%) vejica 
druga 

ločila 

velika in 

mala 

začetnica 

pisanje 

skupaj in 

narazen 

1 Oropali so nas v Benetkah Kaja Karba 165 124 62 21 2400 

2 Jutranja rutina Kaja Karba 63 101 38 1 786 

3 
Šef me je povabil v posteljo / 

storytime 
Kaja Karba 57 85 33 6 694 

4 

Živela sem pri judovski 

družini; običaji, zanimivosti, 

oblačila ... 

Kaja Karba 40 58 20 3 696 

5 
Sestra ali fant - kdo me pozna 

bolje? 
Kaja Karba 32 81 40 5 592 

6 
REAKCIJA NA vaše 

DOMNEVE O NAMA 
Kaja Karba 34 35 9 1 621 

7 
Pokušanje AMERIŠKIH 

SLADKARIJ 
Kaja Karba 41 48 20 2 335 

                                                           
12 https://www.noxinfluencer.com/ 
13 Naslovi prispevkov oz. videov niso lektorirani. 
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8 Katera pozna mamo bolje Kaja Karba 44 73 42 2 401 

9 Najina zgodba Kaja Karba 50 77 27 9 552 

10 Reakcija na stare slike Kaja Karba 160 194 80 18 1420 

11 Reakcija na stare slike; 2 Kaja Karba 74 86 22 5 813 

12 
SFOTOSHOPIRALA sem si 

INSTAGRAM slike, NORO 
Kaja Karba 186 76 21 1 825 

13 
Z Ninotom reagirava na 

DILEME ! 
Kaja Karba 43 35 24 1 283 

14 Huge apartment decor haul Kaja Karba 36 57 16 1 401 

15 
KONČNO NAZAJ V 

SLOVENIJO 🛫 
Kaja Karba 198 100 47 21 1418 

16 
Never have I ever z Vaneso 

Kovše 
Kaja Karba 25 41 25 3 332 

18 Ninutu izberem oblačila !! Kaja Karba 19 22 5 1 266 

19 
VLOG / Kuhaj z nama, Ideje 

za darila... 
Kaja Karba 77 25 14 2 683 

20 
Iz spleta naročam RABLJENA 

OBLAČILA / se splača ?? 🤨 
Kaja Karba 26 11 12 22 275 

21 
TEDENSKI VLOG: Bailey, 

haul, nagradna igra 
Kaja Karba 226 115 42 9 1894 

22 
PRIMARK & ASOS TRY ON 

HAUL 
Kaja Karba 80 58 25 5 769 

23 
"SMEŠNE" NAVADE 

ANGLEŽEV 🤨 
Kaja Karba 87 71 27 6 1100 

24 KONČNO V IKEO 🛒 Kaja Karba 70 52 23 4 669 

25 DOMNEVE z Ninotom Kaja Karba 80 51 21 5 595 

26 
RANDOM STVARI IZ 

ALIEXPRESSA 🤨 
Kaja Karba 50 51 13 9 391 

27 

SPOZNAJ NOVEGA 

DRUŽINSKEGA ČLANA 

🐶💞 

Kaja Karba 164 142 41 6 1452 

28 
Halloween okraševanje 

stanovanja 👻🤨🍁 
Kaja Karba 51 37 14 1 552 

29 Dan v Europarku Kaja Karba 36 44 14 3 427 

30 
PEKA MUFFINOV / Kdo jih 

okrasi boljše ? 😋 
Kaja Karba 63 43 12 1 565 
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31 
Kit Kat Challenge z Ninotom 

in Nikom 
Kaja Karba 50 51 23 8 570 

32 JUTRANJA RUTINA Kaja Karba 158 95 62 6 1384 

33 
Koliko zaslužijo SLOVENSKI 

YOUTUBERJI 

Tilen 

Zupanc 
206 177 87 42 2462 

34 

Pisal sem predsedniku IN 

POTEM SE JE ZGODIL 

TOLE! - Vlog #59 

Tilen 

Zupanc 
21 24 8 0 150 

35 
MOJ PRVI Q&A!! (kaka so to 

vprašanja??) 
Tile Zupanc 20 31 7 2 206 

36 
Zdaj je pa YouTube jezen na 

mene ... 

Tilen 

Zupanc 
26 31 10 2 204 

37 
Na eBayu prodajam svoje gate 

za 5000 € 

Tilen 

Zupanc 
54 47 19 5 331 

38 
Moj prvi teden SREDNJE 

ŠOLE 

Tilen 

Zupanc 
29 14 3 1 206 

39 

BABICA PRIZNA, KATERI 

JE NJEN NAJLJUBŠI VNUK 

(PREPIR) 

Tilen 

Zupanc 
32 86 42 2 536 

40 
Ma boy (TILEN GRAH) got 

attacked 

Tilen Trsan 

Blond 
12 19 3 1 98 

41 
ZMAGA!!!! | Fortnite: Battle 

Royale [SLO] 

Jure Trsan 

Blond 
537 627 271 43 4153 

42 
KUPIM 10.000€ SREČK in 

dobim ___ ? 
Tilen Grah 384 231 69 56 1886 

43 
48 UR JEM SAMO 

SLADKARIJE challenge 
Tilen Grah 136 173 55 21 1262 

44 
PRVI AVTOMAT za 

McDonald's v SLOVENIJI ! 
Tilen Grah 79 101 37 6 852 

45 
ZAPRAVIM VSE !! Primark 

Ljubljana 
Tilen Grah 233 320 145 20 2294 

46 
10 SLOVENSKIH pesmi, ki 

smo jih pozabili 
Tilen Grah 133 156 41 10 1229 

47 
Kupim 100.000 FAKE 

YouTube ogledov 
Tilen Grah 52 57 22 2 446 

48 
DEDI IGRA FORTNITE!!! 

*20kill game* -- VLOG#15 
MRAVLA 72 89 17 3 590 

49 

McDonald' s McDrive 

CHALLENGE!! (neznanci 

odločajo kaj jemo) 

Jure Trsan 

Blond 
250 294 107 17 1957 
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50 FOLK OPONAŠA PRAŠIČE?! 
Jure Trsan 

Blond 
130 172 42 12 984 

51 
GROZLJIVKA V 3D? Zakaj 

pa ne .. - Vlog #76 

Tilen 

Zupanc 
17 18 6 2 121 

52 samomor 
Tilen 

Zupanc 
158 74 35 10 1446 

53 Kitajci me obožujejo 
Tilen 

Zupanc 
20 38 9 1 232 

54 
5 KORAKOV ZA USPEŠNO 

UČENJE 

Tilen 

Zupanc 
11 16 3 0 91 

55 
FANT ali BRAT | KDO ME 

POZNA BOLJE? 
Lepa afna 118 116 38 8 978 

56 
GET READY WITH ME + 

NIKO ZORJAN 
Lepa afna 308 356 274 19 2673 

57 
MORNING ROUTINE | LEPA 

AFNA 
Lepa afna 200 256 146 9 2268 

58 
TIJA ME JE ZASAČILA Z 

DRUGO! | GTA 5 [SLO] 

Jure Trsan 

Blond 
89 96 56 8 617 

59 TIJIN BRZDEJ VLOG!! 
Jure Trsan 

Blond 
114 120 76 7 807 

60 
KDO BO POJEDEL SUROVO 

JAJCE?!?! (9000 SUBS) 

Jure Trsan 

Blond 
118 135 59 12 856 

skupaj 6044 6043 2561 509 54096 

 

To je seveda tabela z grobimi podatki oz. številkami, zato podatkov med sabo ne moremo 

primerjati. Kljub temu sem, tako kot za MMC, tudi za YouTube naredila graf, ki prikazuje 

splošno število pravopisnih napak, prikazuje torej, katere napake so se pojavile v celotnem 

korpusu YouTube, pri čemer ne upoštevam kategorije youtuber. 

Graf 6: Pogostnost napak na YouTubu 

 

Pogostnost napak na YouTubu

vejica druga ločila

velika in mala začetnica pisanje skupaj in narazen



36 
 

Na spletni strani YouTube je bila največkrat napačno rabljena vejica (6044), pogoste so bile 

napake pri rabi drugih ločil (6043), velike in male začetnice niso bile preveč problematične 

(2561), najmanj pa je bilo napak pri pisanju skupaj in narazen (509), kot je razvidno iz Tabele 

5 in Grafa 6. Zanimivo je, da je napak pri rabi vejice izjemno veliko, kljub temu da so stavki 

in povedi na YouTubu v povprečju krajši kot na MMC-ju. Nisem pričakovala večjega ali 

enakega števila napak pri rabi vejice kot pri rabi drugih ločil. Veliko komentarjev sestavljata 

samo ena ali dve besedi. To sicer lahko razložim s tem, da se pogosto pojavlja nagovor, npr.: 

»Zdravo, Kaja.« Te vejice med zdravo in Kaja večina uporabnikov ni zapisala. 

Prav tako je potrebno izpostaviti, da se je med komentarji našlo veliko angleških ali drugače 

tujih besed, zato je bilo težko kombinirati slovenski pravopis s temi nepravilno napisanimi 

tujimi besedami. V bistvu bi jih lahko popravila in zapisala, kot te besede pišemo v 

slovenščini, vendar moja naloga ni bila slogovno in vsebinsko oblikovanje oz. popravljanje 

komentarjev. Osredotočila sem se samo na vejice, ločila, veliko in malo začetnico ter pisanje 

skupaj in narazen. Raba emotikonov in angleških besed kaže na dejstvo, da so pisci 

komentarjev na YouTubu čustveno angažirani in emotikone ter angleščino uporabijo kot 

orodje za izražanje čustev. 

 

Tabela 5: Število napak na posameznega youtuberja 

youtuber 
število besed 

(%) 
vejica ločila 

velika in mala 

začetnica 

pisanje skupaj in 

narazen 

Kaja Karba 24161 (44,7) 2485 2139 874 188 

Jure Trsan 

Blond 
9374 (17,3) 1238 1444 611 99 

Tilen Zupanc 6083 (11,2) 606 575 232 68 

Tilen Grah 7969 (14,7) 1017 1038 369 115 

Lepa afna  5919 (10,9) 626 728 458 36 

MRAVLA 590 (1,1) 72 89 17 3 

 

Tabela 5 vsebuje grobe podatke, ki jih med seboj ne moremo primerjati. 
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Youtuberki z gledalci, ki so večinoma ženskega spola, sta Kaja Karba in Lepa afna (Vir: 

NoxInfluencer14). Vsi ostali (Jure Trsan Blond, Tilen Zupanc, Tilen Grah in MRAVLA) pa 

imajo večinoma gledalce moškega spola. 

Tudi tukaj sem se odločila izračunati povprečno število napak na najmanjše zbrano število 

besed. Ponovno sem preverila, ali napake naraščajo linearno s številom napak, in sicer s 

programom LoggerPro15. Izkazalo se je: 

- Tako kot na MMC je tudi na YouTubu naraščanje napak pri rabi vejice zelo linearno z 

naraščanjem števila besed (korelacija je 0,986 od 1). 

- Naraščanje napak pri rabi drugih ločil je sicer manj linearno kot naraščanje napak pri 

rabi vejice, vendar še dovolj linearno, da sem iz statistike izključila samo enega 

youtuberja (korelacija je 0,930 od 1). 

- Naraščanje napak pri rabi velike in male začetnice je veliko manj linearno (korelacija 

je 0,886 od 1), zato sem izključila dva youtuberja. 

- Naraščanje napak pri pisanju skupaj in narazen je slabo linearno (korelacija je 0,913 

od 1), izključila sem dva youtuberja. 

Odločila sem se, da bom izključila največ dva youtuberja (torej tiste, ki se statistično niso 

ujemali z linearnim naraščanjem). 

Najmanjše skupno število besed med youtuberji je 5919, ker sem youtuberja MRAVLO 

izpustila, saj je število zbranih besed pri njem zelo majhno (samo 590), kar je statistično 

gledano slabo za primerjavo z drugimi. 

Tabela 6: Število napak na 5919 besed 

youtuber vejica ločila 
velika in mala 

začetnica 

pisanje skupaj in 

narazen 

Kaja Karba 608,78 524,02 214,11 46,06 

Jure Trsan 

Blond 
781,71 911,78 385,80 62,51 

Tilen Zupanc 589,67 559,50 225,75 66,17 

Tilen Grah 755,38 770,98 274,08 85,42 

Lepa afna 626 728 458 36 

                                                           
14 https://www.noxinfluencer.com/ 
15 Grafi s programa LoggerPro so podani v podlagi 2. 

https://www.noxinfluencer.com/
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povprečje 672,31 698,86 311,55 59,23 

 

Tabela 6 prikazuje povprečno število napak na posamezne youtuberje na 5919 besed. Če 

primerjamo Tabelo 5 in Tabelo 6, ugotovimo, da je, sodeč po Tabeli 5, daleč največ napak, 

povezanih z rabo vejice pri Kaji Karba (2485), vendar Tabela 6, ki je statistično urejena, 

pokaže, da temu ni tako. Pri Kaji Karba namreč povprečno na 5919 besed sploh ni tako veliko 

napak. To je seveda zaradi tega, ker so v Tabeli 5 samo grobi podatki in jih, kot sem že 

omenila, med seboj ne moremo primerjati. To se tudi zgodi na drugih področjih rabe ločil: pri 

rabi velike in male začetnice in pri pisanju skupaj in narazen. Ti izračuni so dokaz, da 

podatkov iz Tabele 4 in 5 ni smiselno primerjati. 

 

Graf 7: Vejica (youtuberji) 

 

Na podlagi analize s programom LoggerPro na področju rabe vejice nisem izključila nikogar. 

Največ napak pri rabe vejice se je pojavilo pri youtuberju Juretu Trsanu Blondu (781,71 na 

5919 besed), najmanj pa pri Tilenu Zupancu (589,67 na 5919 besed). Ob tem lahko 

izpostavim, da ima Jure Trsan Blond izrazito večje število moških gledalcev kot pa ženskih. 

Na splošno velja stereotip, da se dekleta bolj držijo pravopisnih pravil oz. da lepše pišejo kot 

njihovi vrstniki moškega spola. Morda tudi v tej situaciji velja podobno, saj se je pri obeh 

youtuberkah, ki imata večinoma gledalce ženskega spola (Kaja Karba in Lepa afna), pokazalo 

manjše število napak kot pri youtuberjih, ki imajo večinoma gledalce moškega spola (Jure 

Trsan Blond in Tilen Grah). 
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Zanimiva je primerjava pri rabi vejice med področji MMC portala in med youtuberji. Na 

MMC je bila razlika med največjim številom in najmanjšim številom napak pri rabi vejice 

večja kot na YouTubu. Na MMC je bilo skoraj enkrat več napak na področju sveta zabave kot 

na področju politike (svet), na YouTubu pa je razlika samo 192,04, kar temelji na izračunu: 

781,71 (Jure T. B.) – 589,67 (Tilen Z.) = 192,04. To je veliko manj. Raba vejice je na 

YouTubu bolj konsistentna, večina uporabnikov jo uporablja v isti meri napačno pri vseh 

youtuberjih, medtem ko je med uporabniki na MMC portalu več razlik glede na vsebinska 

področja. 

Graf 8: Druga ločila (youtuberji) 

 

Na osnovi analize linearnega naraščanja sem na področju rabe drugih ločil izključila Jureta 

Trsana Blonda. Največ napak rabe drugih ločil se je pojavilo pri Tilenu Grahu (770,98 na 

5919 besed) in najmanj pri Kaji Karbi (524,02 na 5919 besed). Sicer se število napak pri rabi 

ločil pretirano ne razlikuje od napak pri rabi vejice. 

Graf 9: Velika in mala začetnica (youtuberji) 

 

Na področju rabe velike in male začetnice sem izključila Tilena Zupanca in Jureta Trsana 

Blonda. Največ napak se pojavi v komentarjih pri Lepi afni (458), najmanj pa ponovno pri 

Kaji Karba (214,11). 
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Če ponovno primerjamo razliko največjega in najmanjšega števila napak tukaj in na MMC-ju, 

ugotovimo, da velike razlike ni. Pri obeh je največje število napak približno enkrat večje kot 

najmanjše. 

Graf 10: Pisanje skupaj in narazen 

 

Na osnovi analize s programom LoggerPro sem zaradi prevelikega izstopanja izključila Lepo 

afno in Tilena Graha. Največ napak se je pojavilo pri Tilenu Zupancu (66,17), najmanj pa 

ponovno pri Kaji Karba (46,06). 

Tako kot pri vejici je tudi pri pisanju skupaj in narazen razlika med največjim in najmanjšim 

številom napak manjša kot na MMC. Predvidevam, da je pisanje besed skupaj ali narazen na 

YouTubu med posameznimi youtuberji bolj podobno kot na MMC med posameznimi 

področji. 

Raba bi omenila, da se je na splošno najmanj pravopisnih napak pojavilo pri komentarjih, 

namenjenih youtuberki Kaji Karba. To sicer težko razložim, vendar bi rada omenila, da ima 

Kaja Karba najmlajše gledalce od vseh youtuberjev, hkrati pa ima od vseh podanih 

youtuberjev največ gledalcev ženskega spola (glej zgoraj). Morda bi o spolu in starosti 

uporabnikov YouTuba ter njihovi rabi pravopisa lahko nadaljnje raziskovali, vendar statistični 

podatki, ki sem jih našla na spletni strani NoxInfluencer, niso dovolj zanesljivi, da bi lahko 

vse vzroke za dobljene rezultate vezala nanje. Ti podatki služijo zgolj temu, da imam 

približno enako število piscev komentarjev moškega in ženskega spola ter da lahko ob 

primerjavi MMC-ja in YouTuba omenim starost uporabnikov (na MMC-ju so uporabniki 

veliko starejši). 

Na MMC-ju sem lahko kot možne razlage za pridobljene statistične podatke podala vsebino, 

saj je šlo za sedem dokaj različnih področij. Na YouTubu se sicer razlikuje vsebina videov, ki 

jih youtuberji objavljajo (nekateri so o ličenju, drugi o igranju igric, spet tretji o vsakdanjem 
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življenju), vendar je vsebina komentarjev zelo podobna. Kot sem že omenila, večina 

uporabnikov samo pohvali video, youtuberja kaj vpraša ali ga samo pozdravi. Na MMC-ju pa 

gre za izražanje političnih stališč, deljenje izkušenj in komentiranje prispevkov. Zato težko 

rečem, da je na YouTubu vsebina morebiten vzrok za razlike med številom pravopisnih napak 

med gledalci posameznih youtuberjev. 

4.3 MMC in YouTube 

Glavni cilj moje raziskovalne naloge je primerjava spletnih strani MMC in YouTube. Na obeh 

spletnih straneh sem zbrala toliko komentarjev, da je bilo končno število besed približno 

54000. Kot pričakovano, so se pokazale zelo velike razlike pri upoštevanju pravopisa na obeh 

straneh. Napak pri rabi vejice sem na MMC naštela 1207, na YouTubu pa kar 6044, skoraj 

šestkrat več. 

Tabela 7: Primerjava MMC in YouTube 

spletna 

stran 

št. 

besed 
vejica ločila 

velika in mala 

začetnica 

pisanje skupaj in 

narazen 

MMC 54413 1207 1154 479 161 

YouTube 54096 6044 6043 2561 509 

 

V Tabeli 7 so prikazani grobi podatki, vendar v tem primeru ni potrebno izračunati 

povprečnega števila napak na najmanjše skupno število besed, saj oba korpusa že štejeta zelo 

primerljivo število besed, zato so podatki med seboj primerljivi. 

Graf 11: Primerjava števila pravopisnih napak na MMC portalu in YouTubu 
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Vejica in druga ločila 

Ker sem predvidevala, da bo napak pri rabi vejice največ, sem, kot že zgoraj omenjeno, vejice 

štela posebej, in ne med vsa ostala ločila.  

Na obeh spletnih straneh je bila torej napačna raba vejice najpogostejša, takoj za vejicami pa 

napake drugih ločil, npr. končna ločila, vezaji, pomišljaji … Potrebno je izpostaviti, da je 

razlika med napakami vejic in napakami drugih ločil na posamezni spletni strani (YouTube: 

vejice: 6044, druga ločila: 6043 in MMC: vejica: 1207, druga ločila: 1154) tako majhna, da 

lahko skoraj trdim, da je bilo število napak pri rabi vejice in drugih ločil enako. Iz tega 

sklepam, da je raba vejice tako pomanjkljiva, kot je raba vseh drugih ločil skupaj. 

Velika in mala začetnica 

Ta tretjem mestu po številu pravopisnih napak so na obeh spletnih straneh napake, vezane na 

rabo velike in male začetnice, vendar so na YouTubu pogostejše. Če primerjamo napačno 

rabo vejice, drugih ločil ter velike in male začetnice na MMC-ju in YouTubu, ugotovimo, da 

je bilo napak pri pravilni rabi velike in male začetnice v primerjavi z vejicami in ločili na 

YouTubu več kot na MMC-ju. 

Ko sem komentarje popravljala, sem opazila, da pisci komentarjev na MMC-ju skoraj vedno 

začnejo komentar z veliko začetnico, na YouTubu pa se večkrat zgodi, da že sam komentar 

začnejo z malo začetnico, kaj šele naslednje povedi. 

Primer iz korpusa YouTube: 

Kkok cute kuža. 

Kot bom pojasnila v poglavju 5, je potrebno pomisliti tudi na samopopravke, samodejne 

velike začetnice in druge možnosti na telefonih in računalnikih, ki bi lahko vplivale na število 

pravopisnih napak na spletu. 

Pisanje skupaj in narazen 

Na obeh spletnih straneh je bilo, kot pričakovano, najmanj napak pri pisanju skupaj in 

narazen. To seveda lahko razložimo tako, da takšnih besednih zvez in besed, ki imajo 

zahtevnejša pravila pisanja skupaj in narazen, ni veliko. Izjeme tega so seveda besedne zveze 

ne bi, ne bo, ne morem … Te so bile pogosto zapisane kot nebi, nebo, nemorem … 
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Dolžina in zapletenost povedi 

Vsebinsko gledano se komentarji na MMC-ju in YouTubu zelo razlikujejo. Od vseh področij 

na MMC-ju je področje sveta zabave vsebinsko še najbolj podobno YouTubu. Ampak niti na 

tem področju komentarji niso tako vsebinsko in stavčno preprosti kot na YouTubu. 

Med popravljanjem komentarjev sem ugotovila, da so povedi na MMC-ju praviloma veliko 

daljše kot na YouTubu. Prav tako vključujejo zahtevnejše besedne zveze in imajo 

kompleksnejšo stavčno sestavo. To bi pripisala vsebini komentarjev. Predvidevam, da dolžina 

povedi ali stavka ter njena zapletenost vplivata na število napak. Daljši kot je stavek in bolj, 

kot je zapleten, več je možnosti, da se pisec komentarja zmoti. Več kot je stavkov, več bo tudi 

vejic. Zato sem v obeh korpusih naključno izbrala 100 povedi in preštela število besed. 

Povedi sem naključno izbrala tako, da sem vse vrstice oštevilčila (glej priloge) in nato število 

vrstic delila s številom 100, iz česar je sledilo: v korpusu YouTube je število vrstic 6775, zato 

sem po deljenju izbrala vsako 68. vrstico in preštela število besed v povedi v tej vrstici. V 

kolikor se je ta nadaljevala v naslednjo vrstico, sem to upoštevala pri štetju. Isti postopek sem 

ponovila za korpus MMC, tukaj je število vrstic 4775, zato sem izbrala vsako 48. vrstico. 

Rezultati te analize so naslednji: 

- na YouTubu je povprečno število besed na poved približno 7,5; 

- na MMC-ju pa 14,4. 

Ker je število besed na poved v korpusu MMC skoraj enkrat višje, lahko z gotovostjo trdim, 

da so povedi, in posledično komentarji, na MMC-ju daljši kot na YouTubu. 

Ker so torej povedi na MMC-ju daljše in bolj zapletene, na YouTubu pa je skoraj šestkrat več 

napak, to pomeni, da je raba pravopisnih pravil v korpusu YouTube na področjih, ki sem jih 

analizirala, še veliko manj dosledna, kot sem predvidevala in kot kaže statistična analiza. 

4.4 Potrditev hipotez 

V poglavju o metodologiji sem postavila tri hipoteze, ki jih po analizi oz. empiričnem delu 

lahko prediskutiram. 

Hipoteza 1: 

Uporabniki spletnega mesta YouTube redkeje upoštevajo pravopisna pravila kot uporabniki 

MMC portala. 
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To hipotezo lahko potrdim, saj je napak na YouTubu skoraj šestkrat več. Interpretacijo bom 

zapisala v poglavju 5. 

Hipoteza 2: 

Uporabniki spletnega mesta YouTube so v povprečju mlajši od uporabnikov MMC portala in 

zato redkeje upoštevajo pravopisna pravila. 

Od ustanove RTV Slovenija sem prejela podatke, ki kažejo, da največji delež uporabnikov 

spletnega portala predstavlja skupina uporabnikov, starih od 30 do 49 let (Vir: RTV 

Slovenija). Na YouTubu pa so uporabniki stari približno med 12 in 25 let (Vir: 

NocInfluencer). Kot sta to že opazili Šek Mertük (2011) in Harris, Hiltunen (2014), je znanje 

ali vsaj raba pravopisa z vsako generacijo slabša. 

Tudi drugo hipotezo lahko torej potrdim. 

Hipoteza 3: 

Na spletni strani YouTube in na MMC portalu bodo določeni deli pravopisa manj upoštevani 

kot drugi. 

Na obeh straneh se je pokazalo, da so nekatere napake veliko bolj pogoste kot druge. 

Predvsem gre za vejico in druga ločila. Zato lahko tudi tretjo hipotezo potrdim. 
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5 INTERPRETACIJA REZULTATOV 

 

Iz pridobljenih statističnih podatkov in ugotovitev je jasno razvidno, da je raba pravopisnih 

pravil na YouTubu veliko manj dosledna kot na MMC-ju. Razlogov za to je lahko veliko. V 

nadaljevanju jih bom opisala. 

1. Starost. Uporabniki YouTuba so v povprečju mlajši od uporabnikov MMC-ja, zato 

sklepam, da se tudi manj držijo pravopisnih pravil. Že zgoraj sem omenila, da mlajše 

generacije manj pogosto upoštevajo pravopisna pravila (Šek Mertük (2011) in Harris, 

Hiltunen (2014)). 

2. Jezik na svetovnem spletu. Ker so spletne strani, kot je na primer YouTube, precej nove, 

se na teh spletnih straneh razvija novi jezik interneta (kot ugotavlja že Kranjc (2004)). Precej 

razvidno je, da je ta novi jezik, kadar govorimo o upoštevanju pravopisnih pravil, drugačen na 

MMC-ju in na YouTubu. Kranjc (2004) razmišlja, da se morda pojavljajo različice tega 

jezika. Na te internetne jezike vpliva okolje njihovega nastanka. Na celotnem YouTubu je 

vzdušje sproščeno, napišeš lahko, kar koli hočeš. Prav tako kot Jakop (2008) tudi Harris, 

Hiltunen (2014), Meinert, Seelinger (2014) in Gong & Ooi (2008) ugotavljajo, da je jezik na 

internetu zelo sproščen in spominja na govor. Temu primerno se pojavlja tudi veliko 

pravopisnih napak, in to ne samo v Sloveniji, temveč tudi drugod po Evropi in po svetu. 

Uporabniki vejice postavljajo samo tam, kjer bi v govoru naredili pavze, druga ločila zapišejo 

samo, če je to nujno potrebno za izražanje čustev, velika in mala začetnica se jim ne zdi 

potrebna, prav tako se jim ne zdi vredno upoštevati pravil, vezanih na pisanje skupaj in 

narazen. Zdi se, kot da se mladi obračajo po logiki, ki zagovarja, da dokler je zapis razumljiv, 

je vseeno, če je tudi pravopisno pravilen. Pomembna je samo sporočilna vrednost oz. vsebina 

komentarja, ne pa tudi pravopisna pravilnost oziroma upoštevanje, za katero vrsto pisnega 

sporočanja gre in kaj ta od sporočevalca zahteva. Ameriški jezikoslovec McWorther (2013) 

meni, da v svojem bistvu sploh ne gre za pisan jezik, temveč za obliko govora. Sicer je res, da 

besede zapisujemo, vendar samo zato, ker je to najbolj praktičen način sporočanja ali 

pogovarjanja preko spleta, ob tem pa se do besedila obnašamo, kot da gre za govor. Element 

tega je tudi uporaba okrajšav, kot so LOL, OMG … in seveda tudi emotikonov (čustvenčkov), 

saj ti nadomeščajo naša čustva, ki bi se sicer pojavila ob govornem sporočanju. 
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To je lepo opazno tudi v mojem korpusu. Ogromno komentarjev na YouTubu vsebuje 

čustvenčke, tuje besede in tuje besedne zveze (kot npr. oh my god16) ter medmete. Pisci 

komentarjev ločila, vejice ter velike in male začetnice uporabljajo samo kot orodje za 

izražanje čustev. Če so na primer zelo jezni ali razburjeni, bodo uporabili več klicajev, če so 

začudeni, bodo namesto kaj zapisali kaaaj. S tem oponašajo dejansko mimiko obraza (odprta 

usta; začudenje), intonacijo ter tudi kretnje. S tem pisno izražajo govor, ob tem pa postajajo 

zelo kreativni in iznajdljivi. Vendar je potrebno izpostaviti, da se to pojavlja predvsem v 

korpusu YouTube, ne pa tudi v korpusu MMC. Sicer je res, da tudi v korpusu MMC lahko 

najdemo emotikone ali druge nebesedne vrste izražanja, ki sem jih prej naštela, vendar jih je 

veliko manj kot v korpusu YouTube. Če torej primerjamo korpusa YouTube in MMC, 

ugotovimo, da je ta novi jezik interneta bolj prisoten v korpusu YouTube. 

3. Pravopisno svobodno in pravopisno zaprto okolje. Prav tako ugotavljam (kar sem že 

omenila v poglavju 4.2), da je (ne)upoštevanje pravopisnih pravil v korpusu YouTube bolj 

konsistentno. Tudi to enotnost pisanja lahko povežemo z značilnostmi novega internetnega 

jezika, ki si ga nedvomno delijo mladi, saj imam podatke, ki pravijo, da so uporabniki 

YouTuba mlajši kot uporabniki MMC-ja. Medtem ko se mlada generacija povezuje in 

komunicira z novim internetnim jezikom ter spletna mesta razume kot prostor, kjer lahko 

svobodno uporablja besede, ne da bi upoštevala pravopisna pravila, starejša generacija spletna 

mesta razume kot nekaj veliko bolj formalnega in se trudi upoštevati pravopisna pravila. 

Okolje, v katerem komuniciramo, nam tako rekoč narekuje, kako naj pišemo oz. v kolikšni 

meri se naj držimo pravopisnih pravil. To ustvarja bodisi pravopisno svobodno bodisi 

pravopisno zaprto okolje. Tudi Kranjc (2004) ugotavlja, kako zelo pomembno je pravopisno 

okolje, v katerem se nahajamo. Kot morebitne vzroke za neupoštevanje pravopisnih pravil 

omenja različne namene, potrebe, ozadja in vedenje uporabnikov spleta. Vzrok za razlike je 

tudi značaj družbenega omrežja, kot kaže ta raziskovalna naloga in raziskava Poteko (2019). 

Poteko (2019) na osnovi analize ugotavlja, da je jezik youtuberjev zelo pester in da se 

youtuberji poskušajo približati svojim gledalcem, saj je osnovni princip dvosmerna 

komunikacija z gledalci. 

Youtuberji so tako pomemben faktor pri ustvarjanju omenjenega digitalnega pravopisnega 

okolja. Z vsebino svojih prispevkov in načinom govora na nek način ustvarjajo jezikovno 

                                                           
16 Več primerov je najti v korpusu (Priloga 2). 
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okolje, kar se odraža v komentarjih pod njihovimi prispevki. Sklepam, da če je vsebina 

prispevkov strokovna (npr. izobraževalni videi) in če govorec v videu uporablja knjižni jezik, 

to vpliva tudi na jezikovno ravnanje tistih, ki video komentirajo. Med to sodi tudi raba 

pravopisa. To vidimo tudi pri tem, v koliki meri pisci komentarjev na MMC upoštevajo 

pravopisna pravila. Tudi če vsebina ni strokovne narave, je raba jezika knjižna. Predstavljamo 

si lahko, da se enako poskušajo obnašati tudi pisci komentarjev. S tem se jezikovno poskušajo 

prilagoditi besedilu. 

4. Namen in vsebina sporočanja na spletu. Če to povežem s svojim korpusom, pridobljenim 

na MMC portalu, ugotavljam, da vsebina komentarjev na MMC praviloma ni trivialna, saj gre 

večinoma za politiko in resne teme, pri čemer si pisci komentarjev želijo, da bi jih bralci vzeli 

resno ter realno pretehtali njihova mnenja. Zato se tudi trudijo pisati pravopisno pravilno, saj s 

tem izkazujejo neko stopnjo izobraženosti ali inteligence. Na YouTubu pa to ni potrebno. 

Prvič, ker so vsebine komentarjev praviloma trivialne, in drugič, ker vsebina ne določa tega, 

kako pišejo. Pravopisna pravila v komentarjih na YouTubu praviloma nimajo vloge 

izkazovanja izobraženosti ali inteligence, saj v resnici ''govorimo'' tako, kot pišemo. Bolj od 

pravopisa so pomembna naša čustva ter to, da je bralcu komentarja jasna naša čustvena 

angažiranost. 

5. Fizično okolje in njegov odnos do pravopisno svobodnega ali zaprtega okolja. Celotno 

okolje, ki ga ustvarjajo uporabniki YouTuba in MMC-ja, in internetni jezik, ki se pri tem 

razvija, je digitalno. Pomembno pa je upoštevati tudi fizično okolje nastanka; Gong & Ooi 

(2008) omenjata, da se pravopisna pravila kršijo tudi zaradi tega, ker pisci želijo porabiti čim 

manj časa s pisanjem komentarja. Kadar tipkamo, moramo za rabo velike začetnice pritisniti 

vsaj dve tipki (shift + izbrana črka ali caps lock + izbrana črka). Enako velja za klicaj, vprašaj 

in oklepaje, da o tem, kje na tipkovnici najdemo pomišljaj, sploh ne govorimo. Sicer ne vem, 

ali pisci za pisanje komentarjev na YouTubu in MMC-ju uporabljajo telefon ali računalnik, 

vendar se situacija pretirano ne spremeni, če za pisanje komentarja uporabljamo telefon. Tudi 

na telefonu moramo za veliko začetnico in nekatera ločila večkrat pritisniti na zaslon. Hkrati 

pa imamo na telefonu možnost t. i. samopopravkov, kot so na primer samodejna velika 

začetnica, kar tudi lahko vpliva na našo rabo pravopisa. 

Zanimivo je izpostaviti, da nekateri uporabniki na YouTubu ne uporabljajo velike začetnice 

na začetku povedi, vseeno pa uporabljajo emotikone, za katere je, tako kot za veliko 
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začetnico, potrebno večkrat pritisniti na zaslon. Zakaj torej ne uporabljajo velike začetnice, 

vseeno pa uporabljajo emotikone? Menim, da lahko ta aspekt fizičnega okolja povežemo z 

digitalnim okoljem. Na YouTubu velika začetnica enostavno ni potreba (zaradi vpliva 

skupnosti in pravopisno svobodnega okolja), zato se pisec komentarja ne bo dodatno potrudil 

in dvakrat pritisnil na zaslon. Za emotikone pa se bo potrudil, saj so nujni sestavni del 

internetnega jezika. Kadar pa uporabniki MMC-ja pišejo komentar, jih pravopisno zaprto 

okolje oz. internetni jezik MMC-ja spodbudi, da pritisnejo dve tipki na tipkovnici ali dvakrat 

stisnejo na zaslon telefona, zato tudi pogosteje rabijo veliko začetnico in druga ločila. 

Zgoraj omenjeno velja za veliko začetnico (predvsem na začetku stavka) in za vsa ločila razen 

vejice. Za vejico je potrebno na telefonu dvakrat pritisniti (pri nekaterih aparatih tudi samo 

enkrat), na računalniku pa uporabimo samo eno tipko. Menim, da kadar govorimo o napakah 

pri rabi vejice in pravilnem pisanju skupaj in narazen, fizično okolje na to ne vpliva tako 

močno. Bolj je verjetno, da te napake nastajajo zaradi internetnega okolja. Sklepam pa, da vse 

napake, ki nastanejo zaradi digitalnega okolja, nastanejo nenamerno; dvomim, da pisci 

komentarjev na MMC-ju in YouTubu opazujejo, ali drugi uporabljajo velike začetnice in 

pravilno postavljajo vejice, ter se na podlagi tega odločijo, ali bodo tudi sami (ne)upoštevali 

pravopisna pravila. 

Do sedaj sem kot vzrok za neupoštevanje pravopisnih pravil opisala pravopisno svobodno ali 

zaprto okolje in fizično okolje. Omeniti je potrebno še tiskarske škrate/jezikovne spodrsljaje 

in morda celo namerno neupoštevanje pravopisnih pravil. Tiskarski škrat kot vzrok je sicer 

malo verjeten na YouTubu, saj so komentarji kratki, vendar sem med popravljanjem 

komentarjev v korpusih zasledila nekaj primerov, za katere je bilo očitno, da gre za zatipkano 

napako. Ker te napake ne zadevajo področja pravopisa, ki sem jih analizirala, natančneje o 

tem ne bom razpravljala. 

6. Znanje in neznanje pravopisa. V korpusu YouTube se večinoma pojavljajo takšne 

pravopisne napake, za katere je skoraj nemogoče trditi, da pisci komentarja ne bi vedeli, da so 

naredili napako: na primer pika na koncu stavka ali raba velike začetnice, kadar zapišemo 

osebno ime. V korpusu MMC se večina piscev drži teh bolj osnovnih pravopisnih pravil. Bilo 

bi res zaskrbljujoče, če večina uporabnikov YouTuba ne bi vedela, da osebna lastna imena 

pišemo z veliko začetnico. Ne samo to, piscem komentarjev na YouTubu je pomembno, da so 
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del skupnosti na YouTubu, zato nekateri morda nalašč ne uporabljajo pravopisnih pravil, da 

bi se lažje vključili v to skupnost. 

Kot vzrok je seveda možno še splošno nepoznavanje pravopisa. To verjetno velja še posebej, 

kadar govorimo o rabi vejice, za rabo katere je veliko zapletenih pravil. Jakop (2008) omenja, 

da kršitve pravopisa niso posledica analfabetizma uporabnikov spletnih strani. Menim, da je 

to res za večino uporabnikov YouTuba, saj so komentarji na YouTubu kratki in preprosti, zato 

za pisanje teh komentarjev ne potrebujemo veliko znanja o slovenskem pravopisu. Komentarji 

na MMC-ju pa so skladenjsko bolj zapleteni in zahtevajo poznavanje zahtevnejših pravil 

pravopisa (npr. kako rabimo pomišljaj). Kljub temu da je za pisanje komentarjev na YouTubu 

potrebno osnovnošolsko znanje pravopisa, se je izkazalo, da je upoštevanje pravopisnih pravil 

na YouTubu šestkrat slabše kot na MMC-ju. Lahko se vprašamo, ali je digitalno okolje res 

tako močen dejavnik, da se pisci komentarjev zaradi tega ne držijo pravil, ali pa gre za hudo 

nepoznavanje pravopisnih pravil.  

Če gre za nepoznavanje, je to zelo zaskrbljujoče, saj so pisci teh komentarjev mladi, ki bi 

morali imeti še sveže znanje pravopisa iz šole, saj gre res za osnovna pravila pravopisa (velika 

začetnica na začetku povedi in ločilo na koncu). 

Možne izboljšave in nadaljnje raziskave 

Raziskovalna naloga je uspešna, saj sem lahko ovrgla oz. potrdila vse hipoteze ter pridobila 

več podatkov o rabi pravopisa na spletu. Seveda pa bi bilo možno raziskavo razširiti in se 

poglobiti v nov internetni jezik. 

Raziskavo bi se dali izboljšati z večjim vzorcem, saj bi tako dobili natančnejšo sliko o rabi 

pravopisa na spletu. Prav tako bi lahko pridobljene podatke primerjali z drugimi pisnimi 

izdelki istih piscev in ugotovili, ali neupoštevanje pravopisa na spletu vpliva na naše splošno 

znanje o njem in ali nam celo škodi. 

Lahko bi tudi pregledovali druga področja pravopisa, ki jih moja naloga ne vsebuje, ali pa 

vključili tudi slogovno analizo komentarjev. Zanimiva tema bi bile tudi tuje in prevzete 

besede na spletu. Ne samo to, analizo bi lahko razširili še na druga spletna mesta, kjer je 

možno neko objavo oz. prispevek komentirati. 
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6 DRUŽBENA ODGOVORNOST 

 

Po definiciji Evropske unije iz leta 2011 je družbena odgovornost 'odgovornost za vpliv na 

družbo'. To pomeni vpliv na ljudi, njihove organizacije in naravo. Med pisanjem raziskovalne 

naloge sem bila odgovorna, zanesljiva, nisem škodovala drugim in delovala sem v spoštljivem 

odnosu do narave, soljudi, skupnosti in dela/učenja. Prav tako sem skušala biti čim bolj 

objektivna. Držala sem se sedmih načel družbene odgovornosti. 

 Odgovornost za vpliv: s svojo raziskovalno nalogo sem pridobila veliko novega 

znanja na področju rabe pravopisa na spletu, zato je moja dolžnost, da na to opozorim 

tudi druge in da predstavim svoje ugotovitve, ki bodo morda v prihodnosti vplivale na 

pravopisno normo. 

 Transparentnost: moja naloga je napisana pregledno, razdeljena je na poglavja in 

podpoglavja, vsebuje kazalo in vsi viri so pravilno navedeni (sproti in v poglavju Viri 

in literatura). Jasno sem opisala namen svoje naloge ter predstavila metodologijo. 

 Etično obnašanje: ker sem za korpus uporabila komentarje različnih uporabnikov dveh 

spletnih mest, sem se držala etičnega načela ter nikogar od piscev nisem izpostavila ali 

kritizirala. Poskrbela sem za anonimnost in ob tem skušala biti čim bolj poštena. 

Imena youtuberjev sicer navajam, vendar ne analiziram njihove pravopisne rabe. Prav 

tako vsebina, način sporočanja v videih ne vplivajo na moje interpretacije in analize. 

 Spoštovanje interesov: spoštovala sem interese RTV Slovenija, ki mi je posredovala 

statistične podatke o uporabnikih spletne strani MMC, ter zapis, kako naj te podatke v 

nalogi navedem in kako naj sicer ravnam z njimi. 

 Spoštovanje vladavine prava: moja naloga spoštuje vladavino prava, saj je napisana po 

njenih pravilih in načelih. 

 Spoštovanje mednarodnih norm obnašanja: med raziskovanjem sem upoštevala načelo 

spoštovanja pravne države in se držala mednarodnih norm obnašanja, ki sem jih 

vključila tudi v svojo raziskovalno nalogo. Korektno sem obravnavala in navajala tuje 

znanstvene vire. 

 Spoštovanje človekovih pravic: moja naloga prepoznava in spoštuje človekove pravice 

in njihov pomen ter univerzalnost. 
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7 ZAKLJUČEK 

 

Ugotovitve svoje raziskovalne naloge so pokazatelj odnosa do pravopisnih pravil v jezikovni 

rabi na internetu. Največ napak pri rabi pravopisa se je pojavilo na področju rabe vejice. To 

število napak je skoraj enako veliko kot število napak vseh drugih ločil skupaj. Najmanj je 

bilo napak pri pisanju skupaj in narazen. Pokazalo se je, da pisci komentarjev na spletni strani 

MMC veliko bolj dosledno upoštevajo pravopisna pravila kot pa pisci komentarjev na 

YouTubu. Vzrokov za to je veliko. Res je, da nekateri uporabniki ne poznajo pravopisnih 

pravil, vendar je po mojem mnenju za večino napak v korpusu YouTube krivo pravopisno 

svobodno okolje, kar za korpus MMC ne morem trditi, saj je digitalno okolje te spletne strani 

zaprto. Okolje na YouTubu torej na veliko uporabnikov vpliva tako, da ne upoštevajo 

pravopisnih pravil. Kadar pišejo komentarje na YouTubu, ta vpliv ni usoden, vendar se 

moramo vprašati, kako se ta vpliv odraža v nedigitalnem svetu? Ali se uporabniki 

podzavestno učijo napačne rabe vejice, drugih ločil, velike in male začetnice ter pisanja 

skupaj in narazen? To najbrž ne drži. Menim, da gre za različne vrste pismenosti. Tako kot 

smo ljudje sposobni obvladati več jezikov in menjavati med njimi ali pa obvladati več zvrsti 

istega jezika in menjavati med temi, smo sposobni ravnati se po pravilih sporočanja v 

različnih okoljih, recimo v pravopisno svobodnem in pravopisno zaprtem okolju. Navsezadnje 

večina mladih, ki pišejo komentarje na YouTubu, v šoli uspešno napreduje iz razreda v razred 

oz. iz letnika v letnik. Bi pa najbrž sodobni pedagoški pristopi morali razmišljati tudi o tem, 

kako smiselno poučevati kulturo pravopisa na spletu. 
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8 PRILOGE 

 

8.1 Priloga 1: Grafi LoggerPro (MMC) 
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(YouTube) 
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8.2 Priloga 2: Korpus YouTube 
1. KAJA KARBA 

OROPALI SO NAS V BENETKAH 😖 / storytime l Kaja Karba 

datum objave datum analize 

27.9.2020 7.11.2020 

 

Kaja, ne sekiraj se, ker si naj oseba, zato ostani močna. In vsi, ki lajkajo komentar, smo ti ob strani❤️❤️❤️❤️❤️❤️. 

 

Ojoj, to pa je res nesramno od tistih, ko so to naredisli. 😦😦😔 😘 Drzi si !! 💗 💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗!Ssej bo vse, kot prej ok 

!💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗! Nne skrbi. !💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗 

 

Komajjj čakam. 

 

Škoda, da je v nedeljo komaj ... 💋🤨 

 

Kaja, res ti želim veliko sreče in upam, da se bo vse nekako normalizira. To je grozno, samo, da ste vi ok. Naj v vas vedno zmaguje ljubezen. 

❤️ 

 

Jojjj, Kaja, še mene si v jok spravila. Res vsaka ti čast, da si sploh uspela posneti ta video v situaciji, ki ste se znašli.💗 

 

Draga Kaja. Kar objela bi te ♥️. Cisto razumljivo, da se pocutis tesnobno ... Ampak ... poskusaj razmisljati o tem, da se ti pred tem dogodkom 

celo zivljenje ni zgodilo nic kaj takega. Naj ti en grozen dan ne pokvari zaupanja v ljudi. Ne dopusti si tega. :) spomni se npr. na dogodke, ko 
si imela sreco, ko so stvari potekale brez zapletov (pa lahko ne bi). 1 dan proti 365x(vstavi svojo starost). Statistika torej pravi, da obstaja 

zelo majhna verjenost, da se kaj takega ponovi. :) morda prej zadanes na lotu. 😊😊 Oobjem 

 

Boga Kaja, Aal je to mogoče prank. Vseeno škoda. Uuppam, da najdeš krivca. Ppa se lepo imej klup teno, pa hiter pozabo, vse bo vredu.😊 

Zelo mi je žal zate, ampak moraš iti nelaprej in pozabiti na te stvari in uživaj v življenju!💜⭐ Po pravici povedano sem tudi jaz tak človek, 

da se mi vedno zdi, da me ne morejo oropati. Dala si mi lekcijo🙂🙃. Hvala ti.💜 

Kaja, res ti želim veliko sreče in upam, da se bo vse nekako normalizira. To je grozno, samo, da ste vi ok. Naj v vas vedno zmaguje ljubezen. 

❤️ 

Super si. ❤️ 

Komaj cakam.❤️ 

Kaja, to se je tudi nam zgodilo, tak da vem, kaksen je obcuetk. 😔 LY the best youtuberka.❤️ 

Uf, zelo slaba izkusnja. In se lekcija za prihodnjic, pri pilotskem zapiranju vrat vedno! Ppreverit še "ročno", če so vrata avtomobila 
zaklenjena. Srecno in lp. 

Ti si super youtuberka. Vedno se razveselim tvojih videov.❤️ 

Rada te imam, drži se!!!❤️ Zapomni si, da se vse grdo enkrat vrne. 

Naj youtuberka.💜 

Joj tok mi je žal, prov srce me boli. Rres smo ti vsi pri strani.😔  

Kaja, zelo mi je žal. Mislim, da bodo zločince kmalu dobili. Drugače si pa moja najljubša jutubeka na svetu.🌍 

Kaj, ne sekiraj se, usakemu se to zgodi in zivljenje gre naprej!!❤️ 

Ojoj, ustani mocna Kaja,💖 

Sedaj pa samo s trdnim korakom naprej <3! 

Drži se, saj se bo vse razrešilo,. 🙏 

Držim pesti, da se vse čim prej vrne na normalne tire in pa, da se čim prej opomorete od vsega šoka, ker ste res top osebe in vam želim vse 

najboljše, ker takih ljudi kot ste vi štirje, je na žalost premalo. Aja! Z obtoževanjem same sebe si boš samo utežila vse skupaj. Najtežje stvari 
v življenju so tiste, ki jih ne moraš kontrolirat. V življenju pač uživamo na polno, kar se le da. In seveda nikoli noben ne pomisli, ko kam gre, 

kaj se mu lahko tam vse naredi. Ker če bi tako razmišljali, nihče ne bi nikamor nikoli šel. Vem, da boste potrebovali čas, da pridete čez vse 

to, ampak prej kot boste oprostili sami sebi (kljub temu, da niste za nič krivi), prej in lažje boste šli naprej, še močnejši iz te sitacije, z 

iskušnjo, ki vam je nihče ne more vzeti in boste zaradi nje še močnejši. Vse dobro.😉 

Kaja, res mi je zal❤️😔Vvem, da vam je vsem hudo in vem, da so vam te stvari toliko pomenile in kolko se ti trudiš za vse stvari in si res 

super.❤️Uupam, da cimprej pozabiš. Vvem, da je tezko, ampak bo slo.❤️Vvsaka stvar se zgodi z razlogom in pac moramo it na 

prej❤️🤨Zzelo te imam rada in super ste.❤️ 

Kaja, zakon si. 🤨 

Oj, ne vem, ce ves, ampak Lufthansa tudi leti v Ljubljano in ima naceloma kar ugodne cene -- jaz sem dobila za 150 e povratno konec julija, 
kupila pa sem jo en teden vnaprej. Pa mislim, da je bila edina druzba, ki ni odpovedovala letov. Da veste za naslednjic :) A je Tjasa imela 

kaksen back up doktorata (ce ga se ni oddala)? 

Draga Kaja! Žal mi je za vašo izkušnjo!😔 Želim vam ogromno vztrajnosti in moči!❤️ 

Kaja, bodi močna. Pusti to in se spomni na lepše dogodke. DRŽI SE.💜  

Brz oporavak. Ood ❤️🇷🇸🇸🇮 
Kkaja, ko sem gledala video sem se s tabo jokala! Te stvari te res pretresijo, nikoli ne mores vedeti, da se ti bo kaj takega naredilo, zato se ne 

sekiraj in si ne jemlji k srcu. Vvsakemu se lahko to zgodi.💕Tudi razumem, da imas ogromno poziticnih komentarjev, ampak unih nekaj hejt 

komentarjov zelo bolijo ... Vvem, da je tezko iti naprej, ampak druge moznosti ni. Imas Ninota, Tjašo, Nika in vse nas, ki te spodbujamo pri 

tem in ti stojimo ob strani, karkoli delaš in kadarkoli delaš.😘Zelim ti vse dobro še naprej.💖 

O, te popolnoma razumem, kako ti je in mi je prav hudo, sem tudi sama doživela, sicer ne v Italiji, tu pri nas. V šoku sem bila en mesec. Boš 

pozabila, samo zato je potreben čas. Vse dobro ti želim! 

Komaj čakam.❤️ 
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Kaja. Boti bre skrbi, ker si res naj oseba. In vse se bo povrnilo zločincem. In bodi močna. 
Žal mi je, da se vam je to zgodilo. Želim si, da najdete vaše stvari, čeprav vem, da je to skoraj ne mogočenemogoče. Hvala, da si nas 

opozorila na to, ker se to lahko zgodi komor koli. Upam, da si boste čim prej upomogli. Ly❤️ 

Zal so benetke take, niste niti prvi niti zadnji ... Gglavo po konci in drzi se-😊 

Ssamo naprej Kkaja. te zlocinci so res ... Ssi pa moja naj youtuberka.🤨♀️ 

Vveliko poguma si rabla, da si to posnela. Uupam, da se cim prej vse uredi in da spet za zivis kot prava Kaja Karba, ko jo poznamo. Ddrzim 

pa pesti za le najbolse.🤨 

Uau, boga. Uupam, da boš v redu. In da boste stvari dobil nazaj. 😕 

Iz srca zelim vsem dobro vsem vam! In da se stvari resijo. Tebi, Kaja, zelim, da cimprej prides k sebi. Sedaj razmisljam o vsem, kako 

puscam stvari v avtu vcasih vidno. Ssedaj sem zacel razmisljat o tem. Zalostno, da o tem zalostnem videju zacnem razmisljat, da se ti je 

zgodilo tole. Upam, da bos oziroma bote cimprej dobro. ❤️ 

🇸🇮Zzav mi je za tebe. Ssi ok. 

Upam, da ti bo uspelo.✊ Ddržim s tabo. 

Vse bo še vredu. Našim sosedom so tudi vdrli.🍀 

Omg, sploh si ne morem predstavljati, kaj bi jaz naredila, če se mi bi to zgodilo😭. Saj bo še vse ok❤️. 

Zzelo mi je žal, Kaja , ne bodi jezna na sebe, nisi ti kriva, krivi so oni. 
Boga Kaja.♥️ 

Ko sem gledala, sem se zamislila in se postavila v tvojo kožo. Rres upam, da se to ne zgodi NIKOLI VEČ.😔 

Kaja, zelo mi je žal za vse, kar se je zgodilo. Najlažje bi bilo zavreti čas nazaj, da bi lahko izpolnil vse če-je. Ne morem si predstavljati, kak 
šok je to. Tudi jaz bi od policije pričakovala, da mi pomaga, če se kaj takega zgodi (a na svetu obstajajo tudi taki ljudje). Po moje si morala 

veliko poguma zbrati, da si delila to zgodbo. Tudi sama vem iz svojih izkušenj, da je najbolje dati vse iz sebe, da nekomu vse poveš. Upam, 

da boš uspešno vse premlela, kar se ti je zgodilo ter, da boš spet tista Kaja, ki jo vsi poznamo nasmejana, vztrajna, pogumna ... Naj se ti 

(vam) čimprej pokaže sonce na nebu. 🤨🌞❤️ Lp, Izabela. 

Zakaj živiš v Londonu? 

Draga Kkaja. Vem, da to pišem malo pozno, ampak vedi, da ti vsi stojimo ob strani in vem, kako je, ko izgubiš nekaj, kar si delal zelo dolgo 

ali pa nekaj, kar ti je pomenilo ogromno.🙁❤️❤️Sstay strong😊  

Nov začetek. Srečno. Žal mi je. Kmalu bo boljše. 

Use bo še uredu, uUse se bo uredilo in to, da se tako počutiš, je normalno. Najraje bi prišla v London, te objela in ti to povedala v živo. ❤️ 

Kaja stey strong ... Vse se vrne. Ddobro se z dobrim vrača. Vvedno, ko s e ena vrata zaprejo, s e nova odprejo. Uuzemi to kakor potes, ki 

prusi tvojo preteklost, amapk hkrati sestavlja tvojo lepo sin bolso prihodnost. Vedno e pa vse zgodi z namenom in pac kar je blo, je blo. 

Vvem, d aje tesko, ampak probaj cim bolj gledat v prihodnost .... Js vrjamm vate in vem, d a ti bo uspel. Tteb, Niku, Nninotu in Tjaši. Sste 
borci in to tut pokašte. 

Mi smo vsi z tabo.❤️ 

Grozljiva izkušnja.🍀Vse dobro. 

Jjaz upam, da bojo zločince najdli in verjemi, da smo ti vsi ob strani.♥️ 

Katastrofa, nekaj podobnega smo doziveli tudi mi, definitivno ne toliko vrednih. Jjooooj, res, upam, da bodo lahko kaj resli, da jih najdejo. 

❤️ 

Si moja najboljša yutuberka in tvoj video z veseljem pogledam🤨❤️❤️. Super video, upam, da se vse to razreši.😊 

Res mi je žal zate. Ampak si nisi sama kriva. Krivi so ljudje, ki jim ni mar za druge. Nesreča nikoli ne počiva. 

Ne sekiraj se. 
Kaja, glej, ne sekiraj se, vse bo v redu. Pozabi na to. Jaz ti ne bom zastavljala vprašanj, zakaj si tako pa tako, ampak ti hočem povedat samo, 

da bodi naslednjič bolj previdna. Saj bo šlo! 

KAJA, SI PREDSTAVLJAŠ, DA TI LEPEGA DNEVA POZVONIJO NA VRATIH IN TI NASTAVIJO TVOJE KUFRE Z VSEM, KAJ SI 
IMELA IN VSE DRUGO, KAJ SO TI VKRADLI IN ZBEŽIJO. 

Jaz nebi mogla o tem govorit. Bbogaa, ostani močna in postivna in ostani takšna kot si. Jaz tudi mislim, da se mi to ne more zgodit. Ss tabo 

smo.🤨 
Z osebno izkaznico ne moreš leteti v London? 

Kje me bil pa kuza.  

Hhi, Kkaja, razumem tvoje občutke. Ttakih stvari sem ze dozivela večkrat, si super oseba. Nne sikiraj se. Rrazumemo te. Ss tabo smo vsi 
tvoji sledilci. Vse bo še vredu. Ssi naj oseba in res ne smeš si dajati preveč skrbi . Llove you. 

Fful, ful, mi je žal, da se vam je to zgodilo in tako kot si rekla, dokler si to ne zgodi, ne razmišlajš, da se ti kaj takega sploh lahko zgodi. Tole 

mi je tudi meni bilo v glavi, dokler tega nisi sama omenila. Upam, da se vse uredi. Pozdravljčki v London. Love you 
Kaja, razumem, kako ti je . Ko sm gledala video, sm videla, da te je strah. 

Kaja, mene je kr zmrazilo, ko sem to izvedla, da so vas oropali. Vse je v redu, sam pojdi naprej. 

Kaja, ne skrbi, vse stvari, ki si jih izgubila, bodo sčasoma nadomestile nove ... Ne še zdaj, ampak kasneje. Za disk pa mi je zelo žal, ampak 

mislim, da se vse zgodi s razlogom ... To imam jas vedno nekje na strani v svojih možganih ... S tem videom pa si opozorila še druge ljudi, ki 

jih ni morda celo čakala ista usoda kot je tebe. Iz tega si se pa naučila lekcijo! Ostani močna.❤️ 

Jaz vedno, ko gremo kam, vedno razmišljam, kaj se lahko zgodi in veliko tudi zamudim. 
Joj, kako te razumem. Tudi meni so v študentu iz sobe vkradli telefon in računalnik. Sele takrat se zaveš, koliko ti to pomeni.. Mmaterialno 

že nadomestiš.. Vvseh datotek, slik posnetkov, stikov , spominov pa ne moreš. Ta strah in utesnjenost pa je bila pri meni prisotna se zelo 

dolgo, ko ves, da je nekdo brskal po tvojih stvareh ... Ssploh na začetku ne spiš, oprezaš, kje ti bo kdaj kdo vzel, panika te zagrabi če česa 
takoj ne najdeš, zaklepanje stanovanje-sobe+stol pred vrata, da bo za zihr ... Tta utesnjenost, žalost, jeza ... Ood policije razen zapisnika nič 

ne dobiš, čeprav pričakuješ drugačno pomoč. Cez nekaj let bo to grd spomin ... Gglavo gor. :) 

Med tem, ko sem poslušala video, je že meni prišel cmok v grlo, kot da sem čutila vso paniko, ki ste jo doživeli. Groza, res. Jaz, kot oseba z 
močno anksioznostjo, me take stvari kar zgrozijo. Po drugi strani pa res, po eni strani neverjetno, da so vam avto pustili, ker je od vseh stvari 

vreden največ, po drugi strani pa bogsigavedi, kdo so sploh to bili, ker kaj se vse danes dogaja po svetu (trgovanje z ljudmi, z organi, ...), 

hvala bogu, da ste ostali živi in zdravi kljub ogromni materialni in tudi duševni škodi in verjamem, da se boste iz tega pobrali. Hvala bogu, 
da so vam avto pustili, da niste popolnoma obtičali v tuji državi, ker bi znalo bit še bolj zastrašujoče brez avta, že tisti občutek je grozen, ko 

si brez vsega na tujem, nepoznanem terenu, kjer ljudje se angleško ne znajo oziriroma vi iItalijansko in je bilo omejeno sporazumevanje, je 
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potem še hujše. Ne samo na stvari, tTudi sami nase pazite, ker kaj vse se dogaja, niti mi, kot osebe, več nismo varni, sploh v tujini. Vse dobro 

vam želim. ❤️ 

Žal mi je, da ste se o tem italijanskem športu vlamljanja v avtomobile naučili “the hard way”. Je res ful pogosto, tako da reakcija policije ni 

nobeno presenečenje. Menda ne poznam človeka, ki redno potuje v Italijo, ki mu ne bi vsaj enkrat vlomili v avto. Vem, da je slaba tolažba, 
ampak kar je pač je. Po toči zvoniti je prepozno. Iz vse izkušnje ste se nekaj naučili in verjamem, da boste v prihodnje vsi veliko bolj 

previdni. Materialne stvari gre nadomestiti, glavno je, da ste vsi vi ok. Je pa grozen obcutek, vem. Ampak ne skrbi, mine. Govorim iz lastne 

izkušnje. So nama pred leti vlomili v stanovanje in se še vedno spomnim tesnobe, ki je trajala še kar precej časa po dogodku. Pa še tole, tudi 
parking v parkirni hiši, v centru kjer stane parking 26€ na dan, ni garant, da bo vse ok. Nam so par dni po vaši izkušnji, konec septembra iz 

praznega avtomobila cez noc pokradli plastiko/dachträgerje (ne vem izraza v slovenščini) iz strehe. Ne vem ali so poskusili vlomiti v avto ali 

so samo kradli opremo. 🙉 Kakorkoli že, drži se! Big hug. 😘  

 

Ojla! Vem, da je težko, ampak nekako mora iti. Nimam s tem izkušenj, na srečo, ampak kot govoriš, mora biti grozno. Saj, če ti ukradejo eno 

majico ali pulover, si jezen, ampak veš, da bi lahko ostal, praktično brez vsega. Slike, videi iz otroštva, to boš bolj težko posnel še enkrat. 
Spomine pa si bolj težko zapomniš vse. Verjetno ni najboljša tolažba, ampak saj bo šlo. Veselo naprej! 

 

2 Jutranja rutina / Morning routine | Kaja Karba 

datum objave datum analize 

11.2.2018 30.11.2020 

Llepo sobo maš. 

Super video, ful lušna kužka maš, pa ful rada te gledam. 
Sedaj mi je jasno, zakaj so trgovine z oblačili veliko bolje založene ženskimi artikli :D :D :D :D. Sami comenti, kje si kupila to in tisto .... 

Rrely. o.0 

Lahko posnemes hous tour? 

Jst sm tud Kkaja.😂  

Lusnnaa! 

Kkaja, ful dobra morning routine, pa ful mas lepo hiso in najbolj kjut kuzka. 
Ojla, dober video. Najace je, da mas luc u spalnici v kosari/smeteh, haha. 

Mmmmm, dober zajterk. 

Full si lepa!❣️ 

Res top video! Kolko casa ti pa vzame jutranja rutina? 

Nnisem edina, ki z zajterkom in kafejem sedi pred rač? 

Lepe nohte maš. 

Super si res! Ss kero aplikacijo urejas svoje videje?🌈 LOVE yOUUU! 

Ne vem, zakaj se trudis z makeupom, ker si lepsa brez.😍 

Čestitam za 7.000 naročnikov! 
Kkako imaš lepa psička. 

Super si! 

Mam enako zvonenje na budilki in highlighter paletko. 
Fuul dobro posnet in zmontiran video. :) 

Super video. :-) 

Kje si kupila pasto za zobe?😁 

Omg, to je slovensko video, nisem niti vedu. 

Super si. 

Super video.  
Kul video. 

Ful mas lepo sobo. 

Dober video, ful si lepa tudi brez ličil, lepa soba, hisa in dobra jutranja rutina. 
Kaksen je naslov pesmi :)? 

Fful dober video, pa ful si lepa :) .... Zzanima me, kje si kupila čevlje? 

Hhudo ful dobr video, pa se ful lepo sobo mas. 
Cool si, najbolsa. 

Zelo deber video! Kaja, ti si najboljša! 

Super si.❤️ Zzelo te rada gledam.❤️❤️Ppa ful dobr video. 

Lepa sobaa. 

Zzlo dobr video, pa ti si tut pune lepa. 

Danes sem te vidla v Eeuruparku. 

Ful kull je vse. 

Super si. 

Odlicen video , super si.  
Ful si lepa, cute psa, lepa soba .... 

Zelo deber video Kaja ti si najboljša! 

Zelo lepa si brez ličil. lLove jou. 
Kjero aplikacijo mas to, ko si zobe umivas? Ddrgac pa zakon video. 

Lepo stanovanje. 

Supeeer video. 
Sslatki kuski. Kkak jim je ime? 

Kaja, veš, kak te mam rada? 

Imas najboljsee videjeee na svetu. Pprosim, posnami se kaksen tak videjoo. 
Super VIDEO. Posnami še plis večerno rutino. 

Naaaajjjj si. 

Super si. 
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Ful dober video in zelo mas lepo sobo. A bi lahko naredla room tour al pa house tour? 

Ful fajn video😍😊. Iiz kod je pulover? 

Ful maš lepo sobo. Nnajbolša jutuberka na svetu? 😜 

Ppevi lajk, jeje. 
Llahko posnameš video “ROUM TOUR”? 

Ful kjut soba ❤️. iIn ti si tut najboljsa jutuberka. 

Ni zakaj. Rada te imam. 
Ssuper, da si posnela jutranjo rutino, per me je zelo zanimala. 

Kkdaj si si umila zobe? 

Moja naj youtuberka. 
Tvoj stil pohištva mi je ful kul. Poveš, kje si kupila?? 

A nisi rekla, da si vegetarjanka? Drgac si pa najboljša yutuberka. 

Aa bos nrdila room tour? 
Kakšna je pa glasba v ozadju? Če te zanima, lajkaj. 

Lahko posnames makeup video? 

Oj, zlo maš kul stil in sobo. 
Nnaj siii! Me omeniš v videu? 

Lepa hisa. 

Tud poleti se tkole obleces? 
Kkaj pa si po poklicu?  

Vav, mas pa res lepo sobo. 

Lahko posnames makeup video? Oodgovori mi, plizz. 

Super video. Res top od top. Pa zelo lepo stanovanje imas😉. 

Js mam tut kužka. Katere pasme je tvoj? 

Naaaaajboljjša si. 
Kje si kupila čevlje? 

Zelo imaš lepe pse. Oobožujem te. 

Aja, hvala za odgovor, Kaja. 
Super video. 

Aa nisi ti veganka (klobase)? 

Lepa majca. 
A ti mas guci torbico? Ful dober video. 

Oj, Kaja, pri zajtrku si si na kruh dala neko salamo ali nekaj takega. Aa ni tako, da di vegetarjanka in imas kasno posebno salamo, prou za 

vegetarjance ??? Drugače pa super❤️❤️❤️ video. 

Kaja, si res najboljsan jutuberka. Aa bi me myb lahko omenla v naslednm videu? Hvala, ce boss. 

Super video. Lepa kužka imaš. Ali si ju posvojila?? 

Fful si lepa in lepa vrata mas od sobe. 

Tisti, ki ima rad Kkajo, naj lajka ta komentar, in tisti, ki so naroceni, ce ne niste njeni pravi feni. 

Hejla, v petek 16.2 sem te vidla v planetu tuš, ker sma ble z prijateljico v kino in sma te vidli. Vv bistvu sma se bile v tisti kavarni, ampak si 

nisma upale prit do tebe.❤️ Super si! 

Kje su kupila posteljo in čevlje? Če smem vprasat. :) 

Kaj ti si vegeterjanka, da si mela vegi klobase? 

Lepoticka. 
Isti računalnik imam. 

Rres si super. 

Nisi ti vegetarjanka, ker jes klobase v tem videu, pa si rekla, da ne ješ mesa? 
A nisi rekla, da si veganka? 

Kdo pa pse pele vn na sprehod zjutri?  

Super jutrana rutina in jaz bi tud mela svojo llastno spbo, ampak si ko moram delit z bratom, ampak gram z razredom v cates in si dom delila 
sobo z nekaj puncami in bom lahko v miro spala, ker moj brat pravi, da preglasno in zaradi tega da telefon bol na glas, pol pa rajse grem spat 

k mami. 
 

3 ŠEF ME JE POVABIL V POSTELJO / storytime l Kaja Karba 

datum objave datum analize 

2.2.2020 1.12.2020 

 

Kaja, malo je postenih punc, to je biil navaden ku .....Cestitke tebi 🌷! 

Super si, samo malo sem se ustrašla na začetku tvojih obrvi, k so ful velke, pa tak😳🤨 zgodba je kr skeri, ce je res🤨. 

Povej se kaksno tvojo zgodbo (❤️ful te mam rada❤️). 

Mene bi blo tok groza, če bi se men to nardilo, pač joj! Drugače sm pa vesela, da se je usaj uredu izšlo❤️. 

Kooooomaj cakam.😁 Jeeeeeej. 

Lp, Lena! 
Super si. 

Ja, prosim naredi še kakšni takšni story time.❤️Ly❤️. 

Tvoj spomin bo vedno šepal, dokler (če) boš veganka. Drugač pa ful vrei. :) 
PROSIMM, več takih videou. Fful so mi ušeč. 

Grozljivo. 

Verjetno je bilo to tudi od alkohola ... Ddrugace pa si superr💗. 

Jaz bi tudi hitro šla domov in ne bi prespala pri tujcu. Upam, da se boš lepo imela v Sloveniji❤️. 

Super si😍😍. Zrihtaj kaksno sluzbo za menee. 
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Super videjo, tudi jaz nisem dobra pripovedovalka, sem vesela, da se ti je takrat vse uredu izšlo, si moja naj naj .... Yutuberka, vedno te bom 
spremljala, rada te imam. 

Jjs sploh ne morem več čakat. 

Lahko napovedujem prihodnost: Šše en super video. 
Super video. 

Fulll dober video. Aa lahko se ksne take videe? Llove you. 

Komaj čakam. Šše 2h. 
Kkomar čakam. 

Kaj bi pa naredila, če bi se srečala? 

Lep video👍. lLahko bi posnela video, v katerem oblečeš svoja oblačila, ki naj bi bila značilna za tvoj horoskop in tudi makeup in frizuro, ter 

bi povedala svoje mnenje, če so to res tvoja tipična oblačila, makeup ... 

Ssupr video. Ii love itttt! 

Fful lepo, da zaupas to ustalim. 

Kko sem vidla naslov videa, sem bla sam tko: »cCaki, a je vse v redu?«😂😂 jJs bi v takem primeru ravnala identicno. Vvesela sem, da je vse 

v redu. 

Še 4 minute!!!😀😀😀 Kkomaj čakam!!❤️ 

Ej, Kaja, mene bi blo ful strah, pa jaz bi bla v šoku😬. Drugače pa si ful pogumna, da to poveš. 

Ja, u redu, ce ni avta blo, da bi te peljal domov ... Oon je pil tisti vecer ... Ddobr, da nisi šla❤️. 

Posnem se kak video z Tjašo. 
Več takih videou bi mogla posnet. Vvšeč mi je tvoj kanal. Šškoda, da sem ga šele danes odkrila. 

Zlo mi je vsec ta video. 

Wwauu, ful drugacen video, naredi se vec takih. Ddrgac pa sm vesela, da se je vse vredu izslo. 
Jst sm tvoj 4.500 ogled. 

Wow, mene bi blo tok strah🤨😬. Hvala, da si delila to zgodbo z nami. Ful si super osebca. 

V resnici dobro pripoveduješ. Jjaz sem se vživela v tvojo zgodbo. 
Se samo 29 minut. Kkomaj čakam na vsak nov video. 

Kaja, si super yt. Ii love you so much. 

Super. 
Zelo imaš dobre videe. 

Pravilno - pametno si se odločila. Ttoraj temu gospodu res nekaj manjka v glavi ...:( In res poklon, da si to povedala pred nami ter nam 

zaupala ... Prideš kaj na Ptuj v šotor za pusta? Čče boš še v SLO. :D 

Komaj čakam ........🤨💖 Na videoooooo😊. 

OMB, živa groza, kaj se folk dela. 

Še kakšno zgodbo povej. 

Kaja, zelo si pogumna. Rada te mam. Se je res to zgodlo??????😍😭 Božica. 

Full si lepaa!!! 

Nisem razumel, preko katere aplikacije si poiskala to? Lp. 

Fak, grozn .... 

To je full kripi. 

Nne barvi si obrvi, k zgledaš skor k Ffredi Mmiller. 
Neverjetna si, Kaja. Super si, Kaja. 

Kaja, res imaš noro lep govor, kot kaka voditlca al pa kej podobnega ... Mme prav zanima, ce si kdaj razmišljala v tej smeri (pac 

voditeljstvo), kr tak naprej ... Aaja, sem ze narocla flasko z mojim imenom Taja in je amazing ... LY, Taja (Aanica je ime moji sestri in ti pac 

pisem iz njenga profila😂😂)💕. 

A je omara mal tazbita? 

Oprosti, ampk naslou videa pove osebi eno stvar, ampk kar si ti opisala, se meni nezdi, da te je lih povabu v pojstlo, in da bi se kar koli lahko 
zgodilo. Je tudi res, da je mogoce kaj se v odzadju, kar nisi delila in ne poznam vsega backstorya tegale dogodka, ampk se mi zdi, da je 

naslov rahlo preteran, glede kaj si povedala, da se je zgodil tkrt. Just sayin’. 

Upam, da se nikomur ne zgodi kakšna taka zgodba. 

 

4 Živela sem pri judovski družini; običaji, zanimivosti, oblačila ... l Kaja Karba 

datum objave datum analize 

20.10.2018 1.12.2020 

 

Aaa, zakon video!! Dosti nisem vedela. 

Jaz sem razumela, da si ti Jjudinja, ko si ze prej omenila, haha. 

Fful super vide. Ssi the best youtuberka. 

Tota njihova pravilča so ful zapletena. 

Zakaj si pa tam živela? 
Super Kaja. 

Kaja, saj jas tudi še zaj ne vem teh 10 božjih zapovedi, pa hodim k verouko, ko ni karantene. 

Kaja! Naj ti povem, da si super in te občudujem, kako v kratkem času objaviš toliko videov. Vsaka čast! 

Omg ..… tTo so res pol zahtevni ljudje😶🙄. Drugace pa odlicen video, blo zanimivo nekaj novega zvedet😄. 

Kok dobr video res ... Eeden mojih najljubsih, zeloo zanimiv 😀. Ppa res dobr razlagas. 

Zelo informativni video, pogledala celega. 

Nnoro dober video ... ”Ččepico naredila za dojenčka.” 😂🤣 Zzlata, super si🤨. 

O, veliko knjig. Aa velik beres? 

Waw, a si v Londonu srečala kakšno slavno osebo? 
Super video. 
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Glede posode. Kak pa je glede nemlecnih in nemesnih stvari? Recimo jajca, zelenjava, karkoli. V cem pa to lahko kuhajo/jejo? Je vseeno, v 
katerem setu posode, al majo to tudi predpisano? Kkak pa kaj? 

Kako to misliš, obrezujejo fantke? Res dobr video. 

Najboljša .... 
Super video. 

Zakaj si pa tam živela? 

Pa kaj ti si tud mogla ta pokrivala cez glavo nosit?!🤨🤨🤨 Iin kako tj je blo pri ti druzini. Pa se zadnjic, zakaj si bla v tej "druzini"??? 
Supr video. 

A imajo tudi otroci, pac puncke, lasulje? 

Kako so te sprejeli? Kakšen odnos imajo do Slovanov, Slovencev, kristjanov, katolikov? So kaj vedeli o Sloveniji? 
Super so me sprejeli in niso versko nestrpni. Za Slovenijo so že skišali, čeprav bolj poznajo bivšo Jugoslavijo. 

Super video, Kaja. 

Super video, res lepo razlagas in zelo v redu video, ker dejansko predstavljas judovstvo in ja, res si lepo razlozila. 
Kaaaaj, 90 € za 1 hlebec kruha?! 

Zelo zanimiv video. 

Zzanimivo, septembra sem bila v Izraelu in doživela njihovo kulturo v polnem pomenu besede, tudi njihov največji verski praznik, Yom 
Kippur, na katerega dejansko država ugasne. Sso to tudi praznovali? 

Yom Kippur, ja, smo se pogovarjali o tem velikem prazniku, vendar mene septembra vec ni bilo pri njih, so ga pa sigurno praznovali. 

Dober video. 

Ker žival pa res ne trpi, če ji vrat prerežeš, ane? 

Uhhh, raje ne razmisljam o tem. 

Zelo ZANIMIV video Kaja, kaj ti si mogla tudi upoštevati vsa pravila (da si mogla imeti lasuljo ...)? Kkaj si bla tudi ti prisotna na teh 
njihovih večerjah ( da si sedela za mizo in z njimi jedla)? 

A bo tudi video, zakaj nisi več Aupar in kaj zdaj delaš ipd. ? Drugače si pa najboljša YT ever. 

Načeloma ne, razen nekaterih. Sem jih pa spoštovala in tudi pri njihovih tradicionalnih večerjah sem bila velikokrat prisotna. So zelo prijazni 
ljudje. 

Ortodox se lahko prevede v Pravoslano. 

Halal ni kruh. 
Se opravicujem, ce je napacna informacija. 

Fuul zanimiv video! Pa, a ti si tut mogla upostevat vsa ta pravila, npr. da si mogla met pokrite lase? 

Ne vsa. Moja druzina ni bila toliko stroga glede tega. 
Reče se NAVADA, NAVADE itd! 

Kva je z obrvmi, heee. 

Hehe, ravno takšni so, ki so mi všeč, in to je glavno. 
Heej! Maja smo imeli v šoli predstavitev vere pri predmetu DKE. Jaz sem izbrala judovstvo in veliko stvari sem izvedla pri tebi. Učiteljica je 

bila zelo vesela, ko sem povedala, da sem veliko stvari dobila pri tebi. 

Ssobota je šesti dan. 
Super si. 

Vverjamem, ja. 
Ali lahko posnameš še kakšne takšne zgodbe iz svojega življenja? 

Ti si najboljša. Ttko rada bi se slikala s tabo. 

Zakaj pa se ne bi slikala z mano, seveda se lahko, Mateja. 
Nna počitnice te pustijo v Iizrael? 

Ja, ful dober video. 

MOJ SESTRA JE ŠLA TUT ZA AVPER. 
NO, KAJA, IN MOJA SESTRCA MI JE PRNESLA FUL LEPO OPREMO ZA KONJA. 

Dejansko se mi zdi zelo lepo od njih, res spostljivo, da so pustili Ninotu, da pride. Da so odstopli od svojega prepricanja in dali prednost 

tvojemu (ker pri nas ni nic spornega, ce fant spi ze pri punci, ali obratno pred poroko). Hvala, ker si to delila z nami. 
Ja, Tamara. Zares zelo prijazno od njih in hvaležna sem jim za to. 

Ali deleš še kot au pair? 

Jutri bom objavila video o tem. 

 

Sestra ali fant - kdo me pozna bolje? | Kaja Karba 

datum objave datum analize 

22.12.2017 1.12.2020 

 
Ful ste cute. 

Kako ste lušni.😍😉 Jaz sem se zelo nasmejala. Mores se narediti take video, ki so zabavni. 😉😂😁 

Ful dober video. Upam, da boste se kaj posneli skupaj. 
Ddobr videjo. 

Hahaha ...... 

Zelo sem se nasmejala ... Pa z sestro sta si zelo podobni. 

Hahaha, ) SUPER.😉😉 Ooba te fajn poznata☺☺. Lepo ime imaš Kaja ... 

Jaz sem se tako nasmejala. Hhehe. Top. :) Ostanite se naprej tako Cute! 👀 

To je v Llondonu? 
Dober video, naredi jih še več. 

Omg, jaz tega nikol ne bi jedla. 

Simpatični do konca. 
Super video kot vedno. Nnikoli ne odnehajo z youtubom. 

Hej Kkaja, ti si najboljša jutuberka😘 in imaš odlično sestro in odličnega fanta. Zelo so mi fšeč tvoji vlogi, ali imaš Iinstagram? 

Hvala Zala! Ja, in tudi ti imaš lepo ime! 
Najlepša hvala! Imam Iinstagram, naslov najdeš v prilogi. 
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Nino neke se spouni. 
Se takih video in plis naredi vlog Llondon. 

Bom videla, če mi bo čas dopuščal! 

Še en videjo. 
Ppogrljte si moj kanal. 

Rada vaju mam. 

Zelo dober video Kaja! Z sestro sta si zelo podobni! Prosim naredi več takih videov! 

Po dolgem casu en v redu kanal ... Kkeep up the good work💋. 

Nikaj ... Kkoncno ena v redu youtuberka z mariborskim naglasom. 

Fful zakon video. :) Nnaredi še kak tak video z mamo pa atijom. :) Ddrugač pa ful sta lepa skup. 

Hehe, bom vidla če bosta za to. Ja, pa hvala ti 💖💖💖! 

Tvoja sestra je faca. 

Js sm tud Ttjasa. 

Lahko narediš video: »Kkdo me pozna bolje, mama ali oče?«😍😍 Fful ste vsi dobri. 

Mogoče pa tudi to kdaj. Hvala ti. 

Jaz sem, preden sta onadva odgovorila, sem jaz že nekaj vedela. 

Hehe super, potem pa lahko drugič tebe povabim v goste :-) 💖💖💖! 

Ni problema ;). 

A govoris primorko? 
Hehe, Ela, ne primorsko. Šštajersko govorim oziroma mariborsko. 

Tvoja sestra je lepsa, samo Nnino je tudi malo lusten. Iin ja, hocem videti se en tak vedeo. Iin ti si najboljsa na svetu. 

Nino je lepsi. 

Super ste!!!😀😀😀 PS.: naredite čim več skupnih videov! 

Uusi ste ful zabavni, pa širte dobro energijo. Ffu ste cute. 

Naredi se kaksen video s sestro. 
Zelo dober video. Rada bi še videla tak video. 

Dobr video, ampak je bilo videti, da tvojemu fantu ni bilo, potem ko ni zmagal. 

Marija iz mosta zmaga. 
Tvoja sestra ti je zelo podobna. 

Ssuper, super video. 

Ja, res je, ko sva bili majhni, sva bili, kot da bi bli dvojčici 💖💖💖! 

Super si. Ttvoja sestra je zelo zanimiva. 

OMG. Ful dober video. Res sem se nasmejala. S sestro sta si zlo podobni. Super si. 

Prepričaj Tjašo, da ustvari svoj kanal ali ustvarita skupni kanal. Pleas. 
Kkoliko pa Nino? 

Nni zakaj. 

Super video, upam, da narediš še kakšen takšen video, npr. dDa bi Nino postavljal vprašanja tebi in Tjaši ali pa bi ti postavljala vprašanja o 

svojih živali Niku in Ninu. 

Najbolsaaaa. 

Jjaz imam rojstni dan 8. oktobra!! 
Kdo je tist k je poskilu?? 

Ja, hočem videti še en taki video. 

Tjaša. 
Koliko je stara tvoja sestra? 

Ful si dobra, pa lep makeup. 

Nino je lepši. 
Kkaja, ti si zakon. 

Ttvoja sestra je po rivala roke pod Nninovo. 

Kkoliko si stara? 
Najboljsa familija ever! 

Nne morem verjet, da te sestra pozna bolje kot fant. 
Nino je legedna ! 

Vsak bi moral vdarjati po svojem. 

Vi ste mi najboljši jurobarji. 
Ja, naredi se več takih videov. Zzakon si. 

Ppa se z Nninotom sta ful lusna. 

Moja sestra ma rojstni dan na 8. oktober. 

Tjasa mi je ful smesna. 

Aa to debilnost dejansko gledajo ljudje? 

Sskupaj bi še lahko posneli video. 

 

6 REAKCIJA NA VAŠE DOMNEVE / 2.del l Kaja Karba 

datum objave datum analize 

13.11.2020 2.12.2020 

 
Ko sem vidla tvoj vlog, sem bila vesela, drugače sem pa žalostna. Zzelo te rada spremljam, kako si, kaj delas, ko ti je dolgčšas … L.P. 

Mi isto. Kkaj pa ljubezen po domače na kavču? Llepo se mej še naprej. 

Ti si naj youtuberka:). 

Hej Kaja! Super video. Najboljša youtuberka si ❤️🌈🐕🤨. 

Ti si moja najljubša yutuberka. Super video. 

Koliko si stara ? 

https://www.youtube.com/redirect?redir_token=QUFFLUhqbGdPUjNhNDZGaENGZFBrLXZsVHZRVmc2N1Bjd3xBQ3Jtc0ttTE1wbWtseHFQOTBtSkhLelJJVEFJSDI0V3RPelpLQlZvRTg5anlpNVFVVUVJYmw3a2R4Ylp2VFdROUlIWEVJQjkzaVdIWFRVUWdOQ3NfZjUxOE5sb3lJcjFDN2V5ZlN5dmdaMEl5am5pcEo3ajVWRQ%3D%3D&stzid=Ugwvm2kxGorrc3Ghnyd4AaABAg&q=http%3A%2F%2Flusten.in%2F&event=comments
https://www.youtube.com/redirect?redir_token=QUFFLUhqbndWc3JvZkhSMlVZd0dtanp4NV9CX3lCMnhCZ3xBQ3Jtc0trOUpRbFMwWUJwNVZnOWZNd1Z4cHY2R29tMjJYZy1rM2ludGl3SWNPdHZ4ZVF1SzNueXluRHY4bTRVNVpsOHlvREJiS2dwdUVBZGtLRHRsb0ltX1A4WkIzU3cxS3ptdnl5OGNtNDFXV1FuNXNVcXVxMA%3D%3D&stzid=Ugwvm2kxGorrc3Ghnyd4AaABAg&q=http%3A%2F%2Fvedeo.in%2F&event=comments
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Prvi like. 
Drugače pa ja, super si, ostani pozitivna. 

Super videjo. 

Kaja, zelo si zabavna🤨. Bejli je zelo lep in srčkan🐶🐕. Si moja najljupša yutuberka in tiktokerc. Boš najboljša mama na svetu. Snemaj še 

več takih zabavnih vlogov. Ninota, Tjašo in Nika lepo pozdravi. 

Super video! Učim se slovenščino in mi zelo pomaga videti tvoji videi. Ampak zame govoriš zelo hitro 😁. Bi bilo odlično in bolj, če bi bili 

podnapisi. 
Ja, super Natali. Kateri je pa tvoj materin jezik? Držim pesti, da se čimprej naučiš. 

Hvala! 😊 Tudi upam, da se izboljšam moj slovenščino. Moj materin jezik je španščino. Sem iz Argentine. 

Ooo, lepo, super👍. Morem ti povedat, da že zelo dobro pišeš slovenski, čestitam 👍👍👍. Le tako naprej. 

Živjo! Si res super youtuberka in moja naj slovenska youtuberka! Me pa zanima, ali uporabljaš kakšno vadbo za telo oz. če si kakšno 

uporabljala (če se tako reče) in jo priporočaš? Hvala, super si! 

Hvala, Sabina. Moram priznati, da sem kar se tiče vadb precej "lena", tako da ne telovadim ravno dosti. 
Heej! Jaz sem tudi navijala za Ano in Iizo. 

Štajerci smo zakon. Hhaha. 

Najboljša😘. 

Zelo si lepa. 

Hej hej, tudi mene bi malo pri tistem komentsrju stisnilo, pa čeprav mene fun nena skoraj nič prizadane. 

Prvi like in koment. 
Zakaj si se odločila, da boš vegetarijanka? 

Ker imam zelo rada živali. Bom o tem gotovo kdaj posnela video. 

Jaz domnemam, da si zelo pozitivna in se boljše počutiš z makeupom. 
Imaš angleške ali slovenske prijatelje? 

Sm ze misnla, da sm edina na tem planetu, ko ne mara tok pice pa hamburgerjev pa tega. 

Super video. Izračunala sem na pamet, tako da ne vem, če je čisto prav, ampak mislim, da si z Bbejlijom preživela 480 ur. Če si ga imela 4 
mesece 5 dni v tednu in 12 ur v tednu. 

Hej! Super video! Komaj sem čakala na drugi del! Prou mi je polepšal dan, ker sem se morala učiti zgodovino, ker sem vprašana jutri! In 

zgodovina mi je res najslabši predmet! Upam, da mi bo šlo kar se da najboljše! Drugače super video in konja čakam naslednjega! Hvala ti za 
vse! Ker si tako zlata! Za vse nam pomagaš! Pa se dneve nam polepšaš! Hvala! Rada te imam! Pa pozdravi vse doma! Pa jim reči, da naj čim 

prej posnamejo video s tabo (hehe)! Lep pozdrav iz Slovenije! Ly! Maša! 

Živjo, zanima me, kaj pomeni ŠTRIGLA? 

Živjo Kaja! Bodi lepo in zdrava. Imam ti pa tudi nekaj za povedat na ig. Obužujem tvoje videe💝💝. Llahko bi naredila video, kjer 

odgovorjas na sporočila na ig - kratki clip ... Kkadar prideš do mojega sporočila, bo zelo vesela ... Polona z Pprekmurja😊😝. 

Dober video. Vsi, k vam je bil všeč video, lajkajte ta komentar. 
Tudi jaz ne maram lih zelo pizze oziroma ni nujna v mojem življenju, niti kakšni pomfriji in hamburgerji, kar pa je v mojem življenju, brez 

česar ne morem, so piškotki in sladoled, pa tudi kdaj čokolada, sicer ko sem bila majhna je nisem marala, zato mi tudi zdaj ni zelo nujna in 

da bi po njej hrepenela, temu tudi ni tako, najraje imam kar piškotke in pa nora sem na kifeljcek iz pekarne, to pa je ena moja slaba 

lastnost😁. 

Vsi moramo imeti tudi kaksno slabo lastnost, drugače bi bili preveč kičasto, hehe. 

Upsi, 12 ur v dnevu. 
Super Julija, si dobra matematicarka, hehe. 

 

Pokušanje AMERIŠKIH SLADKARIJ l Kaja Karba 

datum objave datum analize 

5.1.2020 3.12.2020 

 

Srečno 2020! 
Hey! Srecno novo leto. Posnami prosimmmm room tour in tvoje stanovanje. 

Super ! Iin srečno, veselo in zdravo 2020 ! 

Nnajboljsi pogled, Majda se y tabo strinjam, odlicno je. 
OMG, jJaz bi tudi probala, hahah <3. Še več videjov z ato pa mamo. 

Ful ste lušni. Ppovej staršom, da sta lepa, in Kaja, ti si tud ful lepa. Aaja, vem, da je prepozn, ampak srečno 2020. 

Njami, mene zanima, kaj bi bilo meni najljubše. Super video s tvojimi starši. 
Fuuuuuuuullllllll dobeerrr videeeo. 

Oreo dobiš povsot na svetu. 

Njami, njami💞💞💞. Sem postala ker "lačna". Sem ful sladkosneda, en dan brez sladkorja težko zdržim. 

Dober vVideo, Kaja. 

Kaja, ti si naj yutuberka. Rrada te imam. Ppozdravi Tjašo , Nika , Ninota , botro in botera. 

Si super youtuberka🍫🍪. Nnajraje bi probala Hhershey's čokoladke. Tvoja mam in ata sta d-best😁. Ii love you. 

Super videjo, si mMoja naj, naj, ... yYutuberka, ste zelo luskana družinica, rada te imam, ❤️❤️❤️❤️najraje bi probala vse, da bi potem vedela, 

kaj naslednic vzeti. 

Srečno novo leto Kaja🍾🤨! Super video👍😘. Naj se tvoja mama hitro pozdravi. 

Ful si dobra youtoberka. 

😉Super video .... 

Mnjam, mnjam in srecno novo leto 2020! 
Ful dobr video, super si. 

Jaz bi najraje probala tisti voščenke (pisane). 

Njami, jaz imam zelo rada sladkarije . Super sladki video. 

Mmmmmmmmmmm, js bom umrla😂😂😂, moji lusti😂😂😂😂😂. Ttvoja starsa sa fullll zabavna in fajna, skor tk ko ti. 

Njami, nekatere izgledajo odlične. Ti si najboljša. In, ali bo se kak video s Ttjašo. 
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Oreo so edini keksi, ki jih lahko jem. 

Večina stvari tuki je tko dobrih videt (tisto s kaktusom pa kislimi kumarami je pa 👎 - ne zveni dobr, hahah), drgač pa zanimiv video, 

interesantno je videt kašne sladice majo u Ameriki (no, tut drugje, ampak k so pač ameriške sladkarije, bo tuki kr u Ameriki). Ffuul dobr 

video❤️. Ppoljske pa nizozemske sladkarije bi ble po moje tut zanimive za probat, tko da ja loh posnameš ✨. 

Uuuuu, mega videjo, ti mal zavidam. 

Jej, nov video bo. 

Jjst bi najrajš probala one pisane voščenke. 

 

Katera pozna mamo bolje l Kaja Karba 

datum objave datum analize 

25.5.2018 3.12.2020 

 
Like vsi, k ste pod 1000 like. 

Ssuper si, najboljša si. 

Mami legenda! 

Najbolsi video ...kot vedno 😍❤️ ... nNajbolsa si, Kkajaaaa ❤️❤️ ... rRtm ❤️. 

HAHHAHAHAHAH😂😂! 

Omg ... kKak ste si podobne!😍 

Kak je to dala Ttjasa pred tabo roko. 

Nnajlepsa : ). 

Jjs tut obozujem Uusodno vino. 
Vvideo super. Ssedaj se z očijem ... 

Super video! Kr tak naprej Kaja! 

Meni je to tvoj najljubši video🌸🌸🌸. Lepo se mej in ful ste luštne💋❤️❤️. 

Cool video. 

Ssuper video! 
Super video, Kaja! 

Naj boljša yutuberka na svetu . To mislim zares, ne samo zato , da bi te užala ❤️. Najboljša je Kajjjja Karrrba. 

Super, pa ful si lepa. 
Super video. 

Jej, prva. dDrgac pa ful dobr video. 

Lahko s Ttjašo posnameta, da si za en dan zamenjata zivljenji, pliss in full sta lepi. 

Hvala za polno dozo smeha 😂😂😂👍👍👍👍👍. Nnajboljše ste, pozdravcek od nas 4 ;-). 

Tjaša jo pozna boljše. 

HAHAHAHA! 
Jej, 6. sem komentirala. 

Super video ...😉 

Priporočam, naj vsaka pritisne nekam na kaj, če boste še gdaj snemali tak vidao . KAJA, SUUPER SIIIIIIIIIIIIIIIIIIIII🌺😉. 

Ful je cool video. dDrgac Ttjasa ni svingala, ni hejt. 

Ful super video 💖. Zzaj pa kera bols pozna atija 😶😂💖👌. 

Cool video. 
Lepoticke, najjbollse. 

Ffull dober video. 

Z sestro sem gledal video in je super. 
A ti si v Llondonu zdaj ali si se v Ssloveniji. 

Zelo the best video. 

Iin Kkaja, morm oment, da si tko the best in mas rut the best vide, tko da komaj cakam, da pride nov video.💖💖👑👑 

Cut. 

Ha, dobri ste, naaaaajboljjša. 

Bravo. 
Super video!!!! Zakon si! Najboljši video, tako kut vedno. 

Ookej. 

Aa mi poveš telefonsko številko, da si boma lahko pisale? 
Video je bil super. 

Js sm tud Ttjasa. Fful sva si podobni po karakterju. 

Ttistim, k jim se bil video usec, lajkite ta komentar. 

Zakon ste. 

Bboga Kaja. 

Zamujam, Kaja bi morala zmagat. 
Kaja, ti bi mogla zmagat. 

Naj. 

Zivijo, tTo bi bilo noro, ce ne bi Tjaša goljuvala, drugace pa ja, je bilo zakon. 
Hej, Kaja, super video, cela mama si ... Mmislim, zelo sta ji podobni ... Hvala. 

Nna Rrogli jz živim in je res zakon. 

Ttjaša je svinglala, ker je imela preblizu roko. 
Tvoja mami je tako lepa, to si "podedovala" od nje. 

Katera od vaku je starejsa? 

Boga Kkaja. 
Aa maš Vviber? 

Aa maš Ssnapchat? 
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Ooooo, kak lepo, da tvoja mami gleda Rreko ljubezni. Mmoj ati igra v njej, moj ati je (Ffranc) ❤️. 

 

Najina zgodba l Kaja Karba 

datum objave datum analize 

2.12.2018 3.12.2020 

 
Ce se ti zdi Kaja super, stisni tukaj. 

Kkdor ma rad Kkajo, naj lajka komentar. 

Ssi najboljša YOUTUBERKA. 

Ful lepa ljubezenska zgodba 😍. Zzakon si, pa ful te je fajn poslušat 😊. Oostanta za zmeri skupi 💕. 

Komu je Kaja najboljša youtuberka, naj lajka komentar👍👍👍. 

Super video!! <3 <3 
Eenako mišljene mam še jast zdej od fantov, da sm večim ušeč. 

Ful dober video!!!❣️🌍💋 LOVE UUU!!!!❤️❣️🌍 

Super video. <3 
Awww! Veliko srečja na vajini poti! <3 

Zloo dobr video🔥❤️🙈ly🌍❤️🙈😻. 

Res lep in smešen -- zanimiv video. 

Kok lepo. 

Ful na lep nacin sta se spoznala ❤️❤️😊. In res sem srecna za vaju, naj traja in traja 😁. 

Sse strinjam s tabo :). Mmi2 z mojim sma tudi zacela takrat bit par ... Jjas 16, on 17, pa sma se zdaj skupaj :). Ttorej 10 let 😁. 

Ti si tkoooooo the best youtuberka ever. 

Kako sprejeti izgubo živali? 

Fulll fajn videooo, the best sii. 
Nna mojj rojsstni dan sta posstala par ... Kkuk kjjuttt. 

Waw, zelo dober video. 
Najlepsi parck. 

Kak bi blo ime otrokoma? 

Mene bi zanimala od Tjaše in Nika ljubezenska zgodba. :D Ker je res lepo, da sta mlada in že nekaj časa poročena. :D 

A ves, da sm dobila konja Nikito ❤️❤️? Aa loh en video posnames o konjih? 

Supr video. 

Ali ima Nino brata ali sestro? Pa ful, ful, ful si dobra yutuberka, u bistvu najboljša❤️ yutuberka. Rtm. 

Jaz imam 2. aAvgusta rojstni dan. 

Ful si lepa. 

Super video, RTM. 

Kok kjut❤️. 

Jeeeeeeeeeeej, sem se že veselila naslednjega videa. 

All you need is love. 
Zdej sem te začela gledat in si postala moja best you tuberka. 

Jaaa, naredi partnerski Q&A. 

Bi lahko posnela room tour? 
Lep video, Kkaja. 

Kaja, bi lahko slemala na Ttik Ttoku? 

Full dober video, Kaja. 
Si želita imeti otroke in koliko, se želita poročiti???? 

8. komentar .... Ffulll sta kjuti ... ❤️❤️🔥😍 

Jaz hodim vsako leto v Poreč, že 6 let. 
Ne vem, zakaj, ampak malo sem se najdo v tej zgodbi, če prav sem komaj osmi razred ... 

Ojla, a lahko vprasam, kje si kupila tole sliko, ki jo imas nad posteljo? Ful lepa zgodba, najboljsa si. 

O, cute. Kaja, rada te imam😘. 

Zelo dober video. 

Bravo, Kaja, lepa si. 

Kaja, jest grem tut s to kolonijo. 
Fful dobr videoo. 

Super sta. 

Na kero srednjo pa si hodla? 

Super si. 

Če se ne vprašata, ali hodita, se lahko izgovarjata, da nista nikoli bila skupaj, oz. se lahko še vedno zgodi zavrnitev. 

Bbos posnela, kako si dobila psa ali taksne stvari ali celecnc? 
Fful kyut, me pa zanima, kje si dobila ta polover, ki ga mas oblečenega na profilni sliki za yt ? 

Zelo lep video in ja, morem ti reči, da sem se prav nasmeja, ko si rekla, kako kličes ti svojega fanta. Ninota😁 ... Saj jaz imam tudi fanta z 

tem imenom in ga tudi kličem bolj kot več Nini ❤️ ... To je najlepše ime 😍😘. 

Super video. 

Prvaaa. Fful lep video. 

Omg, me omenis? 
Moj rojstni dan je 17. januarja. 

Kaja, dober video. Aali se naročiš na moj kanal na yt? Ssem Alina. Aali veš, koliko hejtov imam, pa ne vem, zakaj. Tti poglej moj video, pa 

pove, ti se spoznaš na yt, dako da mi prosim povej moje napake, da jih lahko popravim, da bom taka yt kot ti. Tti si moja vzornica. 

 

Reakcija na stare slike l Kaja Karba 
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datum objave datum analize 

22.7.2018 5.12.2020 

 

Zdravo, Kaja. ❤️Tukaj Živa!!💓 Kak si bila luštna kot malčica.👧In super video. En velik lajk.👍😘😍 

Zanimiv video, men si bla zelo lepa 💖💖💖💖💖💖💖💖💖💖💖💖💖 in lahko bi naredila še part 2, ker je zlo dobro gledat take slike. 💝💝💝 

Ssuper video, Kkaja. Iin s to frizuro si zelo cute.☺ 

O, res dobr video, ♥️ komaj čakam mojo reakcijo, ko bom odrasla.😅 

Z dolgimi lasmi si bla lepsa. 

Supppeerr video, takoj sem ga lajkala, ❤️❤️❤️pa dolgi in kratki lasje, obojni ti pašejo, 💜💜💜 komaj čakam na part 2, 💝💝💝💝RTM💞 

Zloo ti pasejoo dougi lasi. ❤️Kkdo se strinja, nej like. 

😂 Jja, part 2 🙌. 

Kul video. Ful lepe lase si mela, ko so bli se dolgi. ❤️ Pposnemi part 2. 

Lepotica ze od malih nog.👌💕 

Nikoli se ne bi odnaročila od tvojega kanala.❤️ 

Super video!!!☺ 

Nicee :3. 

Hahaha, caricaa, se posebno tisto, ko te je Nino porezal ... Ss skarjami za papir😂😭❤️. 

Nice. 

Itak usi imamo trenutke, ki izpadejo chrinc, in fulll so lepe. Top videjo, Kkaja.❤️❤️ 

Sj si kar cute 😂❤️. 

Vavvv, suer video !!! Jaa, part 2 ❤️❤️. 

Haha, cestitam za pogum, da si objavila slike. Ssuper si in pa lahko naredis part2. 

Najbolsaaa si💓💞. 

Ful dober video😃❤️. 

Oooooo. Mi imamo prikolico v kampu Sušica in to je 3 min iz Ugljana ... Pa ja, kratki lasje ti pašejo. 

Tvoji videji so vedno najboljši. In ena youtuberka je nardila tak video, sam da je rekla, da bo za part 2 pokazala še posnetke 

💜💜💜💜💜💜💜💜💜💜💜💜💜💜💜. Rada te mam. 

Nne vem, zakaj ti je tak bed za slike, men so slike okejj 💕💕. Naredi part 2, to je zanimivo gledat. :D 

The best si. 

Lajkala, preden pogledla❤️. 

Dober video, nnaredi se vec takih videjov 💜💜. 

Bom. 

Posnemi part 2😄. 

Lahko part2. 

Hhahaha, fuuuuuuuuuuuuuuuuuuulll dober video, pliss nardi part 2. 

Ja, seveda, da se zelimo videt😍🤗. Nnajbolsa💝. 

Ssi kKul, lLepa in dDobra 💖💖💖💖💖💖. 

Lusna si bla full, hahah. 

Ta 1. slika, ta telefon, mam jaz. Ssuper kul video ❤️❤️❤️. 

Zelo si bila lepa in tut zdej si in super kul osebca🤨😘❤️. 

Kok je bla Ttjasa stara, ko se je porocila. 

Ssimpatična in prelepa, na vsaki sliki si lepa, čeprav tebi smešne, so lep spomin tvojega odraščanja. Vedno ostani tak sonček! 

Res si ful lepa, ❤️ najlepša youtuberka in tudi najboljša youtuberka. Bbila si ful lepa, ko si bila mejhna ❤️😍💓🙈. 

Oooooommmgggg.💖💖💖 Zakva so tvoji videi vedno tok dobri?👍 Ful si bla in itak si lepa. 👱Vsi mamo pa vsaj kko grozno sliko😉. Si res 

NAJ, NAJ ... yutuberka ever💟. 

Koliko let je Tjaša starejša od tebe? 

Ful dobr video, pa nared PART 2. 

Si najbolša yutuberka, tvoji videji me vedno nasmejijo😀. 

Na vseh slikah si zelo lepa ! 

Hey, ti si moja naljubša jutuberka in upam, da te bom kdaj srečala☺☺. 

Nnikoli se ne bi odrocila iz tvojega kanala❤️❤️❤️😘😘😍😍🔐🔐🔝. 

Hahahah ... super si ... Jja, naredi part 2, pa pokaži tisti video, ko si, bila majhna, saj imaš dovolj poguma. 

Jaz jaham ze sedem let in ze delam stoje na onem gimnasticnem sedlu. 

Jaz mam tude taote male lase tu naprej zato ,  ker ko sem bla stara 3 leta, sem si sama porezala lase.😭😭😭 Še zdaj obžalujem. 

Fuuuul si dobra, proosim naredi prank. Ssi naj, naj boljša youtuberka na svetu👍. 

Jjaaa, naredi PART 2. 

Ne si pustit dougih las. 
Haha, ti me najbolj spraviš v smeh. 

Hahah, 😁 slike sploh niso grozne, ampak sem se pa tvojim reakcijam in komentarjem res od srca nasmejala. 😁 Rres 🔝 video, komaj čakam 

part 2 😊😊. 

A je to tvoja naravna barva, ki jo zaj mas?😍 

Zelo lepe slike, btw. 

Zakaj si si obrila obrvi? 
Hhahaha, fuuuuuuuuuuuuuuuuuuulll dober video, pliss, naredi part 2. 

Ful fajn video. Naredi PART 2. 

Ful dober video. 
Super video ..... Zzelo ti pasejo in dolgi in kratki lasje, love ya, Kaja. 

https://www.youtube.com/redirect?stzid=UgyRRvi3j0tWW-aFdj14AaABAg&q=http%3A%2F%2Flepe.top%2F&event=comments&redir_token=QUFFLUhqa1BLaHVLY09FZUIzYnJlYTAzN1ZDMnFod3VhUXxBQ3Jtc0trcDZFWWxwa2R0X0k0RzByOGR3eTh1N0F1NXZHRnVYdnNZMWUzaXE3SE5KWHROLVNIOWpRWmhNMnlXWTVUanRkVGswZ243ZTloLVpsdFlPa194SHNaV1B4bFpYeWZJQnpXbkZibmJEZFQ0ekRPTnVhaw%3D%3D
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Hahaha, sploh nisi grozen clovek, hahaha. Ja, se takih videov. 
Part 2!! Ppa super video. 

Ti si the best. 

Dober video 😜. 

Tjasa. 

Ful dobr video. 

Super video, si the best❤️. 

Super video❤️. 

Kkratke ti bolj pasejo. 

Najlepša mi je ta zadnja slika.😊😁 

Si imela svojega konja ? 

Jas sem pa na zacetku mislila, da so to oni visoki skornji, ko si obleko sprobavala in mela hlace do kolen. 

Super videjo😘. 

Vv Ssuperman majici, hahahha. 

Ttisto, ko te je Nino postrigo, saj svaka mu čast, da se je upal, ampak ojoj 😄❤️. 

Wwow. Zzelo si lepa na slikah. 
Najboljsa jutubarka si. 

Ti lasje, ko jih imas, tako jih ima skoral polovica človeske populacijr. Rrece se lasišče. M 

Jaz se zmir sem mlada ... Tko v 5 razredu sem. Mene so in se zmer mislijo, da sem fant ... 
Jaz pa jaham v Pesnici. 

Najboljša siiiii ❤️. 

Ja, naredi videjo part2. 
To je Ssuper man majca. 

Res je kul video, vse slike so zelo lepe. N ne vem, zakaj te je sram. K kkkkul😊😊😊😊😊. 

Mojemu bratcu vsi pravijo, da je punčka. 
Pposkusi tudi Mmoano. 

Js tud jaham. 

Si kul jutubarka, d best 🖒🖒🖒. 

Ful si bila podobna Ttjaši. 

Res je, da je ena višja. 

Super video. 
Ful lepe lase si mela. 

Me lahko omenis. 

Drgac je to Ssuperman majca. 
Ja, naredi se drugi del. Drugace pa si super. 

Kdaj bo razgasitev tiste nagradne igre? 

Naredi tole pin, ce mas rada tvoje fane💘. 

Na vseh slikah si bila lepa, zdej si pa še bolj in super video. Najboljša si. 

Smesne slike. 

Rres si bla cute. 
Prelepa si. 

Vvauuu, noro. 

Nisi edina, ki je stala na konju😂😂😂. 

Gdaj si si dala pirsink. 

Zakon video, auper si. 

Supermen majci, ne pa Sspajdrmen .... Fful si nice. 
Moj bratranec bi rad bil tvoj fant. 

Ful dober videjo. Ccarska si. 

Danes je moj rojstni dan. 
Hvala, ti si moja naj, naj jutuberka. 

Kako si tako lepa. 

Najboljsa. 
V Ssuper men majici ( Sspaider man ). 

Ta slika iz osnovne, ka hoces pokazat oci, je zelo lepa. 

A lahko komentiras svoje videje. 
Pa kok je zj stara, a je starejsa od tebe. 

Kkul, res si ful lusna na vseh slikah. 

Prva in ja, naredi drugi part. 
Sploh niso grde slike, ampak fuuuuulllll lepe. 

Ti si naj jutubrka na svetu. 
Bravo, noben dislajk. Ttudi meni je ime Kkaja, sem pa koncala 8. razred. Pprosim, poglej kanal od youtibe girl in ce ti po vsec, se naroci. Jje 

prijazna in dela ful dobre videe. Uupam, da ti bo njen kanal vsec. 

Kkaja, ti si naj boljša.  Kkje ti ziviš. 
Nnisi edina, jaz sem stara 10 let in zgledam, kot da imam 8 let. 

In tud meni so isi govorili, ko sm bla mala, so mi vsi govorili, kako lep fantek!😐😅 

Tm ku si v vodi na Uugljanu, je full slika in js sm zdej na Uugljanu na morju. Ssi lepa in mas lepe lase, oci .... 

Video je the best in mislim, da so ti daljši lasje bolj pristajali, but ....... No, u glavnem, zakon si in men je ta, zadnja fotka 💖💖💖😘😘 THE 

BESTTTT. Jja, pls posnami part 2. Llovee yaaaaa😘😘😘😘😘. 

Super. 
Js sem bla ista, ko sem bla mala, in jas sem tut jahala. 

https://www.youtube.com/redirect?event=comments&redir_token=QUFFLUhqbnRVd05QVDl4T0dZaXl6VzRCamxRZFowOGRCQXxBQ3Jtc0tuV1IwQlFzZ2xscGdaT2VUVnRVQy1KNDF5SnVVMWFZRkNQMXVwaklHVEhqTm9udkxmeG9RRDYyYzRtZ0J3dVlPMDVmd01qSExBSXhsQzE0ZUtZZFJzcnRaS0owM3Z2RDUwTG9OVGJCZmhROVVJU0tGQQ%3D%3D&stzid=UgyEt0seJyM1uN6QPDt4AaABAg&q=http%3A%2F%2Fnaroci.je%2F
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Ko si bila majhna, si mi bila podobna. 
Ti si posvuda ljepa. 

Kajaaa, res ful dobr video 💙💙💙💙💙💙. Mmene tudi osrečujejo konji, pa še pisti si douge lase, ker so res lepi in tu zlo pristajajo 

💙💙💙💙💜💜💜💜. Pa ja nared tudi part2, ker mi ne biu ta video zlo ušeč 💜💜😘😘😘😘😍😍😍😍😍. ly 

Nnisi edina. 

❤️😍 Ttop video, kajaKaja!!!! Jah, tud jst sm bla cudovit fantek 😂in povsod me je blo🤨. Nnimas kaj, otrostvo pac ... Aampak ja, najboljs od 

vsega, 🤨obleka ta prva slika s hlaci, hehehhe. Ppa se objavla ... Tthe best!🤨 Ssam pa ja, krajsi lasje ti fool bol pasejo. Po mojem ... 

Uglavnem ... top si❗️Ccarica❤️. 

Krajsi lasje ti bolj pasejeo .... 

V cetrtem razredu si star 8 let, ne 11. 

Jaa, prosim, naredi se part2😍😍. 

Ti si naj, naj najbolsa jutuberka na celem svetu. 

No, pol mam pa jas srečo, da je moja mama frizerka. 
Nna uni sliki, k si bla stara 1 leto, si mela rjave oci .... Aa so se ti spremenile ... drgac Drgac pa super video. 

Ja, itak part 2!!!! Super si😗😗😗. 

hahah Hahah, ne skrbi, nisi edina, mislim, da imamo čis vsi slike, k se jih vsaj mal sramujemo, ampak je pa zato smešno mal za nazaj 
pogledat, kako smo se razvil. je Je pa vedno mal cringy. :D 

Ful si kul ... Predlagam, da gres na dolge lase ... 

Me lahko omeniš, prosim. 

aja Aja, Kaja, ni bla Spiderman majca, bla je Superman majca. 😂😂😂 Aaja, pa ne vem, če sm napisala Spiderman prov, ampak vseen😂 pa 

na uni sliki, k si se slikala, k si rekla, da je dobila una slika dobila največ lajkov na instagramu, se v ogledalu vid, da je en sliku tebe in da se 

nisi v ogledalu😂❤️❤️. Ddrugač si pa full lepa s kratkimi kot s dolgimi, vsej po moje, in res maš lepe oči🤨👁❤️❤️❤️❤️,FUL DOBR 

VIDEO😍💖, 

 

Reakcija na stare slike; 2 l Kaja Karba 

datum objave datum analize 

14.12.2018 5.12.2020 

 

Tistim, ki je Kaja Karba všeč, naj mi lajka komentar😂❤️. 

Super si in zelo si bila lepa💗💕😍😘. 

Zzakon :)) + tui takrat sii bla ful lušna. <3 Nnaredi še 3 -– del. 

Nared video na svoje stare posnetke. 

Too, komaj sem čakala na ta video💖💖💖💖💖. 

Yasss, ful fajn video, haha❤️. 

Oobjavi video na temo, zakaj si shujsala <3. 

Hahah. ❤️ 

Vsaka slika je mi zeli lepa 🤨💖🔥. 

"To majico imam še zmeraj, lepo prosim." 😂 😘 

Super video ! Super si ! :) 

Najboljsee💗❤️. 

Kaja, super si ... Prosim, še takih videov ...💕💕💕 

Super video💓. Vsak dan te znova rada gledam🤨💛. 

Kaja, ful si fajna, pa zlo rada gledam tvoje videe. Tut men lasje rastejo kar po svoje ob straneh cela, zato sem si morala narediti fru fru. 

😅😅😘😘❤️🤨🤨 

Hej, kul video. Zanima me, kdaj bos objavla video zmagovalci nagradni igre za nahrbtnik. 

Na 14:23 je isto, ko če bi mene zdaj opisovala😂😂😂😂😂😂. 

"Sse dve leti pa bo" ... Nnaj ti povem, da sem si jaz na koncu 5. rwzreda osnovne sole odstrigla nek manjsi sop las. Zzdej sm 7 razred, pa so 

lasje komaj zaceli rast, tak da rajs ne probuj tega. Hhaha🤨😂. 

Ssuper video, samo ne razumem, zakaj imaš vedno tako čudne obrvi.🤨🤨😏 

Js mam isti puhek in priporocam gel 💪. 

Kul video. 

O, hahaha, res sem se ssmejala, ko sem to gledala, in nimo grede, super video, ane😙. 

Ko si bila mlajša, si bila tako lepa ... in še kr si😍. 

Hahah, ful si bla smesna, tud po obnasanju (da si si obtila lase)😂😂😂. 

Super si♥️. 

😂Fful fajni video, res si super youtuberka. 💖 

Super je, Kkaja, tak naprej. 🤨☺💙 

Zelo si bla lepa, tako kot sedaj😉😊😅. Super videje delas.❤️♥️ 

Naredi kak video od tvojih starih videoposnetkov😂😁. Drugace si naj Yt. Ly💖💖💖💖 

Love ya. 

Kdaj boš pa objavila zmagovalca? In če te smem vprašat, s katero aplikacijo urejaš videe? Super video, kot zmeraj😗. 

Super video, take videje mam najrajši🙂💕💗. 

Jjaz te popolnoma razumem😂. Vvsaj do 9 razreda nisem mela obrvi, ker so ble blond, in dejansko jih nisem mela😂. Ppol sem si jih pa 

zacela "risat". 

Ja, meni rastejo lasi kr tak, tam, kjer se jim zaljubi, jah, jaz si te male laske pobrijem sproti😂😂❤️❤️❤️. OBOZUJEM TE❤️. 

Lahko še videjev iz otroštva. 😍😍😚😚😚 

Lase spredaj ti oblikujejo srčasto obliko obraza, zato jih imaš in nisi edina. Veliko ljudi ima tako.:) 

https://www.youtube.com/watch?v=XD0ACuIzQXo&t=863s
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Z Tjašo zberite slike iz otroštva ali najstniških let. Ali pa kakšni posnetki. Lp❤️😀 

Bravo, da si sploh upaš posnet to, drgac pa mam eno uprašanje. Kaj je narobe s tvojimi obrvmi? Love you.😄 

JAZ MAM TUDI TA PUHEK, BREZ SKRBI, SVA ŽE DVE. 

Lepa spalnica. 
Sej si bla res simpatična. 

Kaja, mala si bila lepotička , sedaj pa lepotica ! 

Kdaj imaš rojsni dan? 

Ful si lepa. 😘 

Hej, Kaja. Super youtuberka si.❤️😉 

Lep video. 

Vaaaaaaaaaaaaaaaaav, pa saj to je bomba. 2 videa nas dan, rees, kako ti to uspe. 😲 

Jaz pa imam FRINGE, v bistvu po slovensko fFru -– fru. 

Ja. 

Ful si bla lepa na slikah.😊😊 

Oprosti, da tolko komentarjev pišem. 

Drugaa. 
Isto. 

Ful dobr. 

Prvaaa. 
Zzakaj nisi imela obrvi? 

Ko sem bila majhna, sem imela fru fru, zdaj ga pa nimam več, pa sem si ga dala delati. Aaja, pa še to, zelo si lepa. 

Jja, jaz mam tut tak lase, kr neki po obrazu. 
Dober video. 

Aa lahko prosim narediš prenk na Nninota, da ga postiš. 

Pa sej nisi zgledala tako slabo!😜 

Prov lepe slike, ful si kjut.💕 

KAJA, A MAŠ RADA KONJE?🐴🐴🐴 

Men je zrastu, tak purelk, in pol je nastal fru fru. 
Zzakaj pa nisi mela obrvi? 

V tolažbo. Sama sem si tudi naredila bruko z obrvmi. In to ne 1x 🙈. 1. sem si jih v oš uredila, kar z žiletko, ampak sem mela srečo, da je 

mamino oko opazlo početje, in mi je povedala, da se tako ne skrbi za njih (čeprav sem bla do tistega momenta ful ponosna nase, kao, kok sm 

se fajn zrihtala. 🙈). Na srečo se nisem veliko in se je potem zaraslo. 2. sSem si jih preveč populila. Ne nalašč. Bla je tista situacija, ko maš 

levo debelejšo kot desno, pa potem jo hočeš naredit sorazmerno, pa rata leva tanjša od desne in uštimaš desno, ki postane tanjša od leve, itd., 

dokler sploh nimaš kaj več spulit ven. In ker to ni dovolj, se mi to ni zgodilo npr. na začetku poletnih počitnic, pa pol nekak se spraviš, v red 

so jeseni. Ne, js sm to nardila med letom, s ponedeljka na tork. In sem bla čist drug človk, reakcije znancev pa trikotne oči. 😂 

Na nobeni sliki nisi katastrofa, ker če bi bila, si jih res ne bi upala kazati v javnosti. Takrat je bil pač tak videz ok. In debele košate obrvi, ki 

so trenutno tako IN, so bile takrat čist mimo in smešne. :) Mmorda bodo za 10 let spet in se bomo sramovale današnjega videza. Kaj pa veš. 
:) 

 

SFOTOSHOPIRALA sem si INSTAGRAM slike, NORO l Kaja Karba 

datum objave datum analize 

27.7.2019 6.12.2020 

 

Teh slik nisem videla. Definitivno bi si mislila, da se hecaš💖 Nnaj. jutuberka si😘😘😘. 

Jaz sem videla tw fotografije in sem si sama pri sebi mislila, kaj ta Kaja spet počne? 😀💛💛💜💜 

Jas sem te fotke videla, sam sem definitivno mislila, da se hecaš, drgač si pa res super yotuberka. 

Jaaa!! Jaz tudi gledam NT (and that stands for Natalia Taylor). 
Ojoj. Kaa, mislim, da na začetku videa, to je tu že tri dni, ni veze z tem videem, ti, če bi bila takšna v živo, bi bilo pa res, ne vem no, smešno 

ali kaj ... Pozdravček. 

Res si naj youtuberka v Ssloveniji.♥️♥️ 

Ful smesno. ❤️❤️ 

Aapp??? 

Jaz nisem uspela videt fotk na IG-ju ...❤️ Cce bi jih, bi verjetno vedela, da gre za joke oz. za nov video. LY❤️❤️👑👑 

Ful dobr in smesen video. Najboljsa si, Kkaja. ❤️ 

Nnisem vidla slike na Instagramu, je pa ful zanimiv video. 😘💖 Tti si ful dobra youtuberka.😍😍 

Kako imaš Ssnapchat? 
Hahaha, ful dobro. :D Drugače sem vidla video, ampak sem si kar mislila, da je zajbancija, in da bo v kratkem en video, hahaha. :D 

Jaz nisem videla slik na Instagramu. Drgac si pa slike uredila totalno NORO!!😀😁 

Kako se reče aplikaciji za to (če obstaja)? 

Teh fotografij pa res nisem videla, definitivno pa bi si mislila, da se hecaš, v glavnem si pa najboljša❤️! 

Ojoj, tako se še nikoli nisem nasmejala, sploh, ko si ji delala nov na prvi sliki.,😂😂😂😂😅😅😅🤣😄😁😃😀 Si moja naj youtuberka. 

Jaz teh fotografij na žalost nisem videla, pa jaz te ne bi jemala resno, ker sem te videla že v živo okoli tri krat, + slike na prifilu so čisto 
drugačne. 

Najboljša YouTube tla. 😊 

Vul smesen in prekrasen video. Mmimogrede, slike ao bile se kar lepe. 
Kako pa se aplikacija imenuje? Ddrugace pa ful kul video. 

Joj, kak sem se presmejala.😂 Video je odličen in škoda, da slik nisem videla na Iinstagramu.😊🤣 Ly❤️ 

Ful dober video, res wow, rada te mam, ker si najboljsa jutuberka. 
Zelo smešne slike XD in naj yutuberka si na svetu. Bbtw, punca sem, ker sem samo na atejevem profilu sem.🤨 
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Jjest sm te fotke vidla in sm se res nasmejala ob njih. 
1. slika mi ni najbolj všeč, 2. slika je tak ,tak 3. slika pa mi je ful všeč. 

Bravo, za pogum. I love you. 

Jaz sem vidla te slike, ampak nisem vidla razlike, če veš, kaj mislim.😂👌 

Kkul video, ful si lepa in teh slik na Iinsta nisem vidla, ker ga se nimama, ful si kjut. 

Jaz sem v Sspaniji. 

Živijo, Kaja, kakšno aplikacijo imaš, hvala za odgovor. 
Videla sem jih in nisem pomislila, da snemas video, sem pa vedela, da niso resnične. 

Kkak se rece aplikaciji? 

In, btw, jaz tudi tak kot ostali vedno na začetku kliknem like. 
Sori, mislila sem youtuberka. 

Vidla sm slike, pa se mi je zdelo tok brez veze. Mogla bi sphotoshopat tok, da bi blo se vedno realisticno, in pol kako črto zakrivit. Ne pa tok 

v iber, da je blo čist mim in ni blo niti smesno. 
Super video, res si super. 

Best video ever. 

Zlo smešno. sSi naj. 
Nimam Instagrama. Apmak, če bi jih videla, bi se ustrašila. 

Jas sem videla 8n sem mislila, da te je Nnino zapostil in iščeš novega fanta. 

Jaz sem te fotografije videla + odlicen video. 

Carski video. 

Kaja, ti si res super. 

Ti si najboljsa yutuberka na svetu. 
Zadnja. 

COOL video. 

Najjjjboljsssa. 
Sory, k ti tečnarem, sm kak se imenuje ta aplikacija, kjer si urejata slike. Pač sej sm v videu zasledila, pa sm šla nazaj prestavljat in nism 

najdla. Hvala ... SUPER SII ... 

Pr uni tazadni sliki poglej plosce, pa bos vidla, kako so zvite. 

Jaz teh fotografij nisem videla.😂 Bi si pa definitivno mislila, da se gecaš in pa da prihaja nov zanimiv videjo.❤️ Res si super.  

Js nisem videl slik, ampak zelo cool video. 

Kkatero aplikacijo si uporabila? 
Na prvi si ful čudna. 

Ti si ful luštna youtuberka. 

Dober video super ti si naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, 
naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, 

naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, 

naj, naj, naj, naj, naj youtubarka 👌 

Kako se imenuje aplikacija, s katero si urejala? 

Hehehe, js sm se tok nasmejala, kr pač je očitno, da je joke (iskreno upam, da te ne bo kdo začeu jugdat na Iinstagramu, kr očitno tak folk res 

ni za hece, I am and sorry to everyone who doesn't get jokes). Najboljša si. ❤️👑 Ja, lahko posnameš ta video o urejanju slik. 👌 

 

Z Ninotom reagirava na DILEME ! l Kaja Karba 

datum objave datum analize 

15.3.2020 6.12.2020 

 

Jej, en je moj. ;) 

Prvaaa💖, čeprav dva dni prej,😂😅 komaj čakam video.💞 

Ful, ful dober video. Ly ❤️ 

Couple goals✨😍. Nne res, haha, ceu video sm sm razmišljala, kok kjut couple sta, nimam druzga pametnga komentarja, Llol, ampak supr 

video as always, Kaja.☀️❤️ 

Super videjo, 😁😘res si super, si moja naj, naj, naj, naj, naj, naj, ...... yYutuberka, dolgi nohti ti res zelo pristajajo, rada te imam. 

Živjo, Kaja, jst sm tudi Kaja in tvoji videi so mi res cool, nabolse videe objavlas in zelo rada te gledam.🤨👍😁😉😊 

Mene zanima, kako dobis kodo pri Mmy Ccase za popust??... pPa ful dober video. 

Kaja, kok si stara ... ❤️ Super video ... 

Vidim, da je vcasih Nnino navihan. Taki so. Super posnetek, se vec takih z Nninom. Saj se bo navadil. 👌 

Uura je ponedeljek, 23.30 in js umiram od smeha ... vVeckrat posnamita video skupaj.😂❤️ 

Ka te vem, kdaj me bo kap ruknla.😂 

Kkul video, mam eno uprasanje, tko full nimasta eye contacta u tem videu, pa nvm zakaj? 

Najboljši video.❤️ 

Kkomaj čakam. 

Tretja. Kdaj bo, ker komaj čakam. 

Kkaja, vidva sta ful lepa pa zanimiva. Uupam, da bosta večno skupaj, najboljša si.❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️🤨🤨🤨🤨🤨😘😘😘 

Ggdo se caka. 

Lahko naredita video, v katerem pokažeta stanovanje? 

Živjo, kako sta skupaj luštna. Kkoliko sta stara? 

Haha, jaz vem, kje si doma ... Vvem, da zveni malo cudno,😂 ampak moja bff je Eeva Kkarba.😁❤️ 

Jjeeej, se 30 min. 

Druga ... kKomaj čakam. 
10× sem ga ze pogledala, pa se ga se kr nisem navelicala. 

Žživjo, kKaja, danes sem dobila tvoj paket, zelo mi je bil všeč. 

https://www.youtube.com/redirect?q=http%3A%2F%2Fzakrivit.ne%2F&redir_token=QUFFLUhqbGJMaGJqcHVHcVk5OXIzYVNTa2UyOGI2STBZd3xBQ3Jtc0trNjBUY2RnWjB3RUQ2dkNUNnJ3MVBGV1Y1aHhqcEI5V0NRNThlcXp5U0cyQVprRUlZUTU4OThUS3BhVlc4ZXFnVTFxM0xkWVpiNHVhZDB6emhpNnRFUzRYM1c4N19OejhYOTUyQmZVMXJDR19wYUlVWQ%3D%3D&stzid=UgwPPZdSWPLNi-mugSF4AaABAg&event=comments


70 
 

The Best. 
Kaja, ni mi ratalo ojeti, ampak sem potem pogledala in sta bila z Nninotom carska, zelo sta mi bila usec. 

 

Huge apartment decor haul l Kaja Karba 

datum objave datum analize 

3.3.2019 6.12.2020 

 

Poslala sem ti nov mail. Upam, da ti ga uspe prebrati. Zelo si lušna. 

Haha, ta roler za obraz je v licila.si 15 €, a naročijo ga iz Kkitajske.😂 Iisto je, ce ga kupis na eBbayu/ AaliEexpress. 

Kje imas pa logo?(KK) 

Komaj cakam na tvoje videe, ki so super, odlicni in dabest. sSi naj youtuberka na celem Yyoutube. Llepe stvari za dekoracijo si izbrala. 

Super video ... Rada jih gledam, ker so vedno povni energije in zabavni.😄💖😉 Res si super youtubarka.👍 

SUPER video. 👌Ta je eden mojih najljubsih, 💖💝obozujem toure, videje s selitvijo in opremljanjem.😇😏🛍 Ti si najboljsa in najlepsa yt. 

😘💕 

Res rada gledam tvoje videje, zelo si zabavna😂, vesela😁 in pozitivna. 😃❤️❤️❤️❤️❤️❤️ 

Glede odejice, poglej na fb stran: Sleepy odejice. Izgledajo veliko bolj kvalitetne in slovenske izdelave. 

Kaja, si pozitivna punca, rada te imam. ❤️😻 

Dober videoo in super stvarii ste kupl, priporočam tudi zvončke, ki so podobni tem slamicam, sam, da so zvončki in se obesijo. dDa veliko 

harmonije v domu in zvonenje je krasno. 

Super video, ti si najboljša yutjuberka na svetu. Kull Hill. ☺😊 I love You. 

TI SI ZAME RES NAJBOLJŠA YT, IN UPAM, DA TE GDAJ SPOZAM. ;) LP, TADEJA 

Ful dober video. 😍😍Super si.😘 Ful te rada gledam.😀😀 

Take slamice mamo mi ... ps, dober video.😊😊 

Apartmenz tourrrr. 🙂 

Ful dober video in na pogled so stvari zelo kvalitetne, rada te imam.  

Fajni video + fajn stvari. :D Na Wwishu pa eBbayu je to ful ceneje use ... aAmpak vsak ima svoj okus :). Koca je pa res obupna, haha ... 

Drugač .... obožujem tvoje videje. :) 
Iimaš zelo lepe decor stvari. 

Fuuuuuuuul dobra yutuberka si. Ly 😙😘😚 

Dober video. 
Mmene pa zanima, s čim se preživlja, ta vaša skupnost? Zanima me tudi, kakšni so stroški takšnega stanovanja. Lp, Jan Zakšek, dodaj na FB. 

Tehtnica dela čist supr. 

Komaj čakam. 
Ali boste za vedno živeli v Londonu?????? Prosim, odgovori. 

Zakon si. 
Komaj čakam, naredila sem si opomnik. 

Zelo dober okus imaš. Tak kot jaz.😘 

Kaja?.... Ali bi prosim naredila fluffy slime, prosimmm, zelo si želim (ali mi lahko odgovoriš). Kkdor se strinja, da naredi Kaja kakršenkoli 
slime, naj lajka ta komentar. 

Komi čakam. 

Kumi cakam. 

Super si, komi čakam.😀 

Mmeni se pa zdijo tistele šalčke čist precenjene. 

Moja najljubša jutuberka si, super si. 
Komi cakam. 

Tako dovgo se je. 

Mi mamo tut to za tiuš, pa smo ga dali nazaj, pol smo dobil spet enako. 
 

KONČNO NAZAJ V SLOVENIJO 🛫 l Kaja Karba 

datum objave datum analize 

2.9.2020 6.12.2020 

 

Masa je moja sošolka in si je to res želela in si zasluži, ful sem happy za njo. 😂😘❤️ Kaja, ti si super. 

Zdaj, ko si v Ssloveniji, a bo kaksen meet and great (ne vem, ce sm prov napisla)? 

Cestitam za 27 tisoc narocnikov!🙌 

Uživaj v Sloveniji!!! 

Dobrodošla v Sloveniji🤨. Čestitam, Maša. Lep video, komaj čakam na naslednjega🙂👍❤️. 

Tjaša me spominja na Phoebe iz Friendsov.😂🤨❤️ 

Super, da si prišla v Slovenijo. Srčkano zgledaš z masko. Pa vsi zgledate luštno z masko. 

Čestitam zmagovalki.😔😔 

Čestitam obema zmagovalkama.👏👏👏👏  Ps: super video, Kaja. 

Lepo se imej v Sloveniji! 

Upam, da bom naslednjič zmagovalka jaz ... Ampak se vseeno privoščim Mmaši in upam, da bo Mmasa uživala v tem šolskem 

letu.👩🏫💙💙 

Čestitke Maši❤️. Vam pa čestitam za 27 tisoč naročnikov💗. Zanima pa me, če vas vikam v svojih komentarjih ali vas lahko tikam? 

Obožujem tvoje videe.❤️lp🤨 

Zdravo, Kaja, jaz sem imela 2. septembra. 

Nnikoli nisem izbrana,😭 joj. 

https://www.youtube.com/redirect?q=http%3A%2F%2Flicila.si%2F&stzid=UgyEcmJqvoHZZH5fWtp4AaABAg&redir_token=QUFFLUhqbGVlMnNlR1Z4RmkzY2JmcnI3aTNGcWJDcWpqd3xBQ3Jtc0ttbkF1RVFnS3l1VGF0ZWJaQTY1RnBpQWZlN1NlOTVWQWFwNFJMcWdUbU1EdTRLU1A0SDNOZTQ4Y3ltcklEZTZPZW94dG4xUUYxM19ZWjdMa25mSURiVkRVOWVIYzZWb1pnVHp6M21HQU9Yb2VJSW5kRQ%3D%3D&event=comments
https://www.youtube.com/redirect?q=http%3A%2F%2Fdabest.si%2F&stzid=Ugy2m56Wf0icibGWzkR4AaABAg&redir_token=QUFFLUhqbnJzS2FJRGxDenZ4UTFYSGxUeWNsd2JuSjRTZ3xBQ3Jtc0trZkgxREhJLU90RV9DTkt5T3J5Tzl2cU8wNE1hd016dlFzRklncy16cUlsRW52QUJLYTVsVkFGRlFqbWFWSHdXNnpjaUxHMmswMGctTUJaNlc0NVFPSVFfaEJOX2FWRDVRMnl2M2N6UGk0NXNrck4ycw%3D%3D&event=comments
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Supe videjo, Kaja.🙂 Bravo Maša in Bela😘♥️. In imej se še naprej lepo v Sslovenijo.😊 

Čestitam za 27 tišoč naročnikov.❤️❤️ 

Tvoji videi so res super,😊😊😊👌👌👌💕💕💕💕💕💕💕💞💖💗 čestitke za 27 tisoč naročnikov.😘😘😘😘😍💕💗👌👏👏😊 

Cestitke zmagovalkama!😊😚 kKomaj cakam na naslednje nagradne igre.❤️❤️ 

Kaja, res super oseba. Všeč so mi tvoje nagradne igre. Si naj youtuberka ever. 

Hej, nene pa zanima, kje si kupila ta loncek za hrano, ki je v nagradni igri? 

Mašaaa, čestitam, lepo uporabljaj vse izdelke, pa full si lepo napisala. Kaja, tebi pa super video, i love you. 

Zivjo, mene samo zanima, kje je Llumpi.🙄 

Proosim, naredi mett and gret🤨🤨!!! 

Hey, mene pa zanima, kdaj boš objavila zmagovalca nagradne igre?? 

Škoda, res sem upala, da zmagam, saj mi angleščina ne gre, in bi z tisto reševanko res več znala.😭😭😭😭😭😭😭😭😭😭😭😭😭 

Čestitam, mMaša, a kot vedno, nisem imela sreče. 😭😭😭😭 

Oooh! Nikoli ne zmagam. Najboljša yYouyTuberka si. 
ZDAJ, KO SI V SLOVENIJI, BI LAHKO POSNELA KAK VIDEO, NPR. OKLOLICA, KJER ŽIVIŠ, KAKO IMAŠ UREJENO OMARO 

V SLOVENIJI. NOČEM TE MORIT, SAJ VEM, DA SI SE PRIŠLA ODPOČIT. 

Čestitam zmagovalkama.💕👏 

Čestitke, Maša.😘😘😘😘 

Prva. 

Kaja, čestitka za 27 tisoč naročnikov in čestitke obema puncama, ki sta zmagali. 
Vem, da nimam sreče, ampak sem nekako še upala, da bom zmagala. 

No, dobrodošla nazaj.🤨 

Oprosti, da te motim na dopustu, samo eno vprašanje imam, kako se reče oni seriji na Nnetflxsu, ko se omenila, da jo gleda Nnino, in se gre 
o drogah in ubijanju? 

Kako pa si izžrebala? 

Si super youtuberka, malo mi je žal, ker nisem zmagala, a saj bo še veliko nagradnih iger ... dDrugače pa hvala za spudbudne besede na 

koncu videa😍. čČestitke za 27 k. 😍😍😘😘🤗🤗 

Cestitke, Mmasa. Upam, da bom lahko kdaj lahko izrebana, saj nisem nikjer nikoli bila. 

Res je, da nisem zmagala, ampak sem vesela, da si v Ssloveniji. ❤️ Uživaj.❤️ 

Živjo, Kaja! Res sem vesela, da si varno prišla v Sslovenijo! Malo sem žalostna, ker nisem zmagala nagradne igre, ampak sem vesela za 

Mašo, ker je zelo lepo napisala, in ji privoščim. Rada te imam in pozdravi Roxiko v mojem imenu.💖💗💕☀️ 

Kk dolgo bos, kr sm z Mmaribora,👉🏻👈🏻 pa bi te rada vidla?👑🤨💫 

Kaja, čestitam za 27 tisoč naročnikov.❤️❤️🔥🙈 

Najboljši video do zdaj. 

Škoda ... 😞🤷♀️ 

KAJA, RES TI PRIVOŠČIM, DA SI KONČNO PRIŠLA V SLOVENIJO, DA SI MALO ODAHNEŠ, KER SO TI ODPOVEDALI 

TOLIKO LETOV. RES SI SUPER!!😘❤️😉😍🙃 

Sem vedla, da me ne boš izbrala😭😭😭😫😫😫😓😠🤕🙏🙏🤧😤. No, res je, da sem žalostna, ampak čestitke Maši. Ampak se bom pobrala in 

šla naprej. 💖 Lepo bodi. 

Nič zato, da nisem zmagala, ampak vama res želim veselo delo z potrebšcinami. 

Bravo. 

Superrr video, 👌👌 uzivaj v Ssloveniji, ❤️❤️❤️ si naj boljša❤️ YT EVER, ❤️ skoda, da nisem bila izrebana za to nagradno igro, ker je bila 

full lepa. 😭❤️ Itak nikoli nisem izbrana, tak da .... ❤️❤️❤️ L.p❤️ 

Super video, 👍🏻🖤❤️💙👑💟🐎🐕🐆🐈 škoda, da nisem bla izbrana, a pa vem, da ne bom nikoli, s tem nimam srece. 😥😪👍🏻Llepo se imejte v 

Ssloveniji naj Yt .🙂🤨 aAja, pa oprosti, da ti nisem dovgo napisala komentarja.🙂🤨🖤 Lp 

Kkje mas pa psa? 

Vsi, ki ste žalostni, bodite veseli za ostale, bravo, Maša. 
1 komentar. Zelo dober video. Itak je najboljši, zato ker si ti gor. Upam, da v kratkem, ko boš v Ssloveniji -– Mmariboru, narediš 

meat˛&great (vem, da nisem prav napisala). No, v glavnem, i love you. 

Čestitke obema zmagovalkama 💜. Super video, sedaj pa se le naprej uzivaj v Sloveniji in izkoristi te dni z druzino, Rroxy in prijateljicami, 

kolkor se le da. 💜 Upam pa, da te kaj srecam v Eeuroparku, dokler si se tukaj, kot sva se ze nekje leto dni nazaj. 🙏💜 

 

Hej, Kaja😄 ... Lepo, da si prišla spet v Slovenijo🇸🇮🤨. Če hočeš, bi lahko kdaj posnela kakšen live video😄 ... Drugače pa so mi zelo všeč 

videi, ko Iinstagram sledilci nadzorujejo tvoje dneve in ko poskušaš hrano določene barve🍏🍐😊😁 ... Drugače pa so vsi tvoji videi super ... 

Pa še čestitke Maši, ki je zmagovalka nagradne igre.😊 Pošiljam pozdravčke celi tvoji družini ter seveda Roxy🐕😁 ... 

Hey, Kkaja, super, da si si uzela čas za nagradni igro🎀💖, mogoče se mi bojo kdaj uresničile sanje, da boš povedala moje ime na nagradni 

igri❤️💄, čestitke zmagovalki Mmaši, tudi mene je ta komentar kar presenetil, res si zasluži to nagrado, 💛🤨čeprav sem malo žalostna, da 

nimam sreče pri nagradnih igrah💚🍀, res, res, res, res močno iskoristi te dneve v Ssloveniji.💙🦋 rRada te iimaaaaaaaaam zelo, 💜🎶si moja 

najjjjjjjjboljša in najljubšaaaa yt🖤🕶, tvoje videje pogledam tudi po 4-krat na dan🤨🌼. vVeliko se smej in se zabavaj v 

Ssloveniji.🤨🤨🍭🌈❤️🤨💛💚💙💜💖Samanta 

Aa Kkarba je dejanski priimek?🤨 oOsebno bi me blo strah ga met.🙈 

Hejla, kKaja,❤️ pPrvo ti moram povedati, da si moja res najboljsa you tuberka na svetu ☺️. nNe morem opisati, kako mi polepsas dan, vedno, 

ko pogledam tvoj video, se sprostim in sem potem takoj dobre volje💕. dDanes sem imela res slab dan, ampak ko sem pogledala tvoj video, 

sem bila takoj ne tecna jaz 😂😂💕. hHvala ti, ❤️bosi se naprej tako topla in dobroscna oseba🤨. Ttvoja obozevalka Nneza🤨. 

Hej, Kaja! Super video, uživaj z družino in s prijatelji v Sloveniji. Upam, da bosta zmagivalki uzivali in jih dobro izkoristile stvari . 

Resnicno, kar si povedala, da vsak enkrat zmaga, ne moremo kar vsi, lepo povedano❤️🤨. Vse lepo in moja najljubša youtuberka sii ❤️ 🤨 😍 

😍. Love you❤️✅👍🏻 
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Zelo lepo te je videti tako zelo veselo, ko si prišla v Slovenijo, tudi jaz sem zelo vesela zate in upam, da se imaš v Sloveniji čim lepše, kakor 

se le da, uživaj z družino in prijatelji ❤️. rRes si najboljša oseba na svetu, hvala ti za polepšan dan in da lahko mi pričaraš nasmeh, ko sem 

žalostna. ♥️🤨😍😘🤨🐶☀️ 

Kaja, ful mi je včeč, da si ižrebala v videu, da je res uradno. Me pa že odzmeraj zanima: kKo je nagradna igra, jih sododeljuje in všečka ter 
komentira čez tisoč ljudi, ko pa objaviš navadno fotografijo oz. navaden video, jih pa komentira in lajka največ 50 ali več .... da ne boš 

narobe razumela, da koga obsojam ali pa kaj, ampak nikoli ne veš, ker eni sodeljujejo, ker to res potrebujejo in si tega nemorejo privoščit 

zaradi teh časov oz. slabe službe oz. plače staršev, ki garajo noč in dan, da bi otroke peljali na izlet ali pa jim kaj lepega kupili, spet drugi pa 
sodeljujejo, ker je pač nagradna igra in se po domače povedano grebejo za nagrado ... Vem, da nisi ti nič kriva ali pa kaj, ampak hočem 

povedat, ker vidim, da se veliko gledalk oz. gledalci pritežujejo, zakaj ni bila ižrebana oz. ižraban. Moraš tudi pomisliti, da dokler imaš 

streho nad glavo, zdravo družino in prijatelje ter da ob vikendih, če se le da, privoščite z družino izlet, ti nič ne manjka. Nagrado še vedno 
lahka zadeneš naslednjič, bolezni se pa ne da kr tak pozdravit, zato se prosim malo zamisliti vsi tisti, ki boste brali ta komentar. Čestitke pa 

še enkrat ižrebankama. ❤️😉 

Hi, Kaja!!!💙 First 

Brez ogledov in pred 1 minnn. 

O, čist nikol me zmagam😭, vedno se trudim napisat dober komentar, lakas vse, izberes pa druge, nikol mi ne uspe, naslednič pa upam, da 

bo, ker sem že povsod poskusla, pa nimam te sreče, upala sm pa, d bom mela take kjut potrbščine, da jih pokažem na svojem yt kanalu, pa 

sm upala, d mi nekoč s tvojo malenkostno pomočjo uspe😢. Ne vem, zakaj js nikol ne zmagam. Sicer pa bravo, Mmaša, ampak vi ste trije, js 

pa mam samo eno sestro😔. A veš, učasih si želim, d bi mi taka stvar polepšala dan🤨. Ampak nimamo vsi te sreče.😭 

Ooo, prva sem vidla video. 
Prva, rtm. 

 

Never have I ever z Vaneso Kovše | Kaja Karba 

datum objave datum analize 

10.12.2017 6.12.2020 

 

Najboljša si!!!😆😆😆 pP. sS.: Prosim objavlja videje bolj pogosto, ker ne morem čakati en teden!!!😚😚😚 

Videla sem te v Ddm-mu tisti dan.💗 

Ssi moja najljubša youtuberka. Zzelo rada te gledam. 

Kje na primer delaš ti? 

Vohunt po telefonu je vsaj sociopatsko. To velik pove o karakterju. Karakter se pa ne spreminja. 
Ssuper si!, mMene sam zanima, ki si ti kupuješ oblačila? (Hhvala za odgovor.) 

Fful dobr videjo.❤️❤️ 

Pposnami še več videeo ''never have i ever''. 

Nnc ne razumem, pa sm iz Sslovenije. 😆 

2 dobri youtuberki. ❤️Rada vaju mam.💅🏽😍 

Jaz sem te vidla v Ooslariji, ker sem bla jaz tud na rojstnem dnevuu 24.11. 

Kaja, hvala za odgovor in tudi jaz ti želim vse najboljše v letu 2018! Full hudo se oblači še in imave podoben okus ... Tvoja največja 

subscriber-ka, Hana! 

Še kaki video z Vanesso posnemi prosim. 😀 

The best siii! ❤️💙💚 Še več takih videjooov. :) 

Kkak dobro, rada gledam to, ker je zelo zanimivo, in rada imam vprašanja, to bi lahko govorili o božiču. 
Hvala za odgovor, pa ful dobre videnje maš, zelo rada te gledam. 

Super video.💓❤️ 

Zzanimiv video. 
Youtuberka. 

Aali imaš paranormalne iskušnje? 

Hej. 
Si najboljsa youtubrka, zelela sem te dodati na Ssnepchatu, pa sm veckrat preverila, ce sm upisala tvoje pravo ime, vendar mi pokaze, da 

nimas snepa.😭❤️ 

Kaja, kako se piše Vvanesa? 
Ccool. 

Cool video, objavi se kakšnega. 

Kok si ti stara. 
Najbolši videjo na svetu, vVanesa je ful dobra, pa tut Kkaja je pa tut ful dobra. 

Tti si bila slučajno na meet and greatu od lepe afne??? 

Cool sta, posnamita kaj vec videou skupaj. Prosim naredi nagradno igro. 
Kje si ti doma. 

Ojoj, Šštajerke. 

Samo majhna pripombica oziroma prošnja. Glasba v ozadju je zmeraj pre naglas in je moteče. Če lahko kaj glede tega narediš, 😉 drugače si 

pa super. 😄 

Vvanesa Kkovse je zakonnnn. 

Superr sta, posnemita še več videojev skupaj. ♥️ 
Ti si res zakon, ker ponavadi, ko napišem komentar, noben ne odgovori. 

Najbolsa si. 

SUPER SI. 
Najslabši video forever. 

 

17, Kaja karba, https://www.youtube.com/watch?v=WdtNdVHnQz8, Ninotu izberem oblačila 

 

Pa Nino je tak car. Model me tok nasmeji . 

https://www.youtube.com/watch?v=WdtNdVHnQz8
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Hej, Kaja! Super video. Med gledanjem sem se nasmejala😂❤️🌈. Moja najljubša youtuberka si. ❤️🌈🐕💗 

Super video😄. Res dobro izbiraš obleke zase in za druge👌. Kar tako naprej💞. 

Ful dobr video. A bi lahko posnela še kakšen video s Tjašo. Si pa ful dobra yutouberka, si. 

OMG ..... kako sem se pa pri tem videu nasmejala ...😂. mMoraš ga še kdaj vključit pri nakupu oblačil. 

Res dobre videje delaš, super si. ☺️ 

Živjo, Kaja, tvoji vlogi in videji mi vedno polepšajo dan, če je dolgočasen. 

Hahaha, kak sta posrecena . Ziher je karirasta . Bos vido ... Kaj bom vido, faci, heheh. 
Oj, Kkaja, zelo sem vesela za nov vlog, vedno mi polepšaš dan. L. P. ... 

Vsec so mi vse barve. Tako da Nnino, bodi vsaj ponosen na svojo Kkajo, ki ti res kupuje. In te ima zelo rada, ker ti kupuje iz ljubezni. Tako 

bravo, kKaja. 👍👌 

Joj, Kaja, jaz sem skor umrla od smeha! Hahahhaha, zelene hlače in ko Nino reče, da je ko ibercug, hahahhaha ... in kako ti iz vsega zelis 

prikazat pozitivno plat. Metva res, hvala za to ... res top video ... cim vec skupnih videov. Lp 

Hahah, pa ne morš Mariborčanu zelenih hlač kupit, 😂😂😂 👍 za Ninota, da ti je dovolil nakupiti oblačila zanj. Jaz si ne upam kupit skoraj 

nič za oblečt za mojega, ker ima res specifičen okus. 😀😀 Super sta, tole je bilo res zabavno! 👍😀 

Kaja in vse njene gledalke, pozdravljene. To ne bo še en komentar, ki nekritično odobrava početje, prikazano v tem in podobnih posnetkih. 

 
18.Kaja Karba, https://www.youtube.com/watch?v=pj7IgqEoS3k Kuhaj z nama, Ideje za darila... 

 

Omg, hvala, da si nam dala par nasvetov za božična darila, ker zdaj je november, pa sem že cela v paniki. TNXi 

Kakšna lepotica si, res si zelo LEPA! Upam, da ste vsi zdravi. 💖🤗💗❤️😘💕 

Hhejla, Kkaja, meni bi bilo zelo usec, ce bi posnela letos vlogmas. 

Ali boš posnela video, ko boste odpirali božična darila?+ Ssi najboljša youtuberka! 
Hey! Jaz bom danes napisala čisto preveč komentarijev, amapk me zanima, ali si kdaj že pripravila zelenjavno lazanjo? 

Kaja, si res super.🤨❤️ Komaj čakam, da objaviš nove videje💛. Midvi z mamo sma tudi v sredo pripravljale lazanjo, Kaja morem ti povedati, 

da si zelo zabavna in polna veselja.❤️💛 

Nne, nimajo za vsak oz. iImajo samo iPphone in Galaxy in Hawei za Rrealme ali Rredmi nimako, čeprou so teji še najbolj novi, nikjer ne 

najdem za Rrealme ali Rredmi ovitke, ce ve kdo, prosim naj napiše. 

Ja, seveda, kr nj bo vlogmas,😂❤️😃 rada te imam.❤️ 

Hej, Kaja! Super vlog. Upam, da boš snemala vlogmas. In v redu se mi zdi, če bi povedala za popuste. Zelo rada gledam tvoje videje. 

❤️😊🐕🌈💗😘🤨 

Meni bi bilo super, da bi bili kakšni kuharski recepti ali kaj podobnega. 

Ja, prosim večkrat omeni znižane izdelke, ki jih priporočaš.😘😘😘 

Kaja, zelela sm ti sam povedat, da si res nerealno lepa in res delujes super oseba. Upam, da imas lep vikend, pPozdravcki v London. ❤️❤️ 

Kaja super video, si zelo lepa in rada te spremljam. Vlogmas bi bil res kul. 

Si najboljša jutuberka. Z veseljem bi gledala vlogmas. Tudi če bi bil samo štirikrat na teden. 👍 

Draga, Kaja! Zelo si želim vlogmas in si zelo lepa in zabavna. Zelo rada te spremljam in ne zamudim nobenega tvojega videa. Upam, da ste 

vsi zdravi. 
Jaz si zelo želim, da bi snemala vlogmas, upam, da ga boš. 

Hey! Zelo si želim, da bi objavila VLOGMAS. Komaj čakam!😁🎉 Vedno mi polepšaš dan.😊😁 Uprašala pa bi te nekaj, ki ni v povezavi z 

videom. 
Zdravo, zelo rada gledam tvoje videe!!!!!! Res bi bilo super, če bi posnela vlogmas. Res si zelo fajna. Lepo se imej. 

Super vlog. Bolje, bi bilo, da ne bi povedla, kaj si kupila komu (Tjaši ,...), da ne vejo že 1 mesec naprej, kaj jih bo čakalo pod smrečico ... 

Ta frizura, preden si se poslovila ... noro ti pase ... Sem parkrat pogledala, če si to res ti. ♥️♥️♥️ 
Ja, dej snemej vlogmese, ker bi bilo ful zabavno prosim .... ful si cool, lepa in zelo sta lušten ter si zelo realna glede svojega življenja na 

spolšno. 

Ja, itak, vlogmas je zakon 🤨. Hvala za ideje , nekaj časa sem bila zaradi šole neaktina, ampak sedaj sem naaj super video.🙃 

Učne ure kuhanja pri Nninotu, odpre svoj kanal.❤️❤️❤️❤️❤️❤️🤨🤨🤨 

Hojla. Poskusila sem kupiti slušalke, pa jih pošiljajo zgolj v UK. Imaš kakšno informacijo o tem, kdaj bodo pošiljali tudi v Slovenijo? 

Vveš kaj bi pa zlo rada, da enkrat posnameš ( poleg vlogmasov, k jih komi čakam), kkšen videjo o organizaciji stvari. Zze videjo, kako se 
organizirati doma mi je bil v veliko pomoč in upam, da imaš kakršne nasvete, ker imaš krasno sobo in kuhinjo. 

Kaja, ti si najboljša oseba na svetu, si zelo lepa, pametna, kjut🤨 in ti in Nino sta zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo lep par, 

upam, da odgovoriš, aja, pa ideja za videno, Nino te, naliči. 
Živijo. Super si oz. vsi skupaj ste odlični. Res rada pogledam tvoje video posnetke. Me zmeraj pritegnejo. Všeč mi je vaš način življenja. Jaz 

sem tudi veganka. Bi pa res rada, da bi v decembru posneli vlogmas, ki ne dvomim, da bo odličen. Še enkrat, super ste in lepo se imejte še 

naprej. Pozdravček iz Celja. 😊🌞 

Imam 12 let. Jaz sem za letos želela nekoliko bolj poseben božič. Vedno sta mi darila kupovala starša. Letos sem se odločila, da bi tudi jaz 

njima nekaj malega, ker moja žepnina ni ravno velika. Za prijatelje in sosede pa sem želela speči piškote, ker se zadnje čase res navdušujem 

nad peko. Zanima me, kako se ti zdi ideja, res iz čiste radovednosti, če sem zgrešila mimo? Hvala, si res najboljša! 
 

19/ Kaja Karba, https://www.youtube.com/watch?v=tNkgbm1T1zw , Rabljena oblačila 

Hej, Kaja, super videjo. Mi gremo 15. septembra v London in me zanima, česa ne smem zamodit. In če se splaca it v Hharry pPotter svet. 

😊😉 Rada te imam.♥️😘 

Super video. Najboljša youtuberka siii ❤️ ❤️. Love you🤨❤️❤️ 

Kdaj pa boš posnela / objavila video o sladkorni bolezni? Drugače pa te obožujem, si super!❤️❤️ 

O, se predobro se spomnim mojega butika. 😍👀 Res je fajni, ampak ni vec tak "popularn", je zdaj bolj Prodajko in pa MarketPlace na FB, 😍 

modre hlače imajo ful podobne tudi v Teiliyu. 😁 

Kaja, super video. Zanima me, koliko časa porabiš za zmontirat en video (kolikor jaz vem, je tega dela veliko🤨). Hvala, če boš odgovorila😊. 

https://www.youtube.com/watch?v=pj7IgqEoS3k
https://www.youtube.com/redirect?stzid=UgxT_v5yL7VWGoc9VzV4AaABAg&q=http%3A%2F%2Fzamodit.in%2F&event=comments&redir_token=QUFFLUhqbk5IRzVRNWJLWmtVc2dOYjFuT2JOQjEwakJZUXxBQ3Jtc0tuNmZrckNmZ0F4QXJEVEZpVG16QTF1MFFiODNOZ3ZGU0NBTmsxbVYyNl91ZXVPakRoVnlMSktCa3Y0eXdEdHZMckp5SmtjWmFjZXFHcHNEUnp1a3RiMjhMR1VSRzBNUlhsQ0NrbEI4d1dpV2dONVhUTQ%3D%3D


74 
 

Hej, Kaja, si moja najljubša youtberka, vsak dan te spremljam. Zzadnič sem te videla pod mariborskim Ppohorjem pri Lla Ccantini, ko si bila 
na sprehodu z Nninotom, Rroksi in Nninotovim bratcem. Iimam pa eno vprašanje zate: Aali bi lahko posnela video, ko reagiragiraš na 

komentarje. Prosim. 

Hej! Super video! Res zakon nakup! Mislim, da se resnično splača! Rada bi, če se bi dalo, da bi za konec videa vsakič povedala kakšen 
motivacijski oz. kakšen lep stavek za konec! Sej bo tudi super tvoj profil, ampak samo mislim, da ni nikoli preveč nasvetov oz. izboljšav! Pa 

ne me razumet slabo! Resnično, ne me! Hvala, če boš odgovorila ali upoštevala takšen nasvet! Hvala! Hvala! Ly! Maša! ❤️ 

SUPER👑👑 video, taki videji so full🖤🖤😄😄 zanimivi, lahko bi tudi še posnela kaki video, npr. kopujem oblačila samo v eni barvi. 😁😁😁 

Superrrrr video🐶🍒🌞🌈, me pa zanima, ce nisi vec v Ssloveniji. 🌏 SI NAJ BOLJŠA YOTUBARKA 😉 in se ze veselim novega 

videja.❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️ L. p Neli 

20/ Bailey, haul https://www.youtube.com/watch?v=r_j_hf2GWo8 

Se enkrat moje iskreno sožalje. ❤️💔😭 

Moje sožalje, ❤️❤️ jas čisto vem, kako je, ker mi je mucek poginu, vrjemi, vse bo vredi. Tvoja sledilka, Hana. ❤️❤️❤️❤️🤨🤨🤨 

Moje sožalje, a ne skrbeti, ker bo zavedno ostal v tvojem srcu.🤨😁😢 

Moje sozalje😭❤️, tudi meni je umrl hrcek zdaj 😭😭in sem se lahko vsaj poslovila od njega.😭😭🤨❤️😘 

Omg, ja, jst bi ful vidla Zzaful haul in Sshein haul pa še haul z kopalkami.❤️ 

Mmoje iskreno sozalje za izgubo kuzeka. :( Ddrzi se. 

Moje sožalje, vsi držimo s tabo in u upamo, da bo Rroksi še dolgo živela.😭😭 

Živjo, kdaj pa boste izžrebali tisto nagradno igro , ki je veliko stvari za šolo? 

Moje sožalje😥😪. Lumeka imaš zagotovo v najlepšem spominu. Naj mu bo lepo za 🌈. Drži se! Komaj čakam na nadaljne videe.☺️😉 

Ly💕🐶🐕 

Mmoje sožalje, iskreno oprosti, ker ti to povem šele zdaj, ampak sem bila na 7 dnevne taboru, kjer nismo smeli imeti telefonov ali kaj 

podobnega. 

Moje sožalje, Llumpeka si imela zagotovo zelo rada, ampak ti si mocna punca ... Rada te imam .... 💕🤨😭🤨🐕 

Hej, Kaja. Moje sožalje za Lumpeka😭😭. Najboljša youtuberka siii. ❤️ 

Še en krat iskreno sožalje za Lumpija, vrjamem, da te čuva in da se ima lepo. <3 Drugače pa dober vlog. <3 
Kužkom se kdaj ne da lulat, ampak se olulajo, da označijo svoj teritorj. 

Moje sožalje za Llumeka. Verjamem, da bo v redu, kjer koli je.🙁😣 I LOVE YOU 

Moje sožalje. Ne morem si predstavljati, kako grozno ti je. Še enkrat moje sožalje. 

Moje sožalje za Llumpija. ❤️Si mMoja naj, naj ... Yyutuberka. Rada te imam. Ostani močna. ❤️Lepo bodi. 

Mmoje sožalje 🤨😘❤️in vem, da ti je težko, sploh pomisliti na to, 😙🤗ampak poglejmo iz svetle strani, zdaj mu bo lepo tam gori za mavrico. 

♥️ ♥️♥️♥️♥️♥️ly Kkaja 

Moje sožalje 🤨💖, imam kužka, starega skoraj dve leti, prva dva tedna je lulal notri, potem se je navadil lulati ven. Ssedaj se polula vedno ob 

polni luni. Ssrecno. ❤️ 

Moje iskreno sožalje za 𝓛𝓾𝓶𝓹𝓮𝓴𝓪🌈💜. Vedno bo ostal v tvojem srcu 💙. Drugače pa si zlo lepa, pa naj, naj jutubrka. 😘 

Moje sozalje za kuzeka 😥❤️. Si resssssss super youtubarka ( najboljša) in komaj cakam na naslednjeeee videje. ❤️💜😊 

Kaja, moje sožalje😔💗😔. Misli na lepe stvari, ker ti bo samo to pomagalo. Vem, kako je to, ker mi je umru moj kuža pred 3 leti ...😣 Ostani 

pozitivna!💕 

Iskreno sožalje, Kajči.❤️❤️🤨 

Žžal mi je za Lumpija. Tvoja moda mi je pa vedno tak všeč. Pa eno vprašanje. Ali naj te vikam ali tikam? :) 

Tvoji vlogi so tako super!😍😍😍 In seveda moje sožalje, Kajaaaaa.😢😢😢 

Vem, da v vseh tvojih nagradnih igrah samo sodelujem, nikoli ne zmagam, še v nobeni nisem zmagala, tak da sploh nimam več nekega 

velikega upanja. Pač, samo tvoja odločitev je. 

SKRENO SOŽALJE ZA TVOJEGA LUMPEK!!.😔A GLAVO GOR, VEDI, DA BO LUMPEK VEDNO STABO V TVOJEM SRCU.❤️ 

UPAM, DA SEM TI VSAJ MALO POMAGALA.👍 

Moje sožalje❤️, najverjetneje je teško izgubiti žival, ki je bil pri tebi zelo dolga. 

Kaja, vVerjamem, da ti je zelo hudo zaradi Lumpeka -- iskreno sožalje. Sem prepričana, da ti bo kmalu bolje in da ga imaš v prekrasnem 

spominu. 🐶 Lepo se imej. 😁 

Moje sožalje, res si dobra tik tokerka, Llumpi, počivaj v miru, vem, kako je to, ker mi je že umrl muc in bila sem v velikem šoku, samo 

ostani pozitivna.😓😓🤧 

Iskrene sožalje za Lumpeka. Vem, da ti ni lahko. 😔🐕 

Moje iskreno sožalje za kužka.🐕❤️ 

Moje sožalje. Drugače pa si naj in super video, ostani taka še naprej. 👍👍👍👍👍👍👍👍👍👍👍😁😁💓💓💓💓💓💓💓💓💓💓💛💛 

Spet video. In ful kul video kot vedno. 

Ssuper video❤️is, kje je jakna, ki jo nosis na zacetni sliki videa? 

Kaja, razumem te, kako je to. 
Moj pes je nekaj časa lulav v hiši, z časom se je navado .... Pa pogrizo je vse kote (na pohištvu, stene ....) .... Samo povem, da se bo navado. 

❤️ 

Ja, pac s tem mogoce namiguje, da bi sol ven. 
Mmi smo meli take probleme, mi smo nasega psa prpelali do tja, kjer se je polulau, in smo ga uprasali, kaj si tu naredu, in se je odvadu takoj. 

Ko je bila naša psička mlajša, si je grizla hiško. Da pa je potem nehala grizit, pa so nam predlagali, da smo namazali s čilijom. In to je 

delovalo😊. 

Vvesela sem, da si spet nazaj, ampak moje sožalje za Lumpeka. Zzelo dober video, kljub temu da si žalostna. 

Ce se polula mu daj smrcek v lulanje in bo vedel, da je narobe naredil. 😊 

Mi smo imeli enako, to je samo obdobje, trajalo je ravno mesec dni in ga je minilo . Moje sožalje. ❤️❤️😥 

Iskreno sožalje, naj bo vse dobro z njim, rada te mam. ❤️❤️❤️ 

Iiskreno sožalje, js imam doma tudi psa, ki ima eptileptične napade. 

https://www.youtube.com/watch?v=r_j_hf2GWo8
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Moje sožalje. In super video. 

Iskreno sožalje za Lumpeka.🌈🐕😔 

Iin iskreno sozalje, Kaja. ❤️❤️❤️❤️😭😭😭😭 

Zgleda, da hoce baily it nakupovat v Pprimark.😋🏢 

Moje sozalje ... zelo mi je zal, ampak saj se bosta spet videla, tam za mavrico🌈. lLepo bodi, drži se in super video! 

Moja soseda je imela male kužke in ma kar nekaj izkušenj in je rekla, da lulajo od veselja, mogoče pa je res kaj narobe. Drugači pa meni je 

tudi decembra umrl kužek in vem, kak ke občutek, drži se. 
Pihni mu v obraš. Velko psov tega ne mara. 

Moja Sarika res ni imela nikoli takih težav z lulanjem, sicer se je kdaj pa kdaj, ampak več kot je bila zunaj, bolj se je odvadla. 

Vem, kak je to, meni se je muca vtopila v sodu, zelo jo pogrešam, rabla sem tri tedne, da sem se sprijaznila z resnico.🤨🤨🤨❤️❤️💕 

Hey, Kaja! Sem zelo žalostna zaradi tvojega kužka. Vse bo v redu, ker se vse stvari uredijo (pregovor pravi: Vsaka stvar je za kaj dobra). Na 

žalost ne smem imeti IG, te pa zato spremljam na yt. Najboljša si! Pozdravček iz Slovenije. Julija. 

Super videjo in iskreno sožalje za Lumpeka. 

Moje sozalje za Llupeka. 😭😭😭😭😭😪😥😪😥😪😥😭 

Tudi moj zajcek Llumpi je umrl v cetrtek prejsnji teden.😭 

Ojla, sem slišala, da imaš težave z Bbeilyenim lulanjem. Mi imamo psa in kadar postane siten, ga peljemo vn in se polula, ko pa to naredi. Pa 
ga nadgradimo z priboljškom. Lepo se imej, pa sožalje za Lumpija. Meni pa je poginil morski prašiček star 7 dni. Lp 

Lumpi, pasja legenda, počivaj v miru. 

Jest sem imela tako izkušnjo, ker imam doma okužilo Trixi, ki je stara 6 mesecev, in tudi kakšne je doma, ampak ne zanalašč, ampak ker jo 
je tiščal in tudi mi smo imeli planico za Trixi. 

Ful si boga, vem, kako ti je, ker ti je umru Lumpi, meni je tudi enkrat umru pes, iskreno sožalje. ❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️ 

Če preveč grize, ti priporočam, da poiskusiš metodo preusmerjanja. Torej, ko grize, mu predmet, ki ga grize in ga ne bi smel, mu podstaviš 
igračko in ga tako preusmeriš. Če boš to počela vskaič, ko bo grizel predmete, bo v cca. 2 tednih manj oz. nehal gristi. Upam, da ti to 

pomaga.😉 

Živjo, Kaja,. Meni je res žal za tvojega kuška. In oprosti, ker tega nisem vedela do zdaj.  Ne bom preveč govorila o tem, ker vem, da ti mora 

biti res hudo. Vse bo v redu in čas bo zaceliv tvoje rane. Verjemi, da te razumem.💚🤨💛❤️ 

Koliko denarja je bil topek Ccelvin Kklein. 

Draga Kaja. Moje sožalje za Lumpija, vsem bo ostal v najlepšem spominu. Ko ti je hudo, se spomni najlepših spominov in spomni se, da je 
šel na lepše. Sama sem bila v šoku, ko sem na začetku videa videla napis. Še enkrat, OSTANI MOČNA, vsi smo ti v podporo. 

Iskreno sožalje za Llumpij, mi smo imli muceka po imenu Ggoldi, ker je bil rrumeno- zlato- blelu in je umrl, zdaj pa imamo dva muceka, 

ime jim je Ppiko pa Ggrom in sta stera 1 leto po naše, 7 pa pojidnivino al osem. 
Kkazen za njega je lahko to, da ko nekaj naredi, ga ignoriras, delaš se, da ga ni, kar koli naredi, da bi pritegnil tvojo pozornost, ga ignoriras. 

🤨🤨🤨Uupam, da pomaga, mojemu kužki je.😂😍 

Vrjetno mu rastejo zobje. 
Moje sožalje, ampak čas zaceli vse rane. Tudi če se to grdo sliši, ne skrbi, čez par mesecev se boš ob misli na njega spomnila samo lepih 

spominov in tudi če boš ob tem zajokala, boš vendar srečna, da si ga sploh kdajkoli imela ... Upam, da ti bo kmalu lažje in vedi, da tvoji 

sledilci res cenimo tvoj trud ... da tudi v tem težkem obdobju premaguješ ovire. Kapo dol ... si moja inspiracija in idol. Kar tako naprej, pa 

boš dosegla vse, kar boš želela! Si najboljša youtuberka!😘😘😘❤️❤️🤨💙 

 

vV spomin na Llumpia, lep je bil, prijazen in srčkan, zelo ga imam rada, naj ti ne bo hodu . Bodi pozitivna in se skoncentrirja, kaj se sedaj 

dogaja . Hodo mi je . Moje sožalke, rada te mam.♥️♥️♥️♥️😥😥😭💜🐶🐕🇬🇧 
 

Moje sožalje, Kaja.😥 Vem, kako ti je, vem, da se boš pobrala, ker te bo spremljav Lumpek c srcu, vrjemi. Rada te ima, Kaja. Imam eno 

vprašanje, bi imela se kakšnega kuška doma, 😥😥😥😥 še enega, ali ti je Rroxi dovolk?😭😭😭😭😭 

Gdo pa je zmagal v prešni nagradni igri??? 

Hej! Še enkrat iskreno moje sožalje! Super video! Kuži je tok leppp!!! Pa nagajiv! Oprosti, ampak nimam nobenih idej glede kužka, saj 
nimam nobenega kužka doma ... Oprosti! Komaj čakam naslednji video! Komaj čakam! Pa toliko sem te pogrešala, ker ni bilo videov! 

Ampak te čisto razumem in vedno je zdravje na prvem mestu! Hvala ti, da si z nami in da še nisi obupala🤨❤️🤨😍! Hvala! Ly! 

😍🤨❤️💕❣️💞💓💖💜💝💗🤨💙💛😘🤨 

Hojla, za kuzka ti predlagam, da ko vidis, da se spravlja lulat, da ga primes in odneses ven, vem, da je zate malo tezje, ker zivis v bloku, zelo 

pa pomaga, da ga vsak dan peljes na sprehod vedno isti cas in da se tudi navadi, gdaj lahk gre lulat, ker bo predvideval cas, gdaj boste sli ven. 

Kaja, res si super yYotuberka,❤️ zelo rada gledam tvoje videje, še posebaj tiste, ko se samo vsedeš dol, pa govorišc. 

Moje sožalje za Lumpeka😭😭. Vem, da ti je težko, ampak sj bo bolš, s tabo je bil 14 let, kar je zelo veliko, bodi vesela, da je tako dolgo 

živel in vedi, da je vedno s tabo, čeprav ga ne vidiš, ampak on je vedno s tabo. Po mojem ti je težko zaradi tega, ker je bil po mojem tvoj prvi 

pes oz. izmed prvimi psi pes . Ko sem gledala tvoj video, nisem mogla verjet, da ga ni več😭😥. Upam, da bo tvoja Roxsy v redu po smrti 

Lumpeka, ker sta bila večletna prijatelja. Kaja, si odlična youtuberka in res mi je žal za Lumpeka, spremljam te vsepovsod po družabnih 

omrežjih, a me lahko prosim na TikToku follas plis. Si zelo lepa, zelo te rada gledam😃. Moja dva psa se zelo rada gledata v ogledalo😂😂. 

Da psa učiš lulanja zunaj, ga pohvali, ko se polula zunaj in mu povej, da da se v hiši ne lula. Če večkrat lula, je lahko normalno, saj je 

samček in označuje svoj teritori, to dela moj Jack. Lahko pa ima res vnet mehur. Adijo.😍 

Hej, Kaja ! Moj kuža Roko je tudi, ko je bil še mali, lulal v hiši in potem smo za nekaj tednov iz tal odstanili vse preproge . Potem se je 

navadil, da mora lulati zunaj . Upam, da sem ti vsaj malo pomagala. (Kasneje smo preproge postavili nazaj.) 

Moje sožalje za Llumpija😭😭😭😭😭😭😭😭😭😭😭❤️❤️❤️, naj mu bo lepo tam za .🌈🌈 

 

21/Kaja Karba, https://www.youtube.com/watch?v=i-WZpAZFc6Y Primark&Asos 

Kaja, bi prooosim delila link od šlap iz asosa? 🙌 Lepo bodi. 😊 

😂😂😂Kkolko Primarkou u enm mestu. Tle u Sloveniji pa samo en.😂😂😂 

Hej, hej! Komej čakam na Sshein haul😀✌ in na ostele videe seveda😉, čim več videov z Bailejem prosim, ker je tak cuker za pojest❤️😍. P.p 

sS. današnji outfit ti ful paše.👌 Ly💜 

https://www.youtube.com/watch?v=i-WZpAZFc6Y
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Zlo dobra si.❤️❤️ Upam, da boš bolse. 

Hy, kaj lahko posnameš, kako meti čim bolj astetic sobo, prosim. ❤️❤️❤️ 

Supr video, črna oblekica mi je bila najlepša. Drugače so pa vse stvari zeloo lepe. Supr si.❤️ 

Super video👍🤨. Res imaš dober okus za stil in zelo podobnega mojemu. ❤️🤨💛💚💙💜 

Tvoji hauli so najboljši!!!! 💖😘👍💗🌞 

Ali je bil tvoj ata lansko leto učitelj v taboru na morju v Aankaranu na Ddebelem rtiču, ker mislim, da sem ga videla. 😅😊🤔 

Lepe stvari. Tut jst bom mogla kmal obiskat Pprimark. 😃😊👍 

Zelo dober video. Upam, da zmagam, ker res nikoli ne zmagam, 😥 ampak upam, da bo tistemu, ki zmaga, pride prav.❤️😁 Surer si.😁 

Jjs treniram plavanje in smo včeraj trening v telovadnici, sploh ne hodim več. 

Komaj čakam room tour.😝🤗🤗💞 

Lustno vse skupaj.🤨 Verizica in zapestnica sta dobre.😄 

Super video, najbolj mi je všeč oblekca iz Asosa. :) Si super youtuberka <3, kar tako naprej <3. 

Tudi v Ljubljani se je čakalo pred vhodom za v Primark,😱 sem bila kar presenečena.😂 

Kok dobre stvari. 

Katero številko oblačil in čevljev si izbiraš običajno? 

Super si ... prvaaa. 
Ful rada gledam tvoje houle. 🤨🤨🤨 

Komaj čakam na nagradno igro. Najboljša youtuberka siii. ❤️❤️❤️ 

Jaz se sicer oblačim precej elegantno, ampak rada kombiniram z čisto enostavnimi kosi. Vprašanje: ali pred omaro zjutraj preživiš veliko 
časa, ko izbiraš oblačila? 

O, spet novi video. Mi je zelo všeč. Jaz tudi rada gledam te videje. 

Super video,❤️drugače pas lahko najdeš v H&M ali v Zzari.❤️❤️ 

Kkaja, zelo si lepa, prekrasna. 

Komaj čakam nagradno igro, verjamem, da si se zelooooo potrudla. In upam, da zmagam, ker ne, kjer ne zmagam in upam, da me izrebaš, ki 

bo prišla nagradna igra. ❤️❤️🙏🔥 

Hej! Super video! Prav polepšaš mi dan, ko končam naporno šolo! Res lep haul nakup! Jaz se ne zafrkavam, ampak resno ne vem, kako tebi 

vse paše nate! In me zanima, če te je motlo, ko ti je kdo kaj reku zvezi s tem, da ti ne paše. (Kko si bila manjša.).... Ker jsz nosim eno in isto, 

ker si ne upam, ker me ponavadi s kritizirajo! Drugace upam, da boš prišla kaj v Slovenijo! In upam, da se lahko videle! Ker resnično sem ti 
zelo hvaležna in te mam zelo rada! In si zaslužiš vse! Hvala! 

Hej, Kkaja, komaj čakam nagrado igro, upam, da boš me izrebala, rada te imam. 

Dobro jutro, js imam julija rojstni dan, imam ga 29.7.2020. 

Jaz sem tvoj fen stevilka ena. I love you. Prvi laike.💞💖💖💖💖💖💞💞💞 

TAK SI LEPA. Pa ne morem povedat, ker si tak lepa. 

Živjo, Kaja, jst sem bla ravno vceraj v Pprimarku in sm vpremjena za poletje. Pa res imaš hud avtfit in sijes in mislim, da bo cas naredil 

svoje.❤️❤️❤️ 

Kje si kupila to ogledalo, ko si v njem snemala, kako na tebi stojijo obleke? 

Ti si naj, naj yutubrka. 
Uupam, da boš res bolše . nNo, ali naj vas vikam ali tikam. 

Nenormalno, kaka guzva je bla. 🤨😬 Komaj cakam nagradno igro, kr so vse tvojeee nagradne igre do zaj vedno tooop. 🤨 Oomg, ja, Pprimark 

ma res bolano dobre gate, pa magar otrocje, si jih tud jaz kupim, samo skoda, da vedno teh malih cifer vedno hitro zmanjka. 🤨♀️🙄😭🤨🤨 

Toop si. 💖 

Aha, Kkaja, jaz bi ti tudi izbrala oblačila. 

Prvi komentar♥️♥️♥️, ful lepe obleke.👗 Super videjo.😎♥️😉 

Ttako crno oblekco bi lahko nosila nosecnica. 

Super video, si moja naj, naj ... jutubetka. Zelo dober haul. Imaš zelo dober make up in outfit. Rada te imam. Par tvojih videov nisem 

komentirala, ker sem mislila, da se zelo trudiš, da odgovoriš na vse komentarje. Zato da nimaš toliko dela. vVedi to, da pogledam čisto vse 

tvoje videnje in jih lajkam. Lepo bodi. 💞😇🌞🌞🌞🌞🌞🌼🌼🌼🌸 

Hej, kKaja, res svetovni videi. Tudi jaz si enkrat zelim priti v Llobdon in iti na (London Collage of Fashion ) šolo. 

Hejla!💛 Res si prekrasna. Upam, da zmagam nagradno igro, ampak, tudi če ne bom, upam, da bo zmagovalec vesel in da mu bo prišlo prav. 

Ful lepa oblačila in mela bi vse stvari. Ostanite zdravi in lepo bodi!💚 Res si CARICA.💜💜💜 

Kaja, nočem te užalilt, samo Hhermione I Hharya Ppoterya si izgovori Hhermijona, ne pa Hermani. Moja naj yt si.😍💝 

Love you 🐩🐼in obožujem te, 🍇mimo grede, si tudi smešna in prav imaš, res rabiš udobne gate. 😅 

 

22/Kaja Karba, https://www.youtube.com/watch?v=TvlkI5eopf0 

Kaja, čudovit video.❤️ 

Kaja, zelo lep video,❤️si moj vzgled.❤️❤️❤️ 

Super video❤️! Samo me zanima, vedno vidis po Ttv-ju, da v stanovanju/hisi hodijo z čevlji ... in me zanima, ce je to samo za Ttv ali hodijo 

tudi v real lifu z cevlji po stanovanju/hisi. 

Prosim, se takih videov.❤️❤️ 

Plis, nared video, kjer pokažeš London ... I LOVE YOU.❤️❤️❤️ 

Naša kopalnica nima vtičnice. Nne vem, zakaj, ampak ga imamo vsaj čisto zraven kopalničnih vrat. iIn ja, nikoli še nisem pomislila, da ga ni 

v kopalnici.😁🤣🙉🤦😅😎 

Pri nas za kosilo (Sslovenija) postavimo krožnik v mikrovalovno pečico, da je kosilo dlje toplo. ly🤨 

Živijo, Kaja! Me samo zanima, če imaš še vedno tistega kužka v varstvu. 🤨 

Men se zdi London zanimivo mesto in bi z veseljem kdaj šla tja, ampak moja angleščina je pa res res slaba. 🤨🏻♀️😂 

Hej, Kkaja, ti si moja naj jutuberka in to je fulllllllllllllllllllll dobr video ❤️😍🤨. Zelooooooo rada pa bi videla se kakšen tak video. ❤️❤️❤️ 

Jaz si Aangleže predstavljam kot šibko verzijo Aameričanov. Nič nesramnega, tako si jih predstavljam. 

https://www.youtube.com/redirect?event=comments&q=http%3A%2F%2Fpoletje.pa%2F&stzid=Ugyr2wJGcSbcGSpx8v94AaABAg&redir_token=QUFFLUhqbmpJOFNoaUFmNVJnaFJkd0hpb1FFa3N6dThaQXxBQ3Jtc0tuRUhlLW5ObmRndjBjZUtrU1piRThRTnlpVXo0bU9mOXJEMzh3XzNBdWI1ekM0SjlWUTg2VUF2cXIwRVhvU2FuMmg4eHAtRlpoSDZiZnhzbUVDNEdvR0VrWmFmSTVxd081T3RraUlPcTRIMURMa08ydw%3D%3D
https://www.youtube.com/watch?v=TvlkI5eopf0
https://www.youtube.com/redirect?redir_token=QUFFLUhqbUtfMUM4bmtDZTlDSjVxcVJEWVQ5Q1hzc1NMQXxBQ3Jtc0ttQi1GNW9yVUtGRldPT2Uwb2NQRGJzWHNxUzJqWHlaSWJ5dlN3NjU0amI4QmRuS0VjRnJ3NU5BbjBYRzVaQk8tQkQwejBSZmh4VTJ3c0FMMmFMWjBTTFpPcFltOUFaOFJPTlhlVzNIU092S0ZuQi13RQ%3D%3D&q=http%3A%2F%2Fvrat.in%2F&stzid=Ugz4R5R52LNJ5wuobrJ4AaABAg&event=comments
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Hej, ful dober video.❤️❤️❤️ Na Ttik tToku bi rada prišla do 200f .... Pa me zanima,n če me lahko folovaš nazaj. Moj Ttik tTok je zivanose. 

Super video ,in prevsem zanimivo. Pozdravljam vse 💕💞💓😊🤨🤨. In pa sevede malo hecne nevade, sploh tisto, ki se ti zaletis in potem se ti 

on opravici.😂 (No hate) UŽIVAJTE.💕💞💓😊🤨🤨😂 

Aaja, pa pozabla si povedat, to si že povedala 1 videu, da oni grejo umazani spat in se zjutraj stuširajo. 
Jaz sem mislila, da glede na vljudnost ne pijejo veliko ... Zdaj vem, da temu ni tako! Hvala! 

Bi mogoče naredila še part 2? Uživaj! 

Super zanimiv video😁👍. Ali bi morda lahko posnela še kakega podobnega? 

Super video, lahko bi naredila še več takih videov.♥️♥️♥️🤨 

Bi sla cimprej v London.🤨😍 

Zanima me, kako pa odreagirajo, če imajo mrzlo jed oziroma jed, ki mora biti mrzla? Si najboljša youtubreka! 
Mi smo navajeni, da imamo vsako nedeljo hrano v pečici (meso, krompir, riba ...). 

Komaj sem čakala sedeč video. 

Super videjo♥️♥️♥️♥️♥️♥️, še posnami take videje. 

Hej, Kaja! Že lela bi izvedeti še kaj o njihovi kulturi, če mogoče kaj veš. Ly 💓😘 

Supr video. Ja, naredi še kakšen podoben video. ❤️❤️ 

Lahko bi naredila kakšen video, v katerem bi povedala več o angleški kraljici😉. Super video.😘💕💕 

A tudi sladoled dajo v segret kornet ali segreto skodelico😂❤️, super in zanimiv vide drugače. 🤨🤨 

Torej po sluzbi se gre pit ... 🤨😂🤦in na koncu v Wwc si ne mores nastimat niti mlacne vode ... 🤨🤨🤨. O bog! 😂😂😂 

Posnami še kaki oni video o stanovanjih. 😅😜 

Najboljši videi so od Kkaje Kkarbe. Love you 💖💖💖 

Takšni videi so zares zanimivi. Upam, da posnameš še kaj podobnega. 🙂 

To, da se skos opravičujejo, je tak res, za novo leto sem bla v Londonu in sem bla kar šokirana, ko sem to doživela, tako da je to očino res 

vedno, tako glede na to, da si ti rekla to, pa živiš tam.😁 

Tudi v Ssloveniji se plača postrežnina.🤨 

Mene samo zanima, zakaj po celem Londonu so povsod smeti? Ampak dobesedno več dni in povsod.🙄 

Naša šola pelje osmi in deveti razred, peljejo v London, moja sestrična je že bila v Londonu, jaz pa moram počakati še eno leto.😥 

Kaj pa se dogaja za kamero? In kaksen razgled je iz okna? 

Ma ti si carica.😍😍 

Hey, na tvojem Iinstagramu Kajakarba.si sem zasledila poast s flaško za učiteljico in mi je res ušeč in jo bom po vsej vrjetnosti kupila, hvala 

ti za inspiracijo, pa zelo sSi dobra.❤️❤️🤨 

Hhej, Kkaja, čestitsm za 27 tisoč naročnikov. 
Najjjjjjj ... naj videji mas. Vsak nima takih dobrih videjov kot ti. Ressss ... res si najjjjj ... jjj videje. 

Ali bi posnela čudne kombinacije, ki jih jejo angleži? 

Hej, Kaja. Kako si kaj? Upam, da si v redu. Imaš zelo lepe lase. Res si super yYoutuberka in rad te spremljam. Zanima pa me, če bi posnela 
čuk rame video. :) ;) 

jJa, lahko narediš še taki video. 

Hhej, super video, res ti si najboljša na celem svetu in res bi te rada spoznala, upam, da bo tukaj v moji bližini (v Ljubljani) kaki meet&greet. 
Vem, da to ni povezano z videem, ampak me zanima, kakšno je geslo za kupon za flaško za učiteljico ali vzgojiteljico, saj sem jo hotela 

naročit?💗 Fful dobri videi.💖 

Hejla, Kaja, sSuper video.😊 Tak stil videa mi je zelo všeč😁😊. Super bi bilo, če posnameš še kakšnega takšnega, saj so mi taki videi zelo 

všeč😊😁. Seveda pa so tudi vsi ostali super, zato si tudi moja najljubša youtuberka.😊 Želim ti lep dan😁😁😁😘. 

Živjo, Kaja, nNajraje gledam tvoje vloge ali pa take smešne videje. In majcko ter jackep poznam. Res si super, mislim, da smo se res vsi 

dosti nasmejali, in to celo pred solo in v soli bomo res nasmejani. Hvala.❤️❤️❤️❤️ 

Ful si kul. 

Master šef se je prekinil in se bo nadeljeval jeseni. Wow, vul čudne stvari. Najbolj čudne svari so preproga v kopalnici, da ni vtičnic v 

skopalnicem in pipe ... Najboljše videje maš!!! 

Najboolj zanimivo mi glede alkohola in glede vročega krožnika. 🤨♀️🤨♀️🤨🤨😂😂 Naredi še kdaj tak video. 😻 A imajo v Londonu tako, da 

ko plačaš, daš kelnarju denar v "knjigo"? 

Supr video. Lahk bi nardila video, v katerem ucis kaksnega Aangleza izgovorjave slovenskih besed. Seveda mislim, ko bo konec virusa. 

Hej, Kaja, video je super, sem kar malo pogrešala sedeče videe. Drugače je video eden izmed boljših. Hvala za polepšan dan, 💖💕 💖💕 

super punca si, hvala, da si začela z YouTube kanalom, če ga ne bi naredila, bi danes bil moj dan dolgočasen, ampak tako ni🤨❤️. Lep 

začetek tedna. RADA TE IMAM.❤️🤨💖💋💞😍😘 

Hej, ful si cool, prosim, comenti moj comentar, ker si tko cool. 

Zakon video!!!!! Kake čudne oz. smešne stvari! Najbolj mi je čudna stvar tiste pipe! Res ne razumem! Omg! Krasen video! Super! Žal se 

nisem bila v Londonu! In upam, da bom lahko čim prej! Ker mi je res lep in ko slišim od tebe, me res privlači! Upam, da boš še kdaj naredila 

kaj podobnega! Ali pa drugi del! Zakon! Ful si lepa! Lepo bodi! Hvala! 💝❤️😍💗💜💚🤨💖😘😊💓🤨💕 

Ja, mene bi ful zanimali taki videi in mogoče bi lahko posnela kakega o navadah ob zahvalnem dnevu al pa kakih drugih praznikih, ki jih 

praznujemo tudi Slovenci ali pa samo Angleži. Super video in meni je najbolj "čudno" da pijejo čaj z mlekom. Jaz tega sigurno nebi mogla 

pit. Super video in komaj čakam na nasledne videe (upam, da tudi z Baileyem🐶). Lepo bodi.💜💜 

Kaj ti govoriš tekoče angleško? 

To ni res, ko v Ssloveniji dežuje, se zlije 20 minut, pa ne dezuje vec. 
23/ Kaja Karba, Končno v Ikeo, https://www.youtube.com/watch?v=P2w5QutkBik 

Vec vlogov, so ful zanimivi.😍 

Taki vlogi so res ful dobri. Posnemi več. Ly💕 

Zlo dober video. Res ne vem, če bi lahko gdo posnev bolsega.❤️❤️❤️💯💯 

I love you Kkaja, zelo si dobra yutuberka. ❤️ ❤️ ❤️ ❤️ ❤️ Neža 

Tvoji vlogi so res super. Prosim, naredi ji še več. ❤️😘🤨❤️😘🤨 

https://www.youtube.com/redirect?q=http%3A%2F%2Fkajakarba.si%2F&redir_token=QUFFLUhqbUYxRUduSUJoUm5TeXdGT09keXhZdXJzWFZMd3xBQ3Jtc0tsRjliaDgtMnBvTHZ1OXV6ME04ZFl3QzVtaU80WHZmb1BRNEwyYkhRdzVJekZKVDVUT28wMWlSQmx6b1RYSFQ5bGg4Mms0di1qVnFHbWE0WE9MQ3hCVkRTbVZ6eDVuVExRcDBJbUlkM2p3SkZ5cHo2OA%3D%3D&stzid=Ugx8amIsCZf91OijDKJ4AaABAg&event=comments
https://www.youtube.com/redirect?q=http%3A%2F%2Fvideje.in%2F&redir_token=QUFFLUhqbjJkV3pucWYxelhrLTVMX2drZGNwOGg0OVBYZ3xBQ3Jtc0ttQjNJQVZCZ24wSDZSanRTM2N4d1JqaDVERnF6dFdFeGNpZGVQNUxGQ2ZYR1lGQW9EVHRmeVduYWdXeEt1YzNxOEUzRkhZTXE4YnVBRFNfR2tNMjVobzFJeWllMWNxdHdxMHpMblA3RVNsc1Y1ZzVoSQ%3D%3D&stzid=UgwtGlxVLI1PLbF3st14AaABAg&event=comments
https://www.youtube.com/watch?v=P2w5QutkBik


78 
 

Super vlog, Kaja. Najrajs gledam take videe.❤️❤️ 

Super video, tako kot vedno, 😁😊❤️ kupili sta zelo lepe stvari,👑🛍 si najboljša youtubarka na celem svetu🌏. Čče je Kaja tvoja najboljša 

youtubarka, lajkaj komentar. ❣️😊 

Pri nas so že vse trgovine odprte. 😍❤️ Dosti sta nakuple. 😂✅ 

Kdaj bo nov vlog?💖🤔 

Zelo lep outfit. 

Ja, več malih.❤️ 

Zlo dober video, lahko jih se vec takih posnames. 

Ssuperrrrrr VIDEO, zelooooooo so mi ušeč taki hauli. ❤️💙🤨🌈 Zeloooo STA lepi, 🍉 bi lahko še POSNELA, da ti Nino izbere oblačila iz 

Shiina. 💎🤨 

Taki vlogi so res odlicni. Posnemi se kaksnega takega. ❤️ Ly the best youtuberka.❤️ 

Kulllll vlog!! 💖 Ali vi ne rabite mask? 

Zelo zanimiv video in lepe stvari ! Nino je še zmeraj največja legedna. 😁 

Super video. V mojem imenu pozdravi vse in se sebe . Uživajte.💕💞💓😊🤨😃🤗 

Joj, komaj cakam, da bo Ikea v Sloveniji, 🤨🤨🤨 kmalu bo že. 👍 

Kaja, to je res super vlog, lahko bi posnela še beč enakih.❤️❤️❤️❤️❤️ 

Šše več takšnih vlogov, pa res je lep šopek. 

Super vlog. Upam, da jih bo več. 

Zelo dober video, Kaja.💗❤️❤️❤️😘😍 

Ful dober video in zelo bi si želela, da bi z Nninotom posnela video, ko sta cel dan priklenjena skupaj v lisicah. 

Fful lep sopk, pa ful mas lepe lase.❤️❤️ 

Reci Ttjasi, da naj zacne s svojim yotubom, please.😄😄😄😄 

Kaj se bos porocila z Nninotom? 

Taki vlogi so super. 

Hejla, Kaja, ne lahko prosim folovaš in likaš vse vide na Ttik tToku. Mmoje ime je zalka2010, moje videe lahko vidiš samo, če me folovaš, 
to mi bi ful pomenilo, sem začetnica na Ttik tToku, zato ni vse prfektno. 

Jja, mini vlogi so kul. 

Zlo dober video. Kaja, super si. 
Fun fact, js, k sm bla mlajša, nikol nism marala hodt u štacune s pohištvom in to, zato sva se s sestrco pretvarjali, da opremljava lastno hišo = 

it was fun. Vse najboljše za nazaj drugače. ❤️🤨🎂 

Koncno spet kaki vlog.😄 Lahko bi bli cvetličarke, ja. ❤️ 

Pa u bistvu mi je ime Nnika, ampak mam Ggmali od mami. 

Ful dobr video, zelo rada te gledam. 

Hojla!💋 Ja, še en nov super video ... pa saj sploh ne vem, kaj naj še rečem ... pač enostavno so vsi tvoji videi vrhunski ... v glavnem, ja, 

lahko bi posnela takšen video, ki si ga omenila na koncu. OMG, kak lepi šopek! Mi imamo tiste bele rože, ki so notri doma. Lepo bodi in 

VSE NAJBOLJŠE!😘😊😀💖💝👏👸👍🏇🏻👱🏻♀️💜😍😚❤️👄👗😊❤️👍💛💖💋🎂🎂🎂🎂🎂🎂 

A loh še kakšen video iz Iikea. 
Končno kakšen vlog! Res sem pogrešala kakšen taki video! Komaj čakam še kakega! Ali boš lahko se posnela, ko boš šla s vašo sosedo oOz. 

prijateljico? Super nakup!😍 Šopek je krasen. Res bi bile lahko cvetličarke! 😄 In me zanima, kje si kupila te strgane kauboljke, ki si jih 

imela v videu? Možno, da si že povedla, ampak sem pozabila ... Hvala, če boš odgovorila! HVALA, DA SI Z NAMI! Pa še enkrat, VSE NAJ 

NAJ BOLJŠE! 🤨🤨💜💝💖💗💕💓🤨💚💛❤️🎁🎈🎉💌😘😍😄 

Zelo dobr video. Vedno se bom spominjala nate, Kaja. 

Zelo dober videjo, prvic sem 1 lajkala, rada te imam, gdaj bos mela cas, da te bi lahko poklicala? 

Kaj, vse najboljše za včeraj, ko si imela rojstni dan,❤️ upam, da si ga preživela ZELOOO veselo in veliko energijo. Sem si prav naredila 

opomnik, kdaj imaš rojstni dan😂. Super video kot vedno, hvala za polepšan dan, 💖💕 lepo bodi. ❤️ 

Zelo, zelo dober videjo. Si moja naj, naj ... yYutuberka. Imam eno urpasanje, zakaj v Ikei nista nosili mask. Rada te imam. 

🌼🌼❤️😇😇🌞🌞🌞 P. sS. Zelo lepe stvari sta kupili. In ja, prosim snemanj se takih videjov.🌞😇❤️🌼🌼🌸🌸 

Ti si najbolša. Super nakup sta opravili, a lahko posnemeš še, ko bosta šli gdaj drugič v Iikeo? Mme bi pa zanimali takšnji vlogi. Rada te 

imam. 
24/Kaja Karba, domneve o nama, https://www.youtube.com/watch?v=nGkzzlHx1vc 

Evo, zdej računam, da vidm Ninota na Masterchefu naslednje leto, 😂alsoo kok sta kjutt skupi, prow res couple goals.❤️❤️✨ 

Kaja, ti si najboljsa .Na svetu. Naredita se kaksen video, ko te Nino naliči. Ali pa z Nikom, Ninotom in Tjašo, kdo me pozna bolje in 

smoothe iziv .... Ko izrebaš sestavine ....❤️ 

Super video! :) 

Ja, snemata make up toturial. 
Super video, še tako naprej, upam, da dobiš 50k sledilcev. 

Obožujem tvoje videnje, Kkaja. ❤️❤️❤️❤️💙💙💙💙 

Najboljši video ever.📹😍 Bravo, Kaja, bravo, Nino, super video. ♥️♥️ 

Nino, dajmo naredi nekaj iziv. Prosim.🤨🤨☺️☺️ 

Super video, pa z Ninotom sta res lep parček 😀 , kar tako naprej.😄 

Dej prosim prepriči Ninota na še videotov, ker sta ful cute skupi! 

Super. Upam, da bo zdaj v tem času veliko videov. Ti si najboljša.💓🌺🍭 

Jja, naredita ta video. ❤️❤️❤️ 

Super sta. ❤️❤️Kar tako naprej!🌹 

Moj oči tTut ves čas spi 😂in, jaaaaaa, prepričaj Nninota, da posnameta ta challenge z ličenjem.💕🙏 

Kaka sončka sta <3. Vesele velikonočne praznike, če to sploh praznujete v Londonu. :D <3 

Posnemi še več videov z Ninotom.❤️ 

https://www.youtube.com/watch?v=nGkzzlHx1vc
https://www.youtube.com/redirect?event=comments&stzid=UgyxnaGrQBRtynHdaK14AaABAg&redir_token=QUFFLUhqbmZtcEhKRzZ5RkIyaTVGWFcyLWVCOV83YUI5d3xBQ3Jtc0tsLVJYdUJSckhVdGdKdzB3R0hiQ2xkY1huNXZFYU5RdTVFbnZpLWM3V0hmb2F6Q0htUUJHZTc5dTJiLWJmeFBwUU9zNHkwTGlOdGJmV0dzVlZ2aS15UEhNTU9lWjFIRm02b2VYWklLcHdxU1lyMXhnWQ%3D%3D&q=http%3A%2F%2Fnajboljsa.na%2F
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Odlične videjo. Zelo sta kut par in sta zelo lepa. ♥️💖💗💋 

Zelo dober video in zelo rada bi, da posnameta not my hands challenge. Ti si moja naj youtuberka ever. Si the best. 😍😘🤨🤨 

Vidva sta fuuuuuul lušten parrrr.💜💜💟💑 

Jaa, nardita ta video z Ninoto, ki di ga predlagala,😘 fulll si želim ta video, prosim, Nino!!😿❤️ Ddrugače to je bil fulll dober video, naredi še 

več takih videov, si naj youtuberke ever,❤️ pa rtm.😘 

Supr video, Kaja. Ostanita zdrava.❤️🌞💞💞💞❣️ 
Ali bo lahko posnela kakšen video s Tjašo ........ Plisssssssssss, ker je res carica. 
Ful ste zakon, pa ful srckana vidva z Nninom. Ker sta res zelo postena drug do drugega, iskrena, kar mi je zelo vsec. Tako da, dbest ste vsi, 

pa tudi Ttjasa in Nnik. 

 

Top si😚, kul odgovori, top top sta oba, sploh ti. ❤️💖💟💝❤️💙💜💚💛💋 

 

Ful lep par sta in upam, da bota se vec krat snemala skupaj.❤️🤨 

 

Vidva praznujeta obletnico na moj rojstni dan, 2.8., rodila pa sem se 2008, če te slučajno zanima. 

 

Super video, si naj, naj, naj youtuberka na svetu, 💕 nikoli se ne bom odrekla tvojemu kanalu😍😘 in ja, prosim posnemita ''Nino mi naredi 

mejkap'', ostani zdrava in tvoji domači. 

 
Se strinjam s teboj, Kkaja. Da vidimo kaksen mejkap naredi Nnino tebi. Fajn pa .bi bilo, ce bi imela Ttjasa in Nnik svoje domeve in da jih 

vidimo. 

 
Ja, naj ti Nino naredi make up!! Super staa.:) 

 

Naredite chelenc z Nnikom ni Nninotom, takega kod ste z Aaljažem in Ninkom. Kdo naredi bolši mejap. 
 

Vidva sta res lep par. Kaja, love you, rada gledam tvoje videe, ostani zdrava, prav tako vsi tvoji. 

 
Ggdo kuha, zelo sta kjut par, ali bosta skos živela v Llondunu, koliko otrok želita imeti, ay love. 

 

Full sta cute skupaj👑🌏💕💕 in ja, prosim posnemi video ''nohands makeup challenges'' (mogoc nisem prav napisala) -– tisti, ki si ga na 

koncu omenila, 🙂🙂bi lahko mogoce lahko posenla video, kaj delati v karanteni.❤️🌏💕👑 

 

Super videjo, ti in Nnito sta res lep par, to, kar si imela oblečeno v prejšnjem videju, ti je zelo pasalo, si moja naj, naj, naj ... yYutuberka, 

rada te imam, ostanite zdravi. ❤️😘😄😄😎😎😎😎😎😋😋 

 

Lahko, prosim, posnameš svojo jutranjo rotino. 
 

Ja, jaz si tudi želim, da se to zgodi. 👍🐕😃 

 
Vajno zivljenje je res zanimivo, naj ostane tako se naprej. Srckana bodita se naprej. 

 

Kaja, ti si po moje naj bol cute you tubarka, 😚😚😚posnem se kak video z Nninotom, upam, da ti ga rata prepricat, luuuufffff yuuuu. 

😍😍😍😍 

 

Jaz bi rada videla, da bi posnela kakšne videe z make-upom skupaj.♥️ 
 

25/Kaja Karba, https://www.youtube.com/watch?v=obeB4zZy58k, RANDOM STVARI IZ ALIEXPRESSA 

 

Komaj čakamm.🤨❤️ 

Komaj čakaaaaaaammmm.❤️❤️❤️❤️❤️ 

KOMI ČAKAM. VEM, DA BO VIDEO THE BEST!!! KAJA, NAJBOLJSA SI.💝💝❤️❤️❤️❤️❤️🤨🤨🤨🤨😍😍😍😍💗💗 

Komeej čakam, Kkaja.💛💜👌👌👏 

Super ste vsi.❤️❤️ Fru fru ti paše ... Nninotu pa še posebej.😂 

Komaj cakamm. 

Obožujem te videje, kjer odpiraš stvari. Ostali videji so tudi brutalni. 💙💙💙💙 

Ttop fru fru. 😂😂😂 

Smešn je, k je Kaja tko rekla, da se nč ne spomne, pr usaki stvari pa "o vem, vem, kaj je", 🤨 🤨 no hate. 
Bi posnela ‘‘Iinstagram filtri odločajo, kaj boš jedla čez dan.‘‘ 

Super si😍 ... jaz sem si iz AaliEexpressa narocila 7 ovitkov, cakam ze 2 meseca😥 ... ali je to zaradi corone? 

Najboljša.✨☺️ 

Hey, zelo se ti paše tale fru fru, res, jaz tudi razmišljaš o fru fruju, ampak me je strah, kako zgleda.😂❤️😊😅 

Ja, upam, da bo več takih video,v pa tudi z Tjaso, Nnikom in Nninotom. Super si.❤️ 

Komaj cakam. 
Zzelo cool video, smo meni si lepša brez frufruja.:) 

Komaj čakam. To bo si gurno bo ful dober video!!!😊 

Kolk kjut majčke ste nardil, res toop.💝💝✌👌 

Kooooooomaaaaaj čaaaaakaaaaaam! 

https://www.youtube.com/redirect?redir_token=QUFFLUhqbVN4NHpBS19vVEZUOVZ2T1Ytc1g5WllxbkpFZ3xBQ3Jtc0ttMkJSd3pyOVNrdE5sS3N5SUlBVGZzaTYxcDRwYXo5WVJHeWtJZ2gwcThVaDVTbDMzVmwyTWFHZkFSd1dHeWFTQndneXRFbDctYVJnNmVUSGktckptS0Nmdk1oamFnX0ZPSHFkWVE1cUdtRzhZd0ZfTQ%3D%3D&stzid=UgxAHfGGrgJRyGrikZ54AaABAg&q=http%3A%2F%2Fpa.bi%2F&event=comments
https://www.youtube.com/watch?v=obeB4zZy58k
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KOMAJ ČAKAMMMM.🐶🐾👍❤️❣️ 
Top, top. 

Komiii cakamm. 

Zlo dober video. ❤️❤️❤️❤️💕💞💓💗💖💝🤨🤨🤨🤨😘😘 Najboljša si.👌😘🤨😍🌈🌈🌸🌺 

Res zanimiv video. 👌🌸 

Nino ne pustit Kaji do frfruja.🤨🤨♀️ 

Komaj čakam, ♥️♥️♥️♥️ ker delaš najboljše videje. 
Super video. 

Ttvoji videi so najboljši. 

Komaj čakam. 

Res ful dobr zgleda tatu, ful te mam rada, ly.💖💜💛💚💙❤️ 

Komaj čakam! 

Moji najljupši videji so, ko kaj naročiš! 
Kaja, fru fru ti ne paše, res. 

Nice ... Tjaši 0a ful paše fru fru.😍😍😍😍 

Jz te potpiram, da si ntdiš frufru, Nino pa da tatu. 
Ddober video. 

Komaj čakam. 

Tvoji videi so naj boljši.😁😁😁 Če rad gledaš Kajo Karba, lajki komentar.😉😉😉😉😉 

Frufru ti ne paše. 

Hej, Kaja, dober video, že komaj čakam naslednjega, si pa naj, naj youtuberka, obožujem te, 💕 hvala za polepšan dan, 💖 ostani zdrava. 

Ostanite zdravi. 
Tudi naj boljsa. 

KAJA, NIK JE ZELO PRIJAZEN, URŠKA. 

Kaj se je zgodilo z tvojimi obrvi, ko si dla v sredni soli. 
Z frufrujem zgledaš čisto isto kot moja uciteljica za teorijo v glasbeni šoli. 

Dejansko mi je ušeč sporočilo te žogice, kr je res, da mamo vsi večinoma vsega preveč. Tjašo si še nekak predstavljam s frufrujem, tebe, 

Kaja, pa ne (idk why, hahha ➡️maybe, k te nism navajena s frufrujem).❤️❤️✨ 

Tti si moja naj, naj, naj, naj yt. 

Lep tatu. 

Ti si ful kul s pinjo in Nnino je tud kul si tistim fake tatujem. 

Super video. 😘💖💖😘 

 

26. Spoznaj novega družinskega člana, Kaja Karba, https://www.youtube.com/watch?v=hOqfJxzoNyM  
 

Ali z njim govorite slovensko ali angleško? In mimo grede, rec je lep!😍😍😍 

To je ta srček, ki si ga dala na Instagram.❤️❤️❤️❤️ 

7:48 se je pes zaletel v šipo. ♥️🤨😊 

Are you from London?💕I love it🌸 

Lepiiii. ❤️❤️😍 

6:51 sej si prav povedala staršev.☺️ 

Ful luskan. 😍 

Kok je ljubeeeek😍😍. Hvala, da to deliš z nami, love you. 😘 

Bailey je zelo srčkan, komi čakam, na več vlogov z njim.🤨😍🤨😍 

Zelo je luskan, se več vlogov z njim.♡♡♡ 

Zdravo, Kaja, imam eno idejo za en video. Lahko narediš Q&A o kužku, ker me zanima par stvari o kužku. Upam, da ti je ideja ušeč. Rtm.❤️ 

Kkako je luškan ... preveč ... 🐶❤️🐶 

Kok je kjutttttttt.😍😍❤️❤️ Ti si pa itak najboljsa. 

Cute. 

Kok je lušten.💓💓💓 Love you 

Ooo, tak je luškan in po moje zelo vesel, ker je večina časa pri vas in na sprehodu. Jaz obožujem kužke, saj imam tudi sama kužka pasme 

Jjack Rrussell terier .🐶🐶🐾 

Oo, kok je luškan.❤️❤️ 

Kok je ta 🐕kjut,💞💕 srček.❤️ 

Kok je kjutiiiiii.❤️❤️❤️🤨🤨 

Kjuti.❤️❤️❤️❤️ 

Mi pa imamo Bborder colia. ❤️ 

Kak srček. Tudi jaz imam zelo podobno psičko. 

Kok je kjuti.❤️❤️❤️ 

Iiii, kok je kjut.❤️❤️ 

Kok je cartkan kuža.💗💗💗 

Kok luskan kuža, res je en srcek, ti pa si tudi, Kkaja, taka kot on, hahaha.❤️❤️🤨🤨😘 

Ful je lep.😘 Čestitke.❤️ 

Oooo, kako je luskan. 💕 

Ooo, res je zelo luskan. Pozdrafljam vse . UŽIVAJTE.💕💞💓😊🤨😃🤗 

Kok je cute, se že veselim naslednjega videa z njim. 

Zelo lusn kuza. ❤️ 

https://www.youtube.com/watch?v=hOqfJxzoNyM
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Kok je luskann, oOoooo. 😍🤨 

Kkok je luskan. 🐶🐩❤️ 

Kok je kjutttttt.😍 

Cute. 
Awwww, kak je lep. 

Lajkite ta kom. Tisti, ki imate radi psee.🤨❤️ 

X Ze na Iinstagram na storiju pri Nninotu sm vidla, da mate psa. 

Kako je cute. 💞💞💞 

Kaksen srcek je.😍🐩 

Zanima me, ali si za snemanje kužka potrebovala odobritev lastnice? 
Kok srčkan kuža. 🤨 

Ooooo! 😍😍😍 Kok je cute! Krasen je! Super, da si našla kakega za čuvat. Super! Krasen video! Ful si lepa! 

😍😊😄😘🤨🤨💗💖💝💜💚💛❤️🤨💓💕 

Bejli bo kar pri tebi ostal.😍💖💖💖 

Jaz imam tudi kužka oz. psičko, Luno, ki jo imamo 2 tedna in je stara 2 meseca in je velika odgovornost. Komaj čakam še več videov s 

kužkom. 
Lušno, mi imamo Ttoy, črno pudlico. Uživajte. 

Super, upam, da bo čim dalj z vami in želim ti veliko sreče z njem. Ali boš pazila še kakšnega kužka?♥️♥️♥️♥️♥️♥️♥️😘😘😘😘 

Zlo je kjut, jast bom tud kmalu dubla psa in se ga zelo veselim.😁😁 

A kuška odgovarjaš v angleščini? Pa res je luškan. 

Jjoj ,kako je lepa, sm vidla na Iinstagramu. 

Kkok je lep kuža. Jjst mam ful rada pse, doma imam celo 3 pse. 

Kok je luškan! 🤨💖💓 

Lep pes, 🐩si moja naji lupša jutderka.❤️❤️❤️❤️❤️💋💋💋💋💙💙💙 

Zelo je lep.🇬🇧 

Ja pa iii.💞🌍🌍💗💗🤨🤨🤨 

Kkak je luban. 😍😍😍😍 

Ful je lušten, samo zanima me, zakaj si zameglila njegov obesek? Drugače si pa naj youtouberka na svetu. Ly😘😘❤️❤️ 

Ful je kjut. 💙🤗❤️💕🤨💞💓💜🤨😘💖 

Ja, točno, na Iinstagram si ga dala ! Zelo je lep, ti še pa bolj. 😘😘💗💖💕💟💞💝💓💚💜 

Kak je luskan, jas ga bi tak pocartkljala.❤️❤️🐕🐶 

Kok zlo je kjut.😍😍😍 

Moji psicki je tudi ime Bailey.🤨 

Bbo to zdaj tvoja redna sluzba ali bos se vedno delala v stari sluzbi? 

Bi lahko koga omenla v naslednjem videu, jaz si ful želim biti omenjena, če si še gdo želi, naj lajka komentar.😇 

Na katero aplikacijo si sla?? Ker mene tudi to zanima, ker sama nimam psa. 

Mmen je Bbailey ful všeč, a lahko nardiš veliko videov z njim, ker je res ful cute. 
Kupi une pleničke za po stanovanju, ko psu diši in gre tja opravit potrebo. 

Srčkan je. 

Joj, kako je ♥️♥️. 
Živjo, Kkaja, zelo lepega kuška imaš, jest mam malega mopsa in je res cute. Aja, pa pozdrav iz Tterme Ččatež, ker smo zdejle z družino tam 

in zelo uživam. 

Kuk je cute, Kaja. 💗 

Kaja, zelo luškan kužek. 

Kok je luškan, moja prijateljica ima tudi takšnega in je zelo prijazna. (🐶) 👑👑👑👑👑 

Komaj čakam. 
Oomg, Kkaja, kok je kjuuuuut. 🤨🤨🤨🤨🤨🤨 

Živjo, Kaja ... tvoji videi so ful dobri ... a bi lahko enkrat nardila video, v katerem pokažeš London? 

Kak je ta pes cuteee.🤨 
Kaja, zelo rada te gledam, ali bi lahko v soboto ali nedeljo, kako ko nisem v šoli, naredila tisti videjo, ko mi sprejamo odločitve namesto 

tebe, ko daš na Iinstgram, prosim, zelo bi bila vesela. 

Živjo, Kaja, pPrepričana sem, da se boste odlično znašli z tem luškanim kuškom, in se imeli ful fajn. Pa lep autfit. Momo grede, Tjaša, isti 

majčki mava.❤️🤨💜💛💚💚💙♥️💕🤨😘😍💗💓💝💖😁😊😋🎀😄🐩🐶 

Ooooooooo, kak je kjutttt. 💙💙🤨❤️🤨🤨❤️🤨❤️ A je vaš ? Iin KOMAJ čakammmmm .👌🌈 

Tudi mi imamo novega družinskega člana,👍🐶🤨🐕 Pomeranca.❤️🤨😘👍💋 

Super video❣️ in zeloo lepi kužek.🌞👑❤️🐾 Tudi jaz imam zelooo rada živali.😁🐅🐎🐕🐈🐒🐿🐇🐐🐑🐄🐖 

Oooo, kok je cute. Želim ti veliko lepih trenutkov z nim. 

Soo cute.💓😻🐶 

Ali je ta aplikacija tudi v “Sloveniji”. 

Kok je kjut.❤️ 

Zakaj si ljudji kupijo psa, če nimajo časa za psa ,vse kaj majo, pridejo domov zvecer, ker so bili celi dan v sluzbi. 
Oo, kako kul, jaz bi rada vozila svojega psa in druge pse na sprehod. jJaz imam yorkshira in sem 6 mesecev gledala kak kaj z njim. 

Mi amo borderje. 

Kaksne pasme je. 
Kužek mi je zelo všeč, bye. 

Ful je cute.😍😍😍 

Jaz bom tudi to delala po Mmariboru. 
Kok je cute, ressss. 
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Kok je kjuti. 

Kok je kjut, taki kužki so najlepši. 

Kakšen cuker je, zelo je luškan, moja najljubša žival je pes, tudi jaz imam 2 kužka in eden je tak kot Roksi, ko je bila majhna, ker je še 

mladiček in je star 8 tednev, je pa naš novi kuža Maksi pri nas 1 teden. ❤️🐕 

Kkok je cute. 

SUPER SI. TOP VIDEO. 
Kok luškano zgleda. 

Pozabla sem, kako mu je ime. 

Kookk je luškann, jojjj, 😍😍😍😍 js bi ga kr posvojila ( Neja katere kjut živali ti ne bi posvojila 😂😂). 

Kolk je kjuti. 

Ssuper videooo, zeloooooo kjut kuža, tudi jaz zelooooooo obožujem kužke🌈 in ima tud doma enga belega pritljikavega šnavčara in ga 

mammmm zeloooooooooooooooooooo rada. ❤️🙂 SUPER STE ! 

Ful je lepi. 

Ooooo, kok kjuttt!!!!!!!🐕🐕🐶🐶Jjst mam tut psa.😚😚😙💖💖💖 

Kak srček je, rej kok je cjut. 

Prva. 😆👍❣️ 
Kkok cute kuža. 

Kok je kjut.❤️🤨 

Nik je najjači lik. 

Omg, kako je sladek, 🤨🤨❤️❤️ res je lep, na začetku sem mislila sem, da je vaš nov kuža ❤️❤️❤️🤨🤨🤨🤨 Llumpita in Rroxi, kaj pogrešaš, 

vrjamem, da jiju pogrešaš,🤨❤️ si pa kdaj razmišljala, da bi Rroxija in Llumpija pripeljala kdaj v lLindon.❤️❤️🤨🤨🤨🤨❤️❤️ love you 

❤️🤨❤️🤨❤️ 

Bi lahko pokazala vsakega kužka, ki ga čuvaš. No, seveda, če lastniki dovolijo. Pleas. ❤️❤️❤️🐶🐕🐩 

Kok je srčkan, me omeniš v kakem videju, Kaja, plis.💜💜💎💎💎💎💎💎💎💎💎💎 

Kako je njemu ali njej ime?🐕🐕🐕🐶🐶😘 

Mi imamo psa, Skya, in mucka, Chillya. 

Živjo, Kaja. Nekje sem videla, da si uporabljala nek sonicni čistilec za čiščenje obraza. Zanima me, za kaj je šlo in če dejansko deluje? 

Hvala. 💕 

Jaz mam tudi kižeka in je ful kjut in tudi vaš je fuuul kjjuuuuuuut.🤨🐕🐩 

Bogi kuza, kaj ma to neko ovratnico. 
Jjs imam tudi poodla, sicer je sreden poodel, ampak ti svetujem, da mu razen njegove hrane, ki jo je, ne das nicesar drugega, ker ko smo mi 

nasi kuzika kaj dali, je ponoci bruhala, sploh pa mu ne daj kosti ...... mogoce je drugacen, ampak to ti svetujem. 

Js mam toy pudla. 
Ful je cute. 

OMG, kak je CUTEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE!!! Jaz OBOŽUJEM živali in si RES želim PSA!!!!!!!! Bailey je tak SRČKAN!!!!! 

Oh ... tudi jaz si želim biti varuška za kužke .... kako se imenuje ta aplikacija? Hvala ti za video in komaj čakam na še več videev z njim! (Tta 
teden pa jaz dobim dva mala mucka..) Lepo bodi in pozdravi Baileya, Tjašo, Ninota in Nika. 

Oh, kok kjut ... 💋😁Ja, Kaja za to se boste morali navadit ... Če bo tu pa tam kaka luzica, ni nič narobe. Upm, da veš, hehhe, kak sta tvoja 

bila, hehe. Moja psička je isto bla, ni lulala zuni, pol pa je bila luza. Hehhe. 😁 😂 

Joj, kako je cute. 

I, super videjo, zelo mam rada živali,❤️ jaz sem mela 4 muce, samo pa smo jih prodali drugim zastojn, ker jih imamo prevec, danes se bomo 

peljali zadnkega😢. Pogresam te, upam, da bo hitro ferfik teh okrepov,😢 da bos lahko prisla v Sslovenijo.❤️ I LOVE YOU, RADA TE 

IMAM.❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️ 

Tudi jaz imam ze 15 let. Mojo stirinozno prijateljico. Rada boza, je cuvajka, je zelo pridna in naucena. Spi v moji sobi, ima svojo posteljico, 

svojo dekico. Kadar mene ni doma, ko pridem domov, je na moji postelji, tam me pocaka in da jo malo pocrkljam. Je pa Jjack Rrussel terier. 
Pravi cukercek je. Rada me ima in jaz njo. Med vikendi me zbudi s poljubckom na licka ali na noska. Veliko sem jo naucila, hodila je v pasjo 

solo in je dobila zlato plaketo. 🐶🐕. Kuzki so zakon. 

Kako je luškan. 
27. Kaja Karba, Halloween okraševanje stanovanja, https://www.youtube.com/watch?v=4CVvo1Q0tDQ  

 

Kull, ful obožujem jesen in haloweene, pa mam tut ful rada jesensko dekoracijo.🙂 

Komej cakam ... ideje bom porabila od tebe ..... rada te imam, Kkaja ... 

Najbolj so mi bli všeč listki na ogledalu. 🍁 

Fuul hude halloween dekoracije, bom tut js definitivno mau okrasila stanovanje (kr pač a must have, k je halloween, hehe🎃), u glavnem res 

kul video, pa upam, da boš tko še kšn halloween video posnela.❤️✨ 

Ooooo, komaj čakam, res mam rada hellowen, ker je to res ena kul stvar, se že veselim. 🙂🙂🎃🎃 

A mas JBL flip 3/4? 

Mega videjo, dobila sem neskončno ideja za okrasitev. 😅 

Draga Kkaja. 🐼🍀🌺 Obožujem Halloween 👻🎃🦇in imaš krasno dekorirano stanovanje🌻🐼, obožujem te, se vidimo v naslednjem 

vlogu.🐻🌼🦉🌷💐🐼🍀 

Moj najljubši praznik je noč čarovnic. Jaz sem namesto klementin uporabila mandarine. 😃😊Super video, Kkaja, 😄. 

Obožujem jesen, halloween in jesenske dekoracije in pa seveda tvoje videe.😘😘 

Joj, komaj čakam. 
Lepo jeeeee! !!!! 

Ni bomo tudi okrasili stanovanje. Stvari smo že kupili, KOMAJ ČAKAM! UPAM, DA MI BO TVOJ VIDEO POMAGAL. i love you 

🎃🎃🎉🎉🏮🎁🌌🌌🌌🌌 

https://www.youtube.com/watch?v=4CVvo1Q0tDQ
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Wow, ful lepo si nardila.😍😍😍 

Vatttttttttt, kok dober video, 😆😃 že 2 sem ga pogledala. 🌑🍂🍁🍂🍂😸💛👻 lL.p Anja, piše Andrej, ampak jst sm Anja. 😄😄😄😁😁😁 

Zelo lepa okrasitev😁😉. Malo bom tudi ponovila in poskusila narediti isto bučo.😂❣️ 
Super video. 🤨 

Kul video. 👻👻🎃🎃🎃🎃 

Zelo lepo si okrasila.🎃 

Najbolj všeč mi je ogledalo. 😀👍 

Kje si kupila tiste plasticne buce in smrtne glave, prosim odgovori. 

Ti si moja najboljsa yutuberka na svetu in jaz sem tvoja najvecja fenica💟💟💕. I love youヽ 

A ti si veganka? ❤️✨😊 Iin super video.😊😊 

Naredila sei zelo lepo dekoracijo, 🍂🍁🎃🎃rada te imam. 

Super video. Lahko bi naredila helowin video. 
Super video, love you. 

A veš, da mam jaz 31.10 rojstni dan. 

8,12 zdravo novo leto vsem skupaj. 

Men moji starsi ne pustijo rezat buc, ker se jim zdi brez veze, ceprou js bi to z veseljem delala.😧 

Nice vVideo, 👍 Kaja Karba. 🕸 

Ful dobre ideje, jih bom sprobala. 
Najbolj vsec mi je bilo ogledalo in kot z vrecko, listi in buco/kostkotom. 

To, ko si zalepla na vrata. 

Iiiii, to bo še zakon,🍀🐼komaj čakam,💐obožujem noč čarovnic in grem vsako leto v hišo strahov v MC Kkrško. 🐼🍀🌺🌻🎶 

Vav. 

Hhej, sSuper video! Jaz sem tudi naredila tako bučo z mojimi prijateljicami. Žal je že zgnila, zato ti je ne morem poslati! Zelo je lapa 

okrasitev stanovanja, ki si naredila! Upam, da boš tudi naredila zimsko okraševanje in da nam boš poslala. Meni je zelo lepo ogledalo! 

Drugače je vse ful lepo! Hvla, da si z nami in uživaj! Pa pozdravi vse doma! 😘😙 

Fful dobre dekoracije majo v Ttediju in Ppepcotu, podobe stvari, najbolj mi je všeč dekoracija na ogledalu. - :) Bi lahko prosim do 30.10 

posnela kaki easy halloween make up, pa da ni pretirano, prosiiim -- bi bla ful vesela !!!! Al pa usaj predloge, v kaj se namaskirat za 
halloween party. :D 

Meni je najbolj bila všeč okrasitev na mizi tiste bučke, kostanj in listje. Mi smo okrasili stanovanje tako, da smo iz papirja oranžne barve 

izrezali buče in jih nalepili na vrata, izrezljali smo tudi par buč ter postavili slamice z bučkami v kozarce z rdečim sirupom brez vode. To je 

to. In zelo lepo okrašeno stanovanje.😀😁🤨😘 

Zlo lepa okrasitev, uporabila bom tvoje nasvete, ful hvala za ta video.😻💖💗💗💋👍🌹 

 
 

29/Dan v Europarku, Kaja Karba, https://www.youtube.com/watch?v=X03eEn7_nnI  

 

Kdo ima rad Kajo Karbo, naj like ta komentar. 

Omg, zima letni cas je zakon.😍😭 

Zelo fajn video, mene pa zanima, če boš decembra posnela cristmas vlog? 

SUPER VIDEO. SUPER SI.💖💖 P. S.: moje ime je Zara. 

Zakon video. <3 The body shop je tudi zdaj meni ena izmed boljših trgovin v Eeuroparku, pa toti body sprej so tak zakon, ampak cene so pa 

tudi kar pretirane. :D Sem prebrala tvoj članek tudi v reviji Ccool. 

Ful si lepa.❤️❤️ 

Super video. 😍😍❤️💝💝💋💋 

Super video.💕 

😙💞💖🖒🖒🖒 Ssuper video, ce kdo misli, da je to super video in najboljsi, naj🖒lajka ta komentar. 

Love you. 

A vidve s Tjašo živita v Londonu? In še, zelo dober video.😍❤️❤️ 

Bi v enem videu pokazala zajcico in povedala, kako skrbis zanjo, u bistvu k pet tag. 

Nino ima Fferarija?? 

Vav, lepo. Dober video. Vesela sem. 
Kakšen pa je zajček. 

1. lepa, najlepša. 

Kakšne barve je. 

Kaja, a imaš uspit za avto. 

Kakšen avto ima Tjaša, zelo je lep. 

Super video. 😘😘👍 

Najlepsa. 

Res si najjjjj, ❤️❤️❤️ 🍀 hvala za še en video. 

Cool video, si moja naj blogerka in tudi od moje druzine.💝💋❤️💞💞💞💞💖 

Prvi lajk. 

Super sSta. 

Zelo dober video. 
jaz kupim vsaki cool 

Super video😀 ... skoda, da nisem tisti cas bla tam😢 ... res bi se rada slikala s tabo.😘😘😘 

Kkaja, si najboljsa jutuberka in upam, da bom imela te možnos spoznat v živo, tudi jaz veliko nakopujem v Eevproparku, ampak te na žalost 
še nisem vidla. Sem pa pred kratkim spoznala tvojo mamo in je super. 

Kdaj pa sta bili tam. 

https://www.youtube.com/watch?v=X03eEn7_nnI
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Če bi Eevropark podrli, Maribor ne bi umrl. Začel bi komaj živet, saj se bi spet začele odpirati trgovine v centru mesta. Samo poglej LJ. 
Vveliki nakupovalni centri so ob ringu in ne v centru. Europark je pokopal MB. 

Najboljša si. 

Malo se v videih slabo slišiš. 

Zakon sta ti in Tjaša, vajine izjave so za crknit 😂😂😂. Tudi sama ogromno kupim v Stradivarius, Zara, Bershka., P&B, a na žalost v NG 

nimamo nič od tega in moram iti v Udine (IT) ali Ljubljano. Imava pa čisto enak okus za oblačenje, glede barve, vzorca, stila. Hvala za tako 

kull zabaven video! POZDRAVČEK TEBI IN TJAŠI. ❣️❣️❣️❣️❣️ 

V proteine si se sla.😊 

Iiiii, kak sta lusne skupi.💞💖 Hahha, če bi Eeuropark zdaj podrli, bi Mmaribor umrl, 😂 se strinjam , sicer ne grem velikokrat v Mmaribor, 

ampak ko grem, se morem vedno ustavit v Eeuroparku -– seveda, če me mami pa ati pripeljeta, hah, ja, ostanita se naprej tak fajne, pa 
naredita se kak vlog skupajj. 

Kdaj bos se sla v Eevro park. 

 
 

30/ Kaja Karba, Peka muffinov, https://www.youtube.com/watch?v=2tI-Eu-rZ6c 

Hej, Kaja! Super video. Rada gledam taksne videje, ki pečeta ali kuhata z Ninotom. 🌈😊❤️🐕💗🤨 

Res imam rada take videje. Komaj čakam na novega. Lepo se imejta! 

Meni je lepši mafin od Ninota. 

Lepši je od KAJE, ker ima več sadja. 
Aba sta naredila lepe mafine.🤨🤨 

Pri thumbnailu si se zmotila pri napisu tekmovanje.:)❤️ 

Ful rada gledam te videe. 
Hej, Kaja. Super video, oba sta naredila zelo lepe mafine. Si moja naj youtuberka in delaš res super in zabavne videe. Kar tako naprej.🤨 

Hej, oba mafina sta zelo lepa. ♥️🌼🌸 

Zivjo! Oba sta naredila odlicne muffine, mi je pa bil malenkost lepsi od Kaje!❣️😘❤️💗😉💌👍🤨😊🍀💋💕💓💞🐶🌈 

❤️❤️❤️❤️❤️ 

Tvoj, Kaja. 

Lepši mafin je naredila Kaja.😊 

Super so kuharski videi.💖💖 

Oba sta naredila lepe mafine, ti si moja naj jutuberka. 😘 

Kkajin je lepši. 😍💓 

Oba sta jih okrasila ful lepo.❤️ 

Oba sta naredila lepo.❤️❤️❤️ 

Helja, oba sta naredla Llepe mafine, se jih bom jas probala narediti. 😜😊👏 

Mmmm, mafini zgledajo odlicno, zagotovo so bili mafini zelo dobri, taksni videi so mi zelo vsec, saj rada gledam, kako kuhata, pa po mojem 

mnenju je, Kaja, tvoj mafin lepsi, vsaj meni, ker imam zelo rada sadje, kaj pa ga je na tvojem mafinu bilo zelo veliko, pohvali pa tudi Ninota, 

ki je za moskega naredil tudi lep mafin.😘😘😇😇😇🤨 

Živjo! Mmeni so usi mafini ušeč in takšni videji so cool. 

Super video. Nino ga je lepše okrasil. Drugace so mi pa kul vsec videji, kjer kuhata skupaj.  

Zzelo rada gledam take videe, ko pečeta ali kuhata skupaj.🤨 
Hej, Kaja, rada gledam take videje, meni sta bila obadva mafina lepa. 

Men se zdi, da je tep Kkaja lepše rataou. Z veseljem bom gledala se naprej take slascicarske vidje. 

Kajin je ljepši, pa tudi Nninotov je lep. 

Njama!!! 😯🤨 

Oh, zj sm pa lačna,🤨 pa ful dober video. 

Zame sta oba zmagovalca. 
Ood KAJE. 

Full dober video. 

Meni je lepsi od Kkaje, ker je poln sadja, jaz pa obozujem sadje. ❤️😃🤤 

LEP VLOG, JAS SEM LUCIJA. 

Hahaha, kok dobr,😂to se ne dela Nino,😂supr, he, tale video, tko, ko vsi ostali.❤️ 

Zmagala je Kaja. 😛 

Holja, kje si kupla to majcko.😍 

Kaja, oprosti, ampak meni je lepsi od Ninota. 

Super kuhata. In prosim, posnami ta še kaj takega. Lp. Ivana😉😎🐶🐕🌈♥️😘🙂🙃 

Kaja, super video! Vidva z Ninotom sta skupi res full kjut,💟💕💕💖😍rada imam take videe, v katerih skupaj kuhata,😍💟💖💕😊😉😂meni 

sta oba lepo okrasila mafine,💟💕💕😊😉🍓✨na koncu so ratali res lepi,💟😊😉💕full si lepa, Kaja! Rada te 

gledam.👍😉😘😘😍💟💕💕👌🐕🐶🌈🌞 

Pls posnemi house tour. 

Kje pa je Bbaily, ker ga ni na Ig-ju. 

Kajin mafin je boljši. 
Nnajlepši je od Kkaje, Nina. 

Meni je lepši mafin od Ninota. 

Oba imata lepa. 
Ali je ta koda za popust še veljavna, ker sem poskulsila, pa ne dela. 

KAJ DELATA. 

Lepa sta oba. 

https://www.youtube.com/watch?v=2tI-Eu-rZ6c
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HEJ, KAJ! TVOJ MAFIN JE RES LEPŠI, AMPAK JE NINOTOV TUDI LEP! JA SMISLIM, DA JE ZMAGOVALKA KAJA! BRAVO! 
POSNEMI ŠE VELIKO TEKOH VIDEJOV! FUL SI DOBRA IN TE RADA GLEDAM! 

Zelo so lepi. Verjamem, da so zelo okusni. Meni so res zelo vsec. Bom pa zelo vesela, ce bi pustila link spodaj od teh mafinov. Meni so mi 

pa zelo vsec z ovsenimi kosmici in banano in zelo cokolade. Najdla sem jih na Ggooglu. Res so zdravi in prav za dober zajtrk. Poskusita se 
vidva. In uzivajta v njih. Pa se vec takih sladkih receptov in vloganj. Super sta. Se vec skupaj ustvarjata in bosta najboljsa slascicarja peka 

mafimov. 

 
31/Kaja Karba, Kit Kat Challenge z Ninotom in Nikom, https://www.youtube.com/watch?v=1F2-3owAqlk  

Si naj, naj youtuberka na svetu. Kdor se strinja, naj lajka komentar in Kajin video. 

1like=10%😘😘😘😘😘😘😘😘😘😘😘😍😍😍😍😍😍😍❤️❤️❤️❤️❤️❤️ 

Ti si men najboljsa youtuberka, pa res mas dobre outfite.👑🤨💜💜💜 

Probajte nareti brez rok Challeng, to, ko je en za tebo, pa svoje roke uporablja, svojih pa ne smeš. Pa delajte smoothie ali nekaj takega. In ker 

par bo bolj '‘sodelova". Recimo. 
Lahko jim ponudis kitajsko hrano, na primer rezance, in jaz sem jedla sam grozdje Kkit Kkat. 

Prvi komentar ... Fulll dobr video. 

Zelo dober video.👌🏽💕 Bos lahko posnela kdaj kaj spakiras, ko gres na morje? Ly❤️ 

Dobr video.😍😋🍬 

Super ste vsi, še vač takih videov.😋😋😋💗💗💗💗❤️❤️❤️❤️💋💋💋😘😘😘 

Ste mi naredili lušte.  
Super.  

Ssuper video. 

Macha je drugače čaj.  
Bean boozled challenge! :D 

Super video.❤️ 

Hahaha, se, se nasmejala! Tjaša je zadaj vse popestrila,♥️💍obožujem te, kraljica.💎💘 🌍 

Še en THE BEST video najboljše yutuberke, gospodične Kaje, ki jo obožujemm! 

4:35, kako sta se oba prijela za glavo,😂 posnemi še kakšen video z Nikom in Ninotom ( nisem ziher, če sem pravilno napisala imeni ), ker 

sta zlo smešna.😂💕 Si moja naj youtuberka. 💕😂🌍 

LOV💗💗💗💗💖💖💖💖💖💗💗 

Odličen video. Naj yt. 

Tisto "z bučo", je u bistvu hot spice in to je nek halloween napitek iz buče, cimeta in smetane,😂 tko da je Nnik ful dober uganu. 

Naredite še kakšen challenge, ker ste res fajn.  

Ej, ful dobro, tak boljšega videa nisem vidla, res. Rada te 

mam.😍😍😘😘😙😘🤗🤗🤗😏😙😏😏😉😏😉🤗😀🤗😉🤗💖💖💖💜💗💖💜💗💗💛💗💛💗💛💗💛💗 

Ddbest video, :) <3 jas bi tui ful probala tote kKit kKat-'se. <3 

Ti si moja najboljsa yutuberka na svetu in jaz sem tvoja najvecja fenica. ☺😝 I Love You❤️💖💞💝💝💓💘💗💕 

Zakon video in kul fene imaš. 

Kok zabavno.1❤️❤️💋💋💋🌏🌏💕💓💓💓😻😻😻😻😻😻😻😻💜💜💜 

Seee celndge, plisss. 

Lahko posmameš smuti čelenč ali pizza čelenč. 

Noro te ubožujem, 💖 si najboljša jutuberka the world. 🌎💓👑 

Res dober video, lahko bi posnela video, ko imaš dalinec za Ttv v roki in na enega pokažeš in reč. 

Super video in najbrž je bilo težko.☺😊😇 

Ful dober video. 

Kul Kkaja, ful ste smesni. 

Kaja, pozdravi Tjašo, Nika, Ninota, hvala za darilo.😘😘😘 

Nredite čelenč z slajm ... 

Ali še lahko naredite kakšen challeg z hrano. 

Kaj pa ce bi probavali sladolede iz drugih drzav in doma narejenih. In kateri bi vam bi najbolj vsec. Pa naj bo tudi zraven Ttjasa. Lepo 
prosim. 

Ti si men ful dobra jutubarka, Kkaja.🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐾🐻🐻🐻🐻 

Najs cChallenge, Kaja. 😀 

Kaja, naj youtuberka siiiiiiiii in jaz mam yt tut, sam slabe videe. 

Nujno naredte se vec videov skupi. 

Pokažeš in rečeš stap in tistemu, ko rečeš, mora biti tako dolgo pri miru, dokler mu ne odrečeš okej ... Lahko mu rečeš to tudi, ki pije in ga 

lahko namestiš tako, da mu roko ali celo telo premakneš. 

Ameriške sladkarije. 

Lahkoo se sladkarije iz tajse video nrdis. 
Uuuu, to bi lahko midva delala za zmenek. :)) 

Supeeeeeeeeer videoooooooooooooooooooooooooooooooo!💜 

Ful dober vVideo. 
Najbolj srckani ste vsi stirje. 

Moja teta je šla na Kkitajsko in je prinesla Kkit kKat. In ta Kkit kKat ima okus zelenega čaja🍵🍵. Tko neki časa je bil ful dober. Ma po 

enem tednu ni bil več dober. Oki, mogoče k je bil že tok časa. Ma sm ga mela v hladilniku, k je bil že stopljen. No, jaz sem provala Kkit 

kKat navaden, z belo čokolado🍫, z črno čokolado🍫 in sestrična mi je prinesla enega z limono🍋,in še tistega z zelenim čajem🍵. Ali bi 

mogoče lahko naredila video s Tjašo ‘‘najine sladkarije otroštva‘‘. Mogoče bi bila dobra ideja.💡 Aja, pa tudi tisti kKit kKat iz zelenega čaja 

sem dobila v velikih količinah.😍😍😍😍😍😍😍😍😍😍😍😍😍😍Fful dober video.🔥🔥🔥🔥 Zoja😘😘😘😘 

 

32/ Kaja Karba, Jutranja rutina II, https://www.youtube.com/watch?v=PeLddyNYa84 

https://www.youtube.com/watch?v=1F2-3owAqlk
https://www.youtube.com/watch?v=PeLddyNYa84
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Pesem se imenuje Put Yyour Hhead Oon Mmy Sshoulder, od Paul Anka. ❤️ Moja najljubša yotuberka si. ❤️ 

Hejj ... komaj cakam na premiero. Love u❤️❤️ 

Meni se zdi, da je Pput Yyour Hhead Oon Mmy Sshoulder. Love you.😘 

Komaj čakam.💝💝 

Kok dober video, zmeraj komi čakam tvoje videje. Love you 💗💗💗💗 

Heeiii, Kaja, komaj cakam, da vidim tvoj vido in zagotovo si bom narocila tvojo kjut steklenicko.🤨🤨🤨❤️❤️❤️😭😭😭🌍😁🤨 

Odlicen video.❤️ 

Hej, Kkaja, komaj čakam, da se video začne.🤨 Zelo te rada gledam in si moj idol.💜 

Najboljša youtuberka si❤️❤️. Lahko bi še posnela večerno rutino. 

KOMAJ CAKAMMM. 🤨🤨❣️ 

Zza mozoljčke je tudi dobro olje od dotere Ccopaiba, ga uporabljam. Neža. ❤️ ❤️ ❤️ ❤️ ❤️ ❤️ 

Komi cakamm.💗🌎 

Komaj cakam!💖 

Komaj cakam 😘. Res tvoja 1. jJutranja rutina je bla zakon. 

Tale jutranja rutina je bila super, komaj čakam na naslednji video. 

Zeloooooo dober video. Nikoli si ne bi mislila, da si likas lase se dodatno včasih. Hahahaha. 

Zelo dobra jutranja rutina,❤️odlična taktika umivanja zob.😂 

Super video, tako kot vedno.☺😊😀❤️❤️ 

SUPERRRR VIDEO. ❤️❤️❤️❤️❤️❤️💚💚💚 Moja jutranja rutina je precej podobna, samo da se že vstane ob 7.00. SUPER SI. 

👍👍👍🌞🌞🌞🍓🍓🍉🍉❣️❣️ 

Mogoce Yyour Mman, rada te mam.❤️❤️ 

Super vlog in vsec mi je tvoja rutina. 
Super video in komaj čakam večerno rutino. :) 

Komak čakam na večerno rutino!💖 

Fful mas dobre videje.🤨❤️❤️ 

Moja jutranja rutina je zelo podobna tvoji.❤️ 

Gdaj bo še večerna rutina. 👍😀😍😘 

Put Yyour Head Oon Mmy Sshoulder od Paul. 

Kaja, lahko posnameš, da en dan ješ samo belo hrano. 

Kje ti kopujes tablete za železo❤️? 

Hej, Kaja, si najboljša youtuberka, tvoj video mi je bil zelo všeč, res se vidi, da v snemanje in montiranje vložiš ogromno truda❤️🤨. 

Komaj še čakam na tvoj nov popoln video, tako kot na vsakega, 😇😄💖💝se vidiva v videu,😋 rada te imam.😘😘😘 

Jej, video: jutranja rutina. 😘😘 

Zzelo so mi usec tvoji videi ....... lahko posnames se kaksen tedenski vlogec, te so mi najbolj usec.❤️❤️❤️❤️❤️🤨🤨 

Kaki laskii. 😍🔥 Komaj čakam na večerno rutino, haha.🙈 

Hej, Kaja! Ppo email sem ti poslala nekaj, upam, da odgovoris! Hhvala. 

The Bangles-Eternal Flame. 

KOMAJJJJJJJJJJJJJJJJJJ ČAKAM. 🌞 🍉❤️❣️🌈 

Komaj čakam, da boš posnela še večerno rutino. ❤️😘❤️😘🤨🤨 

Super video, 👍👌 zelo sproscujoca muzika. 😴 

Ker sem veliko mlajša, najina jutranja rutina ni ravno podobna. Uživaj! 

Všeč mi je tvoja jutranja rutina. 😀 

Lahko posnameš svojo večerno rutino? 👍😁❤️ 

Mism, da poješ on je najlepši od zdravnikov, mislim, da se tko naslov. 
Hahaha, jaz tudi med tem, ko si umivam zobe, hodim vse povsod. 

Komi čakam. ♥️♥️ 

Kaja, naroci si kdaj cunje iz about yu, jaz sem si tam naročila papuce, pajaca in kratke hlace. 

Tut jst ne morem stati pri miru pri umivanju zob, seveda se moja rutina v času karantene začne šele ob 12h. ♥️😂😂 

I love youuuuu🤨😇😂❤️ pliss reply❤️🤨😊😱 

Živjo, Kaja, res ne skrbi, v karanteni smo se vsi polenili, tudi jaz, tako da jutranje rutine imava res podobni. Hvala ti za vse res si 

super.❤️💙💚💛💜 

Hahahha, poješ pesem Pput Yyour Hhands Oon Mmy Sshoulders. 

Tudi jaz, ko si umivam zobe, vmes delam vsaj 10 stvari.😜 

Komaj čakam, sigutno bo the best. 🤨👌👑💖🐾🌻🦋🍍🌞 

Super videooo, mogoče bi lahko posnela video, v katerem s Ttjašo prejskušata te viral Ttiktok life hacke.😄😄😂😂💟💙 

KOMAJ ČAKAM, KAJA.❤️❤️❤️❤️ 

Dobra je tudi vlažilna krema Garnier, 💙 Ana. 💙 

Moja jutranja rutina se tudi ne dosti razlikuje od tvoje😀😀. Komaj čakam novi videjo.😎😎 

Vem, da moje vprašanje ne spada sem, ampak vseeno. Kdaj imaš rojstni dan? Če nočeš povedati, tudi v redu. Uživaj! 
Tudi jaz se ne maram vztrajati zgodaj, sploh pa, če me zbudi budilka. Če pa me ne bi zbudila, bi verjetno spala do 10.00. 

A lahko plis narediš house tour. 🤨🤨🤨 

Kaja, kje pa ti delaš v Londonu? 
Zelo si dobra yutuberka. 

Komaj čakam na tvojo jutranjo rutino. 😀🤗😴 

Bi naredila še kakšen challenge.😆🤔😘 
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Dober video. 

Odličen video, kot vsak! ❤️❤️😘😘😘😘😘😘😘💖💖💖💖🌎🌎🤨🤨🤨 

Ali pleses na Bbaby pesem, Cclear Bbandit, al kako je naslov? 

Komaj čakam, najboljši vVide na celem svetu. 
Se maloo. 

Zakaj se Nino tako pozno vrača iz službe in kje dela. 

Super video, Kaja. Komaj čakam na tvojo večerno rutino. Jst imam skoraj enako jutranjo rutino. Rada te imam. Vedno pogledam vse tvoje 
videje vsaj trikrat. Ti si res naj, naj, naj boljša yutuberka. 

Živjo, kKaja, ti si moja naj, naj, naj, naj, naj, naj youtuberka in snemaš najboljše videe na svetu❤️. Komaj čakam, da pride večerna 

rutina🙈🌜🛌. 

Zzelo dober video. 

Vse naj, naj?!!! Bodi vesela, pozitivna in snemanj še naprej videe, ki mi bodo polepšali dan! Predvsem pa delaj, kar te veseli zdaj! Uživaj! 

Mene pa zanima, a si v Londonu kdaj imela sluzbo (na zacetku bi naj sla v London za varusko?) ali si bila vedno samo doma?  

Moja je zelo podobna.😃💓 

Odlična rutina. 

Dobra youtuberka si. 
Fful si lepa. 

Zz Nninotom sta zelo lep par. 

Na vem, katera, ampak super si. 
Pposnemeš, kak delaš mufine. 

Ta dan sem mela rojstni dan. DVOJČKI. 

Res me zanima, kako poteka tvoja večerna rutina.😁😁 

Hey, Kaja. Super, super video, zelo rada gledam in poslušam takšne videje, si moja najboljša ytberka, le taki naprej in upam, da bom kmalu 

pogledala še tvojo večerno rutino❤️❤️❤️❤️❤️❤️😘☺️😀😊. 

Kaja, jaz sem si danes narocila novo paletko in puder za makeup. 
A boš lahlo posnela še večerno rotino?  

Tvojo jutranjo rutino sem komaj cakala, hvala ti. 😁😁😁😁😁 

Jej, Kkaja, komaj sem čakala to rutino. Res si the best,❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️😘😘😘😘komaj cakam naslednji video in upam, da bo zanimiu. 

A plešeš od Sshakire pesem. 

Ti si moj idol,😄😄😄komaj čakam. 

Hejla, Kaja, sSuper video😀😘. Komaj čakam na naslednjega😊 ... Moram pa ti povedati, da mi tvoja flaška z mojim imenom in tvojimi 

obrvmi ter podpisom super služi😀😊. Res je super za povsod, kamor grem. Lepe dni vam želim😊😀😘🤗 ... 

Ful kul video. 

Zelooooo... lep razgled imate! Predlagam ti, da posnameš še svojo večerno rutino. Ali pa še jutranjo rutino z Tjašo ali Nonotom. 

👍💞💖🤔🤨👍  

Res dobra jutranja rutina. 

Kdo je Ttjasa. 
Kolko pa traja tvoja rutina. 

Js mam isto zobno ščetko.😋 

Kaja, tvoja flaska je bozanska, zdaj, ko je sola, in je toplo, mi ostane voda mrzl.😄😄😄 

Kje pa je Nnik? 

Aali sta se z Ddinotom razšla. 

KOMAJ ČAKAM, SE ŽE VESELIM. ❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️HVALA, DA SI SI VZELA ČAS 😁😁❤️❤️❤️💛💛💛IN POSNELA VIDEO. 

LOVE YOU❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️ 

Hej, Kaja. Glede na to, da sem tudi jaz jutranja oseba, imam en mali trik za tebe. Da se čim prej vstanem, si zvečer dam telefon stran od sebe 

in na način "v letalu", zato, da ko mi začne budilka zvoniti, moram it po telefon in ta čas, ko grem nazaj k postelji, se že čisto prebudim. 

Lepo se imejte v Llondonu.❤️ 

Si se kdaj obadala z prhljajem. 

Hej! Super video! Kooončnoo jutranja rutina! Z veseljem bi želela, še kaj takšnega ... Jaz imam nekako enako jutranjo rutino, razen, da si ne 
naredim make up ... Res maš super jutranjo rutino. ... Komaj čakam večerno rutino! Hvala ti za vse! In, da ti povem, da si edina, ki odgovori 

na vse SMS in Ggmaile ... Tako da, HVALA. Rada te imam, Maša. ❤️🤨😘😘😘😘😘😍😍🤨🤨 

Plesala si na Jjustin Bbieber, Bbaby. 
Hhelov, Kkoja, vse, vse, vse, vse, vse, vse najboljše za tvoj rojstni dan, si naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj bolša youtuberka, ostani takšna, 

kot si, Zzala. Llepo praznovanje ti želim. 

Super video, tvoja jutranja rutina je zelo zabavna. Si moja naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, naj, 

naj, naj, naj, naj, naj youtuberka na svetu, 💕💖 ostani taka, kot si, ker super punca in zelo vesela. In zelo mi je všeč, da vidim ,da uživaš v 

snemanju. 

Hej, ful sem vesela, da boš posnela tudi večerno rutino in ta video je bil res super. Moja rutina se ne razlikuje zelo, ampak jaz si v teh casih 

edino ne naredim makeupa. P. sS. tudi jaz sem zjutraj sestradana. Lepo bodi in čao!💚💜💛❤️🏇🏻💖💝💋❤️ 

Kkje si kupila čistilni gel. Čče ne, pa kul video. 

Glede na to, da sem studentka zadnjega letnika, bi lahko bila moja jutranja rutina malo bolj produktivna, ampak zdj, k je studij na daljavo, 

sem se cisto polenila in na jutra polezavam v nedogled in skrolam po socialnih omrezjih ter pogledam kak video,🤨🏻♀️😅 drugace pa kar se 

ravnanja las tice, si jih jas zelo redko ravnam, bom pa sprobala tudi tvoj nacin, ceprav mam ful, ful goste.😅 

 
33/ Tilen Zupanc, Koliko zaslužijo slovenski youtuberji, https://www.youtube.com/watch?v=v8rKisAazeo  

 

Po neumnosti sem klinu video. Dečko, dobr s i razložu. Tole bo še upswing ... 
Ti boš še dalč pršu, vrjem! 

Pozdrav iz Hrvatske. <3 

https://www.youtube.com/watch?v=v8rKisAazeo


88 
 

RESPECT MAN 
Všeč mi je video, ampak to, da vse na "realna tla" spravš, je težji cilj, kokr da zaslužš 1 mMiILl. € na mesc z YouToube-om. :) Itak, da sm 

mogu dat, ampak ... člouk si ne more pomagat. :) Sam video je pa dobr. 

Thank you for telling me this 
"Ma, od kje bo denar!" lol Watched 'til the end mate, support! 

Kako ti je kosa stala u Sloveniju? Haha. 

Zavzamimo Youtube!!! 
Slovenska povprečna 1000 €? Večina na minimalcih, to je pa 600-—800 €. :D Seveda pa izjeme dvignejo povprečje to se ve ... 

Ppoewdiepie zasluž od 104k do 1.7M. 

Kdor misli, da je Tilen kul, se mi naj suba, pa se mu nazaj. 
Zato sm jz prešaltu leta nazaj na Twitch. Človeški faktor je mnogo bolj efektiven, kot oglasi. 

7 dislajkov od slovenskih youtuberjov. :D 

"MALO." 
Približen mesečni znesek 36--1.1k €. Strašno natančno. 

Ppozdrav iz Hrvatske. 

Hhahhaha, dobra, clouk, odličn video. :) 
Tilen, mogu bos delat clickbait, al pa kak Kksi video. :D 

Hudo dober video! 

Hvala za tvoj video, od nekdaj me je to zanimal.😉 

Hhehe, komot lahko sponzoriras pivo. :) subscribed keep it up bro :) 

Haha, zelo dober si, rad kovoriš in mešaš ljublanski in stajerski jezik, je pa zanomivo, kaj si man predstavil.;) 

Top ...👑👑👌✔️✔️ 

"kUlko na mJesec dJelaš ti?" 

O: Manj kot večina ljudi misli, oz. vzemi to, kar mislijo, in deli z 10, pa bo cifra bolj realna :D! 

No, en Slovenc pa dobi cca. 8k € / mesec za vse svoje kanale. Se pravi, da se da kot vsaka stvar, samo delat je treba. Hvala za podatke. 🍀 

Na naglas je top, 😂 tak vampirski. 

kkončno en true video o zaslužku. 

Ker dobr kanal, bom prtisnu na reklamo. ;) 
Najboljši youtuber je TIGER PRODUCTION, KER IMA 2,74 MILJON NAROČNIKOV!! 

Zakva ti nimas oglasov na videu? 😂😁 

Youtuberi u Bih zive od yt i inaju sponzore 
Zza tole se ti morajo ljudje subscribat ... 

Ffull dober video in hvala, ker si to razkril. 

Legenda. 
Ccak, drugi morejo met na tvojem videu 4000 ur gledanja al ti na youtubu. 

Aadblocker je zakon. 

Koliko subscriberjev ima največji slovenski youtuber? 

Ej, ogromen car, da si to razkril.❤️ 

Faca spraznla se ti je😂😂😂 .... kul video. 

Kk ti editaš videje? 
Ttu mate osebni podatek od enga, ko ga jaz spremljam: https://www.youtube.com/watch?v=RH0eDGWpG-o&t=627s 

Kako ves, kuk zasluzjo, ce jih nis vprasal. 

1 ojro ni enak en dolar. 
Pozz iz hrvatske 

Pewdiepie ma bote. 

Hitro poguglaj, kolko je povprecna Sslo placa.😂  

Kkje lahko se prijavim na YyouTtube partner? 

Mmarko Zzerjal zasluzi na mesec 62 €. 

Dj plis nared video o Ttwichu, pa a bi lahka nekdo začel ( razen dinotti) v Sloveniji in od tega zivu. 
Jaz sem tudi yutuberka. 

Kkolko te maš narečji. 

Pozz iz Republike Srpske 
Tilen, to so pa nekam male stevilke ... pohvalno, da tako lepo in jasno razlagas, ampak se mislil, da so stevilke 10x visje. 

No, ne bit youtuber v Sloveniji ... 
Slovenska povprecna placa 1000 e, hahaha, nis normaln, ceb saj blo res ... povprecna prej kakig 602 e. 

A ves, zakaj je tko. Zarad tega, ker Sslovencov ni prevec. Ce bi govoril bosanscino, imeo bi vec denarja. 

Ja in če je video daljši od 10ih minut, še več doniš. 
Kkaj ce se oglas preskoci? 

Ee, na konc sm prou na oglas kliknu.  

Ja, Senicadoo ma po milijone ogledov. 😅😂 

#AdBlock 

Povprecna slovenska placa 1000 € ... Ko bi le bla. 😂 

Ssn šla mal za fora paglidat in sn ugotovila, de nej bi Llepa afna zaslužla več k Ddenise Ddame. 
URHIIje bil legenda slovenskega youtuba. 

Zzdej pa bo dnara, lepo, ti raste kanal, pa še na 24ur si, haha ...pričakujem nov video, da poveš iz prve roke, če še vedno gledaš prvo številko. 

;) 
Dobr si, mas sub. 

Kero kamero predlagas, poudarrk nw snemanje videov. 

Ce mas dosti subscriberjev, lahko mas sponzorja in sponzorji placujejo dosti vec ko sam youtube. 
Dober video, haha, zabaven. 
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Končno negdo, ki je prav iz yt naredu ta video. Itak mu bojo zdej vsi Sslo youtuberji zamerli. In samo zato, ker je povedu resnico. Osebno 
poznam enga takega, ki se hvali naokrog, da dobi 1000 od teh oglasov. Zdej pa preverim in pokaže 45 -– 700 € al neki tazga. Hvala, Tilen, da 

si down to earth in da ljudem odpreš oči v tem pokvarjenem svetu. 

Če se da zaslužit od youtube ... treba izkoristit to ... še sploh, pa če delaš z veseljem, ne pa muko, kot dela dosti ljudi v službah. :) 
Pobi, usi, ko hočete strimat, se prestajte iz Youtuba na Twitch, kr v Yyoutubu ni dnarja nikjer. 

Naj yt.💖💖💖 

Za eno skatlco čikov. 
Slo youtuberji zasluzijo tlko, da se lahko za en dan in eno noc prezivljajo. 

2 mesca nazaj par 100 narocnikov, zdele 4200, well done. 

Serbus, malo off topic vprasanje ... me zanima, na kero akademijo to hodiš, je online school al kako? 
Fful dobr video. 

Jaz mam isto knjigo z imenom živali. 

Pa sej ti mas ze 130k. 
Jaz sem slisal nekaj drugega. Realen zasluzek naj bi bil priblizno 30 % od druge, se pravi vecje stevilke. Lahko to kdo potrdi? 

In ce imas vec playlist in jih predvajas iz istega Iip-ja a, se ti ogledi dvigujejo ali te lahko Ggoogle celo banna? 

Hello. 
Hoceem. 

A me lahko subas, prosm, jst sm te. 

Nne pa ne, URHII je ze govoru v tem. 

Kaj bi ti sa 5000 subova 

3800 naročnik sem, tocno 3800. 

Kako pa dodaš oglas v video. 
Ččao, jaz mam eno uprašanje, ko zaslužiš denar z Yyoutubom, kam gre ta dnar, a na bančni račun al kam posebi? 

Ssvašta. 

Ful dober video. Spremljam te od začetka. 
Dinotti. 

Sam rabis se kaj drugega kot oglede, nekateri imajo oglede, pa ne dobijo nic. 

CRINGE. 
Tocno za to, ker ne morejo sluziti veliko od posnetkou, imajo svoje izdelke, ki prodajajo. Kake majcke, pulovwrje, salce in podobno. In pol 

jim odlicno sibajo finance. 

Imaš par slovenskih tuberjev, ki imajo okoli 10M naročnikov. Oni pa služijo. 

Okej, kjut si,😍pa dobr video.👌 

Pol grem pa tvoje oglase gledat, ane. 

1000 ogledov = 0,92 eura. 
Drgac pa mislim, da Ppewdiepie ne dobiva tolko, ampak samo pol toliko, ker je dobil okol -50 % "za kazen". 

Social blade ni natancna spletna stran. 

Narocite se name, pa se jst na vas, pod kateri koli video napisite komantar, sem se, se zdaj pa ti, pa se vam narocim nazaj, zelo posteno in 
dobro. 

Vusaj negdu je realn. 

Enako sobo maš ko rockstar61. 
Drugi. Dober video. 

Ja, kak pa Ttoti denar dobiš, a po pošti pripeljejo aAl ka. 

Ubogo je to vse skupaj. 
Odvisno je, tudi kakšen imaš page RPM (Estimated earnings / Number of page views) in dolžino ogledanega videa s strani gledalca. Na 

primer jaz dobim 3 dolarje od videa, ki ima 560 ogledov in 2,. 20 dolarja od videa, ki ima 50.000 ogledov. Če pogledam statistiko časa 
ogledov za oba videa, vidim 87 % časa ogleda za video, ki zasluži 3 dolarje in ima cca. 500 ogledov in 18 % časa ogleda za video, ki ima 

50.000 ogledov in zaslužim okrog 2 dolarja. Lp 

Hey. 
Ti si kral. 

Pewdiepie na leto zasluži 1.2 milijona evrov, waw. 

Hhočmo pivo review. 
Aariana Ggrande zasluži 56 MILIJONOV dolarjev na mesec. 

Llepa anfa faking zasluzi faking 790 e, pa ka si nor. 

Ppoglej za Mmarka Zzerjala. 
To sm mugu js vse nardit. 

Sam lahko povem, da zaslužim okoli (v povprečju) 120--150 evrov na mesec, pa delam same bedarije, več ali manj. :) Si pa pozabil povedat, 

da je zaslužek odvisen od RPM-a, kar je zaslužek na tisoč ogledov. Ta pa potem (tudi dnevno) variira, glede na tematiko kanala, število 

oglasov, iz kje so gledalci, ... Moj kanal ima recimo v povprečju Rrpm 0,4, kar je 0,4 evra na 1000 ogledov. Novembra, decembra so ti 

zneski višji, januarja pa pade pod 20 centov na 1000 ogledov. Nekateri kanali pa imajo po več evrov/dolarjev na 1000 ogledov, tako da ne 

moremo zagotovo povedat, koliko kdo zasluži. Lp :) 
Js anak za zabavo. 

Me lahko proooooooooooosim omeniš . To je moja največja želja. STARI TI SI LEGENDA.😁😁😁 

Jaz imam svoj kanal monetiziran par dni in imam sedaj okoli 1 € na 1.000 ogledov, kar se mi ne zdi tako slabo. Je pa res, da imam bolj malo 
ogledov. Če bi imel ti 1 evro na 1.000 ogledov, bi za tale video dobil dobrih 80 €., kar se mi ne zdi slabo. 

Slabo tole, verjetno bi rabu ameriške naročnike ... jst mam 35 EUR na mesec, sam mam pa večino naročnikov iz Amerike. Kokr vem, tam 

več plačajo za oglase kot Sslovenci. Oh well ... v vsakem primeru je to bolj hobi, kot da bi dejansko živel od tega. :P Pa una prva cifra ne 
vela glih, men tud piše, da kao na mesec dobim 7 EUR, pa dobim kr mal vec, a ne. 

Yyoutube je biu obveščen in policija je bila poklicana. 

Vvečina youtuberjev bl služ preko sponzorjev in pa preko Ppatreona. Pprimer Jjordan Ppeterson, ko je še imel Ppatreon, je zaslužil 60 tisoč 
dolarjev, pa ima 1,5 milijona naročnikov, kjer ima Ppewdiepie 80 milijonov. 

Prvi. 
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Jaz mjbibuačnem vlogat poleti, ker me veseli, ampak zdaj, ko vidim, da bi nekaj minimalnega od tega še dobil nazaj, me je vloganje še bol 
privlačilo ... In hvala za to raskritje, pa po tem videju si kr na enkrat dubu okrog 1000 novih naročniko, super si, ostan tak. 

Tilen, na Ssocial blade je realna cifra nekje srednja cifra med najmanjšo in največjo ... ker se cena na 1000 ogledov giblje med 1-—2 evra. 

Odvisno od lokacije ogledov ... to pomeni, glede na v kateri državi je bil ogled narejen in v katerem času je bil ogled narejen ... v januarju je 

racimo 1 eu na 1000 ... decembra pa 2 eu na 1000 ... Samo na hitro, da okvirno napišem, kako deluje Aadsense. 😉 

Za 1000 ogledov dobiš približno 1--—2 $, je pa čisto odvisno, o katerih temah govoriš, za nekatere dobiš več denarja na 1000 ogledov kot za 

druge, zato moraš na Social Bladu gledat cifro tam nekod vmes, ker Soical Blade preračuna, da naj bi dobil za vsakih 1000 ogledov od 0.25 $ 
-- 4 $. 

Vse je odvisno, od kod je gledalec, katerega partnerja imaš, in kako visok CPM ima partner in kakšen je profit split v procentih (koliko gre 

partnerju in koliko tebi). Odvisno je tudi od tega, o čem se gre video in kakšni oglasi se predvajajo na tem videu. Če je video npr. o 
podjetništvu, so oglasi dosti dražji, čemur sledi tudi večji zaslužek. Ponavadi je realna pretvorba za Aameriko 1000 ogledov = 1 $ (in to je 

minimalni najslabši Ccpm). Če je Ccpm večji, bo lahko za 1000 ogledov dobil tudi do 10 $, kar je redko, 3 $ je pa že bolj pogosta številka. 

Vse ostalo drži, ampak glede sledenja zaslužka preko Socialblade pa ne. Gledat se more neka vmesna vrednost razpona, v največ primerih je 
to tam 15-—30 % maksimalne mesečne vrednosti. Večji kot je kanal, večja kot je gledanost, bolj bo ta povprečje rastel. Tut zase lahko 

rečem, da se mi vsake 10k subov vse bolj eksponentno poveča kot pa linearno, ampak je vse odvisno od gledanosti seveda. 

Dej no, ce Ninja dobi par milijonov na tedn. 
Nni ravno tako, da moraš gledat prvo število pri Ssocialblade, odvisno od dolžine videov, ki jih nalagaš, daljšim videom od 10 minut lahko 

sam določiš večje število reklam in takrat se to razmerje med ogledi in zaslužki neverjetno poveča, tako da v teh primerih lahko dejansko 

gledaš zadnjo številko pri sSocialblade, ;) kar tako naprej in boš kmalu lahko dobival zadnjo cifro pri zaslužku. :) 

Kako pa oni vejo, kje živiš (da ti prinesejo denar). 

Nna Ttwitchu lahko zaslužiš denar na tri načine: (1. donacije, da ti donirajo -- 2. z sSubscribe in 3. z Lloots programom, to so te tri možnosti 

(samo moram še nekaj omenit, da pri 3. možnosti -– Lloots, tako se imenuje! Ppri tej tretji ne rabijo dati niti enega eura gledalci, da bi ti na 
primer donirali ali pa kaj podobnega, tam, kje maš link od tega Lloots programa, ko si vse narediš, samo gor kliknejo, pol pa lahko napišejo 

kakšno kratko sporočilo ali pa kar koli, pol ko pa tole potrdijo, pa se bo tebi v Live Stream prikazalo, kaj je napisal tisti, pač kateri je gor 

klikno, te bi pa se pokaže reklama in zraven sporočilo, kaj je napisal, tole deluje isto kot reklame na Yyoutubo, samo na Yyoutubo imaš 
reklame pač, koliko ogledov imaš na video, nekak tako, tale Lloots pa, koliko gledalcev imaš na live stream (!ta Lloots program je samo za 

Live Stream)! Llahko uporabljate ta program za (Ttwitch , YouTube , Mixer , Facebook ... pač na katerih platformah lahko strimaš !! Ttak da 

gledalec ne rabi niti centa dat ven in lahko strimerju donira, ker se gleda, koliko GLEDALCEV IMAŠ na sStrimo, več gledalcev imaš, več 
boš dobil denarja, gledalec mora samo kliknit na tvoj link in neke pač napiše, kar pač hoče, in se na tvojem strimu prikaže OGLAS in 

sporočilo, pač kaj je napisal !? tTale oglas ali pa sporočilo ti ne zavzame celotnega zaslona, tako na (YouTube, ko so eni oglasi ces celi 

zaslon, ko trajajo 5 sekund ali pa 10,) !odvisno, kako si nastaviš kakšno velikost ... meni je osebno dosti boljše sStrimat ko pa na Yyoutube 
objavljat videje, jas sem začel pred enim letom strimat na Twitchu in strimam 3 do 4 ure in imam po vprečno gledalcev 10 do 15, res je, da 

gre počasi, pa da bi mogoče imel na YouTubo več gledalcev, ampak mi je na Twitchu dosti bolješe ... kateri na YouTube strima, ga ne 

morem resno jemat, ker se mi zdi, da je Yyoutube platforma, na katere lahko gor naložiš videjo in izbiraš videje, katere hočeš gledat, na pa 
za strimanje! Ttole je moje mnenje!. (Ttoliko, da zdaj tudi malo veste, kaj je (Lloots,) ta program uporabljajo veliko strimerjev po svetu.) 

Ej. 

Še neki je ... Koliko zaslužiš od oglasa je odvisno tudi to, kakšno vsebino imaš ... Nek prank kanal ne bo nikoli vseboval nekega dragega 
oglasa ... medtem ko kanal, ki se ukvarja z financami, naj bi zaslužili za isti čas ogleda oglasa veliko več, saj njegov video vsebuje "dražji 

oglas", neke banke oz. stock marketa ipd. ... Sedaj, če je v Ssloveniji čisto tako, ne vem . Vem pa, da v tujini to pomeni veliko razliko med 

zaslužki . 
Ttega podatka ni nikjer, zato ker je to osebna stvar. 

Živijo! Morda veš, če preskakovanje oglasov tudi kaj vpliva na zaslužek tistega, čigar video gledam v tistem trenutku? Jaz vedno preskočim 
dele z oglasi ... seveda tam, kjer je to možno.  

 

34/ Tilen Zupanc, https://www.youtube.com/watch?v=czB1k4KfQQc&t=5s , Pisal sem predsedniku 
 

Ti, model, rabiš nujno več subov. 

Hahahahahaha,🤨😂😅 4:40. 

2:12 paa kaj te briga, itak nisi plačan, k si na uvajanju, hahah. 

Ker car si ti.😂🤣🤣😂😂 

Aa me omenis, plis. 
Hhahahahhahaha. xD 

Kaki car si, hahahah.😂😂👍 

Teb se je vidl, da si biu osamlen, hahahhaha. 
HAHAHHAHAHAHA. 

awsm😂🙏 

Kak se rece pesmi, ko jo mas za intro. 

Pokliči ga , pa mu reci , da si se zafrkavu in mu za foro pisu (ampak s spoštovanjem). 

Hahaaa, fulll dobr videooo. 

Ej, a ti si od krompirčka (blšk) brat al vsaj kej v sorodu. 
Legenda. 

Umeniš moj yt. 

Kak je naslov oni pesmi, ko je v totem videju na minuti 2:30. 
Kako se rece muski na koncu. 

Ccarrrrr siii. 

Ti si car. 
Ful dobr, sam zk bi Bborut Ppahor pisu, wtf. 

A mi daš številko od Ppahorja. 

Hvala, da si me omenuu. 
11. Kje živiš, 2. kKoliko si star, 3. kKater je tvoj naj yotuber. 

 

35/ Tilen Zupanc, Moj prvi Q&A, https://www.youtube.com/watch?v=CkQxkPit3Sw  

https://www.youtube.com/watch?v=czB1k4KfQQc&t=5s
https://www.youtube.com/watch?v=CkQxkPit3Sw
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Nepričakovano, okay, pošteno! 🙂 Hhaha, kje je že matura ... 😆 Mno, vidiš, to se je pa meni zgodilo nepričakovano! 🤨 

WOOOAOOAAAWAWW, WTF, hahaha, ej ..... Hvala! xD 

Marko žerjal je legenda!! 
Oodličen video.:) 

Očitel se me spomnete.😂 Lana, haha,😂 sej po moje da ne, haha.😂 

Clouk, uceri si imel 3.800 subov, dons pa 4.100. 
MIDVE TUDI OBOŽUJEVA DAVID DOBRIK.  

Looool. 👌😂 

Joj, kera legenda.👍 

PS2, GTA ... old but gold. 😝 

Hah, tiger uzadi najjaci. Drgač pa sup video. P. sS. 5:43 moj komentar. življenska zelja se mi je uresnicla. 

Iis ke oa si ti drgac?? 

2. Urh Kočar. Sploh ne ven več, koga gledam. Ista sta, haha.😅 

Jej, hvala za odgovore. 😊😊 

Hvala za odgovor ...😂 

Ti si carrr. 

Ali si boš kdaj res postal, meni se zdi, da včeri? Si boš ŽE preveč okoli pod pločnikom kdaj vinjen bil? Koliko je čas? 

Ti si sam, ker s legenda .... legende so single. 
Se vidi, da je Urh Kocar tvoj idol, kr on tut noce snemat bajsic stvari. 

Nice. 

😂😂Jjs mam tt 20 mack pa 1 psa doma. 

Ahaha, js mam tut 20. septembra. 

Enaka telefona mava. 

Car. 
Car. 

Kje si pa bil na koloniji? Ker sem bil v Savudriji. 

A igraš Ggta 5. 
36/Tilen Zupanc, https://www.youtube.com/watch?v=jZ2jR6kKWng Zdaj pa je Youtube jezen na mene 

 

Ti si čist zaslužiš met tuk naročnikov in ogledo, ker si legenda. 
Ha, ha. Jst sm u enem dnevu pogledala use tvoje videe na kanalu in se ob njih noro nasmejala. Iitak, objavli se naprej. P. S. sorci za vse 

pravopisne napake. 

Zanimivo temo si si izbrav, majstr, ni kej.  
Ti si res car, legenda si.  

O, fak, kok si ti smesn.😂😂😂 

Ne se sekirat. Ka mel si pogum, pa povedu.❤️ 

Ma ka se sekiras, sam tko naprej. Legenda.😁💪💪👑 

Legenda si! Obozujem tvoje videoje.😀 

Naj YT v Sslo!!! Stari, vse vloge za nazaj pogledu.😀😀😀 

Ki si, legenda. 

Nne sekiri se, k si ti najboljsi, le tko naprj. 

Zelo dobre videje delas in tud zelo si lep, kul si, legenda. 
Ttilen, ne se sikirat, samo delaj naprej, lahko me omenis v videu, Kot Marko Škul. 

Hhahaha, faca. :D 

Kmalu bo 5000.😀 

Legenda.😂😂😂 

Llegendaaa. 

Ko sem te začel gledat, si imel 1500, pol pa kr naenkrat 4700. A boš kej naredi za 5000. 
Pri sm pogledu. 

Intro song? 

Aali bi lahko pogledal moj kanal, Ttilen. 
Čestitam za tolko subov! 

Ja, pa če ai legenda. 

Samo pol ure si montiral video??! 

Ajmo, prehiti Ppewdiepie v subscriberih. 

Ejj, dons sm. jJedu ribo s čevapi, ful dobr.😂👌 

Hudo. 
Prvi. 

 

37/ Tilen Zupanc, https://www.youtube.com/watch?v=_QqswhfVmYE Na eBayu prodajam svoje gate 
 

Legenda je nazaj. 

LEEEEEEEGEEEEEEENDAAAAAAA STARI!!! 
Tuki gate za 5000 $, pol najdem gate za 0,50 $, hahhahahahahahhahah. 

JA, ŠTUDENSKI LIFE.🍻🍻 

Tvoja sestra se druzi s slavnimi osebami, ti pa s Ssimonom, sej je isto, hahhahahaha. 
Sshane Ddawsonnn. 

Ssaj nit ni tok neum, ce si slaven, hahahahahha. 

Kkje jih lahko kupim, daj link, lajkite, ce jih hocte, tud vi. 

https://www.youtube.com/watch?v=jZ2jR6kKWng
https://www.youtube.com/watch?v=_QqswhfVmYE
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Dej se vec videov naret u 2019. 

Shaaaneee Dawwssooonnn.😂 

Kralj, hahaha, stari, dodaj me na Iig-ju, sajher, da se enkrat vuni dobimo, neke spijema.  

Ti si mi taka legenda, upam, d bom gdaj tuk dobr youtuber tku ku ti, res, stari, svaka cast. 
Tilen, s kerim programom editas? 

LEGENDAAAAAAAAAAA. 

Ej, legenda siii, a me lohaka enkrt pels v Bbrezice, eno prjatlco bi zov obiskt, pa me nocjo testari pelat, js kupm tvojo sestro. 
A jih je kdo pol te gate sploh kupu, hahahahaaha.  

Legenda je nazaj. 

Kje je pornic od dame? 
Kkera dobraaaa, :):):) hahahhahhahhahahah. 

Kral si zame. 

Za 100 vlog dej, zapoj. 
Sam da ves, peco sm jo. 

Oomeni me. 

Kkupiš gate, pogledaš na tag, MADEEEEEEEE IN CHINAAAAAAA. 
Kkull video. 

BRAVO, BRAVO, BRAVO.👍👍👍👍👍🎉🎉🎉🎉🎉🎉🎉🎉 

Kkaj ti prov gledaš, da ti je vsak video 5 minut. 

Shane Dawson? 

Kok maš telefonsko. 

Outro muska?? 
Kkul videjo, ti si moj naj vVloger.  

Ej, a bos naredo giweaway za 100 vlog. 

Koncn, hah. 

Gate ga 5.000 $, sestra za 1 $, haha.😂😂😂😂 

Nice video. 

Pac cjst sem fnt, ne punca. 
Lepo punco mas, 16 je stara, ime ji je Nnina, pise se pa Mmori. 

Aa se name subas, jaz nate sem. 

Ssub za sub? 
A lohko link do tega porniča od Denise Dame plisssss. 

😂Legenda. 

Js mam iste gate ljga. 
To je to, neki sm ti na fb pisu. :) 

Hahaha. 

Bil si na Ppop in pri 24 ur.😏😏❤️😜 

Ejj, s kerim programom editas videe? 

Če pride kmalu ven, kako si ga lahko gledu. 

1 ogled, 1 kometar, 1 like. 
Prvi like, prvi koment. 

Js sm Mmark. 

Dej birdbox challenge. 
Dober video. 

Me prosim omenis, car si.😊😊😉 

 
38/ Tilen Zupanc, https://www.youtube.com/watch?v=NP8jeKZvcdY Moj prvi teden srednje šole 

 

Jjaz sem 9.r in komaj čakam, da grem v srednjo šolo, sam me je mal strahhh, pi**a, kk bi reku tisto novi sošolci, ki nobenga ne poznam, pa 
novi učitlii, pa vse novo. :( Mnvm, po eni strani komi čakam na srednjo, po eni drugi strani pa ne. :( Nnvm, bomo vidl drugo leto, upam, da 

boš prebral ta moj commentar. 
Jaz sem svoj prvi mesec srednje šole z največjim veseljem pozabil. xD 

0:23 lol. 

Prjatu, mislim, da tvoj najboljši vlog do sedaj!. Lepo napredujes, tale energija v tem videu, mislim, da je to still, s katerim bos uspel na YT. 
Good luck! 

Pa ke si nor, kak dober video, hahaha. :D Jaz sm tuji v prvem letniku zgrešla razred, pa šla v 4 letnik, bože, ej, hahaha. 

Tilen, hvala ti, ker jz sm prvi letnik in ta mesec sm se kr navado na šolo, še enkrat hvala, ker nam vsem želiš veliko sreče. :DD 

Zakonnnnn si!!!!!! Hahaa, nisi ne prvi in ne zadnji, ki se mu je to zgodilo, hahhahaha. :) 

Mi že mamo v 5.r predure. 

Mene so prvi dan u srednji fuknl vn. 
A sem edini, ki me skrbijo bol ocene, ko pa kaj drugega. 

Povej nam, kako je blo tebi v 1. razredu.😂😂😂😂 

 
39/ Tilen Zupanc, https://www.youtube.com/watch?v=G_jA7167NHU Babica prizna … 

Zanima me, kakšen bi bil tvoj idealen vlog? Sse pravi, da bi imel na razpolago vse in bi lahko naredil, kar bi hotel. :) + Hhvala za srečanje in 

dobro voljo! Šele zdaj sem ugotovil, da si tudi Brežičan?! Llp, Nnik 

Rece se OKOLJEVARSTVEN ...😂😂😂 

Aja, pa še, a bi lah naredu kakšen prank na koga? 

Hahaha ... Js sem to tudi mogla naredit.😂 

Tko se govori, nobeden ti nau govoru. :) 

Ss čim editaš? 

https://www.youtube.com/watch?v=NP8jeKZvcdY
https://www.youtube.com/watch?v=G_jA7167NHU
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Kak se ti zdi, da si "slaven"?😇 

Tvoja babi je rekal oba. XD 

Legenda.😂😂 

Kok si star? Koko si lahko taka legenda. 
Ali si videl video od Marka Žrjala, Radio 1 /Rradio Aantena. 

Kje živiš? Ali imaš punco? Kaj si po poklicu? Kaj imaš raje Samsung/Hhuawei/iPphone/Ssony/Llg? 

Q&A uprasanje: Zakaj poleg vloganja ne igras kaj? 
Moja bozicna zelja bi bila, cr bi me dodal, bi me v enem vlogu sponzoriru , iInstagram: @miha.8858. 

Dobr, se enkrat, a omens Bbronx playerrye v videu. 

Eej, pa kak ti nimas vec subov, ce si pa tak dober youtuber. 

Koliko si star? Kdaj imaš rojstni dan? Ali imaš punco? Kje živiš (mesto)? Ali boš naredil kakšno nagradno igro? Ful si dober yutyuber.😄 

Bi imel tatto? Katerega? 

Omens*** 
Q&A: me prosim omeniš, ime pa mi je hud gamer. 

Ka bos, ko bos vlki? 

tTi si navečja legenda. 

Maš punco?😅Kkolikokrat greś na trening? 

Kaj bi bila tvoja sanjska služba. 

Kako si lah tok lep? Mački al psi? Iz kje si? Ali bi raje pojedel ščurka ali goloba?  
A hodiš u fitnes zarat kake punce. 

A maš punco? Koliko si star? Kako nastaviš narejeno thumbnail sliko za thumbnail? 

Ka se me še spomniš iz kolonije, js sm, Nnejc. 
Igras Ffortnite? Posnem video o Ffortnitetu. 

Kaj se je zgodilo z izsiljevanjem? 

Kje si dobil idejo za vloganje. 
Katero solo obiskujes in kaj priporocas drugim, ki se bodo vpisali v srednje sole? 

Ti si legenda. 

Maš punco? Kolk si star? 
Lepa in revna punca / aAl grda in bogata?? 

S kot si?? 

Uprašanja za O&A -- a maš kako žival doma? - Kkakšen si bil v osnovni šoli? - Kkateri je bil tvoj najljubši predmet v šoli? - Kkolk 
naročnikov bi rad dosegel? - sS čim urejaš videe? Supr video.  

Olimpija al Mmaribor ? 

A oment Bbronx plater v videu. 

A igraš kšno igrco, če jo, prosm povej?⌨⌨ 
Kolk si str? A mas banano? 

Nnaravovarstvenik. 

Ka mas punco? 

A mas punco? 

Najljubše mesto. 

tTuki na temu mostu smo blo mi. 
Rece se ''naravovarsten''. 

Nared prenk na enmu, kerkoli prank. 

Koliko punc si že imel. 
Varčen do narave. 

Js sem Nnikov video tut vidu. 

Pa plis, omen moj kanal.😅😅 

Maš puco. 

Dobr video. 

Zaka si tak car ? 
Iphone ali Samsung. 

Kasno musko poslusas. 

Ssi ze kdaj f.o. 
Ananas / lubenica, Apple / Aandroid, Tv / racunalnik, sSlovenscina / matematika, Snap / Iinstagram, cCokolada / vanilija, pPica / 

hamburger? 

Ali imas punco. 
Kolko si star. 

Na Jesenice. 

Me prosim omeniš. 
Kje živiš. 

Kulko si star. A maš punco. V katero šolo hodiš. Kater letnik si. 

Vazn, da js zvim zravn unga jezzera, ka je u Kranjski Gori, rece se mu Jjasna. 
Ker ti je naj jt. 

1. Si noob, 2. kk si. 3 

To je Bbohinj. 
Ali imaš ajc. 

Igras Ffortnite. 

A bos kdaj igrou Ffortnite. 
 

40/ Tilen Zupanc, https://www.youtube.com/watch?v=-oTdzKd3EKQ, Ma boy 

 
Jaz poznam Tilena že ful dugo, že prej, ko je začel z youtube. In je res ful vredu ... 

https://www.youtube.com/watch?v=-oTdzKd3EKQ
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Zlo dobr vVido, aja, pa (zelo kjut si) ( s tem mislim lep).  
Jas se strinjam z Tilnom (Zupancem). 

Kkolk si prijazen, ti si car. 

V katerem videu že pove svojo telefonsko številko. 
Jej, prvi komentar. 

A če si str 13, si otrok???? 

Ti si ful prijazen, zakon si! 
Jaz ga poznam in moje ime je Ttilen. 

Zou, stari. 11 let mam. 

Dobr videooo. 
Bogi jež. 

Važič si. 

Car. 
Ja, je v redu, sam clicbaita. 

Tilen je idiot, ampak dobro. 

 
Jure Trsan Blond 

 

41/ https://www.youtube.com/watch?v=07RgpmZiCgk Zmaga!!!! Fortnite … 

 

Hahahahahaha, lepa, ta feling, ko prvic zmagas, da pades v nezavest, vredno subat.😂😂💪 

R E T A R D. 

Res imaš veliko ogledov.👏👏👏 To je za Slovenijo full, full velik! Tako naprej sem tvoja fenica poleg Ttije, drugi so pa feni! 

Hey ... Dej nared kaksn Ddiscord server, da se ljudje joinamo, pa pol lahk menmo, pa kej skup igramo. :D 

100000 ogledov, legenda. 

Akward celebration.😂 

A me lh sperjmes, moje ime Z.O.N.Y. 

Hahahahahahahahah, Jjure Ttrsan Bblond, tk neumen video. 
6:46. Haha. 

Duos? 

Legenda si. kKr tako naprej.💪 

Uuspesno yt karjero ti zelim, pa se vec vinou, drgac pa cool video. :) 

Tis najvecja mrga, ejtega najaci, si brt, upam, d bom lah enkrt s tabo igrou. 

Kateri program uporabljaš za snemanje. 
Kkero glasbo si dal na koncu, ko si zmagu, prosm odgovor, lepo prosm. 

S čim snemamš videje? DRGAČ PA FUL DOBR VIDEO IN TI SI CAR!!✌ 

Kkak si zak happy, ker si zmago ... kaki pro, ej. 

Ggay ? 

Jjure (legenda), me omenis v naslednjem videu, pls. 

Kkera bruka.🤨🏽♂️😂 

2019 kdo? 

Ali bi me dodou u Ffortnitu za frenda (rajko5411). 

Wwow, narocu sm se ti, k si taka legenda. 
Nice video! Čudno se mi zdi, da te danes prvič vidim, ker maš res super kanal. Pa če se di bo dal, poglej moj kanal. 

Dark voygerja mas, pa ma skomi eno zmago, rip. xD 

Llahko poves comp spec? 
Plz dodaj me, moje ime je : bojkarmy2. 

200k ogledou!!!! 

A je to 1. najbolj gledan videoposnetek? Super SI, NAJBOLJŠI!!! 
Llegendary kill. 

Aa me dodas, belaj123. 
Ttipkovnica? 

Goodjob :). Kr tko nprej. ;) 

Povej, kako dobiti 15 chestov v 1. igri. 
Povej mi, kako dobiš 10 chestov na začetku. 

Najboljši thumbnaili (sarkazem). 

Ful mi je legendno, ker vecina ne sekas dreves in vse dobis iz chestou. 

Na koliko imaš graphics resolution? 

Cringee. 

Kok winow imaš????? 
I Just dropped 1000th comment. 

Jure, zlo so dobri videi, a prosm, mal mn preklinji. 

Prov dobr si s heavy shotgunom .... S tem orozjm sm jst najdlabsi.😒 

Ful ti čestitam, ker si tako uspešen v FORT NAJTU. Veliko sreče ti želim pri igranju. 

Ttal noob si, da uporablas sam rpg,😂😂nooooooooooob. 

Mene sam to zanima. A maš ti okn odprt al maš ptiča v sobi? 
Bravo Jjure.🤨🤨 

Bbravo. 

11:02 u good?? 
250k ogledov, wtf. 

Bbravo. 

https://www.youtube.com/watch?v=07RgpmZiCgk
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Dobr setup. 
Kaj da ni kamera za ps za placat ? 

Te lahk dodam. 

Kkak pro, res, Nninja se skrije proti takmu skillu, o.o pa tega svet ni vidu, hahaha, pa ne žlajfi, tolk ti stou, škripa že. 
Vsak dan te gledam tvoje videje in vsacga lajkam in se ti subam, sam me prosim umeni v videu. 

4:03 tebe vsak krog dohiti, it's only joke. 

Ttale, ko te je na začetku ubil, se bil js. :D sorry 
Bravo za zmago. 

Kkr izboljsal si se od sezone 3 do zdaj ... 

Oon rocket louncher ju rece bazuka. 
HAHHAHA, sej dejansko delas kull videe, samo zadeni en krogec, prosim, hahha, cne pa supr ... :) 

Jure, ustimi si tipke za buildanje, da bos lahko hitreje gradil. 

Ce udaris v krogce, se prej podere.🤨♂️😂 

Dobri stari časi ... 

Nisi glih dobr, sam si mi pa všeč, ker velik govoriš in se js po tem učim. 

Kje si dobo to padalo? 
Nice video, a bi šu špilat z mano, pls, pa sprejm mojo prošnjo za prjatla na Ffortnajtu. 

Dobre vido posnetke imaš. 

Jure, ti si najboljši YouTube svet. Gledam te vsak dan. 

dobr sam bi blo lohk mal bl smesn 

Moram priznati, da so mi tvoji videi dejansko zelo dobri! Kar tako naprej. ;) 

A greva kdj skp ... drgac pa ful hudo, hahah. 
Dodaj me prosim I.3east.Me. Kull si naredi, kaki troll video. 

Kkaki zegn. 

Probi ne uporabljat dark voyager skina, ker se te v temi vidi kot luc. Like if you agree 
Rip, Gora Sviško. Spomn se, k je biu se chapter 1, pa sm vedno, sm landu. 

Dobro, sam malo manj preklinjaj. 

Nared intro. 
Kkira posrana zmaga, boot!!! 

Ponosnaa.😻❤️ 

Jjaz bi kdaj igral s tabo, a lahko, moja tel je 040 311 96v ali cajcek, je moje ime v igrici. 
Ti si legenda. 

Daj me za frenda, ok. 

A kdo ve, kdaj pride Ffortnite na Aandroid? 
Ppa folk, ne prtozujte se, vsi ste bli na zacetku nooobi, tkoda shut up, pa raj svoje videote delite, k pa da drugim kr nek komentirate. 

Haha, gradis pa pocasi.😂😂 

Pa ksn strim, ti car, Ttrsan. 

Kkak bedni kille.🙄😂 

Ful si dober YouTuber. Maš moj sub😁. Ker PRO si. 

Edin normaln Sslo youtuber, ne pa kr eni paradajzi pa krompirji.💪 

Prvič si zmagu . Kokrat sem jaz zmagal solo ( 10). 

Otpis mi, ce poznas Ppetro Hhumerca. Lp Aazbe in ne nNina, imam samo mamicin gmail. Se enkrat lep pozdrav od Aazbeta bBrejca. 

2:06 ti piješ bendige. 
Odlično, Jure. 

Model, ker glup video, upam, da ni prvi solo win MALI.👎👎 

Doro, Jjure. 
Bbravo, ti si zelo dober. 

Cce se ti da, gremo enkrat skupaj, mam samo 211 zmag use skupaj. 

Čao, fooooooolk. 
Tti si najvecji noob v tej igrci, raj nehi Ffortnite igrt, pa pejd Mminecraft igrt. 

Klinac, hahaha. 

Noooooooooob si. 
LOL. 

Tti si tak noob. 
Jure, zelo dober si in zelo rad gledam tvoje videje. 

A mi prodaš skultruperja? 

Dobro igras, sam pocas bildas. Ddrgac pa carsk. 

Jure.  

Wtf,😂sploh ne znas bildat. 

Kako dobis 15. 
Ej, tvoji videi so cakon. 

Hhi, Jjure, a bi me lah kdaj omenu v videju. 

Ful dobr videjo. 
Wow, ej, cestitam ti za prvi viktori, jast ih imam cez sto. 

Bravo. 

Bravo. 
Bravo. 

Pa prosim nehaj preklinjat! 

Jure, ti si legenda. 
Jaaaa. Malo bi mogu vadit gradit, ne. 

Legenda Ffortnita. 
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Zzakaj, ko razbivas, ne zadanes unga krogca, kej si zabit, pac, wtf, tm razbivas zid pou ure. 
Pejd v cancanksem, zam je 12 cestou. 

Jaz mam ze reperja . Torej sem 100 tier, hahahahha in 80. lvl. 

Kok pocas buildas. 
Ajde, 1v1 ze, ki si tako dober, 0hahahahahahahahahahahhaha. 

Kkdo paše, ni vinal solo. 

Gres 1v1, ce si upas. 
Vves, jas mam prve skine, pa sn petkrat zmago. 

Jst mam že 129 WINov. 

Kiku sm te iz kolena cles roaly. 

Rip, stol.😅😅 

200000 ogledov, še večja legenda. 

Dark vojgerja dobis v sizon 3 battle passu. 
Ti si tak car. Kar tako naprej s tvojimi videti in upam, da bo tvoj kanal še več kot 50 let odprt. 

Ti si moj naj ljubši jutubar, moj sin te gleda vsak dan. 

Kako dobit u nekaj minutah 10 do 15 chestou. 
Tto je tok dobr, da grem, kr ze 15 gledan. 

On je bog in ne pro. 

Kva bi se zgodil, ce bi ti internet zasteku, pa bi te vn vrgl (kok bi ragu, napis mi). 

Končno imam Ttwich prime skina. 

Kak si naredu logo. 

Bravo, se več videov lahko nardis. 
Odlično. 

Te lahko dodam. 

Kko dobiš te noobe? 
Ti ful hudo rečeš ''uoohoho''. 

Aa bi lahko kdaj igral s tabo? 

A bi kdo igral z mano. 
Zakaj imaš na postelji medvedka. 

Eej, geva kej skup ogrt, vem, ke je minigun. 

eEj, drugač je ta krog safe zone! 
Eej, tvoji videiv so super, dej plis, bi šu kdaj z mano DUOS. 

Kdaj bo nov video. 

Dejansk bos moru uporablat bolš snemalni program in čim manj prskakovanja.. 
A loh z tabo igram. 

Prosim poznem še več posnetkov. 

NICE. 
Dobre videje maš. 

Nnaj bol zabaven youtuber na svetu, tvoji videoi so zalo dobri, kar tako naprej. 

Ddo zdej 57 zmag. 
Aa grem lah stabo igrt. 

Nauci se bildat, like myth. 

Ja, pokaž.👍 

Ful dobr. 

Kolk vinov maš. 
Samo da ves, da so tvoji videji carski, se tko naprej, ti si car. 

Men je ime Jurij, lol. 

Ne znas uporablat rpg. 
Aa loh igram s tabo. 

Loh gres na rudnikn, tam sem ponavad jst, sam ne igram vec. 

Zaka maš tak glasno tipkovnico. 
Pa dodaj me plis, ime:gtaminecraft059. 

Zakaj maš medvetka. 

A dodas zelotarik. 
Tooo. 

Dej, dodej ma u Ffortnitu, TEDI MEDI, tku mi je ime. 

Aja, pa ce ze spilas, FN bod bolsi. 

Tvoji video posnetki so mi skoraj najbolj všeč na svetu. 

Bravo. 

Zzakaj govoriš ''brat''. 
Ssup. 

Dodejte me za duo al pa squad: RustSucksBoii. 

Bravo, cars.👍🤙😎😁😀 

U dzamiju. 

Zakaj tak pocasi bildas. 

Se moja oma ma bolsi aim. 
Ali lahko špilam s tabo v videju. 

Mimogrede, men si the best. 

Pprizadet Šštajerec. 
Sej si car, kva uni blodjo. 

Kiro misko mas ? 

Ti si res pro. 
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Katera puška ti je najbolj všeč? ????????? 
A me dodaš, svitzibelnik4. 

Jjs mam 600 ur in mam na teden 5 zmag. 

Se campanje ti nea gre. 
Tak sm js, ko sem zmagu. 

Drgac aim je pa kr ok. 

Zdej, ka je sezona 13, pa gledam ta video, se skor zjokam, ker gledam te stare, najbolse sezone. 
Toooooo. 

FRN. 

Ne mogoče.  
Nnajboljši video, sigurno dobiš sub. 

Sam sebe skor ubijes z rpg-jom. 

Koliko zmag imaš. 
Sliši se, ko tipkaš na miško in tipkovnico. 

WTF, LOL, KAK SI BIV, K SI WINO, LOL, NOOB. 

Naret se ksn video v Ffortnitu. pPlease, k si ful dobr. 
Bi lahko skup igrala, ime mi je : XXM0sTXx, nula je 0. 

Een nasvet mam, kadr udariš s krampom, cilji ves čas tarčo, ker tko stvari prej razsuješ in si hitrejši. 

Tvoj intro je malo smesn in bedn .... Ampak se zmeram dober video. 

Kuk solo winu mas, js jih mam 202, lol. 

Ce me bos dodal, jaka pro gamer. 

2020? 
Bravo. 

224 tisoc ogledov. 

Ti si legenda. 
ODGOVORI. 

Jst tut, tm k je sladoledar, hodm sm jst, grem v ta veliko bajto, tvojo pot, pol pa v wailing woods. 

Srecou u trohi, ahahaha, gazdaa. 
Nehi preklinjat. 

Oobozujem Ffortnite, super video, naredi se jih vec al pa kaki Ffortnite challenge. 

Na zivce mi gre, ka te kdo ubije na koncu. 
Da mi poveš, kje je mesto, kjer je od 10 do 15 chestov. 

Za ka mas gey okvir za faco, pa slusalke so ful cool,😂 pa glej svoje grimase.🐷 

Ej, ti si ful jace youtouber ...... ful fajn video je to biu, se vec jih nared. 
Cclovk, ZAKAJ MAS roza sSlusalke, dDo!!?? 

Fsrane tace maš. 

Sam povej mi, pr 3.07 si nasu past, pol pr 3.14 pa je nis vec mel, pa umes je bil prestanek, a je bla to pol druga igra al sam nisi vzel pasti. 
Kke misleš, da znaš, ne, ker si preveč debel. 

A veš ta tvoj dežnik. No, tut ust bi ga rad dDobu, a lohk igraš z mano. Ime mi je legendarni aljaz. 

zZakaj igraš samo igrice za dojenčke? 
A bi bil moj frend na Ffortnajtu im bi mi gifto kak skin. 

Deli raj videe, kjer igraš 50 vs. 50. 
To sploh ni bil neki kul kil. 

Najboljši videospot, zdravo na svetu. 

Mmmm, zanimivo. 
En mojih najljubših youtuberov si, sam si tu ful slabo tu bildal. 

Eej, dodal te bom na Ffortnite, moj ime je ghostninja2233. 

Nub. 
Legenda. 

Pprosim, ludi, igrajte tudi igro Tteam Fforest 2. 

Ful si dobr. 

Boljši si od mene.☺ 

Zelo dodro igraš, a lahko posnameva video. 

Upam, da bom tud jaz tok dobr kot ti. 
Bravo Jjure. 

Ja, snemi. 

En nasvet, ko udaris drevo, npr. z picaxeom, cilaj tiste malo kroge, ker ti dava 2x vec materiala in jemle dol po 100 hp. 

Zdravo. 

Taka ne igraš popg mobile. 

Jst manm 136 zmag v solotu. 
Noob. 

Noob. 

Noob. 
Ppa drgač, tm, k se ti pokaže un polkrog, iz tm te folk strela. 

Dej mi kdo pove, kako se imenuje pesem, ki se predvaja na koncu love zmaga. 

Tto govorim za vse videje, lose. 
KAKO DO BIŠ V 1 IGRI 6 CHESTOV. 

Mmen tut, ampak zaacetek je tak tak. 

Zakaj koviriš krde besede. 
Ni sloveskega youtube kanala, da ne bi biu slab. 

Me omeniš v videju. 

Sj ves, da k razbijas s krampom, mors mert v kroge, da ti gre -100 be -– 50. 



98 
 

A narediš shout out za shadow svit coola. 
222.378 ogledov. 

Bravo ... zelo dober si. 

Haha, tTa najbols Sslo yutubr ever!! 
Valc 123. 

Dober si. 

Dober si. 
Boma skup igrala Ffortnite chapter 2. 

Ej, ti si tok carski. Kr tak naprej. 

ČČestitam. 
Eej, ti si me ubu, ta john wick sm bil js. 

Lepa zmaga. 

Vav, si dobr, nekega nooba si premago ... U bistvo si pa ti najvecji noob. 

Llegenda, nared se ful videov.😏👍 

Dobr si. 

Ker noob. 
Ni se treba drogirat, predn nardiš video. 

Ppovej, kako dobiti 15 čestov v eni igri. 

To je moj najljubši skin. 

Ti si car, pa delas dobre videje, kdo dela najblojse videje? tTi. Kdo je najboljsi yutuber? tTi. 

A me doas Igram na ps 4. Ime mi je jaka mh. Use zmqlo. 

Pls dodej me, js sm lolo_klada. 
Zagamanec debeli. 

Kerrr nubbbb siii. 

Ej, kako je ime tej muski na konc, k si zmagu. 
Da ne bom glih hejtar! Ti dam en nasvet, pa ce ga bos upostevu, bos zmagovau. Nasvet: CILI HETSHATE. 

Tvoj prvi vin, pa ne rabis bit tak vesel, no. 

Tinčnik. 
Lepa zmaga. 

Moj brt je bolši. 

Js sem tvoj najvecji fan. :( 
Nisem vedo, da si Sslo, sem se ti subu. 

Zanc si se dojenček, te premaga. 

Takoj subsribam. 
Stari, pa ka si tko srečn, no! Jst mam 56 winov, pa nisem srečen. Aja, pa če štejemo še wine na playstationu, jih mam 93, tak da. 

Jaz tudi sem zmagal solo. 

Zmagal si, kakšen car in tudi Ttia. 
Nk za 8.000.00 naročnikov. 

Ja, plis, to bi bilo ful dobr. 

Luzer, prva zmaga. 
A me lahk dodaš pri Ffortnite. Ime mi je maj09pro. 

Zakaj pa ''fak''🤨... drgac pa sick. 
Lajkejte, ce vam je vsec MINIGUN. 

Jaa. 

Jjaz sem drgač fnt, ne pa punca, sam sem na drugmu računalniku. 
Ssubscribed, :D nice vid. 

Rrad bi bil tako dober kot i, val. 

Bbinde si spremen tipo, pa bos prec bols igrou ... 
Ggdosi. 

Pro gune za noob playerja. 

Saj si dober, samo malo moreš pazit, kam greš, pa kje je kaki igralec. 
Dej, kej objav videe. 

Uaaaaau, zmagu si solo, pa se 6 kilou, deeej, freeend, se spomnm, k sm se tut js tok veseliu. Hhahahah, zdej pa dzabe, k zmagas je sam uno 

... supr, gremo se 
Pejt na chapter 2. 

Zelo si dober in nadaljuj snemanje naprej. 

Hahah, ti si taki noob ... Jst sn dbo prvi win ze 1. dans, ko sn zaxel na ps4 spilat, haha. 

Ddobr igraš, jaz tud igram. 

Kako si dobil to marelo, si jo kupu. 

Ali bi skupaj špilava. 
Ne, ne bi. 

Tvoji vibeji so zelo dobri. 

Ti si legenda. 
Igraj Ggta s Ttijo. Cestitam za zmago. Spioroct sem ti ho tu, da hot na medisko solo tut moja sestricna pPetra hHumerca. Lp, Aazbe in ne 

Nnina. 

Tudi ce te ful ljudi kritizira, si meni najljubsi yutuber ever. 
Ej, Ttršan, zakva si tok kul. 

Jure, zakaj vse poberas, kar dobis in bombe bandaže, sej nč slabga ne mislem o tebi, sem vprasam te. 

Čestitam,:) upam, da nas boš zabaval še naprej in tvoji videi so najs.:) 
A me pr Ffortnitu dodaš: matex1234. 

Itak stari. 

Kako si dobil igro? 
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Najvecji noob na svetu si, pa se nek kao dobr skin in se vazis, da bis dobil zmago, ki si jo na koncu dobu, pa se kaj in neki preklinjas, ki 
mislis, da si kul. 

Ddomagoj grubisic pred 2 letoma. 

Nnoob si ... z rRpg-jom si samo spamal. 
Bbrez zamere, ampak ta thunmail bi lohk rekl, da je faking dementen. 

Nnared ta video. 

Kul videnje imaš, car si. 
Kkva ti kr neki prbijas. 

Bravo. Kralj, res si tak car. 

Ful si v reji, pa dober si v Fortnajtu, pa ka bi me lahka sheru svojim frendom pa ljudem, ki te gledajo, ker si res zelim postat, tak, ko si ti. 
Ej, ko dobiš vibakse. 

Kje si doma. 

Daj no, jez sem boljsi. 
Najboljsi youtuber. 

HHej. 

A lahko igras cs go. 
Pa ti si obseden s Fortnitom. 

Lih kak sem vidu, da si noob, ki ne ve, kaj je fFortnite. 

Tti si pro. 

Nub. 

Cigan umazan. 

Ow, poglej na Iinstagramu, sem ti nek napisu. 
Kkdaj bojo novi videi. 

Tto ni bazoooka, faking bazooka je fejk ime za Rrpg, Llol, drgac pa ful cringe video. 

Kul. 
Slovenski. 

Ne. 

Kko razbijas, nekej ciljaj tisto modro, ker razbija po 100. 
Žživjo, noob tukaj, sniperpro0912. 

Toooo, Jjure. 

Frend nastimi si bolse keybinde, pa ne landat nekam bogu izza leđa, ampak pejt u tilted towers alpa, usaj nekam, kjer je mal folka, pa ne it po 
cheste u top 10, noo, plss. 

Raj se nauči igrt Ggta 5. Ker ga ne igraš dobr. 

Ne vem, JureTrsanBlond, ampak če bi rad bil ful popularen, bi lahk govoru angleško. Ampak dobr video. 👍🏻 

Upam, da bom kdaj s tabo igral,  ker si najaci. 

Noob si. 

O porabi samo leči puške. 
Kkul video. 

Vibock hešdek. 

Rroyale. 
Jas sem Enej in se tvoj velik oboževalec in bi rat, mi poveš, kako se napiše tvoje ime vF fortnajtu, pa kar je z veliko začetnico in kje je 

presledek. 
Nnajraj bildam na f1, f2 ... 

Kolko winov maš. 

Prosim, naredi svoj setup tour!!!!!!! 
Igraj bass kitaro. 

Kako pa zaslužiš denar v fFortnajtu. 

Hvala, k si prušu, za use, kar si naredu za rudarja, zdj pa lhka grš. 
Nub si, jJure. 

Nub. 

Halo, jJure 12000 subs. 
Všeč mi, ko igrač fFortnajt. 

Jaz imam samo 2 vina. 

Tak naprej, jJure. 
Nihče te nima rad. 

kKako dobit 12 čestou u 10 minutah poteka igre -- Jjanez Jjanša. 

hHahahahaa ... kaka panika. :D 

Ti si pro. 

dDa. 

Kr en si. 
Dodaj me na GAMER360slo. 

Kako pa se nit laufa u ti igrci. 

Pro. 
Kker nub si. 

jJa, tako naprej. 

Js bi, da bi naredu video, da bi su v loot lake. 
Bravo. 

Ka bi spilo z mano, prosm. 

Pa malo shujšaj. 
Pokliči me, da boma skupaj igrala, sem kravanjasamanta7. 

sSlb si. 

Kolk maš wins pr squad. 
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Kaksnega proja si dubu na koncu. 
rRada bi igrala s tabo. 

nNisi smešn. 

Kje si, bajsicaaaa. 
Bburek je već znan, zato se tudi več porabe. 

Ti. Si. Naj boljši vjutubar. 

Nne bit noob, pa pejt u tilted. 
Bravo, ej, a igras Frre fire. 

Ne hejtam, sam prosim, nauci se, da ne rabis medkit aim bandaz .... nauci se hitrej gradit, bos meu vec zmag. 

Narede nan usluga, pa ne snemle več. 
Nnajboljši si. 

Kkaj je zate dobr? 

Pprofi. 
Ko ti igras Fortnite, zgleda tko lahko sam, u resnic ni. ;) 

Manj bi lahko klev. 

Hhej, jJure, a me lhko dodas na fFortnite, sm šau19luka in sm precej dober. 
A igraš 12. sezino. 

Ker skin je to. 

Ppro, ti si car. 

Kero tipko mors kliknit na racu alniku, da lahko teces. 

Slb si, pa bot tih. 

Aa lahko, pa bo on tudi zate. 
čČisto pro. 

Sstari, a si se ti zjoku na konc, kr tko zgleda. 

Dober si, Jure. 
Najj boljši si. 

Zakaj si tak NOB. 

Stari, ce bos delal take vodeie, si si vrei. 
Tti si najboljši youtuber na svetu. 

Tti si pro v Ffortnitu. 

Tti si slb. 
Kje si do. 

Dej, pokaž. 

Pazi na besede. 
Malo bo še treba potrenirat, drgač si pa ful dobr, pa dodaj me na Ffortnite, plis, moje ime je Jan_Slo. 

ZAKA SI TAK NOOOOOBBB.🖕🙏 

Nne razumm, kako lah en, ka je tok slab kot ti, dobi 1k subou, tok si zanc, to je tvoj prvi faking win. 
Jja, dej. 

Sm da ne bos ratu naslednji ali-a. 

Bi šla kdaj skup fFortnite. 
Pls sprejm mojo prošnjo na Ffortnajtu. 

Nehi uporablat kletvice. 
V tiltet dobiš največ čestov. 

V katerem raredu si, Jure. 

Pride kdo Fortnite? Moj nick je NimamLajfa.Com. 
Zzakj sta bla una dva skupi, ce je bil solo to. 

Moj epic akaunt je Tarici10. 

Beda. 
Nimas za burej. 

Vvov. 

Ej, grrs lohk z mano 1v1 Ffortnite. 
PROSI KUPI FLOOS. 

Tti sj pro. 

Ppismo, kak nub si. 
tTi si legenda, fFortnite zelo dobri so mi videi. 

Ppojdi enkrat v lott lake. 

1. 1.tis komentarjev, najs. 

Kar dober si. 

Pokži kak dobit česte oz. kKi jih dobit. 

Ti si kral. 
Heker si. 

Bbravo, Jjure, svaka ti cast. 

Ssm hodjo pusici, pa raj se spreme controle za gradit, k si k noob, jst bi te trap killu. 
Deli še videte o fFornite. 

Ti si pro. 

Mmal bodi bolši. 
Jja. 

Čestitam za 100.000 ogledov.🎉 

Jure. 
aA se mi subas na kanal, jst sem na tvojedva, sam napis ''markus becarski'', hvala. 

jJa. 

Ja, naredi tisti video. 
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Se naročiš na kanal. 
cCilej pike, ko razbijas, ok. pro tip, nzk. 

Zlo dobr igras. 

Sslabo, slabo. 
Tti si carrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrrr. 

Prosim. 

Jja, naredi to. 
Aanejpro in pošli frend rikvest. 

To je tvoj prvi vin?😒 

Koliko winov maš. 
Sj sploh ne znaš igrat Ffortnite. Jst mam 1001 winov. 

Jja, nared tist video. 

Ja, naredi. 
Igrej z mano, tm sque najaci player na svetu. 

Ja, kak dobit 15 chestov hit. 

Men je to cudn kako lahko v manj ko enem tednu do is tok ogledov. 
Jp. 

Ddecki, rostilj bo ... mater, bomo jedli cez celo leto tega prasca. 

Dej live stream nared, pa igraj Ffortnite. 

Dej nared mi vslugo in pejta s Tijo v tilted towers. 

Ti si najboljsi, pa ful si dobr v fFortnite. 

Llepa zmaga, sam prvo igro ne bi smel prvo it na chest, iz chestov po navadi ne dobiš shotgunk. 
Dejansko si kar u redi, pač kot kanal, sub! 

Ddobr kanal, pa kr dobr si vidt, no, morm rect. 

Wow, kok si jak . Kkomi si ubil enga nooba, k ni meu pojma, kako se sploh premika.😂😂😂😂😂😂😂 

Ppokaž. 

Zguba. 

NISI NORMAL. 
Pa cringe. 

Ppoglejte si aAndraž in Aanej. 

IGRAJ Z ROKOM, TVOJIM FANTOM. 
Bbi kdaj igral z mano Ffortnite. 

Dobri videi. Ali lahko poveš, če bi lahko kdaj s tabo igrav, ime (mleko5), pa če imaš Ttwitter, da te dodam,😊😊 napiši pa, kdaj po kkšn 

giveaway, 🤨 pa lordkilla mam, pa že plis dodej mleko5. Sam zdej mam prepoved igranja še 25 dni, takrt pa lohk. Pa na PS4 igram. 
Zzelo dobra igra. 

Ja. 

A ti si dober kot Nninja, hec, hec. 
Ja, naredi ta video. 

Kako priti v fFortnite. 

Tisto z chesti. 
Ja, lahko pokazes tist s cesti. 

Ffak. 

Tti si naj boljši, 10 000 naročnikov si dobiu. 
Ja, bi radi. 

Tija je kul. 
Najrajs bi se zaceu jokat, ko vidim, kak se eni ljudje veselijo za eno zmago. Bravo btw, ce ti je blo tole kao tesk. 

Konj. 

Dobra zmaga. 
Ti si najboljši igralec fFortnaita na svetu. 

Jure, bi bil moj trend v Ffortnite. 

Ful kul igra 
Ti si nuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuuub!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! 

Rasmišlati moraš glede samomora. 

Ookej, ja, sej kul gameplay, sam neki mi ni jasn, u videu 5.53 min. vids 3 playerje in ti lotas chest poleg blue ar pa legendary heavy shot gun 
pa fFreaking blue rocket launcherja in ti lootas namest pusit, pa ubit use 3. 

Živjo! Z svojimi prijatelji smo navduseni nad tvojim igranjem ... Bi se mogoče lahko zmenli, da igramo kdaj? 

Morm priznt, da si nNoob. 

Zka govoris slovensk. 

Nnajboljši na svetu. 

Ful dobr igraš, ful dobre skine maš. 
Shulsaj. 

Kkiri dober cringe material, njami. 

Pa nehi že jebat ta Fortnite. 
Nnaj boljsi. 

Zakaj maš roza slušalke. 

Fortnite pa igraš zelo dobr. 

Ti si naj, naj, naj, naj, naj boljši igralec Ffortnajta.😎😀 

Ja. 

Ku je naslov te pesmi. 
Un, k se strinja, da je Jjure car, nej lajka moj komentar. 

Jest znam angleško, sem najboljša v mojem razredu v angleščini, poglej Nice video man, pa uporabljam od atija accaunt. 

Grd si. 
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Ja. 
Mmal bolj glasno govori, sj drgac pa kr toko naprej, pa mal manj grdih besed. 

Kr kul kok winow maš. 

Nnared Mminecraft video. 
Kkakšne maš nastavitve za Ffortnite. 

Zzanic, si bjs u tilted pa preziv noob, jst dubim v enem tednu 10 wiov. 

1. na zacetku bi si vzel burst, 2. rRajš bi pustil hunting, pa ne bi uzel bazooke, 3. ne reče se bazooka, ampak RPG7. 

Najboljši si.😃😃😃😃😃😃😃😃😃😃😃😃😃😃 

Eej, Ffortnite je carsko, ti si pa še bol car. 

Eem, Jjure, ki si dobo ta skin, mene full zanima. 
A gres kdaj duo, dodej me na Fforntitu: DJJCINTHEHOUSEYT. 

Pro. 

Lepa posteljnina, pa ti si NINJA zelva JUNIOR, a une ninje zelve na posteljnini so ti u pomoc pri oponasanju NINJE. 
Ja, dej pokaz. 

Probi najt thanosovo roko. 

Wow, vse čistitke. Tvoji videi so the best.💜 

Fakija mam dro. 

tTi si legenda. 

Ej, proban igrat tk ko ti, pa je bols, ti si rojen profi. 

Ppo moje bo tole naslednji znitko oz. cringe channel. 

Prav imaš, res se splača. 

Legenda. 
Kr neki, ku si slab. 

Bbol hitro se moras zagradit. 

A lahko kdaj igramo. 
Kaj lahko narediš video, v katerem poveš vse kontrole za Ffortnite. 

Naša država se ful bruka .... cringee ...... raj mal poglejte Ninjo ... 

Bravo, super aim mas. 
Tuja je kul. 

Aa ti si kupu to obleko. 

Čeatitam.😊😊😊😊😊😊😊😊☺☺😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊☺😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊

😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😊😵😵😵😵😱😎😎😎😎 

JURE, GREMA FORTNITE ŠPILAT OB 2, MOJ PROFIL JE ENEJKING 2. 

Kje si dobil ta glajdr. 
Mmorau bi raje igrat punčkaste igrice, ker ti Ffortnajt ne gre. P.p sS. you noob. Mislim, nubi te premagajo, kar odpovej se Ffortnajtu. P.p sS. 

lLol, Llol, Llol, Llol, Llol, Llol, Llol, Llol, Llol, Llol, ti, ti, ti, ti, ti, ha, ha, ha, ha, ha, ha, ha, ha, ha. 

Tti si slb. 
Nooooooooooooooooob si !!!!!!! 

Sorry, samo si noob. 

Ce ne bi blo bazuke, ne bi nikol faking dubu victory royala. 
Najboljši Slovenec v Ffortnite. Prosim subscibite se na Channel axsentic. 

Razvajene starši ti vse kupijo.😈😈 

 
Tilen Grah 

41/ Tilen Grah, https://www.youtube.com/watch?v=BF6iNVv_Pkg Kupim 10.000 srečk…. 

 
A kupiš 10.00 € evrov srečk in dobiš 10.000 srečk al kaj. 

Hahaha, 🤨🤨 3:34. 
Unboxi csgo boxe, pa probi dobit knife. :D 

Dejta se kdaj tole nrdit, kr je zakon ... pa kupta vec za 3 € sreck. 

Ppart 2??? 
Ej, kupi srecko na Ppetrolu wiking loto in najvecja nagrada je 93 mio. €. 

The Best, 💞❤️ vedno najboljši. 

Prevelika pričakovanja imata. 
The best video. Super sta! 

A lahko narediš kakšen prank. 

4 tisoč recimo. 

Aaaaa, jaz mislim, da bosta dobila okoli tisoč €€€. 

Lmao 

Super video😊😍. Naredi na Iinstagramu ask me a question in mi ti napisemo domneve o tebi in Mnatasi ... in vi2 posnameta taksn video. 

Ali lahko naredita video hejt komentarjev.❤️❤️ 

Jaz ponavadi kupim srečko za 5 evrov, tista, ko vsaka zadane. 

Dobila bosta 56, 78 €. 
Sem na 1:56 in mislim, da bo 250 €. 

Fullll zanimiv video, res fullll mi je bil všeč in še kdaj bi lahko posnela kaj podobnega. 

Ej, koliko evrov si zapravil vse skup? 
Čestitam vama. 

O moj bog, čestitam vama. 

En lajk, ce ti je usec. 
Kako dolgo sta ze skup? 

Jjakob longar, pPred 1 letom. 

https://www.youtube.com/watch?v=BF6iNVv_Pkg
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Ne vem, če se splača za 10.000 ...😐 samo vseeno cool!! 

Llajkaj komentar, če ti je Ttilen naj jutuber.😀 

15 centov boš dubu, zapravu pa 20 jurjev. 

25.000 ( sam jst sm na zacetku slisala, da je Tilen reku 30.000). 
Omg, 1.000000.000000. 

A veš, da bo v season 8, da bodo pirati in gozd začenja goreti, pa še iksi na nekaterih skalah. 

Hhaha, keri clickbait. 
Hej, Ttilen, res si želim, da prebereš ta komentar, prosim, ali lahko greva igrat duose na Ffortnite. 

Vroče so najboljse. 

Zakaj ni več VSAKODNEVNEGA vloga,😢😰😭😔 ampak vseeno hvala za nov video. 

Tritisoč €. 

Kdaj sta to snemala in cool. 

Js sem na tej srečki za 5 € dobil 50 €, to je blo tak kul. 
Ddobila bota 50 €. 

Ej, js pac ne stejam, zakaj bi kdo hotu net svoj otok. Drgac sta pa super. 

Ooptimisteka ... 
1 euro. 

30000 e. 

Tilen, ti si legenda. 
Ttezko, da bi vama ro uspelo, saj je teh sreck zelo malo, teh zelo veliko dobitnih. 

Kak vredi clickbait, thumbsup. 

Ahhahaha, Ggrah. 
Kako se reče tisti strani, ko si dobil 40 € na racunalniku. 

30 tisoč. 

Ne vem, mogoc 900.000 €. 
Dejta se kaksnen video narest, kjer kupujeta srecke. 

Res dobr video.😐☺️ 

10 e. 
Nwm, kok bos dubu ... 

Ful dober. 

Nnooo! Pred 1 letom. 

👍Uspelo vama bo.😁 

Rečem 25.000 €. 

Pa js mislm, da bota dobla, ka pa vem, ene 178.000 €. 
200 tisoč €. 

Kako se imenuje ta igra, ker si jo igral? 

Za to zih nisi dou 10.000 €. 

Teset €. 

Zaka ni vec vsak dan video.😭😭😭 

2 tisoč. 
Ddobila bosta -20.000 na bančni kartici. HAHAHAHA. 

5000 €€€. 

Bravo. 
Cool. 

Eej, Tilen, a je mozno, da sem te videl v Lljubljani v Bbig bBangu petek 28.2. 

Ccool. 
Gezero evrov. 

Okoli 60 €. 

Lol 
Jaja, kupil si 10.000 sreck, nisi kupil. 

200 evrov. 
Naredi wisper calennge. 

30. 000. 

Nice like 
30.000 €$€$. 

Rada te man tak in Nnataso tudi, da sploh nemrer povedate, kak super sta in res vaju obožujem. 

Dobila bosta 2000 evrov verjetno. 

Dobila bota 10.00 €. 

Uspelo vama bo. 

Jja, mal v minus sta pa sla. 
Zakaj že? 

Najbolsi del videa 4:50. 

10 centov. 

Še takih video prosim.😊😊😊 

5 evrov. 

7 $. 
Uspelo vama bo. 

Naredi se kaksen tak video, plis. 

Kul, še takih videjov. 
Fful dobr video. 

Nice 
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Men se ze že takoj zdelo, da bosta dobila, ker sta tako super youtuberja. 
Eenkrat sem jst mel 2X po 10.000. 

Čist preveč pričakujeta. 

Mela sta srečo.👍👍👍 

Naret se kaksen video. 

Kako se reče tej spletni strani, ko sta igrala in sta dobila 40 €? 

Dobila bosta največ 70 €. 
Vav, dobr video. 

Mi je zelo video všeč . Kaj lahko snemate smothie chellenge, ker to obožujem in Nataša je zelo lepa! 

1 evro. 
Prosim, mi povesta, kje se lahko kupi te srecke ali se da na Ppetrolu. 

Tm nekje 100000 €. 

Dva vprašanja: - A bosta z Natašo še snemala yt videje ? - In v keri spletni trgovini je Nataša kupila stvari, ki si jih odpiral, ko si uganjal 
ceno izdelka.  

Bo vama uspelo. 

Okol 200.000 do 300.000 tisoč. 
Zakaj ne naredita cellenc what is in the box. 

Jjst sem enkrat, k sem kupila 1 srečko, zadela 7 EUR. 

1. 000. 

A to igro na spletu treba placat ? Pa kako se imenuje ta stran. 

1 milion, ne moreš kupit otoka. 

Pa kupita še več srečk. 
Dobila bosta 15 €. 

Dobr video. 

Dobr video. 
Kako se imenuje ta stran, kjer sta zadela 49 €. 

Kar v redu, drugač imata videji. 

A to dobiš prav dnar? Al sam igraš tak kot vse ostale igrice. 
Tilen, to je ful dobr video. 

Kkul, Nnnataša in Ttilen, vidva sta na jutubu meni zelo kul. In mimo grede, meni je ime ASJA Vvidmar, stara pa sem 9 let. BRINA 

Mmiljutin pa je moja mami, lep pozdrav. 
10 TISOC. 

98.974.665.899.764.576 £. 

Posnamita kak prenk*, tak da kliče ta oz. call prenk. 
Nnaredita še takih cideov. 

Tilen & Nataša, ful sta cool in snemata carske videje in v sredo, 27.2.2019, sem vaju na Ptuju videl v Mullerju. 

Upam, da ja. 
Bravo. 

Mislim, da 30.000 €. 

Kul. 
Kul. 

Ful dober video, naredta se kakega takega. 
Kaj pa Ppetrol. 

Jjst sm dobil 2 000. 

Druga, jupii. 
Bo za burek pa jogurt, heee. 

Tvoji videi mi polepšajo dan. 

Dobila bosta tridst tisoč evrov. 
Jaz vedno vzamem srecko hitrih 200, pa sem skoro vedno v profitu. Stane pa 2 €. 

Js sm ti dal tisoci lajk. 

1. milion. 
Prevelika pricakovanja imata. 

Bbravo za 1 Eeur. 

Kupita jo na Ggooglu. 
NAREDITA ŠE KAKŠEN VIDEO. 

Dobila bosta 10,00 €.🤨 

Dobila bosta 200.000, ker sta the best. 

Pa mislim, da bosta dobila 50.00 €.🤨 

Kam sta sla za igrat srecke na racunalniku. 

1 like = 1 €. 
20k bosta mela. 

Zzak sta sploh to naredila, sej ne bosta nč dobit. 

To je vajin najboljši video do zdaj. Več takih prosim. 

Ni vse v denarju 😉rajsi si želi zdravje, srečo in ljubezen. 

Ppo moje bos dobu 50.000 tisoč eurov, lahka pa bi ti sel bingo, pa bi dobu vodne čevlje , a ves ka je to . Vodni čevli so to, da mas cevi v 

vodi, la vn streljajo vodo in lahko lebdiš po zraku. 
Torej skupi 130000 €. 

nNe vem, ampak upam, da ga dobita. 

Ne bo vama ratal. 
No, sem naredila veliko napako pri znesku. 

Jaz živim na Pptuju, jejj!!!!! 

Dobila bota 100 000 000, mogoč mal manj. 
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Anda. 
Ne. 

Kok dbarja sta dubila. 

Pejte poglejat moj kanal, super vsebina. 
Kje bi to dobila miljon. 

Prva za vedno, sem fenica stevilka 1. 

Js mislim, da bosta dobila 60 €. 
Ddobila bosta 40000 €. 

Nne. 

Mislim, da 1000 $. 
Nc. 

Dober video.👍👍 

Ja, nc ti. 
Mmislm, da mal pretiravata z lastnim otokom. aAmpak po moje bosta dobila 2 jurja nazaj. 

Nnatasa, bi se porocila z mano. 

Dobila bosta cca. 60 €. 
Ti si ful dober jutubar. 

Terasa nuna sta nubska. 

Hahaha, ker dobr clickbait. 

Prebejta e- stave. 

Ce bi dobil 10 tisoc evrov, bi lahko kupil 5 mio vbicksov. 

Dobu bos: -10.000 €. 
30.000 evrov bosta dobila. 

Mislim, da boš bobil tri tisoč evrov. 

Potrata dnarja. 
Dobila bosta 0,000000001 centa. 

Ali lahko, prosim, pokazeta svojo hiso/stanovanje. 

Po mojem bosta dobila 50.000 €. 
Ti si najboljši yYoutTuber na celem svetu.#tisicar 

Jaz mislim, da bosta dobila več .kot 55.000. 

Nataša, ful si lepa, pa s Tilnom sta ful lep par.😍😍😍😍😍 

Kdo se strinja z mano, ša naj naroči in lajka moj komentar. Pia Braznik. 

Jja, jast mislim da. 

Ja. 
Nc. 

Prvi like, prvi komentar. 

No, ne bota dobila otoka, lahko si pa prislužita nov ležalnik. 
Mmislm, da bosta dobila 50.000. 

Kaj samo za 200.000 lasten otok otok???!!!!!! 

Mislim, da ne bota nič dobila. 
Nataša je najboljša. 

Lajki ta comment, da vids, kok kesa bosta nakonc dobla Tilen in Natasa. 

Js mislim, da bosta dobila 1006. 
Ali bi naredila nagradno igro za v bucks. 

Kaj pa Eurojackpot? 
In ko mi je Nnatasa odgovorila v enem komentarju, sem se tako razvesela, hvala tebi in Nnatasi da snmata videe in Nnatasa, moras pogledati, 

kaj sem ti odgovorila, ko ši ti meni, rrs vju obožujem, tebe in Nnataso in Nnatasa je vedno tako kot ti ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, 

ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, 
ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, 

ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, 

ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, 
ful, ful, ful, lepa in bodi res zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, še več krat 

zelo vesel, da imaš Nnataso in Nnatasa, da ima tebe, res iz srca vaju imam rada, ce prav vaju vidim samo na mojem telefonu, vseeno, samo 

da sta tu in srečna in kaj zdaj, vseeno ce nista dobila glavne nagrade, tudi ce nic ne bi dobila, bi bila lahko srečna oba, ker imata drug drugega 

in res vama neskončno krat hvala obema!😍😘😋💗💖❤️💝💟💓💕💞🤗💗💗💖💖💓💓💓💓💕💕💕💞💞❤️❤️💝💟💟💝❤️💋💋💋💋💋 

Ssrečno in kje sta bila tako dolgo? Rada vaju imam zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, zelo, 

zelo, zelo, zelo, zelo rada, da še opisari ne moreš, adijo, srečno pot, kamo koli gresta!!!! 

Sta moja ( naša) naj, naj, naj ljubša yutuberja.🍉 

Dobilla bosta 999 99 Eeur. 

Mislim, da bosta zadela na lotu. 
Ddobila bosta 100.000.000.000.000.000.000.000.000.000.000.000.000.000.000............... eurov. 

Js mislim, da bosta dobila 1 milijon. 

Nnatasa, kok si ti lepa.😍 

Mmislim, da bosta dobila vsaj 500000 evrov. 

Mislim, da bosta dobila saj 500.000. 

Meni je mama kupila eno srečko in sem dobu 10 €. 
Kul video. 

Ja, vama bo, ker sta najbolsa, tist, ko se strinja, naj lika. 

Tritisoč evrov. 
Bravo. Super sta!! 

NATASA, KOLKO JE TVOJA TELEFONSKA? 

Lajki komentar, ce je Ttilen najbolsi ytuber.❤️ 
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Prva. 
Tilen, zakaj so majice tako drage!? Sorry, ne bom jih kupila, sorry, saj so lepe, ampak je ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful, ful predrago! 

Ssorry 1090000.00000009999999900000000. Neskončno krat sorry, sorry, sorry, sorry, sorry, sorry, sorry, sorry, sorry, sorry, sorry, sorry, 

sorry, sorry. 
Ful sta cool in ja, jst sem dubu srečko za 100.000 €. 

Z Natašo naredita dance chanelge ( kdo bolje pleše ), sta najboljša you tuberja. Lahko so npr. Ffortnite dDanci. Kdo si to želi, naj lajka 

komentar. 
TILEN IN NATASA STA LEGENDI. 

Prvi ... Sta najboljša yYoutTuberja iz Slovenije.🇸🇮 
Meni je ati glih danes kupo srečko. In enkrat sem dobla srečko za en evro in sem si še pol zvela eno, pa je ati reko, da bom dobla zdaj 2 evro 
in res sem dobla 2 evra, omg. 

Luskan par sta, ce sta, lajkajte komentar. 

1+B22:C1297 like, ce ti je video vsec. 
 

42/ Tilen Grah, https://www.youtube.com/watch?v=1jMf7ju0K5c, 48 ur jem samo sladkarije 

 

2 minuti, preden sem šo gledat video, sem se mami pritoževal, kak ni nič slatkega doma.🤨😂 

Eej, tTilen, kako si spoznal Nnataso. 

Sam res pokažta, da res jesta. 

Škoda, da nista pokazala, kako sta jedla. 

Fulll dobra jutubrja. Loh bi posnela 48 ur jem samo sadje in zelenjavo. 

Ful dobr! Ampak ali nista ful žejna?;) 
Kak pa svetoven video. :) Čim več takih videov, npr. (cel dan jem samo rdečo hrano). :P 

Fuuul dobr video, vidva sta res the best. ❤️ 

Vvem, da ima zelo dober sladoled. 

Meni pise : brez ogledov, 38 lajkov.😂 

A me dodas, ime mi je: Arneku. 

EASY!!! 

Eh, ti bi mogu jest ceu lajf sam grah, ker se tko pišeš.😂😂😂 

Vazn, da so sladkarije najcenejša hrana v trgovini ... 

Cel teden ali dan prodajajta limonado za 1 €. 

Dejansko sem uganila, koliko sta plačala,😂😂zlo dobra yutyuberja. 

Vedno boljše teme mata, zadnjič tisto s srečkami, zdej pa to, ful dobr. Več takih!! 

Nice video!!! Najboljša sta.🔥 

Tilen!!! :) Kakšen je občutek po nekaj dnevih?! Jaz ne bi zdržal, res :D. Kako ti uspe???? 

Lahko naredita, pač kak živita, pač vajin lajf. 

Slatkor ti da res velik enrgije. 

Najbrž je blo ful težko zbrati, ker je blo tok izbire.🍭🍬🍫🍡🍥 

Odličen video, super, da sta zdržala. 

The best video. Super sta.😀😂🤣😘 

3:45; ful sta kul. 

A ni to vse skupaj zelo pre sladke. 

Zelo dobri video😉👌 .... Lahko, prosim, naredita videjo, ko morata celi dan jesti samo hrano v določeni barvi. 

Če sta res to pojedla, sta najaca. 

Bravo.🤨😜🤨 

Zakva se tok casa vozs do ene trgovine.😂 

Ttake slusalke ma moj brat. :))) 

Ali lahko pogledaš moj yt in poveš, če je dober. 

Tilen in Nnataša, zelo imam rad vajine videe. sStar sem 7 let in vaju obožujem, lep pozdrav, Klemen. 
Dou si 50 evrov za tolk velik sladkarij, sam si pa uzeu za 2 dni, ane. 

PROBITA JEST 48 UR USE BREZ SLADKORJA. 

Tto sploh ne jeste 2 dni, ker ste vsakih 5 ur drugače oblečena. 
Nnaj youtuber si. 

Js neb zdržala z jedenjem sladkarij niti pou ure, 😅supr video, drgač.❤️ 

1. like, 1. kKomentar. 
165 evrov. 

Dober video.👍👍👍 

Naredi majco T&N&T in sliko, Ttaja, prosim. 
Kralj. 

Kul video, lahko naredita takšnega, v katerem jesta samo eno barvo hrane. 

O, jaz bi bluhala in lahk bi spala na Wwc-ju, ker bi me skos tiščalo na Wwc. (Ttežko prebavljam sladko hrano.) 
Prviii. Tilen, a lahko plissss srce na komentar. 

Ke pa voda? 

Kaj pa pijaca? 

Naslednic mene vzamita s sabo, ne bota mela problema z zbiranjem sladkarij.😂😂😂😂🤤🤤🤤🤤🤤 

1st 
Ne, 48 ur 14 min. 

Hahahahahahahahahahahah. THE BEST video. A se ta challenge splača nrdit? #zakonsta 

Natasa je 😍😍😍. 

Ali je Taj shi cu?? 

https://www.youtube.com/watch?v=1jMf7ju0K5c
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Zzakaj si sploh nrdu ta chalenge, kr si reku, da bo to bil velik šok za vajino telo in denar pač. 
Ful sta nora, sory, drugac pa fajen video. 

Pust pred 1 tednom? 

249 Eeur bi za vse po moje zapravla. 
Vem, da je 50 evrov. 

Naredita video o doličeni barvi hrane. 

Jaz osebno imam zelo rad sladkarije, ampak ne lrevec, ker ce jih pojem prevec, me zacne glava bolet, pa slabo mi je. 
Ja sam iz hrvatske ali te jako puno razumijem i dobar si jutuber 

Super video. 

50 evrov sta zapravla. 
Hi 

A rabi kdo rRenegade rReader acc, naj me kontaktira na Snapchat: matucvel12. 

Nnaslednič posnemita ''7 dni jem samo sladkarije''. 
Super sta, zanimiv Challenge. 

Dober video. 

Nnaredi, pojdi v muzej iluzij vlog. 
Kke sta kopovala sladkarije? Aa v Kkopru v Mmilerju? 

A jes kej graha.😂😂 

Super sladek video. 😘❤️❤️❤️❤️🍭🍬🍭🍬 

Ali vama je bilo slabo, ko sta jedla samo sladkarije ? 

Vidva sta the best.🍭🍬🍫 

6 dni bi reku. 
Niceee, zaj sem glih gledal vajin drugi gaming video. 

Drugič se vedno kupuj stvari v Muller-ju, ki je res drag. 

Ttut jst ne morem pojest velik cukra. 
Ssigurno sta dala 50 eurou, ogibam. 

You, a je to tezko. 

Prvi lajku, prvi pogledu. 
Ko sem gledala ta video, sem jedla sladkarije. 

Ej, Ttilen, te lahko nekaj vprasam. 

Po mojem 300 euro. 
Jas ne bi zbežal niti 24 ur. 

To bi bil moj sanski dan. 

Kje je Taj? 
Naslednji chelench lahko naredita telovadbo. 

Dejta snemat, ko jeta, drogač pa ful dober. 

Pokaži, ko ješ, ker ne vem, če res jesta sladkarije. Lahka bi šla jesti v gostilno. 
50 Eeur. 

Mislim, da bosta 60 €, gdo misli enako, naj lajka video in komentar. 

Kka pa voda. 
Pol nardita video, ko gresta hujšat. 

STAVIM, DA BO VSE STALO 150 EVROV. 

O, kok bi jst rada jedla sam cukr dva dni. Kdo se strinja, naj lajka. 
Jaz sem pa mislil, da 60 evrov. 

Prosim še več videjev, ker sta zakon.💪💪💪👍👍👍💓💓 

Prvaaaa. 
A je ta Mmcdonald u Ljubljani, ka zivim cist blizu, ce je ta mac v Ljubljani. 

Točen take slušalke sem jas dobil včeraj, LOL! 

50 €😱, ful velil.  

Drugič pokazta, kk jesta . Lahko da nista, ceprov ne vem, ce bi to nardila.😜😜😜 

Veš, tu boš fasal sladkorno. 
To pomen, da smo kupl to mi, k smo narocl majco. 

Mogoce pa bi, ce bi pokazala, trajalo zelo dolgo. 

To bi js delala usak dan. 
Ali pa ne. 

Jjaz bi še več slatkari pojedo. 

Aali se je Taj kaj postrigel. 

Končno Ttaj. 

Zzame je najlebše, da igram Pps4. 

Js pa hčera, oba skupi ne bi mogla pojest niti tistih cocacol, kaj še le vse tisto. 
Prvi. 

A vaju je potem bolel trebuh. 

Lepo. 
Naredita Coca Cola chellnge ... pač da probavata različne vrste Coca Cole. Plissssss. 

Tilen, kaj ti ni po tem zlo slabo. 

Kkul členč. 

Jest ne bi zdržala niti pol ure, tako da super sta in moja naj yutuberja!😘😘 

Nnataša, a poznaš Kkristijana Hhrvata, hodi v 3. razred. 

Ttilen, car si. 
190 eurou. 

Vidva mata ful kul videje. 
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Full kull, tTilen. 
Najboljši yYouTuber si. 

Jaz sem 1. vidu videju. 

Prvi like. 
Najbolsa jutuberja. 

To je res. 

Jaz imam ful sladkari. 
Pol bi nam delal luste, komu se to zdi logicno, naj lajka ta komentar. 

Lahko naredita vlog v Izraelu na euroviziji.🇮🇱🎙🇮🇱🎙 

Meg sta. 
Kje si dobil ta kontroler in koliko je stal. 

Kaj sta pa pila. 

Oooo, hudo, jst ne smem glutena, zato moram jesti vse gluten free. 
Omg. 

Nnaredi ''ugani bonbon challenge''. 

Nnataša je ful lepa. 
Kje se kupi Mmilky wWay. 

Meni je tudi ime Ttilen. 

Prvi komentar, prvi ogled, prvi lajk. 

50 evrov?😂😂😂😂😂 

Lajkejte, ce vam je Ttilen car. 

Kk ti je ime na Ffortnite. 
Z Nnatašo bi lahko snemala pause challenge ... navodila so preprosta ... en od vaju ima v rokah pilot za televizijo ali radijo in na primer 

Nnataša pije vodo in ti prideš do nje in rečeš ''stop'' in stisneš na pilotek in potem se nNataša ne sme premikat ... podrobneje si lahko ogledaš 

na yt. 
Ssladkarije bruham, hahahahahahahhahaha, tko kot je rekav risk plays. 

Hej, dober video, samo ni lih bilo zdravo, da si jwdel tolko slatkari, drugače pa je bil dober video😊. A BI ŠEL NEKAM IN JAHAL KONJA 

ALI GA KUPIL IN SNEMAL KAKŠEN VIDEO O KONJU, KER TO BI CILO ZELO DOBRO😊😊. 

Omg, vidva sta moja najlupsa youtubera.❤️❤️❤️❤️❤️❤️🌎🌎 

Imam čisto naključno vprašanje: Katere pasme je Tai? 

A bi lohk narrdu, da bi cev dan je du eno barvo, npr. rdečo. 
To ni nič, js sem za rojstni dan dobil 20 KILOGRAMOV. 

Prvi. 

Sploh nista jedla.🖕 

Prva. 

Hhuh, men nikol ne bi uspel, pa sm str sam 10 let. 

Kaj si po poklicu. 

Pru like. 

Jaz ne bi zdrzal 4 ure. 

Tto ni zdravo. 
Ti si delaš škodo, da razveseliš nas, to ni prav. 

Kje si dobil to knjigo od Ffortnita. 

Kdo se strinja, da je Tilen COOL in Nataša LEPA, NAJ LAJKA KOMENTAR. 👇 

 

44/ https://www.youtube.com/watch?v=tWe1x-0wj_A Prvi avtomat za McDonalds … 

 
Aa ni malo čudno, da ma tTilen vedno, ko kaj pade, ven roko za škatlo.? Mhm. #Fejk 

Zakaj vskaic, ko si orizisni, da ti vn vrze, si imel desno roko vzadaj v skatli. 

Nnaredita še iPphone automat. 
Ce ta komentar dobi 10 lajkov, morta it v muzej v Cerknem. 

Kako nimata ravnila, hahaha.🤨 

Kje pa je ponfri? 
Wwaw, ce ga potisnes z roko ven.:) 

Ce ta komentar dobi 50 lajkov, mora natediti meet&greet. 
Ti si legenda. 

13:21 ne bi blo možno, ker je plačala. 

Super! Kok cool, mogoce bo to v prihodnosti hit! Super, da vama je uspelo. 

Ta avtomat ne deluje. 

Js sm naredila enak avtomat, samo da je namesto hamburgerjev, so bili žvičilni gumiji ipd. 

Tilen, kje pa imas roko 14:00, res dobr dela. 
8:28 pravi odnos do svojih gledalcev. :p 

Super avtomat. 

Prvaaaaww. 
Ti mas pa res fuuuuuul prostega casa. 

Zelo sta zanimiva in lepe majice. 

Ttilen, me dodaš na Ffortnitetu, ime mi je:Jan3240s2. 

Lol, 2 €, pol grem rajs v meka ... pa si kupm za en evro 😂😂 ... 

Jaz sem ga že mel, tak da 2. vV Sskoveniji. 

Od koga je ideja. 
Zakaj ko pozegneš ročko, maš skos desno roko uzadi. 

Hhehehe, to bi moj Andrej takoj imel. :) 

https://www.youtube.com/watch?v=tWe1x-0wj_A
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Jaz bi imel tudi avtomat . 
Čaki, najprej greš pa kupiš hamburgerje v McDonaldsu, pol pa še enkrat plačaš za njih???????🤨🤨 

Drugace pa super video. 

Ti si car.😎😉 

Bblagor vama. 

Kkaj vsi pravite, da ma roko vzadi, da dela ... mogoce samo dnar vun krade. 

Tilennnnnn ...😀😀😀kaj mas tam ozadaj roko ... pa ja, da ne meces z roko, kr ne dela.😂😂😂 

Kako se imenuje video za avtomat. 

Cool sta in zanimiva. 

Zakaj sta rekla, d dela, ce da roko Ttilen odzadi in cudezno pride pole vn. 

A me peljeta v Mc donalds.😂😂🤣🤣🤣😂🤣😅😅😜😜😛😛 

Nice vVideo. 😀 

Sploh nimas roke odzadi, k neki izbereš. 
Ali se vama je splačalo izdelati ta aviomat. 

Js mam isto lepilo. 

Ful dobr9. 
Fful dobr video. 

Kak lah nimata ravnila. 

Če ta komentar dobi 50 lajkov, morta it v Wwoop. 
Ssexy Joža. Pred 1 letom. 

Fful dobr video. 

Ce ta komentar dobi 20 lajkov, mora iti v muzej iluzij. 
Ti maš enako lepilno pištolo kot jaz. 

Zakaj maš desno roko v avtomatu. 

Ful dobr. 
Če ta komentar dobi 60 lajkov, morata it v Wwoop. 

Super sta. 

Zakaj Ttilen roko drži za škatko, ko kaj pride ven? 
Zakaj vedno Nnatasa vozi. 

To ne deluje, Ttilen ma roko zadaj in spusca burgere. 

Tvoja punca je zelo lepa😇😇😇😇😇😇😇😇😇😇... NEŽA DOLENC. 

Super sta, nadaljujta z posnetki. 

Isto lepilno pistolo mam 

Tilen bi me addal v Ffortnitu, moje ime je zanzak11. 
Pposkusita "kupiti" burger, brez da data not dnar. 

Jaz sem tudi iz Ptuja tak kot Tilen. 

Kul. 

Za kva je Tilen vascejt držav roko za škatlo. 

Bravo. 

Jojoj. 
Zakaj maš vedno roko za škatlo. 

KJE SE KUPI MAJCO TILEN GRAH. 

Fejk, zakaj z roko potisne hrano. 
Nareta pos celenc. 

Ta hrana se po dolgem času pokvari. 

Ni prvi. 

Kaj je to v resnici.😀😀😀😀😀😀😀😊😊 

Z roko mece notr, ker mu ne dela. 

Ali dela avtomat, tudi če ne daš €. 

Ti sam meka ješ. 🍔🍟🍦 

Meni je v šoli po nesreči sošolka vroče lepilo vlila gor na prst in ker si nisem lepila takoj dala dolj s prsta, se mi še zdaj pozna, a se vedno 

manj, tako da si moraš vroče lepilo dati takoj dolj, ker če si ga ne daš, še bolj peče. 

Pridružil si se 2016, sedaj je 2019 in imaš kar 17k naročnikov! Odlično ti gre! 👍👍👍 

A lahko še takih videov. 
Ssuper kako si to naredil. 

Ce ta komentar dobi 1000 lajko, morza iti v Wwoop. 

3 ogledi, 6 lajkov. 
Ta avtomat vama ni nekaj dobro deloval. 

Dober video za vse, ki mamo radi Meka. 😻😋 

Če ta komettar dobi 100 lajkov, morata it v gardelant. 
Omg. 

Kak si kaj. 

Bi lahko naredila še kakšen tak video. Prosim.😚😚😚🙂☺🙂🙂😙😙 

Naredila bi lahk tatto eden drugemu, pa tekmovala, kdo boljšega naredi, z alkoholcem 😁😎 !??? 

Prvi. 

Natasa, zakaj Tilena ne klices "Tilko". 
Ce ta komentar dobi 20 lajkov, morta it v tehniški muzej Bbistra. 

Men je velikokrat lepilo padlo na roko, sam sem že navajena . Jaz sem ta video gledala ob pol noči, pa sem zraven zaspala, pa sem stara 9 let. 

No, pa supeeeeeerrrrrrr sssttttaaaa. 
Če ta komentar dobi 65 likov, gresta v Mmacdonalcs in kupta vsega po 10tkrat. 

Če ta komentar dobi v 24 urah 66 lajkov, naredim YOUTUBE canal in naredim se jst to na svojem kanalu. 
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Kkermu sta Tilen in Nataša fajna, naj lajka ta komentar. 
Men je pa Ttilen ful dober jutuber. 

Men mami ne pusti it v Mcdonald, ker ni zdravo. 

Ti si res naj, naj, naboljši yYouTuber. 
Ej, Ttiln, a znas ti vozt al sam Nnatasa, sej ves, da vem, da zanas, sam povej. 

Ce ta coment dobi 10. !!!llajkov, morta jit dvakrat v Wwoop. 

Super video!!!😘😘😘😘😘 Jaz vedno komaj čakam na nov vajin video.😊😋😉😀😘😘😘😘 

Ravnilo se kupi v Llidle. 

Ppoglej moj yt, beber 101. 

Če ta komentar dobi 100 lahkou, morata na derbi JESENICE vs. OLIMPIJA. 

KOMU JE VŠEČ AVTOMAT OD MEK DONALCA, NAJ POGLEDA VIDEO IN LAJKA MOJ KOMENTAR.👇👇👇✌ 

 

45/ Tilen Grah, https://www.youtube.com/watch?v=AgAPUzdQ_H0 Zapravim vse!!! 
Tilen, mi poveš po resnici ... je Nataša noseča. 

Meni se zdi, da je Nataša mogoče noseča ali pa bosta dobila psa punčko, ker predvidevam po barvi dekice. Če se strinjaš, lajkaj in komentiraj 

komentar. 
Oj, js sem že bila v Pprimarni in bilo je ful fino. P. S. a je Nataša noseča. 

Koncno videoo. 😂🔥🔥 

Super video. Jaz sem bila včeraj v pPrimarku in grem jutri mogoče spet. Prosim, snemaj videe zdaj bolj redno ali pa tako kot lansko, da bo 

nov video vsak dan.☺️☺️❤️ 

5:07, a je Nataša noseča? 💞💞 

Uuu ... Tilen, zdaj pa dolgi lasje? In kaj je to presenečenje? 😜🤨 

Jas mislim, da nas hočeta presenetiti z dojenčkom, če se vam zdi, da mam prav, lajkajte komentar. 

Po ne vem kok mescih nov video.😂 

Zakaj te tolk časa ni bilo. 
TILEN, IDI SPILAT MINECRAFT ZDAJ, PLS. :) 

Zakaj tako dolgo nisi snemal. 

Ali bi lahko naredila vlog ali pa challenge, ker sta res carska yotubarja. 😘 

Tilen je zmagu.🤨🤨🤨🤨🤨 

Videl sem te v soboto 15.6 vV Big Bbangu Rrudnik okoli osme ure. 

Omgg, Ttilen, danes sem te prvic videl v zivooo . tTvoj fen, Mmatej. 

Tilen, full si cool! Prosim, dodaj me na Ffortnite, NOT_TAJ123❤️. 

Tto pa je fascinantno. 

Zelo dolgo nisi bil aktivn. 

Meni je pa avstrijski Primark bolj vsec.😂 

KDAJ BOOO DRUGI VIDEO?????? 

To, za mehurčke delat, deluje fun. xDD 

Kdaj bo video, nazadnje je bil pred 4 meseci. 

Jaz grem jutri v Pprimark.☺️ 

Kako si postal slaven? Zelo si dober youtuber ter podpiram tvoj kanal, Ttilen😁. pP. sS.: MENI JE TUDI IME TILEN. 

A lahko narediš se en gaming video, npr. Ggta ? Seveda če imaš čas, če si se pa odločil, da do septembra ne boš snemal, te razumemo.😊 

Jooj, že 6 mesecev nidsta objavila videa! Kdaj bo spet kakšen ....? Zakaj ne snemata????? 

Tilen bo zmagu. 
A vidva se vs čs premikata po hotelih al kaj!? 

Kaj je fora, da na začetku reče, da bota porabla smu 15 €M če pa sta obadva kr velik šla čez 15 €. 

Tilen, kdaj bo spet videjo. 
Kdaj bo nov vlog? 

Tilen, kaj ni blo videov. 

Kaj je z videji? Zakaj jih ni vec? 
Ja, mislim, da je nNataša noseča. 

Kkaj ke blo zdaj vmest, da ni bilo videov?! 

Kkaj Nnataša je noseča. 
Kdaj bo nov video??? 

Kdaj bo video o Ffortnitu, seson9 je tu, lahko daš ta naslov in prosim, naredi ta video. 

Hehe, dobra ideja. :) To sma midva razmišljala, da bi delala za zmenek. :) 
Nataša je lepš kupila. 

Oo, koncno je video prisel ven. 

A je Nnataša noseča, pa še gdaj bo nov video, že komi čakam. 
Zakaj ne snemas vec. 

Kdaj bo nov video?? 

Jaz sem tudi že bila tukaj v pPrimarku in sem se šla challenge 10 € damo, sem ga prekoračila za 70 centov. 
Js grem v četrtek. Zdej ne pa ful ferbec matra.🤨 

Tilen, si ful dober youtuber, ampak pogresam kaksen vlog.❤️ 

Tilen, mi lahko zaupas, ce je Natasa noseca? 
Kkje si, Ttilen. :( 

Zaka ne snemaš več? 
Super video. Prosim, še več jih naredita. 

Sem bila danes, zapravila 55 €. 

Jas sem bla v Pprimarku, pa sem zapravla, mislim da 85 evrov. P. S. jJe Nataš noseča ? 
Ej, naredi unbox iPphone 11. 

https://www.youtube.com/watch?v=AgAPUzdQ_H0
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Ka lahk zacnes spet snemat, plisss. 

Ni slabo tam. 😍 

Tilen, ti si moj naj youtuber. Naredi še kak vlog, prosim. 

Čez 20 dni pride 10. sezona. Ali lahko na svojem profilu Tilen Grah gaming posnameš video za 10 sezono ??? 
Js sm bla v Primarku in sm zapravla 43 €. 

Kdaj bo nov video? 

Cool video, mislim, da je boljsi izdelek kupila NATASA, PA BREZ ZAMERE. 
V 2 je Tilen Zmagu. 

Tilen, a spilas se kaj Ffortnite ali me lahko kontaktiras na Iinstagram-u pa mi podaris tvoj account, prosim. 

Aa bos se kaj snemal? 
Nisem bil in mogoče tudi ne bom. 

Kul klip! Vedno podpiram slovenske yYoutTuberje! Če kdaj rabiš kakršno koli copyright free glasbo ali pa sound effecte, imamo več kot 

2000 uploadov z novim uploadom vsak dan! 
Da ob zmagata. 

Tilen in Nataša, slišal sem, da imata novo psičko, želim vama veliko sreče z njo, a bi se še gdaj dobili v Ljubljani. 

Vama priporočm potovat na Kkorziko, jst sm bil, upam, da gresta, je ful lepa. 

Js sm bila ze v Pprimarku in se bom sla. 😀 

Če je Nataša noseča, grem stavit, da bo punčka.😅 

Tilen je bols kupu uno za lase. 
In se rekel je, ko BOMO imeli bazen ... 

Jjaz sem bil. zZapravils sem 169 evrov. 

Oombb, a je Nnatasa noseca.❤️💯👍 

Jjs sm biv v Pprimark trgovini, pa ma jo tut Ffortnite in Mminecraft oblacila. 

Jaz sem bila v petek, skor iste stvari kot vidva sem kupla, Nataša je zmagala. 

A je res Nataša noseča???? 

Kdaj bota spet prisla, kr bi vas rada spoznala?😊 

Zakaj nič več ne objavljaš?!? 

Zzakaj več ne snema ???????? 

Prva.😅 

Jst sm bla 63 €. 

Nataša je mela vedno bolš!!!! Ti si se skos brigou sam za to, kaj si ti kupu. Nataša, Nataša, !!! Rešil te bomo!!!! 
Nataša, a si noseča? 

Naredi se kaksen video. 

Videl sem te na zastoju, OMG. 
Ena prošnja: video vsak teden prosim. 

Tilen, gdaj boš spet objaviv nov video. 

KDAJ BO NOV VIDEOPOSNETEK? 

Zakaj ne delaš videov. 

Snemajta nove videje. 😀😁 

Gdo je zmagu. 
Pprimark v Aavstriji je bolši. 

Jaz sem te videla na Pptuju v Mmuleru, ko si kupoval nekakšne Llego kocke Sstar Wwars. Bila je s tabo, Nataša in vajin kuža (Ttai, tTaj). 

Koncno en video. 

Končno video.😆 

TILEN BO ZMAGAL. 

Kje je zdaj kakšen video ???! 
1.000. ogled sem. 

Tilen, ali bos se snemal videje. 

Ka je Nnatas a noseča, kr je kupovala takšne stvari??? 
Carski video. 

Nataša ima boljše trak. Je Nataša noseča? In mi ko smo odšli na morje vDavga uvalo, smo imeli tudi šank v vodi. 

Natasa, ce dobis dojencka, bom fooooool vesel.💗❤️ 

Tilen, gdaj bos apet zacel snimati za jt. 

Tilen, a lahko narediš več videov. 

Naredi video ''don't cry chalenge''. 
Ali lahko naredita video, kako sta se spoznala. 

Jje Nnatasa noseca. pPa lepse mi je, ce imas lase levo in ne dol. dDrugace rad gledam tvoje videe. 
Definitivno Nnataša. 

Aa rab kdo ogleda za yt, 5 € za 1000 ogledov. 

Mi smo sli sam ppgledat, pa smo zapravli malo crz 80 evrov. 
Ok. 

Nataša bo zmagala 100 %. Lajkite, če mislete , da bo zmagala in komentirajte. 

Naloži si igerco Kklash of Kklans igerco in posnami video, Nnataša je lepa. 
Zakaj se ne kaj pokažeš ... sam tiste videje delana Ttilen Ggrah focus ...... 

Natsa je seksi, pa lepi par sta. 

Če je Nataša noseča (itak, da je), a loh kakšen video nrdis?? 
Zakaj vec ne snemas. 

Tilen, jas sem Llun, kaksna je tvoja telefonska številka, mi lahko napises v komentar na enem video in moj kanal je: zekotel Lun. 

UPAM, DA ZMAGA TILEN. 
Več videov. 

Super video. 
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aA bosta še sploh snemala videje, ker so res odlični. 
To je blo vec kot 15. 

Ttilen, ker si ti boljši youtuber, me lahko omeniš, moj kanal in se subaš. 

Kek jJe lep nt. 

Ej, tTilen, jes te spremljam že 1 leto in sem se sepskrajbav. 👍👍👍👍👍👍👍 

Kdaj bo spet nov video. 

Ni Pprajmaark, Pprimark. 
Jas sem všečraj bla in sem gledala te puhaste pojšterčke srčke in sem hotela uzet enako barvo. 

Ssem biv. 

Posnet še velik vidov, plis. 
Kkul vide. 

Zakaj vec ne snemas. 

Aleluja, nov video. 

Natasa je tok kjut in ti si dober jutjuber.👍💗💞👌🤘 

OOOOO, the best video. Super sta!!! 

Zaka ne snemas vec. 
A je Nataša noseča? 

sSam se Sstarbucks manjka u SLO. 

Kje je kakšen video. 

Kul video. 

Ali je Nnataša noseča ali dobita psa? 

Kdaj bo biu nov video. 
Ej, a boš še kej objavil na gaming kanalu. 

Ja, a je Nnataša noseča. Povej. Bbil sem že v pPrimarku. 

Končno nov video. 

Prosim, poveš, će je Nataša noseca.😍 

A zato tok dolg ni blo videov. 

Tilen, je Nataša noseča. 
Še mMal pa 19.000. 

Naredi nov video. 

Pri tem pihalnem izdelku lahko voda vn šprica. Uspodi se obpre in daš not vofo, pa je, vem, ker mam podobnega. 
Kako tka kjut. 

Zakaj ne več snemata. 

Ok. sorry. 
Mmoja mama dela v Pprimarku. 

Mislim, da je zmagal Tilen. 

Super video. 

Kdaj bojo novi videi. 🙃 

A bo ta naslednjič čez 2 mesca??? 

Kkdaj bo nov video. 
Jaz se nisem bla v Pprimarku, pa ful dober video. 

Kkoncno video. 

Nataša je ziher noseča ... Dekica za dojencka, ki je skrivnost, plus igrace ... Konec videja sta tak kjut. 
Js sem bila donss. 

Kdaj bo nov video. 

Dobesedno Nnataša, pa ne zato, ker sem punca, pač tako mislim. 
Končno video. 

Obožujem vaju in upam, da bosta uporabila mojo idejo. Naredita NERF challenge!!! 
Nataša. 

Vv kateri trgovini sta kupila Pps 4 pro. 

Jaz sem komaj čakal na nov video, saj sem vama že pisal. Vidim, da ima Tilen novo frizuro. Nice. Iin to je res dobr video in upam, da bomo 
kdaj šli v pPrimark. 

Zzaka nista snemala tako dolgo. 

Jaz sem že bila v Pprimark ... Ful je dobr.🤨👌 

Jaz sem ze bila v Pprimarku 2 in tisto presenecenje je, da je Nataša noseča (mogoče). 

Zakaj nic novega objavis. 

Mislim, da bo Tilen zmagal, ker je fant.☺️☺️☺️ 

Ali imata otroka. 

Kdaj bo novi vid. 

aAli je v tej trgovini tudi kaj racunalniskega? Ppac računalniški oddelek? 
Khe je rusta tvija mucka, Mika. 

Prvi. 

Zakon. 
Nataša, povej, pliiiiis. 

Gdaj boš snemal spet Ffortnajti te. 

Kdaj bo nov video. 
Flofi slime plis. 

Nataša bo zmagala, ker punce veliko nakupujemo. 

Nataša je noseča, ker sta kupila skor samo igrače. 
Ti si car, mi smo te videl na Lljubljanskem gradu. 

Nataša, zmagaj, Ttilen tudi. 

Noben nov zmagu. 
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Pposnami video, kako naložiti Ffortnite. 
Ppovsod je zmagala Nnatasa. 

Tilen, imaš novo psičko. 

Enako bo. 
Mi smo že bli v Primarku, ampak mi je aAvstriski Primark bolj všeč. 

Ja, pa še tista dekica je za dojenčka. 

Smo ze sli. 

Trak za makup.😊 

Bil sem in zapravil 75 €. 

Ja, je. 
Ali mi napises v komentarje, da si ti to in lajkaj videe, plis, car si, 1. top jutjuber za mene, moj kanal je zekotellun, moje ime v resnici Lun. 

Mi smo zabravli 200 €. In super video.😜 

Kje je nov video. 
Dej, kdaj igraj. 

Tilen, zdravo, jas sem tisti is rd od Ttajde. Sori, kaj se je zgodilo, zaj sem bolje, upam, da se nima še gdaj videla. 

Nataša. 
Nataša. 

Nataša. 

Nataša. 

Nataša. 

Nataša. 

Nataša. 
Nataša. 

Nataša. 

Nataša. 
Ppočakajte prosim, da Nataša rodi, pol pa bo video, ok.? 

Rada vas mam, Ttilena in natašo najbolj. 

Kda ta dala nuvi video vun. 
Tilen. 

Tilen. 

Tilen. 
Joj, kako sem vesel, da spet snemaš. Tvoj največji oboževalec. 

Pprvaa. 

Mariborčan si. 
A veta, da sem jaz vsak dan v PRIMARKU. 

Nataša. 

Delata videje. 
Prva. 

Tilen. 

PROSIM, DELAJ ŠE VIDEE. TUDI ČE NIMAŠ KAJ, IGRAJ FORTNITE. 
Se mi zdi, da bo zmagala Nataša. 

Tilen, boš kdaj snemal Ggta 5. 

Nataša bo zmagala. 
Nataša bo zmagala, kr je lepša in bolj pametna, pa nočem bit nesramna. 

Danes sem bila v PRIMARKU. 
Ja, smo bili in res je poceni. 

Kaj ti nimaš za frizera. 

Nnatasha. 
Natasa, oprosti, Tilen. 

Nataša, a si noseča?? 

Tilen. 
A je nataša noseča, ljudek. 

Vse Ttilen. 

Nataša bo zmagala. 
Nnataša bo zmagala. 

Snemaj Ffortnite. 

Vem, da je Nataš noseča. 

Zmagala bo Nnataša. 

Ali je Nataša mogoče noseča, povej, prosim. 

Nataša bo zmagala, ful sta fajna. 
Na enih videih ne moreš komentirati. 

A ne, da je PRIMARK kul. 

Jaz sem že bila. 
Ka maš kruj. 

Zzmagala bo Nnataša. 

Nataša bo zmagala. 
Nataša bo zmagala. 

A je Nnatasa noseca, pa zkj ni blo tok dolg vlogov. 

Zmagala bo Nataša. 
Jst sam bla u Ppri Mmarku, kupla sam tok lepe stvari. 

Ppa še komentiraj. 

A ti nimaš izpita za avto. 
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Tilen. 
TAJA. 

Jje Nnataša res noseča. 

Mislim, da je punca tmagala.🤨 
Jst sem tudi bila, sam pred otvoritviji. 

jJaz mislim, da bom zmagala jaz. 

Vvidva sta najbol luškan par, tTilen, prosim, ali bi me omenil in se mi naročil, jaz sem se tebi in vsak video ti lajkam, dodaj me na Ffortnite, 
ime: zanmark997, res veliko zahtevam, ampak prosim, izpolni mi te želje. 

Js mislim, da bota oba zmagala ali pa Nnataša in Ttilen. 

A je Nataša noseča. 
Si upas 1v1 v Ffortnitu. 

Tilen, o bistvu imajo tudi majce in hlace od Ffortnajta. 

A Nnatasa je niseca. 
Pojdita v Terme Olimia. 

Natasa. In a je Nnatasa res noseca. 

Nataša je noseča ... 
Zaka be obamjavlata vec. 

Jst mislm, da bo zmagala punca. 

Pejdi kdaj v Maribor. 

Kkončno spet video. 

Zka zdj usi mislite, da je Nnataša noseča zaradi ene dekice za dojenčka, kdo bi kupo 9 mescov prej igrace pa dekice, pa take bedarije. 

Mislim, da bo Nnataša. 
Mislim, da bo zmagala Nnataša. 

A bo kej Ffortnite. 

Natasa. 
Natasa. 

Zakaj ne snemata vec.😭😭😭😭🖤🖤🖤🖤 

A je Nnatasa noseca. 
Js sem že bila. 

Oba. 

Tudi meni je slovenski Primark veliko boljsi kot v Aavstriji, vec na izbiro, bolj prostoren, vecji, dvo nadstropen, pa vec usega za dom.😊 

Posnamita videjo, da drug drugemu zbereta oblacila v pPrimarku.😍😎 

Meni se zdi, da je Nataša noseča, kot pravi prejšen komentarjev. 

A je Nataša noseča, js mislim, da. 
Ali je Natasa res noseca. 

Tisti, ko se strinja, da bi snemal Ggta, naj lajka ta komentar. 

Mislim, da je zmagala Nataša. 
Vse je boljše od Nnataše. 

Nataša ... Je zmagala .... Sorry, Ttilen. 

Jaz mislim, da bo Nataša zmagala. 
Naredi slimi, prosim vaju. 

Kje so videi. 😭😭😭 

Oba bosta zmagala. 

Zelo cute.💖 Ali me lahko omeniš pri naslednjem videu. Hvala. 

Ti si najboljši yYoutuber na svetu.😁😁😁😁😁 

Tilen, prosim, daj obja vi še kak video, kr si dober yt in dobre videte maš, plis, če se strinjaš, lajki. 

Okej, folk, kdo se strinja, da k dobi Tilen 20 tisoč folowerjou, mu mora Nataša nrdit žŽenski makeup, če se strinjate, lajki.👍 

Ttisti za masiranje glave ti bo razpado,😒😒ni kvaliteten.👎👎♥️♥️ 

Zakaj več ne snemata. 
46/ https://www.youtube.com/watch?v=cfBo2cJ2FVE 10 slovenskih pesmi 

 

To jaz prav vidim? Tilen Ggrah. 
Ka bo spet tok videov kot na začetku. 

Kje si bil tok cajta. 
Rrekel si, da je vlog vsak dan. Razumem, da ti zmanjkuje idej, ampak nič nimam proti, če narediš kak karantena video s psičkom Tajem. 

Končno. Kje si biu. nared več vlogov pa challangov! 

Vec videov naredi. 
Tebe smo ze pozabli, ampak si nazaj! 

Zka tr ni blo tk dougo, nared vec videov! 

Zakaj ne snemata več? 

Hhej, hoj! Iimam eno vprašanje, zakaj več ne objavljaš? Ppogrešam Nnatašo. 😂🤗❤️ 

Ssm rojena leta 2005, pa se zdaj nasa generacija poslusa vecino teh pesmi. ;) 

Iin kira od totih muzik je pozablena. 
Naredi kaksne chalenzerge. 

''Sse vidimo'' ... Upam, da se bomo res kmal. 

Zakaj so to pozablene pesmi? Use to se se vedno poslusa. 
Upam, da bo se kak video, razn ce si se odločil, da ne bos vec snemal.🤨 

Predvidem, da nista snemala videov, ker je bila Nataša noseča, tudi v enem videu je Nataša kupila stvari za otroka. 

Dolgčas mi je, če ne objavič videa. 
Zakaj v tem videu nisi imel face cama, lol.🤨 

Tilen, gdaj bo nov video že.😭 

https://www.youtube.com/watch?v=cfBo2cJ2FVE
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Ka sta z Nnatašo ločena ali imata otroka. Da ne snemata. 

A lahko nardis kaksn vlog al pa se kksn video, ker res pogrešam čajne videje.😏❤️😊 

A boš še objavlu, pa zaka tok dolg nista objavlala, tk skor 1 ket. 

Ze 2 mesca ni videov?❤️ 

Zakaj nič več ne snemaš? 

O, ful dobr, nared še kak nov video, v našem razredu te vsi spremljamo! Lahko narediš 10 črno- belih živali, ali pa 10 slovenskih 

znamenitosti! 
Tvoja sestra Tajda je važička. 

Aa lahka nov video! 

Kam je šel??? 
Eej, ti si car, daj spet začni objavljat. 

Tooooooo, Tilen is back. 

Zzakaj ni si nic objavlal. 
Kdaj bo nov video? 

Lepo, da še obstajajo pozitivni youtuberji, keep on going. 😊💓💓💓 

Posnemi več vlogov, prosim. 

Zakaj ne snemaš več.😜 

O, kozarcek moj. 

Jaz ne poznam, sam 7. iIn 3. 
Zakaj tolk cajta nisi objauljou. 

Tilen Ggrah, več objavljej. 

A lahk, prosiiiiimmmm, se snemas. 
Zakaj ne delaš še več videov. 

Tilen, sory, ampak nismo jih dlih pozabili, čeprav sem letnik 2009. poznam skor vse, razen 3. 

Tti komadi niso pozabljeni ... skos se na radiu vrtijo.🔫 

Mi lahko prosim daš 100 evrov, pa ti dam 900. 

Zzakaj ni bilo tako dolgo videa. 

Zzakaj ne snemaš. 
Če mi oprostis, mi tale video ni bil najbolj všeč, a se vseeno delaš kul videe, pogosto te gledam, upam, da bota tTaja dala v pasjo šolo, saj nas 

pes zato ni tako pridn. 

Bicikl, cela ulica gori, smisel življenja ... u bistvu nismo nč pozabl. 

Kdaj bo nov video.😂 

Lepo pišeš. 

GDAJ BO NOV VIDEO. 
Čekiri moj kanal, pliss. 

Zakaj ne snemas. 

Zdaj boš snemal. 

Stari, enkrat je bil vsak dan video, zej pa vsake pll leta ki. 

Kdor misli, da Ttilena ni, je sam, ma kanal Ttile Ggrah focus. 

Nov videoooo. 
Kdaj bo novi video? 

Ci so videi, nekoc je blo tko, da je bil usak dan. 

Ej, zakaj si neh snemat. 
Jaz sem letnik 2009. Vecinoma poznam te glazbenike! 

Alo, Ttilen, Natasa, gdaj bo nov vlog. 

Tilen, igraj Ffifo. 
Koncno si nazaj. 

Dej, se kaksn video objavi. 

Tilen, to je sporočilo, ki je nujno, da ga vidiš. Prosim, vrni se spomnim se dve leti nazaj, igral sem Fifo 18, gledal svetovno prvenstvo in 
užival v tvojih vlogih. Zdaj tega več ni. Parkrat na mesec, ko se spomnim na tebe, pogledam kak tvoj star video in se mi prav naježi koža in 

zarosijo oči. Ker je bilo to leto, kjer je moja domovina prišla do finala svetovnega prvenstva in Tilen, ko je delal odlične videe. Bil sem tak 
nor fan, da sem si kupil vajino majico. Tilen, prosim te, vrni se nazaj in nam polepšaj poletne in ostale dni. Pa lep pozdrav. 

Povej, kdaj maš čas. 

Kje si bil 6 mescov. 
Malo dugo si nucal, da si de vrno. 

Aaloooooo, zakaj ne objavlas. 

Ja, Ttamara je nasa zupanja nase male obcine Kkungote. 

Končno si nazaj. 

A loh nov video. 

Ful lepo rišeš?! 
Naredi vec videov. 

Aammm, nen reku, to so glih eni najbul legendarnih slovenskih komadov in za druge nvm, sam js se zdj poslusam use te pesmi, 2003 letnik 

sm, d noute kj pametval, d sm starck, haha. 
Kdaj bo nov video. 

Zalaj nisi ves tok online na youtubu. 

Kdaj bo naslednji video. 
Zakaj te ni blo tok casa. 

Lol. 

Mi vse te pesmi radi poslušamo. 
Js poznam lepega dasa v živo. 

Moja sestrična se je rodila leta 1999. 

Kdaj bo novi video. 
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Kje si bil tok dovk. 
Alo, začni snemat. 

Kdaj bo sr kasen video. 

Tilen, še snemi, plis. 
Yo Zo si pozabo. 

A nataša je noseča. 

Zaka si nehal snemat? 
Že 4 leta znam na pamet smisel zivljenja. 

Zakaj si nehal snemat. 

Kul. 
Kkje si. 

Snemaj fFortnite. 

Kje so videii. 
A Tilen se živi v Sslo. 

Oj. 

Zakaj si nehal vlogat???? 
Kje so novi videji. 

Pokaži se malo, nismo te videli 4 mesece, no. 

Oooo, Tilen video✌. 

Koncno. 

Ti si se spomnu objavlat, mislis, de te bom poglejo in seveda bom disliku. 

Kul video, Tilen. 🔝 

PLIS, NAREDI ŠE KAK VIDEO. 

Ful dobr videjo, jaz sem rojena 2006, pa so ble to pesmi mojega otroštva, tko da poznam čist vse in škoda, da so pozablejene. 

Prosim, zacni objavlati. 
Kam si sou. 

Objavi se Ffortnite. 

Super animacija. Vsaka čast. Bravo! Verjetno je bilo v to vloženo kar nekaj truda ... :D 
Končno spet video!!! 🤨🤨🤨 

Zzakaj nisi nič objavljav in zakaj te te ni v videu?? 

Kkko to, da vaju ni blo tok casaa.🤨🤨😂 

Nice Video, 👍 Tilen Grah. ☺ 

Zakaj vaju ni bilo tok cajta. 

23 ogledov, 37 likov?? 
KAM SI ODSEL, TILEN. 

Ti hiti niso nNikol pozabljeni .....💓🎶 

Too, back si. 

Zakaj si nehal snemat videe. 🤨😆 

Tilen, plis, delaj več videev, bodi bol aktiven. 

Kje so vlogiii. 
Končno video!!!!!!! 

Kje si biu. 

Še objavli. 
A je Nnatasa ze rodila. 

Končno nov video, več objavlej. 

Zakaj te ni blo tak dolgo. 
Ja, samo res. Tilen, veš, da sem nekaj razmišljala. Glede tvojih chalangov se gre. Jaz zelo rada jem med in v nobenem izmed tvojih 

chalangov nisem videla, da bi ga kdaj uporabil. Bi ga morda lahko uporabil kdaj v kakem videu (prosim).🙏🙏 

Končno video. 
Jeeeejjjj, spet si nazajjjjjj. 

Vse pesmi poznam. 

Vse pesmi poznam. 
Bilo. 

Sam te pesmi se zdej velik poslusajo. 
Končno novi video. 

Končno. 

Moj oče pozna lepi dasu. 

Jaz poznam 10. pesem, 8. pesem, 7. pesem in 1. pesem. 

Jej, nazaj si. 

Končno now video. 

Koncno sta nazsj, vidva sta mi najboljsa yutuberja, i love you.❤️❤️❤️ 

A si ti to risal. 

Nared vec videjev. 
Koncno nov video. 

Kje si bil tak dolg. 

Zakaj te ni bili. 
Ej, Tilen ti si zelo kul in tudi Nataša je zlo kul, a bi šel z mano igrat Ffortnite, kr si ful dobr, ime mi je Neo5477, dodej me, plis, tvoji videji 

so najboljši. P. sS. povej mi, kako ti je ime v Ffortnajtu. 

Jej, spet si nazaj, tTilen!! 
Tilen, legenda je nazaj, en lajk za Tilna da je nazaj!!!! 

Tilen, najači. 💪 
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Zzačni spet z YOUTUBOM. 
Tooo, spet snemas, jaaaa. 

A bo še kakšen Fortnite video. 

Končno je nazaj video. Upam, da bo zdaj več videov. 
Ki si bil. 

In zakaj ne sdelas vec videjev. 

Jej, video, najboljsi si.❤️❤️❤️ 

Super in smešen video, le tako naprej. 

Toooo, Ttilen, končno video ... 

Koncno video. 
 

47/ Tilen Grah, https://www.youtube.com/watch?v=_ZEPMC3qH3c, Kupim 100.000 FAKE … 

Js sm kupo za 5 € 1k ogledov, ne, res. 

A mislte, da je Ddespacito tud kupu oglede??🤨🤨.....😂😂😂 

Zakaj nic ne snemas vec. 

Kako se kup subskrajbe. 
Vidva sta res dobra . Kkaj ce bi naredila se en video, ki bi ves dan morala jesti samo zelenjavo. 

😉😉😉😉😉😉😉😉😉😉😉🙏🙏🙏🙏🙏😉😉😉 

Omg, tocno 1000 like. 
Naredita videjo z vajinim kuškom Tajom. 

Kje je nov video. 

Super video, ti in Nnatasa sta res lep par.😀 

Zza ka ne snemas vec. 

Posnemi se kaj videov❣️, ker sta z Natašo d best,🏆🥇 najbolsa. 

A bo kaksen giawei. 
Kool. 

Daj, na Iinstagram napisi ''nejnej 170'', pa bodi mok sledilac, pa se bova pogovarjala. 

Kdaj bo gaming video? 
Tilen, rabim nasvet, kako vlogas ce imas kaksno idejo ali nasvet, mi povej, lep video. 

Super sta, super vloge imata, le še tako naprej, čao.😀🤗💜🌷😍👍 

Kdaj bo Nnataša postala Nnataša Ggrah ? 
Vidva sta res dobra. 

Tilen in Nataša, vidva sta najbolša in najlepši par. 

Kdaj bo naslednji vlog? 
To ni bil tako dober video, ampak sta carja. 

Naredi slime. 

Super video in dober hack. 

Bbosta vsak dan na drugem kanalu objavila video. 

Tilen, devi več videov. 

A zdaj bosta objavljala videe na tistem kanalu. 
Super video tak kot vsi ostali. 

A se mi kir naroč, pa se mu naročim nazaj. 

Najbolsa sta. 
Ali bo kmalu nov video. 

Komu je ta video všeč iIn sta mu Tilen pa Nataša lep par, naj lajka komentar. 

Nna drugem kanalu mata 159 naročnikov. 
Ka pa Ttajov Iinstagram. 

Ali bosta še objavljala na angleški kanal. 

Imam eno vprašanje, zakaj ne snemaš več, ko sm bil bolan, sem pogledal vse vloge in sem žalosten, ker ne snemaš več, upam, da boš še kaj 
snemal, vajini vlogi so mi spremenili življenje, ker so bili zelo zabavni, prosim, odgovori na to, kar sem napisal, uni, ki pa se strinjate, pa 

lajkajte video. 
aAli si me me dodal. 

Snemaj kej. 

Kaj pa ta kanal? Kdaj bo naslednji video. 
Super vVideo. 

Tilen, tvoja družina je lahko ponosna, da te ima,♥️ če se strinjaš, klikni tole, spremeni se v modro barvo.🤨 👇 

Ti si car. 

Kaj pomeni znak na Natašini majici. 

Naredi Mmcdrive challenge. 

Kdaj bo biu nov video. 
Ooj, kako je ime vasega yutb cenl nov. 

Vidva imata 17 aprila praznovanje tako kod jaz, ker sem imela rojstni dan. 

Tilen, se lahko, prosim, igraš Ffortnite z mano, ime mi je zanjh1907. 
Naredi video ju ti, oh. 

kKako se imenuje kanal. 

Kje je nov video. 
Nared nov video. 

Legenda si. 

Kulk stane 100.000 ogledov. 
Mi pošleš link od te strani, ko kupuješ oglede. 

Kdor misli, da sta cara, naj lajka. 

https://www.youtube.com/watch?v=_ZEPMC3qH3c
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Ggdo misli, da sta tTilen in nNataša kul, naj stisne lajk. 
Pa vajni houdiji in majca so res lepi. 

48/ Mravla / Dedi igra Fortnite / https://www.youtube.com/watch?v=hWKfB4jT57M 

 

Tti pa mas kontenta z dedijem ..... (samo lepo pazi na njega, da bo cim dalje na svetu, pa gejmu) 😉 svaka obema čast. 

5:36 kumej pristone, že začne gradite. 

12:33 jaz jočem od smeha. 
KERI LEGENDI, MKM, KAK SEM SE SMEJAU, SE VEC TAKIH VIDEOV Y DEDKOM, PROSIM, HAHA. 

0:06 pa 0:16, hahahha. 

Tvoj dedi bi mogu met yt kanal, LEGENDE ste❤️❤️, srcki za mravlice in dedija. 

Tvoj dedi je car, tak kot ti, Etian. 

Šše malo pa 3k subov !!! 

Niko ne razume al aj. 💪🏼👏🏼🔝🔝👏🏼👍🏻👍🏻 

0:58 želva. 

Stari, kera cara, ej😂❤️, vedno se nasmejim ob vajinih videjih.❤️ 

12.07 kaka deklina😂💪. MRAVLA, svaka čast, da maš takega dedka, legenda je. 

9:50 ti si nonstop na tem, jaz pa prvič. 

Mors ga razumet, da on prvic igra. 

Zlo dobr video ... za nasmejat ...😂😀 Etijan, pa zakaj še nosiš kapo, če maš tut brez kape pa brez narejene fruzure super izgled ...😊😉 

Wow, kok je tvoj dedi gamer. XD 

Hahaha. Fuuul smešen video. Jaz sem se ves čas smejala.😂🤣👍 

Najaci video, kaj sn ga kdaj glejo, prisezem. :) 
Mma vidva sta super skup, legendi. 

Tvoj dedi je car. 

Ko človek že avtomatsko lajka, ko vidi tvojega dedija. xD 
Legendi. 

9:11 jočem. 

Bi se pridružu Team Contentu -- skupnosti SLO content creatorjev? 
Umeram, hahah. 

Js sm počla od smeha, tvoj dedi je car, naredita več videjev skupi.😅🤣🤣🤣🤣🤣🤣🤣🤣😎😎💪🏾 

Hahahaha, zlo smesen. 
Boljse da mu das neki battlefield za špilat, ne pa to, haha. 

Aa me dodaš, legenda xJerry1-. 

Ha, ha, ha, ha. Kera legenda je tvoj dedi. 
Ppredobri settingi za njega. 

Nikoli ni prepozno za gejmat.🤨 

Prosim, še več takih videjev, ampak z dedkom, carja sta oba. 😎😎🤨 

Tvoj dedi je največja faca, tak ko ti.👍👍👍👍🤣🤣🤣🤣🤣 

Falilo mu je sam 19 kilov. 

Hahah, deda se ga trga, haha. 

Hahaha ...💪💪najjace. 

4.52 kje si najdu ta klip. 

Dedi, legenda spet.😂😂😂 

Za space bi mu reko ta vejki knof. 

Zzakaj vam steka pri 20 pinga, jaz sem na Pps4, pa mam 20 pinga, pa mi dela perfektno. 

Dedi je najjači. ♥️ 
Dej, drugič ne tko do njega skuš kričat. 

Ti pa tvoj dedi sta taka cara, da jima ni para, provita naslednjič igrat Mminecraft, mogoce mu bo šlo. 

Kak je tvoj dedek prikupen ... rada se mejta.💖💖💖 

Legenda. 

Zelis acc s3. 

Bbogi deda, se samo deres na njegaaa. 
Naj igra na controlerju, boljše bo šlo. 

Uf, 20 kilou. 

Joooo, bogi dedi, drgac pa dobr content. 
Jja, pamtnga dedija mas, sej se bo mogoce naucu. 

Kok pa je str tvoj dedi. 

Aaa, ker jaki dedi. 

MRAVLA, TVOJ DEDI JE BOLJŠ K TI.😂😂😂😂😂 

Dedi najaci v videjah. 

Ja, ma dedi izkzkušne od vojske. 
Ddober video, svaka čast tvojemu dediju. 

Malo še, pa bo tvoji dedi taki tryhard ko ti. 

Legenda. 
Pa zakaj tak šumi. 

Dedi je new mongraal. 
Tvoj dedek je zelo smešen in komajjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjj čakam na drugi del. 🤨🤨 

To je uno, k nisi se ankol prej igrou igrc. 

Ka me lahk tvoj dedi nauci igrat Ffortnite. 
Kab je hodu, je strelu v prazno, ka je bil pa clovek zravn, pa ni stisku. 

https://www.youtube.com/watch?v=hWKfB4jT57M
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Glejga ga, golgeter hajdina. 
Kak maš lahko 20 pinga, pa ti šteka, jaz pa mam 100 pinga, pa mi ne šteka. 

Kaki pusi. 

Lol. 
Tvoj dedi pa kr dobro špila in obvlada ta Ffortnite. 

Nekar se dret na njega. 

To mravla. tTvoj dedi je car. 
A maš nk brinje majco. 

A lahko mi giftaš, plis. 

Llegal mu je. 
Zdej se bom subo. 

Muska je ta prava. 

Premiera se je zacelaaa. 
Sef. 

Hhahaha, legenda, zaj se mene mika z dedijom ka posnet. xd 

 
49/ Jure Trsan Blond/ McDonald' s McDrive CHALLENGE!! / https://www.youtube.com/watch?v=F5g18ecznVw 

3 solate bi mogli uni spredi nrocit. 

Ne vem, keri je bolj debeu, ti al uni Ddomen, stariii ... hec, nabit si. 

Domen ma vecje joske ko Ttija.🤨🤨 

1:47 kakšne mišice. 

Jja, Mmc donald"s, to je usem trem najbolj potrebno, ka ce bi sli kaj delat, pa bli koristni za svet. 

Kdo se strinja, da je Domen legenda. Jure, ti si pa seljak, k nosš papuce pa kavbojke.😂😂🤣🤣 

Mladina, dejte se malo gibat, ne pa samo igre igrat in hodit v McDonalds. 

Vidm, da si kr uzivou u tem challengu😁😁😉 ... 

6:55 "Ti ga sam umoč."🤨🤨🤨 

Kkva je to? "Dj men." 

Ti se pa lepo obnašaš do prodajauk u neku.🤨🏻♀️ 

5:44, haha. 

Vi ste ljudožerci, krompircka ste pojedl. 

5:44, zaigran je to use skp.😂 

6:29, haha, kupus😂😂 zelje, kral. 

Buh požegni.😂😂 

Mc je sam dober, ce si pijan al pa 12.😂 

Domen je legenda.😂😉 

Domen bi rabu it na Sslovenija ima talent, k tko dobr poje. 

Jjure, bres zamere, ampak lahka bi dal se kej Ddomenu, ne pa da to bom js, on je pa na konc en pomfri dobu. 

5:27 -- 5:52, zaigrano. 

Prvi legend, Jure. 

Šli ste mem mobidicka. 😁😉 Škoda, ker nism jst bil v Llesceh v McDonald's, da bi vidu tebe.😂 

2:20 #DRHALL 

Lepo, da si nas prsu pogledat v Preddvor!!!😉😁😁🔥🔥💪💪 

Stari, dDomen je taka legenda, jtb, poznamoga ga vsi, zj se pa nažri, 😂😂😂 plis, snemita vec skupnih videou. 

Dobr videjo, pa reč Ddomnu, da dobr poje. 

12: 10 cas videja, hahaha, js sm se skor poscav. 

00:14 ta siu golf je moj fotr. 
11:57 Ttija, k pije. 

Nice video! Končno en video, k ni v Ffortu!:) 

Hhaaha, Ddomen, legenda.🤨 
Domn -- bog, Jure -- kralj, Tija -- kraljica. Fuuulllll dobr video. 

Domn, dobro poješ. 🤨🤨🤨🤨🤨 

Jure, dej more apex legends, prosim, že sezona 4 je. 

Mal si pozn s tem cChallengom, ampak drgač dobr video.🍔🍟🍔🍟 

3:45 ćalend, hahahahahhahhahahaha.🤨🤨🤨 

fFord, sendvič, pomfri, pijača in jtb, poznamo ga vsi, zdej se pa subscribi, hahah. :) 
Kaki kralji, ite me addat na Ssnep: @dtimek. 

Bog požegni.😂 

Kok mas brade, brt.🤨🤨 

Ejtaga u papucah 😂.... Legenda. 

5:19 in pol se čudiš, zakaj je korona pršla.🤨🤨 

Sam pac moje mnjenje, nc ni hejt al pa kej, ampk zkj se ti javlas na druge klice, ce je primer. zZdej od Domna telefon.😂 

Ti si najaci.😂 

Boš še kdaj igral Ssubnotiko, za je pa ven priča Ssubnotiko: Bbellow Zzero. 

Legenda si. 
Keri cefurji, hahahah.🤨🤨 

Haha, smesno. xd 

Sem edini, k sm postal lacen v tem videu? In Jure, saj to ni sponzoriran video, kajne? 
MOJ NAJLJUBŠI YTBER. 

Jure, mi lahko onoga klovna fanta gitaš, ker si ga želim močno, moje ime na Ffortnite: zigaaa1337. 
lLegenda si. JTB =JURE THE LEGEND. 

https://www.youtube.com/watch?v=F5g18ecznVw
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Hec, legenda si. 
Aa veste, da so črve najdl v Kkranju. :O 

A bo še kakšen Ffortnite video al pa live stream. 

Haha, nice video, ful dober.😀😁😂🤣 

Sej je mac cool, sam mal fitnesa bo treba. Kul video drgac. 

Jtb, zakaj si reku bog požegni??? 

Prvi, aja, pa legenda si. 
Jo, toti v modri majci, ka je Ddomen, mi je taki car, dej, nared se kej z njim. ;) 

Brukas se ne, ok. ? 

hHaha, bog požegnej. 
A lahko se enkrat prides v Llesce, kr js tm zivim in bi res ti rad castu cheeseburger, kr je tud men ful dobr. Pls, res bi to cenu. 

Legenda. 

Jurčki, brada raste. xd 
Domen, mogu bi it na Slovenia ima talent, kr ful dobr poje. 

Dobr video, sej ti si ful shujsal, drogac pa ce bos tega Ddomna rediv, ne bo mogu ene štenge prehodit. 

Ti si res dober youtuber in res si želim, da me omeniš. 
Ej, a je Ddomen tvoj bratranec? In zakaj ste dali Ttijo uzadi sedet! 

To sm že nekje vidu. Drgav pa dobr video ( copyrited , demonotized ). 

A BOSTE KDAJ PRŠLI NA Rakitno. 

5:28 3 nove korona okužbe. 

Ta tip se sploh ne zna obnasat ... pa kako se se vedno druzis znjim, Tia???? 

Aa je to kakšen ćalenđ? 
EJ, Jure, ful mi je všeč ta pesem, preden si naredil intro. 

Model, kaj ti je u mekčikenu, ni kupusa. 

5:25 😂😂😂 o moj bog, to je fucking šveps. 

10:21 skor tko k Ttija zgleda.😂 

Sam Ddomen pa si zasluzi jest, on bi rajs su peš na Mmc dDrive. 

“Je prnesla adakter.”😂😂 

Ponavljaš za drugimi youtuberji. 

Kako se imenuje pesm v 2.19. minuti. 

Domn je kupu, ti si pa požru. 
@juretrsan Mmam uprasanje zate. 

Vem, da si pišeta, Jjure. 

Pa Mmatija tud, pac zelis, k j moj frend. 
ODGOVORI. 

The best, še več takih videov naredi!! 

To si posnel ze dva tedna nazaj, ane? 
Zkj fejkas po tujih ytuberjih ? 

Ful ste kralji♥️🤨! 

Lol. 
Legenda. 

Bog, Ddomen Vvaju prevaza, pa pPlaca, pol pa se nic ne dobi. 😂😂😂 

Ej, Jure, to rimo, ka je reku Domen, bi loh mel za intro. 
A ti mogoc gledas mudjo, ker on in Ccale govorita profjesionalizm. 

Cool. 

Cool. 
Bogi Ddomn in plača, vidva mu pa use uzameta. 

JTB! Faus smo ti vsi! 
Sj, itak, Ddomnu je ful ušeč ta challeng. 

Mal lepše besede bi lahk govoril, ne bom te več subscrajbala. 

Tršan, a.k.a krompirček, nasled let bos še širši. 😆😆😆 

Ej, sam na flasi pise Ccoca-cCola, tko da ni sve0s. 

Ddomn ma pevski talent. 

Tisti Vvolvo smo bli mi. 🤨 
Zanimivo. 

Toooooo. 

Jure, si razmišljal že o kakšni dieti?🤨 

Sami bajsi. 😂 

Ajde, usi hitr v item shop supportat JureTrsanBlond. 

Pa ti ne veš, kok sm zdele lačn ratuuuu. 
Haha, jak video, mudfin, omembo si dobu. 

Prvi sm lajko. 

Kdaj bo stream? 

Posnamiva video skupaj, pa prinesen čis burgere Ttisi.😎😎😎😎😎 

Bbogi Ddomen, najvecji, pa najman dobu.😂 

Bok požegni. 
A ni tko, da sta z Ddomnom skregana. 

Vam pa res ne bi blo treba it v Mmcdonalds. 

Ko te vidm, ti prinesem ciz burger. 
Legenda, nice video. 

Od takt, k je Ttija s tabo, se je ful zredila (k ti). 
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Jure, ti si moj naaajjj youtuber. 
Domen, haj. 

Papuče pa kavbojke, sickk, hahaha. 

Prvi. 
Ne delite takih challengov, pojte v fitnes. 

Kkuk je Jure star? 

Zakaj, ja po vrati crnoooo. 
Kdo ti je lepši, Ddomen ali Jjure? 

En bolj debel ko drug.😂😂😂 

Samo lušte ste mi naredil. 
Bajs. 

Jure ali kako ti je ime, ti, ko si rekel, da le cola z zirom, ti vse poješ, Ddoman nima nič, ti pa vse. 

Ttip tok debeu, da ma volan skor med nogam. 
Kak se rece pesmi na zacetku. 

Kera bradica. 

Ppa mi pol napisi, kaj je rekla za mene. 
Zakaj ni livou. 

Kaj pa če bi ceu faking bus pršou pred vami, pa bi mel eno tono hrane. 

Ej, Trsan, nice video. 

Kdaj bo setup video? 

Ful dobr video, JTB.❤️ 

A nebi rajs sli v fitnes, pa uprasal tam, ce lahka dobite trening, ko so ga delal oni pred vami??? 
Ker dis track je Ddomen zapeu na konc. 

Omeni me. 

Brado maš. 
Tvoj kanal je sam dobr, če si pijn a pa dvanajst. 

Ja, Ddomen bi mogu it na talente. 

Preveč grdih besed govorite. 
Lahko bi vidva bla tolko, da bi se Ttia prvo izbrala, ne pa da sta se grebla za vse ..... 

Ookey .... no, če ti po pravici povem .... je ta challenge pri tebi bolj uspel in je bolj zabaven kot pri rebecci yt ..... res, svaka ti cast.👑👑👑👑 

JTB, poznamo ga usi, zaj pa se NAZRI.🍔😂😂 

Ful dobr video, Jjure. 

Nice vid, Jjurcek. 

Se vidva nasledn let na srednji šoli, ti si moj idol. 
Dal sem prvi like. 

Seljaka, k mata vecje joske k babnca. 

Js sm z preddvora. 
K se vozjo, pa majstr poje, je najvecji cringe, kar sm jih vidu. 

Lahko bi malo manj klel. 

Zakaj je Tija zbrisala vse videje. 
Zdej vem, zakaj si tok okrogu. 

Domen, ti bo babo spelu, madona. 

Giftaš. 
Jtb, poznamo ga usi, zdej se pa nazri. 

Z vami je neki narobe. 🤨 

Bajsi so se nažrl, zdej pa celi veseli pojejo, haha. 
Boga zivau. 

Ej, kejk ste vi stari. 
Zakaj flexsaš na uro. 

Pa zredu si se. 

Obrij se. 
Dobr videjo. Sam si fejku video za FaZe Rug, no hate. 

Ffak, slovenski jutub cist propada, o bistvu sploh nikol ni bil dobr. 

Kje zivis? 
Lepo. 

A niste ze dost debeli. 

Domen, nared Jjtb glasbo. 

Jjure, povej Ttiji, da je ful lepa. 

A se ti sploh trudš shujšat, pjt mal vn tečt, nov te ubil. 

Prvi ogled. 
Ta mafin js uzamem v Mmecu. 

Ful kul video. 

Iisti radijo ima v avtu. 
Dober video. 

Dober video. 

Aaja, ce si se kej lačen, imaš tukaj malo piskotov ....🍪🍪🍪🍪🍪🍪🍪🍪🍪🍪🍪🍪🍪🍪🍪🍪🍪🍪 

Ssej zato sta ta dva fanta tako debela. 

Zakaj bi rad, da povozi macko. 

Nnaj si, dDomn, nrdi yt kanal. 
Umiram. 

Zakva nis prsu kej h men dam, zgornja bela 70 a. 

Keri krinđ, sorry. 
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FaZe RUG je naredu enak CHALLENGE. 
Dos track na Jjtba. 

Aa lhko uprašam, kako ma to 100 T ogledov. 

Una muzika na začetku je ful dobra. 

Njami, v Mmendonalcu. 🍔🍔🍔🍔 

KVA JE BLA TIJA SED. 

Coca- cola ali coca -cola zero, na koncu Sschwepees. 
Tršan is back. 

Ssuha mafia .... lepa sta vidva, cela zavaljena, pa se kuj meka Meka zereta. 

As s se kj najedu. 
Same kletvice, kr neki. 

Jst sm pijan in 12. 

Vidva nNerabte Big Mac. Vidva rRabta Big Salad. 
Kul video. 

Pejt na Ttarzana v preddvoru. 

Pac fajn bi blo, ce bi sou mal lavfat al pa kej. 
Ti vse pojes. 

Kdo je za, da Ddomen nrdi yt, naj lika. 

Tablce se vidijo od avtu. 

Kje si doma. 

Kar je dobr, je dobr. 

Dj, plss, pobri se pod brado. 
Keri car si ti, JTB. 

Se mi zdi, da si nrdu en celenc, k ga skor noben ni probu. Tu je blu res zakon😀😆😎😎. 

A se men sdi, da je Domen shuju. 
A svoj speh pa neupas posnet, pa se samo bases, joj, kaka fat postaca. 

Govoriš grde besede, pazi kaj govoriš. 

Tisto, pri Kranju, je bila tista pijača, cola. 
Ku si debu. 

Bbuh ti pažjgni. 

Aali zivis v Ttesanovcih. 
A ti je dober un skin, k sm ti ga giftu. 

Jure, brez zamere, samo bi blo boljse, ce bi delali kasne sportne chalenge, ker bi vsem trem to dobro delo, kasna rekreacija, npr. igram 

Ffortnite na vrh tTriglava. 
Pa kje si, legenda. 

Si pa res nesramen do živali. 

Prvi sem napisal comment in prvi sem. Pritisnil vsecka . like button 
Trije prašički. 

Pejte si pogledat moj kanal. 

Čez 3 dni pride v Ffortnitu sezona 10. 
Katera je ta muska, k si jo meu u avtu. 

Od gdaj se uro nos na desni roki. 

A mas nov tatoo. 
Jz sm 12, pa mi ni všeč Mmcdonald. 

Ta comment bo mel ful hejta, ampak ti si ful mean. 
Nice, ful dober video. 

V Kranju jst zivim. 

Kkok hudo. 

Haha ... Super video, legenda.❤️💪 

Aa ti ke blis strazisa Strazisa zvis. 

Sram te bilo, raj bi shujšov. Al pa v fitnes začel hodt, kr boš čez par let zavaljen prašič brez kondicije, poleg tega nehi igrat Ffortnite, zato ker 
ga že vsak bedak in si bedn. Začni kKej bul pametnega igrt, tako igro, ku je ne igrajo že vsi in bi imela nek smisel. 

Jure, ti si legenda. 

Ti si pro, JTB. 
Navadna cola je. 

(Nno hete), ampak malo ponavlas za Rrebecco yt ... (no hate) sej mene ne moti ... sam povem. 

Kkak fejka za Rrebekico. 

Kok sta drbela. 

Okej kdo nosi kavbojke in papuce z nogavicami??? Wtf 

Sami bajseki.😂😂😂 

In ne govori grde besede. 

Jure, 100 % ste bli lačn. 😢 

EDEN NAJBOLJŠIH VIDEOV! SI MOJ NAJLJUBŠI YOUTUBER😎😁😉. 

Vsi ponavlate za Ddamjan family. 

Jure, ti si car, edini naj iziv, ker od drugih niso tok dobri. Tvoj video je nice. 

Jst sm 12 let. 

O, lej, bradica!🤨😀 

Tisti, k misli, da so Jure, Domen in Tija legende, naj lajkajo ta kometar. #TRŠANOVCI 

1 like. 
A ze nisi zadost pojedo. 

JURE TI IN TIJA STA NAJLEPŠI PAR V SLOVENIJI. 
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50/ Jure TRsan Blond / Folk oponaša prašiče / https://www.youtube.com/watch?v=n8C_8VXU9HQ 

 

O, faaak, mene bodo nočne more tlačle, k sm vidu to žensko!... Hhaha. xD 
Ka še nisi biu na kolinah ? Hhaha. 

Oni ne oponašajo prašicev, ampak jih kličejo.:) 

Kašn Fredi?! Hahahaa, ful doobr!!! Dj, še kkpn tak video nared, pliss!! ;) 
Ja, hahaha, kak smesen, sploh ta ženska. 

2:50 wtf. 

Umrla.😂 

0:38 ta je bla mau prevec na drogah, al p se je napila ...😂😂😂🤣🤣🤣 

Omg, skori poču od smeha.😲😱😂🤣🤔 

0:00 clouk ma corona virus. 
1:26 dobra faca, Jure, ahahhahahaha. 

Omg, najači video na svetu!!! 

Od smeha sm skor umru. 
Js sm se pr tisti ženski kr puscov. 

Hahahahaha, omg. 

.HAHAHAHAHHAHAHAAHAHA, ti si car, si lololol. 
Iskreno, une zadne glasove ... jim je kr ratal. xD 

Koline. 

Hahahahhah. 
Kkul video, Jjure. 

Ccrkam od smeha. 

00:01 burek. 
Skor vsi od njih so pravilno oponašali prašiča na kolinah, ostalo je bil uvod. 

Omg, najaci video. 

Hahahhahaha. 

Vsi so ene navadne SVINJE.🐷🐖 

Hahhahahha. 

Kkeri "pro" uponašali. 
Hahahah. 

Legenda, fora je bla, da kličejo prašiče. Kkral si. 

Hahahahahahahahahaha. 😅😅😅😅 

O, fak, ahahhahahaa. 

Mela bom sanje, da prašiči umirajo. Hhahahahahahahahahaha.🤨 

Hehehehe. 

Pač ta folk kliče prašiče, jih ne oponaša, dum, dum. 

Hhahahhahaha, Jjure, ne me jebat. 

Oni kličejo prašiče!!! 
Ampak res verjamem v to klicanje prašičev. Res vidimo, da ga je priklicalo. Celo komentiral ga je. 

Mi kahko das keri skin, plis, ker jih imas ful. 

Oni ne oponasajo pujsou ... klicejo i h. 
kKako se ta video o prašičih imenuje. 

Omg, to niso prasici, to so ptice🤨🤨al pa ona zanska.😰😰🤣🤣🤣🤣🤣🤣 

Naredi še več takih posnetkov, ker so res smešni. 
Hahaah, še posebi zadnja. 

Eeh, hej, hej, čav, folk, Jure, tuki danes bomo gledli, kako folk uponaša prašiče. 

Hahahahhahahahahaha, res smesno. 
1.00 ti še sploh nisi bil na kmetiji. 

😂😂😂😂 Uumiramm. 😂😂😂😂😂😂😂😂😂 

Dobr video, sam vtf, to so pPrasci, pa sploh se pujs tako ne uglasa. 
Haha, 

Sej se noben ni rabo preveč trudit. 😂😂😂 

CUDAK. 

Phhahahhahahhaha. 

Napiši pig Voice. Pol boš vido, da poše calling, to pomeni klicanje. 

Omg. 😶😥😥😥 

Kr nasmejiv si me. 

Ta folk kliče prašiče. 
Ej, pro, če si nisi prisu gor, ne oponašajo prašičov, ampak jih kao kličejo. 

Sj nvm, a si ti en, mislm pršič. 

Ppa če so dobesedno realno oponašali ... če bi šal kdaj na koline, bi vedo, ne pa da dela ojnk, ojnk. 
Ta folk je przadet. 

Kličejo jih. 😂😂😂😂😂 

Clpvk, ti se ne nobenmu smejat, ampak sebe poglej. 

Ha, ha, ha, kaki čudni prašiči. 😂😂😂😂 

Na ret še kakšen tak video, prosim. 🙄 

Hahahahah, 😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂 kak je bil drugi fati. 

Tako se oglasajo, ko jih koljejo, vendar ta zenska je pa res talent. 😂😂😂😂 

https://www.youtube.com/watch?v=n8C_8VXU9HQ
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Kkasen wtf, to ni glas prasicov, kje si to najdu. 
Tta folk priklicuje prasice in ce so priklical tebe, ocitno deluje. 

On, ta drug, je kr dobr. 

Jjs bom umrla od smeha + umiram od smeha na tvojo reakcijo. 
Drgac je .... oink, oink, oink, oink .... 

Kakšna ženska. 

Jjaz se ne bi srecal znmi, ka ce postanejo takrat prasci. 
Super. 

Po mojem mas 1 pri anglescini. 

Se vid, da ti se nis biu na farmi. 
Tta prvi je čudn, kakšen fredy. 

Sploh ne snajo opnasat. 

Ta video sem si pogledo 100- krat. 
Pa kaki pujsi so to!!!!! 

Tle si bil suh. 

Ttle kličejo prašiče. 
2:57, Jure, to s ti. 

Jja, nared se kak tak video. 

Kliče jih, ne oponaša. 

Zgleda, kod ta ti nisi biu. 

To je, ko so klali prašiče. 

Kdo je pršu zaradi Markota Žerjala. 

Mislim, da jih klice. 😂 

Ti, k govoris, je isti zvok, btw. 

Ssploh jih ne oponasajo, ampak klicejo. 
Jure, a bi lah s tabo igrov, ker si tok dober. 

Drgač so oponašal, kako poklicat prašiča. 

Pa ne bi te ubil, ce bi shujsu. 
To oni kličejo prašiče, ne oponašajo. 

Sej ženska je še najbel zadela. 🤨😂🐖🐷🐽🤣😂 

Bbotek botekpred 2 letoma. 
Pauza na 1:26. 

1.45 oponasa prasica, ka ga kolejo. 

Toti ma na glavi koruzu. 

Zzaka skos govoris faking. 😂😂 

Kličejo prašiče. 

Nub si. 
Oj. 

Oni kličejo, ne pa oponašajo pujse. 

Tta folk mora na farmo. 
Oni ne uponasajo prasice, ampak sebe. 

To je za zjokat. 

Jure, tje biv naj bolši video. 
To oponašajo bol sebe, ko pa pujse. 

ODGOVORI. 
To je šov talentov, THIS IS AMERICA. 

Kličejo prašiče. 

Zelo, zelo dobr oponašajo prašiče. 
Na videju je pisal, da kličejo prašiče, ne oponasajo. 

Čudno, da ni tebe met temi videi. 

Presi. 
To privlacjo prasice, ne pa uponasajo. 

Avoja čustva izražajo. 

Mi mamo usako leto prašiča, pa ga nikol nism ču krolt f redi. 
Ddrugi je vponasav prasica, ik ga vbijajo. 

Ha, ha, ha. 

Ddober. 

Zakaj vlečejo živali na oder. 

Ta sončnimi očali je bil čist top. 

Mene uhe bolijo zaradi njih. 
Ta ''he, he, he'' je, da si noob. 

Tko se pujs oglaša v klavnci. 

Naj bol je bil smesen tisti, ki je imel crne ocale in je bil debel. 
Kkol video, dej, nared še kešnga. 

Ti si odojek 100 %. 

Ka ti si smotan, če jih kličejo, ne pa oponašajo. 
Car si. 

Nnajači video. 

Skor sem umrla od smeha. 
Tto so bol koline. 

Kaj je narobe s tabo, to je klicanje pujsev. 

Tto niso prasici. 
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Bol se še nism smejal. 😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂 

Slabo mi bo. 

Jure, yi si legenda. 

Kok si smešen, ha, ha, ha. 
Vvljudno. 

Hec. 

Koruzo. 
Oni oponašajo gudeke na fureži. 

Vse je res. 

U bistvu je vsem ratal. 
Tto niso prašiči, to so podivjani Francozi z kurnika. 

To je bla kokoš. 

Kke si najdu ta video. 
Prvemu je vsaj ratal, da te je prklicu. 

Tti si najbolj. 

Ooni klicejo prasice. 
Ja, prašiči, ko jih kolejo. 

Ta prava baba zate. 

Ta pPravi aAmeriški prasci. 

To je bil še najboljši video. 

Tta tvoj fejs 2:59. 😂😂😂😂😂😂 

Oj, js bi, da bi šu v Ffortnite v loot lake. 
Omg. 

Teb pa je dolgčas, da snemaš video o prašičih, kdo bi to gledu, BRUKA. 

Ura je 22:32, k to gledam, in jst sm skor crknla od smeha. 
3.06 tak zgleda tvoja mama. 

Ooponasajo tebe, boondinkA. 

Fejkaš za jellym. 
Uuna zenska zgleda k ti. 

 

51/ Tilen Zupanc, Grozljivka v 3D, https://www.youtube.com/watch?v=zQTVFTEfbgU 

8:10 kaki jump, ej. 😂 

Ker car, rees, hahah, zmer crkavam, k gledam tvoje vloge, 😂 good job. 👌👍 

8:09 majko milo, ne morm se nehat smejat. 😂😂 

Ti si dobesedno najbolsi youtuber na svetu. 😂 

Prosim, nareji se vec takih video. 😂 

O, hudo, pa dobr video. 😂👌 

Kero aplikacijo imaš za urejanje. 

Kak je tvoj Ssnep. 

Fful si zakon. 
Kje si kupo očala. 

Ti si genij, majke mi moje, ej, pac tak nisem se ze dougo tak fejst rezala, hahahha res car si, ar. 😂 

Kje si kupo očala? 
Ki si kupo ocala? 

Naredi ben buzled video, prosimmm. 

Ka si iz Bbrezic. 

Ppoglej na 8:50, kko je drzal prste. 😂😂 

Kje si kupu vr ocala? 

Isto je bla anamarijaAnamarija. 
 

52/ Tilen Zupanc, Samomor, https://www.youtube.com/watch?v=EQ7gOqu5MhM  

Bravo! Tok pomembna tema,👏🏼👏🏼 pisem email, smo nardil mladi en fajn projekt na podobno temo. 💪🏼 

Pri takih stvareh sicer znajo najbolj svetovat in pomagat tisti, ki so ze dal neki podobnega cez, ponavadi te tud ljudje, ki so v takih situacijah, 

ne bojo poslusal, dokler se ne spustis na osebno raven, da se lahko z necim poistovetijo. Zdej, ce se nimajo s cim, je problem ze iz prve roke, 

vem, da nekdo, ki je v takem polozaju, ne bo poslusu, pa sej bo bols, pa ne tega delat, sej ni tko hudo use, se bo resl ipd. iItak si bo mislu, kaj 
bos ti men govoru, sej ne razumes ... to gre v eno uho notr in cez drugo vn, ce ne celo poslabsa stvar, treba je uporabit cist drgacn pristop, 

tega pa spet vsak ne more, da ti cloveka posedes, pa reces: lejLej, ne bom ti govoru, bo bols takoj, ni tko hudo, iskreno mislim, da se neki 

casa ne bo bols, je hudo in boli in ti ni vec za bit tuki, vem, razumem, sm biu na istem mestu, ni stvari, da bi ti pomagala, ni tablet, ni 
psihologov, to so zacasne resitve, to ti omrtvici custva in misli, ni pa dolgorocna resitev, point resevanja tega je, da se ti ucis, kako vzljubit 

zivljenje. Ze najmanjsa stvar, pa ce je to soncen dan in 17 stopinj sredi januarja, pa ce je to nov film na partisu, pac glupo se slisi, ampak je 
res, it’s all about the distraction, ne glede na to, zakaj nekdo razmislja o tem, ne gre se za to, da so taksni ljudje labilni, nekateri so rojeni, da 

vse, kar cutijo, cutijo dvojno, vcasih je to prevec za navadnega cloveka, konec koncev smo vsi iz krvi in mesa. “ Empaths”, pri njih je treba 

pazit, da ne zapadejo v depresijo, ker jih je tud tezko spravit iz nje, nek pogovor pri njih ne bo najbolj pomagu, treba mu je pokazat care 
zivljenja, da dobi voljo do le- tega nazaj, to se ne resi iz danes na jutri, zna trajat tud leta, pac da se res izkorenini. V taki situaciji mora 

clovek globje pogledat in se zacet zavedat, kok smo u bistvu majhni, kok vsega mamo se za vidt, dozivet, prezivet, v kaksnih situacijah so 

ljudje po svetu, pa se borijo, da prezivijo z zadnjimi mocmi, pa kok si lahko dejansko srecen, da si dobil moznost, da zivis sploh, ze, res, da 
ne v najboljsem moznem casu in ne nekem lepem svetu, ampak si jo pa in mogoce res ne bo bols cez eno leto, bo pa zato cez 2 ali mogoce 3, 

ni vazno, tud stvari, katere si zelis dosezt v zivljenju, use se bo zgodilo, use se scasom poklopi na svoje mesto, u just have to trust the 

universe, pa mogoc se tud to slisi ko nek idiotizem, js sm en ogromen realist in vecino casa, priznam, tud pesimist, ampak se ucim cim bolj 
pozitivno razmisljat in takrat se stvari zmer poklopijo, tko da ce je kdo v taksni situaciji, pa to bere, just hold on to positive things, it gets 

better. 🙂 

https://www.youtube.com/watch?v=zQTVFTEfbgU
https://www.youtube.com/watch?v=EQ7gOqu5MhM
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Tooo, Ttilen, glasovou sm zate, za naj yt. 
Prav maš, js sm tud na to občutliv, v naši šoli skos govorijo, da bojo naredl samoumor. 

Prvo morš sam pr sebi 100 % dojet samomor in pol se ti bojo avtomatsko ideje dale na plan. Za začetek se začni pogovarjat z ljudmi, ki so 

nameravali storit samomor. 
Js te podpiram pri tem, le tako naprej. 

Se strinjam s tabo ... zivis samo enkrat in mors zivet in delat pizdarije💕🤷♀️in v lajfu je vedno lahko slabse, kot je zdaj, zato ni vredni 

narediti samomora. 
Tako gibanje je potrebno, zato ker smo sSlovenci, ena izmed top 10 držav po samomoru na prebivalca. 

Koncno set vlogggg !!!!!!! 

Yo, brt, tis res legenda. 

Bravo, Tilen! Tooo! 👏👏 

Tti si najboljši YOUTUBER na svetu. 

Se popolnoma strinjam s tabo. ☺️👍 

Bravo! 

Bravo, stari. ❤️ 

Ti si legenda, midve te ful radi gledava in super, da si izbral to temo, saj malo ljudi spregovori o tem. ❤️❤️❤️❤️ 

Ssi lahk moj prijatelj. (: 

Dobro si povedal. 👍 

Omgg, tok dobr video, 😍😍 hvala za ta video, res top, top, top, ❤️ obozujem te, noro dobri video, 😍 1x sm te v Brescah vidla. ❤️ 

Svaka cast za tale video, res sem vesel, da si uspel z youtubom, gledam pa te od zacetka. 

Bbravo, Ttilen. Pprov mad. 

Mami od moje prijateljice je prejsnje leto decembra naredila samomor. 
Legenda. 

Ziujo, Tilen. Na ker gmail ti lahko poslem en mail, bi ti poslal eno zgodbo ... 

Cestitke za 8k subov. 
Dej novi video, pa DJ čim daljše, k so tvoji videji ful zanimivi. 

Srry, dobr video pa vse, ampak naslov, samoumor je. 

Nice video, sm se napise samoumor. 🙄💪 

Še malo, pa bo 8000 subov ... 

Ej, zakaj nisi dau mejla u dscripsen. 

Ssam uzivi varno. 
KAJ BOŠ NAREDU ZA 100 VLOG. 

Pprov mas, Ttilen. 

Res je. 
Ti maš iststo sobo kot jaz. 🤨🤨🤨 

Kak je tvoj mail? 

Jjs sm se pred 2 letoma razšla s fantom, kakšno leto po tem sem spoznala novega in sva zdaj že dlje časa skupaj. Hhudo mi je bilo po 

razhodu, ampak nikoli nisem pomislila na samomor. Mmoj bivši pa je po tem, ko je slišal, da sem z drugim. Žže po naravi je zelo občutljiv, 

če vidi na Yyoutubu kjut mačke, se začne jokat. Sstar je 23 drgač, ni nek majhen razjokan fantek, ampak je samo ful čustven. Iin zdaj, še 2 

leti po najinem razhodu, mi včasih napiše Ssms: ful Ful te mam rad, adijo, grem na drugo stran ... Ppol sem cela prestrašena, se odpeljem k 
njemu domov, on pa igra igrce in pove, da ga je sam mal stisnil pri srcu in da ni mislil resno ... pol mine spet nekaj cajta, spet isto ... sem mu 

že 100 x rekla, da naj gre k psihologu, da to ni nič takega, ampak vedno pove, da ni nor in ga ne rabi. -.- Jjs več ne vem, kako pomagat 

človeku, če prekinem stike z njim, me na nek način nazaj z istim sporočilom kontaktira, če se družim z njim, ga boli, da sem z drugim ... wtf 
naj naredim? Vvsak dan me je strah, da se ne bo res enkrat ubil. Ččeprav govori, da ni resno mislil. Kkaj pa, če je? Ppravijo, da moraš takšne 

besede resno vzet. Ssranje je ta samomor. Rres bi se mogli o tem več pogovarjat. Ttut na Yyoutubu, ne pa sam o mejkapu in faking jutranjih 

rutinah, ki poneumljajo ljudi ... Hhvala, da si vsaj ti spregovoril o tem in čim več takšnih videov, prosim! (Ppa sorry za dolg post.) 
Ti si kull. 

Ti si res kul. 

Moj brat je naredil samomor. 😓 

Ful mas dobre namene, sam ce ti nekomu reces, da bo vse v redu, se bo kj spremenil? Ne, ne bo se, ker ne mors ti resvat njegovih zadeu ... 

deli na tem, da preprecujes ustrahovanje, zanicevanje itd. Ne pa da pol samomor preprecujes, ko je psihocna skoda ze narjena ... treba je 

ozavestit ljudi o zanicevanju ... ne pa o samomoru ... ce si dojev, ka hocm povedat. 
Uprašaj Logana Paula, on ma izkušnje s tem. 

Prvi, hah ... dobr video. 👌 

KOGA BOLI, CE SI PRVI. 
Dobra tema (poucna ), sam kaj pomaga, če folk sam hoče prvi lajkat, komentirat. 

Super tema, samomor je res težka zadeva za celo družino ... jaz sem pri 13ih letih ostala zato brez očeta. Lahko bi vedeli, da se bo to zgodilo, 
samo ne vem, kaj bi lahko naredili, da bi preprecili. Oseba mora sama priti do tega, da gre po pomoc. Tako da tudi ce bi ga poslali k 

psihologu, bi moral biti on za to, da bi sodeloval ... Ozavescanje o tem, kaj to potegne za sabo, kje si lahko najdes pomoc ... 

Llahko bi odpiru spletno stran o ozaveščanju al pa organiziru informativni dan. 

Če je potrebno, stopin zravn. 😉 

Zdravo, Tilen, jaz sem že malo starejša generacija in iz prve roke lahko povem, da so v preteklosti v Sloveniji obstajali ljudje, ki so iz 

znanstvenega vidika in socioloških znanosti proučevali samomore. Eden takšnih je bil moj daljni, že pokojni sorodnik, Janez Dokler, ki je na 
to temo napisal nekaj izjemnih znanstvenih raziskav. Knjiga, ki jo poskusi poiskati, če te zadeva bolj zanima, nosi naslov ''Socialni vidiki 

samomorilnosti, raziskava Klinike za psihiatrijo v Ljubljani", izdana leta 1974, avtor Janez Dokler. Zagotovo je ogromna razlika tedanji čas 

in zdajšnji čas ter vplivi, vendar tiste osnovne lastnosti in faktorji ostajajo. 
Prva. 

Kul video. 

Prva. 😏❤️ 

1., spet. 

Prvi. 
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Prvi. 
Prvi. 

Prvi like. 

Pprva. 
Kako je možno, da je 111 likov pa 108 ogledov?????????????????? 

Prva. 😍😍😍😍 

Prviiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiii. 
 

53/ Kitajci me obožujejo, Tilen Zupanc, https://www.youtube.com/watch?v=1hKcMXYlOYM 

Top videoo. 👌👌👌👌❤️ 

Najboljši jutubr everrrr. ❤️❤️❤️ 

Toooooo, Ttilen, komaj sem čakal .tvoj video. 

Obzolujejo te, kr si legenda. 🖤👌 

Čaaaak mal, oče je tisti herojski policist, ki je rešil življenje moškemu v požaru? Bravo in pohvalno! :o Bom še rajši sprejmljal prispevke. 

Srečno 2019. 

Dudee, prisezem, da mas sik content, alkee. 🤨 

Naslov: kitajci Kitajci me obozujejo. Na thumbnail: glavni igralci iz prekrokane noči. 👏🏾👏🏾👏🏾 

Srečno 2009. 

Pades izpit, pa se gres napit, 😂 you the best. 😏 

Ali lahko dubim lLink od kitajsko spletno stran, da mav vidm. 

Za vse, ki zelite gledati Sslo videe, si oglejte moj kanal, redno objavljam. 

Ti si legenda. 😋 

Tilen! Zihr bom kupu likalnik. 

Js sem odvisen od tvojih videjov. 

Doer video, kak se ze imenuje tvoja kamera? 
Tvoji videji so e. Boljši kot drugi, sam so prekratki. 

Legenda. 

Se dva vloga pa 100. 
1. 

Obozujejo.* 

Najbolse ime mas, tk kot jaz, Tilen. 
Ti si legenda. 

Legenda. 

Haha. 
Narobe sem napisal. 

Car, se ga mormo enkt vidt. 

Car. 

Kok si ti visok, da je Iines Eerbus višja od tebe? 

Tadeja Zzaloznik. 

2. komentar, ful si kjut. 
Haha. 

Pprvi gledam. 

Nnaj youtuber si. 
Ti si car. 

Nojs. 

Kk je naslou muski, k si jo dau na konc. 
Ti bolj pogosto piješ kot Denise dame. 

Hehe, prvi gledam. 

Aja, 1. 
A si dubil kaksno prosnjo za promoviranje od 9 letnikov, ker so oni tvoji najbolj zvesti gledalci? 

 

54/ Pet korakov za uspešno učenje, Tilen Zupanc, https://www.youtube.com/watch?v=3PyTzg8dCfs 

Kral, ucu sm se tko k ti, pa sm dobu 2, hvala za nasvet. 😂👌 

Ti si bil tud pod zdravilom za stres, ko si snemu. 
Probal sem, ni slo klih neki najboljse. 

Hahaha. 😂😂😂 

Vvav, osnonosolcem pa ful pomaga alkohol, kava ipd. 
Se boš kj snemo. 

Rad bi videl oceno po tem. 

Kaki kral, Zzupanc.😂 

Ti si zama bog. 

Js v sredni 😂 0:10 , 1:14 in seveda 1:43. 

100 % delujoča metoda ( sm probu ), sarkazem. 
6. Ne poslusat Zzupanca. xD 

Nimam vode od boga, niti križ. 

Zupanc, ti si norc. 
 

55/ Brat ali fant? Kdo me pozna? Lepa afna/ https://www.youtube.com/watch?v=ijx-cLnAqlE  

 
Lepo vas je videt skupaj, :) še čimveč takih videov. ;) 

Kkok je tvoj brat kjutt. 😍 

https://www.youtube.com/watch?v=1hKcMXYlOYM
https://www.youtube.com/watch?v=3PyTzg8dCfs
https://www.youtube.com/watch?v=ijx-cLnAqlE
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Bravo, Lea. Ful dober. Najboljsa jutuberka na svetu! Tok te obozujem. Lp, Julija. 

Polepšali ste mi popoldan,😍😍 sem se zelo nasmejala.😘 Pa nekaj odgovorov sem tudi jaz vedela.😘 

Upajmo, da danes Anžetu ne bo treba spati na tleh, hajjajaa.😂😂😂 

Kaj si zmisljujes odgovore, ce sva vadla to prej, 😂 predobr video! Res sem se nasmejala. 😂 Upam, da boste se kdaj posneli tko vsi trije. 

😊❤️ 

Res ste dobri, sploh Anže, k na začerku resn, pol pa poka take,😅 še kdaj tak video ... zakon ste.🤨😊😊 

Anže : Ppa kako je spet on? Hahahaha, moj najljubsi video, ze 10000x sem ga pogledala, zares je THE BEST !!!!!! 😃😃😃😃 

Zelo dober video! 

13:27 pikč mali. 😂 

Ful dobrr!! BRAVOO!! 💗💗💗💗 

Tvoji videi so mi zelo vsec, ob njih se vedno nasmejim. 😀😄 

Omg. 😂😂😂😂 Eno vprašanje, na kateri gimnaziji je Žžan. 

Koncno,💕 pa smo dočakali ta video. 😂❤️🌍 

Omgg! Moj najljubsi predmet je tud slovenscina!! ✌😜😍 Pa fulllll dobr video ... komej cakam novga! ❤️❤️❤️ 

Bravo, Aanže i n Žžan. 

Eej, super ste vsi trije. (: 

Super si! Najboljsa youtuberka na svetu! ❤️❤️❤️ Pozdravcki za vse tri. ❤️ 

Joj, tvoj brat ima tako popolen nasmeh, hhh. 

Hahaha, jooj, kok sm se nasmejala !! 😝😜 Ssm si mogla kr 2x pogledat, tok je blo 🔝. 

Še čim več takih videov 😉! 

HahhaH. 

Kok doro, dj naredi se kaksen video z fantom in bratom.❤️❤️Love uuu 

Rada bi te vprasala, kaj je to piskalo, ko bsta se javila? 

Zelo dober video, sem se zelo nasmejala 😁. Afna, top si. ❤️👌 

Ja, kok ste pa luškaniii <3 ... otroka xD. Ful dober video, zabaven predvsem. :D 

Waw, zelo dobr video, res,👌komi cakam nov video. 😘 

20:27 a ga polulam? HAHAHAHAHAHAHHAHAHAHAHAHHAHAHA, PA TO MOJE IME JE ŽAN, MOJ MLAJŠI BRAT PA JE 

ANŽE. XD 
5:37 ooooooo, Žančiiiiiiiiii. 

Lohk bi z Anžetom in Žanom posnela BEAN BOOZLED CHALLENGE. 

Hahahaha, res ful dobr video, najboljse mi je ta del 14:00, poslusi Zana ( brata ). 

Zelo dober video. 😂👌❤️ 

"Lea ne mara razpršene vode po svojem obrazu," pa pol uni pogledi, haha, noro. :D :D 

Ta video je bil cool. 👌🏻👌🏻👌🏻👌🏻👌🏻 

Jz tko, k gladam zdj ta video, se tok smejim, da se ze doug nism, hahah. Llol.😂😂😊❤️❤️❤️💕 

Dj, plis, objavljej vec videou s svojim bratom in fantom, ker sta ful zanimiva in smesna tako kot ti. 

Zelo bi tuti jaz to naredila, tako ,da mi lahko poves. 
Full dobr video. Med gledanjem videaa sm se tok nasmejala kot ze dolgo ne. 

Vi ste full zakon. ❤️😂 

Pol miljonaa,💋to zmore samo trio, adio. 😹 

Tta video gledam ze 100, pa mi je sevedni full smesnu, si najbolsa jutubarka. ❤️ 

Hhahhaha, dober video, :) lahk pa pogledate tud najin kanal, se nekaj trudima, :D hahahah, 

cestitke za 14.000 narocnikou!! ❤️ Iin video pa svetovn 😍😍❤️... zlo sm se nasmejala. 😂❤️ 

Kaj je celulit. 

Oomg, ful smešen video! Llahko še več takih. XD 

13:15 kera faca od Anzeta. Top ste!! Velikokrat se snemajte skupaj. 

Super. ❤️ 

Top video, upam, da še ponovite, ful sem se nasmejala. 💜💜💜 

Hhud brat. <3 

Zelo si cool vseba in lepa, fanta pa sta zloooo smešna. 😍 

Se spomnim, ko si imela 13 tisoč naročnikov, zdaj jih imaš že 42 tisoč. 

LEGENDA !!!!!! 🤨 
Aa ti si bla na AGRFT, kul!!! jJst grem tut na igravstvo, pac na  AGRFT, res si kul. 

Super video, 🔥💖 med najboljšimi,💞še več takih videov ... prosim. 💖💞🔥 

Super ste. ❤️❤️❤️ 

Kako si? 

Hahaha, hudo. 💋 

Bravo, Anže in Žan! Čestitke, super video. Cool 😋😋😋 

Ffull dobr video, 💜 upam, da boste nardil se kksnga skupi. 😍💋 

Ffuul dobr video, 😘 zlo sm se nasmejala, res. 😘😘❤️ 

Js zivim blizu Zabje vasi. Mogoce pa te kdaj srecam. Drugac pa suuuuper video in ni mi zal, d sm se narocila na tvoj kanal. 💖 

Kok je Žžan sStar. ❤️ 

Kako zdržiš ob njima? 😂 

Llea, pa zakaj skos kričiš : uuuuuuuuuuuuuuuuuuuu, to je tud čudno. 

Zakon video,👌🏼bravo. 👌🏼👏🏽👏🏽👏🏽👏🏽😘 

Aahaha, dober. ;) 
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Ssuperrrrrr!!! Najbolsa si. 😇 

Tvoj brt je zlo leppppp.💖💖 Cool videoo. ❤️❤️ 

Tta video je zakon in je zelo smesen tvoj, fant in tvoj brat sta ta video naredila se bolj zakon in smesen. 😘😂 

Zzelo dober video. 😁🌺💕 

Zelo zabaven video, še tako naprej. 👍👍👍👍👍👍👍👍 

Ful kul,🤨🤨tvoja dva fanta sta super, 🤨🤨sploh Anže. 🤨🤨 

Bbrat. 😍 

Full dobrr videoo, upam, da see kksnga posnametee, k ste mi ress topp. 👌❤️🌏 

Vi ste carji, še več takih videov, ker so top, a bi lahko posnela my makeup 💄 story. 

SAM 2 STA. 

Lea ne mara rasprsene vode po svojem telesu. 😂😂😂😂 

Vi ste face,😊😊😊ful ste me nasmejal. 😂😂 

Oodlicen video. 🌸 

Omg, kere legende ste!! 😎😎😎❤️❤️ Ffull dobr video, pa ful smesn. 

Star video, ampak zaakooon! Dejansko ne morem verjet, da se te spoznala!! 🤨💜💜💜💜 

Umiram od smehaa ... 😂 

Oomg, ful supr video ... lahko se klsen podoben video. 💋 

Lahko naredite skupaj še kaki taki video, ker je ful dober. Z tvojim fantom in bratom (tvoj brat je tak cool), sej tvoj fant tudi. 

Bbravo, zlo sta oba dobra, usi 3 u bistvu. 
Zzakaj več ne objavlaš. 

Haha, prej si mel 13 tisoc narocnikov, zj jih mas pa 31 tisoc.💕🌍Ta video sm ze miljonkrat.🔥🌍💕💕 

Joj, prelepega brata maš ! A ma Iinstagram ?! Pa seveda, super video !❣️❤️👋 

Ulepsal ste mi dan. 

Lepa afna, zelo odličen video, ti te las vVedno super videe in šminkaš. 

Kok si stara? 
S čim editaš. 

Žan je pri zadnjem vprašanju biu prej kot Anže!❤️ 

Žžabji kraki, hahah.😂😂 

Hhahahah, ful sm se nasmejala pr temu videu, prosm se vec takih, res zabavate. Ffolk😂afnicee.❤️ 

Kko to gledan, dobeaedno umiram. 😂 

Meni je knjiga Harry Potter tudi zelo všeč, sploh pa dvorana skrivnosti. 

Super video,💖💖💖lušni ste, pa smešni.😂😂 

Ti si super in ves čas te gledam. 

jJoj, kok dober video, vsi trije ste krasni. :) 

Ful dober video.💖💖 

 

56/ Lepa afna, https://www.youtube.com/watch?v=qfD-PZUt8q0&t=83s, Get ready with me + Nika Zorjan 

VŠEČ SO MI PESMI OD NIKE ZORJAN IN TI, KO SE MAŽEŠ. ❤️💙❤️💙💚💜💛💚💜💛 

Šše več videov z Nnikooooo. 

Nnaredi še kakšen video z znanim Slovencem (npr. skakalko, igralko ...). 

Vama pa res dogaja! 😃😃😃 

Oobe sta čudoviti. ❤️❤️❤️🔥 

Prelepi sta. 😍 

Ccarice! ❤️❤️ 

Rrece se intividualno.❤️❤️ 

Kaj, NIKA ZORJAN!!! Kako sta se spoznali? 

Ssuper video, res sta si naredili zelo lep in perfektno zgleda na vama make up. 😍😘💖 

Llepe afne. 

Mmene pa zanima, ker telefon imas😀. Ppa ful dobri videi. 💋💖 

Oo, hudoo. ❤️👌❤️ 

Llea je nasa mami afna, haha. 

Lluškani zelo. ❤️ 

aA tep j Llea ime. 

Super sta in tudi sama si Lea: lepa avna. 

Zzelo sta lepe. 😉 

Llove Nnika Zzorjan, blagor tebi. 

Prekmurje squad. 😍❤️😘💛❤️ 

Reče se intimno. 🤨❤️ 

Hey, a bi lahko, prosim, nardila kaksen video na temo valeta (kako se naliciti, kaksni nasveti ...), hvala ti. <3 

Nika, tij si moj idol. 

Nnajlepsi in najbolsi cariciii!! 🎀👭💜😙❤️ 

Fful hud video z našo Pprekmurko, Niko, 💜💜💜😍😍 the best!!! 

Kkako pa sta se sploh spoznali? 

Jjej, prvi komentar,❤️❤️super staaa. 🍀🍀💫💫 

Nnika Zzorjan!? cCist hudo! ☺☺ 

Uuuuuuuu, lepa Nnika, uuuuuuuu, dobro poješ, Llepa afna, uuuuuuuuuuuu, dobri kanali, Llepa afna. 

https://www.youtube.com/watch?v=qfD-PZUt8q0&t=83s
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Zelo dober video. :-) Waw ... Nika Zorjan. <3 

Llejčii, waaaaa, čestitke za 10.000 subs, 😍😍😍 super si. 😘 

Ful sta lepi !!!! 💙💙💙 

Zzakon sta! 😀❤️ 

Nnikaaaa,❤️❤️❤️Lleaaaa. ❤️❤️ 

Jjaz sem tudi Pprekmurka. 👅 

Ful sta lusne brez make upa!!!! 
Ooo, kok dober video .... Nika je super, ful si fajna. 

Lahko posnameš en video z Leo Sirk. 

Intividualno. ❤️ 

Lep makeup, Nika. 

O, hudo, kako si spoznala Niko Zorjan.❣️ 
pPoglejte k Niki, ampak ne tej, k Niki na nikkie23. 
Ali bi lahko 2019 naredili spet skupen video. 

Omg, povabila si NIKO!!!,✌ 🐾 

Jjaz vem, kdo je njen fant, ampak Llea, ful krasen video. ♥️♥️ 
Zelo vama paše rdeča šminka ...<3 

Kkull video ... full sta dori ... nNika, prow lepa si z rdečo šminko. 👄 

Gge san fse razmela. 💞 

Rres sta dobre, pa ful sta lepe. 😘❤️ 

Ssuper video, lLea in najbolša yotubarka si. ❤️❤️❤️ 

Lepa afna : top, lepa, popolna. Nika Zorjan: Lepe lepe pesmi, lep glas. Posnemi več takšnih videov. 

Intuitivno.  😂😂 

Ti pa tut, Lea.  ❤️❤️👌👌👌😙😙 

A je kaj boljšega kot oni dve skupaj? <3<3<3#prekmurcesemamorade 

Kdaj bo novi video ... V teskem trenutku sta me nasmehnili. 😊 Zakon sta. 💜 

Sse bota skuper ka posnele. 

Nika, ful dobr poješ. Pa če bi lah, prosm, posnela še en video z Niko. ❤️❤️😍 

Kko vidve sta prijatelci, se dolg poznata. 

Intuitativno ... 😋😋 A je to sploh prov??!! 

0:27, kako ga Nnika drk. 

Bravo, Lepa avna -- Lea. In Nika Zorjan. 😍😘😚😙 

Ssuper. 

Vi2 sta TTOOPPP. 

Nnika, kralica. ❤️❤️ 

Nika Zorjan ma isto majico kot jast, drugič, ful dober video. 💓❤️❤️💯💞 

Iintizivno? 
Nnika Zzorjan, waw. 

Kje snašla Niko Zorjan?? SREČNICA!!! 

Llepo pojeta. 
Jjaz sem tudi pPrekmurka. :) 

Kkak jo poznas?? 

Oooo, Nika zelo lepo poje, 😍😍😍 nardile sta pa svetovn video. 😊 Leja, tebi tud ze gre prekmurscina. 😊😉 

Vvšeč so mi tvoji videi, bee cool. 

Pprekmurce smo zakon. 

Ful dobr video. ❤️🙂🙂 

Ja, te je Nika naučila po pPrekmurski goučat?? 

Ssuper video. Nnaredili sta zelo lep makeup. Šše posebaj tebi pašejo umetne trepalnice. 

Fful dobr video. 💙 

Omg, kak si dobla Niko Zzorjan ? sSuper video. ☺☺ 

To je ful dobri makeup. ☺☺☺❤️❤️❤️ 

Nika in afna sta zakon in Nnika, krasen glas imaš, Lea. ti pa si prava lepotica. Kdo se strinja, naj lajka. 

Res obe rada gledam, tudi Nnika ima lepe pesmi. ❤️❤️ 

Vvejs, hahaha. 

Pprosim Llejko, narediš se kaj videov z Niko Zorjan. 😎 

Zelo sta lepi. 

Mmešaj, mešaj. 

Iintuicija se rece, intimno. 

Ful dobr video, posnemi še z Nušo Dderendo. 📕📕 

Bravoooooooo, Lepa Afnaaaaaaa, najboljši videooo!!! Tudi Nika, bravo!!!! 

Ful dobre videje mas+najboljsa you tuberka si. ❤️❤️❤️ 

Kero kavo to pijeta? 

Lea, Nika se je ful leps nalicila. 

Ful dobr video. 
Ge san tude Pprekmurka, pa sen vse razmela. 

Kaku sta se sploh spoznale? 

Ful si dobra! 
Oomg, kak sta drugačne brez make up-a. 



131 
 

Ss cim snemas videe, telefon , kamera ? 
Fful dobr video. Pponovit ga mors. 

Jjaz sem iz Pprekmurja in sem vse razumela. 

NIKA, FULL SI LUSTKANA!!! PA LEJA TUT !!🎀🌈😶 Ssuper sta in ostanita taki za vedno. 

Ful dobro! VAV ..... 😊lajkite. 

Vsi videji so dobri, ampak ta je najboljši. 

Cool,😀 intuicijsko. 

Tak carski video, ej. Ka sta prjatlce al kaj. 😜👍👍💥💥💥😂 

P. sS. reče se intijutivno. 

Nika Zzorjan je iz Zznan obraz ima svoj glas, ful sta lepi. ❤️ 

Tvoji videi so super!!!!! In upam, da boš s tem nadaljevala. In še vedno afne guncaj.:-):-) 

OMG, Nika Zorjan!!! 

tTa pesem je kul. 
Intuicijsko. 

Naredta še kašen video skupej. ❤️❤️❤️ 

Lepa afna, ti si lepa brez meka-upa. 

Ful dober,😘tvoja afnica, Daneja. 😍😍 

Kje dobiš ličila??????🤨 

Obe sta ful lušni. 😍😍 

Tteško je to rejdno, ka bi vnoči posvejt gor vužgo, pa sumiča bujo ... ka sumič je male, pa ga teško vidiš, pa trufiš, hahahaha. 

TO JE MOJA NAJLJUBŠA PESEM. 😍💖 

Ges san tuj Pprejkmurka. 😂 

Ta video je res kul, 😆😆 posnemi še z Nnišo Dderenda. 😆😆 

Hej, omg, Nika Zorjan!!!! Od kdaj jo poznaš? Če jo kje srečaš, ji prosim, povej da je moja sestra naj, naj, naj večja oboževalka Nike 

Zorjan!!!!!!!!! 🤨😍😋 

Ful dober video, naredi jih še več. 

Ttotalnooooooooooooo coollllllllllll. 

A lhko, prosim, Lepa aAfna, greš na Iinstagram, prosim, hočem, da te oprašam en stvar, prosim, prosim, ful si lepa. 
Vem, da tole ne bo ravno v povezavi z videom, ampak iščem kakšno res dobro drugstore podlago, ki je mat a, še vseeno lahka za nosit. 

Kakšen predlog? 

Fullllll kullll! 
Dober makeup. 

Ge znam prekmurski. 

Nika Zzorajan, lepo, da si prsla, Llea, ti isto, a lahko posnemes spet tak videoo, 😘😘😇 to bi si rws zelela. ☺ 

Ful sta mi všeč. Skupi sta ful, ful, ful, ... dobri! Skupi bi morali posneti ful več skupnih videov. 

Ssuper videoo, ❤️ a lahko naresis video se z Nevo Susmelj ? 

Carski sta. 😄😄 

Zelo dobri videjo. 

Fful dobr video . Aa lahko v kakšnem videu poves, kako imaš Ssnap, Iinsta, Ffb ...... Ali lahko narediš video o poletnem makeupu. 

Fful dobrd video. 
Jje san tuj Pprekmurka. 

Zelo lep video. 👍👌💘💖💞 

Nnevo Ssusmelj. 
Ge san tudi Prekmurka. 

Fejs fajn, Nika Zorjan. 💋 

A sta prijateljici????????? 
Iintivno. 

Nika Zorjan, ti imaš tok kjut frizuro. 💖💖👍👍 

Kak jo poznaš? 
Niki ful paše rdeča cminka. 

Like, zelo dobro. 

Nika Zzorjan, rada te imam, rada bi s tabo in z Llepo afno nastopala v videu. 

Inovativno!?!? 🙈 

Pposnem se kak video z Nniko ZUzorjan, kr mi je ta ful vsec. 

Ppozdravi Niko. 

Dej, nared video z vsemi sSlovenci. pPa se loh kje sobite, pa kej priredite npr. za rojsn sam. 

Jje sn tude Pprekmurka. 

Ssestrci. 
Super. 

Intiacivno. 

Naredi še kak video s še kakim zvezdnikom. 
Llepa afna, si top youtuberka, res en velik aplavz zate. In tudi z Niko sta dober tim. 

sSuper. 🎈🎈🎈 

Nnaredi video z eEvo Ccentrih. 

Fful dobrer. ❤️😙🔝 

Nika je ful drgacna brez makeupa. 

Koliko je stara Nnika??? 
Vprašanje imam, sta idve z Niko najboljši prijateljici ali samo prijateljici. 

Fulll dobrro, pa nNikaa zelo lepo poje, pa super makeup. 😀 
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Iintuicisko. 
Kako poznaš Niko Zorjan. 

Omg, moji uzornici sta. 😍😍 Nika za petje, Lea pa je najboljsa Ljubljancanka na svetu. 

Mmen so od Nnike zZorjan vsec pessmii in Llepa afna mi je tudi vsec. 
Jaz sem Niko Zorjan spoznala, ko se je že ukvarjala s petjem, ni pa še bila "slavna" ... 

Ssem že komentirala, pa kako se kličeč. 

Joj, Lea, ti si vsak dan lepša. In vsak video je bolj zanimiv. Super si! 
Ccool video ! 

Fful rada poslusam Nniko Zzorjan, tebe pa ful rada te gledam, kr si super. 

Intelektualno??? 
Najlepša. 

Kkako lep video. 

Ko sta si delali eyeliner, sta se obrnili v enako smer, in sta bili idendični. ❤️❤️❤️❤️😊😍😘 

Kako jo poznas, kako to, da je kle. 

Super. 

Kdo ma rad afno in Niko, naj lajka. 

Ddobro pojeta. 😀😁😃😃😃😃😃😃😃😃😃😃😃😄 

Naredi video z Niko, ko poje Ddespacito v videu. 

Vidvi sta top obe dve. 
Ena lepša od druge. 

Mmeni je Nnika Zzorjan zlo dobra, tut Bbql. 

Ali lahko narediš več videov z Žanom in Anžejem, v katerem vdihujete helij. 
Ful cool video. 

Kot prvo, obožujem vaju obe, kot drugo, men je tut ime Nnika. 

Super video, Lea. Nika, zelo lep makeup si si neredila, Lea tudi ti si si naredila zelo lep makeup. Imam eno vprašanje, ali ima Nika 
Ssnapchat? Čče ga ima, mi prosim sporoči, ker bi jo zelo rada dodala.  

Z Niku naredi video, ko poje Ddespacito, pac v videu. 

Nika Zorjan me je učila v 1. in 2. razredu. 
Ful dobro ti gre prekmurščina in kako si dobila Niko. Jaz sem tista Neža od danes. 

Kako se poznata???? 

Llepa afna, gledam te vsak dan, tvoje ponavlm za tabo, ko se ličic. 
Ali sta Vvedve sta prijateljici. 

Sseveda smo fenice, Aanej je moj. 

Ti delaš najboljši makeup vseh časov. 
Bbravo, Lea, dobro ti gre prekmurščina (jaz sem iz Pprekmurja) in OMG, kako si dobila Niko? Zakon, super sta, AMAZING!!! In imam 

vprašanje, katera je tboja naj pesem od Beyonce? (Mmoja je Halo.) 

Induicija. 
Še večkrat z Niko. 

Lepa afna, daj, povej Niki, da ji ta makeup ful paše. 

Lepi in najlepši carici. 
Se gdo gleda, to se zdaj. 

Ttvoji videi so mi vsec. 😆😆😆😆😆😆😆😆😆😆😆😇😇😆😆😆😆😆😆😆😆😆😆 

Sem tudi Pprekmurka. 
Kul. 

Kakšen imaš Ssnapckat. 

Fful dobr. Aja, pa ful si zelim videt, kako delas slime. Prosim, posnem video. 
Fful hudo. 

Nika Zorjan, ti si prijateljica od Nejca Fluherja? 
Jas sam tude Pprekmurka. 

Kkak sta postale prjateljce. 

Nnika je 100 pa ena z make upom ... ti si vedno ista. 
Super. 

Jjz bi tud zpoznal Nniko Zzorjan. 

Kkje ste Šštaerci. 
A lahak posnames se kej z Nniko Zzorjan, plis. 

To ni Nnika Zzorjan ,ker nima temne oči, glasa, pa še poglejte njen obras, resno, Nnika Zzorjan bi bila zelo razočarana nad tem. 

Aaaaaaa, Nnika zZorjan, lep mejkap sta nardili. 💙💙💙💙💙💙💙💋💋💋💋 

Intuziastično. 

NEKINEKI TE JUE DAL NA 1st. 

Kako si jo spoznala. 
!$;8HA, HA, RES SMEŠNO. 

Kako poznaš Niko Zorjan. 

Kkaj, NIKA ZORJAN, bomba video. 💯💯💯💯💯💯💯☑☑☑☑☑ 

Vav, ne morem vrjet, da si povabla Nniko Zzorja in kak si jo povabla v odajo, res izgleda ko da sta sestri. 

Oobe sta ful lepi. 

Super si. 

Jaz sem danes videla Niko Zorjan in si s prijateljico nisva upale do nje. 😕😕 P. S. potem sta pozabili zapeti pesem. P. S. 2 in to z njenim 

fantom. 

Dej, naredi en video, kako Žana ali Anžeta namažeš z mejkapom. 
Mejkap. 

Llep posnetek. 😍😍😍💞💞💞💘💘💘💓💓😍😇😇😇😍😍😍 
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Ssuper, ostala sem brez besed ... to je ta vasa SKRIVNA obiskovalka. 😊😍😍😍😍 

Kapo dol. 😄😄😄😄😄😄😄😄😄😄😄 

FUUUUUUUUUUUUUUJ. 

Nika je ful lepa z te makeupom. 
Kje pa si doma. 

Jaz sem Pprekmurka. 

Ge san tuj Pprekmurka, pa dobra pesem, Nnika Zzorjan, Llepa afna, ti pa, plis, napravi se en video z znanen sSlovencon. 
Jaz sem isto Prekmurka, pa lepo pojes. 

Aali ves, da je huda afna fejkala tvoje ime. 

Lepa afna. 

Ti si top!!! Obožujem tvoje videe!!! Čestitam ti tudi za več kot 8 tisoč naročnikov!!! Res si super!!! ☺💖💗👍😁☺😀😊 

Vau. 

Kok je Nnika grša brez ličil. 
FUL MI JE VŠEČ TA VIDEO. 

Iintuicivno. 

OMG, KAKA JE BREZ MAKEUPA NIKA ... 😮😮😮😮 

Geli Nnika. 

Omg, obe ste ful lepe, vsec mi je komentar, ki ga je rekla Llea: ''jJs mam kr tremo, kr nimam vsak dan tebe,'' tu ta konentar je bil fuul cute. 

Ful lep makeup ste si naredile. Ful vama pase. Vedve sta tok cutee. 

Lep mejkar, punci. 💝 

Nika, ti si res moja najljubša pevka. 

BRAVO, LEA, BOBRO, KERI PUDER UPORABLJAŠ, NIKA. 👍👍👍👍✌✌✌✌✌✌ 

Kok sta lustni skupaj. 😜😜 

To splih ni Nnika. 

Hhej, Lea, rada te bi vprasala, s katero kamero snemas in s katerim programom urejaš, drgac si pa ful fajna ... 
Nika a poznas Bbikul. 

Fful si lepa s rdečo šminko. 

Ej, Nnika, ges san tudi pPrekmurka z Zzenavelj san 😊😄. Od kod pa si ti. 

NIKA ZORJAN JE ZZZZAAAKKKOOONNNNN IIINNN SEVEDA TUDI LEPA AFNA, NO, NI SAMO LEPA, AMPAK JE FULLLL 

PRELEPA AFNA. 😍😍😉 

Lea=Llepa afna, ti bi lahko bila afna in to, kar je Nnika Zzorjan pevka, bravo obe. 
Kkje si ti jo dobila. 

Dve cudoviti zensko. 

Kaj Nnika ima svij kanal. 
Probaj posneti videjo z lepšo slovensko pevko, kot je Llea Ssirk. 

Llepo sta se naličle. 

Nika je lepa, ko ma rdečo šminko. 

Uvod je ful dober. 

Rrada vaju imam. 

Anej je moj ... In jJa, me pise fnt, ampak punca. 
Pa nanč neje teško bujti sumiča, če je posvejt že vužgana. 

Obužujem Llepo afno ter Niko Zorjan. 

Omg, Llepa afna z Nniko Zzorjan ste dosegle vec kot 100.000 ogledov .... omg. 

Wow,😘najbolsi video do zdaj, Nnika, imas zelo lep glas in afnica, nimam besed, krasen make-up in upam, da naredite se vec videou skupaj. 

Rada vaju mam. 🔥🔥😍😘 Pp. sS.: me lahko dodas na Yyputubu? 

Aa lahka prideš v Ccelje, pa ful sta hudi. 
Nika Zorjan in Llepa afna, tok sta kulaki, jaz u bistvu se dobr našminkam, ampak zato se moram zahvaliti Llepi afni ter zdaj se okvarjam z 

petjem, ampak moj najljubši idol pa je Nika Zorjan. 

Ena moja sošolka je NIKA ZORMAN, pa kul video. 
Dve cudoviti zenski. 

Intujicisko. 

Aali sta si kaj v sorodu al kaj, kako jo poznas. 
Nika Zzorjan, jaz te bi vidla v zivo in tuki Kkaja Uursic, starost 8 in Nnaty Bbojsnc je moja mami, zivim v Ccrni na Kkoroskem, bBistrs 11. 

Obužujem te, Lepa aAfna in Niko tudi. 

Intuicivalno. 
Ja, še kaj posnemita. 

Nika, na zacetni sliki izgleda, kot da se bo pobrila. Drugace sta lusni, cool video. 

Anej je mij. 
Nniki paše rdeča šminka. 

Ges san tudi v Pprekmurje doma. 
In to je Nnika Zzorjan, mav čudna zgleda v videu. 

Nno, kz pa pozm Ddijano Zzorjan, od Nnike sestra. 

Llepa afna, kako ti je ratalu prpelat Niko Zorjan u svoj video in upam, da bo se vec slavnih na tvojem kanalu. 
Lepa afna, pohvala, prosim, se mene glej, se hoces naslov, je soy luna stvari. 

A bos povadila se kaksno drugo slavno osebo. 

Najboljša si. 
BRAVO, LEA, BOBRO, KERI PUDER UPORABLJAŠ, NIKS. 

Lepa afna je zelo dobra yt. 

Kkak fajn, da sta kaj o Bbql povedala, dejansko to sm vedla, ampak vseeno super. 
Nnika Zzorajn, use pesmi sturajo, bravo, rada bi, ce bi prsla v Kkomendo nas pogledat v solo, upam, da se mi ispovni zelja, ker sem si to za 

usakih 12 let, sem si to za zazalela za rojstni dan. 
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Jaz vem, keaj to pomen, moja prijateljica me je naucila. 
Dve krave, bolano, res. 

Nnika Zzorjan, jiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiiii. 

Ti nisi Llepa afna, ti si grda afna. 
Tisto ni Nnika. 

Zelo sta lepi. 

Intuicisko. 
Kk Niko poznas, full kul. 

😵😵😵😵😵😵😵😵😵😵😵😵😵😵😵😵😵😵😶😶😶😶😶😶😶😶😶😶😶😶😷😷😷😷😷😷😷😷😷😷😷😷😷😇😇😇😇😇😇😇😇😇😇😇😇😯

😯😯 

Lepi afnici sta obe in ne ozirejta se na slabe komentarje, ker sta najbolši. ❤️❤️❤️ 

K da sam punce to gledajo, sexist en. 

Fejst pokale. 😀😁😂😀😋☺😏😘😙😚 

NIKA ZORJAN, RADA ŽIVIŠ INDIVIDUALNO. 

Kdo je Rrej. 

Super si. 

Nika Zzoran je kul, če se strinjaš, lahki komentar. 💖😘😎 

Aafni, haha. 

Nika Zorjan, koliko si stara. 
Bbrez veze. 

Kul. 

Od kdaj se poznata. 
A to je Nnika Zzorjan. 

Kkako si dobila Nniko Zzorjan. 😁 

Intuicisko. 
Kkje si spoznala Noko Zori. 

Nnika Zzorjan je kul. 

Tto 100 procentno ni Nika. 
Ggrda afna. 

Nika Zzorjan je zakon. ❄❄❄❄ 

Ppoglej moj kanal. 
Ko bos naslednic z Nniko Zzorjan, naj zapoje Ffejst pomale. 

Oj, Nnika, si moja naj pevka. 

Kkje si dobila Niko Zorjan. 

KOK STA LEPEEE 😘😘. A BI LAHKO NARDILA VIDEO, KAJ NAJ KUPMO ZAČETNIKI, KER JS IN VELIK MOJIH SOŠOLK TE 

OBOZUJE IN PAC BI SE ZACWLE SMINKAT, SAM NE VEMI, KAJ KUPT ZA SMINKANJE. A BI LAHKO PREDSTAVLA OZ. 

NASTELA IZDELKE, K JIH MORMO KUPT. 

A vedve sta prijateljici ze dolgo. Lea, gul si lepa. 

Lahko dobim nekaj šmink po pošti. 

Najboljša si na celem svetu 😄🤣 in ti si tudi moja najboljša youtubarka 😊😚☺? Kar tako naprej, upam, da si vsem na svetu najboljša, 

🤨😂🤨😘😍 mi smo tudi youtubarke, napiši, zdaj se zabavamo v vodi, pritisni nek velik P in potem pritisni nalaganje 😎 in vse videe ti bomo 

lajkale. POZDRAVČEK. 🤨♀️👋👋👋 

A lahko nrdiš z Bbql make up iziv, da vidimo, kako se onadva znajdeta z make upom. 
Ge san tude s Pprekmurja. 

Kkoliko let. 

 
57/ Morning routine, Lepa afna, https://www.youtube.com/watch?v=F9xoP-K7A_Q 

Jooj, res zakon videjo! 💕 

Makeup studio izgleda fantastično ... moje sanje. 🤨 
Zzaj ze stotic gledam to rutino in se je se nisem "navolla". 

Če obužuješ Llepo afno, lajkaj komentar. ❤️😘💜 

Afnica moja!!!! Jaz sem ista v postelji. Samo pač sem do tričetrt na osem v pojstli, pol pa zadnjo minutko hitim se oblačit, ker morem ob 

osmih že v šolo!!!! 😂😂😂 

Fful imaš dober stil. 

Tthe best si! Nno, tut jst s tko ku ti "jutranja" oseba,😂😂😂 kar tako naprej.😘💜❤️ 

Eeden najljubsih videov ever. 😍😍 

Hahahahaha, jajca! In Gipsy Kings! Legenda! :D Pa ko si si pou ure hlače popraulala, hahahaha. <3 

Vem, da zamujam 2 leti, 😅 sam evo, komentar! Res si super! *O-D-L-I-Č-N-A, NIKOLI NE ODNEHAJ! Rada te imam! 😘😍 ❤️R❤️❤️ 

❤️❤️T❤️ ❤️❤️❤️M 

Uuuu, kok lepo se pa ti oblecs, superrrr!!! nNejlepsa, najbolsa ....❤️🌏 Ssupr video, naredi jih se, ker te ne morem nehat gledat!! 😍 

Tvoj makeup "studio" = moje sanje, haha. Btw, fulllllllll dobr video. <3 

Aali bi lahko naredila house tour/ apartment tour, ker je tvoj flat tok lep, ❤️ ti si res tak soncek. 💛 

Fful si lepa, 😍 pa cestitke za 7 tisoc narocnikouu, res si zasluzs. 💗 

Z Anžetom imata res LEPO STANOVANJE. 
Kako sta prisrčna. <3 

Ssuper jutranja rutina. Ssuper si, Llejči! ❤️❤️ 

Night routine, prosim. 😍💕 

Od tvojih videov je meni ta najljubsi, ampak nisem pogledala se cisto vseh, no, vseno je super tako kot ti. 

Leja, mene zelo zanima, kje si kupla to zobno pasto splat ? 

https://www.youtube.com/watch?v=F9xoP-K7A_Q
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Super stanovanje, na kateri lokaciji živita? 

Zakon sii!! 😄 Zzanima me, ali ta paket tummy res deluje? 😊 

Fullll si kullll!!❤️❤️❤️ 

Waw, kako čudovit kotiček. <3 Sanje vsake blogerke/vlogerke/lepotne navdušenke. In vajin flat -- amazing. xx 
Rres super simpatičen video. :) 

Nnaredi makeup kolekcijo. ❤️ 

Cool kot vedno. 😁❤️ 

Rres super video! <3 

Kdor misli, da je Llepa afna ( Leja) naj. yYoutuberka, naj lajka ta komentar. 

Ful lepo stanovanje maš in si fulllll kulllllll (studio je najboljši).<3 

Sse moras zbudit 2 ure prej, sam da si nardis make up. 😂 

The best video, ze ogromenkrat sem si ga ogledala, pa mi je se vedno zanimiv. 👍👍👍❤️ 

Naredi Smoothie challenge. 💕💓 

Ssuper video in imam vprašanje: Nna katerem radiu delaš? 😃💕 

Wow, steklen poden+delas super video, se tako naprej. ❤️😍 

Pprosim. 

Super lepo stanovanje! Makeup koticek zelje vsake, 😍 zanima me pa posteljnina, kje si jo kupila, ker je naravnost wau. 🙈🙊 

Ssuper video ... 😍 

lLahko naredis tudi night routine. 💐 

Zakon sii!! 😄 Zzanima me, ali ta paket tummy res deluje? 😊 

Fful dober video, najboljša jutuberka si, Llea. ❤️ 

Super jutranja rutina, pa lepo vaju je videt, ko si skupaj zajtrk pripravljata, ;) se že veselim naslednjih "rutinskih" videov. ;) 

Super sta. 👌🏻❤️ 

Hhei, ti si najboljsa youtuberka, ❤️❤️ a bi lahko posnela house tour?? Pprosim. 

A ves, da ti spreji fulll onesnazujejo okolje in niso zdravi. 😒 

Studio je ful hud tko ko ti in ne vem, kaj rečt.!!! 

Llusna sta. 😁😁 

Hhi, Llea, kje si dobila tummy teatox? 

Imas pa zanimivo jutro. 😃😄😘😂😋👌👍✌ 

Zlo dobr video!! Aa bi nrdila se night routinee? ❤️❤️ 

Kkje pa dela Aanže .... 
S čim urejaš videe in katero kamero imaš??? P. S.: tTi si najboljša youtuberka na svetu in ful te rada gledam. 

Kaj je tvoj poklic?! 💖 

Lahk naredis vudeo, ko si lakeras nonte ........... plis. 

Super video. ❤️❤️❤️❤️❤️❤️❤️😘😘😘😘 Bi naredila video ''najino stanovanje''. ❤️❤️😘 

zZelo dober video, 😊 mi lahko prosim poves, kje si kupila to olje za lase. ❤️ 

Lepo posteljnino imata z Anžetom. 😉 

Šše od fanta morning routine, prosim! 

Ful super, ampak kako piješ, brez da si razmažeš šminko. 💄💄💋👀💓 

Jest sm tvoja najvecja fenica. ❤️ 

Koliko stane zobna pasta? :-) 

Zelo, zelo lepa hisa. 😍 

Ful dober makeup studio. 
Super video+ zanima me, ali se da dobiti Nnyx kozmetiko v Mmullerju. 

Kkaksna je bila Lea kot najstnica? 😃 

Kkaj pa ti delaš? Nna lepotnem tekmovanju! 

Ful maš lepe lase. 💙😀 

Men je všeč. 

Joj, zakon video. ❤️❤️❤️💋💐👍 

Hej, povej, prosim, kaj točno je dal Anže v svojo skledico. 

Super stil oblačenja. 👑 

Kako si dobra riba, voleo bih da upoznam ..... 

Ssuper video, 🍀 z Anžetom sta ful cute skupaj. 💝 Carica si. 😜 

Hejla, lovam tvoje videe. Imam če ne eno vprašanje ... Jaz nimam leč, a boli, ko jih imaš? Hvala. 💞💞 

Kul si ... pa pidzama, tudi lepa. 😍 😍 

Lejči, lahka posnames haus toor? To si js, pa večinoma ljudi, ki te spremljajo, fuull, fuull zeliiii!!!!! Tnx, če bos. 

Dober video. Sam z očali in brez mekupa izgledaš malo čudno. Drgač si the best. 

Zelo kul ... 😀 

Blagorrr teb. 💞💞💞💞😂😂 

oOooo, kok si lepa, blagič teb! 

Ful leo stanovanje mata z Aanžetom ... bi lahko nardila hause tour? 
Ccool studio. 

Res dober video, ful mi je všeč tista skodelica za kavo. ☕🍵🍖 

Očala maš!!!!! 
Kok si cCool. 

Kog sta kjut. 😍 
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Zlo dober video ... Najbolsa youtuberka si. ❤️👑👑😘 

Kkako ti cistiš pripomocke za sminkanje (ko so od pudra). 

Dober video, nisem vedel, da imaš steklena tla tam. 

A boš naredila tudi video od bonbonov bean boozled? Ampak ne pozabi, prej pogledat, kaj je to!!!! 
Zivjo, kako dobim to ČIIIST HUDO ŠALČKO "AFNA"?? 

Ful so videei zanimivi. 

Super video, 👌🏼 katero kamero uporabljas za snemanje videov? 

Jaz uporabljam tonik, pri tebi nisem zasledila? S čim ga nadomestiš? 

Ze dolgo sm si zelela postat vlogarka kakor Llepa afna, ki jo obozujem, mas re dobro srce, obozujem te. 👄❤️😘 

Aali lahko naredis video ''kaj je na mojem telefonu''? 
Kkje pa kupis Cclarisonic za odstranjevanje licil? 

Snemas ful dobre videje. 

Jjejjjjj, morning rutine, fool fajnnnnnn. 
Kaj vse je dal Aanže v svoj zajtrk ? 

Vsec so mi tvoji videi. 

Mmata vivo kozarce iz Mmercatorja. 
Jaz sem te videla in ker. Zzaredi tega sem mi so tekle sovze. 

Aali, ko odides kam, gres tud v studo se nasminkat, pa de ne snemas?? 

Ssupr video, ali te ni nic strah, ko gres po stopnicah in je najprej stekleno? 
Ob keri uri se ustanes? Kdaj se ti pa zacne sluzba? Supr video. ;-) 

Lepo stanovanje! 

Ddobro jutro. 
Super video, najboljša yuotubarka, lLepe obleke, cool makeup, z aAnžetom sta ful za skup, lepo stanovanje, mislim, res ne moreš nehat 

gledat!😍 Uuuuuuuaaaaaaaauuuuuuuu. 

Zelo dobr video, ti si najboljša oseba na svetu ,😉😜vedno si nasmejana in prijazna. 

ZELOOOOOOOOOO dober video,😍😍😍😍😍😍 naredi mojo makeup kolekcija. 

Bravo, ti si carica. 

Wwaw, kolk ogledov ze imas. 
Ful dober video. A bi lahko naredila makeup video za v osnovno šolo. 

Najboljsa youtuberka na SVETU!! Vprasanje: Aali si kot otrok trenirala kaksen sport? 😘✨✨✨💎💎🌈🌈🌈🍕🍕👑👑👑👑👑 

Pposnemi slime video. 🌎🌍🌏 

Vidva z Aanžrjam sta porocena???????? 

kKje dobiš takšen trak za lase? 

Jas sem ucenec od uciteljice Kklavdije Kkosenine, ki ste ji podpisali. 
Zzlo dobr video, men si najbolša vlogarka v Sloveniji. 

Zzelo lep stil imaš. 

Ti si rekla "o cute" glih, ko je moj očim ( sm z njemu in mami 4 dni in pol grem še k atiju za 4 dni ) prnesu Pikico ( našo muck) k men. 

Llepa siiii. 

Hhej, hej, dobr video ... :) mi je usec drugace, a me zanima, ce bi lahk nardila videjo o tem, kako zbrat prav odtenk pudra, sem te ze enkrat 

prosila, pa zau ni blo nic. 
Zlo cool video. 

Jst te mam naj rajši od vsega. 💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗💗 

LEPA AFNA, ta video je res kullll.😘 

Kul. 

Kje delaš. 

Lea, super video ... Am, ta čaje, jaz tudi sama kr nekaj časa uporabljam brez sladkorja, pa vse kapsule, pa vse, pa po tem, ko izdelek 

uporabim, grem telovadit, ker je za telovadno odličen ... 😁🤨😁🤨 

Lep video. Ti si carica. 

Kdaj bota imela otroka. ❤️❤️ 

A spremlas Nevo Bboskin. 

Ha, ha, ya, kako lepo. 😊 

Ko bomo moski lahko uporabljali makeup, ste ga zenske najebale, ker bomo lepsi. :P 
Ffra. 

Katera sladkarija ali slaščica ti je bila najboljša v otroštvu, kje si živela v otroštvu, kaj si želela postati, kje in kaj si študirala? 

Lahko bi naredila video, v katerem bi reagerala na tvoje prve videje. 
Fful dober video, Llea, js bi mela to majco, lLepa afna. 

Ful dober video. 

Lepe hlače, Lea. 
Kaj si že res po poklicu. 

Kkater telefon imaš? 

Tta video je eden izmed boljših men. 😍😄 

Oot kar mi je sestra povedala zate, gledam samo rate zdej. 

A ti delaš na radiu??? Pa ful dobr video. MOJA NAJLJUBSA YOUTUBARKA. 

Ful dobr video. 
Kul. 

Ssnemaa si video na moj rojstni dan, goooooooooooooooooooooot. 
Ali si Sslovenka. 

Meni je ful lep mejkap in studijo. 

Ssuper, da si posnela mourning routine. iIn kje lahko kupiš tvoje skodelice.😊😊😊😊😊😊 

fFul si lepa, pa lepo se oblačiš. 
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Vatafak, zaka ma 114 dislajkov, valda, da je najbojša youtuberka? 🤨 
Živjo, Lea. Si kavni aparat in kapsule zanj kupila pri nas? Cena? Pozdravček. 

Llje dobis to pasto. 

lLepo, kje zivis. 
Ti si najbolsa yutuberka na svetu, zlo lepo se ličiš. 

Cool video. 

Kateri telefon imas v tem video??? 😉😉😉 

Če obužuješ Llepo afno, lajki video in ne komentar Harija!!!! 

Lepa afna, ali lahko posnameš video, ko reageraš na svoje prve videnje. 

Kkje sta dobila te majice ''she is my bey in he is my jay''? Ssuper si. 😘😘😘 

Najboljsa yutuberka. 

Kaj imata dans v planu. 

Lleja, zelo dober video. 
Ka nisem vedla, da nosiš očala. 

Kkoliko stane Kklarisonik (ne vem, kk se napiše) in kje se ga kupi. 😂💕💕 

Lepa aAfna, tvoji videi so mi zelo vsec. 🐩 

Ojlaa, a mogoče pride tudi kašn video glede manikure, pedikure za poletje/pomlad? Nohtki sploh? :))) 

Mmava zlo podobno jutranjo rutino. 

Se sva narocnika do 16k, woooww, cestitjr. 
Kje si kupila te caje. Drugac pa ful dobr. 

Zzlo dober video. 

Kaj je dodal Anze poleg sadja?? 

Kkje si kupila suhi šampon, pa ful dober video. 💜 

Kkok si lepa. 

Lahko posnameš, da pokazes stanovanje. 
Kul, a imam eno vprašanje, kje delas. 

Kkje si kupila ta bronzer? 😁 

Kkaj si pa poklicu. 
Lea, kok mMas dioptrije? Jst tut uporablam lece, pa imam 8 PA Pol dioptrije. 

Hhvala ti. 

Ssuper video, 😃😉☺💜 lahko, prosim, nardiš video z Nevo Šušmelj. 💜😃😂😊😉 

Iimam vprašanje, zakaj se imenuješ Lepa afna. 

Jjaz mam vValentinovega rojstni dan. 

Jajčka je dol padla, aaaaaaaa. 
A kdaj misls met otroka. 

Afnica moja!!! V postelji sem cisto ista 🤨♀️. Imam eno vprasanje ... kje kupujes vse te izdelke za nego obraza in zobno pasto .... Ful te mam 

rada ,ter lep pozdrav iz Šštajerske. 💞🤗😙💞🤗😙💞 

Ti si moja naj, naj, najljubsa youtuberka na celmu svetu. 

A si je tesko bati lece v oci. 

Ssuper si. 
Kaj jé Anže. 

Kje pa se lahko kupi ta zobna pasta ?? 😯 

Moja frendica in jaz smo 12 in te obožujemo!!!!!! 
Najboljša pasta z belilnim učinkom je zame Oralosept. A si kdaj razmišljala o opwraciji oči. Mami je imela celo življenje -10 in zdaj vidi ko 

sokol. :) 

Ful si lepa afna. 
Nna dermu radio pa delas. 

Kdaj ustajas zjutraj. 

gGdo ni vedu, da ma Llepa afna očala uzimor leče. 

Ti si najboljša yutuberka na celem svetu. 😉😉😉 

Kaj pa delas ... v sluzbi. 

Zdaj mas res urejeno garderobo. 🤨😄😀😃 

Fful cool video. 

Ali lahko narediš video, v katerem nam pokažeš svije čevlje. 

Ti si zaposlena na Rradiu Aantena. 

Kok je lep Anže ... Pa ti si tut. 😂😂❤️ 

Bi naslednjic naredila tvoj utis na tale čaj in ta paketek ... ali deluje, vidis kaksno razliko itd. Drugace pa odlicen video. Hvala. 💕 

aA uporabljaš ardečilo. 
Cool, Leja. 

Full dobr. 💜💜 

Js mam isto paletko. 
Moje sanje so postati isto kot ti. 

Lahko, prosim, posnames kaksno stanovanje si dobila zdej na novo. 

Mmakeup studijo izgleda fatastično ... moje sanje nea štebe, Llepa afna. 
COOL SI. 

Kje si kupila to ogledalo. 
Ook., Llea, povabi me kdaj v Lljubljano, da vidim Aanžeta in Žžana. 

Kkje sta kupila to postelino. 

Nna kateri radijsko postaji delas. 
Aali lahko narediš house tour. 
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Jjs se selim v avgustu. 
Kaj si po poklicu. 

Naredi video, kjer pokažeš svoje stanovanje. 

Lea, tvoja jutranja rutina je ista kot moja. 🙄 

A bos tut pršla v Trebnje.???????????????? 

Lepa afna, ti si lepa tudi brez mejkapa. 

Lea , Aali veš , da si v COOL reviji ???? 
Kki pa ti živiž. 

Ssi afnica, ki je ni in se zelo razvajaš. 

Ful si top ... res, najbolše videe ever maš. Btw., inspiracija si in studio in celo stanovanje mas zakon. A bi lahko še kdaj posnela npr. Night 
Routine, Kdo me bolje pozna (Anže proti Žanu), No mirror makeup challenge ... Super si!! 

Aali bi lahko pokazala svoje šminke. 

Zzabavna in aktivna punca. 
LEPI AFNI JE IME LEJA. 

Kje si kupla ta loncek za kavo za v sluzbo. 

Tvoja jutranja rutina je oblična. 
Llepa afna, delaš dobre posnetke. 

Koliko si stara. 

Ful te mam rada. 

Glej NEKI, NEKI. 

HANA, SRCEK, AFNA. 

Moji otroci te tut gledajo in js tut delam na radju in mam isto jutranjo rutino, 😘😘ljupcki. 

Ssuper, da si posnela jutranjo rutino in si ista, ker meni se tudi me da iti is postelji. 

Naredi Aanžetovo zjutranjo rutino. 

Kdaj ustajas zjutraj. 
Nnaredi slime. 

Hey, zeloooo dolgo časa je že minilo od takrat, ko je bil ta video objavljen ... Ja, mam uprašanje, pač ko si mMal snemala po kuhni, sem se 

domislila ideje za eden video in to je HOUSE TOUR, zagotovo maš lep dom in me mMal zanima, kako izgleda, upam, da boš ta video 

posnela in P. S. sS tvojim fantom sta ful lepa skup. ❤️😍 

Kjut sta. 

Ti si boljša od Denis Dame, SUPER SI. 😚😗😚😙😚😗😚😙 

KJE kupiš to zobno pasto, 🤨🐣🐳🐬ful si lepa in najboljsa yt na svetu. 

To olje za lase lahko uporabljas usaj da? 🙄 

Lahko pokažeš, kako sta se poročila z tvojim fantom, prosim, Llea afna, prosim, prosim, prosim. 
Kkak ti je ime. 

Aa bi lahko nardila night rutin. 

Čestitam za tako veliko naročnikov!!!! 😄😄😄😄 

 

58/ Jure Trsan Blond, Tija me je zasačila z drugo, https://www.youtube.com/watch?v=Mr7QMeniaKk&t=18s  

Mmoja žena mene tepe, e-e-e-e. 
Ddemonatized!!! Hhahah, kul video, stari. 

Prvi poz, plss. 

Burek Mk Pred 1 letom (urejeno). 

Ta video je legendery, model, hahah.🤨🤨👍 

Še več takih videov naredi. 

Dej, se vec snemi Ggta s tTijo, ful si kul. 
Lep video. 

sSuper video. 

A lahka snemaš car mechanic simulator 2018. 

Spoštovanje.😀 

Jou, Jjure, top, res in a bi kdaj skupi igrala, lahk tud snemala, ce se ti da, Ffort? 

Šštihni se. 
Moj sub. 

Copsi, ne capsi.😄 

Se ksnga. 

Maš to, Jjure. ❤️ 

Caaaaaaar. 

Facekem mej drugic. 
Hah. 

Tija, ja, tvoja sestra. 
Ti si najbolji youtuber na svetu, pa tut JTB kanal je dobr. 

To Ggta probi v naslednjem videu posnet kako dirko. 

S kero te je zasacila??????😕 

Dober video, ampak kratek, dej, drugič deli mal dolge videje.💻💻💻💻💻 

pPrvi. 

Oo, na ta dan mam rd.😂😂😂 

Kul video. Res si the best youtuber ever. 

Ta video je ful dobr, obema gre mega, tTiji za punco gre ful dobr. 

JURE, TI SI MOJ NAJ VECI OPOZEVALEC, KR SI FUL KUL. 
Na telefon si naloz Ggta5 code in mas aute, pa metke, pa supr jump , supr hitros , plane ... 

https://www.youtube.com/watch?v=Mr7QMeniaKk&t=18s
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Fful si dober, jst spremlam tvoje video posnetke, ful so dobri. 
Tio pa avto povozi.🤨🤨🤨🤨🤨 

Jure, kako ti je ime pr Ggta-ju. 

Kako ti je ime na Ggta. 
Kkdaj bos se kej Ffortnight spilu ? Bbtw, dobr video. 

A lahko, prosim,pozzzz. 

Ti si res the best youtuber. 
S tTijo pejta vstrp. 

Žaži 05 Ppred 2 letoma. 

Opravljaj misije. 
Če ne ves za kode, je to na Google, napišeš Ggta5 cheats. 

Kako si anložu GTA 5. 

Kku gres vn iz vojaske baze. 
Llahku s tabo igram Ffortnite, pa te dodam. 

A kdo ve, kk se na Xxbox controlerju sproži padalo. 

Koliko krat boš snemal Ggta 5. 
Jure, a mas online. 

Tebe pa mogoče poznam?? 

Kako je ime te pesmi v ozadju. 

Prodaj motorje, ki jih ukradeš, iin zasluži. 

Joj. 

Pa nj bo dolg ene 20 min. 
Jaz ne bi sal ta, ker takoj crknem, ker sem nooooooob. 

Super! Dej, se prihodnic snemi Ggta5. 

Zakaj tudi Ttija nima svojega kanala? 
Ssi vedu, da moras, ku uzems to raketo al kaj, da moras nisku letet, ce ne te rastrelijo. 

Dober video, kaj una Ttia je tvoja punca. 

Dnar. 

Prosim, probi ga.🙇🙏😀😁😊 

Snemi Ffortnite. 

Zka ni face cama. 
Dej, spili se Ffortnite, k je full zanimiu. 

Ddober video, kaku mas let. 

Ves za kode GTA 5. 
Vešji glas, prosem. 

Še snemi Ggta 5 s Ttijo. 

Jure, odgovor mi, prosm, na to vprašanje. 
A loh kdaj Ffort, plis, skp igrava. 

Ddobr si, vropaj se banko. 

Super video in še probej iti na telefonu ali na računalniku free fire, jaz ga igram na telefonu, a ko bo Ffortnite za telefon, bom igral Ffortnite, 
probej free fire, podobna sta si. 

Men je tud tim, Tija. 
Fajni video, sam je ful kratek. 

Hej, ali si si kupo fnar. 

Drgac pa dobr video. 
Dodaj me na Ggta5 mohe, ime je pascalgolob. 

Kkolk moraš plačat za online, treba na mesec plačevat. 

Fortnite s Tijo, plis. 
Deli dalse videe. 

Tvja punca ni lih prijazna, drgac pa kul video. 

Jjure, a lahk grem staba Ggta 5 ? 
Kje si dobil to muziko. 

Dodaj me na Ffortnite, ime mi je supea420. 

Dej, igrej spet FORTNITE, prosm. 
Moj like, pa dober video. 

Super. 

To Ggta, to ne najbol. 

Ššeeeeeee snemita, plsssssss. 

Kak je teb ime v gta5 

Skupaj igrajta s tTijo Ffortnite. 
Tija je dobesedno noob. 

Dj, raj fortnite igrej. 

Aal je na pcju free. 
Med prvimi. 

Lohk gdaj igrava Ffortnite skupi. 

Dodj me na Ffortnite. Moje ime je Lovro CAR. 
Zj se mav Ffortnite snemj. 

Kdor misl, da je Jjure debest, naj lajka, kdor pa, da je bedn, naj komentar dislajka. 

Se vecji noob k v Ffortnitu. 
 

 

59/ Tijin brzdaj vlog, Jure Trsan Blond, https://www.youtube.com/watch?v=F_CrFFbKR2o 

https://www.youtube.com/watch?v=F_CrFFbKR2o


140 
 

 
VEČKRAT APLOUDI VIDEJE. 

Veseli in debeli, ahahah, pa Ttia, vse najboljse, ti pa Jure sta legendi, sam tale ta nov je pa mMal, ahahhaha. 

5:30 najboljši del. 😂😂😂😭🖕 

Crknu bom od smeha. 

Dej, bogi, zakaj ga nisi nalozu na motor ... In jadan je padu.😂 

Legenda, tale Ddomn.😂👌🏽✊ 

Haha, pos doma lizala. 

Legenda si, pa ful dobr motor furas, profi, res si legenda, zelim ti, da prides do novga leta tko do 11 tis. Subiv. 

Kkul, pa vse najboljse, TIA. 
Jure, jaz pa mam danes rojstni dan. P. S. ti si legenda. 

Cool vid. A lahko kdaj igrava skupaj Ffortnite. Moje ime je: velero030. 

2:53, tista tamala rit pokaze. :(---------------) 
4:35. Hahahaahhahahahahahahaha. 

Lepo od tebe. 

Ja, Domn! Ne cohej se po jajcku!😂😂😂 

Domn, največji bog! 

Kak mas steam, te bom addo. 

HahaHHh 5:22. 
Kralju. 

Pposnemi še več videov z Domnom. 

Use naj, naj, pa dons je tud moj brzdej.😂🎂 

Kolko si pa za vespo dal ?😁 

Kak maš Ssnap. 

Ssnemi še tvoj brzdej vlog. 
Lep video, malo je bil smešen in vse najbolše, Ttija. 

Js crkujem od smeha. 

Kak se reče kameri? 
Domen, kKok si težek ? 

Ful dobr editas. 

Kok si star. 
Lep video. 

Kkok si str. 

Haha, spet Ddomn, not yay, pa Ttija, VSE NAJBOL TI ZELIM. 
Kdaj bo spet sSims. 

Kok si star. 

Kaj je Domen debeu.😂😂😂 

Ona ima 29.5., kr jst imam 28.5., drgac pa hbd iz moje strani. 

Mmater, Ddomn ma veči joške od Ttije. 

Vse najboljse, Tija. 

Pa nared fuck vlog.😂😶🤙💪 

Po jajčku. 

Keko si star. 

Vse naj, naj za Tijo.🎂🎂🍰🍰 

Eno darilo si ze dobila, eno pa se te zvecer caka, khakahakahakah. 

Kdo je šou nazaj pa hotu vidt uno punco, k ji je šla kikla gor. Hahaha. 
Prevec si opseden s to Ttijo. 

Kkolk sta stara vi2? 

Tti žviš v Kkranju, tko k jst. 
Ttrsanovci, unite. 

Aa ti si bil v Kkranj v Bbig Bbangu. 

Nnaredi en video o scooterji. 
Hhahaggagag, lej me v videu u Bbig Bbangu. 

Vse najboljše, legenda. &&&& 

Ful ste super in ful ste smesni.😎👍😄💜 

Ful dober video, imam 1 oprašanje, v kateri trgovini si kupil miško in podlago. 

Aa ti si iz Kkranja, jz zivim v Šškofji Lloki, dons pa grem po slusalke u Bbing Bbang. Kere slusalke imas. 
Aa lajk enkrat v videuu pokazes tvoj motor. 

Domen je legenda, ta video sm js gledala miljonkrat. 

V keri trgovi ni si to kupu. 
Ja, mm cas. 

Ce ogras, mi napisi name od steama, pa te bom addo. 

Lep čopek, najbolj mi je bilo smešno, ker je jedu sladoled ....😂😂😂😂😂😂😂😂😂😂 

Ggdo je ta na rolki. 

Mmoj rojtni dan je 28.5. 

Dj, ji cestiti v mojmu imenu. 
Domen je največi car. 

Vvse naj naj. 

Ej, tega as to biu u Kranj, hehe. 
Kje je ta trgovina, a to je u BTCJU v bBig Bbangu uspodi? 

Zgledas ku jajce segnilo. 
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Vse naj naj, Ttija. 
Najbuls kanal. 

Vse najboljše, Ttija. 😋 

JS MAM ISTO PODLAGO, K SI JO TI KUPU TIJI. 
Sta Jjure pa Ddomen brata? 

Ej, Jjurč, dej, Ttiji čestiti za brzdej v mojem imenu. 

Kje se pa lahko kupi kamera, ker jst bi jo tud mel. 
Jure, ti spilas cs:go ?? 

Sse naj bolše, Ttija. 

Vvse najboljse, Ttija. 
Kkok je tip debel, Ddomen. 

Vse najboljše, Ttija. 

Ali lahko kdaj zraven mene spilas Ffortnite. 
Hhalo. 

Vse najboljše, Tia. 

Ker pocasen motor imaš. 
A ma rd na 28.5? 

Vse naj, tTia. 

Vvse naj tTiji, pa a si ti v Kkranju. 

Super video. 

Ki je ta trgovina. 

Zza umret smesno. 
Jaz bom mel en dan pred Ttijinem rojstnem dnevu poškodvan glržen. 

Vse najboljše, Ttija. 

Nice videjo, Jure, kaj mi lahko, prosim, poveš, kako kamero si si kupil. Še malo pa 4000 naročnikov. Aja, pa Domen je legenda, to mu povej, 
prosim. Aja, pa reču Domenu, da naj začne z youtubom. 

Oow, dej, Jure, jas ti bom, ne vem kdaj, poslau na Ffortnitu pri epic friends friend request in sprejmi, plis, kličem se lukaroko. 

Ej, kolko stane ta kamera, da vidim, če bi si jo kupu. 
Vse najboljše, Tina. 

A tis is Kkranja. 

Kok si ti str. 
Kj ma ona svoj yt channel, da ji kupujes misko, pa vse. 

Plis, dodej me na Ffortnite, mleko5 mi je ime, pa nimam epic profila, plis, napiš mi na profil. 

Ka?! Ti zvis u Kranu?! Ker del Kranja pa? 

Vse najboljš, Ttia.🎂🎂 

Jure Trsan, js te neka ful rabim, ce mi bi lahk zrihtav neka, se pogovorima, pol sam, prosm, odgovor cm prej. 

Ogaben si,!!!!!!! 
Tiji zaželi rojstni dan, vse najbolše, Tija. 

Naj boljse, Ttija. 

Kolk si str. 
Tija ima na isti dan rojstni dan kot jaz in lepa kamera. 

Vvse najbolse, Tia. 

Tija je moja babnca. 
Vse naj naj. 

Vse najboljse, TIA! 
Aa me sprejmeš v Ffortnitu (ime mi je vladkic). 

Tia: ''Pa dej nehi se po jajčkah čohat.'' Domen: ''Dej tih bot.'' 

Aahaahahahahahahaahaha, tale Ddomen je pa full suh. 
Domen je car. 

Vse najbolse, Ttija. 

 
60/ Jure Trsan Blond/ Kdo bo pojedel surovo jajce/ https://www.youtube.com/watch?v=tg4DSCsnpaI 

Najbolsi par na svetu. ❤️❤️❤️❤️❤️❤️😍😍😍 

 Kera cepica. 

Tia+Jure.😍😍😍😍😘 

Legenda si, jJure, alo, dodaj me na Ffortu, moje ime je Aalen Llozinšek, dodaj me, pa skup enkrat zmagava. 

Navajen sam burgerjev, pa pice.😂😂 

Legenda si. 

Ffullv dobr videoo, legenda si. 

0:06. Kul. 🤨🤨😂 

Legenda. 

#rip Jure. 

Se reče. 
Hahahahhahah. 

Super.:) 

Najlepša stvar v ttem vlogu je Ttiina majca! IRON MAIDEN🤨🤨🤨the best band ever🤨! 
Če si pre brav ta komentar, povej v vido, da si me dodav, AnejK. 

Ce se subas name al pa mi nardis sotaut, ti dam paysafe za 25 eurov. 

Hahaha. 
5:37, ker dedii. 🤨🤨🤨  

Jure, ti si legenda yutuba. Bravo.😃 

https://www.youtube.com/watch?v=tg4DSCsnpaI
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Clovk, mau shujsi, ce hocs delat videe, sj numam nc prot temu, da s tak, sam za videe saj to slri. 
Minecraft!!!!!!! pPa chellengi. 

A ni tko, da mi ga mogu pojest, ne pa vn plunt? 

Waw, 9k ze od neki 500 narocnikov te gledam, pa ze mas 9k, bravo. 
Legenfa. 

Tti si mi idol.😅😘  

Vidva sta najbol. 

Ful hud video.😂  

Car. 

5:38, lepe hlacke. 
Super si!! 

Lol. 

Jureeeee, careeee. 
Ffortnite ? 

Hahahaahahahhaha: A MISLŠ, DA SI 5 KIL TEŽK.😂😂😂  

Kera svija tepa gre naze vun plune.😂  

Kkva rečeš na tačetku za intro. 

Kul. 

Bedn.🤨  

Tija, full mas lepe lasee.😍😍  

Tip dobi 100 subov na dan. 

Ka pa sarmunela? 

Kir bajsi si, mkm, špeh bomba ... kako te loh ženska gleda te, mkm. 😂😂😂😂😂😂😂  

Hah, legenda, kva si skocu, k je un gusar vn skocu, haha, najvecja legenda. 

Fuuuuul dobr video, kral. 
Iigra se imenuje. 

Drgač pa jute dobr video, likam pa use. 

Najboljsi! 
Jure, kdaj giwaweye. 

Kolk si sploh star. 

Hahah, nice video, se posebej zacetek. 
Jutri videjo. 

Jure, Jure, Jure. 

Ssi car, da si sploh upas pojest srovo jajce. 
Najs. 

Tako igričo ima tudi moj brat. 

Jure, Jjure, Jjure, Jjure, Jjure. 

Bogi. 

Oooooo, končno video. Super je.👌👌  

BOGI, PUNCA, K MORE TTO BUDALO GLEDAT. 
Moja barva je najljupša rumena, a sm prov slišala, da je od tTije tud. 

To sm mev js. 

Fful sta vredu par in ful carski video!!!! 
Samo, ko te vidim z uno ketno u kombinaciji za kapo od 1-letnega otroka, me prime slabo. 

Saj je res. 

Ggrozna kapa. 
Snemi Rocket league. 

Na kok jutuberjev si naročen in kKeri so.😉  

Mmoras ga pojest. 
Kkaku si bil suh takrt. 

Rrec Ttiji, da je nena sestra zlobna, k je uzela Ssimse. 

Keri čevli. 
Trpin, rip šuhi. 

Druga. 
Lahk igram z tabo, imam 37 Win. 

Bigi. 

Jjs sem že miljonkrat pogledu 10 mojih naj skinov, nared še več takih videov, prosm. 
Kva mas to xxxxl hvače. 

Ti si moj naljubši youtubar, pa tTija je ful lepa. 

Dober par sta. 

Šala, a imaš steklino.😀  

Toto igro imam jaz. 

Jure, ko pride Battlefield V, aA boš snemu battle royal? 
Vem, kje si doma! 

Ej, Jjure, ti si moj naj slovenski youtouber.😉  

A lahko omens mene oz. bejbokala v naslednjem videju. 
Uciraj. 

Snemej, koko se Llogan pa Kksi tepeta in objav na tvoj kanal, plissssss. 

Jure Ttrstan je car. 
Ha, ha, ha, ha. 

Kaksen okus je surovga jajca. 
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Jure, to lah salmonelo fasš, ni se dobr hecat s tem, idin, kar je dobr, ti u solo nau trebaa.😂Llp, dobr video. 

Spehonja. 

Škoda. 

Like za Jjureta. 
Kkaj me lhko, prosim, dodas na Ffortnite, šauko323. 

Ko je jJure zgubu, bi moglo bit 2:2. 

Lažnivec, ti si naredo, to pomeni, da bi moglo bit 2v0. 
Brez zamere, Jure, z to kapo zagledaš ko dojenček. 

Full sta lepa skupi ....😍😍  

Keri car si ti!😍🙌👌👍  

Jz mam to igra duma. 

Ej, ti si res car, ej, kaj me Llah dodaš u Ffortnitu, pls, ime mi je vidjan94, hvala. 

Zkj mene nisi poklicu, js bi spiu z veseljem. 

A te ma Tija sploh rada.😂😂  

Prvi. Legenda si, Jure. 

Naj lahka to tisti, ki misli, da je Jure naj YouTuber. 
Jas sem tudi probal surov jajc. 

To sm se enkrat tTut jes igrov s prjatlom. 

Kul video. 
A CEVLE MAS PA IZ MERKURJA. 

Tak zgledas ko dojencek s to kapo. 

Kker fuks. 
Ddobr video, čestitam za 9200 naročniku, zbral si jih pa u manj k enmu letu, tko da ja, legenda, kr tako naprej, previdn bot is puncam. 

Prejšna profilna slika je bila boljša. Saj na tej sploh nimaš takih las. 

Nnapisu si 9000. 
Tvoja punca ke ful prjazna. 

Ttija ima hude lase. 

A boš še kdaj sbamemal video. Dober video s mešen. Polepšal si mi dan. 
Če hočte bit tko k on, se morte za 20 kg zredit, pa v Ffnite skoz bit top 25. 

Moja babica isak dna poje 5 prepelicjih jajc, kr si da not v mleko, pa ji je full dobr, tko da ce ne bos mogi tk pojest, naslednic si dodaj mleko. 

Oon spi. 

Zakon video in vidva s Tijo sta neverjeten par. Tija+Jure=❤️ 

Vovvvvvvv.😂  

Ka mas to nek faking klobuk. 
Zakaj ne igraš Ffortnite. 

Ttija je lepsa od Jjureta. 

Llike ta komentar, ce mislis, da je Jjure LEGENDERY PLAYER. 

Llijkajte moj komentar, če mislite, da je Jjure kr dober v Ffortnitu. 

Koga boli, kdo je prvi vidu video.🤨♂️ 

O, Ttija pa ni prjazna. 

Jjou, Jjure, jaki videooooooo.❤️❤️❤️❤️❤️ 

Prvi. 

Like ta komentar, ce misls, da je Jjure kralj. 

Ttko sta luškana skupi. ♥️♥️♥️❤️ 

Zaki si tuk nesramen do Ttije. 🤨🤨🤨🤨🤨🤨🤨🤨🤨🤨 

 

  



144 
 

8.3 Priloga 3: Korpus MMC 
MMC 

NIJZ: Varnejše je naročanje hrane na dom kot obisk trgovin 

https://www.rtvslo.si/zdravje/novi-koronavirus/nijz-varnejse-je-narocanje-hrane-na-dom-kot-obisk-trgovin/544689  

1 

"Poveljniki so krivi, če vojaki razumejo povelja, pa jih ne ubogajo!" Sunzi, kitajski vojaški teoretik. Misel, stara že dobri dve tisočletji in pol. 

In še vedno drži, poznajo jo tudi v športu: ko ekipa izgublja, se menja trenerja, ne obtožuje in ponižuje ekipe. Le pri nas še nismo razumeli te 

modrosti. 

2 

Danes bomo po smrtnosti prehiteli Brazilijo in Češko, jutri Francijo in bomo že tik za ZDA, ki jo bomo prehiteli v nekaj dneh, in se tako 

prebili v prvo deseterico na svetu. Še vedno brez da bi kdorkoli prevzel odgovornost ali bil klican na odgovornost. 

 
Kaj se dogaja s tistimi ventilatorji, kupljenimi v prvem valu, koliko jih je v uporabi? 

Zakaj imamo že en mesec približno enako (+/- 10) število zasedenih intenzivnih postelj? 

Pa ste govorili, da jih imamo na voljo 250. Jih imamo res? 
Zakaj smo po trenutni smrtnosti že tri tedne v samem svetovnem vrhu, kljub vsem ukrepom? 

 

 
Janša, vsi se spomnimo, da ste rekli, da ste odlično pripravljeni na drugi val in da ste sedaj dosti bolj izkušeni. Zdaj vsi vemo, da je bila to še 

ena v vrsti vaših debelih laži. 

3 

Zanimivo, da imajo Avstrijci upad okužb že več kot dva tedna, mi pa z bolj strogimi ukrepi stagniramo že dva meseca. Nekdo nam laže. 

4 

Virus je in bo ostal med nami. Pokopal pa nas ne bo on, ampak prihajajoča ekonomska kriza. In zdravstena seveda - predvsem psihofizični 

vpliv na generacije zaradi posledic nekaterih ukrepov. 

5 

Ja, strokovna skupina, katera za polomijo krivi to, da smo mi pač Bbalkanci. Super stroka. 

6 

Ja, lahko strokovna skupina in vlada odgovorijo na tale vprašanja: - kKako smo bolj Balkanci kot Balkanci in zakaj imamo večjo smrtnost 

kot Srbi, Hrvati, Bolgari, Romuni? 

- Kako je v prvem valu za nas veljajo, aa Slovenci so vseeno malo bolj zadržani in hladni in ne tako kot Italijani, ki rinejo v človeka in se je 
tudi to navajalo, zakaj smo tako dobro prešli prvi val? Smo v pol leta zamenjali mentaliteto? 

Zakaj smo bili v prvem valu ob boku Norveški, Danski in Avstriji po smrtnosti, zdaj pa so te države na 111. tem, 88. tem in 41. tem mestu, 

mi pa bomo v parih dneh med prvo deseterico? 
 

 

Ni se spremenila mentaliteta naroda v pol leta. Zasrali ste totalno z en mesec prepoznim odzivom na eksponentno krivuljo, z več tedenskim 
neizdajanjem odločb, s katastrofalnim nagovarjanjem javnosti in za povrh, da ste se vzporedno ukvarjali z umazanim političnim bojem za 

oblast, namesto z reševanjem situacij. 

7 

Ne vem, če je ravno pametna, se mi zdi pa kar na mestu. 
 

Domski zdravnik, Igor Muževič, je pred dnevi na TW zapisal: "Omejevanje gibanja na občine ima skupaj z obvezno uporabo mask na 

prostem najmanj pomemben učinek na nižanje R. Z relativno neučinkovitim ukrepom se doseže zamera prebivalstva in manjše spoštovanje 

tudi smiselnih ukrepov." 

8 

Takoj, ko se bodo sprostili nekateri ukrepi, kot je denimo odpiranje občin, javni prevoz, odprtje vseh trgovin, bo manj okužb: ljudje bodo 

bolj sproščeni, manj bo stresa, več gibanja na svežem zraku, kar bo okrepilo imunski sistem. Okrepljen imunski sistem in stabilna psiha pa 
sta dejavnika, ki najbolj varujeta pred okužbo s korna virusom. Samo naši kvazi strokovnjaki tega ne vedo, ker na vse skupaj gledajo 

izključno s tehničnega vidika. 

9 

In pri sproščanju se mislijo držat takih številk?? 
Se vidimo marca, ja. 

 

S takim podaljševanjem si kvečjemu zamudili efekt in ga zagotovo zmanjšali. Vedno manj ljudi se bo držalo ukrepov, če bodo nadaljevali. 

https://www.rtvslo.si/zdravje/novi-koronavirus/nijz-varnejse-je-narocanje-hrane-na-dom-kot-obisk-trgovin/544689
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Odprtje šol bo treba zagotovit in v tej situaciji ne bo prineslo nobenega dviga okužb. 
Odprtje šol. 

10 

Lahko, prosim, že menjamo to vlado? 

Ljudje, popolnoma omejeni z ukrepi, gospodarstvo financiramo, da stoji, okužb pa nič manj. 
Naj odstopijo, dovolj, ne zmorejo. 

11 

Glede na številke zadnjih tednov ne bomo nikoli prilezli iz črne cone. Kako torej naprej? 

 
Odločitev, da so ukrepi nezadostni in nas VSE zapreti v hiše za 14 dni ali začeti odpirati gospodarstvo, šolstvo ob preventivnih ukrepih? 

 

Ker tale Status Quo je na dolgi rok pač nevzdržen. 

12 

Kot je že marca rekel Dr. Tegnell. Na koncu bomo vsi tam, tam z ali brez ukrepov. Seveda z ali brez ukrepov pa bo razlika v gospodarstvu in 

psihofizičnemu stanju ljudi. 

13 

Vedno dlje se bo vleklo to stanje, vedno več folka se ne bo držalo več ukrepov. Ljudje so naveličani vsega tega ... 

14 

Mene te številke že dolgo več ne presenečajo. 

 

Vlada, ki v večini ljudstva vidi svoje nasprtonike in strokovna skupina, ki s svojimi izjavami podcenjuje ljudi, sta izgubili njihovo zaupanje 
in potem ukrepe vzdržujeta samo še s pomočjo kaznovanja. 

15 

Jaz si bom pa sobotni dan zapomnila po tem, da se je trlo ljudi v trgovini. Na levi polici je bilo milo, na desni pa prekrite brisače. Ne 

razumem odlok NIJZ, lahko si umijem roke in telo, obrisat si ga pa ne smem. V čem je problem, da morajo biti artikli prekriti ? Med tem, ko 
so delale samo dve blagajne ob sto kupcih v trg. 

16 

Kljub enemu izmed najstrožjih korona ukrepov na svetu imamo že vsaj dva tedna najvišji delež umrlih na 100 000 prebivalcev. Meni osebno 

je logično, če s piškotom ne morem zabiti žeblja, da se vprašam, zakaj ne morem tega storiti. In ne nabijam s kopico piškotov žeblja do 
onemoglosti in za moj neuspeh krivim, od premalo moke v piškotu, bližine ptičev, do deževnega vremena. Vsakršna podobnost z ravnanjem 

vlade je zgolj naključna. 

17 

Po dveh mesecih totalne represije pač ni realbo pričakovati, da se ljudje ne bodo družili. Ljudje smo socialna bitja in omejevanje stikov se 
lahko zdrži nekaj časa. Ampak ta limit je že davno dosežen. 

 

Naši odločevalci bi se mogli zamisliti, kje so zavozili. Najbolj ironično pa je, da bi bio dejansko bolj varno, če bi taka druženja potekala v 
gostilnah, kot pa tako kot je zdaj, ko potekajo v nekih zabačenih kočah. 

18 

Kako je lahko prakticno vsak dan, ze pribl. mesec dni, odstotek nekje med 25 -– 30 %? To je skoraj nemogoce, da drzimo tako ravno 
krivuljo, kar se tice okuzb ... 

Zna kdo podat pametno razlago? 

19 

Popolnoma nesposobna vlada, popolnoma nesposobna njena stroka. Sedaj je že jasno, da je v prvem valu bilo Sarčevo ukrepanje razlog, da 
smo imeli relativno zelo blag val. To je tisto ukrepanje, zaradi katerega, bi bilo potrebno Šarca kazensko ovaditi, ker je bilo prepočasno, kot 

je zapisal sedanji premier, pod katerim že skoraj en mesec z naskokom beležimo največ smrtnih žrtev na prebivalca na svetu. 

 
 

Kar ne razumem je to, da obstajajo ljudje, ki lahko tako zavozijo zadevo, zaradi katere umira toliko ljudi, pa se še vedno oklepajo svojih 

stolčkov in krivijo vse druge za tole šlamastiko. 

20 

Zgleda, da so tisti Golfi neuporabni za zdravljenje cCovida- 19. Nihče jih ne uporablja, še v SBC ne, kjer so edini dali pozitivno mnenje o 

njihovi uporabnosti. Pa saj so pristojni ukrepali za to šlamastiko, da ne bo kdo rekel, da niso. Odpustili so Galeta. 

21 
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Kar se tiče druzenja med gospodinjstvi na skrivaj. Menim, da je tega vedno več. Ljudje so šli v ilegalo. 
Na eni strani imamo oblast, ki je nesposobna in stavi na represijo. Je ošabna in naduta. Krivi ljudi in jih žali. Na drugi strani pa imamo vedno 

več ljudi, ki tej oblasti več ne zaupa in ki ukrepe uposteva samo do tiste mere, da se izogne nesorazmernim in drastičnim kaznim. 

Zivljenje je šlo v ilegalo. Spet samo logična posledica. 

22 

Pa saj nas bo kmalu že zmanjkalo v Sloveniji in bomo vsi preboleli ta virus (nekateri lažje, drugi težje). 

23 

Saj ste prebrali za seboj, kajne? Ker to, kar trdite, je, da je ljudstvo nesposobno. Taisto ljudstvo, ki je bilo spomladi povsem zmožno razumeti 

"trenerja", je zdaj kar naenkrat nesposobno. V športu si ne delajo utvar in takoj zamenjajo trenerja, ki je pač ali izgubil zaupanje ali pa dobre 
ideje. Le pri nas bi raje "zamenjali ekipo", samo, da se lahko ljubljenega vodjo še naprej kuje v zvezde. To pa je patologija, ki se je še 

Severna Koreja ne bi sramovala. 

24 

Kako pa bo drugače kot visok? Res ne razumem stroke. Če imaš simtopme korone, se pač testiraš za njo. Ko jih ne boste odkrivali in bodo 
bolnice polne bo šele skrb. Madona, kje je pamet tej stroki? 

 

Ali hodijo na testiranja zdravi ljudje in s simptomi pomanjkanja kave? 

25 

Seveda je delež pozitivnih testov visok, če pa se na potrditveno testiranje pošilja tiste, ki so pred tem dobili pozitiven rezultat hitrega testa. 

26 

_Ćčš.-seveda nam . Nekaj dni pred božičem pa bodo rezultati testiranj kot po čudežu prikazovali upad pozitivnih in bodo blažili ukrepe - 

čeprav bi bilo ravno takrat po njihovi dosedanji (ne) logiki pameno zdržati do začetja jJanuarja . 

27 

70 % se drži ukrepov in kot vemo, je za čredno imunost dovolj 60 %. A vam ni še jasno, da ukrepi nimajo smisla. Kot so povedali Ššvedi že 

marca in to bom ponavljal v nedogled. Seveda so povedali še marsikaj drugega glede poloma pri lockdownarjih. 

28 

In tebi se zdi normalno, da se predpostavi, da je eden normalen, ostalih 20 pa neumnih? 

 

Bravo, točno zaradi take miselnosti naših oblastnikov (JJ&Co) smo tam, kjer smo. No, saj počasi bi mogoče le prebilo v betice. 

29 

Navodila lahko pričakuješ kvečejmu od oblasti in njenih epidemiologov. Čeprav tudi pri njih človek ne more biti ziher, ker še osnov prava ne 
poznajo, pa mislijo, da je dovolj, da namesto v Uradnem listu, sklepe vlade objavijo kar na svojem tviterju. 

30 

SDS vladi je uspelo od države "ki je prva premagala cCovid na svetu" (spet totalna sramota), v pol leta to državo pripeljati na sam svetovni 

vrh po številu umrlih na 100.000 prebivalcev. Prav vse, kar se ta vlada loti, se spremeni v totalno katastrofo in polom. 
 

 

Ampak, ko bomo drugič prvi na svetu premagali cCovid, hočem vplutje vsaj petih letalonosilk ali pa prelet vesoljskih plovil!!!!!! 
Sicer bomo to spet plačali davkoplačevalci, ampak če smo v času najhujše zdravstvene krize v zgodovini Slovenije pripravljeni dati 780 

milijonov za orožje namesto v zdravstvo, bomo seveda rade volje plačali tudi to, a ne? 

31 

Recimo meni se je zdel neumen ukrep ze zmznjsanje stevila mestnih avtobusov, pa kdo je tu nor, ce hoces manjso gneco ljudi/prostor, potem 

moras stevilo busov povecati! 

32 

Vsi, ki pišete o tem, kako že skoraj dva meseca izvajamo ukrepe, pa ni rezultatov: 
 

Rrezultati so. Eksponentna rast okužb se je že davno ustavila, tudi odstotek pozitivnih ni več pri 35 %. 

 
 

Žal smo pri uvajanju ukrepov zamudili. Imeli smo semafor, vsaka barva pa je bila razdeljena na tri razrede. Za merilo smo imeli 14- dnevno 

incidenco, število vseh hospitaliziranih in število ljudi na intenzivni negi. Huda napaka je bila ta, da smo po dosegi rdeče cone z incidenco 
čakali, da se zapolnijo še bolnišnice. To je bil čisti nesmisel, saj vemo, da hospitalizacije pridejo za okužbami. Pri zapiranju bi morali gledati 

le na število odkritih okužb oziroma 14 -dnevno incidenco. Hospitalizacije so relevantne pri ocenevanju stanja zdravstva in kot pogoj za 

odpiranje. 
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Zaradi čakanja na rast hospitalizacij smo zamudili in si skopali veliko luknjo. Zdaj pa čakamo, da se izkopljemo iz nje. Žal se vsi ne držijo 

predpisanih ukrepov, zato se stanje izboljšuje počasi. V nobenem primeru se stanje ne bi drastično izboljšalo iz danes na jutri ali v 14-tih 
dneh. Spomladi smo videli, koliko časa je trajalo, da se je epidemija umirial v Španiji in Italiji. 

33 

Politika se izživlja nad prebivalstvom z drakonskimi kaznimi in nas omejuje na vsakem koraku. Še dobro, da nam zaenkarat dovoli dihati. 

Seveda se vsi držimo predpisov, saj si nihče ne more privoščiti osebnega stečaja, izbrisa, zaplembe premoženja, rubeža ali deložacije. Vladni 
ukrepi proti zajezitvi širjenja virusa pa kljub temu ne delujejo. Pravzaprav ob vsakem novem vladnem ukrepu virus dobi pospešek. Bolj ko 

nas vlada duši s svojimi restrikcijami, bolj se virus širi in mori. 

Sprašujem se, kako visoka naj bi bila finančna ali zaporna kazen za člane vlade in koalicije (premosorazmerno s kaznimi, ki jih vlada 
predpisuje ljudstvu), če delujejo v nasprotju z učinkovitimi ukrepi za zajezitev in blaženje negativnih posledic epidemije. 

34 

Ko je Janša sestavljal komisijo, je najprej preveril politično orientiranost predlaganih članov, potem postavil za vodjo preverjeno vojakinjo 

SDS Beovičevo ter sam prevzel vlogo glavnega odločevalca o ukrepih. Zdravniška zbornica bi te veleume zgolj motila. Seveda tudi ni treba 

trikrat ugibati, zakaj ni bilo upoštevan predlog strokovnjakov, naj se meje pravočasno zaprejo, pa se niso. Janša je hotel biti všečen Plenkotu 

in Kurzu, da ju ne bi razočaral. Ko je pri nas pandemija eksplodirala, so oni takoj meje zaprli. 

Iz odločanja o pandemiji se je sam izločil minister Gantar, ker ni imel časa, se je preveč trudil z urejanjem zadev v stranki in z odstavljanjem 
Pivčeve. cCovid- 19 ga ni zanimal. 

Če vsemu temu prištejemo še prislovično trmo Slovencev, ki jih veliko ukrepov ne spoštuje, stanje kot je, ne preseneča. Zanimivo pa je, da je 

največ okužb v stranskih občinah, ne pa v Ljubljani, ki je epicenter upora in levičarskih akrobacij proti vladinim ukrepom, kot trdijo častilci 
Vlade. 

35 

Razlog, da je Slovenija med najslabšimi na svetu po mrtvih na milijon prebivalcev, je zelo jasen - skoraj ni razvite države, kjer bi tako padel 

sistem, da bi bili skoraj vsi domovi za upokojence prepojeni z virosom. Na dan se okoži 1 % prebivalcev domov ... v razmislek malo groze. 
 

Naloga vlade je bila ravno to, da zaščiti domove za upokojence, kot so to naredili v drugih državah s preventivnim testiranjem, omejitvami 

vstopa, testiranjem osebja, itd. V Sloveniji se na tem ni delalo nič, se pa je delalo na dogovorih z NATO paktom za prelet letal, na 
kadrovskem tsunamiju, na reševanju zabredlih prijateljev zakreditiranih v turistične kapacitete in tako dalje. 

 

 
Druga zadeva pa je kratenje svoboščin - naloga države ni, da ljudi zaščiti pred virusom, saj nismo otroci, je pa naloga države, da zaščiti z 

Ustavo dane pravice, kot so pravica do svobodnega gibanja, pravica do svobode govora, pravica do dela, pravica do pravnega varstva, 

pravica to tega, da imaš lahko odprto firmo, če so že odprte vse multinacionalke in verige itd. Iin tudi tu bodo posledice dolgoročne, v 
desetletjih. Ko se enkrat tako poruši zaupanje in smo državljani tarča državnega fašizma, z namenom obrambe pozicij politične kaste, lahko 

traja več generacij, da se vzpostavijo normalni odnosi. 

36 

Ne vem, nosi masko zunaj, če ne moreš ohranit distance. Potem pa tekač mimo tebe, da ga lahko butneš. In to jemljem le kot indikator, kako 
se ljudje držijo ostalih ukrepov, torej bolj slabo. 

 
Sem jezen na Janšo, ja, komunikacija je definitivno prispevala svoje, ampak, a si na koncu dneva odrasla oseba? Odgovarjaš za svoja 

dejanja? No, potem prevzemi svojo odgovornost. To velja za vse. 

37 

Problem je, ker se s pcr testi kot okužene označi tudi tiste, ki imajo v sebi tako malo virusa, da sploh niso kužni. 
 

Zato pa je že dolgo pobuda, da bi se število ciklov znižalo iz 35+ na 30, ali še manj. Tako bi za pozitivne označili manj ljudi in to za 

večkratnik. 

38 

BDP bo itak katastrofalen, ne glede na to, ali se bi te tri tedne vse zaprlo, ali ne. 

Predolgo že to vse skupaj traja. 

Kitajci so to hitro rešili, mi si pa že od marca žagamo vejo na kateri živimo. Zdaj praktično že en čas capljamo na istem mestu. Smo najslabši 
v Evropi, v vsaki normalni državi bi taka vlada, ki je tako hudo neuspešna, odstopila. 

39 

Sam tudi mislim, da je ta vlada bitko z epidemijo oz. podporo prebivalstva pri sodelovanju, izgubila ravno v primeru prepovedi prehajanja 

občinskih mej spomladi. To je bil Rrubikon. 
Ker tega ni sposobna razumeti, je, namesto, da bi posušala zadevo sanirat in ponovno pridobiti zaupanje, od takrat delala samo se napako za 

napako. Vedno več nesmiselnih ukrepov, vedno več groženj in represije. Začaran krog. 

40 
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Če so igralci zanič in totalno nesposobni in ne znajo ubogati niti osnovnih navodil trenerja, potem to ni in ne more biti krivda trenerja, se ti 
ne zdi? 

41 

Ti torej smatraš, da je US sodišče nekaj zastarelega, prav tako tudi Uradni list, in da je v skladu z tehnologijo 21. stoletja potrebno kot 

obvezno določiti pač nek moderni informacijski kanal? Pa dajmo potem kar vse razpustit, kar je v napoto sedanji vladi in rečimo, da karkoli 
se vodji osebno sprdne in vrže gor na tviter, velja. Če to ni v skladu z Uustavo, pač toliko slabše za Uustavo. Saj ni ustava naredila nosilcev 

moči, ampak so jo oni spisali in sprejeli, zato jo imajo kadarkoli pravico spremeniti ali pa kar odpraviti. Začasno seveda, saj niso samodržci 

... 

42 

A ni kul, da moraš lagati kot zmešan, če želiš obiskati svoje starše? Ta država je res krasna. Samo lepe stvari nas uči. 

43 

Da bi morda bilo kaj narobe z njej všečno vlado, če smo v vrhu števila smrti in je v celoti odgovorna za njeno ugotovitev »cepamo ko 

muhe«, to pa ne. Ko »njeni« vrtijo sulice, je vse v najlepšem redu, za mrtve so odgovorni le tisti brezčutni drugi. 

44 

Tukaj imamo trenerja, ki niti ne ve s kakšno taktiko nastopa in verjetno niti mu niso jasne osnove taktike. Seveda, da je potem ne boš upal 

prenesti igralcem. 

45 

In nato vrste pred pošto za vračilo robe trgovcem, ljudje na mrazu, dežju, snegu. Povečana možnost okužbe z C-19 ali kakšno drugo 
bakterijo, virusom itd. Super ukrep! 

46 

Zadeva je preprosta. Če bi konec septembra ali v začetku oktobra za 3 tedne popolnoma zaprli državo, brez milijon izjem in uvedli hitro 

testiranje v DoSih, bi danes bilo drugače. 
Tako pa smo zdaj že sva meseca v lockdown u, z omejitvijo na občine, kar itak nima smisla, ker ljudje hodimo v službe sem in tja po državi, 

na vikende opravljati nujna dela ( ne vem, kaj je nujnega novembra in decembra na vikendu) ,... 

Maske zunaj so spet tako -– tako ... gGrem v center mesta med tednom, ko grem iz službe, pa je med tistimi redkimi mimoidočimi vsaj 10 m 
razdalje. Ne vem, kaj se dogaja v blokovskih naseljih, ampak center in naše naselje individualnih hiš je, kot da je vse izumrlo. Še med našo 

operetno vojno je bilo več ljudi v mestu. 

47 

Tudi Muževič kdaj kaj pametnega zapiše. 
 

Seveda ima popolnoma prav. To nekateri ponavljamo že ves čas. Treba je imeti čim manj ukrepov, vendar te logične in ucinkovite. Samo na 

ta način ( ob primerni komunikaciji, seveda ) je možno, da jih bo upoštevalo dovoljšno stevilo prebivalstva. Vse ostalo je popolnoma 
kontraproduktivno in kot tako direktno skodljivo. 

 

 
Ta vlada pa rešitev vidi v represiji in v tem, kako ljudem zagreniti življenje tudi tam, kjer ni pomembnega razloga. 

Imamo situacijo, ki je napovedana logična posledica politike te vlade in njene strokovne ekipe. Imamo situacijo, ki je lep prikaz, kaj se zgodi, 

če tako zahtevno in kompleskno področje kot je vodenje epidemije, ki ni samo zdravstveni problem, vodijo politkanti z represivnimj 
ambicijami in strokovnjaki, ki po svoji izobrazbi oz delovanju sploh niso epidemiologi, temveč so bili izbrani po kriteriju lojalnosti 

politocnemu vodji. 

48 

Problem je v osnovah, in, če bi poslušali Ššvede že od marca, bi se vedelo, kaj je osnova in temu se prilagodi taktika. Drastični ukrepi so pa 

absurd. Ta hujši lockdownarji iz prvega vala so v drugem najbolj nasrkali. 

49 

K zmanjševanju R bi gotovo doprineslo dovoljenje druženja na prostem do 8 ljudi (kot je že bilo) ob distanci in maski. To bi premaknilo 
veliko ilegalnega druženja iz zaprtih prostorov (aeorsoli) ven. Pa tudi odprtje ostalih trgovin. Marsikdo bi se zaposlil z obiskom trgovine pa 

potem doma (če bi kaj tehničnega kupil) in bi tudi zmanjšalo preostalo druženje. Nekaj take logike bi bilo potrebno. 

50 

No pri vseh naših vodilnih, ki se dnevno razdajajo za našo zdravje in blagostanje in nas medtem še v eno žalijo in ponižujejo, da smo nabolj 
neposlušen narod na svetu, smo lahko še srečni, da ni hujše. Hvala narodu, da rešujeje, kar so vodilni zavozili. 

 

Občinske meje, šolanje na daljavo, maske zunaj, drakonske kazni ..... rRes imamo dobre živce ali pa smo res hlapci. 

51 
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Dokler so otroci v vrtcih, ljudje pa v službah, ne more biti zaustavitve epidemije, ker se na ta način širi okužba. Takšen trend širjenja okužb z 
SARS-CoV-2, kaže, tudi na veliko možnost, da se bo kmalu začela širiti tudi gripa, a smo pripravljeni na to? Zbolelo bo zelo veliko otrok, če 

bodo v vrtcih in šolah - spomnimo se lanske sezone. Otroci bodo virus širili na odrasle, kot je to vsako leto. Otroci so najpogostejši 

prenašalec gripe, zboli jih tudi 20 -– 30 %! Ukrepi, kot so, ne delujejo, očitno! 

52 

Jaz sem eden od podobnih tekačev. Kaj hočemo, držim se samo koristnih ukrepov. V treh sekundah te pač ne bom okužil. 

Kdor pa misli, da ga ogroža mimoidoči tekač, ne vidi pa problema v tem, da je 8 ur zaprt v pisarni z desetimi sodelavci, naj pa sam skače 

med drevesa. 

53 

A ni jasno, da ni problem, da so to ukrepi od te vlada ampak, da so čisti nesmisel. To je osnovni problem. 

54 

Mislim, da smo ena redkih držav, ki v statistiko umrlih šteje tudi tiste, ki umrejo izven bolnišnice ... npr. v DSO-jih. Druge normalne države 

štejejo umrle v bolnišnici, kar je normalno, če si bil tok hudo bolan, verjetno umreš v bolnici in ne doma na kavču. 

55 

Pametna razlaga je, da ti lažejo ... In da zdaj - v tej situaciji - niti sami ne vejo več, kaj so se zlagali. Boš sprejel tako razlago, ali si še vedno 

prepričan, da vlade delajo za ljudstvo? 

56 

Kako veš, če bi vse sprostili, da bi blo hujše? Sploh glede na to, npr. da se ljudje, ker jim je prepovedano vsakršno druženje na prostem, se 
raje družijo v zaprtih prostorih. Ker so ukrepi larifari, mislim, da bi bilo kvečjemu boljše in ne slabše. 

57 

Točno tako. Pri nas je duševno zdravje ljudi zaradi ukrepov in posledic le -teh, na psu. S tem smo postali ne odporni in lahek plen virusu. Pa 

tudi drugim boleznim ... Vprašanje, kakšen % bo čez čas več rakastih bolnikov. Potrebno bi bilo slediti in analizirati smrti. Več kot pol jih je 
iz DSO. Le zakaj? Po moje ne le zaradi starosti in covid-19 ... Osamljenost, strah, brezupno št., izolacija, premeščanje .... 

58 

Če bi se držali št. pozitivnih okrog 100, kot je že dr. ROZMAN govoril v poletnih mesecih, in predstavlja mejnik za še možen nadzor 

epidemiološke službe pri nas nad pozitivnimi in njihovimi stiki, bi morali narediti resen in odločen rez, vsaj okrog 15.9. 

Vlada in stroka tega niso želeli tvegati, ker je bilo preveč negodovanja že vse od aprila naprej. 

59 

Sobota pač. Ker je vikend, so se testirali predvsem tisti s simptomi, posledično visok odstotek pozitivnih pri nizkih številkah testiranih in 

pozitivnih. Številke so take, kot so. Ni vredno optimističnega ali pesimističnega komentarja. 
 

Čakajmo na podatke iz bolnišnic in število smrti. 

60 

Ni variante, da bi te okužil nekdo, ki ga mimogrede srečaš med hojo, tekom, kolesarjenjem. Na splošno je skoraj neverjetno, da bi se lahko 
okužil zunaj, kaj šele od nekega sekundnega stika. Uporaba mask zunaj je ravno zato še toliko bolj brezvezen ukrep, ker nekateri to razumete 

kot pomemben prispevek k zaustavljanju epidemije in potem popuščate pri izvajanju drugih ukrepov, ki so bistveno bolj pomembni. 

61 

Cilj držati se ukrepov, niso ukrepi sami. Ampak to, da ljudje ne zbolijo, da ostanejo zdravi. Tekač ne bo zbolel (poenostavljeno, da ne 
dolgovezim), ker skrbi zase, za svojo odpornost, svoje zdravje in posledično imunost. Tega ne morejo nadomestiti ukrepi vlade, pa naj 

bodo še tako (ne)smiselni. Vlada nas spreminja v številke, kjer bomo imeli vsi odpornost, imunost »nič« (0), da bo lažje računala povprečje. 

NVK – ko pozivaš na prevzem lastne odgovornosti, najbrž ne veš kaj to (še) pomeni. Pomeni, da odgovornost za svoje zdravje ne prelagaj na 

druge. Ne drugih s tem obremenjevat, ker si samo ti 24 ur na dan s sabo. Ne prelagaj odgovornost na tiste, ki niso ne krivi, ne dolžni za tvoje 

stanje, za tvojo imunost, ipd. Sam naredi nekaj za to. Bolj kot nošenje maske, ko si sam na odprtem, bi ti pomagal tek. 

62 

Dragi ljubitelj Švedske (ne vem, kaj še sploh delaš tukaj). Ti lahko ponavljaš vse v nedogled. Tako kot je v bolnicah praktično 100 % 

zasedeno vse, kjer lahko pomagajo obolelim. Če bi se vse sprostilo, bi bil naval še večji, in kaj bi potem? Že tako so morali nekatere oddelke 

zmanjšati, da so preselili zdravstveni kader tam, kjer je največja stiska. Tudi jaz bom ponavljal v nedogled, da ne bi bilo potrebno nobenih 
posebnih omejitev, če med ljudmi ne bi bilo toliko egoizma in kontriranja in bi se držali najbolj osnovnih pravil - maske v gužvi, higiena rok 

in pa zmanjšanje kontaktov. Mnogokrat sem te že vprašal (in drugi tudi), kaj bi pa ti naredil, pa znaš samo to odgovoriti, da so vsi na svetu, 

razen Švedov, bedaki, ki nimajo pojma. Najlažje je kritizirati vse po vrsti, ko pa je treba kaj narediti, se pa skriješ. 

63 
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Ja, to so vprašanja, ki bi jih morali novinarji postavljati odgovornim. In morda še: na kakšen način se ocenjuje učinkovitost posameznih 
ukrepov? Na podlagi česa so ugotovili, da je v knjigarni ali v trgovini s tehničnim blagom večja nevarnost okužbe kot v trgovini z oblačili in 

v avtomobilskih salonih (ti dve vrsti trgovin naj bi najprej začeli delati). Ali pa: ali je število okužb nižje v državah, kjer je obvezno nošenje 

mask na prostem (isto vprašanje velja za policijsko uro in prepoved gibanja med občinami). Vprašanj je še ogromno, od novinarjev (če že ne 
znajo razmišljati s svojo glavo), bi človek pričakoval vsaj to, da preberejo kakšne pametne komentarje in potem to uporabijo pri svojem delu 

... 

64 

Saj niso iste, naši veleumi so prenehali z izdajo karantenskih odločb in obveščanja potencialnih ogroženih. 

65 

Smatra se, da moraš biti v stiku z okuženo osebo vsaj 10 minut. Zdaj smo dobili še fantazije, kako lahko tekač okuži mimoidoče s katerimi je 

v stiku mogoče pol sekunde. 

66 

Ooblak aerosolov za tekačem (in intenzivnim kolesarjem) se razprostira na, koliko že so pisal, 16 m, če se ne motim? Tto brez maske, seve, 
ampak point je v tem, da ti aerosolna pumpa deluje na vso moč in prebije tudi masko, tako da ne prosim rinit v folk, spoštovani tekači. Ker 

meni že prekipeva počas. 

67 

S številnimi virusi in bakterijami smo se naučili živeti "v slogi", tj. da nihče od eh nikogar ne preganja. Edini optimizem in rešitev je v tem, 
da poveečamo odpornost ljudi na novodošle virue in bakterije ipd., ki jih vsi poznavalci zadev napovedujejo. Na žalost pa nas tj. vso 

populacijo vladni ukrepi vodijo ravno v obatno smer - v področje zmanjševanja naše odpornosti. Ne moremo jim reči hvala. 

68 

Te ilegale bi bilo manj, če bi se ljudem dovolilo bistveno manj nevarno druženje na prostem. Smo pa ljudje socialna bitja in omejitve 
druženja lahko dobro učinkujejo samo za relativno kratko časovno obdobje. 

69 

Čeprav je žalostno, da razpravljamo o lestvicah različnih kazalcev, povezanih s posledicami pandemije, se je potrebno spomniti, da je ta 

"olimpijski duh" pri spremljanju učinkov delovanja vladnih ukrepov, uvedel sam MP, nas spomladi proglasil za prvake EU in v zahvalo sebi 
in zdravstvenim delavcem pod nebo poslal jeklene ptiče. 

 

Žal se bolezen pri nas ne umirja in pri takih trendih, ki ne kažejo umirjanja bomo pred koncem leta zlezli na sam vrh oz. bolje rečeno padli na 

samo absolutno svetovno dno po številu mrtvih na milijon prebivalcev. In krivdo za to naj prevzame narod?! 

 

 
Ali ni to neznosno lahkotno sprejemanje dejstva, da nam pred očmi pospešeno umira generacija, ki nam je pravzaprav omogočila vse kar 

imamo (mišljeno v dobrem) v nebo jokajoče? Ali bodo tisti, katerim usoda je bila s prevzetjem vladanja v roke položena, usoda naroda lahko 

samo brezbrižno odmahnili z roko? Je mar upanje, da so še možne toleranca, empatija, ljubezen, pravičnost, .... izgubljeno? In, če molčimo, 
smo sokrivi in če ne ne molčimo, smo "krivi"! 

70 

Svedi so uvedli skozi priporocila enake ukrepe kot cela EUu. Nekaj, glede DSO, imajo še strozjih! Tega ne napises, ker ootem izgubis na 

ucinku laži! 

71 

Ob vseh teh ukrepih številke ne padajo, število smrti pa vsak dan večje ... Kker ukrepi niso pravilno usmerjeni, ker veliko ukrepov ni 

smiselnih, ker nimajo pojma kaj delajo ... pPotem pa seveda krivdo prelagajo na ljudi, da bi skrili svojo sramoto! 

72 

Sedaj je idealna prilika, da se 14.12. za tri tedne zapre vse, tudi proizvodnja, in bi potem po Sv. tTreh kraljih počasi postopno odpirali. Sicer 

bomo imeli take številke do pomladi oz. do vsaj polovice cepljenih ljudi. Sicer se bi dalo z milejšimi ukrepi rezultat doseči že prej, a smo po 

15. avgustu vse delali s 14-dnevno zamudo! 

73 

Nisem presenečen. Včeraj sem se sprehodil po tržnici in zvečer po mestu, tam, kjer so prodajali pijačo, so se zbirali ljudje, držali kozarčke v 

roki in kramljali med sabo. Brez priporočene fizične razdalje in z masko pod brado, seveda. 

 
A vsega je kriva oblast. Itak. 

74 

Jutri bodo znani (vsaj upam) podatki o skupnem številu umrlih po dnevih za mesec oktober in me res zanima, kako in kaj. Bolj zanimivi bi 

seveda bili podatki za november, toda to vse prihaja z zamikom. 
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75 

Kaj bo pa karantenska odločba naredila z virusom? Folk tak išče mučke in ovinke vsepovsod, nima prijateljev toliko rad, da bi jih zaščitil in 

jih opozoril, da je pozitiven in se umaknil. 
Fafangeli so vam pa tak povedali, da ne zmorejo več, in to kdaj že ... 

In seveda ne zmorejo, ko je epidemija tako razširjena, to ni več mogoče. Ne moreš se oklepat tega stavka do groba, it’s long gone, zdaj je na 

posamezniku, do cepiva. 

76 

Ah, daj, ne nakladaj. Veliko mladih športnikov brez pridruženih bolezni je že zbolelo za novim koronavirusom in imelo hud potek bolezni ali 

pa celo trpijo za dolgim cCovidom. Žal tudi zdrav način življenja ni nobena garancija za blag potek bolezni. 

 
Vlada nam s svojimi ukrepi vsakaor ni prepovedala zdravega načina življenja, je pa res, da je treba rekreacijo prilagoditi ukrepom za 

zamejitev koronavirusa. 

77 

Težko je znižat število okužb, če se ljudje ne držijo ukrepov ... Francozi, Angleži, Avstrijci imajo z razlogom upad okužb (pri ENAKIH 
ukrepih in zaostritvah) in to je ubogljivost ljudi ... 

78 

Ne vem, če je etično skladno z zdravniško stroko, da se paciente 85+ z nekaj kroničnimi boleznimi in s covidom muči, ko se jih priklaplja na 

vse možne aparate, a ti še vedno potem umrejo. 
Naj se stroka malce zamisli in take starejše paciente pusti, da se skupaj v družbi svojcev v miru in dostojno poslovijo. 

Vse skupaj se mi zdi nesmiselno mučenje starejših. 

79 

Ja, res si morate izmišljat izgovore, da se opravičuje nesmiselne lockdowne. 
 

Vsak z razumom bi moral jemati Ššvedsko za zgled, kot so storili Nnorvežani in Ffinci, ki so v bistvu kopirali Ššvedsko. 

 
 

Norvežani in Ffinci niso šli v lockdown kot v prvem valu, in to po zaslugi Ššvedov. Zakaj pa Ššvedi niso primerljivi z Nnorvežani in Ffinci, 

sem že pisal, in sicer gostota poselitve ter organizacija DSO-jev sta odločilna faktorja. 
 

 

Drugače ni problema, če ti izmišljaš neke izgovore, kot komentator tukaj gor, ampak je problem, ko kao stroka negira znanstvena dejstva in 
se zaradi čiste trme noče poglobiti v švedski model, ki je edini možen. Ti jo-jo lockdowni pa so dejanja nesposobne stroke, ki kot vidimo, ne 

rešijo prav nič. 

 
 

Številke bi bile iste brez tako drastičnih ukrepov. 

80 

Ne bo se hitro. Oziroma za take trditve ni resnih podlag. Predlagam, da si ogledaš na Wworldmetru, koliko časa lahko tak status quo traja v 
državah, ki se jim je zgodil podoben scenarij kot nam. 

 
Ne trdim, da ni možna tudi tvoja napoved, pravim pa, da nima neke resne podlage. 

81 

Če že citiraš, vsaj citiraj natančno. Sunzi govori o tem, da so generali krivi, če so povelja jasno razumljiva in jih vojaki ne ubogajo. Če pa so 

navodila jasna in jih vojaki še vedno ne ubogajo, je to krivda častnikov. Ne vem sicer, kako bi to apliciral na trenutno dogajanje. 
 

Ne bom dejal, da so vsa navodila vlade povsem jasna in smiselna, mislim pa, da nam je vsem jasno, da nekateri pač ne sledijo tudi najbolj 

preprostim navodilom.  
 

 

Ko smo že pri Sunziju, ta pravi tudi to, da je neuboganje smiselno in celo nujno takrat, ko je to storjeno z namenom doseganja strateških 
ciljev, ki so v interesu države in ljudi, ne pa samo zaradi nestrinjanja z ukazi. 

 

 
Naš cilj je preprečitev virusa, a posamezniki, ki se ne morejo držati najpreprostejših navodil, da bi to dosegli, to počnejo izključno iz 

neposlušnosti. Nekateri zaradi kljubovanja vladi, drugi pa bi to počeli v vsakem primeru, ne glede na vlado. 

82 

To drži. Vendar drži tudi to, da je potrebno imeti tako krivuljo naraščanja novokuženih, da se ti ne sesuje zdravtveni sistem. 
 

Da pa to dosežeš s pravilnimi in čim manj škodljivi ukrepi, pa potrebuješ resno stroko. In to Švedi večinoma zmorejo, razen nekaj napak v 
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prvem valu, ki pa so jih tudi priznali. 
 

 

Treunutno imamo v Sloveniji ne samo bistveno, bistveno več smrtnih žrtev na dan kot na Švedskem, temveč smo jih že krepko prehiteli v 
skupnem številu na prebivalca in se že pospešeno bližamo eliti s po 1000 mrtvimi na milijon. 

 

 
Ob tem pa se enkrat poudarjam, da se nam to dogaja izključno zaradi drugega vala, pri katerem ne more bito več izgovorov, kot so .... 

presenetilo nas je, nismo vedeli, virus je nov, itd., itd. ...  

83 

Odlocite se in se 10 dni striktno drzite ukrepov! Na stopniscih se stanovalci srecujejo in veselo drug drugemu, brez mask, bevskajo v obraz. 
Tudi ko ma pol ljudi masko, jo ma pod nos. Enako domnevam, si ne umivajo rok, ker so pac priporocila stroke in .oni tega ze ne bodo poceli, 

ce nekdo drug to rece. Zenska z dojenckom v vozicku vozi v pasazi Maxija otroka okrog 15 metrske vrste in se z vsemi pogovarja brez 

maske. dDojencek nezasciten pred nosovi vseh. A je cudno, ce srevilke ne padajo? Ukrepi so za nas, ki se srecujemo, ne za to poden vlado! 
Si res ne znate predstavljati, kaj bi bilo, ce ne bib bilo minimuma ukrepov? 80 % ljudi se tega drzi, ostalih 20 % sliko slabsa do absurda. 

nNiti lastne druzine in prijateljev ne spostujejo! Ce bi jih, bi jih zascitili kolk lahko! 

84 

Ocene verjetnosti okužbe so že narejene in so odvisne od trajanja stika z okuženim, medsebojne razdalje, intenzivnosti vdihavanja itd. Tudi 
ob dolgotrajnem tesnem stiku verjetnost prenosa ni 100 %, ampak "samo" tam nekje 95 %. Razlog za to je, da oblak kapljic, tudi če smo mu 

izpostavljeni, ne zaide avtomatično v naša pljuča, morda se ustavi že prej v žrelu ali nosu, morda ga potem odplakne slina in se virus ne uspe 

vezati na pljučne celice. Recimo. Temu spletu naključij pa se reče sreča in ne odpornost. Ne obstaja nobena študija, ki bi dokazovala, da 
obstajajo ljudje, ki jih imunski sistem ščiti pred okužbo. 

85 

Napačno razumevanje mehanizmov in statistike. Ugovor je na teslo, ki teče tam, kjer se drugi sprehajajo. Obstaja (recimo) 90 % verjetnost, 

da je teslo zdravo. Pri 10 tekočih teslih je ta verjetnost samo še 0,9^10 = 35 %. 
 

 

Res je, da je za znatno verjetnost prenosa potreben daljši stik -- prav tako je za verjetnost prenosa pomembno število stikov in njihova 
intenzivnost. Tekač šprica precej dlje in več svojih ustnih, nosnih in kožnih sokov naokrog, pa običajno tudi maske nima (ta bi upočasnila in 

zmanjšala pretok kužnine). 

Še enkrat -- ni problem tekač, ki je zdrav, problem je tisti, ki misli, da je zdrav. Pri desetih se statistično gledano vsaj eden moti. 

86 

Jaz ob vsem tem želim le zdravja vsem - levim, desnim in ta sdednjim. Telesnega in umskega, ker se boj bije tudi v psihi vsakega 

posameznika. 

Kar težko je najti žarek optimizma v tej megli ... 

87 

Razlika je v tem, da imajo mačke samo nagone, ljudje pa tudi razum. In kot razumska bitja bi morali zlahka razumeti, kako se ta virus širi. 

Kot razumskim bitjem bi nam moralo biti jasno, da bo tole trajalo še zelo dolgo, če se ne bom mogli odreči svojim željam po druženju (in 

tudi po kljubovanju ukrepom). Če pa bi se doslednje držali ukrepov, bi virus hitreje zamejili. Nihče ne bi bil življensko ogrožen, če bi svojo 
družabnost omejil na svoj mehurček, oziroma se v stiku z osebki, ki imajo druge mehurčke (npr. v službi), dosledno držal pravil (maska, 

distanca, razkuževanje). Bi pa zato bilo zaradi virusa manj bolnih in / ali mrtvih. 

88 

Inteligenca na višku. Zato, ker lahko okužen kihne in s tem spusti aerosole na vse strani ... Zato, ker lahko nekdo okužen kašlja in kiha 

vsepovsod, ti pa greš mimo in to lepo skozi svoj nos vdihneš ... A bo smiselno? 

89 

To je eno samo brezvezno nakladanje. Dejstvo je, da je trenutno edini možen ukrep proti širitvi epidemije omejevanje stikov. In strokovna 
skupina se trudi ravno v tej smeri. Pa obračaj besede, kolikor hočeš. 

90 

Kot se lahko spomniš že iz prvega vala, eni iz DSO-ja do bolnice sploh prišli niso, ker jim to ni bilo omogočeno. Tako da to ne drži. Tudi ne 

vemo, koliko sploh sprejemajo v bolnice res stare, ki jim že slabo kaže, glede na to, da sem slišal že za primer, da so se po telefonu otepali 
sprejema manj kot 70- letnika, češ, če normalno diha, če lahko še hodi, naj ne hodi in ne paničarite. No, tega ni več med živimi. 

91 

To, kar odkrijejo danes, je slika okužb teden, dva nazaj. Upajmo, da se stanje izboljšuje. Nekateri kazalniki kažejo na izboljšanje. Število 

mrtvih pa je posledica okuževanja v DSO-jih. 

92 
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Gospa je absolutni poraženec volitev za predsednico ZZS in sedaj kalimerovsko poskuša obračunati v medijih. Pred volitvami se seveda 
javno ni izpostavljala, ker je po tiho računala na ponovno izvolitev. Kaj ste vi pripomogli k reševanju tezav? Pisali ste dnevnik vašega boja s 

covidom, ki ga razen vas in nekaj zaposlenih na ZZS ni bral. Zdenka, za tistih mesečnih 9 jurjev bo treba kaj postoriti več za članstvo. Kako 

ste bili uspešni, govori dejstvo, da ste na področju pripravništva in strokovnega izpita uspeli narediti eno veliko zmešnjavo. V 5. letih trije 
različni koncepti, kjer se ni znalo teden do izpita, občasno pa celo na dan preverjanja, kdo in kdaj bo lahko pod kakšnimi pogoji pristopil k 

izpitu. Prikladno temu je bil vedno izgovor, da MZ ne sodeluje z ZZS, ne glede na politično barvo na MZ. Hvala in adijo. 

93 

Takih ze en mesec ne vozijo vec v bolnice, ker sparajo prostor za bolnike, ki imajo visjo verjetnost prezivetja. Zakaj pa mislis, da stevilo v 
bolnicah ne gre preko 1300 in na intenzivni preko 210. Ker nimajo vec prostora ... 

94 

Dokler se ne bo priznalo, da virus ni politična tema in je resen zdravstveni problem, toliko dolgo bo ostalo stanje takšno, kot je. Ogromno 

ljudi se žal ne drži pravil zdravstvene stroke. Delamo je krivo tudi praviloma lahko prebolevanje večine, ki se je s to kitajsko nadlogo 
okužilo. Vlade bo šla, virus pa bo žal ostal, če bomo imeli tak odnos. Tudi če se 80 % procentov pravil drži se jih 20 % zagotovo ne. Nekateri 

problematizirate zasebna druženja, poglejte izdaje kuhanega vina in podobnih artiklov, ni tako malo ljudi na cesti. Drug problem pa zaprtje 

določenih trgovin, kot so trgovine s tehničnim blagom, oblekami in podobno. Zaprti avtomobilski saloni sigurno niso problem, ker nakup 

avta lahko mirno počaka na prihodnjo pomlad. Problem pa je, da ljudje ne morejo kupiti "WCwc deske", likalne deske in najlonk, to pa je 

problem. Pol pa imamo kilometre kolon pred raznoraznim spletnimi prodajalci. Ali pa pred poštami!!! 

95 

Jaz sem že 1000 povedal, kaj bi bilo treba narediti. Kot zgleda, eni ne "slišite" dovolj dobro ali pa ne razumete. 
 

Z mnogo manj drastičnimi ukrepi bi bilo prav enako in nič drugače. Seveda samo boljše psihofizično stanje ljudi bi bilo, kot tudi bolj zdravo 

gospodarstvo. Upam, da bodo števci tudi tedaj, ko se bodo ugasnile luči nad covidom, toda prišle bodo posledice ukrepov. 

96 

Ja, in če sta v nogometni ekipi dva, ki namesto, da bi streljala v nasprotnikov gol, ves čas namerno dajeta avtogole, tudi nista kriva, ampak je 

kriv trener, ane?? Kakšna super logika! Ali pa še en primer: imaš operacijo kile, zdravnik ti pa naroči, da v en mesec ne smeš dvigovati 

težkih reči. Ti se seveda na to požvižgaš, že čez en teden na polno delaš in kila se pojavi ponovno. Seveda je za vse skupaj kriv zdravnik s 
svojo komunikacijo in vodstvom, ane? In ljudje dejansko te poste lajkajo, jao ... Dost žalostno, da rabiš nekoga, da ti prepove določene 

zadeve, za kar bi morala poskrbeti že zdrava kmečka pamet, ljudje pa o generalih in podobno, haha, ne moreš verjet ... 

97 

Spoštovani, spoštovane. 

 

Glede na katastrofalno epidemiološko sliko, še vedno ne vemo, kaj gre narobe. Imamo stroge ukrepe, vendar okužbe še vedno ne padejo. 

Praktično imamo vsak dan med 25--30 % okuženih glede na število testiranj. Najbolj verjetni možnosti sta 2, in sicer: 
 

 

1.) dDruženje med gospodinjstvi na skrivaj, 
2.) Šširjenje virusa na delovnem mestu. 

 

 
Obstaja tudi možnost prirejanja rezultatov testiranja z PCR testi, ampak teorij zarot in manipulacij verjetno ni potrebno odpirati. Zaenkrat. O 

stanju po bolnišnicah pa raje ne bi odpiral teme, ker je stanje res alarmantno. 

98 

Sigruno bomo prej dosegli, vsaj morali bi po logiki, ker se najprej okužiš in greš šele potem v bolnico, če je treba. Nisem gledal teh pogojev, 

samo če je to res, je prvi pogoj itak brez veze, ker je odvisen od števila testiranj. 

Če nehajo testirati, lahko takoj ukinemo vse ukrepe. Potem pa recimo, da izvedemo množično testiranje, potem za en teden lahko po tem 
kriterijo takoj vse zapremo nazaj. 

Tako je po moji logiki bistven in tudi zadosten pogoj število hospitaliziranih. Za to govori tudi dejstvo, da smo že prej sprejemali ukrepe 

glede na to in koliko naj bi bolnice zmogle. Če bi na število okuženih bi morali že prej v lockdown. 
To reševanje življenj je pa čista izmišljotina. Ne gre se za reševanje življenj, ampak, da vsi, ki potrebujejo bolnišnično oskrbo, to tudi dobijo, 

čeprav tudi slabše kvalitete, da si vlada lahko opere roke. No, to ni ravno reševanje življenj, ker ko si enkrat tam, ni nujno, da te bodo rešili in 

tudi jasno je, da vseh ne rešijo. Reševanje življenj je, da sploh ne prideš v bolnico. 

99 

Jasno je, da bodo slej ko prej morali omogočiti nekatere storitve, npr. frizerske, in nakup v neživilskih trgovinah, ne glede na številke 

okuženih. Ne moreš imeti vsega pol leta zaprtega. 

100 

Po tvoje vse, kar pocnemo ljudje v zvezi z ukrepi, je logicna posledica vladnih odlocitev. Ocitno smo povsem nesamostojni. Nesposobni 

lastnega misljenja. Lastnih odlocitev. Ni cudno, da z nami komunicirajo kot z otroci.😉 

"Smo v eksistencialni krizi, ki jo naša družba še naprej ignorira" 
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https://www.rtvslo.si/svet-zabave/zanimivosti/smo-v-eksistencialni-krizi-ki-jo-nasa-druzba-se-naprej-ignorira/544715  

1 

Greta in Biden, pa onesnaževanja ne bo več. Se že veselimo. 

2 

S tem, ko uporabljate računalnik ali mobilni telefon, na katerega ste tole natipkali, ste onesneževali okolje. Kako je sestavljen telefon? 

Energija iz nič? 

3 

Ddružba igorira "eksistencialno krizo", ker jo vodijo politiki, ki prejemajo lobističen denar od kapitalistov, ki jim je profitabilno, da jo 

ignorriajo. 

 
zZato. 

Ttežko je razumeti nekaj, če pa dobijaš milijarde, da ne razumeš. 

 
 

Ssmečno pa je, da se gnev nekaterih, ki sploh ne ali pa bežno profitirajo, usuje na to deklico. 

4 

Mislim, da je vsem jasno, da uporaba računalnika (izdelava in uporaba) vplivata na okolje. Še vedno so pa nujno orodje (vsaj računalniki), da 
lahko izvajamo raziskave na področju novih tehnologij, ki bodo ugodno vplivale na podnebne spremembe. 

Sarkazem pač ne vpliva ugodno na razvoj novih tehnologij. 

6 

Zza njo stojijo WHOwho, Ggates , sSoros , Ggore .... kKdo jo financira? kKoliko je porabila ekipa, ki jo je spremljala čez Aatlantik, nemške 
železnice so se ji zahvalile, ker jih uporablja in ker potuje v I. razredu, na neki sliki z mamo je na stolu, ki je vreden cca. 5000 €. .... bBrez 

veze govorit ... švab jo je vesel, po njenih besedah pred 100000 leti ni bilo podnebnih sprememb ..... 

Kkdor ji sledi, ne uporablja svoje glve ----> je butelj. 

7 

Ne moremo živeti brez kroženja energije. Vendar mora energija krožit in ne zastajat v obliki smeti, ki se ne razgradi. Zakaj ne izdelujemo 

izdelke in embalaže, ki se lažje razgradijo? Zato, ker je cenejša embalaža, ki je slabo razgradljiva. Zakaj ne investiramo v bolj trajnostno 

bivanje? Zato, ker ne-trajnostno je dobičkonosno in kapitalistom se ne splača investirat drugače. Mobilni telefoni se še vedno lahko dobro 

reciklirajo, če so narejeni iz dobro recikliranega materiala. Zato tehnologija ni noben problem. Problem je v tem, da nismo trajnostno 

usmerjeni, ker bi bilo manj dobička za majhen procent ljudi, onesnaženje pa prizadene celo človeštvo. 

8 

Tale pa je res sposobna. 

Slavna Halima Aden se zaradi verskih prepričanj umika iz manekenstva 

https://www.rtvslo.si/zivljenjski-slog/moda/slavna-halima-aden-se-zaradi-verskih-prepricanj-umika-iz-manekenstva/543704  

1 

Ni problema, pa srečno, pa ne pozabi vrnit vsega denarja, ki si ga pokasirala s prodajo podobe svojega telesa. 

2 

Mislim, da zapušča manekenske vode predvsem zaradi verskih prepričanj svojega moža/fanta/partnerja. Ji bo pa on služil denar. ;-) 

3 

Marsikak musliman ali njegov zagovornik zelo rad enači tradicionalno zatiranje žensk v muslimanskih deželah z zahodno »dekadenco«, 

seksualizacijo, pornografijo in podobnim. Pri tem pa naredijo dve veliki napaki. Prvič, ta obraten ekstrem predstavijo kot neko normalnost 
zZahoda, kar seveda nikakor ni resnica. Drugič, za razliko od islama, vsak lahko svobodno in brez posledic zapusti ta naš razuzdan sistem. 

Ni noben ubojev iz časti, kamenjanja, ipd.  

4 

Lepo, pravzaprav. Ne vem, zakaj tu nekdo terja, da vrne nazaj ves denar?! 
Težko je zavrniti pokvarjeni blišč zahoda, tako da je punca v bistvu zgled. Dekadenca zahoda pa že tako dobiva skrajne meje in nezadržno 

propada. Bidnova zmaga je verjetno že zadnje dejanje. 

5 

Zgleda tega tudi muslimanke same pred pol stoletja niso razumele. Gledam slike iz Irana, Iraka, Lebanona ... iz 1950, 1960 in moram priznat, 
da prav težko najdem kak hijab na sliki. 

https://www.rtvslo.si/svet-zabave/zanimivosti/smo-v-eksistencialni-krizi-ki-jo-nasa-druzba-se-naprej-ignorira/544715%201
https://www.rtvslo.si/svet-zabave/zanimivosti/smo-v-eksistencialni-krizi-ki-jo-nasa-druzba-se-naprej-ignorira/544715%201
https://www.rtvslo.si/zivljenjski-slog/moda/slavna-halima-aden-se-zaradi-verskih-prepricanj-umika-iz-manekenstva/543704%201
https://www.rtvslo.si/zivljenjski-slog/moda/slavna-halima-aden-se-zaradi-verskih-prepricanj-umika-iz-manekenstva/543704%201
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6 

Ko bo denarja zmanjkalo, bo hitro pozabila na svoja "prepričanja". Drugače pa naj vsak počne, kar sam želi. 

7 

Še vedno je šlo za veliko manjšino muslimanov, zares je uspelo pri sekularizaciji le Ataturku. Šah Reza Pahlavi je v Iranu poizkušal podobno 
kot Ataturk, po nastopu teokracije je šlo v obratno smer. Libanon je imel v tistem času bistveno večjo krščansko populacijo in še ni bil pod 

vplivom iranske teokracije. Po drugih muslimanskih državah je bila sekularizacija omejena bolj na mesta, še vedno ni šlo za večino. Po 

šiitski teokratski revoluciji v Iranu, se je tok proti sekularizaciji obrnil tudi v sunitskih državah pod vodstvom KSA teokracije. Slike in filmi 
so lahko zavajajoči in predstavljajo le del takratne populacije. Zanimivo, da danes, potekajo največje reforme ravno v Zalivu, vključno v 

KSA - bistveno večje spremembe se dogajajo tam kot pa recimo v Egiptu/Siriji/Iraku, itd. 

8 

In kaj ima to pokrivalo z muslimansko vero????? 

9 

Mmislim, da je bolj kaj drugega, pri 23-ih si v tej branži že za odpis, novači se že 12,13-letnice ... 

Neobstoječa Primarkova spletna trgovina med koronakrizo klesti njegov dobiček 

https://www.rtvslo.si/zivljenjski-slog/moda/neobstojeca-primarkova-spletna-trgovina-med-koronakrizo-klesti-njegov-dobicek/541163 

1 

Dostva tega skarta je lahko direktno na deponijo ... novene skode, ce propade. 

2 

Dejansko je škart ... Prozorno tanke majice, spran bombaž. V glavnem malo denarja, malo muzike. Če potrebuje kdo dosti bombaža za šmir 

brisat, potem se splača. 

3 

Ne, da ne bo škode, koristno bo za planet, ker je ta poslovni model ekstremno škodljiv - sicer pa sami neprodane ničvredne cunje tako in tako 
kurijo (potem, ko jih že prodajo 10x preveč, ker stanejo majice 1€, itd.). 

4 

PrimarK, New Yorker, H&M, Zara in podobne trgovine, bi itak mogli prepovedati. Res je super, da kupiš majico za 5 €, ki jo šiva otrok v 

državi tretjega sveta. 

5 

Zanimiva komercialna politika Primarka. Najprej ustvariš prehranski koncern, kjer v hrani povečuješ količino sladkorja (saj se hvalijo, da so 

ga več prodali). Ljudje to pojedo in pridobivajo na kilogramih. Si kupijo nova oblačila. Potem jim preko druge lastne znamke prodajaš 

raznorazne dietne pripravke, kKo nasedejo propagandi in jim celo uspe zgubiti nekaj kilogramov, spet letijo po nova slim fit oblačila. In krog 
se znova začne, narod pa samo troši. 

6 

Kar naj propade, trgovina za Ppakistance, Tturke, Aalzirce, Mmaročane, Aalbance ... Od is o od države, v kateri se nahajate. 

7 

Imam kose oblacil Primark ze 5 let in so presenetljivo mnogo bolje ohranjeni kot marsikatere drazje znamke. 

8 

Nihče nikomu ne očita, da rad kupuje poceni. Vendar se je treba vprašati in tudi pozanimati, kaj takšna množična potrošnja dela našemu 

ljubemu planetu. Na primer, bombaž: zaradi plantaž bombaža sta se izsušili Azovsko in Aralsko morje. Svetovna banka je prisilila Etiopijo, 

da dolg poravnava z bombažem, zaradi česar je zgradila orjaški jez, ki je posledično ustvaril ekološko katastrofo za okolico in jezero, ki se iz 
te reke napaja. Itd. poceni pohištvo, tekstil, zelenjava, mesto ... vse to nas bo na koncu drago stalo. 

9 

Res se moraš ceniti, da sploh stopiš tja notri. 

10 

Planirate narediti reklamo tudi kateri drugi verigi? 

11 

https://www.rtvslo.si/zivljenjski-slog/moda/neobstojeca-primarkova-spletna-trgovina-med-koronakrizo-klesti-njegov-dobicek/541163
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Upam, da preživi, ker je idiotsko za osnovne cunje namenjati goro denarja. Naši butasti Slovenci namreč mislijo, da, ker lahko s svojo plačo 
1000 evrov kupijo 3 gatice od Calvin Klaina in jim še vedno ostane 900 evrov, mislijo, da so na konju. V resnici so pa te gatice v npr. LA ali 

New Yorku 50 % ceneje, ampak brez znižanja. 

12 

No in idioti so zaprli garderobe za pomerjanje, sosednji Hervis pa je imel ves čas odprte garderobe. 

13 

Določene stvari so solidne kvalitete, določene pa res ne. Je pa res, da tako poceni zadev jaz še nisem videl. Za spodnjo majico še v nekem 

kao nizkocenovniku H&M hočejo 10 evrov, v Primarku sem praktično enake kupil 3 komade za 7 evrov. Isto iz Bangladeša, isto elastične, 

celo malček daljše pri pasu, tako da mi ven ne začnejo štrleti. Spodnje hlače boksarice, prav nič jim ne manjka, pa je mislim, da 3 komadi za 
10 evrov, ali celo 5 komadov. Nekje tukaj. Nič sprana barva, nič ni zdrgnjeno, zaenkrat prav zadovoljen. 

George Clooney si pričesko že 22 let ureja sam 

https://www.rtvslo.si/svet-zabave/svet-znanih/george-clooney-si-pricesko-ze-22-let-ureja-sam/544659 

1 

Mislim, da je tole tako občutljiva tema, da nujno potrebuje moderiranje ... 

2 

Clooney je frajgajst v vseh pogledih, tudi stilisticno. Odkar je zabrusil debelem Viktorju, kar mu gre, je še bolj po mojem okusu. Pa še še 

ženo si je dobro izbral. 

3 

Hmm ... bere se kot reklama za Fflowbee. 

4 

Revež ne morem k frizerju. 

 

K meni pride frizer osebno. Kadarkoli želim. Ttudi v časih korone. 

5 

Sesalec, ali sesalnik ... to je tu vprašanje. 

Novinarji so zanimivi sesalniki ... 

6 

Zzgleda, kot da ima 76 let ... sivko ..... 

Peticija za umik Amber Heard iz Aquamana že z 1,5 milijona podpisov 

https://www.rtvslo.si/svet-zabave/film-in-tv/peticija-za-umik-amber-heard-iz-aquamana-ze-z-1-5-milijona-podpisov/543891 

1 

Ta Heardova je pa na žalost realen pokazatelj, kaj so te novodobne feministke. Same se zavzemajo za to, da se mora ženskam verjeti na 

besedo, ko se gre o obtožbah o spolnem nadlegovanju ali nasilju in da naj zvezdniki brez dokazov izgubljajo službe, a ko se izkaže, da so 
same tiste kače, pa samo arogantni odgovori in izmikanje odgovorom ... Po drugi strani pa vseeno dobro, da se je ta situacija zgodila, ker je 

svetu pokazala, kakšno je realno stanje glede tega in je končno začela, da se umsko nesprani ljudje znajo postaviti tudi za moške v določenih 

situacijah in da ženska ni vedno tisto ubogo bitje, za kakšno jo postavljajo feministke ... 

2 

Če gledate posnetek zaslišanja Heardove, je zelo nenavaden: analitik telesne govorice analizira njeno obnašanje pred oblastmi. Zatikanje v 

besedah, konstantno obračanje glave v vse smeri, beganje z očmi, na vprašanje odgovori z ''ne'', a pri tem kima z glavo, izgleda iritirana, 
nervozna in živčna, premišljuje dolgo časa pred odgovori - kot bi želela prikrojiti resnico tako, da bi izgledala čim večja žrtev. Bolj kot vse to 

najbolj bode v oči, da Amber izgleda tako, kot da sploh ne želi biti tam. Kot da ni zainteresirana. Se boji zelo ekzaktnih vprašanj, ki bi 

razkrila njo kot nasilno? Alarmantno je, da Amber konzumira neke prigrizke med zaslišanjem! Se tako obnaša resnična žrtev nasilja? Želi 
prodati le vtis žrtve, ne pa resnice? Najmanj kar lahko rečemo je to, kar smo vedeli že prej: da je Amber slaba igralka, maščevalna in 

spletkarska, saj je pripravljena vztrajati v očitnih lažeh tako dolgo, da bo bivšega dedca spravila na kant in ob zdravje. To, da je 

dokumentirala in snemala nekatere aspekte razmerja (jasno tiste, ki naj bi jo prikazale kot žrtev), kaže določene elemente psihopatije, saj je 
očitno nekatera dejanja načrtovala in jih tudi hladnokrvno izvedla. No, Depp nikoli ni bil perla, a njemu v minus gre le ena stvar: njegov 

organ med nogami, medtem ko je organ njegove njegove bivše njen največji adut in hkrati alibi. Take odnose vidimo tudi na nižji, anonimni 

ravni, ne le med celebritiji. Razumete: moški je že sam bo sebi nasilnež, ženska pa žrtev. Drugače ni in ne more biti. Ena in ista zabetonirana, 
ultimativna resnica kot nam jo želijo prodati mediji. 

3 

https://www.rtvslo.si/svet-zabave/svet-znanih/george-clooney-si-pricesko-ze-22-let-ureja-sam/544659
https://www.rtvslo.si/svet-zabave/film-in-tv/peticija-za-umik-amber-heard-iz-aquamana-ze-z-1-5-milijona-podpisov/543891
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Podpiram in sem tudi sam oddal svoj glas v peticiji za pravico! 

4 

Ja, če se gremo že enakopravnost med moškimi in ženskami, potem je edino pravilno, da tudi samo izkusi to enakopravnost in odleti iz 

filmskega sveta. 

 
Ženska, ki opravlja veliko potrebo kar v postelji, v hotelski sobi in fizičnega nasilja do drugih, pač po nobenih standardnih ni primerna za 

dober vzgled mladih, a ne, drage feministke. 

5 

Edino pravilno. Je pa zabavno gledati licemerje medijev. 

6 

Požvižgajo se filmski studiji na peticijo. Edina peticija je tista, da film pogori v kinih. 

Narcisoidna motnja. Na žalost feminizem privlači veliko oseb, ki se počutijo upravičene do več, kot so s svojim delom ali talentom prigarali, 
kar je eden od simptomov narcisizma. Verjamem, da so to najbolj glasni predstavniki. 

7 

Neuravnovešena. Ampak enačiti njo kar z vsemi "novodobnimi feministkami" ali celo z vsemi ženskami ... je en tak otročji obrambni odziv. 

8 

Poante pa nisi dojel, kajne? 

9 

Đizs, z njo ne bi šel ven nikoli in nikdar ( govorim hipotetično ), ker bi se ves čas bal, da bi se mi, če ji večerja ne bi bila všeč, usrala v avtu. 

10 

Pravilno. Če se že grejo tole. 

 
 

Da pa je ženska bitch, pa ne rabi bit nikakršna feministka. 

Feministka, tale, se hecate? 

To, kar nekdo zaradi mode za pr zganja, nič ne pomeni, pomenijo dejanja, odnos, delovanje itd. 

 

 
Skratka, edino kar ima, je hudičevo dober videz, zato se pa lahko sploh gre tole. 

 

 
Kaj mu je tega (Deppu) treba bilo! 

Ornk se je opekel, ker se mu je v tipičnem obdobju utrgalo .... 

Tale šola ga je neskončno stala .... 

11 

Ljubi ljudje, a res nimate svojega življenja, da se sekirate za te zapite in zadrogirane holivudarje? 

12 

Mmislim, da ravno toliko zaželena v naslednjem filmu kot Brie Larson v Captain Marvel ... 

13 

Aali ta sodnik tudi razmislja samo s spodnjo glavo? Nnam laikom je jasno, da je zenska pokvarjena v dno duse, ta sodnik pa je ocitno slep in 

gluh. Nno, ali pa tisto prvo, kar sem napisala. 

14 

Iz svoje magične krogle vidim, da lažeta oba. 

Granerud tretjič zapored nepremagan; Zajc 10. 

https://www.rtvslo.si/sport/zimski-sporti/svetovni-pokal-v-nordijskem-smucanju/granerud-tretjic-zapored-nepremagan-zajc-10/544707 

1 

Čče ne bi bila tako okrnjena konkurenca, bi rekel solidni nastopi naših ... tako, pa spet vikend razočaranj ... 

2 

https://www.change.org/p/dc-entertainment-remove-amber-heard-from-aquaman-2?signed=true
https://www.rtvslo.si/sport/zimski-sporti/svetovni-pokal-v-nordijskem-smucanju/granerud-tretjic-zapored-nepremagan-zajc-10/544707
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Če ne bo napovedane medalje v Planici, mora Bertoncelj takoj odstopit! 

3 

Ppa ta Lanišek ni normalen ... večkrat sem že komentiral, kako naši športniki rabijo psihiatra, ampak on mora pa prvi prit na vrsto, ker spada 

med "najbolj ranljivo skupino", če se izrazim ko koronarsko. 

4 

Ma vse skupaj je 'tuga', pa ne le zaradi slabih naših, vse skupaj v zvezi s korono, manjkajo tekmovalci, ni gledalcev ... Nobenih pričakovanj 
nimam pred Planico, nobenega veselja. 

5 

Se spomnemo, kako je Prevc v javnosti povedal, da si želi menjavo Janusa. No, to je karma. 

 
Bertoncelj trener brez karizme in avtoritete, ki bi zaspal na mrazu. 

 

Domen Prevc, Cene Prevc, Jaka Hvala. Samo par super talentov, ki jih slovenski trenerji niso znali unovčit. 
 

Tako, pa imamo 'toplo - hladno' Laniška, ki ne sestavi dveh skokov, in Timija Zajca, harmonikaša, ki ignorira medije, ko slabo skoči. To je 

naša realnost. 

6 

Naši so hoteli imeti vrhunsko formo, kakršno imajo po navadi šele konec januarja, letos pač dober mesec prej. Verjetno so zato drugače 

trenirali in to jih je zafrknilo, saj sedaj hočejo to formo na silo, kar pa v skokih ne gre. In sedaj skačejo v krču, to pa je "smrt" za skoke, to se 

najbolj vidi pri tistih od katerih se na poletih največ pričakuje (Peter Prevc, Zajc, Bartol, Semenič), ostali trije pa so povsem na nivoju svojih 
dosedanjih dosežkov. 

7 

Tole vse skupaj je ena sama patetika in beda .... Več, kot pol elite ne tekmuje, gledalcev ni, kometatorja, pa bog pomagaj , kot Bbolek in 

Llolek ..... Kar se pa rezultatov naših tiče, a je tole tretja skakalnica in šesta tekma letos ..... Ocena je pa seveda porazno .... Ob tako pičli 
zasedbi, bi morali Slovenci naštepat pet tekmovalcev med prvih 10 ... Ajd, da so trije Norvežani in en Nemec, za tri razrede boljši, pa vseeno 

.... Od naših letos nič od nič ... 

8 

Jaz kar redno spremljam na razpoložljivih virih. Tudi kolega je danes delal gor in je "poročal", da je živa "mlakuža" in vse teče. Povsod so z 

bagri in ročno naredili kanale čez izteke skakalnic, da odteka voda. Ta malih pet je poplavljenih, pri Bloudkovi pa ni bil. Velikanka ima en 

ornk kanal čez iztek, se vidi tudi na kamerah. Sicer pa naj bi včeraj in danes že fasali cca. 120 mm dežja, ponoči pa naj bi se ohladilo in 

začelo snežiti. Kolikor sem ga razumel, je problem tudi, da tla niso zmrznjena, saj še ni bilo prave zime. Se je pa ratrak kar vozil po hrbtiščih. 
Drug teden je napovedano vsaj za malenkost hladnejše vreme, tako da naj bi snežilo, samo mraza pod -2 pa naj ne bi bilo. Zna bit kar težava 

za napovedan preizkus žarometov za v torek zvečer, tudi snežilo naj bi na polno. Tolk vem, več pa ne. 

9 

Ti si ena karma. Prevc ni bil več vrhunski, še ko je bil Janus trener. In nikjer ne piše, da spet ne vrne. V kolikor bi imel kaj pojma o skokih, bi 
lahko vedel, da so smučarski skoki šport, kjer je meja med junakom in bedakom zelo tanka. Kdo je bil že naš najboljši lani? Janus pa 

karizmatičen? LOL, Kkot trener je dal največ našim skokom, vendar je prišel čas, da prepusti mesto, kot nekoč Katanec in prav je tako. 

Mogoče se še kdaj vrne. Če bo tako naneslo, nimam nič proti, z novim Eelanom. Ampak ti pa znaš samo pljuvat. Iz prve ti lahko naštejem 
ducat tujih vrhunski skakalcev, ki so bili dobri samo sezono ali dve. In to še bistveno boljših od tvojih. Še dobro, da recimo Rjoju Kobajashi 

ni naš, bi ga ti že pljuval in nekam pošiljal. Za Tonia Nieminena si že kdaj slišal? Baje, da tud on ni Slovenec. 

10 

Kaj potem bodo Aavstrijci v Pplanico pripeljali C ekipo? 

11 

Konkurenca ta vikend je malo boljša kot je bil včasih Saporo, kjer smo zmagovali kot za šalo (tudi trojna zmaga). Realno trenutno v izvrstni 

formi samo Eisenbichler in Granerud ter recimo v zelo dobri še kakšna 2 ali 3 (Huber, Sato). To pomeni, da je naš najboljši skakalec 
kvečjemu "za silo". Ker za to, da ti celotno ekipo preskakujejo Rusi, B-reprezentanti Avstrije in Poljak, ki se bori za 4. mesto v svoji ekipi, 

pa res ni opravičila. 

12 

Realno gledano, če bi bili vsi najboljši na tekmi, bi bil naš najboljši na 15. mestu, pa še to mogoče ... za Pplanico vseeno upam, ker je 
domača skakalnica, da bodo malo boljši rezultati, seveda samo upam, ne bi me pa presenetilo, če bi bilo tudi tam enako ... medalje pa ne 

pričakujem, razen, če se jim prikaža Mmarija, ali pa da bodo 3 reprezentance manjkale zaradi virusa ... 

13 
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To je (verjetno) res, ampak Anže je trenutno še najmanjši problem (pa Bor podobno). Petru sploh ne gre, Semeniča ni nikjer, Jelar zmore 
precej več ... Škoda, da je tako stanje tik pred Planico (upam, da je Domen na treningu naredil kak čudež). Je pa letos še par (za nas sicer 

malenkost manjših) vrhuncev, tako da upanje, da Slovenci kaj dosežejo, še ostaja. 

14 

Dej nehi, noben več kot zadostno. 

15 

Sramota .... Bertoncelj -  odstop .... dosti tega matranja .... če Trofimov pa Sadrejev nažgeta Jelarja pa Bartola, pa pol tekmovalcev manjka, 

mi pa komaj sestavimo 10. mesto pa na dol ...... 

16 

"Uvrstitve naših pa vam povem po oglasih" - tud če ne, Stare. 

17 

Nemcem, Poljakom, Avstrijcem, Norvežanom in Japoncem (da bo ziher) ob prihodu v Planico podtaknit lažne pozitivne PCR -teste in jih 

poslat za en teden v karanteno. Potem bo morda medalja za naše. Ziher vseeno ni, ker znamo zamočit z dresi. 

18 

Dobro, malo so napredovali, še posebej Peter. 

19 

O, najlepša hvala za vse informacije, upajmo, da bo vzdržalo. 

20 

Škoda, da ni ekipne tekme, bi znali bit vsaj 4.ti. 

21 

Kaj se je pa z Prevcm zgodilo. Končno normalna daljava 128,5 m. A je Berti mal po mizi včeraj zvečer udaru? 

22 

Tega Graneruda sta vrstnika Lanišek in Cene Prevc v mladosti konstantno premagovala, zdaj pa ... Anže se ne sme zadovoljiti z mesti okoli 

desetega, ampak mora imeti višje cilje, sploh ob taki konkurenci, ko nekaj vrhunskih skakalcev manjka. 

23 

Dodam pa samo to, da zapustit svetovno prvenstvo, in to na domačem terenu brez medalje, je razočaranje ... pa tudi, če slučajno kdo pride na 
5. ali 6. mesto ... seveda bo za nekatere to uspeh, ampak glede na vse pogoje, ki jih imamo, in na našo zgodovino, bi bil to definitivno 

neuspeh, ne glede na to, kako slabi smo letos ... 

24 

Prevc 13., najboljša uvrstitev sezone ... ob zdesetkani konkurenci. Ne vem, no, nekaj je narobe. 

25 

Laniška so pa spet za predskakalca porabili. 

26 

Lanisek zal zopet zamocil v drugo. Joj, joj. 

27 

Ne se slepiti. Edino, kar Stare pove prav, so ocene, ki jih prebere, in dolžina skoka, ki jo prav tako prebere. 

 

28 

Lejte, v Planici bo boj med Prevcema za 4. mesto. Medalje bodo šle v Estonijo, Italijo in Bolgar se bo pretihotapil čez Ponco. 

29 

No, moram reči, da so bile kvalifikacije naših res dobre, sploh gledano na prejšnje dni. 

30 
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Ne razumem tega, celo poletje in jesen trenirajo in pol pukla ne preskočijo, svabi in Nnorvezani naše ruknejo za 20 m. A smucarska zveza pa 
to mirno gleda? Pa to so neki koritniki, ki ne spustijo nobenga zraven, pol pa jamrajo o smoli in obcutkih. 

31 

Današnje ocene naših od 1 -- 5: (zopet težka tekma in si moral tudi imeti srečo z razmerami) - Zajc 4; prvič letos deseterica. Forma se mu 

počasi vzpenja. 
- Pavlovčič 4; zopet zelo lep rezultat. Bravo! 

- Prevc 4; kot dan in noč proti včeraj. Upajmo, da je to pozitiven znak , da bo šlo počasi samo še navzgor. 

- Lanišek 3; v drugo malo nesreče z razmerami. Škoda, ko ne uspe izvesti dva enakovredna skoka na tekmi. 
- Semenič 3; bolje kot včeraj, a ni to to. 

- Bartol 3,5; malo večja ocena za spodbudo. Škoda za podrs, če ne bi podrsal, bi bil na robu 15. 

- Jelar 2, bil u finalu, a ni prikazal ta vikend tega, kar je še en teden nazaj. 

32 

Še dobro, da Johansson ni Slovenec ... Če bi namreč kateri od naših dobil takšne ocene kot jih je Robert in zaradi tega izgubil zmago, bi tu 

gor že bile teorije zarote ... 

33 

Zaljubljeni par Jelko&Andrej si je pod svoje vzel nacionalno TVtv oziroma v pomanjkanju tekmovalnega naboja ponuja izlive neumne 
sentimentalnosti, familijarnosti in še česa. Vse za naš denar ... tisti doktor, ki je lagal o anketi za naj nogometaša, si upa varno skrit "pljuvati" 

kogarkoli? Ampak: za to ni kriv on, ampak tisti, ki ga tja postavljajo ... No, tu pa se začenjajo prava vprašanja, kaj plačujemo z obveznim 

prispevkom!? Aja .... 18 let sta že skupaj .... 

34 

Če gledaš samo, kdo je dober letalec, potem, recimo gladko, lahko prečrtaš Laniška, ki je hud antitalent za letalnice. Ne moreš za ene gledat 

formo, za druge pa njihov renome na poletih. Naj bodo isti vatli za vse .... 

35 

Ekipno smo izpolnili plan ... Brez najboljših Avstrijcev in Poljakov na tekmi so naši od 10. do 20. mesta. Eden pa med top 5. Fajn ... 

36 

Drug vikend, ko bo samo še 15 tekmovalcev na tekmi, našim še vedno ne go ratalo med top 20 pridt. 

37 

Saj danes bo bolje, jih je le 51 na startu in ni hudič, da eden ne bo imel "prevelcga" dresa in bo Pero na tekmi ... Saj se hecam, čeprav je v 

vsakem hecu nekaj resn ..... 

38 

Pa o kakšni nesreči govoriš ? Lanišek je psihično popolnoma neprimerno pripravljen za vrhunskega športnika. Že celo kariero, ne samo letos. 

On je eden naših najboljših, fizično in tehnično, samo na tekmi tega ne more pokazat. In da rečeš takemu, nič hudega, saj bo naslednjič 

boljše, samo dokazuješ, da nimaš pojma o psihi. S tem si ga obsodil na povprečno kariero, čeprav ima potencial zmagovalca. 

39 

No, ja, 5 sezon so rusil nase reprezentancne mejnike. Oprostim ti, ker si ocitno sklerozen, cestitam pa, ker si v poznih letih osvojil racunalnik 

in internet. 

40 

Daj nehaj že s tem Janusom ! Bila je ena sezona, v kateri so bili naši dobri, ja, vse ostalo pa za pozabo ! Bertoncelj res ni biser, ampak tudi 
Janus ni ! Uničil je ogromno skakalcev, s Hvalo na čelu ! 

41 

Duo ... a je to.-) Dobro njima gre. Nasi solidno. Bomo videli, kaj bo v drugi seriji. 

42 

Sprašujem RTV, s čim smo si zaslužili tak prenos. V premorih med posameznimi skupinami ne počakate niti toliko, da si človek ogleda 

trenutno lestvico. "Gremo na oglase (požirek ???)". Potem pa nas posiljujete z množico oglasov, po možnosti zamudite še kakšnega skakalca 

in potem Stare mrtvo hladno izjavi, da je bil tako beden skakalec. Plačujem "posiljeno" naročnino vsak mesec, zato da me še vi s tem, ko vas 
financiram, "posiljujete" z nekimi rRuskimi spermanič bankami in ostalo navlako. Čudim se, da Gros ni trener vsaj naše zgubljene zračne 

flote, če že ne kar katere od velesil. Ene in iste floskule nonstop. Kot da smo gledalci največji bebci na svetu. Komentiranje me spominja na 

pogovor dveh gostilniških mojstrov za šankom. Tam se reče, bo pa drugič bolje. Za danes je to to. Moramo biti zadovoljni. S komentiranjem 
nismo, s skakalci nismo, s čim naj bomo? 

O skakalcih je pa škoda izgubljati besede. Če ni volje, zavzetosti, vztrajnosti, in kar je glavno, borbenosti, potem je vse samo potrata časa. 

Naj hitro odprejo trgovine, da gredo lahko prodajati pohištvo. 
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43 

Danes mu res ne gre zameriti, tezke razmere, smo videli tudi pri Norvezanih its. 

Tezka 2. serija, glede na to, da so sli rezultati vsja malo navzgor (navkljub manjkajocim), smo mogoce dobili par rszlogov za optimizem. 
Glavo gor, pa na glavo v Planici. 

44 

Uf, bravo, Norvežani, so me demantirali. 

Naši na koncu tudi niso tako slabi, veliko bolje kot včeraj. 

45 

Človek bi rekel, da skače za miljone, tako tremo ima očitno. Daj zberi se že. Držimo pesti. 

46 

Zzanimivo, dokaj dobra prva serija, pa potem Sstare pravi, da b se napredovali. eEvo, moja napoved. 

Nnazadoval bo Llaninske, Pprevc, verjetno tudi Zzajc. 

47 

Naj se dogovorijo se za finale, da bodo vsi enako skocili, recimo 3 m dlje.😂 

48 

A da je ekipa za Planico že prijavljena, pravi Gros. Se pravi, je tamali Prevc uvrščen kar tako, brez tekem in brez primerjave z ostalimi ... ne 

vem no, meni se to ne zdi pošteno. 

49 

Saj ne bo navijačev, poleg tega ne bo slovensko, pač pa svetovno prvenstvo v poletih ... 

 

Plus, naši so dobri v poletih, tudi ko jim na manjših napravah škripa ... 
 

 

Veselim se Planice! 

50 

Hjah, ne vem, vse tole kaže na neko povprečje okoli 15. mesta v Planici. :S Bomo videli. Letenje je le nekoliko drugačno kot skoki. 

51 

Ni bilo srece. 

Upajmo, da bo drugic boljse ... 
To lahko reces za vzpodbudo svojemu petletnemu frocu, ne pa profesionalnemu sportniku, ki si s tem sluzi kruh. 

52 

Piše na Ssiolu. Zaenkrat sta odpadla Semenič in Bartol. Potem pa še dva odpadeta v četrtek po uradnem treningu ... 

53 

A kdo ve, kateri so planirani za posamično tekmo na svetovnem prvenstvu? Sam bi iskreno rad videl Domna Prevca, ne vem, zakaj, vendar 
nikol ne vemo, kdaj bo explodiral ... 

54 

Naši nalašč slabo skačejo? Ne poslušajo trenerja? Al nimajo kaj poslušat? 

55 

Kkakor sem dejal za Llaniska in Pperota. nNic ni to, saj zdaj pride Pplanica. 
Nna tem gradimo optmizem. 

Nne vem, zakaj, ampak naj bo. 

56 

zZdaj trenutno potekajo kvalifikacije .... je pa prišla novica, da naj bi bil okužen Sandru Pertilej in še 4 avstrijski skakalci ... 

Ana Soklič bo nastopila v prvem predizboru Evrovizije 

https://www.rtvslo.si/svet-zabave/ema/ana-soklic-bo-nastopila-v-prvem-predizboru-evrovizije/542650 

1 

https://www.rtvslo.si/svet-zabave/ema/ana-soklic-bo-nastopila-v-prvem-predizboru-evrovizije/542650
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Ana je odličen izbor! Veliko sreče ! 

2 

Eno zdravomarijo, pa bo za drugi krog. 

3 

Ma ta lahk zdravamarije ponavlja, od zdaj pa do izbora, pa ne bo haska. 

4 

Ana je super pevka, je pa dejstvo, da brez prave pesmi ne bomo prisli naprej, saj smo v mocnejsem polfinalu. Glede na predikcije in že 
izbrane pevce od lani, lahko sklepamo, da bodo v finale prisli: Svedska, Rusija, Belgija, Romunija, Malta, Avstralija in Litva zagotovo. Torej 

je prostora se samo za 3 države (Izrael, Norveška, Ukrajina, Azerbajdžan in Ciper imajo velike možnosti), potem smo pa samo se mi, 

Belorusija, Makedonija, Irska in Hrvaška ...  

Aampak ce mamo super pesem, zakaj pa ne. 

5 

Drugo leto lahko pošljemo nindžo AKA woman in black, da uravnotežimo ta cirkus.  

Izbrali bomo slovensko evrovizijsko skladbo 2021! 

https://www.rtvslo.si/svet-zabave/ema/izbrali-bomo-slovensko-evrovizijsko-skladbo-2021/530619 

1 

Upam, da se bodo glasbeniki avtorji res potrudili, saj imajo na voljo fantastičen vokal in omejitev pri ustvarjalnosti skoraj ni. Prav tako 

upam, da bodo na koncu Ani dovolili, da sama izbere, kar ji ustreza, ker bo namreč ona tista, ki bo na odru pesem interpretirala, ne pa 
vodstvo "strokovnjakov" delegacije RTV-ja. 

2 

Kontaktirajte Raaya, bo že on splagiairov kakšen komad. 

3 

Nekaj potencialno dobrih naslovov in iztočnic: 

 

nNarodnozabavni punk, Blue and green, Plan C, Cvet z zahoda, Zapel mi je la la la la ... 

 
 

Morda tudi C-mašina, Zbudi me za 2. maj, Daleč daleč je za naju jesen, Barka iz drevja, Ti ti ti moja Jožica, Na Polici ... 

4 

Nne vem, zakaj izbor, ter trošenje denarja, če bo na koncu itaq pela skladbo, ki jo je sestavil in produciral Raay. 

5 

Za predlog: če je punca že tako zelo verna, se da naslov pobrati iz tega skeča. Namesto Voda ima pesem lahko naslov Ogenj, Sneg, Dež, Bog 

pomagaj, Alah se je vrinil, Sveti Nikolaj ali Pantelija, ... 

6 

Super. Končno se bo izbiralo pesem, ker kaj ti pomaga dober vokal, če je pesem tak dolgčas, kot je Voda. 

7 

Nna današnji dan pred 35. leti, smo v Aameriki, Aangliji zahodnjaki peli v aid-ih. Ttudi pri nas je bila "za miljon godina". Zza lakoto v 

Eetiopiji. Kkaj se je do danes spremenilo? Nnič. Ssamo, da se lakota več ne omenja. Lp 

8 

Še vedno ne vem, zakaj letos Evrovizija ni bila vseeno izpeljana. Lepo po videospotih in je opravljeno. 

9 

Lepo je napisala Ana. Sploh to o utrujenosti mi je všeč, ker se tudi meni pri večini komadov na Emah zdi, da so avtorji prehitro zadovoljni. 

Sicer pa računam, da se bo prijavila tudi sama, z nečim podobno vrhunskim kot je Voda. 

10 

Najboljše bi bilo, da kakšno cerkveno zapoje, bekvokale pa kak zborček nun al pa skavtov. 

https://www.rtvslo.si/svet-zabave/ema/izbrali-bomo-slovensko-evrovizijsko-skladbo-2021/530619
https://www.youtube.com/watch?v=WxhiVtGDWHs
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11 

Če bi to imela v mislih, najbrž ne bi uporabila narekovajev. ;) 

12 

No tole bi že bila možnost za nekaj denarja na RTV prišparat, če bi se nehali tole it, ker nima nobenega smisla. 

13 

Škoda, ker ne sme peti že izvajanih. Ena dobra stara, če preferira Jezusa: http://www.youtube.com/watch?v=4WRFXKDT4Ng&t=0m43s.  

Z dobrimi back vokali bi dobro zvenela tudi v ženski izvedbi. 

Evrovizija bo dobila sestrski šov: "Čas je, da tudi Amerika okusi ta spektakel" 

https://www.rtvslo.si/svet-zabave/glasba/evrovizija-bo-dobila-sestrski-sov-cas-je-da-tudi-amerika-okusi-ta-spektakel/532883 

1 

Zahvale pa Willu Ferrellu, očitno. 

2 

Eurovizija naj bi bila tekmovanje zelo različnih glasbenih pristopov in okusov na stari celini tako izvajalcev, kot poslušalcev. V ZDA pa 

imajo na področju pop glasbe bolj kot ne enoten okus v celi federaciji, tako da ne bo neke 'borbe' med različnimi glasbenimi koncepti kot v 
Eevropi, čeprav je tudi tukaj čedalje manj tega. Iz tega sklepam, da ljudem ne bo to nekaj dejansko zanimivega, ampak američani Američani 

kot američani Američani znajo iz vsega narediti napihnjen kičast show, pa jim bo mogoče to uspelo tudi s tem projektom. 

3 

Največji čar Eurosonga je v političnih igricah in različnih kulturah / državah. Težko bodo to dosegli "med Texasom in Florido", ampak 
američani Američani navadno znajo narediti show. Bomo videli. 

4 

Različica evrazijske glazbene kakofonije odslej tudi v ZDA ... 

5 

Ja, v VB in na Irskem ima Evrovizija najslabsi ugled v celi Evropi ... (v Franciji se stvari izboljsujejo) ... Medtem ko Rusija, Ukrajina, 

Nordijske nordijske države in Beneluks poslijajo njihove najboljse artiste, VB in Irska poslijajo vecinoma D-listo zvezednikov oz. zvezde, ki 

vec niso v glasbeni indsutriji (Bonnie Tyler 2013, Blue 2011, Engelbert Humperdinck ...). 

6 

Da, kljub vsemu imajo izjemno RAZNOLIKOST, ki je mi v Evropi ne zaznamo. Zaznamo tisto, kar se prodaja in kar leti v cekine. Imaš v 
ZDA ogromno različnih glasbenih struj in vsaka ima kaj za ponuditi. Ne vse seveda, tričetrt je krš, ampak, da, imajo! 

7 

No ja, ne vem, če se strinjam s tvojo izjavo. V končni fazi bodo vsi štartali na zmago, kajti to je cilj tako Evrovizije kot očitno tega šova. In 

za zmago bodo ljudje eksperimentirali, ponujali eksotično. Me prav zanima, kakšna bodo pravila glede jezika. Pesem v španščini bi znala 
mobilizirati latinskoameriške glasovalce, ne pa drugih. Črnski rap bo mobiliziral črnce. Bodo dovolili nastope v staroselskih jezikih? Skratka, 

tekmovanje bo pokazalo vsa trenja ameriške družbe. Sicer pa mene najbolj zanima nekaj drugega. Zanima me, ali si bo upala nastopiti katera 

od mega zvezda. To bo seveda odvisno od denarja, promocije, velikosti projekta itn. Definitivno bo to velika promocija za prihajajoče 
izvajalce, ampak tudi kakšni uveljavljeni bodo mogoče iskali možnost, da obudijo zahajajočo kariero. V glavnem, če bi Američanom uspelo 

pritegniti velika imena k temu šovu, bi to bila tudi velika zaušnica vsem britanskim in francoskim pevcem, ki so zvezde v svojih državah in v 

tujini, Evrovizije pa so se izogibali kot vrag križa. 
Je pa ena stvar že zdaj jasna. Evrovizija bo definitivno izgubila svoj čar in s kopiranjem njenega koncepta se je dokončno pokazalo tisto, kar 

se ji je že nekaj časa očitalo (tudi na tem forumu): šŠe samo za denar gre in Evrovizija danes je samo še senca Evrovizije nekoč. 

8 

Čudno mi je samo to, da so tako dolgo rabili. No ja, izgleda, da so res zaradi Ferrellovega filma dobili voljo do tega. 

9 

Američani bodo pa goltali ta politični gnoj kot Coca Colo in McDonalds. 

Rihanna se je po spodrsljaju s hadisi opravičila muslimanom 

https://www.rtvslo.si/zabava/moda/rihanna-se-je-po-spodrsljaju-s-hadisi-opravicila-muslimanom/538390 

1 

https://www.rtvslo.si/svet-zabave/glasba/evrovizija-bo-dobila-sestrski-sov-cas-je-da-tudi-amerika-okusi-ta-spektakel/532883
https://www.rtvslo.si/zabava/moda/rihanna-se-je-po-spodrsljaju-s-hadisi-opravicila-muslimanom/538390
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Mlade muslimanke so gledale na pol pornografsko revijo spodnjega perila z neprimernimi glasbenimi nastopi producirano, financirano, 
organizirano s strani zlobnega zahoda ... in jih je zmotila glasbena podlaga, ki je bila uporabljena v ozadju ... in so se tako razjezile, da bojo 

prenehale kupovati to znamko spodnjega perila ... a se men zdi, al je tukaj ena taka paradoksalna situacija ... svet gre v maloro ... 

2 

To so isti muslimani, ki niso zadovoljni v muslimanskih državah in sedaj učijo nemuslimane v nemuslimanskih državah, kako je prav. In 
seveda nemuslimani poslušajo. Narobe svet. 

3 

Lool, kaj je mislila, da je to krscanstvo, da lahko pocne, kar hoce? 

4 

Madona, tile muslimani so bolj občutljivi kot kak tri letni otrok, ki ne dobi bonbona in se prične cmeriti ... Samo napačen prst jim pokažeš, 
pa že znorijo. 

5 

Sramota, da se upošteva te stalne grožnje. Ali smo že pozabili Chalie Hebdo? 

6 

Ko pa je ISIS v Siriji pobijal kristjane, pa niso opozarjale na vsesplošno nestrpnost islama do drugih ljudi. 

Opravičilo Rite Ore oboževalcev ni zadovoljilo 

https://www.rtvslo.si/zabava/iz-sveta-znanih/opravicilo-rite-ore-obozevalcev-ni-zadovoljilo/544181 

1 

Vse kazni bi morale biti sorazmerne z prihodki. Potem bi bilo morda drugačne. 

2 

Ko zlatko.sam, da se potem opravicis, pa je vse ok. 

3 

Ne razumem, zakaj se nam opravičuje. Mogoče je pomotoma zamenjala oboževalce s policisti. 

4 

Lahko bi se vsaj zgledovala po Cardi B, če jo že omenjate, ter nehala s svojim slačenjem in opolzkimi besedili pred kamero, ter pri 30-ih vsaj 

postala bolj spodobna. Ali pa misli do abrahama furati stil prodajalke noči? 

5 

Britanska pevka? Vi to resno? Ona je toliko britankaBritanka, kot sem jaz Venezuelec. 

6 

Ponudila se je, da placa kazen. Keri bu****it ... Sam zato, ker se je opravicila, je zdaj vse ok? Dajte no ... 

Skoda, da je ocitno kokla, ker mi je drugace vsec ... 

7 

Za take pač ne veljajo enaka pravila kot za nas, ne glede na to, kolikokrat se opraviči. 

8 

Zza cardi Cardi b B se ne čudim, tej se na daleč vidi, da je zabita kot noč, medtem ko ora Ora deluje malce bolj izobraženo in razgledano in 

po eni strani malce preseneča njena poteza ... 

9 

U bistvu ne vem, ker se ne ukvarjam s takimi osebki, ampak ja, takoj. ko Ko si omenil, mi je bilo jasno, haha. 

10 

Misliš podarjeno. Realno pa, kot je povedal kokimagic, ne sklamfata skupaj 80 iqIG. 

11 

Mislim, da je priljubljenim veliko stvari podarjenih, nepriljubljenim pa le strah in delo. Konkretno pa mislim, da pri takih ni vprašljiva 

izobrazba in inteligenca, ampak kredibilnost. 

https://www.rtvslo.si/zabava/iz-sveta-znanih/opravicilo-rite-ore-obozevalcev-ni-zadovoljilo/544181
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George Clooney v sporu z Madžari: "Orbanov propagandni stroj laže" 

https://www.rtvslo.si/zabava/iz-sveta-znanih/george-clooney-v-sporu-z-madzari-orbanov-propagandni-stroj-laze/543406 

1 

V vladnih krogih se govori, da bo danes Janez Janša s twittom prepovedal predvajanje vseh vsebin na javni televiziji, v katerih nastopa 
George Clooney. 

2 

George, pripravi se na ves gnev, ki ga bo prej ali slej nate polil naš JJ. 

3 

Mislim, da je večina ljudi v Budimpešti prej rekla: "Končno nekdo pameten, ki pove tako, kot je!". Tole s Sorosevimi plačanci pa ne 
verjamejo samo še največji omejenci. Navsezadnje je tudi Orban sam bil njegov štipendist, pa sedaj po svojem mentorju zliva gnojnico na 

vsakem koraku. Vsakemu normalnemu gre ob njem na bruhanje. 

4 

Bravo, George. Pameten, etično moralen človek takoj prepozna sekret. Eno posrano školjko imamo tudi v Sloveniji. 

5 

George, o moj George. Nehaj zahajat v Murgle in poslušat Milana. Na Trstenjakovo pojdi, tam se skriva edina resnica. 

6 

Meni je fascinantno, kaksno moc se pripisuje 80- letnemu starcu. Kriv je za vse. Od beguncev do poplav in tornadov. 

7 

Misliš na Sorosa? On je pa namreč kar polno desetletje starejši, kot si ti navedel. Tako, da je to še bolj absurdno. 

8 

Samo za denar se gre. Orbanova razširjena družina se bogati z "našim" evropskim denarjem. JJ bi pa rad lonček pristavu. Zato bodo prodali 

dDrugi tir, Luko, kupli kupe orožja ... Sproti pa bodo uničili medije (ki bi o tem poročali), policijo (če bi kdo kaj težil) in demokracijo. Recite 

NE! Na vsakem koraku! 

9 

Je pa treba priznati, da se o Madžarski že dolgo ni toliko govorilo kot sedaj - če sploh kdaj. 

 

Clooney ima seveda prav, po drugi strani pa bi več dobrega na svetu napravil, če bi npr. opozarjal na podporo genocidu, ki jo morilskim 
savdijcem Savdijcem daje njegova rodna Amerika. 

10 

Neverjetno, kaka "copy-paste" logika našega malega Twitota in Orbana:- oba bi uravnoteževala medije, 

- oba bi speminjala volilno zakonodajo, 
- oba imata zunanje in notranje sovražnike (migrante, komuniste), 

- oba imata "personaliziranega" sovražnika št. 1 (Soros, Kučan), 

- itd. 

11 

Clooney ima 5 vil. Verjetno nobena od njih ni polna "beguncev". Zna pa pametovati celemu svetu ... 

12 

Pred idejami bi se ti ščitil z ograjamo? Ha, ha ... Madžarska je neodvisna? Od česa pa je neodvisna? Od evropskega denarja? Svojih 

tajkunov? Dej, razloži mi ta tvoj pojem neodvisnosti? Se dela v dobrobit ljudstva? Hha, ha. A si bil kdaj na Madžarskem?-Sso vsi prebivalci 
kopajo v blaginji? Če nas kaj zgodovina uči, je samo to, da so največji nacionalisti največji lažnivci. Kar zakoplji se v kšno knjigo ... 

13 

Čak mal! A niste ravno desnuhi za "free market", pa "low taxes", pa golf in vile, bazene, ferarije!?!?! Kwa je zdej s tem narobe? 

14 

Heh. Clooney je študiral novinarstvo. Poleg tega bi bil zelo slab režiser, če bi bil nerazgledan. Je pa režiral "Confessions of dangerous mind", 

"Good luck, and good night", "Argo", "Ides of March". 

15 

https://www.rtvslo.si/zabava/iz-sveta-znanih/george-clooney-v-sporu-z-madzari-orbanov-propagandni-stroj-laze/543406
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Ma kaksnimi teroristi??? A res mislis, da so teroristi tako neumni, da ponoci po hosti v Evropo lezejo? Je v vseh zahodnoevropskih getih od 
Londona prek Pariza in Milana do Malmöja in Kölna dovolj "kanonfutra", ki bi se ga dalo po potrebi porabiti. 

16 

Viktor Orban je vzoren voditelj države, predan sluga svojemu lastnemu narodu, ki ga ščiti z ograjo pred posiljevalci ter morilci. Kaj je pa 

George Clooney? Bogataš, ki je izgubil stik z realnostjo, neizobražen, nerazgledan, nesposoben dojemanja realnosti, sprevržen in zavezan, da 
bo pametnejšim solil pamet o tem, kakšen mora biti naš svet. 

17 

Na tole sporočilo odgovarjam, da samo izpostavim razumnim desničarjem in centristom, kakšna je brezvezna levičarska logika: ni jim prav, 

da so ljudje bogati in ponosni na svojo državo, in ni jim prav, da so ljudje revni in ponosni na svojo državo. Na Finskem je po levičarski 
logiki premalo Somalcev in na Madžarskem premalo fakultet, ki študentom perejo možgane z ideologijo razvrednotenja narodne zavesti in 

delajo selekcijo glede na študentovo ideologijo. Zato Finec in Madžar po levičarskem prepričanju ne smeta biti ponosna na svoj narod. 

Seveda pa je vsak Tunizijec v Veliki Kladuši lahko ponosen na vrhunski doprinos njegove države k človeški civilizaciji. Samo toliko. 

18 

Dobro bi bilo, da Clooney neha trosit neumnosti in se zapre v svojo luknjo, saj ljudje ne potrebujejo političnih nasvetov človeka, kateri ne ve 

ničesar o svetu. Ricky Gervais mu je povedal svoje. Viktor Orban je pravi moški, ki zna kako in kaj. 

19 

Opa, tako inteligentno ugotovitev zapiše nekdo, ki je bil brez madežno spočet ali samo meno, da je kapital pomebnejši od človeka, narave in 
seveda živali? 

20 

sicer Sicer mi je vseeno za Orbana in Clooneya, ampak kako levičarji raztezate podatke, da se skladajo z vašo predstavo, je patetično, George 

je študiral novinarsto :), njegov oče je bil eden najboljših novinarjev, ima hišo v Itaiji ... seveda potem pa mu je že treba verjeti ... naivci, 
snemite si rožna očala. 

21 

tudi Tudi madzarska Madzarska jih ne sprejema. pa Pa za njih velja mednarodno pravo in tudi begunci imajo pravice. za Za clooney Clooney 

pa nimam komentarja. mogoce Mogoce bi se le rad malo posoncil pod zarometi. 

David Beckham v Fifini igrici, zaslužil je kar 45 milijonov evrov 

https://www.rtvslo.si/zabava/iz-sveta-znanih/david-beckham-v-fifini-igrici-zasluzil-je-kar-45-milijonov-evrov/543270 

1 

Tist filing, k imaš tak budget, da lahko faci na etiketi plačaš 15 miljonov na leto, tvoj izdelek pa še vedno pomanjšajo na igrico. Si 

predstavljam, da gre novinar tudi v kino in plača 10€, da si ogleda filmček ... 

2 

A tja torej gre tistih 70 eur od milijonov bebcev, ki po tej ceni vsako leto kupijo isto igro, samo z novo letnico in osveženimi igralskimi 

kadri:). 

3 

Eden izmed redkih vrhunskih nogometasev, ki je po sportni karieri nekaj naredil iz sebe. Je poslovnez, gospod. 

4 

Smešno je pač. V nobenem delu besedne zveze "computer game" sicer ne vidim pomanjševalnice :). 

 

Glede na primerljive vložke, zaslužke in popularnost bi lahko začeli govoriti tudi o filmčkih, serijicah in glasbici. Vsaj v Sloveniji ... 

5 

noNo, no, Bbeckham služi res - ampak le zaradi preteklega marketinga in videza. 

 
 

kaj Kaj pa recimo nek matheiu Matheiu Fflamini, ki ni imel ne marketinga ne medijske mašinerije, pa je ustanovil podjetje, ki je vredno 

milijardo, po koncu kariere ter še študijski program :). 
 

 

to To je veliko bolj impresivno kot pa beckhamovo Beckhamovo prodajanje svoje podobe. 

6 

https://www.rtvslo.si/zabava/iz-sveta-znanih/david-beckham-v-fifini-igrici-zasluzil-je-kar-45-milijonov-evrov/543270
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Jaz tebe že razumem, ampak govorimo o prispevku na državnem portalu, ne pa o pogovoru dveh za šankom :). Jaz tudi že kdaj (za foro) 
frenda vprašam, če spet igra igrce, pogovorno so pa pri nas to bolj špili kot igrce ... 

 

Digitronček pa pri nas nikoli ni bil pomanjšan. 

7 

Ti si moja generacija približno. Ravno od tebe bi pričakoval, da boš razumel.:) Na začetku se je govorilo igrice in je tako ostalo. Tudi 

digitronček se je dolgo govorilo.;) 

8 

Mater ste eni obcutljivi.😀 Zame so to igrce ze vec kot 30 let (kar sem prve igral) in bo tako ostalo. 

9 

Se strinjam. 

 

Gre za vrhunske izdelke, ki po prodaji, številu vpletenih, kompleksnosti, budgetu in priljubljenosti prekašajo vse pop-produkte v zgodovini. 
 

"igerceIgerce". 

10 

A se morate res sklicevati na Tanjug? Smo v starih časih? Ali morda Tanjug ekskluzivno poroča o Bekhamu? Je najbolj kredibilen vir, kar 
jih je? Res čudaško ... 

11 

Igrce so zakon! Sicer je pa e-gaming industry ogromna industrija, tako da se 45 mio ne bo poznalo. 

 
Tistim, ki pišete komentarje, da ne razumete igrc, da so kupci bedaki itd.: zakaj sploh kaj komentirate:)? Pojdite nekam, kjer so članki o 

tistem, kar vam je všeč, in tam dajte napisat kaj lepega:). 

Režiser se je med avdicijo norčeval iz majhnosti igralčevega stanovanja 

https://www.rtvslo.si/zabava/iz-sveta-znanih/reziser-se-je-med-avdicijo-norceval-iz-majhnosti-igralcevega-stanovanja/543171 

1 

Noro, kaj vse je danes novica ... 

2 

In to je vredno razprave? 

3 

Tist moment, ko greš pogooglat, zakaj bi nekdanji NBA košarkarski igralec Kevin McHale komentiral takšno nebulozo ... Ah ja, star smo že 
:)). 

4 

Nezaslišano! Režiserja morajo takoj odpustiti in ukiniti njegove projekte. Žrtvi pa je treba takoj dati vloge v nekih blockbusterjih. 

5 

Mislim, da vam manjka članek, da ga je par let nazaj ena stara mamca grdo pogledala, ko je šel mimo nje po pločniku. Ne vem, če bo lahko 
preživel tako travmo. 

 

Človeštvo je do leta 2020 preživelo vojne, lakote, vulkane, bolezni, pirate, roparje, taborišča, atomsko bombo, trpinčenja, ustrahovanja .... In 
so živeli naprej. A dandanes neki ubogi reveži celemu svetu kažejo, kako je en grd, grd človek na glas povedal, da tip nima ravno vile. 

Najbolj žalost no pa je, da en tak (cenzura gotovo ne dovoli izraza) pritegne ogromno število drugih (cenzura ne dovoli izraza) in potem 
družno jokcajo. Preselte se v Saharo, mogoče bo zaradi vaših solzic ozelenela. 

6 

Uhh, vem iz prve roke eno zgodbo iz ene od slovenskih šol, kjer se je nekdo fake profil prijavil v zoom OŠ v času učne zoom ure ter se nag 

sprehajal za ekranom. 6. razred je bil to, ki je gledal to sceno ... 
 

To je psiho, ampak marsikaj se dogaja, ko povedo otroci ... ali učitelji. 

7 

https://www.rtvslo.si/zabava/iz-sveta-znanih/reziser-se-je-med-avdicijo-norceval-iz-majhnosti-igralcevega-stanovanja/543171
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Norčevanje, ker nekdo živi v bolj skromnem stanovanju in ne v vili z 20. spalnicami, od katerih večina sploh nikoli ni bila uporabljena. 
Ampak v večini zgornjih komentarjev se ljudje zgražajo, da se takšne novice sploh objavljajo. Mogoče bodo ti komentatorji obrnili ploščo, 

ko bodo prišli na banko po kredit za stanovanje, pa jih bo kreditodajalec zasmehoval ... 

8 

Članek je popolnoma beden in nesmiseln, če ne vstavite tega posnetka, o katerem pišete. 

Harry Styles z izbiro ženske obleke za naslovnico Vogua sprožil burno razpravo 

https://www.rtvslo.si/zabava/iz-sveta-znanih/harry-styles-z-izbiro-zenske-obleke-za-naslovnico-vogua-sprozil-burno-razpravo/542574 

1 

Naj vsak nosi, kar hoce ... in tisti komentarji, da družba rabi "močne moške", torej če moški obleče krilo, kar na enkrat ni več močen, ah ... 

kot družba se moremo res bolj sprostiti in dovoliti vse, kar nobenemu ne skodi. 

2 

Bowie in Iggy Pop sta to počela že pred deseljetji. In zgledala sta prav tako kot Harry Styles - odlično. Svet je lepši zaradi takih ljudi. Zaradi 

Owensove in podobnih zafrustrirancev pa pač malo manj. 

Vse je oOk, tip se dobro počuti v ženskih oblačilih. Jaz tudi. Pa tudi v moških. Če je to kriza, naj traja. 

3 

Folk v ZDA brez služb in zdravstve oskrbe, tisti, ki so presiti, se pa kregajo glede oblačil,... 

4 

Ali res mislite, da Styles nosi ta oblačila zato, ker so mu tako zelo všeč? Dandanes je podpiranje LGBT skupnosti odlična samopromocija. 

Sploh pa moraš najti nekaj, da izstopaš od drugih, petje tako ali tako ni več važno, nastop v kikli bo prav gotovo vzbudil ogromno 
pozornosti. 

5 

Loooooooooool, ko je glas razuma postempljan z oznako konservativen, neprecenljivo res, kako zblojena druzba postajamo. 

6 

Ja, ženske baje kar padajo na moške, ki radi nosijo "ženske kiklce" (pa pustimo ob strani tradicionalni škotski kilt). Haha, si vas kar 

predstavljam, kako navdušeni bi bili, ko bi se vam star foter v mini krilu sprehodil po ulici. 

7 

To je ta odraz "razvite" druzbe, v kateri vsi tako radi živite. Pa pazite, da se vas #MeToo ne ujame, ker danes so zenske svobodne in mocne! 

8 

Edina pozitivna stran te novice je, da je to novica, ki ne govori o koroni. Glede cunj pa -- ljudje so skozi zgodovino marsikaj vlačili nase, 
tako da res ne vidim, zakaj bi bilo tako grozno pomembno, kaj je nek tip v Ameriki oblekel. Mene bolj kot čudne cunje, skrbi pomanjkanje 

zdrave pameti na zahoduZahodu. 

9 

Točno tako. Ne vem, kako so sploh preživeli tisto obdobje ... pa mal me firbec matra, če so podobno zgroženi, ko se sami bondajo s tipi v 
krilih (rkcRKC, bB. vzhod ...) ;). 

10 

“ tovrstne Tovrstne kritike prejme cisspolni svetlopolti moški, kaj bi se zgodilo šele, denimo, temnopolti transspolni ženski”. 

 

Seveda treba vmešati še raso, haha. 

*Kaj pomeni cisspolni, pa sploh ne vem, kaj pomeni. No, me niti ne zanima. 

11 

Pa, saj so se eni fantje vedno oblačili v ženska oblačila. Ne vem, zakaj bi jim kratili to veselje. 

 

Seveda pa promocija tega v nekem modnem svetu ni nič nepričakovanega. Tako kot so iz zdravih žensk z nekaj oblinami želeli narediti na 
pol drogirane podhranjene obešalnike za oblačila, tako bi zdaj iz zdravih moških radi naredili poženstvene sisije. 

12 

To so ljudje, ki se tudi socialno identificirajo enako, kot imajo definiran biološki spol. Torej da so biološko moški in se tudi počutijo tako. 

Nasprotje tega so ne-binarne osebe, ki so lahko nekaj v biološkem smislu, nekaj drugega pa v socialnem smislu, saj njihova identiteta ne 
sovpada s klasičnim konceptom moškosti in ženskosti. Če se nekdo, ki je biološko moški, prepoznava v socialnem smislu v celoti v 

https://www.rtvslo.si/zabava/iz-sveta-znanih/harry-styles-z-izbiro-zenske-obleke-za-naslovnico-vogua-sprozil-burno-razpravo/542574
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nasprotnem spolu, se torej ima za žensko, je velika verjetnost, da se bo taka oseba odločila za menjavo spola in v tem primeru govorimo o 
transpolni osebi. Besedici "cis-" in "trans-" tudi izvirata iz latinščine in enostavno označeujeta nekaj na tej strani neke meje, ali preko nje. 

Konkretno v rimskem Rimskem cesarstvu so poznali Cisalpinsko Galijo, in Transalpinsko galijo, torej dve Galiji, vsaka na svoji strani Alp. 

Ali podobno v času avstrije Avstrije smo imeli Cislajtanijo in Translajtanijo, dva dela monarhije vsak na svoji strani reke Leitha (Avstrijsko 
avstrijsko in Ogrsko ogrsko krono). V tem primeru gre le za označevanje sovpadanja biološkega in socialnega spola oz. identitete. Eno je pač 

biološko dejstvo, drugo pa družbeno ustvarjen koncept, v angleškem jeziku pa za to obstajata dve ločeni besedi: sex in gender. Morda treba 

poudariti še to, da to nima direktne veze s spolno usmerjenostjo (homo-, bi- in heteroseksualnostjo), ki je nekaj drugega, in sicer spolna 
privlačnost neke osebe do drugih ljudi in ne definicija lastnega socialnega spola oz. spolne identitete. 

 

Moški se preoblačijo v ženske že celo zgodovino, dandanes smo samo malo izbrusili konceptualni in terminološki aparat, s katerim te pojave 
opisujemo. Ne vidim neke velike zgodbe tu. 

13 

Saj ni treba, da padajo, a je to cilj življenja, da na tebe ženske padajo? 

14 

Ne, ni glavna poanta v tem, bolj tisto glede sprehajanja v ženskem krilcu po ulici, takšen moški je morda res fizično še vedno močen, je pa 

zelo vprašljivo marsikaj drugega. 

15 

ot Ot sem jaz videl, neke razprave ni bilo. SJW so ploskali stunning and brave, 

ostali so se smejali. 
Nekega zgražanja nisem opazil nikjer. 

 

 
Bilo bi pa hecno videti eno od teh SJW žensk, kako bi reagirale, če bi se njihov moški oblačil takole. 

Spominjam se nekega članka v Guardianu ( nisem 100 % ), ko se je moški od ene the SJW zvezd oblekel v poročno obleko ( neironično ) in 

ko ga je videla, ji je vse padlo dol, da se je sekirala, kaj je z njo narobe, ker ji ni več privlačen. 

16 

Vsak ima pravico do osebnega izrazanja ... in vsak ima pravico to komentirat ...  dostojno ... vendar so nekateri starsi pozabili nekaterim to 

privzgojit ... 

17 

dobro Dobro, res bi bilo čudno v takšnem kontekstu, ker pac to ni družbeno spremljivo, a ne vem, zakaj ni, tako kot bi bilo cudno viditi 

žensko v hlacah leta 1800. 

18 

Čeprav še največ pozornosti vzbudi pri takšnih kot ti. Sicer pa kot da s tem dejanjem, kakorkoli vpliva na na tvoj ali moj vsak dan, na tvoje 

oz. moje življenje, če ti ni všeč, pač spregledaš. V ničemer ti ne prepričuje tvojega prepričanja. 

Melania Trump naslednice Jill Biden še ni povabila na klepet v Belo hišo 

https://www.rtvslo.si/zabava/iz-sveta-znanih/melania-trump-naslednice-jill-biden-se-ni-povabila-na-klepet-v-belo-hiso/542026 

1 

Mediji so se izkazali za nestrptne. 

 
V ZDA elektorji glasujejo 13. decembra. Prisega je 20. januarja. 

 
 

In to je to. 

 

 

Za klepete z Jill bo še dosti časa - poleg tega, kdo bo poslušal vso to jamranje, biti Joeva žena ni preprosto ... :D 

2 

A, bezi no ... na preteklih volitvah se je vedno cakalo do elektorskih glasov, preden so stekli postopki tranzicije? 
 

 

Trump je pac populisticen otrocaj, ki zivi v nekem svojem svetu in ga bodo ocitno morali nest ven ... 

3 

V teh štirih letih smo lahko spoznali značaj Melanija Knavs Trump. Je navadna oportunistka in storila bo vse, kar je v njeni moči, da s 

familijo Knavs ostane zlepljena s kreaturo od moža. Ne vem, če razmišlja se o čem drugem kot o tem, kakšna bo videti ob možu. Garderobo 

ima kot imelda Imelda Marcos. 

https://www.rtvslo.si/zabava/iz-sveta-znanih/melania-trump-naslednice-jill-biden-se-ni-povabila-na-klepet-v-belo-hiso/542026
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4 

Tukaj se pokaže razgledanost in karakter človeka. Tudi napake in poraze se da obrniti v svojo korist, če si realen in dovolj pameten, da 

razumeš in sprejmeš situacijo. 
 

Kot pravi pregovor zen budistov: Če če razumeš, so stvari same po sebi take, kot so. Če ne razumeš, so stvari same po sebi še vedno take, kot 

so. 

5 

Trumpa že ves čas nosijo iz Bele hiše "demokrati" v navezi z globoko državo in MSM. 

6 

O čem pa bi lahko profesorica angleškega jezika klepetala z osebo, ki bere Vogue in Lady !? 

7 

Trump "ne priznanje ovaj sud" in ga ne bo priznal nikoli. Kdo bi si mislil, da imajo tudi Američani svoje Murgle. Se mi zdi, da bi ga razneslo 
od besa, če bi Melanija povabila Jill na kavico. 

8 

Sicer pa se dobro razume sporočilo, ki ga orkestrirano tiščijo kontrolirani masovni mediji tudi pri nas: Melanija & Donald "slaba", Jill & Joe 

"dobra" ... 

9 

Obama je takrat končal predsedovanje in ni bil niti prostojen za kakšne ugovore, Hillary pa takrat tudi ni niti vložila niti napovedala pritožb, 

niti ni bilo kakšnih drugih sledi večjih nepravilnosti pri volitvah, tako, da ni bilo legalnih zadržkov za nastop predsedniškega mandatea 

Trumpa. Tokrat pa prav nasprotno glde Bidena ... 

10 

Če se v zvezi z značajem Melanije kdaj navaja, da je svojo kariero "zgradila" na zakonu s Trumpom in se ji tako marsikaj očita, pa se 

(kakopak) manj predstavlja značaj Kamale Haris, ki je v ZDA na glasu, da je svojo kariero zgradila na statusu nezakonske partnerice 

(ljubice) kalifornijskega senatorja (zdaj že bivšega, najprej pa župana San Francisca), poročenega (3 otroci) Willie Brown-a, ki pa že dlje 
časa ne živi skupaj z ženo. Willie Brown je javno tudi na slabem mnenjskem glasu glede korupcije. V času njegovega županovanja je 

Kamala postala glavna tožilka San Francisca, ko pa je Willie postal guverner Kalifornije, pa je postala še glavna tožilka Kalifornije ... 

Kamala je sicer od leta 1994 poročena z odvetnikom Douglas Emhoff-om, ki je partner pri firmi DLA Piper, ki se ukvarja z lobiranjem. 

11 

Samo Sorosa in Kitajce se nekak vkljuci v enacbo, pa bos ta pravi za sluzbo na Trstenjakovi :). 

12 

se Se zgodi, da ti v takem primeru zbrišejo. ti Ti bi pa zahvale, haha. 

13 

avstrijka Avstrijka je sigurno že postavila božično okrasje v beli hiši ... njen največji "projekt" v letu. 

14 

Ahaaa .... ena redkih Slovenk, ki je očitno spoznala Melanijo v ZDA osebno. Lepo. Dajte zapisat, kako je kaj bilo, prosim. (Samo za namig, 

če mi nameravate odgovoriti, da je pač niste spoznali osebno, še drugo vprašanje: Koliko od teh stroškov za njeno garderobo ste VI 

plačali???) 
Hvala za odgovor. 

15 

Ok, clanek popravljen. Bi bilo pa vcasih fajn, ko vas na to opozorimo zvesti bralci, da se nam pod komemtarjem zahvalite za spodrsljaj😂. 

16 

Ja, prepad med zdravnico in bivso dekle na poziv je res ogromna, le kaj naj bi se pogovarjale. 

17 

Vsekakor, ona pričakuje, da bo mogoče ostala, ko njen hazbend izvleče zmago iz nekega neznanega sodišča, 😂😂 upanje, ni kaj 🙂. 

Zmaga na Touru mi še manjka v karieri, zato bom hitro spet poskusil srečo 

https://www.rtvslo.si/sport/kolesarstvo/zmaga-na-touru-mi-se-manjka-v-karieri-zato-bom-hitro-spet-poskusil-sreco/544480 

https://48hills.org/2017/03/willie-brown-problem-corruption/
https://www.rtvslo.si/sport/kolesarstvo/zmaga-na-touru-mi-se-manjka-v-karieri-zato-bom-hitro-spet-poskusil-sreco/544480
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1 

Upam, da mu rata tudi Tour osvojiti, pa čim prej, ker leta kar bežijo . 

2 

Rogla se vedno bolj dokazuje kot trezen, pameten in hkrati skromen in dovolj ambiciozen športnik. Ve, česa si želi, ve, kaj zmore, in zaveda 
se, da ni vsemogočen, in zna prenesti poraz, brez da bi obupal. To ga dela še večjega, kot je. Kaj so njegovi cilji in plani za drugo leto, bo že 

določil z ekipo, nisem jaz, da bi mu solil pamet, a srčno upam, da gre na OI, kajti bo imel edinstveno priliko drugo leto. Kot sem pisal v 

prejšnjem postu na SP-ju (cestna dirka), ne bo prilike za uspeh še nekaj let, OI pa so vsako četrto leto in 2021 bo edinstvena prilika. 
 

Glede trase Toura mislim, da je Rogla lahko povsod favorit, a drugo leto trase ne bo tako idealna zanj kot letos, vseeno pa mislim, da je bolj 

primerna njemu kot Pogačarju. Bi ga pa zelo rad videl na giruGiru, še posebno, če bo res cilj v Gorici. Ima pogum za poiskusit dvojček?? 
 

 

Pa želim vsem kolesarjem v drugem letu obilo športne sreče, vsem soforumašem pa čim bolj vesel december - malo potrpljenja, pa bo bolje. 
Če imamo malo športnega duha kot Roglič, bomo to zmogli in se po koroni zbudili še boljši! 

3 

Tako se razmišlja, Roglič.👍Drugo leto pa res vse sile usmerit v Tour in na polno od prve etape. Pa če ne bo poškodb in bo forma, pa ni vrag, 

da ne bi imel priložnosti osvojiti še Tour. 

4 

Našim kolesarjem se vidi, da so povezani in da so prijatelji, za razliko od nas "navijačev", ki se delimo med seboj.:( 

 

Primožu želim vso srečo, naj drugo leto zmaga Tour, Pogi OI, Matej pa MSR ali SP 👌. 

5 

dosegel Dosegel ja daleč največ kot slovenski kolesar do sedaj. vse Vse, kar bo več, bo samo še plus. 

6 

Če bi bil samo malo manj naiven in pošten, bi jo imel že letos .... 

7 

Novizo, ... prav vsak ima pravico do političnega mnenja - se ti distanciraš od tega? Briga me, kaj je Rogla in kaj ni, to je njegova stvar, in če 

se bo postavil za neko politiko, se pač bo. Ne bi bil ne prvi ne zadnji. Večji problem je, da se novinarji postavljajo za neko politiko, ker imajo 

neposredni vpliv na javno mnenje. 

8 

Zagotovo se Italijani dali pred njim Pogija, ki je zmagal pač na njihovem kolesu in za na pol njihovo ekipo - tudi o Vuelti se v Italiji govori 
zelo malo. Kar sem letos bral, pa oba zelo, zelo hvalijo. 

9 

Rogla, želimo ti vse najboljše, vse si si zaslužil, ker si pravi šampijon in velik vzornik vsem nam! 

10 

Ne moreš, da ga nimaš rad. Hvala, Primož, da s svojimi uspehi polniš strani medijev tudi z dobrimi in lepimi novicami. Vseh ostalih je res 
preveč ... 

11 

Dej, ne bluzi! Koliko jih pa ti plačaš? 

 
Davek se plača tam, kjer je ustvarjen dohodek. On ustvarja dohodek globalno, torej si tudi globalno lahko izbere mesto plačila davka. Pri tem 

seveda gleda na to, da se tam počuti dobro on in njegova družina, da ima možnost kvalitetnega treninga ter da je nenazadnje najbolj ugodno 

za njegovo žep. Nikogar za nič ne prikrajša in tudi domovini da več kot dovolj, predvsem nematerialnega. 

 

12 

Če je to res, potem sta ga dva novinarja (verjetno) postavila na tretje in eden na četrto mesto (lahko tudi malo drugače), vsi ostali pa na prvo. 

Tile trije novinarji pa niso ravno neki "objektivneži" ali poznavalci, popolnoma bi razumel, če bi ga recimo 10 novinarjev postavilo na drugo 

mesto, a tretje, četrto, peto,....... 

13 
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Pač politika si bo vedno skušala dvigati rating z uspehi športnikov, kar samo po sebi ni nič narobe. Me pa zelo moti slovensko gledanje na 
politiko, kot da je to v bistvu nekaj slabega. Politika ni sama po sebi slaba, tudi pri nas sem trdno prepričan, da so dobri in tudi slabi politiki. 

Problem je prav poenostavljenanje in enačenje v stilu vsi so slabi. Prav zato imamo politiko, kot jo imamo: ne nagradi se dobre in ne kaznuje 

se slabih ( ni važno desne ali leve). 
Ne glede, koliko se kregamo v Sloveniji okoli politike, če bi bili realni, ta niti ni tako slaba kot vsak dan beremo ( ne mislim trenutno, ampak 

od osamosvojitve). Imamo samostojno državo, smo del EU in Nata, večinoma smo kot država spoštovani v tujini, zlahka smo prevzeli euro, 

naša ekonomija kar laufa, smo ena bolj socialno pravičnih držav, smo varna država, naše vojake cenijo na misijah, športniki uspevajo, država 
je čista, ... in za vse to, so na nek način zaslužni tudi politiki, tako levi kot desni. Mislim, da so pri nas še največje težave v sodstvu in bi 

dodal v novinarstvu. Seveda bi se dali bolje, a politika je odraz ljudstva: in Slovenci, katere glavni narodni heroj je Martin Krpan, je logično, 

da se težko znebimo miselnosti šverckomerca in prepiranja s sosedi. Taki smo in taka je tudi politika. In prav zato bi se moralo tudi v politiko 
podat čimveč uspešnih športnikov, znanstvenikov, da bi pokazali, da na dolgi rok rezultate prinašajo trud, spoštovanje nasprotnikov, 

zaupanje v lastne sposobnosti in poštenost. Verjamem, da bo enkrat tako, da bo POŠTENO ljudstvo dobilo tudi pošteno politiko. Do takrat 

od politike ne smemo!! pričakovat preveč. 

14 

Za 2021 seveda Tour. Čeprav Rogliču trasa ne bo tako pisana na kožo, kot je bila letošnja. Manj bo ciljev na klanec, dva ravninska 

kronometra. Na prvi pogled bi rekel, da to bolj ustreza npr. Thomasu, ali pa Dumoulinu (če bi bil v formi). Verjamem pa, da lahko vseeno 

zmaga tudi Roglič - če bo izkoristil vse "svoje" etape (npr. 1. in 2. etapa). Bo pa moral dvigniti tudi formo v kronometru, ki je včasih bil 

njegovo glavno orožje, potem pa ga je malo zanemaril. 

15 

to To mi je postal daleč najljubši šport, odkar Roglič vozi na polno. 

16 

Letos je Roglič zasluženo dobil nagrado. Naslednje leto upam na Pogačarja, čeprav bo tudi on težko ponovil letošnjo fenomenalno sezono. 

17 

Če bi zmagal še Tour, bi se s takšno sezono vpisal med nesmrtne, resnične velikane kolesarstva. 

18 

Verjemi, da jih je veliko že in jih bo še, ko bo končal kariero, ali "ko mu bo" Slovenija plačala več milijonov na leto. 

 
 

Kje sem že prebral to mnenje o plačilu davka? 

 

 

Sicer pa je ta nagrada tokrat šla na pravi naslov. Čestitke tudi Pogačarju, van Aertu. 

19 

Kaj je imela pa Tina Maze s politiko? Razen da je bila menda parkrat (po svoji želji ali morda niti ne) v družbi z Janšo. Saj Roglič je bil tudi 
že v Pahorjevi družbi. 

Ampak ne eno ne drugo nima nobene zveze s politiko. 

20 

pa Pa srčno upa, da se bo distanciral od politike, za razliko od kakšne mazetove Mazetove ipd., ne zaradi tega, ker bi to kakorkoli očrnilo 
njegove razultate, ampak čist tako, kot osebo. šport Šport bi moral biti nad tem. 

21 

Zelo sem vesel, da je to odličje pristalo v rokah že dve leti najboljšega kolesarja na svetu, v rokah pravega šampiona in resnično plemenitega 
človeka! Vsa čast! Iskrene čestitke, Primož! 

22 

Primož Roglič, čestitke za zasluženo nagrado. Čestitke tudi, da vsej športni javnosti (predvsem vašim instant navijačem) poveste, da je bil 

Tadej Pogačar enostavno najboljši na Touru. 2021 bo hitro tu, nova priložnost za osvojitev Toura, srečno! 

23 

83 točk od možnih 90 in 26 več kot Pogačar je bolj prepričljiva zmaga, kot sem pričakoval, čeprav sem navijač Primoža. V takšnih 

glasovanjih nič ni samoumevno, ker tudi zmaga na TdF ima precejšnjo težo. 

24 

škoda Škoda vsakega športnika, da najmanjši delček svoje težko in trdo prigarane slave, podari katere koli politiku ali politiki. če Če se je že 
mazejeva Mazejeva spozabila, naj primož Primož (p)/ostane pameten. 

25 
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Kdorkoli ga je postavil na slabše kot prvo mesto , od novinarjev, je pristranski, da ne rečem kaj drugega. 

26 

Smrdi pri tistem, ki si ni upal objaviti podatkov. Mogoče bo drugo leto Primož prvi kolesar, ki bo osvojil dva Toura v istem letu :-). 

27 

Sprašujem, če bi bilo mogoče na tem portalu brati za pisci člankov, ki vsaj za silo obvladajo uporabo spolov? Sklanjanje je seveda že 

nadstandard. Popustim seveda, če gre v gornjem članku za znano akcijo skupnih sekretov na fdv FDV in naslavljanje s filo faksa. Ker nam 
potem ni več pomoči. 

28 

Mislim, da bo v temle premoru moral Levu naštepati še kakšnega pomočnika, da bo razcotal tiste igrače, ki jih prinaša domov. :) 

29 

Bo moral Rogla doma v Kisovcu zidat prizidek, za vsa ta letošnja priznanja in 'igrače', saj je bil tako rekoč celo leto na stopničkah. Pa to še ni 
vse, v igri je še za športnika leta v Slo SLO in ...... nominiran je celo za izbor najbolj sexi moškega v SloSLO. Tu ima kot 'frik' verjetno še 

najmanj možnosti v široki paleti metrosexualcev, ki jih ženske obožujejo. 

30 

Nominiran je tudi za prestižno nagrado najbolj seksi znani Slovenec v letu 2020, s čimer bi postal prvi smučarski skakalec s tem nazivom! 
Kje so meje tega človeka!? 

 

Ne, sej se hecam, vsa čast Primož! :) 

31 

Mislim, da je thomas Thomas letos bil v formi za zmago na giru Giru, vendar ga je bidon bahrajna Bahrajna poslal v bolnico na žalost. 

Mislim, da on na touru Touru še ni rekel zadnje in ineos bo na to 100 % pripravljen. Pričakujem zelo napet boj. 

32 

:) Bolj so me presenetili Francozi. Julian na 4. in Tadej na 5. 

33 

Primož je najboljši kolesar zadnjih let. To, kar dela, je res noro. Čestitam. Aja, pa ni merilo oz. razlog njegove priljubljenosti zgolj uspeh na 

cesti, temveč tudi njegov karakter in odnos, ki ga kaže. In tudi tu je (na)j boljš. I 

34 

Sicer pa hočem še jaz glasovalno pravico. Zakaj samo športni novinarji. Kot da bi Ališič dal nagrado kolesarju. 
 

Pošta Slovenije je izdala znamko, rumene barve, Pogson in Rogla. 

35 

ne Ne iukvarjam se s kolesarstvom, brez teorije zarote, čist glede številk bi vprašal. V članku je za tisti kronometer objavljeno natančno: 
"Roglič je odpeljal 36-kilometrski kronometer s povprečno močjo 369 vatov oz. 5,7 W/kg v času 57:41, sam vzpon na La Planche je odpeljal 

s povprečno 388 vati oz. 6,05 W/kg v času 6:05". Ker os znani tudi časi Pogačarja, njegova teža najbrž podobna precej, a se komu da 

izračunat, kakšne podatke je dosegel on na teh odsekih ? 

36 

Tvoje vprašanje tu nima mesta, ker je izbran za najboljšega kolesarja na globalni ravni. Pri nagradi Športnik leta v SLOVENIJI, pa je odnos 

športnika do države pomememben. A večina ne misli tako, dobil bo tudi to nagrado in čez 30 let (kako ironično!) še državno športno 

pokojnino. 

37 

Mutantske in neverjetne watte po skoraj 3 tednih. Ki mejijo na doping, brez olepšavanja. 50 w na Pokljuko manj spočit kot na Turu utrujen. 

To je ta razlika, ki smrdi močno. 

38 

Davki se placujejo relativno in ne absolutno. 

 

Ce ga je nasa drzava vzgojila, solala, ga podpirala celo mladost, mu nudila infrastrukturo, zdravstvo, policijo, gasilce, ceste, ga podpirala pri 
karieri v smucarskih skokih ... 

 

Bi bilo edino fer, da tukaj tudi placuje davke. 
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Prav vsakemu sportniku zamerim selitev v davcno oazo. 
Davcne oaze so pa itak zlocin proti clovestvu. 

In JA, posredno kradejo - prikrajsajo ljudstvo (katerokoli ze) za davke, ki bi jih morali placati. 

39 

Vsec mi je, kako jasno pove, da poti ali ceste ni se visel in ne pozna. Da ve, da je strm, ampak ga se ni vozil. Pol imas pa tu take kot pri F1, 
ki so cele dneve v simulatorju, oziroma, "zvozijo pot ze ceckrat in poznajo vsako luknjo". Seveda zmagajo. 

40 

Zdi se res. Vprašalniki o priljubljenosti doma, na kakšnih predstavniških vzorcih so bili ali pa niso bili opravljeni. 

41 

Rogla pa z bradico Alafilipa !? Mora biti bolj originalen. 
 

Ne rabijo nič zidat na Kisovcu. Naj odprejo muzej Kolesarstvakolesarstva, pa notri bi bila vitrina z lovorikami. Če ne sedaj, bodo pa njego 

potomci šli v to smer. Mislim, da ima podobno Đoković narejeno. Naj folk vidi. 
 

 

Sicer me pa bolj zanima slovenski športnik leta. Mogoče so počakali, da skompenzirajo. Se pravi bi bil Pogson. Rogla ima že lansko. Dva v 
enem letu še nista bila. 

42 

Enako se je govorilo letos za SP - na koncu zmagovalec in 5./6. iz TdF. 

 
Je časovna razlika, ampak večina favoritov za cestno olimpijsko bo imela podoben koledar ... 

 

 
Načeloma bi imeli prednost tisti, ki ne bodo vseskozi in do konca Toura vozili na polno, ampak to je samo načeloma. Slovenija bo imela oba 

na polno. Lahko temu rečeš žal, ali pa neverjetna sreča. 

Matko kljub igralcu manj vrnil Maribor na vrh lestvice 

https://www.rtvslo.si/sport/nogomet/prva-liga/matko-kljub-igralcu-manj-vrnil-maribor-na-vrh-lestvice/544697 

1 

Gremo zeleno-beli z novim korakom proti novemu naslovu državnega prvaka! 

2 

Ne rad se oglaša sredi tekem. A naj bo izjema " VOMBI MAJSTORE", to je pravi napadalec, ko dobi priložnost, ga zabije ! 

3 

Mešotu odprejo glavo - ni kartona. 
Martinovič se z roko dotakne vrata nasprotnika - karton. 

 

Bravo, sodnik. 

4 

Eno življenje, ena ljubezen, Olimpija Ljubljana! 

5 

Najbolj razočaran zaradi zmage Maribora bo zagotovo Sagrković. 

6 

Vaasa pač niso neki kar tako amaterji, ampak se zberejo enkrat na teden in nabirajo gobe. Mimogrede pa sklatijo in ponižajo dvakrat (!!!) nek 

klubek, ki si predstavlja, da je neka inštitucija. Pa se klubek vsako leto kar hitro strezni, potem pa se spomni letnice 1911 in vsem trem 

zelenim navijačekon pride istočasno pri risanki ... potem pa mama in ati pravita: spat, debilček mali. 

7 

Matko v reprezentanco. Če je oni argentinski hlod material za njo, je Aljoša doktor zanj. 

8 

Takole zdaj. 

 
Kek, vidiš, to je Andrej Vombergar. Na igrišču da resnično vse od sebe in res igra s srcem. To manjka tvojim tatujem in frizurcam. 

https://www.rtvslo.si/sport/nogomet/prva-liga/matko-kljub-igralcu-manj-vrnil-maribor-na-vrh-lestvice/544697
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Vombergar bi se boril za reprezentanco bolj kot vsi tatuji in frizurce skupaj. Če ga ne vpokličeš, očitno nimaš pojma o nogometu. 

9 

Kljub igralcu manj, zelo zanesljiva zmaga MB. 

Matko pa postaja zelo soliden napadalec. Hiter, tehnično dobro podkovan. 
Gorica pa rabi nujno nek pozitivni šok, najbrž novega trenerja. Še 1x hvala za Srebrniča. :P 

10 

Glede na kakovost nogometa v Sloveniji so igrišča fantastična. Žal imamo pri nas nizke temperature in sneg in ne dovolj močno 

gospodarstvo, da bi lahko sponzoriralo nogomet na ravni top 5. lig. 

11 

Izključitev Martinovića je bila res pretirana. Kljub izključitvi, je bil Maribor boljši in bi si ob polčasu zaslužil več kot 1:-1. 

12 

Zmaga ni bla dalec, hahaha ... 

 
Tekma se igra 90 minut, pubec + podaljsek. 

 

Sej ce si na koncu prvenstva drugi, tud nisi dalec od osvojitve prvenstva. Tak da najprej do drugega mesta pridite, izboljsajte lanski rezultat. 
 

Pa tud ko prijes do 4. predkroga kvalifikacij za bilokero evropsko ligo, se nisi v Lligi Eeuropa al pa Lligi prvakov. Ne ves, ker tak dalec 

Oolimpija 1911 (r.i.p), niti Bbezigrad 2005 se ni prisel. :( 

13 

Žže zaporedoma par let sestavljajo Zzmaji ekipo čez celo sezono, stalno menjavajo trenerje, pa vseeno kažejo boljšo igro kot pobeci iz vrtca. 

To lahko pomeni, da imajo v klubeku slab skavting, slabega trenerja ali pa da ni kemije v ekipi. Zmaji praktično po petih treningih kažejo 

večjo slogo, kot jo pobeci iz ljudskega vrtca po letih igranja. Nekaj smrdi, pa niso ribe in meso. 

14 

Kriminalno sojenje . Ni samo izključitev, temveč cela vrsta napak pri dosojenih prekrških tam, kjer jih ni bilo, in obratno nedosojenih, ko so 

obstajali. Sojenje tega sodnika je potrebno spremljati med tekmovanje do konca lige. 

15 

Malibolski malonogometni krozek po vrhunski predstavi nad zadnje uvrsceno četico ponovno na vrhu nase neverjetne Slo Llige. Ne me 
basat, kam to mi tonemo ... 

16 

Ko kot neka evropska inštitucija vodiš proti najslabši ekipi prvenstva in se tolčeš po prsih, kot da si premagal Real Madrid. 

17 

Sagrković, Perić, Kajtazović, cvetober slovenskih sodnikov .... na njih je ponosen tudi vodja NZS, bivši sodnik srbske lige, Radenko 
Mijatović. 

 

Če ni potrebno, ne gredo v škandalozne odločitve, tekma se da kontrolirati z malimi fauli, dueli, če ni preveike razlike. Drugače jbg, v 
skrajnem primeru ob kakšni odločilni tekmi povlečeš ročnu, saj nimamo VAR-a, in dokler ga nimamo, je izgovor sodniški privid, človeški 

faktor, vsak je zmotljiv, skomigneš s razmenom in vse 5. 

18 

Kaj, a te še vedno peče poraz na derbiju? Ali si samo dementen? Maribor je trenutno isto tako daleč od Evrope pa tudi od naslova kot 

Olimpija, s tem, da Olimpija ima vsaj prebliske vrhunskosti, MB pa niti tega ne ... 

19 

Torej bi v ligi imeli 3 -- 4 klube. 
 

Se pa strinjam, da bi morala biti dobra igralna površina (drenažni sistem, ogrevanje zelenice itd.) eden od temeljev vsakega kluba v plts in 

polovici 2. lige. Se pa vedno zatakne pri financah. 
 

Potem pa imamo seveda še stadione z malimi igrišči, brez reflektorjev, stadione, ki po kapaciteti ne izpolnjujejo minimalnih standardov itd. 

20 

Klubom, ki nimajo urejenih pogojev za treniranje in igranje tekem, bi morali odvzeti licenco za tekmovanje. Drenaža igralnih površin je 
osnova. 
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21 

Ena najbolj dominantnih tekem kljub igralcu manj, kar sem jih videl s strani Maribora danes. Odlična borba in solidna igra navkljub igralcu 

manj, ki je bil pač prehitro izključen iz nekega XY razloga. 
 

Gorica gre s tako igro nazaj v 2. ligo, zlasti obramba je katastrofalna. Z izjemo Kopra, ki ima več sreče kot pameti, lestvica realni odraz 

prikazanega na igriščih. 

22 

Maribor končno igra malce drugače, kot smo ga navajeni. Igra nogomet, na polno, pod kontakti, presingi in borba. Za razliko od igre pod 

Ribičem, ko smo spali zraven. 

Trump na shodu vztrajal: "Še vedno lahko dobim volitve." Nov rekord okužb. 

https://www.rtvslo.si/svet/s-in-j-amerika/trump-na-shodu-vztrajal-se-vedno-lahko-dobim-volitve-nov-rekord-okuzb/544691 

1 

Ko množice postanejo odvisne od iluzije in pravljic. Zelo podobno veri. 

2 

Haha ... ta je res komik ... odkar mu je Jansa cestital, se ne more otresti obcutka, da je res zmagal na volitvah ... dobro ga je nategnil ...:))) 

3 

Torej jih glede na populacijo, umira skoraj 3x manj vsak dan kot v Sloveniji. 
In to kljub slabšemu zdravstvenem sistemu. 

 

Šele tu se vidi, kako zelo je Jjanševa vlada pogrnila na celi črti. 

4 

Seveda je slabša situacija, kaj si pa pričakoval, ko ti državo vodi bivši komunist, bi se verjetno izrazil Trump, preden bi ga podučili, da 

napada edinega voditelja na svetu, ki je prepričan v njegovo zmago. Zanimiva situacija, ko ne veš, kdo je bolj neumen, original ali kopija. 

5 

Trump na shodu vztrajal: "Še vedno lahko dobim volitve."-------------- 

 

 

Jje tokrat pozabil za vse hudo na svetu in v njegovi kaos-državi obtožiti komuniste in socializem ? 

6 

Republikanci, umaknite Trumpa, ker boste sicer izgubili na volitvah 5.1. OBA svoja senatorja!!! 

7 

... Vv 50. letih se mentalno stanje ni prav nič spremenilo ...... to me vedno spomni na podeželane v Deliverance .... 

8 

Pri vsem skupaj je najbolj žalostno to, da ga podpira skoraj polovica Američanov, kar pomeni, da so v svojem bistvu taki kot on. Mi pa 
vidimo Ameriko kot sanjsko deželo. Ja, sanjska dežela, kjer je večina ljudi rasistov in samovšečnih egoistov. Ni čudno, da ga naši SDS-ovci 

in NSI-jevci tako podpirajo. 

9 

Verjamejo in verujejo, da je Biden predsednik. Ko se pokažjo dokazi in zmaga Trump, bo po Ameriki toliko s strani medijev zmanipuliranih 

ljudi, da bi znalo biti nevarno. 

10 

Brez Trumpa tudi senatorja ne bosta izvoljena. Če so demokrati goljufali pri predsedniških volitvah, ni razloga razloga, da ne bi na dodatnih 
senatorskih. Tudi volilni stroji dovoljujejo manipulacijo. Dokazi dnevno prihajajo na dan. Poglejte filmček ko ponoči demokratski nadzorniki 

na volišču vlačijo polne kovčke ponarejenih volilnic izpod pultov in jih dajejo v skenerje. Jasno kot beli dan. 

11 

Ko demokrati ne najdejo neuravnovešenih snežink med republikanci in morajo zato posneti kar sami sebe, zabavno. 🤨 

12 

https://www.rtvslo.si/svet/s-in-j-amerika/trump-na-shodu-vztrajal-se-vedno-lahko-dobim-volitve-nov-rekord-okuzb/544691
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Vrjamem v Trumpa, do konca mandata ima še več lot mesec in pol. Bolj konkretne dokaze bo vrgel na plano po novem letu. Ki bodo Bidna 
uničili. 

13 

Drugače ne podpiram Trumpa, vseeno pa verjamem, da je narava Američanov (politikov in oblasti) nagnjena k prevaram, hujskanju, 

vojskovanju ... vse najslabše. 

Pogajanj o brexitu ni konec, sta zagotovila Johnson in von der Leynova 

https://www.rtvslo.si/evropska-unija/pogajanj-o-brexitu-ni-konec-sta-zagotovila-johnson-in-von-der-leynova/544670 

1 

Joj, dajte nam že mir s temi Britanci. 

 
So imeli referendum? So. 

So se odločili za izstop? So. 

 
Torej naj ne mečkajo in naj oddidejo. 

2 

Za EU bo to velika politična klofuta? Pa si ti opazil, da je Biden zmagal volitve? Britanci so ostali brez zaveznikov. Ne bo deala z EU, ne bo 

ga z ZDA. Škotska hoče referendum o neodvisnosti. Kam bodo karkoli svojega prodali? Ne vem, če to veš, ampak Britanci skoraj ves svoj 
ulov rib izvozijo v EU, sami pa jedo druge sorte rib, ki jih uvažajo iz toplejših voda, poleg tega, da je to 0,1 % njihovega BDP-ja. Nam se 

nikamor ne mudi, bodo že klecnili. Kaj bodo v Avstralijo izvažali svoje storitve? Ko je v UK dan, je tam tema, malo slabo za biznis. 

3 

Te ribe so hec, prnesejo klinckaj v UK proracun, EUu pa se pumpa zanje zaradi Francije in njenih par ribicev na severu. Britanski ribici pa 
ogromen delez ulova prodajo v EU. Zdaj ce bo dogovor, bo EU konkurenca se lovila, po drugi strani pa ne britansko ribo ne bo carin. Ce ni 

dogovora, bojo carine, kar seveda pomeni manj narocil , kar bo vsekal celotno britansko ribisko industrijo - ogromno lososa Skoti izvozijo v 

EU, kar pa zna vsekat ... V vsakem primeru so britanski ribici na zgubi ... Eu se vedlo lahko je norveske losose, pa tistih par pecarjev iz 
Normandije prestrukturira. 

 

Moje menenje je, da dogovora ne bo. 

4 

Briti lahko računajo samo na to, da bodo lahko zatočišče za razne čudne posle, ki jih zdaj ne morejo delati. 

5 

Meni to deluje kot Piranski zaliv 2, s to razliko, da ne gre za ozemlje. In ve se, kdo je tu Hhrvat, oz. kdo ima figo za hrbtom. 

6 

Lokal patrioti in samani so zopet uspeli: UK po poti Srbije, po “nacionalnem projektu” bodo manjsi. Norcu BoJotu je uspelo razbiti UK, 
financo pa bodo za nimi samo za spekulativni denar, od cesar drzavljani ne bodo imeli veliko. Vsa beda “patriotov”. No, saj nas Marshal tudi 

grozi z istopom iz EU ... 

7 

Ve se, kdo je v teh pogajanjih šibkejši partner. Torej, če hoče imeti dostop do evropskega trga, mora popustiti, pri svojih ne razumnih 
zahtevah. Če ne bo dogovora, naj se Boris zaveda notranjih gospodarskih in političnih težav. 

8 

Kot je že bilo omenjeno: imeli so referendum, da hočejo ven. Torej, naj že gredo, s čimer se ukinejo vse njihove ugodnosti: odpadejo razni 

rabati, uvedejo se carine, ... Postanejo torej 3. država. Temu pa naj potem sledijo kakšni sporazumi, če bodo v obojestransko korist. Zdaj pa, 

bye bye, Britanija. 

9 

Težava EU je, da se iz zgodovine niso ničesar naučili. Britanija NIKOLI ne klecne, ni klecnila 1588 (ko so Španci poslali svojo armado), niti 
1812 (ko je Napoleon hotel napasti prek preliva) in ni klecnila 1940 pred Hitlerjem. In zdaj mislijo, da bo popustila zaradi parih rib? No way! 

10 

i tako enostavno, kot pišeš. VB tudi ogromno uvaža iz EU, precej več kot obratno. Na to karto igra tudi VB in na koncu bodo seveda uspeli s 

temi ribicami, ki služijo bolj za napenjanje mišic, kot je to resna ovira, da do pametnega dogovora ne bi prišlo. Eni in drugi rabijo drugega. 

11 

https://www.rtvslo.si/evropska-unija/pogajanj-o-brexitu-ni-konec-sta-zagotovila-johnson-in-von-der-leynova/544670
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Jaz upam, da dogovor bo. Če ga ne bo, bo to za EU velika politična klofuta, ki si jo bo sama prisolila. 
In ki je res ne rabi. EU ima sedaj še problem s H in PL, tu je še naslednji korona paket z novimi 1800 mlrd €. Kriza se je še poglobila in bo 

treba še več denarja. To bo streslo EU do temeljev. O Sloveniji pa si ne upam niti razmišljat. 

Svetovno prvenstvo pod Poncami bo potekalo brez gledalcev 

https://www.rtvslo.si/sport/zimski-sporti/svetovno-prvenstvo-pod-poncami-bo-potekalo-brez-gledalcev/544446 

1 

Upam, da bo vsaj na MMC-ju vsi prenosi treningov in poskusnih serij, če že na TV-ju ne more prenašat. ;) 

2 

Zavarovalnica Triglav pa danes z reklamo vabi k igri, s katero si udeleženci lahko pridobijo možnost ogleda v živo. Ignoranca preprečevanja 

možnosti okužb? Bo kazen za vzpodbujanje? 

3 

Upam, da je tekma pod žarometi v Planici le letos. Ob večernem mrazu v Planici si ne znam predstavljati, kako bi se spremljanje tekme pod 

okriljem noči končalo za tiste gledalce - in teh je v Planici, roko na srce, vsako leto kar nekaj - ki bi se, pod vplivom opojnih substanc, 

zavlekli pod kakšno smreko ali v senco stran od množice. Verjetno bi imeli policija in varnostniki veliko dela - Bog ne daj, da ne tudi mrliški 
ogledniki. 

4 

Iin pa: plačujem RTV prispevek, torej brezpogojno pričakujem prenose vseh treningov in tekem, hvala! 

5 

Naslov je neposrečen, če se bo le dalo, bo gledalcev več milijonov, samo da po TV-ju. In to RTV napiše, da ne bo gledalcev. Odlična 
priložnost za promocijo, cela Planica je lahko en sam oglasni pano. TO se plača po TV. Aja, ne bo publike v živo. Ah, novi časi. 

6 

Ko se v Planici lepo potrudijo, da bi vsaj malo vrnili normale v življenje, prepovejo ogled iz avtomobilov. In to samo zato, ker vedo, da so 

preganjali avtomobile v petek. Kakšni bebci. 

Na vrhu DeSUS-a znova Karl Erjavec. Pred stranko pogovori o vlogi v vladi. 

https://www.rtvslo.si/slovenija/na-vrhu-desus-a-znova-karl-erjavec-pred-stranko-pogovori-o-vlogi-v-vladi/544614 

1 

Veš, da je situacija slaba, ko vrnitev Erjavca pomeni odrešitev. 

2 

To je zadnja možnost, da se DESUS še nekako obdrži v pParlamentu. Drugače, ga pri naslednjih volitvah ne bo več. Tudi v primeru, da bi za 
sodelovanje v KUL zahtevali nemogoče, se jim tudi slabo piše. Sedaj ni časa za kašne politične igrice. Sedaj je samo: NORiško kraljestvo ali 

Slovenija. Ta ladja z JJ tone. 

3 

Erjavec je, kakršenkoli se vam že zdi, v resnici zelo pretkan politik, kar je dokazal s svojim obstojen na politični sceni tako dolga leta in tudi 
s tem manevrom vrnitve; seveda, če mu bo le-ta uspel. 

 

Četudi se on kaže kot edina rešitev iz trenutnega stanja - je vsaj rešitev. 
Prej njim je nismo imeli in če sedaj Erjavec ne bo šel v smeri, katera se nestrpno pričakuje; torej odstop iz koalicije - spet ne bomo imeli 

rešitve, kako se znebiti te nesposobne in škodljive vlade. 

4 

Pa ponovimo: Erjavec je na čelu stranke, ki jo volijo upokojenci v iluziji, da dejansko kaj dela zanje. Erjavec je dvoživka brez moralnega 

kompasa (kamoli političnega). Erjavec je zamočil arbitražo, in to grozljivo. 

Erjavec je bil pri nakupu Patrij tisti, ki je pogodbe podpisoval. 
Pa še, pa še, pa še. 

 

 
Karel je največji politični škodljivec v naši državi! Oportunist, ki bi vse upokojence prodal za novega, lepšega Porsheja. V vseh letih so za 

raziskave o DSO porabili ogromno denarja, zgradili pa niti enega DSO! NIč! Vse prenesem, le desusDESUS-a ne več. Zaradi mene so lahko 

na oblasti spet komunisti, al pa skrajno desni, samo desuDESUS-sa ne, prosim ne! Desus je kriv za to, da se stanje nikamor ne premakne. 
Kamen okoli vratu ... S Karlom na čelu pa dva kamna. 

5 

https://www.rtvslo.si/sport/zimski-sporti/svetovno-prvenstvo-pod-poncami-bo-potekalo-brez-gledalcev/544446
https://www.rtvslo.si/slovenija/na-vrhu-desus-a-znova-karl-erjavec-pred-stranko-pogovori-o-vlogi-v-vladi/544614
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Nekateri poznavalci dogajanja pa omenjajo, da ima Erjavec ambicijo, da bi svojo politično kariero nadgradil tudi z vodenjem vlade. Temu 
naj ne bi nasprotovali niti v Koaliciji ustavnega loka, če mu le uspe zagotoviti dovolj poslanskih glasov. 

 

In negativna selekcija slovenceljskih politikantov na oblasti bi se tako tradicionalno nadaljevala še naprej ..... 

6 

Dda so upokojenci (Desus) kratkovidni, so dokazali s posiljeno menjavo na čelu pozimi. AP ne bi smela biti niti predsednica aktiva kmečkih 

žena, kaj šele predsednica stranke in podpredsednica vlade. 

7 

Odrešitev je pod vprašanjem. JJ mu bo obljubil težke milijone, da ostane v koaliciji. Vem, da je Erjavcu vseeno za narod, kot je vsem tem 
sprijencem v koaliciji in nasploh vsem, ki so že desetletje in več v politiki, ampak upam, da je vsaj ego manijak, ki na vsak način hoče postati 

PV in bo zato zrušil vlado in da gleda na svojo kariero srednjeročno, ne le tisto leto in pol do naslednjih volitev. 

8 

Joj, samo Erjavca ne. 

9 

Trikrat Janša in nikoli več. 

Naslednje volitve bodo plebiscit proti Janši, to, kar Sloveniji delajo v času korona krize je katastrofa. 

10 

Zresni se, realist, začetek konca, po poletni epopejadi Pivčeve? Edina, res edina varianta, da obstanejo v parlamentu, je Rjavec, pa če ti je to 
všeč, ali pa ne. Seveda je zelo odvisno od pozicij, ki jih bo uspel, ni samoumevno, ker se poslanci počutijo kar udobno, doseči z odklonom od 

Janše. 

Če ravno nisi volilec Desusa, se te ta tematika nič ne tiče. Tudi jaz se sprašujem, kako za vraga uspe SDS dobiti vernike. 

11 

Karl Erjavec na mestu predsednika vlade bi bil jagoda na torti dolgoletne negativne politične in siceršnje selekcije pri nas, dokaz, da smo 

dejansko banana država, ki je bila ugrabljena s strani nesposobnih prvokategornih oportunistov. Potem bi dobili dokaz, da smo dejansko in 

povsem znašli v koruptivnem, ciničnem in narobe svetu britanske serije Državnik novega kova, kjer bi nam vladale nekakšne slovenske 
različice Alanov B´Stardov. Da pride ta nesposoben klovn (sposoben je zgolj z vidika doseganja lastnih ambicij, kot večkratni minister pa je 

več kot očitno dokazal svojo izjemno nesposobnost, ki je naredila državi ogromno škodo) na premiersko mesto, potem nas lahko tudi upanje 

začne počasi zapuščati. 

12 

Me pa izjemno veseli toliko komentarjev iz desne opcije. Torej se le zavedajo, kaj se bliža.:)))) 

Super, da se. 

13 

Dan odrešitve za Slovenijo. Erjavec bo zabil zadnji žebelj v to vlado. Reši se še Gantarja in osvobodi Slovenijo vseh nepotrebnih diktatorskih 
ukrepov. 

14 

Politikant tipa Erjavec bi se moral sam odstraniti iz politike. On je tisti, ki je glasoval za znižanje pokojnin ravno tistim, ki jih zastopa. Ko jih 

je potreboval za volitve, jim je pa obljubljal 1000 eur pokojnine. Če je koga potrebno odmaknit iz politike, je to Erjavec. Njegovo 
povzpetništvo po stolčkih je višek koritarstva. Če bo Erjavec izvoljen, bo to definitivno začetek konca stranke. 

15 

Ha, ha, ha, usidrala. Te vlade po volitvah niti Copperfield ne spravi več na oblast. 

16 

Po eni strani, bi rajši videl Murkota na mestu PV, kot JJ. Torej je tudi Karl sprejemljiv. Po drugi strani si želim, da Desus enkrat za vedno 

zapusti politični prostor. To se bo najlažje zgodilo, če pride do rednih volitev. Če bodo volitve redne in potem, ko bo Slovenija že čisto 

orbanizirana, pa pričakujem tudi plebisticitarno udeležbo, kjer bodo janševiki videli, da jih je v naši državi samo cca. 20 %. Torej: Gladek 
poraz SsdDSs-a, propad Ssmc-ja in Ddesus-a. Ni slab izplen. Je pa res, da bomo imeli državo v ruševinah. 

17 

Igor Masten ni stroka, pač pa Igor Masten. 

 
Glede na zgodovino je pa JPD precej bolj pripravljen svoja stališča spremeniti glede na okoliščine, za razliko od drugih, ki kritike pospremijo 

s čimbolj gnusno objavo na tw. 

 
Tako da, ja, čim prej svetovljanskega ekonomista namesto mentalitete sredine 19. stoletja na mesto PM.  
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18 

Nič ne bo. Igral bo staro igro - kdo da več. Je samo bolj hecna varianta Pivčeve. Poglej, kake trosijo poslanci Desusa. Čisto vse ukrepe, ki 

močno dišijo po nacifašizmu (drakonske kazni, nesorazmernost ukrepov, totalno zgrešeni ukrepi v DSO, kjer je 75 % njihove volilne baze, 
so podprli. In so bili pridni klečeplazniki tudi pri malverzacijah z nabavo zaščitne opreme. Da o tem, da so podprli norih 780 mio. za vojsko 

namesto za zdravje, pove vse o njih. 

19 

Kot smo dali na STA Urbanijo, na kulturo Simonnitija, na čelo kriminalistov Snežićevo prijateljico, na čelu Urada za preprečevanje pranja 
denarja občinskega svetnika iz občine Straža, zamenjali direktorja Statističnega urada, policijo pa še vedno vodi nepreklicno odstopljeni 

minister .......???????? 

20 

Ni je te vlade na tem planetu, ki bi bila tako destruktivna do ljudi, podjetnikov, kulturnikov, športnikov ..... kot je Janševa. Lahko vlado 
sestavi ekipa Alana Forda, pa ne bo take škode in totalne apatičnosti med Slovenci, kot je sedaj. 

SDS-ovci boste pač morali razumeti, da bi več kot 70 % ljudi raje imelo za predsednika v tem trenutku Racmana Jako kot pa Janšo. 

 

21 

Erjavec, če želiš stranko pripeljati nazaj tja, kjer je že bila, potem takoj izstopite iz te koalicije zlobe. 

Vse drugo vodi v propad stranke. 

22 

Točno!!! Smo namreč edina država v EU, ki jo vodi bivši komunist!!!! 

Lustracija zdaj!!!!! 

23 

Zgodovina se ponavlja, naslednjič kot farsa. Ni treba biti Nostradamus. 
Pa še en evergreen, ki je vedno znova aktualen. 

24 

Žalostno, ampak za Slovenijo bi bilo bolje celo brezvladje, kot trenutna vlada. Zato vrnitev Erjavca pozdravljam, ker upam, da je korak h 

koncu janšizma. 

25 

Pivčeva ni zgubila podpore, ampak ste jo vi novinarji rastrgavali 3 mesece zaradi rezine pršuta ... Novinarji delajo vse, samo da mafija spet 

pride na oblast oziroma levica, pa tud če rt poč. 

26 

Ti voda teče v grlo, nabijati moraš, ko je še vroče, ha? Kam se ti mudi, počakaj na volitve. Aha, veš, da se bo ta vlada usidrala in jo bo težje 
vreči s prestola. No bomo videli, ampak Desus je vseeno premajhen. Tu pa upam na NS z Jelinčičem, ki lahko prvič res dokaže in pove za 

koga se on bori s svojo stranko ? 

27 

Se strinjam, z eno malo izjemo. Vsaj tista kratkotrajna vlada Bratuškove je bila realno ok, pa si o njej mislim svoje (predvsem ni ni všeč, 
kako se je potem "predlagala" za komisarko, in kako je to izpeljala.). Cerar? Žalost. Pa sem takrat volil SMC. Šarec? Res, da je imel 

manjšinsko vlado, ampak pričakoval sem več. Da o Pahorju ne govorim, realno gledano (brez ideološke navlake), je tista vlada storila celo 

več škode, kakor pa Janša 2004--2008, ko so se z nespametno gospodarsko in finančno politiko betonirali temelji krize, ki je sledila kasneje. 
Ta vlada sedaj pa mislim, da postavlja novo dno, brez konkurence. In to kar na več področjih. Zato je mogoče slaba izbira (Damijan / 

Erjavec), vseeno manj slaba od tega, kar gledamo sedaj. 

28 

Negativna selekcija se najbočlj "bleščeče" kaže v sedanji vladi, kjer ni niti ene vsaj približno kredibilne osebnosti. Erjavec kot PV bi pomenil 

en velik korak k normalnosti. 

29 

Verjamem, da nekatere moti močan Desus. Zato ste tako navijali za Pivčevo, ki jo je JJ povsem podredil. 

30 

Noriško kraljestvo je vsekakor postavilo nove mejnike. 

 

Po novem smo državljani deležni rekordno zvišanih kazni za ... no, praktično vse: postavljanje papirnatih odtisov stopal na tla, pisanje s 
kredo po tleh, miselne delikte, malicanje bureka, sedenje v avtomobilu in celo postavljanje snežakov. Nestrpno čakamo še na kazni za 
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dihanje, mežikanje in protivladno nastrojeno prebavljanje. 
 

Hkrati pa - pozor, debela plast ironije - premier v pismih Evropski uniji očita drsenje v totalitarizem ... in vztrajno gravitira k ‘pluralistom’ a 

la Orban, Kaczynski, Vučić in Netanjahu. Z avtokrati, religioznimi fundamentalisti in vojnimi zločinci naprej v stabilno genialno prihodnost! 
 

Pod budnim vodstvom največjega med ‘pomladniki’ šibamo ... naravnost v pendrek-enoumje. 

 
Ironija te dni stanuje v Sloveniji. Še malo, pa bo zaprosila za državljanstvo. 

31 

Bi znal biti kar izziv, glede na to, da je njihov nasportnik sam mojster demokratičnega podkupovanja. Lahko pa vsaj poslancem SMC-ja 

zaupamo, da bodo stvar dobro pretehtali in se dali podkupiti boljšemu ponudniku, saj imajo s tem že dovolj izkušenj. 

32 

Vlada dela dobro, gospodarstvo propada, vodimo po smrtnosti zaradi covida, cela Evropa se nam smeji, ker smo Orbanovi lakaji, premier se 

obnaša, kot da je Slovenija njegova privatna lastnina. A sem že omenil, da vlada dela dobro? 

33 

Velika škoda, da niso našli boljše zamenjave, in se zdej tale osiveli, preračunljivi Erjavec vrača celo na velika vrata,--------------- 
 

 

kaj pa tvoj ,,veliki vodja ,,'' -- koliko let pa on šteje ? Za razliko od večnega politika že od ,,plenic ,,'' naprej je Erjavec v življenju tudi kaj 
delal ...  

34 

Vsi vemo, zakaj se drži Desus v parlamentu (zaradi dobesedno levega Erjavca), čeprav ni sposoben popolnoma nič. Na naslednjih volitvah se 

spet ne bo uvrstil v parlament. In vsi tisti, ki govorite o ne kompetentnem parlamentu in o neki izdaji volilcev, povejte ? Ja, ljubi Bog, levaki 
še so bolj "izmišljeni in izdajalci ljudstva", namreč prosperirajo z neizvoljenim Erjavcem in Bratuškovo. Poštenost pa taka. 

35 

Mislim, da Erjavca JJ ne more kupiti, ker je materialno preskrbljen. Sedaj je samo vprašanje, kako se Karel želi dokončno zapisati v 

zgodovino Slovenije. Kot pokončen mož ali eden od "dežurnih kimavcev"? Mislim in upam, da bo izbral prvo možnost. 

36 

Kolikor celotna situacija načenja osnovno substanco potrpljenja 80 % Slovencev, je, kar se dejstev tiče dokaj preprosta. Način, kako je bila 

vzpostavljena Kaplarjeva vlada 3.0, je dokončno pokazal, da rRazen opozicijskih strank in Kaplarjeve partije ostale stranke ne funkcionirajo. 

Niso stranke v pravem pomenu političnih organizacij. Nimajo jasnega političnega programa, še manj vzpostavljene platforme za 
uveljavljanje svojih političnih ciljev. So v bistvu zgolj nekaj posameznikov, ki jih ne druži nobeno prepričanje, razen da so bili na nekih 

listah izvoljeni za poslancev v Sslovenskem parlamentu. Od takrat naprej gre samo še za čim daljše kruhoborstvo brez cilje, zgolj 

oportunizem. Vse te stranke so na poti na smetišče zgodovine. Tudi in še posebej Desus. Vrnitev Kkarla je poskus dejanske osnovne baze 
stranke in članov, da bi stranka zopet postala stranka DESUS. Je pa to preprosto iluzija in račun brez krčmarja. Edini, ki odločajo, in to mimo 

čisto vsake volje, so poslanci DESUS. Oni so tisti, ki dvigujejo roke popolnoma mimo volje ali želje strankine baze. So v pravem pomenu 

neodvisni norci, ki plujejo z ostalimi norci na Kkaplarjevi podrtiji. DESUS je tudi edina stranka, ki je med temi dobila nek pospešek v 
javnem mnenju po odhodu prejšne samovšečne ženske. Vendar je tudi to iluzija. To je podpora dejstvu, da pričakujejo, da gre Karel iz vlade 

in postavi vlada narodne enotnosti in program volitev za leto 2022. 
Vendar Karel ne obvlada poslancev. Torej tisti trenutek, ko bo jasno, da vlada ne pade, bo DESUS odšel na smetišče zgodovine za vekomaj. 

Torej, kam gredo lahko poslanci pred volitvami 2022. Nikamor. Ker SDS jih ne bo vzel, ker ima svojih 90 kandidatov za volitve. Ostali jih 

ne bodo vzeli. Torej ostanejo brez strank in možnosti izvolitve. 
Zato se bo vse videlo do konca meseca. Ali DESUS ostane in bo stranka v vladi narodne enotnosti. Ali pa gredo poslanci po svoje in stranka 

za vekomaj izgine. Kot tudi vse ostale stranke razen prvotno naštetih. 

Najeda pa to res zadnjo potrpežljivost 80 % državljanov, ki to enoumje na ladji norcev opazujemo. 

37 

Na žalost je praviloma tako, da ravno tisti, ki ne gredo na volitve, odločijo o zmagovalcu. Nek angleški politik je že zdavnaj ugotovil, da je 

potrebno pri ljudeh vzbuditi malodušje, in ko je jim je*be za vse, zlasti pa za volitve, lahko vladaš, kakor hočeš in kolikor dolgo hočeš! 

38 

Očitno tebi nočejo biti. Da ga izvoli parlament, moraš dobiti v parlament predstavnike ljudstva. Kar on in Alenka nista, saj so ljudje rakli, da 
nočejo predstavnikov ljudstva kot sta ona 2. In na to pozabljate vedno. Naj bo predsednik vlade, naj ga za to predlaga 46 poslancev, a 

izvoljenih poslancev, ne kruhoborci, ki tam sploh ne bi smeli biti. 

39 

Še vedno ne razumeš delovanje političnega sistema in razlagaš neke svoje "bučke". Navedi mi en člen o sestavljanju vlade, ki nalaga, da 
posamezni minister mora biti izvoljen. .... 

Ga ni! 

In nenapisano pravilo je, da so predsedniki strank ministri v vladi! 
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40 

Karel, gre nam za eksistenco, ne samo DESUS-u, vsem nam! In za normalno življenje, ker nas podmukli Janez s svojo roparsko tolpo 

vulgarnih, pohlepnih in sprijenih diliverensov vleče vedno globlje in pri tem mu ni mar ne sramote, ne gazenja čez ustavo, vse zakone in vse 
ljudi, ki so mu napoti. Pa ni za zamerit primitivcem, ki delajo to, kar najbolj znajo, za zamerit je DESUS-u in SMC, ki jim to z držanjem 

štange OMOGOČATE! Vzemite se skupaj in ustavite ta voz!!! 

41 

... vsaj Vsaj dva kandidata so imeli - ne pa kot NSi posnemovalka SdS-a .... pričakujem, da bo sodeloval pri odpravljanju posledic škode 
karieristke Pivec ..... 

42 

Em, vlada dela dobro in pomanjkanje denarja ne gresta skupaj! 

 
Sicer pa po mojem dobro delajo požrtvovalni zdravniki in cela armada medicinskih delavcev in ostalih "na terenu", vlada pa a) se trudi delati 

dobro in dela slabo ali b) se trudi, da bi izgledalo dobro in dela slabo. Osebno mislim, da je b. 

 
 

Mi je pa zanimivo, da ste Ssds verniki sedaj malce v nelagodnem položaju, ker ste "po defaultu" proti komunizmu oz. levičarstvu, sedaj pa 

na polno zagovarjate leve in komunistične pristope ljubljenega vodje. Torej "vodja uber alles" ali "prepričlanje uber alles" - kaj se boš odločil 
ti? 

43 

Pa saj smo Butalci Maršalu Twittu razložili to že takoj, ko je spesnil tisto pismo: tisti, ki deli denar, tudi odloča o tem, kako bo razdeljen in 

kako bo kontroliral njegovo porabo. Na vsaki slovenski kmetiji je tako, le zakaj naj bi Angela Merkel razmišljala drugače? Tudi ne sme, ker 
bi ostalim dala popolnoma napačno sporočilo in Evrope bi bilo v hipu konec. Zaradi Poljske, Madžarske in Slovenije si v zahodni Evropi pač 

nihče ne beli glave. Naj se grejo svoj nacionalsocializem za svoj denar, si mislijo in pika ... ali pa spoštovanje vladavine prava s 

controllingom v Bruslju. Take it or leave it, zelo preprosto in nadvse učinkovito v korist vsem državljanom Evropske unije. 
Karel to dobro razume in mogoče bo on Janši na takšen ali drugačen način "končno uspel pojasniti", da nas leta 2021 res nima smisla pahniti 

v Varšavski pakt, kamor še med hladno vojno nismo sodili. To bi šele bilo ponižanje za sSlovenski narod! Kaj se pa Janši dejansko plete po 

glavi, pa verjetno še nihče pri SDS ne ve zagotovo. Dokler Trump ne bo mirno sestopil in dokler Angela ne bo Orbana popolnoma utišala, bo 
tudi Janša ostajal popolnoma nepredvidljiv. 

44 

Erjavca za mandatarja ... Sliši se smešno, ampak od vseh, ki jih trenutno imamo, je najbolj sposoben. 

45 

Tudi ce ostane v vladi, je sedaj dobil JJ mocan ego v vladni ekipi, kateri bo ves cas hodil po robu med opozicijo in koalcijo. Na vsak nacin 
Janez ne bo mogel vec vladati tako samovoljno in sporno kot je do sedaj. Vrnitev Kkarla je v vsakem primeru v tem trenutl dobra za 

Slovenijo. Malo bo pa lahko obrzdal jj Hhojsa in druge modele. 

46 

A ni bilo iz poslanske skupine tudi slisati, da so nezadovoljni, ker so del desne koalicije, ampak jo pa se vedno podpirajo. Drzava je talec 5 -- 
10 ljudi, ki jim bolj pase mastiti se v dz, kot pa da bi naredili nekaj pametnega in nam s hrbta skinili Janso, Hojsa, Beovic&co. 

47 

Priznavamo, saj zato ni potrebno biti znanstvenik ... Ko bi še vsaj vi priznali, da nekdo pač ni primeren za predsednika vlade, predstavnika 
VSEH Slovencev, doma in v tujini. 

48 

V tej vladi najbolj uživajo ministri, ki jim ni potrebno delati za ljudi, in to je za njih uživancija. Nihče nikogar ne priganja k delovnim 

uspehom, vsak dela, kar mu je všeč. Saj imajo vladnega govornika. To je prijazen sistem za SMC, DESUS in ne nazadnje NSI. Ko bo 

dosežen cilj SDS-a, bodo vsi ti podporniki zbrisani iz obličja politične Slovenije. To bo kmalu! Ni pomebno, če objavite moj komentar ali 

ne! 

49 

Ne razumes. 
V poplavi prekomernih in nerazumnih ukrepov (z nesteto izjemami) ne mores pricakovati uspeha. 

Osredotociti se je potrebno na nekaj bistvenih in te vcepiti ljudem v navado. 

S tem nacinom, ki ga prakticira vlada (skupaj z obtozevanjem vsepovprek), ni moznosti za uspeh! 
Ampak oni tega ocitno ne dojamejo. 

50 

Erjavec, odrešenik naše levice. 

Mislim, da bo težko. 
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Erjavec nima niti mesta v vladi. Janša ne bo odprl novega ministrstva, da bi Erjavca dobil v vlado. Od zunaj pa ne bo smel vrvice vleči kaj 
preveč. 

Nič se ne bo spremenilo, na veliko razočaranje levice, ki bo še bolj razdvajala narod. Anti Janša politika je strupena kača. 

51 

A veš, kaj je hecno? Da model misli, da fura satirično poezijo. Ga kar vidim, kako se muza, ko spiše do konca, kot da bi fotru na skrivaj 
playboy sunil in se naslaja nad golimi prsmi. 

Ampak, kdor piše, zlo ne misli. Pri njemu je potrebna sama majčkena modifikacija tega reka: Kdor piše, zElo ne misli. 

52 

Neverjetno, kako nekateri preriravate in nakladate ... 
Kaj imate od tega? 

Nalasc sem sel ta teden vsak dan cez naselje (potegnil tudi cez policijsko uro), pa nisem videl in slisal nikogar! 

Luci po hisah so pa res bile. Neposlusni drzavljani, ki ne gredo spat ob 21h, predvidevam? 

53 

Sspet bo pred volitvami stresal prazne obljube o 1000 eur penzije za vse penzjoniste ... ti bodo drli na volitve in nam znova izvolili Ddesus v 

parlament ... in Ddesus bo znova imel za talca potem celo Sslovenijo. Nnamesto da bi na volitve hodili mladi in mladi odločali o svoji 

prihodnosti, ne da o prihodnosti odločajo predvsem ljudje, ki so že večino dali skozi. 

54 

DeSUS mora še poslance zamenjati, eden je bolj zmeden kot drugi. Eden ima težave s črno gradnjo, eden je rad pomemben in zato solira, 

dva se ne znata izražati in šef poslanske skupine ne zna držati discipline. Tako da jim tudi Karl ne more pomagati ... 

55 

Verjetno mu ne bo uspelo zrušiti vlade. Če bo sploh poskušal. Po mojem bo pač potegnil svojo klasiko - v vladi do 3 mesece pred volitvami, 
potem pa ven in gremo se pretvarjati, da je bil v opoziciji. Da pa ne bo pomote - zagotovo bo enako naredil tudi v KUL, če bo pač tam. Ker 

preprosto to vedno naredi. Preizkušen recept. Je pa baje dobil zgolj 67 %, kar je relativno malo, glede na to, da je bil protikandidat nek 

anonimnež. 

56 

Zato je pod nujno potrebno spremeniti volilno zakonodajo ! Ne more biti stranka, ki komaj preseže 4 % glasov, jeziček na tehnici za vso 

politično dogajanje v neki državi ! Preprosto ne more cca 5 % ljudi držati za cojones 95 % prebivalstva in izsiljevati stvari ! Pod nujno je 

potrebno spremeniti volilno zakonodajo tako, da se zmanjša vpliv političnih strank in se poveča vpliv izvoljenega predstavnika ljudstva, to je 

poslanec, da se odloča po svoji vesti, ne po vesti svojih "nadrejenih" v stranki, saj po trenutnem volilnem sistemu, če se upre volji vodstva 

stranke, ga na naslednjih volitvah pač več ne bo med kandidati, zato nujnno potrebujemo preferenčni glas, da lahko takega poslanca še vedno 

izvolimo, tudi če se šefi stranke ne strinjajo z njim ! 
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Kriza ni lokalna, kriza bo globalna in par milijard namišljenega denarja ne bo podarjenega, nekaj bo treba dat v zameno in takrat bo 

marsikomu potegnilo ... Kdo pa vedno odnese kratko, pa verjetno ni treba razlagat. 

58 

Drži, nikoli nisem trdil, da so vsi primerni za predsednika vlade ... (čeprav Čeprav je za predstavnika VSEH Slovencev "določen" predsednik 
republike). In tako vi implicitno trdite, za sedanjega premierja bi lahko podoben očitek slišali za večino bivših premierjev. Tudi trditev, da se 

bo našlo predsednika vlade, ki bi bil po volji VSEH državljanov RS, se ne bo nikoli uresničila - razen v izrednih razmerah, pa takih kot si jih 

vi zamišljate, temveč res hudih časih. Je pa res, da naj bi premier užival odobravanje večine. Da bo to pri nas čedalje manj verjetno uspešno 
skrbijo mediji, ki delajo na delitvi ljudi in njihovega mnenja - po latinsko Divide et impera. Na vas pa je, da se vprašate, kdo nam zares 

vlada. 
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Še en komantar iz desne opcije, če se temu tako reče: zZdaj, ko je nazaj najbolj delaven in sposoben in najbolj goreč borec za pravice 

upokojencev vseh vlad do sedaj, največji vojni dobičkar in utemeljitelj žlahtnega slovenskega političnega populizma, se nam ni bati za 

prihodnost, kajne? Če je Karel vse, kar zmore levica, potem nam vsem skupaj ni več pomoči. Ko bi za PM izbrali vsaj Alenko Bratušek, 
kakorkoli, edina z minimalno potrebnimi političnimi izkušnjami, pa malo bolj voljna dela ... seveda spet nikakor ni idelana, kot tudi nikakor 

ni trenutna oblast, ampak KAREL ERJAVEC ?!? Čestitke Desus, čestitke leva polovica, danes je vaš dan! Vam kar malo zavidamo vašega 

zmagovalca!😅🤣😂 Tresemo pa se prav gotovo ne, ker tudi če se takoj zdaj zgodi obrat, kar je v politiki prav in normalno, je prav on in 

obstoječi KUL najboljše zagotovilo za to, da bo kmalu sledil nov obrat.😉 In kdo bo vse skupaj plačal? Vsi mi, levi in desni, ki se tu kar 

naprej žolčno prepiramo o interpretacijah, ne da bi vsak "svoje" znali s trezno glavo presojati po dejanskem delu in rezultatih. Lep dan vsem, 

ne zapravite ga za slabo voljo zaradi politike! 

60 

Žal Desus po novem kongresu in receptu za vodenje že odpisane parlamentarne stranke postaja: Destruktivna Enačba Senilnih Usrancev 

Slovenije, 

Torej Destruktivni zaradi izvolitve Karla, Eenačba zaradi političnih kalkulacij, kako se obdržati ali ponovno čim prej priti na oblast , 
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Senilnih, ker so delegati očitno pozabili, zakaj so pred meseci odstvavili Karla, Usrancev zaradi delegatov, ki si ne upajo voliti za korenite 
spremebe politike Ddesusa, ki večno nekaj obljublja volilcem, naredi pa čisto nič za njih, milslim, pa, da zadnja beseda ni potrebna razlage. 

61 

Če bo nastala nova vlada, lahko to desnim strankam zgolj koristi, kajti povsem verjetno je, da bi do volitev 2022 nova-stara koalicija 

ponovno pokazala svoj domet, spore in brezidejnost, ki privre na plan, ko se ne skriva več za anti Janša programom. 

62 

Sem mislil, da je šel v penzijo. Da smo se rešili enega bolj škodljivih politikov. Velika škoda, da niso našli boljše zamenjave in se zdej tale 

osiveli, preračunljivi Erjavec vrača celo na velika vrata, kot nek odrešitelj pred to, sicer najslabšo Vlado do sedaj? 

63 

Imeti ukrepe ne pomeni, da se jih ljudje držijo. 
 

Moje mnenje je, da ima freza prav, verjetno pa tudi glede ukrepov velja paretovih 80/20 - katerih je tistih nekaj, ki bo preprečilo 80 % 

širjenj? Ko so bili ti ukrepi v veljavi, sem na lastne oči videl ljudi, ki so se v Ššparu sklanjali nad kruh in žemljice in kruh in pljuvali, kašljali 
in čihali. To je "nekultura kašlja". Sedaj, ko je preteklo nekaj časa, menim, da bi bila kultura bistveno boljša, v vsakem primeru pa je logika 

"ukrepi ne delujejo, dajmo jih še več", napačna. Kot se tudi trenutno kaže. Lockdown šol je npr. že skoraj dva meseca, pa Kustec še vedno 

trobi, da so šole vir okužb. :) Ostali ukrepi so v pogonu en mesec, pa se krivulja ne obrne navzdol. Skratka, z ukrepi ne bo šlo. Vlada bi 
veliko bolje storila, da bi zavarovala najbolj rizične na bolj pragmatičen način in glede na predvidevanja (ki jih je vehementno oznanjala že 

maja), poskrbela za boljšo organizacijo v bolnicah, potrebno opremo in kadre itd. Vem, lahko je biti pameten za nazaj, ampak jaz sem 

volilec, oni so pa izvoljeni in temu se reče polaganje računov. So plačani, pristojni in odgovorni. Situacija je težka, so what? Rezultati so 
slabi (morda nihče na svetu ne bi imel dobrih rezultatov), tako da naj odstopi, da "poskusijo" drugi. Politična loterija: you win some, you 

loose some. Skratka z vidika politike je vse skupaj zafurano, poklon pa borcem v UKCukc-jih, medicinskemu osebju, ljudem na terenu in 

tako naprej. Vlada gre pa lahko na smetišče zgodovine. 

64 

Pa še tebe vprašam - ali meniš, da se torej Romuni, Bolgari, Albanci, Grki, Moldavci, Ukrajinci, Poljaki, Slovaki vsi bolj držijo ukrepov in 

prepovedi? 

 
To meni ni jasno. V redu - Švedska, Nemčija, Avstrija idr. - razumem. 

 

 
Ampak naštete države? Predvsem Romunija in Bolgarija? 
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Ni koga za hvalit glede covida, toda še enkrat bom ponovila, za tiste bolj trdobučne: 

COVID SMO ZAFURALI SLOVENCI SAMI, KER SE NISMO DRŽALI PRIPOROČIL ZDRAVSTVA IN SE JIH ŠE DANES NE 
DRŽIMO! 

In ne išči krivce pri drugih, sam si nastavi ogledalo in razmisli, kaj si delal v času od marca do danes in ali si se res držal vseh priporočil. 

Verjetno ne ... počisti najprej pred svojim pragom. 
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Zzakaj bi se bal Janša volitev :D ? Ssicer pa, zakaj bi jih sploh rabil, saj je na prejšnjih zmagal. Ppa da ne bo pomote, levi ko desni = navadno 

govno pri nas. Llevaki so extremisti komunisti, ki pokradejo vsakemu vse, kar ustvari (nacoinalizirajo ), desni pa v svojo smer, kajneda :D, 
niti eni niti drugi niste vredni, da bi vas pes po..al ... sej se hecam, oboji ste vredni tega. :D 

67 

Tudi nima veze, če DeSUS izstopi iz koalicije, SMC ne bo razpadel, NSi je SDS 2, tak da ... Erjavec je politični lisjak in lutka v rokah tistih, 

ki v resnici vladajo naši državi. Pa bi si želel, da ta vlada razpade čim prej, ampak se to ne bo zgodilo, ker je alternativa preslaba, privilegiji 
SMC-ja in njegovih poslancev/sekretarjev/ministrov/direktorjev preveliki. 

68 

In spet se je vrnil najvecji manipulator v politiki ... proda se vsakic vsakemu ... samo, da je v vladi in da zasede ministrski stolcek ... upam, da 

bodo naslednje poteze ljudje pozorno spremljali in to tudi pokazali na volitvah ... seveda bo trenutni polozaj idelano izhodisce za izsiljevanje 
za morebitni stolcek za sefa vlade ... 

Vsi skupaj, Ssmc in Ddesus, so pa eleganto najbolj nate...sarca letos, ker ni racunal na to, da so se ze prodali Jjansi in tak isti odnos imajo 

tudi do volilcev in zato bi moral bit za vecno izbrisani s politicnega parketa. 

69 

A to volijo oni isti delegati, ki so že spomladi bili za Aleksandro ali so jih pol zamenjali? 

Da kot predsednik in predstavnik stranke nisi izvoljen v parlament, da te ti isti zamenjajo na kongresu in kljub vsemu še vedno vztrajaš? 

Karl se bo prodal tistemu, ki bo ponudil več, tako je vsakič pri njemu. 

70 
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Zmerom, kadar pomislite na JJ, pomislite še na tiste, ki so zraven. Ti vsi so dejansko JJ. Nekaj takega kot "Hudobni Smith" v "Matrici". 
Razlika je velika. Tam v filmu, se Smith dotika drugih in nastanejo kopije, pri nas pa se NSi+SMC+DESUS+SNS+manjšinca dotikajo 

Smitha, kot da bi bil božji odrešenik. 

 
Dejansko ONI rinejo vanj in ne obratno. Slovenija jim ni mar. 

 

 
Ne pozabite tega. Nikdar. Sodelavci ok. ..., so sodelavci. Enkrat bo vsega konec. Ali nas ne bo, ali pa vseh teh trolov. 
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Hrvaška ima 513 umrlih na milijon prebivalcev. Slovenija ima 818 umrlih na milijon prebivalcev. Hrvatov je 4 mio, Slovencev 2,079 mio. 

Danes smo imeli 47 umrlih, Hrvaška pa 70. Kar pomeni, da bi morali oni imeti, da bi se nam približali glede tega, danes 92 umrlih. Torej 
trenutno nič ne kaže na to, kar napoveduješ. Imajo 259 kritičnih primerov, Slovenija pa 193. Če bi nas oni prehitevali, bi imeli 385 kritičnih 

primerov. Tako da -– mislim, da nas v 14 dnevih 100 % ne bodo prehiteli. Oz. mislim, da ni nobenih možnosti, da bi nas sploh prehiteli. 

 
Če se motim -- bom pa to priznal. Brez skrbi. 
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Menim, da smo zamudili z ukrepi cca 2 tedna (se igrali vmes Švede) tudi zaradi tega, ker so bili pritiski enormni. Spomniš se Janija M., ko je 

strgal maso v parlamentu, ogromno oddaj o raznih škodljivosti ukrepov in namigovanj, da bi morali iti po štedski poti. In smo šli (nekako po 
njej), kratko ... Dodatna zadeva je pa ta strašansko podcenjevanje, ki je bilo v oktobru. Zdaj ga je manj, podcenjevanja, ko je fen razpihal ves 

Sht ki smo ga sami ustvarli. 
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Kot sem že parkrat napisal, je glavni problem pri slovencih Slovencih ta, da smo bili več stoletij hlapci. In če hlapca oblečeš v obleko 
gospodarja, bo še vedno hlapec, ki ga briga samo zase. Več generacij bo treba, da se bodo naši politiki trudili za svoje ljudi in ne samo zase. 
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Mi ni treba govoriti, ker dobro vem. Jaz sem dal samo repliko na tvoj komentar, kod da se je pod Pivčevo kaj boljše godilo upokojencem. 

Ne, ni se in tako kot si sama napisala, ni važno, kdo je na čelu desusaDesusa, razen nekaj populističnih bombončkov, je njihova skrb za 
upokojence iz leta v leto slabša. Pri desusu Desusu gledajo samo na to, da se slinijo res v čisto vsako vlado in ko so enkrat tam, naredijo tudi 

vse, da se čimdalje obdržijo pri koritu. 
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Tisi, ki očitate Hojsu za odstop in nadaljevanje dela -- to dela lahko samo Rjavc, večkrat. On je bil že večkrat odstavljen zaradi neizvrževanja 

nalog. Tak ne bi smel nikoli več bit v politiki. Pa tudi marsikdo z desne, Janša, tudi več al manj so si enaki levi in desni. Se pa najde tu in tam 

kdo boljši, toda take tiščijo nazaj. 
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Zaradi mene lahko tudi. Čeprav močno dvomim v to. Finančni benefiti za ostanek (formalno takšen ali drugačen) SMC in Desus so v tej 
vladi tako veliki, da lahko ti dve stranki preživita en mandat tudi izven DZ. Enako, kot ga je NSi en mandat. SLS se mora zdaj vrniti v DZ, 

drugače se bo pa razblinila. 

 
A potem bodi prepričan, da če bo štartala na volitve iz opozicije, SDS dobi leta 2022 volitve s 40 % glasov, če ne, bo na levi-sredni spet 

nastla neka catch-all združena stranka po vzoru LDS, PS ali originalne SMC! Ker bo SDS prvič v zgodovini imela v rokah oziroma na svoji 
strani kar nekaj bolj resnih medijev, kot le Novo, Ognjišče, Demokracijo in Škandal24 ... 

77 

Vboga država in stranka Desus, ki potrebuje pomoč nesposobneža. Erjavčeva nesposobnost se je najbolj pokazala na položaju upokojencev, 

saj so v 30. letih Karlovega vodenja bili najbolj prizadeti. Medtem ko so se povsod znatno povečevale plače, so upokojenci dobivali več le za 
kakšno kavico, Karel pa se je izgovarjal, da še tega ne bi dobili, če ne bi bilo njega. Nesposobnost je pokazal tudi pri vodenju, štirih, petih 

ministerstev, kjer ni pokazal nobenega rezultata, pravo katastrofo pa je naredil kot zunanji minister, ko je še pred odločitvijo arbitražnega 

sodišča izblebetal neke podatke, ki jih nikakor ne bi smel. To so vse dejstva, dobra stran pa je, da bo s svojim klovnostvom vnesel nekoliko 
zmede tako v sedanji koaliciji kot opoziciji, čeprav je že priznal, da Janševe diktatorske usmeritve ne bo mogel spremeniti. Takega 

primitivizma, kot je pri nas, ni niti na Balkanu. 
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Vsekakor, imaš popolnoma prav. Če si odprl obe povezavi, ju pogledal, potem je to tudi jasno vidno! 
 

Prognoza za Švedsko je zelo črna. Bolnikov bo več kot imajo postelj. Slovenija pa tako daleč očitno ne bo prišla. 

 
Tudi umrlih na Švedskem ne bo manj ... 
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Zdaj je samo odvisno, kdo bo dal več: Janša ali strici z leve. Karel se bo, seveda, odločil za narodov blagor. 
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Seveda je Erjavec prektan politik, ki pa gleda samo na lastno korist. V vseh teh desetletjih ni naredil praktično nič dobrega ne za državo ne za 

svojo volilno bazo. Za sebe je pa ogromno naredil. Torej vse za lasten obstoj in napredek. Pa ni edini tak politik, žal. Mnogo preveč jih je. 
Zato pa je Slovenija tam, kjer je. In pa ker ljudstvo takih politikov ne kaznuje, ampak še nagrajuje. 

 

Da v kali zatrem replike, ki bodo spet preusmerjale pozornost stran od enega vraga k drugemu: Ja, JJ je tudi tak politik, samo da on za svoj 
obstoj ne rabi jadrat in manevrirat, ampak je ubral drugačen pristop. 

81 

Bravo! Povsem se strinjam. Jaz tudi mislim, da je zamujena lustracija glavni problem. Po vseh letih tega enoumja, ki nam ga vcepljajo v 

glavo, bo tezko se kaj spremeniti. Saj zgodovina ze postavlja stvari na pravo mesto, a se bojim, da bo potrebna menjava nekaj generacij, da 
bo to prodrlo tudi v glave ljudi. 
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A to nam dela ta vlada, da smo ena redkih držav, ki je trenutno uspela obdržati nivo okužb na enakem nivoju, medtem pa v večini Evropskih 

držav okužbe rastejo iz dneva dan .......... Leve vlade novih obrazov nikoli več, ker so vodile državo v izobilju denarja in rekordnega 
proračuna, pa so ves denar pognale v žepe elit, narodu pa nič!!! 
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To sploh ni vprasanje, to je bilo jasno takoj, ko je rtv Rtv Sarec dal nenapovedan odstop, v trenutku, ko so mu ankete kazale 30 %, DeSUSu 

in SMC pa pod 4 %, in je sla Pivceva v Jansevo koalicijo. 
Takrat je RTV Pivcevo vzela pod drobnogled, delala je tocno isto kot pod Sarcem, takrat je bila ista stvar v redu, ko je isto nadaljevala pod 

Jansem, so pa to razglasili za najvecjo afero in skupaj z Erjavcem, ki naj bi se umaknil iz politike, so dva meseca skupaj delali vse za njegovo 

vrnitev. 
dan Dan na dan smo morali poslusati, kako si je Pivceva upala prenociti na tuje stroske ...  

 

 
in In zdaj rtv Rtv in Erjavec pobirajo sadove ... 

 

 
seveda Seveda je Erjavec privolil v to pod pogojem, da bo sel potem iz Janseve koalicije, da bodo predcasne volitve, kjer bo zmagala rtv Rtv 

SD Tanja Fajon, in bomo imeli se eno anti-jansa v resnici pa rtv Rtv vlado ... 
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Po egipčanski legendi se sveti ptič Feniks v svojem gnezdu zažge, da se potem lahko rodi nov pomlajeni Feniks, ki ima celo zdravilne moči. 
Po naši avtohtoni legendi, pa tič Karel skuri celo stranko in se potem spet rodi, da bi jo rešil. 

Razlika je le v tem, da je Karel še malenkost bolj star, namesto zdravilnih moči pa žere živce. 
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Upam, da bo Karel poskrbel boljše za upokojence v DSOjih in dosegel, da se okužene in manj bolne izloča od zdravih v dostojne pogoje -- v 
prazne hoteli in zdravilišča, tako kot to delajo hrvati Hrvati že od 1. vala naprej. Najprej bi moral glede tega stisnit socialnega ministra in JJ. 

Ukrepi so bili napačni predvsem v DSO-jih, ker niso izločali okuženih in blago bolnih in po nalogu vlade uredili rdeče cone V OKVIRU 

obstoječih DSO jev ali celo v bližnjih šolskih telovadnicah!!! Varnost rdečih con se je izkazala za NEREALISTIČNO -- zaradi arhitekture, 
mešanja osebja, premalo osebja .... To je pripeljalo do sirjenja infekcije iz lokalnih skupnosti na DSO in nazaj. Namesto par koncentratov v 

regionalnih kovid zdraviliscih, kjer bi starejši normalno prebili svojo okuzbo, smo v več sto lokalnih skupnostih pustili razvoj DSO- jev v 
kužne jame in hiralnice, v katerih smo zdrave pozaprli v celice samice brez človeşkega stika in jih na ta način skušali obvarovati pred 

vdorom okužbe iz rdeče cone in zunanjega sveta .... jim Jim vzeli avtonomijo, upanje in dostojanstvo ... Fatalna napaka, zaradi katere ima 

Slovenija največjo smrtnost v EU in je v vrhu tudi v svetu. 
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Super, spet smo dobili nazaj izsiljevalskega Korla. Upam, da naslednje volitve pometejo tole nesnago, ampak kot uči zgodovina -- je ne 

bodo. Tako da - dobrodošli v Slovenistanu. Drek volite, drek jejte. Samo ne se pritoževat potem, pa demonstrirat. 
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Nisem pripadnik niti volivec SDS-a, si le želim mirnega in normalnega sobivanja sodržavljanov, ki bi imeli okolje primerno za ustvarjanje in 
sodelovanje. Po meni dostopnih podatkih ima SDS približno 30.000 članov in to stranko je na zadnjih volitvah volilo približno 220.000 

državljanov. 

 
 

izdaja Izdaja veljala za eno najslabših dejanj, ki jih človek lahko stori za skupnost. S takimi posamezniki je prav ostro obračunati in ga 

omejiti delovanja. 
 

 

Pri nas je je metoda krivega obdolževanja na veliko uporabljala. Pri prevzemanju oblasti ZK se je poučevalo, da so vsi tisti, ki niso za njih, 
izdajalci in so tudi na veliko s tovrstno populacijo kruto obračunavali. 

V današnjem času pomeni nekoga poimenovati z izdajalcem ponovno pozivati k linču in fizičnem obračunavanju, kar dejansko pomeni 
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ščuvanje sodržavljanov k nasilju drug proti drugemu. Nameni imajo le en motiv, in to je na nepravni način priti na oblast. Danes lahko vsak 
ustanovi svojo stranko, ponudi program in animira sodržavljane, da glasujejo zanj, in ni potrebno z nasprotniki obračunavati na sprevržen 

način. 

 
 

Tudi sam se v marsičem ne strinjam z oblastjo, nikar pa ne bi pozival k brutalnem obračunavanju in izdajalstvu, to je počel prejšnji kruti 

režim. 
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Edina razlika, ki jo jaz najdem, je, da imamo najbolj pokvarjeno opozicijo na svetu. Najdeš ti še kakšno drugo razliko? Navedel je nisi. 

89 

Potem pa vsi v trgovine, šole ... Epidemija pa naj pobere ostarele, ker so po mnenju levih, ki v vseh letih na oblasti zanje niso nič naredili, v 

družbi itak odveč. 
Spametujte se in začnite misliti s svojo glavo, ne pa ponavljati tisto, kar trobijo eni ali drugi pijani mediji. Berite oboje, nekje vmes bo 

resnica. 

A šolstvo, kot ga imamo, itaj vzgaja ovce, ki blejajo, kar slišijo, ker lastnih možganov in poguma, da bi se postavili za resnico, ki jo itak ns 

dojamejo, nimajo. 
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Glede na poseljenost, tudi Švedska ni ravno reprezentativna, žal. In število smrti je zelo visoko glede na poseljenost in način življenja (stari 

in mladi ne živijo skupaj kot na Balkanu). 
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Že v drugem odstavku si povsem zgrešil. Janše nihče ne more v nič prisiliti. Tudi če bosta SMC in Desus verjela, da sta Janšo v nekaj 

prisilila, se jima bo dobesedno naslednji dan desetkratno maščeval in dodal še kako ponižanje zraven. Smc in Ddesus žaba je na tri četrt 

skuhana. Erjavec pa je prinesel zraven le lasten oportunizem. 
JJ ni enaka oseba kot je bil v 2004--2008. 

92 

Ma kje ti vidis skrajno levico ? Imamo skrajno desnico in pa par fdv-ff sminkerskih jamracev, kombiniranih z oportunisticnimi politicnimi 

dinozavri. Manj in manj je tukaj resnicne politike in vec in vec kulturnega boja po ameriskem vzoru. 

93 

Naslednje volitve bodo prinesle marsikaj novega: 

LMŠ bo povečal število poslancev na račun SMC, SDS in NSi in si zagotovil relativno zmago na volitvah, 

SDS bo izgubil relativno večino, mogoče pade celo na tretje mesto, 
SD bo izgubil nekaj poslanskih mest, čeprav ima Fajonko, 

LEVICA bo pobrala glasove, ki jih bo SD izgubil, 

NSi lahko izpade, če do volitev ne bo korenito spremenil svojega delovanja v koaliciji, ali šel prej v opozicijo, 
DESUS bo verjetno ponovno v parlamentu, od Karla pa je odvisno, koliko poslancev bo imel. Če mu uspe predčasno zrušiti JJ, bi lahko celo 

povečal število svojih poslancev. 

SNS izpade iz parlamenta, 
SAB izpade, 

SMC izpade. 

94 

Ssledi propad Ddesusa, ker poslanci ne bodo hoteli iz te vlade, kjer uresničujejo program in koalicijsko pogodbo, tako so se izrazili pred 

dnevi, Kkahl bo ostal z morda polovico poslanci, kar pa bo spet premalo za 46 glasov, JJ pa bo nemoteno vladal dalje. 

95 

Ja, to je dober argumument, tudi sam vedno pravim tistim, ki "šinfajo", naj predlagajo boljšo rešitev. Moj konkretna predloga (bližje mi je 

prvi predlog, brez šale): 1) tehnična vlada oz. še bolje, AI naj sprejema odločitve, po mojem ne bodo tako nekonsistentne, slabe, zmedene in 

polne pravnih napak, 

2) koalicija ukrivljenega loka. 

96 

Eno tretino glasov proti Erjavcu dobi nekdo, za katerega še nisem nikoli slišal ... To je Erjavčev poraz, ne pa zmaga. 

97 

Ta vlada ne bo padla!!! Vrnitev Karlota je dvorezen meč. On ima sedaj v šahu Janeza in ne Janez njega. Če Karlo obrne hrbet Janezu, tudi 

sam ostane brez službe in bo parlament lahko gledal le z ulice. 

98 
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Resnična: aA veš, da se v DESUS vrača tisti, ki nam je obljubljal jurja pokojnine? Kar naj ... Toda, če hoče, da mu še verjamem, bo moral 
tokrat obljubiti vsaj dva jurja ... 

99 

Pa kako je to možno? Kdo so ljudje, ki ga podpirajo? Smo res tako na dnu in brez svežih ljudi z boljšimi vodenji? 

Tole je humoreska velikih razsežnosti. Ljudje res pozabljajo slabe stvari čez noč. 

100 

Malo si zamešal, škodljive in nesposobne so bile vse leve vlade po Drnovšku. 

In hudo se motiš, če misliš, da bo bolje pod g. Kreditom v švicarskih frankih. 

101 

Sploh za upokojence, Erjavec je prekaljen borec za njihove pravice, trgal si je od ust, da bi tem ubogim ljudem omogočil boljšo prihodnost. 
In tudi upokojenska politična filozofija se zdi bolj kompatibilna z niansirano ideologijo pronicljivih mislecev, kakršna sta Alenka Bratušek 

ali Marjan Šarec, v njihovi družbi se bo politično počutil kot doma. 

102 

Ne razumeš. Njim je vseeno, v kateri vladi so. Samo, da so. Pa četudi burek koalicija zaživi, bo razlika samo v medijskemu poročanju. 
Nobeden od teh lopovov ni boljši ali slabši. Vsi so isti! 

103 

Erjavčev način vodenja politike stranke je povzročila daleč največ škode. 

Če so že nezadovoljni s Pivčevo, naj postavijo vsaj alternativo ... 
Erjavec to zagotovo ni ... 

104 

DeSUS in SAB ... Seveda se potem lahko Alenka poslovi od kakršnekoli vidne vloge. V parlamentu je pa tako že ni. 

105 

Upokojenska stranka je uspesna in del velikega Rezima Ljubljenega Vodje! Vsak odmik od uspešne in jasno zacrtane poti stranke, bi vodil v 
propad. Upajmo, da to razume tudi Erjavec! Zdaj ne bo vec uspel podtakniti Janezu krivde, kot jo je pri transparentnem nakupu prepotrebnih 

Ppatrij! Vprasanje, kaj bi bilo z nami, ce takrat ne bi kupili vsaj nekaj za drzavljane in drzavo prepotrebnih oklepnikov ... 

Glosa v Demokraciji sprožila prvo ovadbo, kako se bo odzvalo tožilstvo? 

https://www.rtvslo.si/slovenija/glosa-v-demokraciji-sprozila-prvo-ovadbo-kako-se-bo-odzvalo-tozilstvo/544862 

1 

No, če bo šlo tole skozi, je dovoljeno vse. Slednjega me je še bolj strah kot tega, kar je zapisano. 

2 

Bi lahko rekel, da se skrajno trudijo dokazat obstoj dna. Samo vsakič, ko mislim, da so ga dosegli, presenetijo z novim “rudarjenjem” po 

blatu. 
Ne morem verjet, da sem tej stranki celo enkrat dal glas ..... 

3 

Nneverjetno, da se v nasi mali ljubi dezelici ne bi prej ali slej zvedelo, kdo je tale Skorec. 

 
Uupam, da tozba uspe, tudi ce naj bi bila to satira in tudi ce bi bralci Demokracije bili sposobni razumevanja in prepoznavanja satire, so 

menda eni dopustni standardi veljavni tudi za "satirike", satirike, Skorce in skorce. 

 
 

Kkira bedna drzava in druzba smo! :-( 

4 

Ah, saj je samo satira. A tile res mislijo, da je narod tako bolan? 

5 

Glede na to, da povprečen bralec Demokracije ne razume, kaj točno satira sploh je, so takšna besedila res nevarna. 

6 

To ni nobena satira. Človek, ki je to napisal, ima sprevržen um, čeprav dvomim, da ga sploh ima. Je, kot da bi bral kakšno knjigo o nacizmu. 

https://www.rtvslo.si/slovenija/glosa-v-demokraciji-sprozila-prvo-ovadbo-kako-se-bo-odzvalo-tozilstvo/544862
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7 

Tile niso čisto na tekočem s tem, kaj je satira. Tole se bere kot boldnje verskega fanatika izpred tisoče let. Satira mora biti smešna in 

zanimiva, tole je pa ... no, nič od tega. 

8 

Popolnoma nesprejemljivo in zavržno pisanje v tej kolumni in ti ljudje se imajo za kristjane? Zapisano prej spada med zapise iz tretjega 

rajha! Kako si sploh drznejo omenjati boga? 

9 

Če je to uravnoteženost medijskega prostora, imam raje neuravnoteženega. 

10 

A zdaj bodo še pomen satire spremenili za svoje potrebe? Ta oblast bo dobesedno vse obrnila na glavo, samo, da se gre lahko svojih nevarnih 

iger. 

11 

Aha. Tisto o Bogu je potemtakem tudi satira? Pa ne da se v Demokraciji norčujejo iz čustev vernikov? 

12 

Dno dna. Ob takšnih zapisih se spomnim moškega po terorističnih napadih v Parizu, kjer je izgubil svojo izvoljenko in ostal sam s svojo 

malo hčerko. Njegove besede so šle nekako takole: "Ne, ne boste dosegli, da me bo prevzelo sovraštvo, nikoli ne bom škodoželjen drugim 

itd." Skratka, dragi ljudje. Ne glede na politično pripadnost, poglejte se v ogledalo. Si res želimo takšne klime? Bomo res začeli škodovat en 
drugemu? Ne, ne bomo, imam bližnje sorodnike, ki so še provladni, pa si nikoli ne bi privoščil, da bi komu od njih želel, kaj hudega. Vsi smo 

ljudje, radi se imejno in ne glede na različnost, smo lahko enotni in korak za korakom ustvarimo boljši jutri. Za otroke, za planet! Lahko noč! 

 
P. S.: lLogika nekega Šškorca je nenavadna. Torej je bil tudi omenjeni v letu 0 na Bližnjem Vzhodu ...? 🤨 

13 

Ne vem, kaj se je vodja potem toliko pritoževal, ko so protestniki vzklikali "smrt janšizmu", saj to je le lahka popoldanska satira, lahko bi jo 

pozdravil, namesto, da se pritožuje. 

14 

Od trobila stranke, ki je izmalicila Pucnikovo zapuscino, bi bilo kaj drugacnega prvovrstno presenecenje. 

15 

RKC na veliko vstopa v državo skozi zadnja vrata. Moralni teologi bodo v bodoče povedali, kaj dovoljeno in kaj ni. 

Kek: Že prve tri tekme v marcu bodo pokazale, kje je Slovenija 

https://www.rtvslo.si/sport/nogomet/svetovno-prvenstvo-v-nogometu/kek-ze-prve-tri-tekme-v-marcu-bodo-pokazale-kje-je-slovenija/544854 

1 

Vombergarja vpoklicati v reprezentanco, da s svojo srčno borbenostjo in realizacijo v napadu pomaga dvigniti učinkovitost. Glede na 

skupino, ki je kar zahtevna, a nobena reprezentanca ni nepremagljiva, zato je z še malo sreče mogoče vse. 

2 

Kekci? A se samo meni zdi nekoliko mimo? 

3 

Vse je možno. 

 

Mediteranski pridih je potrebno pospraviti, če se hočemo iti kaj resnega. 
Določene slovanske brate smo že premagovali skozi zgodovino, tako da, zakaj ne ponovno. 

Še zmeraj pa čakamo na sploh prvo zmago proti južnim sosedom. 

Če pa bodo ohranili nivo igre iz Llige narodov, je potemtakem tretje oziroma četrto mesto naša realnost. 

4 

Kaksne substance ti uporabljas ? 

5 

https://www.rtvslo.si/sport/nogomet/svetovno-prvenstvo-v-nogometu/kek-ze-prve-tri-tekme-v-marcu-bodo-pokazale-kje-je-slovenija/544854
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No, potem pa nam ti povej, kakšna skupina bi bila še lažja za tebe? Mogoče kakšna Irska namesto Rusije ali pa Andora namesto Cipra, 
vendar to je pa to. Ekipe, kot so Azerbaijan, so že bile muka za Hrvate, Slovaki pa niso več to, kar so bili pred 4. leti. Po mojem mnenju bodo 

Rusi največja ovira in nevarnost v teh kvalifikacijah, ampak tudi oni niso nepremagaljivi. Vse te 3 ekipe, ki so višje rangirane od nas, imajo 

zelo nihajoče rezultate, tako kot tudi mi, in zato je brez veze razglabljati, da je to nemogoče skupina -- vsaka skupina je težka za nas glede na 
to, v kakšnih pogojih smo se znašli, ampak smo se (na srečo) znebili še težjih skupin. V tej skupini se lahko marsikaj zgodi in dvomim, da 

bodo Hrvati in Rusi kar tako vse premagali. Če zberemo 18 točk proti Slovaški, Malti in Cipru in potem dodamo še 1 zmago in 2 remija proti 

Hrvaški in Rusiji, imamo 23 točk, kar bo pa skoraj zagotovo vsaj 2. mesto v skupini, če ne celo za 1. (v najslabšem primeru 3. mesto, kar je 
pa nekoliko realno). Pustimo se presenetiti. 

6 

Ruse smo vedno zmagal, Slovaki tut niso bli problem, Hrvati pa bodo padli podobno, kot so v Franciji v dvoboju za 3. mesto. Gremo! 

7 

Skupina, kjer je Hrvaška favorit. Marsikdo se bo mučil s Ciprom in Malto. Do marca bi bilo dobro kakšno prijateljsko tekmo met. 

8 

Hrvati nam ne lezijo, je res, da niso tako mocni kot na SP -- za kaksna tocka bi bila uspeh -- ostali pa niso tak bavbav, ce se dobro stepemo, 

na Ruse in Slovake imamo lepe spomine. 

9 

Lepe želje, ampak nerealne. Našim športnikom vedno želim največ uspehov, tvoja računica pa je utopija. Realno gledano smo padli v zelo 
neugodno skupino. Pri trenutni projekciji bi rekel, da bo Slovenija osvojila 13--16 točk. Seveda bi si tudi jaz želel, da jih osvoji krepko preko 

20, mogoče celo 25, ampak to je utopija. Zakaj? Iz aviona se vidi, da imajo željo, ampak celotna ekipa sloni na tem, da bo Iličič naredil nek 

višek in Oblak branil, kot se to od njega pričakuje. Na par pozicijah smo zelo bogi. 
Pred žrebom sem si najbolj želel, da bi iz drugega bobna dobili Romunijo ali Turčijo in iz tretjega Islandijo ali Finsko. To so ekipe, ki malo 

padajo v svoji kvaliteti. Iz zadnjih dveh bobnov smo dobili praktično najmočnejši ekipi. Je pa tudi res, da je par skupin, kjer pogledaš 

kombinacije iz prvih treh bobnov, še težjih, kot naša. 
Kkakorkoli, upajmo na najboljše, malo sreče in podpirat. Nerealno je pričakovat redne uvrstitve na prvenstva v nogometu. 

10 

Hrvati so pasli v kvaliteti. Slovenija je boljša. Slovaška in Rusija imata pomanjkljivo tehnično znanje. Pričakujem 4 lahke zmage. 

Ciper in Malta pa nista omembe vredna. 
Jasno kot beli dan. Slovenija bo igrala v Katarju. 

Finale Brazilija vs. Slovenija. 

 

 

Llep večer vam želi prerok Adam iz Betlehema. 

11 

Obvoznica preko Lige narodov je propadla že na žrebu, saj je prvo mesto rezervirano za belBel./Ččeš./Wwal., drugo skoraj gotovo za mad 
Mad. (v skupini z ang Ang. in Ppol.). Tudi avs Avs. ne bo imela lahkega dela, da zagotovi mesti 1/2. Ostali zmagovalci Lige narodov tudi 

lahko kiksnejo, čeprav malo verjetno. Če bi ocenil verjetnost, da gremo v dodatne po tej poti, bi rekel 10 %.  

 
Skupina h ni lahka, a so lažje za prvi dve mesti mogoče le tri, tako da smo jo dobro odnesli. Je pa res, da v trenutnem stanju težko sanjamo o 

SP. Bojim se, da bo težko iztržiti 12 točk s cipCip./Mal., kar je skoraj predpogoj za kvalifikacijo. Od treh nosilcev skupine pa bi rabili dobre 
rezultate doma, v gosteh nam tudi svk Svk. leži. Tako da nič ni nemogoče. Če bi ocenil možnosti, da smo prvi ali drugi, bi rekel 15 % ali 

največ 20. Vsekakor menim, da imamo več možnosti za uvrstitev preko skupine h kot preko Lige narodov. Pred žrebom bi stavil, da je 

obvoznica lažja pot ... 
 

Pa še nekaj. Zmagati skupino štirih v dodatnih, kjer so same odlične ekipe, se mi zdi za nas tako rekoč nemogoče. Mogoče celo lažje dobimo 

to skupino h. Če smo hrčkom enkrat preprečili pot na oi Oi v rokometu na njihovem prvenstvu sredi Zagreba in Zzubcic redno pelje scat 
Kranjca, se nam mogoče lahko pokaže Marija in jih premagamo v gosteh 1:0, doma pa igramo 1:1. Potem igramo še dva remija z Rus., 

dobimo 4 pike s Slovaki in smo prvi v skupini. Če ne zamocimo z underdogi. Danes so dovoljene sanje, jutri je nov dan. 😜 

12 

No, za nas lahke skupine praktično, ni, dobili pa smo nasprotnike, s katerimi igramo "lažje" kot z reprezentancami iz Z Evrope ali 
Skandinavije. Problem pa je, da mi nismo uspeli v tem času "zgraditi ekipe", ki bi bila na ravni tiste iz kvalifikacij za SP 2010. Tu v vsem 

tem času nam ni uspelo in te kvalifikacije bodo to razgalile. Na roko nam tudi ne gre ta zgoščeni urnik, ker težko odigramo en dober polčas, 

kaj šele 6 v enem tednu ..... Upajmo, da bodo vsaj gledalci lahko na tekmi .... 

Erjavec: Če se bo ponavljalo in bo situacija nevzdržna, potem pač ne sodeluješ 

https://www.rtvslo.si/slovenija/erjavec-ce-se-bo-ponavljalo-in-bo-situacija-nevzdrzna-potem-pac-ne-sodelujes/544762 

1 

Karl, da boš s kakšnim človekom, greš v španovijo, če greš v Janševo : 

 

https://www.rtvslo.si/slovenija/erjavec-ce-se-bo-ponavljalo-in-bo-situacija-nevzdrzna-potem-pac-ne-sodelujes/544762
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GREZNICA BLOG: 
V zadnjih mesecih opažamo, da je Janez Janša zabredel še globje v svojo zasvojenost z družbenim omrežjem Twitter. V novembru smo 

zabeležili 248 tvitov, 2638 retvitov in 186 lajkov. Svoje dnevno povprečje tvitov je povečal na 8.3 (oktobra 7.4). Tudi 6.2 lajkov dnevno je 

več kot prejšnji mesec (5.4). Le dnevno povprečje retvitov je bilo v novembru 88, kar je 1 retvit manj kot v oktobru (89). V primerjavi z 
tviteraško super aktivnim oktobrom je torej svojo prisotnost na Twitter-ju še povečal. Potem je nekoliko lažje razumeti njegovo trditev, da 

člani vlade v zadnjem letu niso imeli več kot nekaj ur prostega časa. Twitteraške aktivnosti so ga očitno docela okupirale. 

 
Zelo zanimiv je pogled na njegovo novembrsko tabelo retvitov. Na 1. mestu je jasno, kar Janša sam -- 172-krat je namreč retvital samega 

sebe. Na drugem mestu je njegov osrednji propagandni kanal @Nova24TV, na tretjem pa vladni račun @vladaRS, ki ga Janez Janša prav 

tako izrablja za prodajanje svoje vzporedne realnosti. Na 4. mestu z natančno 100 Janševimi retviti pa je režimski politični delavec, ki se med 
drugim preživlja s fiktivnimi oglaševalskimi pogodbami z državnimi podjetji in je na ta način že vrsto let prisesan na državne jasli. Gre 

seveda za Bojana Požarja (@BojanPozar), ki nenehno natolcuje, da so ljudje, ki ne podpirajo Janeza Janše, zgolj lenuhi, ki živijo na račun 

države, v resnici pa to počne on sam. 

2 

Desus je moralno dokončno bankrotiral med glasovanjem o referendumu proti nakupu orožja. Ne vidim jih več kot dejavnik na levem polu, 

upam, da bankrotirajo tudi politično in da je Erjavec samo še stečajni upravitelj, Desus pa naj se v zgodovino vpiše kot primer stranke, ki je 

raje kot za interese Slovenije, skrbela za parcialne interese svojih odborov. In tako končala na smetišču zgodovine. 

3 

Vladni Ttwitter profil @vladaRS se je z nastopom 3. Janševe vlade prelevil v še eno orodje iz propagandnega inventarja Janeza Janše. Skozi 

ta profil zdaj v svet prihajajo sporočila, ki so po vsebini povsem enaka tistim, ki jih proizvaja @Nova24TV. Manipulacije se raztezajo od 

(kakopak) poveličevanja najbolj morilskega predsednika vlade v zgodovini Slovenije do zgodovinskega revizionizma domobranstva. 
 

Vladni profil je v novembru nanizal 708 tvitov, 1109 retvitov in 5 lajkov, kar je relativno veliko. Skupaj s profilom še enega vidnega 

podpornika janšističnih metod, Žige Turka (@ZigaTurk), sta do sedaj edina, ki se lahko vsaj približno primerjata z Janšo. Med drugim je 
profil @vladaRS 45-krat retvital Janeza Janšo (@JJansaSDS), prav tako 45-krat pa profile iz naše liste Revizonisti Zgodovine. 

4 

Kje pa si to prebrala "veteranka" ? Kaj pa je DeSUS dosegel v tej popolnoma ne sposobni vladi ? Ppraktično NIČ, le nekaj zelo krutega, DA 

je njihovih volivcev vse manj zardi vladnih 
ukrepov v povezavi z covid-19 ! 

5 

To je nek zacaran krog, ce KUL kupi Erjavca. Potem bo ta vladal dobro leto, potem pa volitve, kjer bo spet Jansa dobil 30 %, drugo pa bo 

razprseno na cel kup strank in spet se bo sestavljala koalicija sestih strank in spet odstop in spet volitve ... 

6 

Čeprav si želim razpad te škodljive vlade, pa mislim, da se to ne bo zgodilo. Poslanci DESUS se v tej vladi počutijo zelo udobno ... Pač 

glasujejo za tisto, kar zraste na zeljniku SDS in se ne obremenjujejo s posledicami, ki jih odločitve vlade prinašajo. 

Tako imajo garantiran obstoj do konca mandata. Potem pa sledi kaka službica, kjer že na fotelju piše ime poslanca. 
 

 

Erjavec sicer verjame, da se bodo dvignili iz pepela kot feniks, ampak sam v to ne verjamem. 
V DESUS-u so naredili preveč grehov, da bi na naslednjih volitvah imeli kakšen pomemben rezultat. 

Morda, ampak res morda, če bi takoj (v nekaj mesecih) zrušili to škodljivo vlado, bi morda izboljšali svoj položaj. 

7 

Največjo politično moč ima poslanska skupina DeSUS. Karel Erjavec je praktično rezervno kolo poslanske skupine. 

 

Poslanska skupina je v aktualni vladi realizirala celo vrsto projektov, ki jih pod levimi vladami v preteklosti ni mogla. Od demografskega 
sklada, zakona o dolgotrajni oskrbi, rednega in izrednega usklajevanja pokojnin do drugih pridobitev za najstarejšo populacijo. 

 

 
Erjavec bo zato zgolj poslušal poslansko skupino, kot šolarček v šolski klopi. 

8 

Korl je dejansko en najbolj pretkanih in samopreživetvenih politikov pri nas. Ko že človek misli, da je konec, pride nazaj še močnejši. Škoda 

edino, da te svoje lastnosti ne zna razširiti tudi za dobrobit Sslovenije. 

9 

Ne, ne bi bil. Zamenjava Janše z Janševim klonom bi bila le kozmetika, niti pa bi iz ozadja še naprej vlekel vrhovni stric iz ozadja. 

 

 
Slovenski desni pol je uničen oz. v celoti podrejen kultu osebnosti, ki ga že desetletja fura omenjeno 'božanstvo'. Slednje je iz stranke že 

zdavnaj izgnalo vse intelektualce in ljudi s hrbtenico. Kar je ostalo, so le pohlevni Eeichmanni a la Hojs, Mahnič, Irglova, Pojbič, Grims itn. 
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Poleg tega je nemogoče spregledati vztrajno radikalizacijo SDS-a. Tole je 3. decembra izšlo v Demokraciji, glasilu stranke SDS: 

 

 
https://www.24ur.com/novice/slovenija/zapis-v-reviji-demokracija-o-vecrednosti-bele-rase-in-odstranitvi-plevela.html 

 

 
To je slovenski desni pol leta 2020. Lahko obračate kolikor želite, ampak to je portret popolnega intelektualnega in moralnega bankrota. Tudi 

'KUL' -- magari pod Erjavčevim vodstvom -- je neprimerno boljša izbira od tega. 

10 

Poslanci DESUS-a so v penziji ali tik pred njo. Razen najpametnejšega. Ni tako visoke penzije v tejle podalpski vuk.... bini, kot je posranska 
plača. Poleg zastonj futra v parlamentarni menzi ( glej kilažo), zastonj parkiranja pod Maxijem, skupaj s fletno založeno trgovino, možnost 

neomejenega lobiranja pri vseh za ... karkoli že, zastonj ali skoraj zastonj posransko stanovanje v Centru s parkirnim prostorom, kjer lahko 

stanuje njihova žlahta, ..... še kaj in vse! Torej le kateri bedak bi se temu prostovoljno odpovedal za naslednje leto in pol! Ga ni junaka, tudi 
če je najpametnejši poslanec. Noro, norejše, Noriško! 

11 

Že vidim, kam to pelje: Erjavec bo dober, Gantar pa slab policaj. Erjavec noče sodelovat z Janšo, Erjavec bo vztrajal, da je to v tem trenutku 

potrebno. Potem pa na volitve, Erjavec s čistimi rokami, češ, nisem sodeloval z Janšo, Gantar pa, moram sem. 
 

Škoda časa za to Santa Barbaro. Ladja Slovenija se potaplja, reši se, kdor se more! 

 

12 

Saj se zavedate, da govorite o Janši, mar ne? 

 
 

To je to pomanjkanje stika z realnostjo, o katerem sem pisal v prejšnjem komentarju. 

 
 

Šarca označujete za 'diktatorja' ... medtem pa smo zahvaljujoč trenutni vladi deležni prve policijske ure v zgodovini države. Zahvaljujoč 

trenutni vladi je policija prvič uporabila gumijaste naboje proti lastnim državljanom. Zahvaljujoč trenutni vladi ljudje dobivajo kazni za 
malicanje bureka in postavljanje snežakov. Zahvaljujoč trenutni vladi se kulturnike sredi epidemije deložira, kritičnim glasovom pa 

protipravno briše pravice ... premier pa v solističnih pismih, poslanih mimo vlade v Bruselj, lastnim koalicijskim partnerjem očita, da so mu 

'ukradli volitve'. 
 

 

Tako mračne, psihotične atmosfere, kot je trenutno v državi, nismo imeli še nikoli. 

13 

Moram reči, da upam, da bodo čim prej predčasne volitve, ker to, kar se trenutno dogaja v slovenski politiki, postaja vse bolj tragikomično (s 

tem ne mislim zgolj izvolitev Erjavca za predsednika DeSUSa, ampak še marsikaj drugega). Kar pa niti ni čudno, če pomislim, da glavno 
vlogo v slovenski politiki trenutno igrata stranki SDS, katere predsednik Janša se je v nekaj letih prelevil iz skrajnega levičarja do skrajnega 

desničarja, in SMC, pri kateri svetovalec stranke (Črnčec), ki je nekoč ostro kritiziral promigrantsko politiko, sedaj nasprotuje uvedbi 

dodatnih pooblastil vojski na slovenskih mejah. Kar je še bolj zanimivo, je to, da nobeden od omenjenih politikov svojih preteklih dejanj oz. 
svoje pretekle politične usmeritve ne obžaluje. Pri takšnih politikih se že po tem vidi, da jim je osebna kariera pomembnejša od interesov 

države, hkrati pa jih še vodi motiv želje po maščevanju zaradi preteklih zamer, kar prav tako nikoli ni dobro. 

 
Je pa po mojem eden od razlogov za takšno stanje tudi v tem, da slovenski volivci dostikrat volijo tudi na podlagi tega, katerim strankam 

glede na rezultate anket bolje kaže oz. za katere stranke predvidevajo, da bodo prišle v parlament, čeprav pri teh anketah sodeluje v 

povprečju zgolj 700 ljudi, kar je glede na to, da ima Slovenija okoli 2 milijona prebivalcev, razmeroma majhen vzorec. Zato se za nekatere 
stranke kot npr. stranko Dobra država, ki se zavzema za boj proti korupciji ali Piratska stranka, ki ima v svojem programu tudi nekatere 

dobre ideje, ne odločijo zgolj zato, ker mislijo, da te stranke ne bodo prišle v parlament, in se jim zato zanje ne splača glasovati. Ampak 

dejstvo je, da vsak glas šteje in če bi npr. 4 % volivcev razmišljalo drugače in vseeno glasovalo za stranko Dobra država, bi ta stranka celo 
prišla v parlament. In upam, da se bo na naslednjih volitvah to razmišljanje spremenilo, saj bo samo na tak način lahko tudi v slovenski 

politiki prišlo do pozitivnih sprememb. 

14 

Zamerim vam, da me silite, da branim Šarca. :) 
 

Ob odhodu 'nesposobnega kljukca' je država beležila gospodarsko rast in presežek v proračunu. Odstopil je prostovoljno. Ne glede na 

kalkulacijo, ki se mu ni izšla, se je bil sposoben odreči oblasti in iti na volitve. 
 

 

Pod Janšo, ki 'malo govori in veliko naredi', pa smo kljub drakonskim ukrepom na prvem mestu na svetu po številu mrtvih ... premier pa ne 
vidi absolutno nobenih razlogov za odstop. 
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Za velik del naroda je Janša milo rečeno nesprejemljiv -- od tod rekordna serija protivladnih protestov. Privošči si fundamentalne premike 

oz. spreminjanje smeri plovbe (porivanje države iz EU v Višegrad), hkrati pa se predčasnim volitvam in referendumom, kjer bi lahko 

legitimiziral svoje polemične poteze, izogiba kot hudič križa. 
 

 

Da rekordnih dolgov, festivalov klientelizma, serijskih diplomatskih blamaž, številnih opozoril Evropske komisije, zvenečih klofut s strani 
Ustavnega sodišča zaradi pravnega analfabetizma, odstopanja ministrov zaradi neuspešnosti pri zatiranju kriminalističnih preiskav, 

preklicnih nepreklicnih odstopov, težav z zavezami o spoštovanju vladavine prava, nastavljanja snežičev za svetovalce, vladnega 

'neodvisnega' in 'objektivnega' preiskovanja koalicije itn., niti ne omenjam. 
 

 

Ravno zaradi tega vztrajnega idoliziranja Janeza Janša in zatiskanja oči pred dejstvi smo tam, kjer smo. Ta otročja fascinacija z lokalnim 
'močnim voditeljem' nas ubija. Po novem tudi dobesedno. 

15 

Hhaha, hehe, hoho, a ti to resno? 

 

Pprepovedano protestiranje, minister odstopi, gazda mu ne dovol, prirejeni razpisi za frende, bljuvanje zolca in razpihovanje sovrastva, 

prostasko napadanje vsakesnega drugacnega mnenja, klerikalizacija druzbe, mrcvarjenje kulturnega ustvarjanja, fiasko z ukrepi in valjenje 

krivde na vse naokol ... grem naprej? 

16 

Da ni najboljšI dan za vlado, praviš, zaradi odhoda priznanega epidemiologa in grozljivih številk. To drži za vse druge, da je slab dan, za 

vlado pa ne. Počakaj na novice oz. samohvalo iz ZDA in Izraela ... 

17 

Jp. In najvec dobi Pocivalsek s turisticnim holdingom. Zato pa je tiho kot miska. On mora samo zdrzati do konca mandata in upati, da ga npu 
ne ovadi in to je to. 

18 

Kdo bi rad koga utišal, o tem raje ne bi govoril. Malo mi je smešen tak zapis o človeku, ki tako dobro prenaša kritiko. Njemu so pri srcu 

samo zapisi na Novi, Siolu, ..., ostale bi pa rad utišal. Trenutno mu gre še vse, kot po maslu, ker ostali koalicijski "partnerji" samo malo 
pojamrajo in praktično jih vodi enosmerno. Tak način vodenja pa ima rok trajanja omejen. Nisem fan Erjavca, pa bo vendarle vsaj malo trn v 

peti, ali pa sledi "zaslužen" odhod iz politike. 

19 

Se strinjam. Ampak JJ pa z vsakim nadaljnim dnem kot predsednik aktualne vlade izgublja, in to predvsem po svoji krivdi. Ljudje mu ne 
verjamejo prav nič več, kmalu se bo temu pridružila še kazenska odgovornost zaradi žrtev COVID-a. V Bruslju ga ne jemljejo resno, naše 

predsedovanje EU bo kvečjemu farsa. Če ne bo kmalu volitev, bo lahko imel celo problem priti v nov parlament. 

20 

Samo to je vse igra JJ, on ne reče nobenemu ministru, da mora delat. Zato te male stranke, ki so mu omogočile ablast, ostajajo njegove 
pristašice, ker tudi nespodobni so lahko ministri. Ko pa ne bo rabil njihovih glasov, jih bo brcnil v RIT. Tu je sposoben samo JJ! 

21 

Vedno je šlo v politiki za kupčkanje in briga za lasten narod jim nikoli ni bila prioriteta. Se pa sedaj Desus in SMC močno zavedata, da če 
ostaneta v koaliciji in podpreta JJ-a, je z obema strankama konec. Kanček upanja, da se iz te greznice še lahko reši, vidi predvsem Desus, ker 

so menjali predsednika in kao "začenjajo na novo/staro". 

22 

Janez Janša ne sme biti na oblasti, kot ne sme biti sploh nobeden, ki ni "naš". Ni važna pandemija, niso važne posledice. To se lahko 

normalizira samo takrat, ko bodo "naši" na oblasti. Ni važno protestiranje, ni važno širjenje skepse prek RTV in ostalih medijev, ni važna 

mobilna aplikacija, ki sledi stikom, ni važno nič. Naša dolžnost, nas avantgarde je, da smo mi na oblasti, v "naši" Sloveniji. Šele potem lahko 

stečejo procesi glede reševanja kakršnikoli težav. Ne moremo pa dopustiti, da bi "naši" Sloveniji vladal kdorkoli drug kot Mi, ker smo Mi 
zgodovinsko določeni, da vodimo Slovenijo. Vse drugo, kar ni Naša vlada, je kolaboracija, fašizem, propad demokracije. V demokraciji 

lahko v Sloveniji vladamo namreč samo Mi. Kdor tega ne razume, je pač fašist. In sveta demokratična dolžnost vsakega je, da pridemo Mi na 

oblast, potem bomo Slovenijo reševali naprej. V Sloveniji je demokracija možna samo skozi Našo oblast. Živela Levica, živel Tito, živeli 
proletarci, SF-SN! 

23 

Kot kaj pa g. Erjavec. Vedno ste bili člen in vzrok za politično krizo. 

 
Ponovna izvolitev Karla za predsednika, kaže na stanje demokracije in je rezultat negativne selekcije. 

Očitno so interesi iz ozadja botri KUL preveliki, saj je v igri veeeliko denarja. Ni pomembna enotnost naroda in njegov blagor, ampak zgolj 

oblast posameznikov za napajanje pooblaščenih korit, ki zagotavljajo biološko preživetost naslednikov tranzitne levice. 
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24 

Bolje bi težko povedal! In Pivčevo je stolkel iz položaja ravo interes Erjavca. To je bila medijsko zelo lepo organizirana kampanja vrnitve 

Karla na položaj. ...... TISTI, KI SO JANUARJA stolkli Erjavca in nastavili Pivčevo, so decembra ponovno glasovali za Erjavca. 
Predsednika DESUS-a voli cca. 220 delegatov, članov stranke DESUS, ne pa medijsko organizirana kampanja. 

25 

Erjavec kar tako naprej -- očitno so Jjanševi ,,falangisti ,'', besni in prestrašeni . Seveda bo proti tebi zdaj brizgnila vsa njihova umazanija 

podtikanje neresnic , vendar je potrebno ostati miren in utrdili položaj v stranki, kjer je kar nekaj prikritih jj celic . V pravem trenutku -- 
najbolj neugodnem za trenutno vlado pa bo potrebno napraviti pravo potezo ... 

 

26 

Nikar se ne zanašajmo na enostavno seštevanko. 46 formalnih glasov (ki jih seveda še zdaleč ni) ne pomeni tudi dejanskih 46 glasov pri 

tajnem glasovanju. 

 
Fajonova si tudi v najhujši nočni mori ne želi pustiti 15.000 evrov v Bruslju in priti na 3.000 v Ljubljano. 

Šarec in Bratuškova tako ali tako mislita, da sta onadva edina sposobna voditi vlado. 

V KUl z Damijanom verjame edino še Mesec. 
 

 

V Kul z Ehjavcem pa še ta ne. :)))))))) 

27 

Mislim, da se zgodba te vlade zakljucuje. A mislite, da je Eerjavec prisel nazaj v politiko, da bi si dokoncno umazal svoje ime s 

sodelovanjem z JJ. On nas bo odresil Janše in bo to tudi naprej metal do naslednjih volitev. Verjetno se mu bo zaradi tega racunica tudi izsla 

in bo imel na koncu vec poslancev. Zakaj bi se vracal nazaj v politiko, da bi bil lakaj JJ-a in s tem ena najbolj osovrazenih oseb v Sloveniji. 
Njegov plan je uresnicljiv. Izhod iz vlade Ddesusa in s seboj odpelje se 3--5 poslancev SMC. Karl postane heroj levega politicnega pola in s 

tem si bo na naslednjih volitvah prisluzil vecje stevilo poslanskih mest, kot jih ima sedaj. 

28 

Računica je v resnici jasna -- bBožanstvo lahko vlada brez DeSUS-a. Zakaj? Ker imajo poleg članov koalicije na svoji strani tudi SNS. 
Skupaj z manjšinci tvorijo 46 glasov -- brez DeSUS-a. 

 

SMC ne bo šel iz koalicije, ker jim je v njej prelepo. Ravno tako DeSUS ne bo v celoti stopil na drugo stran. 

 

 

V politiki je pomembna oblast, moč in denar. Za bevskače pa dodam -- ja, pa papcanje jastoga in pupcanje konjaka. 
 

 

Levi pol naj najprej pri sebi razčisti par zadev -- potem pa se gre ustanavljanje koalicije. Do leta 2022 imajo veliko dela, če to želijo. Tako da 
-- trenutno politično stanje je v ... (dodajte kletvico po lastni izbiri). 

29 

Odlično, vsaj ena škoda manj, ministrovanje ni zanj. V koaliciji naj počne kar hoče, le upokojence naj pusti pri miru, brez njega jim gre 
zadnje čase, ko ga ni bilo, precej bolje. 

30 

Slovenija je abortus demokracije. Propadla osamosvojitev brez lustracije. Nikoli nismo imeli niti šanse biti druga Švica, niti pol Švice, saj je 

projekt Slovenije že od začetka bil zastavljen kot plen in kraja. "Naše, naše, naše. Bomo že mi uredili.". Lahko izženeš komunizem iz 
parlamenta (pa še to ne z Levico), ne moreš pa izgnati komunizma iz glav, sploh ne iz tistih, ki so se s takimi manevri mastno omastili z 

močjo in denarjem. Tako je še danes vse "naše, naše, naše" in "bomo že mi uredili". Farsična fasada demokracije v Sloveniji je že tako 

razpadla, da ostaja samo še razgaljen goli zid med "našimi" in "drugimi" (ki jim lahko poljubno nadevamo pojme, kot so fašisti, rasisti, 
ksenofobi, izdajalci itd.). Med "avantgardo", kateri Slovenija pripada kot plen in lastnina in ostalimi, ki nimajo legitimne pravice biti slišani v 

Sloveniji, razen da jim poberem davkoplačevalski denar za našo avantgardno vodenje Slovenije, "naše" Slovenije, ker je "naša" in ne vaša. 

Adijo Čehi, adijo Slovaki, adijo Madžari, adijo Poljaki, prehitevajte nas po levi in po desni, ni važno. Važno, da je Slovenija "naša" in da 
bomo že "mi uredili". Živel Tito! 

31 

Precej zabavno je opazovati razne "levake", kako zelo ječijo, ker lahko PV, ki jim ni po godu, sporoča reči, kot jih on želi in ne, kot si oni 

želijo. Oni bi ga najraje kar utišali. 

32 

Zanima me samo, ali bo, ko pride Desus, naredil kaj za male in srednje podjetnike, ali bodo se vedno samo velike korporacije z zaposlenimi 

100--3000 varno delovale? Mi pa se za kruh ne bomo imeli , ker po pogledih se virus prenasa samo po malih podjetjih. 

Veliki so varni , ta male pa unicujejo na polno. 
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33 

Hahaha ... 

- "prepovedano protestiranje": neprijavjeno se je protestiralo celo poletje, a sedaj so protesti prepovedani. Enkra so celo nasilne proteste 
organizirali, da bi se na silo prišlo nazaj. 

- "Pprirejeni razpisi za frende": problem pri razpisih je predvsem, ker so nekateri oddaljeni od korita ;) in tega v zadnjih 30 letih niso vajeni. 

- "bljuvanje Bljuvanje zolca in razpihovanje sovrastva": Kordiš ali Fajon? Ne vem, koga misliš ... ali pa povej primere enih in drugih, da bo 
bolj jasno. 

- "mrcvarjenje Mrcvarjenje kulturnega ustvarjanja": mrcvarjenje Zlatkota, ker neupravičeno dobiva plačane prispevke (ker ima precej 

prevelike prihodke), je mrcvarjenje kulture? Ker koncerti so povsod prepovedani, če slučajno kaj drugega misliš .... 
- "Ffiasko z ukrepi in valjenje krivde na vse naokol": Ukrepi ukrepi so več kot dovolj ostri. Ne vem, kaj bi radi, da nas zazidajo? Mi, ki 

nismo poslušali opozicije in njihovih formalnih in neformalnih predstavnikov, ki so nas pozivai, naj ne upoštevamo ukrepov, smo se jih vsaj 

v grobem držali. ;) NIhče se pa jih ne more držat, namesto tebe ...  

34 

Imaš popolnoma prav, in to je vsem dobro jasno, zato pa bo ta vlada zagotovo zdržala do rednih volitev. Me nič ne moti, ker večino stvari 

dobro pelje, pravim večino, ker vse pa zagotovo ne, nihče ni popoln. 

35 

Tako je. Leva sredina naj se združi v eno stranko, naj malo poteptajo osebne interese, pa naredijo kompromis. Drugače spet težave pri 
oblikovanju koalicije, pa spet kreganje, pa spet narazen, pa spet Janša, ... 

36 

Pirden Karl! Tako bo DESUS samo pridobil na podpori, še posebej, če gre iz te vlade, ki SMC, DESUS in NSI uporablja kot svoje hlapce, 

ščit in orodje, za svoj dolgoročni cilj. 
 

Ne glede na to, da je tudi Erjavec vreden svojega .... je še vseeno,, tako politično, demokratično, kot civilizacijsko, svetlobna leta pred načeli 

in ideologijo SDS-a! 

 

37 

Dejstvo je, da si glede na povedano, ne upa prevzeti odgovornost in vstopiti v vlado -- stanje s pandemijo je izredno zahtevno. To seveda 
pomeni, da je konec upov za JPD. Zato nam mediji, lepo prosim, dajte zdaj Damjana Murka. 

38 

Pol Evrope se Janši smeji, druga polovica pa se zgraža nad njim, ampak skrajni desničarji imate to nekako vžgano v mozak, da vedno 

potegnete z luzerji. Dobro no, če imate tak fetiš, ni mi pa jasno, zakaj se nekam ne zaprete in trpite tam s sebi enakimi. Zakaj morate še 
druge, poštene, pridne in svobodne ljudi vleči v lasten fetišerski drek? 

39 

Jupiter17, RTV; , STA nista ideolosko vprasanje, ampak sta realnost, kaj potrebujemo RTV in STA, da pesnijo kot NOVA 24? Ali ti beres to 

NOVA 24, saj tam niso normalni, obrekovanje, pljuvanje ... kje si to videl na RTV ali STA?. Kulturnemu delavcu, da vzame ABLAST 
pravice, to ni vredno, da zivimo v SLOVENIJI ... Uni Lisićina, pa itak je desnicar ... Jenul pa je enako kot tisti idiot, kateri podpiral JJ pred 

sodisci, na koncu pa ni znal izpeljati volitev ... kako mu je ze ime, Primc ... he, he, idiot, kje je sedaj? 

40 

Levičarji so padli tako globoko, da celo Erjavca vidijo kot odrešitev. Ker nimajo nobenih standardov, jih ne moti niti to, da ni bil izvoljen na 
nobeni listi. Ojoj. Če njemu ne uspe, pa morda kaka branjevka na trgu? Tista, ki zelje prodaja je dovolj glasna. Btw. Šarec: 

" Jože P. Damijan se obnaša kot vegetarijanec na kolinah. " 

41 

Sej to je največja žalost ... a res nimamo nobene alternative? Tukaj ni problem levo ali desno ... znebiti se moramo tistega sociopata na vrhu. 

Če bi obstajala desna opcija brez Janše, bi bilo zame tudi ok. 

42 

Bolje bi težko povedal! In Pivčevo je stolkel iz položaja ravo interes Erjavca. To je bila medijsko zelo lepo organizirana kampanja vrnitve 
Karla na položaj. Zdaj se mora pa stric Erjavec lepo zahvalit pomagačem, ki so mu omogočili ponoven skok na vrh. Zahvalil se jim bo s tem, 

da pomaga zrušit še tisto malo stabilnosti, ki jo ima ta vlada. 

43 

Korl sploh ni bil izvoljen za poslanca, sedaj bi pa bil rad celo predsednik vlade. To je možno samo v Sloveniji. Če levaki že rušite vlado, 
potem bi bilo stokrat bolj normalno, da Serpentiška postavite nazaj na čelo vlade, on ima vsaj 13 polancev, Korl jih ima pa pet. 

44 
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Dejal je ( Erjavec), da glede izpolnjevanja zavez iz koalicijske pogodbe v pogovoru s poslanci ni zaznal večjih težav. "Več težav je z 
zadevami, ki ne sodijo v koalicijsko pogodbo."  

 

Plenilci vidijo samo izplen. Država? Komu mar, če gre za interese? Žal, DeSUS, sprejeli ste vse v paketu. Dogaja se popolna derogacija 
države in uvajanje avroritarnega režima. Nihče se ne more delati, da tega ne vidi in ne ve. Računica se ne bo izšla, če boste vztrajali v tej 

koaliciji in za finto jo zapustili tik pred volitvami. Enako velja za SMC. Ne bo šlo! Zdaj ali nikoli. Mislim, da se Erjavec tega popolnoma 

zaveda. 

45 

Hoho, ne, policijsko uro in vse ostale ukrepe imamo zaradi pandemije cCovid-a, jo imajo še marsikje po Evropi, ukrepe pa povsod, marsikje 

še dosti strožje. In vse ostalo temu sledi, nima smisla razpredati, ker sami veste, da lažete na debelo. Sem pa že 5x dokazal, da je Šarec utopil 

SMC in DeSUS, ne pa njun prestop v Janševo vlado. Si ne znate poiskati podatkov? Saj so javno dostopni. In ja, Šarec je diktator. 

46 

A so za izvolitev Erjavca uporabili scenarij kot v ZDA. Spet so našli nekaj neveljavnih glasovnih listov po pošti. Pravi Karlo, da mu 

upokojenci zaupajo -– ja, vprašanje je le kateri, mogoče le borci za borčevske pokojnine. 

47 

Predčasne volitve .... torej po tvojem, če imam prav, naj pridejo na oblsa tisti, ki so že bili pred temi, ki so sedaj? Ampak leva stran je že bila 
z vsemi temi, ki sedaj plozajo in nabijajo flaskule, plus Marjan Šarec, ki je vrgu puško v koruzo ... Če so tolko sposobni, zakaj pa ga. 

Bratušek ali pa g. Židan ni prevzel takrat zadeve ...??? Oba sta se v hlače podelala, sedaj so pa ravno te najbolj pametni ... Tako da ne vem, 

koga ti misliš imet na oblasti ... Optimisti. :) 

48 

Tole vse skupaj izgleda, kot da je Korl prišel nazaj za eno memorialno tekmo. 

 

Mal se pokazat, podelit par avtogramov, popihat -- razpihat prežvečeno mantro o 2. svetovni vojni (LOL), pojest en dobro začinjen, a ne 
premasten partizanski golaž (a ne z Jankovićem, ki ga je menda stal boljšega rezultata na zadnjih volitvah), ugasnit DESUS luč in se usest v 

svoj Porš in se odpeljat nazaj penziji nasproti v svoj istrski vikend. 

 
On je Desus postavil in on bo to zgodbo tudi zaključil. 

20 let. 

 
Hvala Korl, da si nam dal 'closure'. 

49 

Dovolj je sprenevedanja. Če ima KUL dovolj glasov, naj vložijo predlog konstruktivne nezaupnice, ko tako vpijejo, kako je vsak dan pod to 

vlado korak k propadu države. V nasprotnem pa gre za igrice v ozadju. Verjetno se v teh okoliščinah slabe epidemiološke slike in napovedi 
gospodarske krize levici ne bo ravno mudilo prevzeti oblast, ker bi se lahko ponovno razkrila njihova nesposobnost sodelovanja. Na levici so 

veliki egi, ki tekmujejo za isti bazen volivcev. Prevzem vlade bi pomenil za nekatere preveliko tveganje pred naslednjimi volitvami, ko v 

parlamentu zagotovo ne bo več prostora za vse stranke sedanjega sklica. Npr. Bratuškovi gotovo ni po volji vrnitev odpisanega Erjavca, ker 
se borijo za glasove upokojencev. 

50 

Razpad koalicije ne pomeni nobene novosti. Preprosto bi sledile leta 2021 nato nove volitve, ker levi pol se ne bo med sabo nič pametnega 
zmenil. In ponovi vajo. 

 

Rešitev je, da na desnem polu najdejo novega človeka, ki bo vodil vlado -- ker Božanstvo ni več primeren za to. Logar bi bil dosti boljši -- na 
primer. Ali pa kdo drug -- zaradi moči in izpostavljenosti Božanstva pač drugih nihče niti ne vidi. Čas je za spremembe na desnem polu in 

nato koalicija, ki ne bo temeljila le na Božanstvu in ostalih. 

 
 

To je rešitev. Ne pa neka "KUL koalicija", ki že iz aviona ne more uspeti. 

51 

Spoštovani gospod Erjavec, 
 

uUpam, da vam bo nekdo prebral ta post, ki je namenjen osebno vam. 

 
 

DeSus ima le eno možnost, da preživi kot parlamentarna stranka, in to je, da nemudoma zapusti to zlo vlado. Vse ostalo bo kaznovano na 

naslednjih volitvah, če ne prej. Ni potrebno pobrskati daleč nazaj, da ste videli, kaj so pokazale ankete, ko je stvar vodila Pivčeva, s svojim 
klečeplazenjem pred Janšo. Kot nadpovprečno inteleigentnemu politiku, izkušenemu in pretkanemu vodji svoje stranke, vam verjetno ni 

potrebno razlagati, da je trend priljubljenosti stranke potrebno začeti obračati navzgor z radikalnimi spremembami. KUL ni končna rešitev. 

Je pa nujen vmesni člen med današnjo pogubno politiko in boljšimi časi, po katerih velika večina Slovencev hrepeni. 

52 
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Korl, saj dobro veš, kaj moraš storiti. Saj druge ni. En poslanec bo ostal pri Kaplarju. Ostali pa boste šli. Ker ne bodo hoteli biti jeziček na 
tehtnici, bodo šli še 3 iz SMC-ja in zadeva je rešena. Kdorkoli, ampak res kdorkoli, bo predsednik vlade, bo bolje od tega, kar imamo. Še 

sporazum in jasen dogovor kdaj bodo volitve in gremo. Boš videl, še Gantar bo lahko končne začel obvladovati epidemejo. Daj Korl, saj veš. 

Nimaš kaj razmišljat. Ker alternativa je sedmina za DESUS. 

53 

Hm, Počivalšek je prišel v Studiu city ... 

 

In celo govori, da bi bilo glede ukrepov treba prevzet odgovornost, s strani vlade mislim. 
 

Zanimivo. 

54 

Čas je ravno pravi. Saj še kostimov ne rabijo. Damjan je že pripravljen za tiskovko, Alenka bo pa predstavila smernice loka tujim 
predstavnikom v angleškem jeziku tako, da bo svet vedel, kaj se v Sloveniji dogaja. Neverjetno, kakšne kapacitete imamo v opoziciji. Janša 

lahko glasuje proti sebi, a bo še vedno zmagal. 

55 

...... Dejal je, da se glede izpolnjevanja zavez iz koalicijske pogodbe v pogovoru s poslanci ni zaznal večjih težav .... aja .... kaj se je pa že 
uresničilo ..... le tako naprej, pa bo zmanjkalo volivne baze glede na namen stranke ...... Več težav je z zadevami, ki ne sodijo v koalicijsko 

pogodbo ..... a to imenuje težava ..... to mu bo uničilo stranko ..... 

56 

Zanimivo je pogledati zdaj Šarca, kako pljuva po JJ-u, pa čeprav se je Šarec takrat "pokakcal" in odstopil ter z tem vedel, da je bo naslednji 
za mandatarja Janša. 

 

Čeprav JJ-a ne podpiram, pa sem močno proti takim nesposobni "kljukcem" ala Šarec in še premnogimi drugimi v naši politiki, ki mnogo 
govorijo in malo naredijo. 

57 

Korl pravi, da se ni vrnil zato, da bi bil minister v Janševi vladi. Hoče pa postati predsednik vlade. Upam, da postane presednik vlade. Moja 

matka še vedno čaka, da bo imela 1000 evrov penzije, kot je Korl obljubil že deset let nazaj. 

58 

Kakšno nabiranje točk kar v svojem prvem PR po funkciji. V prvi meri jih skrbi lastna rit. Lasten obstoj. Da ne pogrnejo za 30 let, ker 

stranka na veliko razpada in je polna kontroverznih dejanj posameznikov. Držanje nad gladino s pomočjo parlamentarnih sedežev. In kar 

tako usput on to obrne v smislu, da vse to delajo pravzaprav za upokojence. Hahahahahah. 

59 

Ne, ni dosegel rekord JJ. JJ je na veliko žalost zmagal volitve. Rekord bo (če bo) postavil Erjavc. Bil bi namreč prvi, ki bi z 5.imi poslanci bil 

predsednik vlade. 

Direkten pljunek v ksiht demokracije in volivcev. 
 

 

Janša mi ni všeč, ampak moram priznat, da je zmagal volitve. Da je pa predsednik vlade, pa se lahko zahvalimo Šarcu. Njegov odstop je JJ-ja 
porinil v stolček predsenika. Če tega ne bi storil, potem JJ ne bi imel šans. 

60 

Počivalšek je rekel v SC, da če ne bo verbalnih izpadov v vladi, bodo nadaljevali v koaliciji, v nasprotnem predčasne volitve. 
 

Predčasne volitve torej. 

61 

Dela se na polno, ampak napačne stvari, škodljive, v napačno smer. A tebi se zdi gora 'podtaknjenih' zakonov, za katere vsi, razen vlada 
pravijo, da so slabi, v redu? Kot v firmi: če že moraš imeti nekoga, ki ni ok., je bolje imet nekoga, ki ne dela, kot nekoga, ki dela škodo. 

62 

Lahko se mu bo pohvalil z izvlečki iz Domokracije o beli rasi in načinu purifikacije, kot so tam opisovali. Sedaj me samo zanima načelnost 

Izraelske politike glede na njihove pretekle izkušnje, čeprav njihova sedanja ravnanja kažejo, da tudi oni razumejo zgodovino, enosmerno. 

63 

Smo edina država na svetu, ki ima upokojensko stranko v parlamentu. Zdej naj bi pa predsednik te stranke, ki sploh ni bil izvoljen parlament, 

in je v svojem okraju dobil 321 glasov, vodil vlado. Slovenija je res levičarska norišnica. 

64 
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Zanimivo je, da niti ne čutimo projektov levice ... 100 let na oblasti, Denacionalizacija ( vrnitev ukradenega premoženja ) pa še vedno 
nerešena. sSe mi zdi, da v Ssloveniji sploh nimamo, ne levice, ne desnice ampak samo hordo oblasti pohlepnih ... kradejo eni in drugi, samo 

ovce verjamejo, da so njihovi *levi ali pa desni* ta "nartabol". 

65 

To je tvoja razlaga. 
 

Karel je dejal, da noče odgovarjati, kot je že samo zato, ker je nekaj podpisal, beri pogodba Patria. 

 
 

Kot kaže, se bo zgledoval po Luki Mescu, ki prav tako ne prevzame vlogo predsednika in je le koordinator. Pa se je izognil odgovornosti, 

hkrati pa je " glavni ". Približno tako kot so pred vstopom v parlament dejali, da bi morali poslanci dobiti le 500 €, a ko so poslanci postali 
tega niso izvedli in veseli kasirajo 3.000 €. 

66 

Nnajbolje, da vprašaš kar njegovo hči na Iinstagramu -- morda ti bo odgovorila -- pa še druge podobne -– npr. Jjankovićevo nevesto . Obe se 

družita in živita v neverjetnem luksuzu glede na dohodke -- slovensko raziskovalno novinasrtvo pa nič. 

67 

Upam, da boste imeli Erjavca na očeh -- sedaj ima še 2. motiv za delo v svojo korist -- ko naj bi se njegova hči poročila s precej starejšim 

slovenskim poslovnežem. Mediji, spremljajte posle tega psolovneža v prihodnje -- morda boste presenečeni. 

68 

Jupiter17, poglej se enkrat odajo, kjer je Jeraj rekla, da bi spremenili sklep, pa tista iz sibkega clena ni upostevala ... Imamo NS, imamo 
predstavnike parlamenta, imamo 3 mesecno in letno kontrolo, imamo plan stroskov STA, kaj bi pa se radi, utisali STA, ker ne pesni DOBRO 

JUTRO PV JJ .... 

69 

Tovarišu St. Vepru in ker je pač prilika, tudi njegovim somišljenikom sporočam, da že vrsto let opazujem slovensko politično smetano ( 
dovolj starostnih izkušenj imam za to početje), v katero spada tudi sedanji predsednik slovenske vlade, Janez Janša. 

 

Zato z vso resnostjo tudi jaz lahko ponovim oz. se pridružim Juptrovem zapisu: 
 

 

jJaz nisem nikjer zasledil nespoštljivega odnosa PV do nas, državljanov. 

70 

Zakaj nastane politična stranka in za kaj ima potem sploh program. Koalicija izpolnjuje program Desusa, oni pa s tem niso zadovoljni. Nekaj 

tukaj ne štima. Tud ne more biti levosredinska stranka, lahko je samo sredinska. Upam, da ob naslednjih volitvah izpadejo iz DZ-ja. Njihovo 

mesto je v DS-ju. 

71 

Avantgarda NVO-jev, sindikatov, medijev, intelektualcev, akademikov NAPREJ! Sovražnik želi uničiti našo oblast in demokracijo in nas 

odrezati od naše družbene lastnine -- davkoplačevalskega denarja. Kot avantgarda si to ne smemo dovoliti! Svoboda demokratični Sloveniji! 

72 

Korl je spet dokazal, da nima hrbtenice. 
 

Razlogov imajo DeSUS, SMC in NSi dovolj, da SDS-u dajo ultimatom, ali gre JJ ali pa gremo mi. Ker z JJ-em, ki se je, ne le v notranji 
politiki, ampak tudi pred celotno svetovno javnostjo zblamiral ... bi moralo biti konec. Ampak Slovenija tone se bolj navzdol. Ko si clovek 

misli, da slabse pa res ne gre ... Evo. 

73 

Po eni strani komaj čakam, da pade vlada, po drugi se pa bojim, da bo za cCovid bolnike zmanjkalo respiratorjev, ker bodo desni vsi od 
prvega do zadnjega na aparatih. 

74 

Heh, kadar gre za vpliv, moč in denar -- vsi ti trije dejavniki ne smrdijo ne levim, desnim, ne Desus-u. 

 
P. Ss.: Ko ko nam vsakoletno iz zdravstv. blagajne po trditvah naših strokovnjakov ponikne po 400 MILIJ EU letno in kadar Pivčeva mora 

zapustiti "prizorišče" zaradi kosila in sob ... 

75 
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Kahlovo izmikanje prisotnosti v vladi RS je dokaj preprosto razvozlati. Zunanje, notranje in obrambno ministrstvo vodijo osebe, ki jih Janez 
zaradi Kahla seveda ne more odpustiti oz. zamenjati , da pa bi bil Kahl spet minister "za kante", pa "ni govora". Lahko bi se zaradi članstva v 

isti stranki zamenjala z Gantarjem, pa tudi ne gre, saj bi vsi spet vpili, da uničuje stroko in nastavlja tišlarje ( Kahlov stari foter je bil tišlar) v 

ambulante. 
 

Kahl bo lepo kot svizec v luknji čakal, če bodo levaki uspeli sneti Janeza (... malo morgen) in tisti hip 

iz luknje zlezel ven ter povedal, da ima že več politične kilometrine kot vsi sedanji levaki skupaj; naprej si pa nadaljevanje zgodbe izmislite 
kar sami. 

76 

"Res nekaj delamo narobe." 

 
Menda nismo edini. Zgleda, da se dogaja tudi drugje po Evropi; so tudi tam krivi "vaši" krivci "Čordiič, Modenrrreen ..."? 

(Me pa žal ta moj zapis grdo spominja na privržence predsednika vlade, ki stalno sprašujejo, ali je za slabo stanje drugod po svetu (s 

trapastimi ukrepi) tudi kriv JJ. 🤨🏼♀️) 

77 

Hm, ... Hmm, ... Hmmm, ... nekdo je zapisal ...... Najprej menim, da nekdo pripisuje preveč miselnih sposobnosti Šarcu, četudi naj bi imel v 

taktiki podporo Črnčeca. Osebno menim, da nima te percepcije. In je puško snel ter zagnal v koruzo takoj, ko je na evropskem vrhu o cCovid 

izvedel slabe napovedi za leto 2020. Skratka, menim, da se je pokakal. Strinjam se s tem, da je politika "maratonski tek". In tega ne začneš 
nepripravljen. V opoziciji pa mimo nacionalnega interesa, s podporo MSM, z vodilno vlogo nacionalne (?!) RTV, rovari preveč kaviar 

politikov. Ti me še najbolj spominjajo na izjavo Kosmove v 90-ih, da bo v enem mandatu poskrbela za blagostanje svoje družine (menda). 

Torej, čez noč. To pa ne gre. Ona je živ dokaz. Glede na to, da ima morda tudi Erjavec mokre sanje za mandatarstvo, menim, da sodi v 
kategorijo raznih Damjanov ali še slabše, namreč, on se je preizkusil na volitvah. Kakšne simpatije dosega v Slo. Družbi, je pokazal njegov 

volilni izplen. Zato me čudi podcenjevanje družbe s strani organov Desus, da so ga sploh potrdili za kandidata predsenika stranke. Njihov 

problem, ki bo zagotovo razrešen na naslednjih volitvah. Da si Slovenci zaslužimo več in predvsem boljše, se pa lahko strinjam. Bi pa od 
xxxx pričakoval vsaj namig alternative Janši. Je ni, kajne? Ker ni maratoncev, ali vsaj politikov z maratonsko filozofijo, in ni aktivnih 

politikov, ki bi se tako dobro zavedali, kaj slovenski interes in še posebej, kako do uresničitve tega sploh priti. Pp. Ss.: leva opcija zaradi 

slepega sovraštva ne deluje v nacionalnem interesu. To delovanje je nekdo že poimenoval fašonizem. Kam takšna destrukcija družbe lahko 
Slovenijo privede, vemo. Zato bomo na volitvah, zgodnih ali rednih, volivci to zagotovo znali "nagraditi", pa če si nacionalna RTV še tako 

prizadeva oblikovati javno mnenje po svoji podobi. Bilo je nekoč ... vsa čast avtorju tega članka ... ni moj, je pa vreden copy-paste. 

78 

Jaz nisem imel toliko v mislih to, da bi se po predčasnih volitvah zamenjala oblast (čeprav je res, da bi potem leva sredina imela nekoliko več 
možnosti za sestavo vlade), se mi pa zdi, da bi, če bi volivci glasovali tako kot sem omenil v drugem odstavku, bi lahko v parlament prišla 

kakšna stranka, ki jo trenutno ni v parlamentu, v tem smislu se mi zdi npr. koristna stranka Dobra država, ki obljublja boj proti korupciji in 

bi, v kolikor pride v parlament, lahko potem svoj vstop v vlado pogojevala z večjo transparentnostjo oz. pravičnostjo, in bi tako lahko 
omogočila, da bi tudi vlada delovala bolj pravično in odgovorno. So pa tudi še nekatere druge stranke, ki se mi zdi, da bi morda lahko v tem 

smislu pozitivno vplivale, kot npr. Piratska stranka, Stranka Andreja Čuša itd. 

79 

Se grem stavit, da namiguješ na kakšno (neo) levičarsko pomlad in blagostanje, ki smo mu bili priča pri nas vrsto let in še ne tako dolgo 
nazaj. 

Če se ne motim, je še sSonce neolevičarskega izvora, vsaj po najnovejših izsledkih astronomskih raziskav in kvantne fizike. 

In prav po zaslugi te ideologije je pričakovano, da bosta teorija delcev in relativnostna teorija prav kmalu medsebojno kompatibilni. Verjetno 
že tja do pomladi, ko se dvigne mračna megla. 

Odermatt končal švicarsko veleslalomsko sušo 

https://www.rtvslo.si/sport/zimski-sporti/svetovni-pokal-v-alpskem-smucanju/odermatt-koncal-svicarsko-veleslalomsko-suso/544758 

1 

Haha, v gimnaziji smo leta 2014 tudi ustavili pouk, da smo lahko šli gledat zmago Mazejeve v smuku. :D 

2 

Stalno ponavljajo, kako Zubčić trenira skupaj z našimi in da se od naših uči. 

Men se pa zdi, da se bodo lahko naši začeli učiti od Zubčića, kako se odpelje finalno vožnjo. 

3 

Ne vem, kaj se vsi (ok., ne vsi, ampak nekateri) pritožujete nad strmino. Navzgor ne gre, tako da se ni za bat. Če hočeš biti kompleten 

smučar, moraš znati smučati in se priganjati pa tudi na "dolgočasnih", položnih terenih. Bo še dosti priložnosti za strmino -- Adelboden, KG 

... 

4 

Ččestitke predvsem Fordu, ki sploh ni tekmoval, in se je samo peljal, pa je vseeno končal tekmo na drugem mestu. 

5 

https://www.rtvslo.si/sport/zimski-sporti/svetovni-pokal-v-alpskem-smucanju/odermatt-koncal-svicarsko-veleslalomsko-suso/544758
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Skrbi, da v tehničnih disciplinah že nekaj let v svetovnem pokalu vozita le Kranjec in Hadalin. Kje so mladi? Dokler bosta Žan in Štefan 
konkurenčna, bo še iluzija, da smo smučarska nacija, potem pa nas čaka velika luknja. Podobno je pri ženskah v hitrih disciplinah, kjer nas 

rešuje Ilka, ki pa gre počasi h koncu kariere. Spomnimo se, ko smo v slalomu imeli na štartu 9 tekmovalcev, pa v veleslalomu vsaj 4. Očitno 

gre alpsko smučanje pri nas po poti biatlona, kjer se še skrivajo za rezultati Faka. 

6 

Na mehkejšem snegu se danes Žan nikakor ni znašel. Niti približno tako napadalno, kot v soboto. Upam, da v drugo pridobi kako mesto in 

tekmo konča med deseterico. 

Tako položnega veleslalomskega terena v tej sezoni več ne bo, verjamem, da bo Žan na naslednjih tekmah spet pri vrhu. 

7 

vV idealnih razmerah je sekundo pred ostalimi, je po zmagi Adelbodna v lanski sezoni govoril trener. V soboto je rekel, da upa, da naslednjic 

tekmecem ne bo prepuatil niti drobtinic. 

No ... malo vec skromnosti oz. trezne presoje ne bi škodilo. 

8 

Odermatt najboljši v veleslalomu trenutno, 3 stopničke v 3 tekmah na uvodu v tej disciplini, deklasiral je konkurenco, je na dobri poti do 

malega globusa v tej disciplini. 

9 

Povsem ponesrečena vožnja v zadnjih zavojih, pred tem solidno, ampak nič posebnega, precej napak. Nič, današnjo tekmo pozabiti, čez 2 
tedna prihaja Alta Badia. 

10 

Se strinjam. Bergant ga javno preveč hvali -- saj lepo, da verjame v svojega tekmovalca, a mu ne dela usluge z izjavami, kot da gre za 

bodočega Hirscherja. 
Žan po moje nima potenciala, da bi dominiral in serijsko zmagoval, kot verjame in razglaša Bergant. Tudi za globus ni dovolj konstanten, kar 

pa še ne pomeni, da je slab smučar. Od njega pričakujem še kar nekaj zmag in stopničk, še več let bi bil lahko pri vrhu. Če se nikoli ne 

razvije v serijskega zmagovalca, pa kaj? Že če bi danes nehal smučati, bi bil med najboljšimi slovenskimi smučarji vseh časov. 
Lahko temu rečete luzerska mentaliteta, ampak športniki se ne delijo samo na legende in turiste. V tem trenutku pa je Žan itak naš daleč 

najboljši smučar. Danes si je zaslužil kritike, ni ga pa treba kot tekmovalca dajati v koš. 

11 

Bergant se meni, ko da je Kranjec neki serijski zmagovalec kova Hirscher, pa ni še nič oprijemljivega osvojil. Pa ne da mu ne privoščim, a s 

takim odnosom kaže neko podcenjevanje do tekmecev, pa nima razloga za to. Bo moral še napredovati v teh težavnih razmerah, kot it so bile 

danes. Saj na res ledenih podlagah niso tekne celo leto. Tu mu mira prav Bergant pomagat ali pa poiskati koga, ki mu lahko. 

12 

Lahko bi komentatorja povedala npr., da je Štefan Hadalin v prvi seriji za vodilnim zaostal za 2:26, kar je bilo premalo za preboj v finale!!! 
Pa o Mavuši Ferk, kaj sploh dela v reprezentanci, npr. ? Smučarska zveza in njeni športniki imajo precej privilegiran položaj med 

slovenskimi športniki, izgleda?? Glede na to, da so njihove tekme non-stop na nacionalni TtVv? So tudi največji porabniki 

davkoplačevalskega denarja ? Vsi športniki s plačanimi službami, osebnimi sponzorji itd. ... ? Le zakaj? Za povprečno smučanje, skakanje 
...?? Da ne govorim o vodstvu SZS in njihovih plačah, ki se skrivajo ? In kakšen nacionalni šport je smučarija, lepo vas prosim ???? 

13 

Orgazmični kriki SLOVENSKEGA komentatorja ob tujih športnikih so dokaz, kako slovenceljski smo tudi na tem področju! Kaj nas briga, 

kdaj so kaj osvojili nazadnje Švicarji ipd. -- radi bi kaj več zvedeli, zakaj naš tekmovalec ne zmore dveh voženj, da o tem, da je edini, ne 
pišemo ... Da bi Avstrijec norel ob vožnjah Nemcev? Ni šanse. Ker pa se ne sme vtikati v domače "tabuje", pač orgazmira ob tujcih .... 

bolano! 

14 

Žan Kranjec me je danes spomnil na Špelo Pretnar v njenem zadnjem stadiju kariere. Če ti proga in pogoji odgovarjajo, potem je JA, če ti pa 

ne, potem je pa NE. Skratka, človek zna smučat, ampak zaznati je tudi precejšnja limitiranost ..... 

15 

Kolesarji so trenutno ena redkih naših svetlih točk v individualnih športih! 
Če bi imel Žan in komplet skakalna SLO ekipa samo polovičko Rogličeve in Pagačarjeve mentalitete, bi bilo danes in včeraj vse drugače in 

na višjem nivoju! 

16 

Mmi že zdavnaj nismo več smučarska nacija. Saj najbrž se bo zgodil še kakšen dober individualni projekt, kot reprezentanca bomo pa na 
nivoju npr. Slovakov, ki se nikoli niso smatrali za smučarsko nacijo. To iluzijo, da smo mi še zmeraj smučarska nacija, forsirajo mediji in 

njihovi podkupljeni športni novinarji, ker nekaj ljudi dobro živi od tega, saj požrejo največ denarja iz državnega športnega proračuna .... 
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Pri nas ni več snega na vsakem hribu, da bi se mularija s tem ukvarjala relativno poceni. Danes moraš imeti bogate starše, da sponzorirajo 

tvojo "kariero", kar seveda totalno oži in na brez zvezen način selekcionira bazen talenta pri nas. In kar je najhuje, naši otroški in mladinski 

potenciali več časa preživijo v avtih in kombijih, kot na smučišču, ker se vozijo v Aavstrijo. Kje je potem tukaj smisel, da je pri nas ta šport 
še vedno tako medijsko in politično privilegiran?! 

17 

Kkonkurenca je zelo huda v tej disciplini, naš Kranjec pač ni stroj za zmage, Švica pa se po dolgem času veseli zmage v veleslalomu, 

Odermatt je v življenjski formi. 

18 

''Sigurno nisem zadovoljen. Polovico ali tri četrt proge je v finalu solidno kazalo. Nato sem povozil kamen in naredil še taktično napako, ker 

sem šel na zunanja vrata," je povedal Kranjec, medtem ko je Klemen Bergant predvsem vesel, da so osnove še naprej dobre: "Danes se žal 

niti Žan niti Štefan (Hadalin se ni prebil v finale, zaostal je 2,26 sekunde) nista najbolje znašla. Žan je sicer v finalu poskušal in se proge lotil 
malenkost drugače, ampak se mu je zgodilo kar veliko stvari. V tej zgoščeni konkurenci je od 2. mesta do Žana osem desetink sekunde, ki jih 

je sigurno izgubil s svojo napako. Žal vsak dan ne moremo biti pri vrhu, vemo pa, da tako Žan kot Štefan smučata dobro in sem prepričan, da 

bo že naslednjo tekmo drugače." 

 

Ko 2x v istem od 2 oseb slisim “sigurno”, je gotovo (ne pa sigurno) veliko BS. 

19 

Ne vem, zakaj Kranjca primerjaš s Pretnarjevo, saj ne glede na razmere v zadnjih treh sezonah ni bila več konkurenčna za vrh s tendenco, da 
je vse slabša. Kranjec lahko konkurira za zmago in za stopničke, a le če so razmere idealne. Vsem je že zdaj jasno, da s takimi padci v drugih 

vožnjah ne more konkurirati za globus, občasno le za vrhunsko uvrstitev, a spet le, če ne dela napak. Tu je preveč lukenj v znanju. Žanu nič 

ne očitam: je super dečko, trdo dela in se srčno bori. Od srca mu privoščim uspeh. A vse to ne bo dovolj za mali globus in za posamične 
zmage, preveč je izpuščenih priložnosti, ki so ga lani stale globusa. Trener mora tu iskati izboljšave (spomnite se Massija, kako je pritiskal na 

Tino in jo gnal na trening v vseh razmerah). Kar se Zubčića tiče, je v drugih vožnjah tako borben in napadalen, da Kranjcu ne zadošča niti 

sekunda prednosti. In za razliko od Kranjca iz tekme praktično vedno izvleče maksimum -- v soboto prvi, danes tretji. Bil je sicer za las ob 2. 
mesto, a za njim je bilo kup tekmecev. Hrvat, kot bi kalkuliral v prvo, malo zadržano na začetku, v drugo pa popoln napad iz ozadja. 

Neverjetni so predvsem njegovi finiši -- če nima smučar pol sekunde prednosti na zadnjem merjenju, ga najverjetneje ne bo premagal. Rad bi 

enkrat Zubčića videl pod pritiskom vodstva po 1. vožnji, ko bo moral braniti prvo mesto. Medtem ko sta Kristoffersen in Pinturault po 
slovesu Hirscherja za Kranjca postala premagljiva, so se pojavili novi, mlajši tekmeci s katerimi in Kranjec zdaj posla, Zubčić in Odematt. 

Ne bo mu lahko. 

20 

Ajajaj ... Spodaj pri enem zavoju povsem zgrešil linijo. Čim prej pozabit in gradit na sobotnem nastopu. Prihajajo mnogo težji tereni in 
verjamem, da bo Žan tam pri vrhu. 

21 

Ne vem, zakaj se govori o neki psihi, sreči itd. Dejstvo je, da pač Kranjec ni za zmagovalca in fertik. No, saj ni slab, je pa za mesta, okoli 7 

in nič več, kar se tiče skupne razvrstitve. Fizično je močan, samo je preveč zategnjen. To pa je odločilno v vseh športih. Sem gledal napr., 
nogometaše Bayerna in Leipziga. Pa to gredo, lot osice, eksplozivnost v nulo. Tega ne moreš natrenirati (kot Ilka ne zavojev), to ti da Bog 

oz. narava, se narodiš. No in to imajo današnji prvi trije. Upam, da bo Zubčić letos prvak, pa Hrvat gor ali dol, smuča fenomenalno. 

22 

Zastičenost istih ljudi, istih funkcij, istih lobijev pomeni: ni premika. Ker premik pogojuje ambicija in z njo trdo delo. Šarlatani pa nam 

razlagajo iz leta v leto isto -- samo da ohranijo svoje pozicije. Pa saj je enako v nogometu, kjer Čeferinova oligarhija dela kar hoče, mi pa 

gledamo jugoprvenstvo v Sloveniji, naši mladi pa izginjajo. Kaj je storil za to Mijatović in kdaj je kak novinar o tem zmogel kaj 
študioznega? Zato smo tam, kjer smo. 

23 

Gglej, jaz sem nekoč kar veliko previsel na hrvaških forumih in sem bral njihova jamranja, kako sta bila nekoč Kranjec in Zubčić oba sijajna 

mladinca (1 leto sta razlike starosti) in kako je naš Kranjec postal veleslalomski As, njihov Zubčić pa niko i ništa. Da je očitno pri njih vse 
narobe, odkar ni več Kosteličev, kako ne znajo in blabla .... ampak stvari se včasih obrnejo .... dajte se ljudje sprijaznit, da ima lahko tudi 

kakšen Hhrvat talent za smučanje, ipak je to individualni šport. Ni to primerljivo s Ššvedsko košarko, za katero bi moral stati en resen 

SISTEM .... mene mnogo bolj moti, kako npr. noben Sslovenec nima talenta za tenis (ki ga sicer sploh ne gledam), ki je v svetu 100x bolj 
prepoznaven od smučanja in s hujšo konkurenco, Hhrvati pa že leta razturajo v Ddavisovem pokalu in so proizvedli ne vem koliko top 

igralcev .... kaj potem, če Hhrvat nabija našega v smučanju, a vam nacional ego res toliko trpi zaradi tega? Priporočam, da malo revidirate 

neka svoja stališča .... ja, v jugi Jugi smo mi bili "zadolženi", da pokrivamo smučarski šport pa hokej, ampak stvari se s časom spreminjajo 
...... zagrebški Medveščak je v hokeju veselo igral EBEL ligo še po tem, ko sta oba naša 2 kluba odletela ven iz te lige ... ne se čudit, če bo 

čez čas tudi kakšen Ssrb ali Bbosanc nabijal naše v smučanju, sploh ker se pri nas tako "kvalitetno" dela v tem športu, ki mu Llaurenčiči, 

Vvrhovniki, Hhudomalji tako veselo pokrivajo hrbet ..... 

24 

Ja, hokej res. Jaz pa ne mislim isto kot ti. Seveda moja pripomba nima nacionalisticnih konotacij. Ampak ce nas Hrvat razbije v smucanju, je 

isto, kot ce bi nas Svedi v kosarki. 

Meni gre na zivce to, da za razliko od Zubcica (ki je fejst poba) letos v drugem teku nas jajca ze v startni hisici na toplem pusti. 



202 
 

25 

Žan bo moral v drugo precej bolj napadati. Preveč kontrolirana vožnja in premalo je spustil smuči. Teren in postavitev sta med lažjimi, ker so 

danes tudi vremenske razmere boljše, to še bolj pride do izraza. Do konca sezone pa sledijo precej težji tereni, če bodo vremenske razmere to 
dovoljevale. Še pred SP Alta Badia in 2 veleslaloma v Adelbodnu. Je pa razpored tekem za veleslalomiste čuden. Od Adelbodna do SP bo 

minil več kot 1 mesec, ker bo januar poln smukov in slalomov. Težko bo tempirati formo za vrhunec sezone. 

26 

Super, da so sedaj sami zahtevni in pravi velesalomi. Verjamem, da bo Žan še osvajal vrhunske rezultate. Žan je konstanten tekmovalec, je 
že pokazal. Tole danes pa je na žalost preveč izgubil v spodnjem delu (tako kot skoraj vsi). Njegova šibka točka je mehka podlaga, vendar 

gre za izjemnega smučarja. Pa kaj, če ni serijski zmagovalec, saj to je bil samo Hirscher. 

GZS: Cena drugega vala epidemije trenutno pri 520 milijonih evrov 

https://www.rtvslo.si/gospodarstvo/gzs-cena-drugega-vala-epidemije-trenutno-pri-520-milijonih-evrov/544795 

1 

Ne rešuje življenja. Koliko življenj so ukrepi rešili? Meni se zdi, da nimajo nobenega učinka. Vsak dan 1000--2000 okuženih po več tednih 

ukrepov je rezultat našega "reševanja ljudi". Posledica "reševanja življenj" je ekonomski propad in verjetno na tisoče mrtvih. Da o 

psihološkem genocidu sploh ne govorimo. Prepoved prehajanja občin je največji nateg tega in verjetno tudi prejšnjega stoletja. Naš premier 
gre pa na izlet v Izrael. 

2 

Teh 520 milijonov ni noben problem. 670 mil. € za NATO, ni problem. Falirani nakupi ventilatorjev in mask, niso problem. Temeljni 

dohodek za župnike in pomoč cerkvi, ni problem. 
 

Problem bi bil, če bi se plače in pokojnine dvignile za 2o €. Takrat bi prišlo do kolapsa finančnega sistema. 

 
 

Zato bodimo ponižni, z nagobčniki na svežem zraku in tolerantni do lumparij naših vrlih oblastnikov, da ne bomo zafurali države, ker kriv bo 

vedno narod. SARKAZEM!!! 

3 

Kot je že marca rekel švedski strokovnjak Dr. Tegnell. Na koncu bomo vsi tam tam glede števila okuženih in umrlih z ali brez ukrepov. 

Seveda z ali brez ukrepov pa bo razlika v gospodarstvu in psihofizičnemu stanju ljudi. 

4 

vsak Vsak poslušen državljan mogoče res stane kapitaliste, ampak definitivno rešuje življenja in razbremeni zdravstven ssitem. 
 

če Če izbiramo med življenjem / smrtjo in profitom, mislim, da bi to moral biti no brainer (za vsakega s kančkom empatije, psihpati izvzeti 

seveda). 
 

 

še Še posebej, ko pomislimo, da v preteklosti delavci do profita so bili nič ali pa zgolj minimalno upravičeni. torej Torej bolje rečeno, če 
izbiramo med življenjem / smrtjo in profitom kapitalistov ... 

 

 
država Država je v tem času naredila eno dobro delo -- financiranla čakanje na delo, da ne bi bilo odpuščanj. a A tudi to ne bo moglo trajati 

večno. bi Bi bilo pa manj potrebno, če ne bi po ukazu EU odprli mej in dovolili uporabe turističnih bonov, ko so se slovenci Slovenci gnetli 
po prenatrpanih slovenskih plažah. sedaj Sedaj bi imeli minimalno okuženih, kot čez poletje. lahko Lahko bi rekli, da popravlja lastne 

napake. 

5 

To ni cena drugega vala epidemije, ampak ukrepov proti podjetništvu, saj niso bazirani na nobeni empiriki, ki bi potrdila, da so dejansko 

učinkoviti proti epidemiji. 

6 

Zavajajoče poročanje ustvarja napačen vtis. Kriza nastaja zaradi grozeče epidemije, ne zaradi političnega razglašanja ukrepov na osnovi 

predlogov medicinske stroke. 

7 

Ravno to, da je 1300 hospitaliziranih in 2000 umrlih, pove vse, kar je treba vedeti o smiselnosti ukrepov, ki jih imamo. Pa ne zdaj z onim, da 

bi bilo še huje, če jih ne bi bilo, ker ni nobene empirike, ki bi to potrdila, enako, kot je nemogoče dokazati neobstoj boga. Ali povedano 

drugače: fajn nas netegujejo, da se prerekamo med sabo, vladajoči razred pa konsolidira svoje položaje na naš račun. Srečno. 

8 

https://www.rtvslo.si/gospodarstvo/gzs-cena-drugega-vala-epidemije-trenutno-pri-520-milijonih-evrov/544795
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Se pravi 500 mio za ta 2 meseca + recimo 500 mio za spomladi + 300 mio, kar so dali za nadomestila plače = 1.3 miljarde in imamo pokrito 
"korona norijo" za eno leto. 

 

Zapufali smo se ekstra za 6 miljard "za korono", kar bi moralo biti dovolj, reci piši, 3--4 leta, da večina pol leta ne dela nič. Jajo je naprej dal 
do sedaj 300 mio za plače, sedaj pravi pa, da denarja ni več. 

 

 
Kam je šlo 5,7 miljard? 

9 

Vlada bo sedaj dajala denar nekomu, ki sploh ni državljan, ampak je gospodarski subjekt. Denar državljanov pa se ne bi smel dajati v 

zasebne roke, saj temu ni namenjen. 

 

10 

Bencin se je v preteklem letu pocenil za prb. koliko: 25 %? Pa vsi vemo, da sprememba cene goriva potegne vse drugo za seboj. Cene na 
drobno pa, da so se znižale za 0,3 %? Kje je razlika? 

 

Mimogrede: cene storitev so se grozljivo povišale. Razne komunalne storitve in podobno mislim. 
 

 

P. S.: iIzgube naj plača kapital. Tudi, ko je bil dobiček, ni delil. 

11 

To pa resnični ni neka velika cifra -- za nas Slovence mislim. 

 

Ocenjena škoda cca 450 mio eur, ki jo bomo morali namesto bank plačevati kot odškodnine prevaranim ljudem v primeru, da Slovenija ne bo 
možna obsoditi bank zaradi kreditiranje v tuji valuti doma, ter bodo tožbe oškodovanih vložene na sodišču EU -- je proti temu pravi drobiž. 

12 

False dilemma. Izbiramo tudi med smrtjo in trpljenjem, med smrtjo in pohablenostjo, med smrtjo in izgubo dostojanstva ... 

13 

Dodatni 20 % davek pa plača gospodarstvo. Kot vse ostalo za javno sektorski fikus. Bolj bi bilo zanimivo izvedeti, kam je janez Janez zmetal 

milijarde, vzete za korono. 

14 

Slovenija je na lestvici Climate Change Performance Index 2021 nazadovala s 44. na 51. mesto in zaseda zadnje mesto v EU. V boju s 

podnebnimi spremembami gre najbolje Švedski, na zadnjem mestu so ZDA. 

15 

Pa kaj si ti čisto izgubil kompas? 

 

Tvoja (ne)logika je sicer nevarna. Če zahtevaš od delodajalcev, da iz prihrankov financirajo izgube, sprejmi tudi možnost, da bomo delavci iz 
prihrankov krili kako izgubo ali dolg države ... 

 
 

No, to itak počnemo, ko najprej plačamo davke in prispevke na plačo, nato pa iz tega istega denarja še 22 % DDV, ko kupimo premoženje ... 

na koncu pa še NUSZ, davek na promet nepremičnin, davek na motorna vozila, davek na plovila ... jaz Jaz predlagam, da obdavčimo še kaj, 
npr. prihranke podjetij, pa prihranke posameznikov ... pa Pa dajmo obdavčit še zaloge hrane v ozimnicah. Mogoče pa bi dali še en ekstra 

davek za varnost na delovnem mestu, vsem javnim uslužbencem 20 % dodatnega davka od bruto plače za varnost zaposlitve, saj to ni veliko, 

davek na izplačilo dividend je 27,5 % ... #UPORRAZUMU 

16 

Aha, zdej je pa GZS kriva za neumnosti, ki jih počne ta vlada in uničuje male podjetnike. Verjetno zato, da bi jih spravila do bankrota, potem 

bi pa oni in njihovi pajdaši lastniško prevzeli vse propadle firme. Dalje pa si sami mislite, kar hočete ... 

Vedno več kazni zaradi nenošenja zaščitnih mask, pravna podlaga pa precej vprašljiva 

https://www.rtvslo.si/zdravje/novi-koronavirus/vedno-vec-kazni-zaradi-nenosenja-zascitnih-mask-pravna-podlaga-pa-precej-
vprasljiva/543964 

1 

Kaznujejo nekaj, kar nikjer ni definirano. 

 

https://www.rtvslo.si/zdravje/novi-koronavirus/vedno-vec-kazni-zaradi-nenosenja-zascitnih-mask-pravna-podlaga-pa-precej-vprasljiva/543964
https://www.rtvslo.si/zdravje/novi-koronavirus/vedno-vec-kazni-zaradi-nenosenja-zascitnih-mask-pravna-podlaga-pa-precej-vprasljiva/543964
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Imamo ministra, ki ie prstopill. 
 

Imamo ministra za obrambo, ki je izgubil kamion. 

 
Poslali smo smreko v Vvatikan in do tja pripeljali oskubljeno. 

 

Imamo za predsednika vlada kralja Ttwitterja ... 
 

Nadaljujem? 

2 

Upam, da se najdejo ljudje, ki jih bodo zaradi kršenja zakonov in ustave iztožili do golega. To, kar si dovolijo, je enostavno nezaslišano. 

3 

Ko Janez govori o medijih, ki so "pristranski", ima v mislih tocno take prispevke, ki razkrivajo, kako se zakoni spreminjajo sele po uvedbi 

nekih zahtev, ukrepov, ... 

 

Namesto normalne komunikacije in nekih zmernih ukrepov, kot so nosenje maske v trgovinah in ostalih zaprtih prostorih, nam zapovejo, da 

moramo maske nosit zunaj, tudi ko ni nikogar zraven, kot razlog pa navedejo aerosole, ki lahko virus ponesejo ne vem kam in okuzijo celo 

mnozico, cperav ni nikjer nikogar. 
 

To kasneje spremenijo, da lahko ob rekreaciji ne nosis maske, ce ni guzve, se pravi, se stvari sploh ne premislijo, preden se bleknejo. 

 
Pa sporocanje ukrepov prek Twitterja, pa pasivne groznje na novinarskih konferencah in rotacija nosilcev sporocil. A ni nikomur cudno, 

kako se kot na vrtiljaku menjajo ti, ki prenasajo vecja sporocila? Nekaj casa je Kacin, potem Gantar, sledi Beovicka pa spet malo Krek in 

vmes se kaksen nov. Rdeca nit pri vseh je pa ista, najptej se je Krek vmesaval v delo medijev, pred kratkim je to se Beovic naredila. Janez se 
pa najredkeje pojavi, ponavadi ko se kolobarjenje resetira in je treba malo pritisnit na vse bodisi s kaksno depeso v Bruselj ali pa s kaksnim 

intervjujem, kjer pohvali delovanje vlade. 

4 

Glede mask bi bilo treba posteno povedati, kaksna je njihova vloga in smiselna uporaba, pa tudi kaksne so negativne posledice nosenja. 
Maska zmanjsa kolicino virusa, ne prepreci pa okuzbe. To je mogoce le s fizicno (ne socialno) distanco. Natikat maske na prostem kar pocez, 

celodnevno nosenje v neprezracenih prostorih -- halo! Kdo je tako butast, da od ljudi to zahteva, jih kaznuje, ustrahuje, omejuje, 

podcenjuje?! 

5 

Nedopustno je, da se sprejema ukrepe, ki nimajo znanstvene podlage. Včeraj sem si vzel prosto in dan preživel v naravi in sicer na krajih, 

kjer cel dan nisem srečal niti ene osebe. V službo hodim peš in v zadnjem mesecu na tej poti, ki traja v eno smer 5 min., nisem srečal 5 ljudi. 

Na tej isti poti je znanec plačal kazen za nošenje maske po brado. Če bi poslušal Bergantovo, bi včeraj moral nositi v hribih masko in 
vdihavati CO2 namesto kisika. Ker jo nisem, še bil pač v prekršku. Nikjer točno ne piše, kdaj je nošnja maske na podlagi znanstvenih 

dognanj obvezna in kje je meja, ko ta magičen ukrep po mnenju strokovne skupine ni več smisel en. Na koncu bosta obramboslovca za 

nepotrebno smrt tisočih o krivila mene in lastno nesposobnost zavila v kršenje neučinkovitih ukrepov. 

6 

Vlada s svojimi razlagami zlorablja oblast in upam, da jih doleti kakšna sankcija. Dejansko bo pa itak stroškovna sankcija samo za 

državljane, ki bomo na koncu iz proračuna plačevali za sodne stroške. Od spomladi so imeli na voljo ves čas na svetu, ampak ne, dajmo še 
naprej tlačiti državljane z ukrepi, ki niso niti zakoniti. Ker ukrep nošenja maske nima zakonske podlage, je tudi sankcija policista izrečena na 

podlagi javnega reda in miru na koncu nezakonita, čeprav je samo izvrševal svoja pooblastila. 

7 

Pravna služba ni odgovorna za presojanje pravnosti?! Še manj pa za odgovore javnosti? No, kot že videno -- ko je v bližini SDS, se moramo 
krčevito prijeti za denarnice! Ali je to plenjenje proračuna, tajkuni, razprodaja firm, tožbe proti državi zaradi ad hoc zakonov brez pravne 

osnove ... demokracija in sposobnost na višku! 

8 

Država bi izdajala smiselne predpise, 
ljudje bi se držali predpisov, ki koristijo skupnosti, 

redarji, policaji in inšpektorji bi kaznovali samo za prekrške, ki škodujejo skupnosti, državi ali posamezniku. 

9 

Tega smo že vajeni s strani te oblasti od prejšnjih obdobij. Ampak se ne sekirajo, ker sodišča o njihovih nezakonitih praksah odločajo 
običajno šele v mandatu naslednje vlade. Odgovoren pa potem tako ni nihče. 

10 

Bravo. Zelo lepo povedano in razloženo. Saj mi ni toliko do dejstva, ali imajo pravniki prav ali ne, kot do tega, da se "skoraj opranoglavi" 

uradniki ob prebiranju zamislijo nad svojim avtomatiziranim početjem, poskusijo vklopiti nazaj svoje kritično razmišljanje in zdravo pamet, 
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čeprav jih hipnotično stanje še vedno obvladuje pri zadnjih stavkih , da spet niso pristojni za odgovarjanje na vprasanja glede tega in 
vtaknejo glavo v pesek. Kdo pa je ? Kacin, Hojs, NIJZ, Golum ali nedosegljivi gospodar vsevidnega Očesa? 

11 

Zanimiv način razmišljanja. Krivi so mediji, katerih dolžnost je obveščanje javnosti. V nobenem mediju nisem zasledila pozivanje k 

nenošenju mask. Pravilno je, da mediji opozorijo tudi na pravne vprašljivosti nekaterih ukrepov, za kar ni zakonske podlage. 
 

Nošenje mask na prostem tam, kjer ni množice ljudi, je navadna bedarija. In kljub temu, da marsikdo razmišlja podobno kot jaz, ta bedasti 

ukrep upoštevamo. 
 

 

Zate pa je najbolje, da se za dve leti zapreš v klet in tam ostaneš. Če bi leta 91 vsi razmišljali tako hlapčevsko, kot ti, Slovenija nikoli ne bi 
bila samostojna. 

12 

Pravna podlaga ni vprašljiva ... V odloku je zapisano, da je potrebno nositi maske. Vprašljivo pa je kaznovanje tovrstnega dejanja. Kazenske 

določbe, ki bi narekovala način kazni, ni. V ZNB je zapisano le za zbiranje, kršenje karantene ipd. 

 

Zaradi nenošenja mask te ne bi smeli ustavljati, motiti in ti dati fiktivno kazen (za zbiranje več oseb) ... 

 
 

Vse policiste in inšpektorje bi mogla doleteti kazen in odpoved delovnega razmerja ... Če bi bila seveda ta naša ljuba država pravna in 

demokratična ... Tako je pa diktatorska. 

13 

Slabo se nam pise, ko vlada in stroka toliko energije potrosi za iskanje raznih poti, kako omejiti ali kaznovati prebivalstvo. 

 

Je pa zanimiv ta del izjave pravnih strokovnjakov, ki sploh ne bi smel biti predmet razprave ... 
 

"Nošenje mask in razkuževanje je vlada sprejela z odlokom na osnovi 39. člena ZNB, in sicer v okviru 2. točke prvega odstavka tega člena 

.... Oba ukrepa sta nesporno ustrezna ukrepa za preprečevanje širjenja okužbe -- tu ni nobenega dvoma (!)." 
 

Medicinsko ustreznost naj ne bi presojali pravniki, torej je to mnenje v doticnem primeru nerelevantno. Po tem se jih verjetno tudi ni 

sprasevalo, ali? 
 

Kaj, ko bi si nasi odlocevalci vzeli za vzor malo okoliske drzave, razen Madzarske seveda. Pa se tam, ce me spomin ne vara, ne nimajo tako 

visoke kazni. 
 

Zalostni je, da pri nas veliko ljudi zagovarja te visoke kazni, ces ljudje so neumni in z njimi ni mozno delati, kot npr. na severu. 

To me spominja na tisto o biku in kako se njega lahko s sibo nauci pameti. 

14 

Eni imate pa res probleme, rtv Rtv, zakaj pisete take članke? Kaksna pravna podlaga? Pejte pogledat v klinicni center -- zaposleni so 

psihofizično izčrpani, postelj zmanjkuje ... 
Dokazano maske preprecujejo sirjenje epidemije. Je kaj za dodat? Ne se potem cudit, ce vam bo kdo od bliznjih umrl pred bolnišnico ... 

Ljudje, ce se sami ne bomo potrudil, se noben ne bo ... 

15 

Take neumne kazni (ki so tako ali tako protiustavne), katerih edini namen je represija nad ljudmi, se dogajajo zato, ker ni politične in 
kazenske odgovornosti za tiste vladajoče in odgovorne na policiji in politiki. Tisto spravljanje na protestnike, ki so vozili avte, je bilo tudi 

popolnoma neprimerno. 

16 

Torej, ko te bo policaj oglobil brez pravne podlage ali pa sodišče poslalo v zapor brez pravne podlage, boš mislil enako?? 
 

Tudi v prejšnjem režimu je oblast občasno ravnala brez pravne podlage. Torej se ti zdi prejšnji režim ustrezen?? Čemu je bil pa potem upor 

proti takemu ravnanju in zahteve po demokraciji, pravni državi in spoštovanju človekovih pravic?? 

17 

Namesto, da bi mediji spodbujali odgovorno ravnanje, raje izpostavljate pravno vprašljivost kazni za tiste, ki jih ne nosijo. Spet ne bote nič 

krivi. 

 
Maske so učinkovite, če jih vsi nosimo. Prosim, začnite se obnašati družbeno odgovorno! 

18 

Fora je v tem, da to ni dokazano. Sploh pa, če bi maske dokazano preprečevale širjenje epidemije, zakaj se jih ni niti priporočalo pri 

epidemijah gripe?  
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Tu si lahko na primeru nekaj držav na grafih ogledate, kako so okužbe šle v nebo, kljub temu da so maske obvezne. 
  

Zagovorniki mask zelo radi zabrusite, vsakemu, ki podvomi v učinkovitost teh cunc -- kar naj te kirurg operira brez maske. Verjeli ali ne, cel 

kup raziskav je bilo že opravljenih na to temo -- ko so primerjali operacije, opravljene brez mask in z maskami. LINK 
In kaj se je pokazalo? Da ni bilo pomembne razlike, oz. je bilo še celo malo manj okuženih ran, ko so operirali brez mask. Zakaj se pri tem še 

vedno vztraja? Kdo bi vedel ... 

  
Tu pa še kratek intervju s človekom, ki je 35 let delal na področju razvoja zaščitne opreme, med drugim je sodeloval pri razvoju N95 maske. 

19 

Problem se ustvarja, saj se vsiljuje, da so ukrepi vsiljevanje in nevrešitev. Podobne pribleme imajo mladoletniki, ki mislijo, da hodijo v šolo 

zaradi staršev in ne zaradi sebe. 

20 

V Italiji vsi nosijo maske v uradih na cesti povsod, drzijo se uredb in niso vec neumni, da bi dali skoz se en Bergamo. 

Pri nas je vse politicni boj, ocitno je levicarjem vseeno, kaj bo, samo, da kljubujejo vladi. Njihov šerif je odstopil, naj se skrije v mišjo 

luknjo. 

21 

Ok. Masko bi po priporocilih morali menjati vsakic, ko se navlazi, ker takrat zascita ni vec tasna, kot bi morala biti. Zdaj pa v realnost 

nosenja mask na prostem. Zadnje par dni je zunaj povecana vlaznost in tudi kirurska maska ( ne samo "modni dodatki", ki so baje po novem 

se eden izmed problemov, da tej vladi ne ratuje) je po 10 minutah z notranje strani dobesedno mokra. Torej bi moral par v enournem 
sprehodu cez mesto uporabit 12 mask. A se mi zavedamo o vplivu teh smeti na okolje? 

22 

Ko gre za maske proti cCovid-19, piše uvodnik najbolj znane znanstvene medicinske revije New England Journal of Medicine: »Vemo, da 

nošenje maske zunaj zdravstvenih ustanov nudi malo ali nič zaščite pred okužbo.« Organi javnega zdravja pomembno izpostavljenost 
cCovid-19 opredeljujejo kot osebni stik v razdalji 6 čevljev s pacientom s simptomatsko boleznijo cCovid-19, ki se vzdržuje vsaj nekaj minut 

(in nekateri pravijo, da traja več kot 10 minut ali celo 20 minut). Možnost, da cCovid-19 ujamejo naključne interakcije v javnem prostoru, je 

torej minimalna. V mnogih primerih je želja po širokem maskiranju refleksna reakcija na tesnobo pandemije. 
 

Vlada za koristnost mask ni objavila znanstvenih študij, na podlagi katerih je sprejela odlok. Takih raziskav ni. Je pa danska raziskava, ki je 

ugotovila, da maske zunaj ne vplivajo na širjenje okužb. 

23 

Jao, jao, so teli pravniki preveč pametni; a ni bolje, da se lahko gibaš z masko, kot da si brez maske zaprt med domače stene, tako kot je bilo 

spomladi v Italiji, ali pa na Kitajskem. Čer je omejevanje z nošenjem maske nezakonito, potem pa naj vlada odloči, da smo lahko samo še 

doma .... a to je boljše?? ne Ne bi rekel. Pa očitno tudi policisti uporabljajo zdravo pamet in ne kaznujejo kar vse po vrsti, ampak samo tiste 
zgage, ko so preveč pametni. 

24 

Prepričan sem, da si nihče med nami ni nikoli predstavljal, da je možno zamrzniti celoten okvir delovanja pravne države, torej ustave, 

zakonodaje in podzakonskih aktov. Onemogočiti delovanje sistema delitve oblasti na izvršno, zakonodajno in sodno. Nihče si v svojih 
najbolj norih sanjah ni predstavljal, da se lahko demolira celoten sistem pravne države in se upravlja državo na podlagi enega člena Zakona o 

zdravstvenem varstvu. 39. člen. Tudi če ni pravne podlage, se na podlagi tega člena z uredbami urejajo zadeve javnega prava, kot so 
licenciranje univerz, vpisni pogoji, prekrškovne sankcije, omejevanje gibanja, policijske ure, obratovalni časi trgovin ...…. Vse to na podlagi 

enega člena zakona. Brez kakršnekoli odgovornosti za svoja dejanja, ta oblast preganja in procesira ter maltretira ljudi, ki to oblast dejansko 

tudi financirajo. Hkrati brez kakršnekoli odgovornosti sprejemajo ukrepe, ki jih v nasprotju z razsodbo ustavnega sodišča ne merijo učinkov, 
nimajo nobenih znanstvenih raziskav in analiz, ki bi bile uporabljene za meritev učinkov. 

Dejstvo je, da je od 16. 10. do danes umrlo preko 1300 ljudi. Do 16. 10. pa skupno samo 164 ljudi umrlih s covidom. Ker ni pravne države, 

se tudi taka anomalija ne procesira! 

25 

Cilj opravičuje sredstva? A se ti ne zdi nič narobe, da oblast izvaja sankcije, ki so pravno sporne? A je tebi prav, da o tem vsi molčijo? Bog 

pomagaj, malce več kritičnosti ne bi škodovalo niti vam podpornikom vlade, ki izvaja take ukrepe. 

26 

Juh, mamesto da bi vlada sprejemala pravno vzdrzne ukrepe, raje po avtokratsko ... in spet ne bojo nic krivi. 
 

Izvir problema je vlada. Ostalo je posledica nesposobnosti odlocevalcev. 

 
 

Maske so ucinkovite, ce jih vsi nosimo, tudi krek Krek, Hhojs, Kkustec. Ampk, kercee ta vlada pozvozga na pravno drzavo, se oni lepo 

opravicjo, drzavljan p fase jurja. 

27 

https://thefederalist.com/2020/10/29/these-12-graphs-show-mask-mandates-do-nothing-to-stop-covid/
https://principia-scientific.com/unmasked-revealing-a-shocking-medical-truth/
https://www.youtube.com/watch?v=nYWlb-rITBI&feature=emb_logo


207 
 

Iztožili bodo pa seveda nas in same sebe, torej davkoplačevalce, razen če misliš, da bo v primeru tožbe kateri koli policaj, poslanec, minister 
ali predsednik vlade dal kaj iz svojega žepa ... 

28 

Maske so učinkovite, če jih nosimo tam, kjer je smiselno. Nošenje maske na prostem NI smiselno, ker je verjetnost, da bi se tako okužil tam 

nekje pri verjetnosti, da boš zadel na Lotulotu. Poleg tega ljudje po na primer sprehodu zunaj z masko, to isto masko uporabljajo naprej tudi 
v zaprtih prostorih, kar bistveno zmanjša njeno učinkovitost tam, kjer bi dejansko morala delovati. 

29 

Omenjeno globo pa policisti, kot je dejal Sladič, ne izrekajo po zakonu o nalezljivih boleznih, temveč po 22. členu zakona o kršitvah javnega 

reda in miru (neupoštevanje zakonitega ukrepa uradnih oseb). 
*** 

A če uradna oseba reče, da se moram postavit na glavo, in tega ne upoštevam, me lahko oglobi za 333 e? 

30 

Pa itak bilo treba malo bolj agresivno demantirati to očitno neumnost "zdravniki tudi nosijo maske". 
 

1. Zdravniki in kirurgi med posegi rešujejo čisto drug problem -- bakterijske okužbe, virusne okužbe so sekundarna skrb pri uporabi mask v 

medicini. 
 

 

2. Izven posegov zdravniki in osebje, preden je svet znorel, niso nikoli nosili mask -- pa verjemite, da bi bolnišnice z obema rokama 
pograbile to zelo poceni rešitev za primere epidemij ki so -- verjeli ali ne -- redne in pogoste. Vedno se je do sedaj ugotovilo, da ni vredno 

truda. No saj, počakajmo na "raziskave" čez nekaj let, ko nihče ne bo več spremljal ... 

31 

Sprašuješ se, kdo je tako butast? Mi. Mi, navadni državljani, ki kljub škadaloznemu, kriminalnemu ukrepanju vlade & stroke še dovolimo, da 
nas takole trolajo. Ker to, kar počnejo, je navadno trolanje. 

Drakonske kazni, prelganjr odgovornosti na nas, sami pa čisto nič krivi, izmišljanje izgovorov, zakaj smo tako katastrofalni pri št. mrtvih na 

črnem, sramotilnem vrhu, skupaj s premierju tako ljubi Madžarski! 
Ampak, ne, mi, pa še vedno pohlevni, saj, saj bo, še teh 14 dni potrpimo, pa bo. Kmalu bo skoraj leto dni, ko so nam pod pretvezo epidemije 

državo ugrabili državo. 

Policija po naročilu vlade sistematično zatira svobodo, zanimivo -- kljub vsej količini dokazov pa ji še do danes ni uspelo indentificirati 
agresivnih napadalcev na protestih. 

Na opozicijo ne računajtr preveč -- ker do sedaj se niso ravno izkazali, da bi se skupaj uprli tej nagravžni tvorbi, ki deluje kot rak. 

32 

Naslednje generacije se bodo pri zgodovini učille o koronavirusnem terorju poštenih državljanov ravno tako, kot se sedaj učimo o fevdalcih, 
ki so izkoriščali za delo , kradlii ljudtsvu dobrine in tepli uboge kmete. 

33 

To je že malodane smešno. Vedno, ko uvedejo nek butast in nezakonit ukrep, so strokovnjaki mesec ali dva tiho kot miške, potem pa kak 

teden ali dva pred predvideno sprostitvijo ukrepov ugotovijo, da je ukrep itak v nasprotju z zakonom ali pa da ni pravne podlage za 
kaznovanje. No, strokovna skupina se je pa tudi zdaj začela ukvarjati s sproščanjem ukrepov, ker se bliža drugi polčas veselega decembra in 

pa seveda smučanje ... Pa nekateri zdravstveni strokovnjaki, ki jih ne bom imenoval, so tudi pred dvema mesecema zagovarjali lockdown ob 
300 pozitivnih primerih na dan, ker so na robu zmogljivosti, zdaj pred začetkom veselega decembra so pa pravili, da bi pri manj kot 1.000 

primerih na dan lahko odprli vrtce in šole ... 

 
 

Ta epidemija je očitno res v prvi vrsti politična in šele postransko zdravstvena. Tudi koledarček uvajanj in sproščanj ukrepov kaže na to ... 

34 

Morda je nošenje mask pravno sporno. Tudi skrb za sočloveka ni predpisana v zakonu. Če želite samo "pravno državo", jo lahko uredimo po 
načelu, vsak poskrbi zase (davek v % enak za vse, ind. zdr. zavarovanje, ind. pokojnine, šolnine ...). Jaz si ne želim tako živeti, pa vi? 

35 

Nosit sporno masko, ki je bila mesece in mesece uporabljena in je na daleč vidno umazana, zunaj je bedarija vseh bedarij, ker je itak 

prepovedano grupiranje in zapovedana distanca. Samomorilsko. 
 

Primer je, ko globoko v pohorskem gozdu srečaš super prestrašene večinoma starejše pa tudi mlajše, ko se ti umaknejo na 10 m v gozd in te 

preko maske gledajo obsojajoče, kakor da si ti in otroci morilec starejših .... Mmislim, kako se narod obnaša na podlagi butastih ukrepov. 
 

Ti pa na 10 m vidiš, kako zasvinjano masko ima, da je jaz niti za čevlje očisti ne bi upal uporabit. Ampak oni vidijo sebe kakor vzor ... dol 

padeš ... to je samomorilsko. 

36 



208 
 

Danska raziskava dokazano potrjuje tezo, da nošenje mask ne preprečujejo širjenja virusa v opazno večji meri. 0.3 % razlike v prid mask ne 
opravičuje spolitiziranih nesorazmernih represivnih ukrepov, ki so v resnici namenjeni za dosego drugih ciljev. 

37 

To jaz sprašujem zagovornike mask že od marca. Če so res tako učinkovite, zakaj jih potem nismo nosili vsako leto v sezoni gripe. So nam 

ves ta čas lagali? Sedaj pa kar naenkrat, maske oh in sploh, bog ne daj, da te kdo opazi zunaj na sprehodu brez maske, si takoj označen za 
morilca. Zato res upam, da bodo te nabijalce mask in uničevalce zdravja privedli pred sodišče, ker v tem primeru gre za direktno ignoriranje 

znanosti. 

38 

bom Bom še tle nalešu dokaz o totalnonesposobni vladi. Po vseh prepričevanjih naj se cepimo proti sezonski gripi, je po enem tednu 
zmanjkalo cepiva (stanje na 28. 10. 2020). Danes zopet klical na NIJZ Koper, vsi termini zasedeni, lahko se naročite pri vašem osebnem 

zdravniku, tam dobim obvestilo, da oni ne cepijo, in naj se obrnem na zdravstveni Zdravstveni dom Koper. Odgovor tajnice je, da je cepiva 

zmanjkalo in naj se obrnem na NIJZ. Res fantastično, ne. 

39 

Če misliš, da bomo tako kot v Hon kKongu naslednjih 50 ali 100 let hodili po cestah, parkih, na dopustu z maskami, se zelo motiš. 

 

Zakaj? Ker ne ti, ne kdo drug (pa bi moral!) ne upošteva psihološkega momenta. 
 

 

Mi poveš, kdaj v zgodovini so ljudje nosili maske? 
 

 

Le v času tiste "grozne" kuge. Tole sedaj NI tako grozno. 
 

 

No, maske so nosili tudi vitezi med viteškimi pohodi, ampak samo v času spopadov. 
Pa še to ne zato, ker bi jim med borbo nasprotnik kašljal v obraz in jih pljuval ... 

 

 
Mi pa naj ozavestimo masko kot del obraza? Za vse večne čase? 

40 

No, pa se le ugotovili, da nimajo pravne podlage za izdajo glob. To, kar sem že nekajkrat napisal tukaj in sem bil praktično vedno pobrisan. 

Poleg tega, policisti,  še manj pa inšpektorji ne smejo pisati kazni, ki naj bi bile povezane z zdravstveno kršitvijo. To lahko na podlagi 
obstoječe zakonodaje naredijo edino kvalificirane osebe (beri zdravstveni inšpektorji). V članku so lepo napisali (ne vem, koliko vas je bilo 

pozornih na to), da pišejo policisti kazni na podlagi drugega zakona 22. členu zakona Zakona o kršitvah javnega reda in miru (neupoštevanje 

zakonitega ukrepa uradnih oseb). Kar je zakonito per se. Vseeno pa bi to ob kompetentnem odvetniku padlo na sodišču. Trenutno na podlagi 
obstoječe zakonodaje vam tudi zdravstveni inšpektorji ne morejo napisati legalne kazni. Kakšno vezo ima ne nošenje maske z omejitvijo 

gibanja? Kaj brez maske fizično nisi zmožen hoditi naokoli? Pa še en nasvet. Če dobite nelegalno kazen, potem povejte dotični osebi, da jo 

boste na žalost morali tožiti. Tožite zgolj tisto osebo, ki vam napiše kazen, in ne na primer Inšpektorat RS. Pa zbudite se že enkrat. 

41 

Aha. Kljub temu, da imajo Italjani zelo stroge ukrepe -- vključno z maskami na prostem -- imajo izjemno slabo statistiko in edina prava 

razlika proti spomladanskemu valu je ta, da nimajo ene dežele tako zelo problematične, kot je bil Bergamo. 
 

Torej ... mi znate na podlagi tega izluščiti ven to, da je ukrep maske zunaj res učinkovit? Ker ni. Dr. Beović pravi, da je v skupnem 

gospodinjstvu možnost okužbe drugega člana lahko celo manj kot 50 %. Kako je torej možno, da okužimo mimoidočega zunaj? 
 

 

Prepoved zbiranja ljudi v skupinah in policijska ura sta povsem zadostna ukrepa. Maska bi tako morala biti obvezna zgolj v primeru večje 
koncentracije ljudi na nekem kraju -- recimo na pešpoti, pri čemer bi policaji potrebovali priče, da lahko kaznujejo prekrškarja. 

 

 
Vse ostalo je nepotrebno buzeriranje naroda, ki se posledično začne upirat še toliko bolj, kot bi se sicer. In omogočanje egotripanja iz 

otroštva zafrustriranih in kako drugače zagrenjenih policajev ter inšpektorjev. 

42 

Ta vlada je še bolj pametna. Če je to zdravstveni ukrep in obvezen, potem bi morale biti maske brezplačne. Recimo cepljenje bo tudi 
zdravstveni ukrep, pa baje ne bo obvezno, pa bo brezplačno. 

 

 
Pač turizem je na prvem mestu, tako da oni lahko trobijo kolikor hočejo, da so življenja in zdravje na prvem mestu. Za turizem so dali bone, 

za maske ali razkuževanje nič. 

 
 

Pa ko so tako pametni, naj gredo recimo brezdomcem pisat kazni, ker ne nosijo maske. Če nima niti za masko, bo sigurno imel kakega jurja 
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za kazen. 
 

 

Enako butasto, ko otrok ne more v šolo brez maske, treba kupiti, po drugi strani jim pa malico zdaj vozijo domov. 

43 

nič Nič boljši niso od lukašenkaLukašenka. 

 

a A Sslovenčki raje ležimo na kavču in čakamo, da nas bo nekdo drug rešil te zlobe, ki nam vlada. 
vsepovsod Vsepovsod po evropi Evropi so protesti, le v sloveniji Sloveniji je sramota, če uporabiš svojo ustavno pravico do protestov. zato 

Zato pa nam že 30 let vladajo lopovi in nesposobneži. 

44 

Ej, ce je tak zdravo in neskodljivo dihati skozi masko, zakaj vsakokrat, ko jo imam na sebi pravilno namesceno, cutim vrtoglavico in tezko 
diham? Da kasljanja ne omenjam ... 

 

Ce dam masko dol, tezave izginejo. 

 

Imas na fb en zapis zobarke, ki je javno napissla, da ima tezave zaradi pomanjkanja kisika, zaradi dihanja dkozi masko. 

45 

Ni znanstvenih dokazov, da maske preprečujejo širjenje epidemije. 
Obstajajo pa znanstveni dokazi, ki zavračajo trditev, da maske preprečujejo širjenje epidemije. 

Je tudi realni dokaz, ki ga lahko vsak vidi. Na Švedskem ni obvezna maska in imajo manj okuženih. 

46 

Zakaj je potrebno nestrinjanje z določenimi ukrepi, kot je denimo nošenje mask na prostem, takoj označiti kot sebičnost? Večina od nas, 
čeprav se z njimi ne strinja, se ukrepov drži. Hkrati pa trdim, da je nošenje mask na prostem totalna neumnost glede na to, da ljudje še vedno 

veselo hodijo v službo in po cele ure sedijo skupaj v pisarnah na majhnem prostoru (!!!!!). Od tam je tudi največ okuženih, vlada pa glede 

tega še vedno ni storila popolnoma NIČ. 
 

Ampak ne, glavno, da nosimo maske zunaj in da se nekateri počutite bolj varne. 

47 

Svetovna zdravstvena organizacija (SZO) odsvetuje nošenje mask na prostem. 

 

Torej, maske na prostem so samo politična in simbolna odločitev, nič drugega. 

 
 

Vlada JJ uporablja obveznost nošenja mask za izrekanje več obtožbe ali globe z represijo. 

48 

49 

Zadeva je sedaj odvisna od tega, če bodo sodišča sledila pravnemu naziranju MZ (ki ni povsem za ignorirati, četudi gre za neke vrste long 

shot v okviru pravne ustvarjalnosti, ki mu kazensko pravo absolutno ni naklonjeno -- lex certa), ali pa bodo prikimala univerzitetnima 
profesorjema (in še komu). 

 
Vsekakor pa je treba v vsakem primeru uveljavljati sodno varstvo. Le tako pridemo do ustaljene sodne prakse. (Brez sodnega varstva postane 

plačilni nalog pravnomočen in so kasneje velike težave, da se ta spravi s sveta.) Če bi bile odločitve sodišč v smeri mnenja MZ, naj se o tem 

izreče še ustavno sodišče, na kar bi bila redna sodišča potem vezana (odločbe US so obvezne). Ni pa izključena niti niti uspešnost tožbe pred 
ESČP, čeprav je ta postopek drag in dolgotrajen in negotov, izkoristiti pa je treba tudi vsa domača pravna sredstva, da je sploh dopusten, in je 

zato tudi časovno odmaknjen. 

50 

Kretene, če že uporabljamo te izraze, najdeš tam, kjer so se napisali ti odloki. Njihova ignoranca, neodgovornost in idiotizem se kaže že 
dolgo časa. 

 

 
Če kdo še ni dojel, sploh ni problem v tem, da država zahteva nošenje mask, problem je v tem, da nekdo ni opravil svojega dela. 

Davkoplačevalci plačujemo nekaj sto pravnikov po ministrstvih in ti bi morali ugotoviti, da omejitev gibanja in druženja ni enako zahteva po 

nošenju mask, ter v dobre pol leta sprejeti te popravke, ki so sedaj na mizi, namesto da so se ukvarjali s tisoč in eno neumnostjo in 
politikantskim kadrovanjem. 

 

 
Pozivanje na kršenja prava je kaznivo dejanje in prav to ti počneš, ko pozivaš naj se nekoga kaznuje zaradi njegovih osebnih lastnosti mimo 

pravnih predpisov. Upam, da se tega zavedaš. 



210 
 

51 

Vsak se cuva za sebe, virusi in gripe so bile in bodo, zanimivo je brati , da navadne gripe in virusi vec ne obstajajo, vse je korona. Tako kot 

vedno, vsaka gripa je korona. 
To je nastimana gospodarska kriza, vecina je dojela. Metanja peska v oci z gripo, zelo zalostno. Umrlo bo 1000 krat vecje stevilo zaradi 

razlicnih bolezni, a tega nobenega ne zanima. Lacnih bo pri nas nekaj 100.000 in vi govorite o prehladu?? Ubila nas bo lakota, ker tako 

zelijo. 

52 

Ddragi naš Rrtv, a lahko še kaj sploh povemo v tej državi (to komentiranje je še edini, kjer lahko javno kakšen svoj glas podamo)? Mmmc, 

ste nacionalni medij, ki naj bi delal z lastno pametjo in neodvisno novinarsko etiko. Zzakaj cenzurirat zadnje meseca praktično čisto vse, kar 

se tiče javnega življenje v tej državi?? aA se vi zavedate, kaj delate? Sstvari so že zdavnaj nehale bit smešne oz. tragikomične, ta revanšizem 
z vladne strani postaja pravo psihično mučenje državljanov. 

Ood prvega dne nove vlade se dela največ 8 (oz. praktično samo) na tem, da se nagaja naordu, ki še razmišlje s svojo glavo v tej državi. 

Uupam, da se spomnimo, s kakšnim ukrepi je prvi dan se začelo. Nnamesto ukvarjanje z problemi pandemije, gospdarskega spihičneg in 
fizičnega upadanje naroda, se naš igra policaje in špiclje, preganja novinarje, intelektulce, kluturnike in tudi že vse ostale, očitno, ki si samo 

upajo kaj "narobe" povedat. 

30 let tega je 30 let preveč. tTole je psihično mučenje države, drugače se tega ne da opisat. Lljudje v teh časih rabijo spodbudo, prijazno 

besedo, vsaj malo emocije, da se pokaže, da državo vodi človek, ne socio oz. psihopat (kr preverite si definicije le-tega, preden se kdo začne 

razburjat, prav vsi indici klapajo). 

Sej verejtno itak ne bo šlo čez, pa vendar: Slovenci, želim bvam či bolj vesel december, kollikor je ppač mogoče, naredite si svoj praznik, 
odklopite ta psihiranja preko "vladnih govorcev", vel kot očitno že mesece ne vedno, kaj sploh naredit, edino še narod preganjajo po 

Lljubljani ipd. Nni vredno eneg atome vaših živcev, če i,majo agendo uničit in razprodat državo, pa naj bo. Bbo treba enkrat tudi narodu v 

oči pogledat po vsem tem. 
Sslovenci, držite se, želim vam zdravo in mirno praznovanje in prihahjojoče leto. Oostalo na ignore, je že pol narjenega za srečo. 

53 

Torej je po tvoje opozarjanje na pravno neustrezno interpretacijo in implementacijo pravnega predpisa spodbujanje nespoštovanja vladnih 

ukrepov. Car si. Bravo. 

54 

To je malo žaljivo, ker dvomim, da bi nekdo iz FVV ali FU kaj tako neumnega predlagal, še sploh ne nekdo iz FVV. Ne pozabi, da je Hojs 

"gradbeni inženir" in Janša "obramboslovec". Zakaj v narekovajih? Zato ker verjetno nimata pojma niti o teh področjih, kaj šele drugih. 

Razen, če šteješ kot obramboslovje preprodajo orožja. Potem je doktor. 

55 

Mislim, da si malo zgrešil poanto članka. Najmanj, kar državljani moramo pričakovati od vlade, je, da bodo ukrepi popolnoma legalni in 

legitimni, če nas kaznujejo po njih, ne pa da je vse skupaj en velik pravni miš maš, ki bo na koncu rezultiral v lepih denarjih za odvetniške 

pisarne. 
 

Vedenje ljudi zgolj in samo refleksira obnašanje vlade. Prvič od osamosvojitve naprej bi morala vladajoča elita popolnoma spremeniti 

pristop in ukrepe sprejemati s konsenzom, predvsem pa apelirati na odgovorno obnašanje ljudi. Namesto tega smo deležni represije tako kot 
v cestnem prometu, kjer niso važne okoliščine, ampak samo črka zakona v stilu "tabla je table, omejitev je omejitev". Torej ni presenetljivo, 

da se tako kot država obnašajo tudi ljudje. 
 

 

Žal trenutna vlada in tudi stroka nista sposobni česar bolj kreativnega kot represija, ko stvari ne gredo tako, kot so si zamišljali. 

56 

Zadnji odstavek članka zoper nakazuje na brezbrižno obnašanje vlade oz. njenih služb. Če spreminjaš predpise in igraš zakonodajno vejo 

oblasti, a tega ne tolmačiš, ko je potrebno, in ko si za to vprašan ... no, naj si vsak razlaga po svoje. Dopuščam možnost, da Ustavo in Zakon 

o vladi RS razumem narobe. 
Eden izmed problemov v Sloveniji zadnjih let je definicija pravne države. Zdi se, da jo najdejo in uporabijo le, ko je to potrebno in imajo od 

nje lahko korist. Pred zakonom smo pa vsi enaki in prav je, da kot razvita pravna država izhajamo iz tega. 

Pa to ne pomeni, da ne zagovarjam uporabe mask, le-te naj se uporabljajo tam, kjer so potrebne in kjer se zaščiti zdravje ljudi. Vsakdo naj jih 
uporablja po svoji vesti, z mislijo in s čutom za sočloveka. 

Bi pa vsekakor več ljudi bolj dosledno upoštevalo priporočila, navodila in sprejete ukrepe s strani vlade in pristojnih služb, če bi ti delovali v 

smeri pridobivanja zaupanja ljudi. Ampak to je že druga večkrat prežvečena tema. 

57 

Jah, žal, če ne gre zlepa, mora iti pa zgrda. Ljudje smo očitno postali (nekateri, ne vsi) tako sebični in milo rečeno neumni, da nas niti skrb za 

sočloveka in njegovo življenje ne pripravita do tega, da bi spoštovali ukrepe. Nekatere očitno brigajo nezaposlenost, otroci doma in ne v 

šolah, socialne stiske, zdravstvo na meji zmogljivosti itd. In za take ni drugega kot kazen, nekatere žal briga le, če jih udariš po denarnici. Ne 
govorim o raznih rogljičkih in podobnih neumnostih, ampak meje žal morajo biti strogo določene, če ne bi vsak iskal le luknje v zakonu in 

nešteto izjem -- pač, za vse velja vedno in povsod, bomo pa že zdržali z nekaterimi omejitvami, to vse ni nič v primerjavo z izgubo življenja. 

58 
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Tega tudi sam ne razumem. Če je le kaj lažje, je osamiti skupino ljudi (večinoma še komaj gibljivih) na razmeroma majhnem prostoru 
(stavbi) v majhnih sobicah, z omejenim številom zaposlenih itd., ki so že po ''»defaultu''« izolirani. 

Vendar se vse bolj spravljajo nad ljudi, ki se gibljejo na prostem in na velikih površinah. 

In če jim v Ddomovih ne uspeva, jim res (in nam) ni pomoči. 
Strokovno, res !!! 

59 

Vlada kar kreativno interpretira širino svojih pooblastil, s tem ko si obvezno nošenje maske razlaga kot eno od oblik omejitev gibanja. Ti 

represivni ukrepi se morajo vedno razlagati ozko, saj omejujejo ustavne pravice. 
 

Predlagam, da tisti, ki dobi kazen zaradi nenošenja maske, uporabi vsa sredstva zoper odločitev, samo na tak način se bo oblast naučila, kje 

so njihove meje. 
 

Kot priporočilo pa uporaba mask ni sama pa sebi ni slaba, če odmislimo neumnosti Bergantove o gozdnih nočnih signalih. 

60 

Vedno vec je tudi okuzenih in mrtvih. Namesto da bi promovirali nosenje maske in ostale preventivne ukrepe, se polemizira o "pravnih 

podlagah" za kaznovanje tistih, ki se ukrepov ne drzijo -- torej tistih, ki so del problema, ki ga imamo. 

61 

Dokler bo obstajalo mnenje, da je cCovid-19 rahel prehlad in primerljiv z gripo (ker med gripo nismo nosili mask), in dokler bo obstajalo 

prepričanje, da je nošenje mask bolj škodljivo kot virus sam (uničevanje zdravja zaradi bolj napornega dihanja skozi masko), nam ni pomoči. 

61 

"Imas na fb en zapis zobarke, ki je javno napissla, da ima tezave zaradi pomanjkanja kisika zaradi dihanja dkozi masko" 

 

Potem pac gospa zobozdravnica ni sposobna opravljati poklica zobozdravnika, ki so maske nosili se pred pandemijo. To ze dolgo spada med 
normalne standardne ukrepe v zobozdravstvenih ordinacijah, ni odvisno od pandemije povzrocene s strano covid-19 in je stalna praksa. Ne 

vem, kako si predstavlja potem opravljat svoj poklic. Ce je seveda res, da je bila ta izjava podana. Zato prosim za tocen vir te izjave, ker 

morda ste jo pa vzeli iz konteksta. 

62 

A ni bolje ..... 

 

A ni bolje, da se oblast drzi pravil, zakonov in postopkov? 

 

Sicer imamo diktaturo, cesar ti ne bo noben doktator priznal, ampak diktatire se ne meri po tem, kaj o svoji vladavini meni vlada. 

 
En temelj je ravno spostovanje zakonov, tega ta vlada ne zmore, zaro jih ignorira ali zaobite, ali pa spremembo mimgrede stlaci v pkp. 

63 

Seveda je zapoved nošnje maske enako omejitvi gibanja. Kar poizkusite z masko na ustih jezik iztegniti naravnost naprej. 

Ne gre, a ne? Torej maska omejuje gibanje jezika. 

64 

Ponovno se oglašam .... RTVS še kar trdi, da kaznovanje zaradi nenošenja mask nima pravne podlage. Prav hujska se ljudi proti 

epidemiologom in strokovnjakom, da bi bilo kršitev čim več. Po drugi strani pa kritizira vse povprek, da imamo tako slabo epidemiološko 
sliko. Seveda je kriva vlada, Kacin, Krek, ... 

Javni zavod bi moral pisati v korist ljudi in ne nekih skeptikov, ki so vedno in povsod proti in dobijo ošpice, ko slišijo za JJ. Me boste zopet 

izbrisali??? 

 

65 

Otroško razmišljanje. Ko nam je vroče, se slečemo in ni nam več vroče. Težave izginejo. Maska ima večji tlačni padec pri pretoku vdihanega 
in izdihanega zraka, zato je potrebno za isti pretok zraka imeti na voljo več nad- in podtlaka v pljučih, kar pomeni, da moramo vložiti v 

dihanje več napora, moči. Če dihamo z enako močjo, bodo pljuča dobila manj zraka. Zobozdravnica je pa zgrešila poklic, ker mora kot 

zobozdravnica vedno uporabljati masko, tako da bo imela težave z dihanjem v času cCovida in brez. 

66 

Nošenje mask na odprtem in še z varnostno razdaljo nima nobenega smisla, saj nobenega ne moreš okužiti. Razen če morda mislite, da se 

virus lahko "teleportira" ...... 

Ampak če se ""teleportira", potem nobena maska ne pomaga. 
 

 

Skratka, večina takih nesmiselnih ukrepov samo greni življenje državljanom, vlada pa se skriva za dekreti, ki jih sprejema na "nočnih twitih". 
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Da ne govorimo o zaprtju tehničnih trgovin, ki je skregana z zdravo pametjo ..... 

Istočasno pa se novoletni okraski in kilometri novoletne okrasne razsvetljave sme prodajati (pa ne mislim da je treba prepovedat). 
In še xy nesmislov, ki jih je sprejela ta kaotična vlada. 

Seveda nisem proti ukrepom, ampak le, če so ti smiselni in imajo nek pozitiven učinek. 

 

67 

Za spremembo se začni obnašati medijsko odgovorno in ne potvarjaj uporabniških računov. Kontriranje vladi kritičnemu uporabniku 

@Toxic, ki vam gre v nos, si uporabil (kako zgovorno) ime proToxic. 
 

Mimogrede. So mediji res toliko krivi, da je vlada ukinila financiranje STA ali je to zgolj zato, da se komunikacijske tokove preusmeri sebi v 

prid? Vprašanje je retorično. 
 

Pri vsem tem je žalostno predvsem to, da se krivda vali iz nesposobne vlade na različne skupine prebivalcev RS in posameznika. V nedogled 

vam tole zganjat ne bo zneslo. 

68 

Tudi jaz iz tega prispevka razberem predvsem to, da se ljudi, ki že itak ne spoštujejo ukrepov, samo še bolj hujska, naj se jih ne držijo -- 

zakaj že je v dani situaciji to dobro? Poleg tega med komentarji vsi pametujejo, kako da na prostem ni nobenega efekta nošenja maske in da 

"ko grem jaz na sprehod, nikoli nobenega ne srečam". Za drugi primer, kolikor vem, v trenutnih predpisih nošenje maske ni potrebno, če si 
od ostalih oddaljen 3 ali 5 m. Kar pokrije vse smiselne izjeme. Če pa ti pride kdo nasproti -- si nadeneš masko. 

Res ne razumem, kako vam je tako težko upoštevati take malenkosti. Vam je bolj všeč alternativa -- ko bo en pravni modrijan ugotovil, da 

nam nošenja mask zunaj ne morejo zapovedati, in bo vlada presodila, da je druga alternativa samo še ta, da nas zavoljo zajezitve virusa 
zaprejo v stanovanja -- ker to pravno podlago pa imajo -- to pa bo super, kajne? Zdi se mi, da se tako otročje obnašate zgolj zaradi 

kljubovanja, pa si želim verjeti, da znamo to kot družba prerasti. Upam, da čim prej. 

Glede komentiranja smiselnosti ukrepov pa naj vas vprašam tole: ko se neka druga oseba, ki nima nobenih izkušenj na področju, vtakne v 
vaše delo, in "ve", kako ga je prav narediti -- kako pa se takrat odzovete? 

Pa še primer -- "strokovnjaki" so (mislim, da začetek jeseni) pripravili članek, kako super gre Češki -- nič omejevalnih ukrepov in skoraj nič 

okužb. Ko je še manj ko v dveh tednih tudi tam udarilo, pa ne duha ne sluha o "vzorni Češki". In zgodba se neprestano ponavlja. Za 
določitev ukrepov so zadolženi ljudje, ki so strokovno najbolj podkovani, da se o tem odločajo. In mi -- vsi ostali, nismo kompetentni, da bi o 

tem presojali. Tudi če na to temo preberemo tri članke na internetu. Če so se pravilno odločali, bomo videli na koncu, takrat bomo polagali 

račune. Do takrat pa vas prosim samo tole -- malo več spoštovanja do soljudi. Do sprehajalca -- s katerim se srečam na poti, do trgovke v 
živilski trgovini, do soseda, ki bo dobil ustrezno zdravstveno obravnavo samo, če se bolnišnice ne napolnijo preveč in tudi do ljudi, ki nam v 

teh časih močno krojijo življenja in se odločajo, kako zamejiti virus. Verjemite, da ni njihov namen, da nas čimbolj zaprejo in omejijo, samo 

zato, ker lahko. 
 

Virus je tu -- tega ne moremo spremeniti. Ne glede na to, kako si želimo, da ne bi bil tako nalezljiv -- žal, tudi to drži. Če bi se vsi tega 

zavedali in odgovorno ravnali, bi virus lahko "držali na kratko" s precej manj restriktivnimi ukrepi. Moramo pa zato vsak začeti najprej pri 
sebi. 

69 

Tudi ce bi maske na prostem ucinkovale, pa ne (primerjaj stevilke v drzavah, kjer ni tega ukrepa), imamo pravila, ki se jih je treba drzat. 
Tako kot ne smes cez rdeco, ceprav nj nikjer nobenega in je cakanje samo sebi namen, se morajo svojih (!) predpisov drzati tudi organi 

oblasti, v nasprotnem gre za njeno zlorabo. 

70 

Ppri epidemijah gripe v prejsnjih letih so bile maske obvezne za vse v zdravstvenih ustanovah. Pprav tako so omejevali gibanje znotraj teh 
ustanov. 

 

Cce so sle stevilke v nekatetih drzavah gor kljub nosenju mask, se ne pomeni, da niso ucinkovite. Sseveda nikoli ni 100 % zascite pred 
virusem, vendar ce z nekim ukrepom zmanjsas moznost prenosa, je to dobrodoslo. Ccetudi ti da maska samo 50 % zascito, je bolje kot 0 %. 

 

Kkirurgi morajo nositi maske iz enakega razloga. Zzmanjsanje moznosti prenosa kakrsnekoli okuzbe. Ddihati v odprto rano zagotovo ni 
dobro za bolnika, cetudi je doktor 100 % zdrav. Nne glede na to, kaj je nekdo rekel v intervjuju. 

71 

Maske ne pomagajo? Takšno nesmiselno zavajanje ima škodljive posledice, saj mu nekateri lahko celo nasedejo. To seveda to ne spremeni 

dejstva, da večkratno ponavljanje, še ne pomeni, da tovrstna informacija postane resnična. 
 

Samo nošenje mask, še posebej, v kolikor te niso zaščitenega razreda P3, ne prestavlja popolne zaščite, niti okolice, niti uporabnika. Na drugi 

strani, celo navadna ruta preko ust in nosu, zmanjša količino kužnine, ki se ob dihanju, govorjenju, vpitju, kašljanju, ali kihanju oddaja v 
okolje. Zavedanje o koristnosti bariere pred nosom in usti je staro in stroka ga že dolgo s pridom udejanja. Seveda je uporaba maske lahko 

povezana tudi z nekaterimi zapleti, ki pa jih je z nekaj znanja in pozornosti mogoče ustrezno nasloviti. 

 
 

Stvar pluralizma je, da lahko vsakdo izrazi svoje osebno prepričanje, se pa mora zavedati, da ta pravica prinaša tudi osebno odgovornost. 
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Tako bi bilo vsekakor smiselno, da bi se od oseb, ki vedno znova poudarjajo informacije, ki so brez ustrezne strokovne podlage, zahtevalo 
tudi osebno odgovornost, prav tako pa žalosti tudi dejstvo, da občinstvo ni sposobno kritične presoje informacij, ki so jim na voljo. Ravno 

slednje je eden večjih družbenih problemov, ki jih je ta epidemija v celoti razgalila. 

72 

Seveda se ljudje ne držijo ukrepov, in jaz se jih z veseljem tudi ne bi. Poleti, ko je število primerov bilo že zanemarljivo malo, je marsikateri 
izmed nas koristil bone in ostal DOMA, država pa je zaspala in meje so bile na široko odprte in ljudje so sistematično "reševali" Hrvaško in 

prenašali virus v Slovenijo, namesto, da bi potovanja zaustavili, meje zaprli in onemogočili širjenje virusa. Kdaj je nastal drugi val okužb? 2., 

3. teden septembra, ko so veseli dopustniki prenesli virus na ostale. 
 

Zdej pa se vsi čudimo statistikam in ogromnim številkah in polnim bolnicam in izčrpanem zdravstvenem osebju in nosimo maske sredi polja. 

Res efektivno, tako, da bomo lahko čez 6 mesecev spet ovo na novo na Hrvaškem na sončku. 

73 

Pravo je formalizirano urejanje družbenih norm. Ta se vedno oblikujejo glede na trenutne razmere v družbenem okolju. Žal se okoliščine 

lahko naglo spremenijo in v teh primerih pravo običajno nekoliko zamuja za družbenimi potrebami. 

 

Ta pandemija je nedvomno ena takšnih okoliščin. Glede na naravo, ta kriza terja hitro in odločno ukrepanje, pravne norme pa pač nikoli ne 

morejo predvideti vseh okoliščin, posebej pa ne docela izrednih. 

 
Osebno bi nekako pričakoval, da bodo ljudje samoiniciativno izvajali vse ukrepe, ki bodo kar najučinkoviteje preprečevali širitev okužb, kar 

bi storila vsaka zrela in preudarna oseba. Tako je nekoliko teže razumeti tiste, ki na vsakem koraku iščejo način, kako bi izigrali ukrepe. 

 
Ukrepi so dokaj preprosti; bolni naj se nemudoma samoizolirajo, vsi ostali naj kar čimbolj omejijo medsebojne stike, v kolikor pa to ni 

mogoče, naj se dosledno izvaja postopke in uporablja oprema za preprečitev širitve okužbe! To velja tudi za druženje s prijatelji, sorodniki, 

ipd., ki so sedaj velik problem, saj se samozaščitni ukrepi v teh okoliščinah marsikdaj ne izvajajo. 
 

Za konec, trenutne izredne razmere od nas terjajo nekaj več državotvorne drže ter sodelovanja. Očitno tega nekateri ne razumejo, saj se celo 

docela logične ukrepe izrablja za potrebe političnega boja. 

74 

Ja, ona je huda, ko so izrekli kazen, ker so hupali, ko ni bilo nobene nevarnosti. Po tej logiki, če recimo koga srečaš, pa mu malo pohupaš, 

lahko tudi fašeš kazen, ker ni bilo nobene nevarnosti. Samo prej, ko so bili pa s kolesi, pa z zvonci cingljali, ko ni bilo nobene nevarnosti, pa 

niso izrekali kazni. 

75 

Spet ukvarjanje z napačnim koncem zadeve? Spet iskanje poti, ki se končajo v katastrofalni situaciji v kateri smo? Kdaj se bo končala ta 

sramotna vloga RTV Slovenije v tej epidemiji? Koliko ljudi mora še umreti, da boste končali z netenjem upora? Koliko mesecev moramo 

biti še zaprti, ker si več kot 30 % ljudi jemlje pravico do svojih interpetacij ukrepov, išče zarote in čuti represijo? Kaj smo potem ostali? Ne 
veste? Ostali smo ali zelo bolni, ali stari, ali pa zgolj posamezniki, ki nimamo nobene zmede v glavi glede ravnanja v epidemiji in zaupamo 

ukrepom. Žal vsi ti čudoviti osebki z palestinskimi rutami in polni plastičnega humanizma, ki mimogrede, niso v tej epidemiji mignili s 

prstom za najranljivejše skupine, kot npr. društvo " humanitarček, ", nimajo nobenega čuta za ostale, ali še bolje za kogarkoli, ki se v 
popolnosti ne strinja z njihovimi nerealnimi pogledi na svet. Zelo očitno smo globoko razdrobljena družba, brez kančka kohezije med seboj. 

Ergo, res je, prva stvar, ki se mora zgoditi je, da imamo masko na obrazu zgolj če nam tako paše. Vsak dan je nekje 30 % testov pozitivnih in 
umre nekje 40 do 50 ljudi, ampak to niso ti čudoviti osebki z palestinskimi rutami. To so bolni, to so stari, to so nepotrebni posamezniki 

družbe. In teh, kot sem že lahko prebral na tem portalu, ni škoda. 

RTV Slovenija, obrnite ploščo in pomagajte, da prebrodimo to hudo krizo. Pustite politični boj ob strani. Ljudem pokažite realnost in jih 
streznite. 

76 

Maska v Avstriji tudi v zaprtem prostoru ni zakonsko zapovedana. Policaj te v Avstriji ne bo kaznoval, ker za to nima pravne podlage. Zunaj 

mask ne nosimo. V ponedeljek odpiramo trgovine, frizerje, itn. Zapora oziroma "policijska ura" bo spet od 20:00 -- 06:00, a je nihče ne 
nadzira. Že rekreacija je izgovor, da kršiš policijsko uro. Omejitev gibanja ne poznamo. Normalno hodim čez mejo v Slo. Medtem, ko ste vi 

zaprti po občinah, se jaz vozim po regijah v Slo. Ker sem uradno tujec v Slo, je moj izgovor tranzicija. A me do danes niso ustavili. 

77 

Policisti imajo tudi jasno določene naloge in pooblastila, pa opravijo vse, kar se jim reče, čeprav tega sploh ne bi smeli početi. V kolikor 
policist ve, da bo z odredbo nadrejenega škodoval drugim, lahko odredbo brez problema ne izvrši, prijavi nadrejenega višji inštanci in se 

policist nima kaj bati sankcij -- to vse piše v njihovih nalogah in pooblastilih. Zakaj se tega ne poslužujejo, ne vem, se nisem šolal za 

policista, tako da ne vem, kaj jih učijo, ampak naloge in pooblastila bi morali obvladati, prav tako pa bi morali vedeti, kaj je prav in kaj ne. 
No, očitno te ne vzamejo v svoje vrste, če si preveč pameten. 

 

 
O vladi pa nima smisla izgubljati besed, ker smo sedaj še slabši kot banana republika. 

78 
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Zakaj nam ni pomoči? V večini držav maske zunaj niso obvezne in večina držav ima precej boljšo epidemiološko situacijo kot Slovenija. 
Nobene znanstevene študije ne boš našel, kjer piše, da so maske zunaj, ko sam hodiš po ulici ali gozdu, priporočljive, kvečjemu škodljive. 

Ppriporo Rahli prehladi niso primerljivi z gripo, ki je nevarna bolezen, medtem ko covid- 19 je primerljiv z gripo precej bolj kot z rahlim 

prehladom. To samo pomeni, da je nevarna bolezen. Če ne bi bilo delne imunosti in cepiv proti gripi, bi bila smrtnost sezonske gripe še 
precej viša in virus bi se hitreje širil ... 

79 

Jja, lepo, prvič, maske niso učinkovit ukrep, kar kažejo rezultati ... drugič, tudi če so ukrepi proti zakoniti in ne ustavni, pravniki v vladnih 

službah ne naredijo nič, da se kaj takšnega ne bi dogajalo ... 

80 

Ttoliko govoričenja in pisanja in pravnih podlag -- kje pa je zdrava pamet? Te očitno primankuje v deželi pod Alpami in to v veliki meri. To 

je vse, kar potrebujemo -- zdravo pamet, če želimo v nekaj letih odpravit to nadlogo, imenovano virus. 

81 

Halo? Masko menjaj po navodilih, ali vsaj na dve uri. Prostore prezračuj, sploh pa po javnih prostorih (hišniki, čistilke, ...). V predpisu je 
vedno definirano skupno dobro. Predpisi in tudi kaznovanje so potrebni zaradi takšnih, ki razmišljajo in sklepajo kot ti. 

82 

Res, koliko energije že nekaj mesecev izgubljamo zaradi polemik in iskanja nezakonitosti glede nošenja mask. Če bi to energijo porabili za 

ponotranjenje in upoštevanje osnovnih pravil protikoronskega obnašanja, bi bila današnja epidemiološka situacija precej boljša. Nihče ne 
pravi, da je samo maska rešitev, delno pa pripomore k večji varnosti pred corono. 

83 

Oh, če bi bil samo Janez problem. Ljudstvo ne zaupa tudi Luku, Mateju, Tanji, Alenki, Zmagu, Zdravku, Marjanu, Karlu. Pa tudi Jožetu ne 

bo. Diktature je pa približno toliko, kot jo je bilo v prejšnjih mandatih. 

84 

Nekam preprosto je tole vaše. Preprečevanje širjenja nalezljive bolezni najbrž ima podlago v zakonih. Da pa se mora nekdo postaviti na 

glavo, pa mogoče nima te podlage. Okoliščine bi opisali bolj natančno. 

85 

Spoštovani, meni se nikakor ne zdi, da bi bil (moral biti, pravzaprav sploh smel biti) primarni cilj sankcioniranje -- ravno nasprotno, primarni 

cilj se mi zdi spodbujanje ozaveščenega vedenja oz. njegovo ponotranjenje, po možnosti v vsakem od nas. (Konkretno: sam ne potrebujem 

prav nobenega policista/redarja, da bom ravnal tako, kot je prav.) V nasprotnem primeru gre za ravnanje na ravni slabe osnovne šole: 

vzgajanje z aksiomatskimi zapovedmi, ki niti ni podprto z lastnim zgledom. In v resnici se mi zdi, da so se naši (pa ne le naši) vodilni oprli 
na točno ta -- po mojem mnenju povsem zgrešeni -- pristop, rezultat tega pa je: 1) precej slabe volje pri sicer povsem lojalnih državljanih, 2) 

povečan delež tistih, ki iz averzije ravnajo v nasprotju tudi s tistim, kar je smiselno in bi sicer morda upoštevali. Da bodo pa vsi (100 %) 

ravnali pravilno, pa je nerealno pričakovati in tudi s sankcioniranjem ni dosegljivo. 

86 

Vvideno n-tič, Rrtv lansira neko domnevo, da je le v protislovju z nečem, z namenom spodbujanja nezaupanja v trenutno politično in 

zdravstveno situacijo, in ko se po parih dneh domneva izkaže za zavajanje javnosti in ko je škoda v publiciteti že narejena, Rrtv objavi kako 

novičko, ko se zgovarja na svobodo novinarstva v Sloveniji. 
Mmmisim, da je cas, da Rrtv izobesi rumeno zastavo, ker je ze vsem jasno, kake barve so vase novice. 

87 

Bravo, vlada krade ali kako gre slogan: neumne kazni bodo proracun dodatno stale za višino pravnih stroškov, zamudnih obresti ter 
odškodnin ... banana diktatura. @MarshalNaDob 

88 

Maske v zaprtih prostorih so smiselne. Maske zunaj, kjer lahko omogočimo varno distanciranje, pač ne. Sigurno se ogromna večina okuži 

preko druženja in ne zato, ker je šel nekdo v parku mimo brez maske. 

89 

Nošenje mask je obvezno povsod zaradi praktičnosti -- ko se sprejme ukrep, je nemogoče jasno določiti mejo, kdaj nastane prevelika gneča 

in kdaj maske ne bi potrebovali, zato se, v izogib iskanja neštetih izjem in nepotrebni kontroli, sprejme tako pravilo. Seveda je maska, če si 

sam, brez veze, ampak to ni point, kot sem že povedal. Pa tudi nobena žrtev ni to za nobenega izmed nas. Policijska ura je zaradi 
preprečevanja privat žurov, ki pa na žalost še vedno ponekod uspevajo. Prepoved prehoda pa je omejevanje stikov med ljudmi, s tem se pa 

lahko, mislim da, vsi strinjamo, da je v tem času zaželjeno. 

90 

Tudi če se večina ljudi, ki se z ukrepi ne strinja, ukrepov drži, lahko ostane še vedno relativno visok odstotek ljudi, ki se na njih požvižga. 
Govorim o teh ljudeh, o njih sem pa zadnje tedne slišal že ogromno zadev. Če si v gužvi, je tudi zunaj smiselno imeti masko. In ker je zaradi 
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praktičnih razlogov nemogoče jasno določiti mejo, mora biti pravilo veljavno povsod za vse. Saj to ni nobena žrtev, pa še neki zgled dajemo 
s tem. Seveda je narobe, če ljudje sedijo po pisarnah brez mask, ampak če nekdo dela nekaj narobe, ne rabimo to še mi. Vsak posameznik naj 

se obnaša odgovorno. Kaj pa naj vlada naredi glede pisarn? Delo od doma je zaželjeno povsod, maske in razdalja tudi. Potem je pa le na 

ljudeh, da v skladu s tem opravljajo delo. Ti si se pa tudi obesil/a na nošenje mask zunaj, kot, da je to najhujši prekršek. Sem imel v mislih 
druge zadeve, maske zunaj verjetno pomagajo bolj malo, ampak vsaka zadeva se statistično pozna. 

91 

Če maska močno zmanjša prenos kapljic, potem je nošnja mask še posebej v času epidemije smiselna. 

 
Dvomim, da gre v primeru mask za dejanje ustrahovanja. 

 

Se pa strinjam, da bi kazni za nenošnjo mask morali izdajati le zdravstveni inšpektorji in ne policisti (no, saj mogoče je še vedno tako, ne 
vem, če so ta pooblastila zdaj prenesli na policiste). 

 

Maska, ko si sam na sprehodu nekje v naravi, pa res nima smisla. 

92 

Zakaj za božjo voljo so potrebni raki članki? A bi bili radi zapeti do pomladi. Za viruse, ki se prenašajo tudi kapljično, je menda ja vsakemu 

povprečno inteligentne u osebki jasno, da maske pomagajo. Če mislite, da ne, pa zahtevajte od kirurga, da naslws nič vas ali vaše najbližje 

operira brez maske in prosto kiha v vašo rano. Bo šlo? 
Resnično, v čem je fkra takih člankov? Pri taki situaciji kot jo imamo z okuženimi? 

93 

Ppri nas se sprasujemo, kako obiti pravila, ki so bila izdana, ker se ljudje niso v zadostni meri drzali priporocil, drugje po EU pa zalezejo 

priporocila. Sole so v FRA., NEM. in drugod odprte, samo tam ni vprasanje maske, ja ali ne. Vvsi imajo maske in to povsod. 

94 

Prostor pod vašo masko (če je ta dokaj običajna in ne pustna) ima manj kot decilitra prostora. Ko to vdihnete, je ostalo zrak, običajno bogat s 

kisikom, kot v okolici, saj pride od zunaj. Vzemite si čas in poguglajte volumen pljuč. Presenečeni boste. Kako pa se diha pod masko, ne da 

bi umrl, vprašajte kakšnega kurenta, ki v maskah celo tečejo in plešejo, še bolj zanimivi pa bodo odgovori športnikov, ki opravljajo t. i. 
višinske trenige (namig: vVišinski trening pomeni vaditi, bivati ali kako drugače vdihavati zrak z manjšo vsebnostjo kisika z namenom, da 

izboljšate športne rezultate, okrepite zdravje, izgubite odvečne kilograme ali se aklimatizirate za visokogorje. Vvir: https://www.medi-

sport.net). Če torej dihate skozi kurentovo masko, ste torej kul in oh in sploh moderni.+ in ne boste umrli. 
Se pa strinjam z vami, da bi morali kazni razdeliti še toliko bolj v urbanih središčih pred vrati (zaprtih) lokalov, uradov, poslovnih objektov. 

Morda bi prepovedali še prodajo tobačnih izdelkov -- kajenje je res še bolj tvegano od vašega sprehoda. Če so ukrepi neučinkoviti, bo pa 

vlada po vašem predlogu sprejela učinkovite. Take drastične Kkitajske, ki preverjeno delujejo. Kaj pravite? 
 

 

Pp. Ss.: Znancuznancu, ki je imel masko pod brado, povejte, naj si jo vsakič popravi, ko vidi kogarkoli že od daleč. Potem ne bo kršil 
prepovedi, ko bo družil s policisti. 

95 

Seveda bi morala prva strategija biti ozaveščanje ljudi in spodbujanje pravinega vedenja, s tem se strinjam. Je bilo pa na tem področju res 

ogromno narejenega. Praktično tedensko, vse od začetka pandemije, nas stroka nagovarja in prosi, naj se ukrepov držimo. Resnično ne mine 
par dni, da ne bi kakšen zdravnik ali epidemiolog v tem tonu nagovarjal državljanov. Mediji isto, vedno se ponavlja mantra ostani doma. 

Veliko je bilo tega tudi s strani vlade, se pa strinjam, da je bil velikokrat odnos tudi pokroviteljski in neprimeren. AMPAK! Smo mar 
razvajeni otroci, da nas morajo v rokavicah nositi? Je mar treba vsako besedo pretehtat, da ja ne bo užalila ljudi? Je res potrebno po več kot 

pol leta pondemije in skoraj milijonu in pol mrtvih po svetu še vedno prositi ljudi, naj se odgovorno ravnajo? V zreli družbi nič od tega ni 

potrebnega, ker se ljudje zrelo in državotvorno obnašajo, pri nas pa se določen odstotek ljudi več kot očitno ne. Če ti po vsem povedanim o 
virusu od marca še kar ni kapnilo, potem si absolutno zalužiš strogo kazen. Saj je povsod tako, tudi pri prometu npr. ne prosimo in 

ozaveščamo kar naprej ljudi, pač vozi po predpisih, če ne sledi kazen. Isto je tukaj, ker nekatere ljudi le kazen oz. strah pred kaznijo privede 

do odgovornega ravnanja. Bi morale biti za take primerke po mojem pa še veliko hujše kazni, to dokazano deluje. 100 % ni nič v življenju, 
potrebujemo pa pri zajezitvi virusa veliko večino prebivalstva na naši strani. 

96 

Vsak vidi v tekstu, tisto, kar želi videti. Nikjer ne piše, naj ljudje ne nosijo mask, piše, da je vladni odlok (ki ni zakon) najbrž nezakonit. 

Ker ima vlada večino v DZ, bi bilo potrebno samo dopisati v zakon, da vlada lahko zapove tudi uporabo zaščitnih sredstev. To se lahko 
naredi v tednu dni in imeli so 9 mesecev, pa jim ni uspelo. 

Gre pa za kombinacijo nesposobne pravne službe in ignoranco načel pravne države s strani aktualne politike. Minister Hojs jo je že večkrat 

eksplicitno zagovarjal. Na koncu pri teh zgodbah nekomu ni potrebno plačati kazen in iz naših davkoplačevalskih žepov dobi še odškodnino. 

97 

Morda bi bilo temu prav, v praksi pa se marsikdaj išče različne pravne rešitve nastale situacije. Iz čisto pravnega vidika marsikdaj ne ravno 

najbolj posrečene. Eden od problemov je, da mora biti pravo orodje za dosego družbenih ciljev. V kolikor ni sposobno opraviti te svoje 

naloge pa postane slednje lahko problem. Pravna teorija se dobro zaveda možnosti takšne situacije, zato obstajajo instituti, kot so »izredne 
razmere«, ker se sicer običajna demokratična pravila začasno prilagodi z namenom večje učinkovitosti ter lažjega prilagajanja specifičnim 

razmeram. 
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Tudi sam se strinjam, da je treba biti pri uporabi le- teh izjemno previden, saj ima lahko zloraba hitro izjemno problematične družbene 

posledice. Tako je opozarjanje na določena tveganja vsekakor na mestu, načelno nasprotovanje tudi tistim, katerih učinki bi bili smiselni, pa 

ni ravno državotvorno početje. 

98 

Smiselni ukrep? Ja, dobra, komunikacija, seveda. Če namreč dosti in lepo govoriš, se virus naveliča in sam odide stran, ne da bi te okužil. 

Povzeto prosto po Kkul koaliciji. 

99 

Saj tudi za samo nođnjo mask sedaj velja, da jo moraš nositi povsod -- npr. tudi če si sam v vozilu, kajti izjeme iz Odloka o začasnih ukrepih 
za zmanjšanje tveganja okužbe in širjenja okužbe z virusom SARS-CoV-2, ki so zapisane v 3. členu, veljajo zgolj za 2. člen in ne za 2a. člen, 

ki določa nošnjo mask v rdečih regijah, torej dejansko po celotni Sloveniji. Izrecno tako piše, da je v rdečih regijah potrebna maska v vozilih, 

medtem ko izjema.: če si sam v vozilu, velja le za 2. člen, torej nerdeče regije. 

100 

Zakone in priporocila krsi ali se ne drzi najmanj tretjina prebivalstva in te kazni so kapljica v morju. Ce je res, kar pravite, mora odstopiti 

minister zaradi malomarnega dela. Ce ni res, moramo takoj odjaviti Rrtv. Zadeve v nekem javnem interesu bodo itak zanimive za odvetnike 

od tu do Eu sodisc ..... 
Pripis: ni cudno, da smo med najbolj okuzenimi narodi. 

101 

Spet se pojavlja stara težava Sloveniije. Ko razlagajo pravo pravni strokovnjaki, bližje levici, se večkrat zdi, da ga razlagajo v njihov prid, ko 

ga pa razlagajo pravni strokovnjaki bližje desnici, pa kot da bi ga razlagali v njihov prid. In osnova tega je očitno, tako se zdi, slab in 
nedoločen pravni sistem, ki se ga razlaga vsak po svoje, potem pa pridejjo sodbe iz Evrope , država pa spet plačuje, mi pa se gremo pravno 

državo. In zadnja cvetka: očitno bodo po novem morali imeti policisti, ki bodo želei ustaviti določene državljane zaradi očitnih kršitev , 

njihovo predhodno soglasje v treh izvodih s podpisom staršev. Pri nekaterih ja, pri drugiih pa ne! Zato še kako potrebujemo poppolnoma 
prenovo sodnega sistema, da bo ta učinkovit, pregleden in neodvisen ter enakopraven. 

102 

Kaj, če bi se manj spraševali in bolj upoštevali navodila, da s čim manj žrtev gremo čez to. Do sedaj smo v vsakem predpisu ali zakonu našli 

obvod a za kakšno ceno? Mrtvim svoboda gibanja ne pomeni nič! 

104 

Z vsemi sredstvi se ruši vlado ..... Vv čem je smisel, ne vem ..... Kaj bi naredila druga vlada, tud ne vem, kaj drugače ne bi blo ..... 

 

Sicer pa je druga vlada vrgla puško v koruzo in je torej ZADNJA, ko lahko sploh kaj govori ..... 

105 

Za družbo brez kazni je potrebna dovolj visoka inteligenčna in moralna stopnja posameznikov. Bedakov pa nič ne izuči bolj, kot visoke 

finančne kazni. Meni se zdijo kazni še bistveno prenizke. Le zakaj? 

Kako (zares) poteka pouk od doma? Nekateri igrajo igre, drugi gredo spat, tretji pa se res učijo. 

https://www.rtvslo.si/slovenija/kako-zares-poteka-pouk-od-doma-nekateri-igrajo-igre-drugi-gredo-spat-tretji-pa-se-res-ucijo/542992 

1 

Dejte to opbjasnit ministrici za šolstvo ....... ki NIMA POJMA o tem. Pisarniški molji .... Starši, kateri imajo doma dva, tri otroke na šoli na 

daljavo, imajo vsak dan dobesedno NORIŠNICO. To ni tako, kot si prerdstavljajo naši ministri .... da otroci doma lepo sedijo za monitorji in 
delajo ...... 

2 

Se mi smilijo sedanje generacije šolajočih se otrok. Marsikaj bo jim prikrajšano, kar je bilo nam samoumevno. Upam le, da ta "nova 

(ne)normalnost" ne bo trajala v nedogled. 
 

Sem se zgrozil, ko sem slišal Pahorja ob koncu lanskega šolskega leta (ko sta z ministrico Kustec tako casual sedela na mizi), ko je sporočil 

otrokom, da mogoče orjejo ledino in da bo šolanje na daljavo v bodoče splošna praksa. 

3 

Ne, nemogoče. To so laži, klevete, zlonamerne misli. Otroci vzorno delajo, se učijo, dodatno izobražujejo .... Iz tega bodo izšli kot 

zmagovalci, ki so šolanje na daljavo izkoristili za doseganje viškov svojih potencialov. To bo samostojna generacija z izrednimi učnimi 

navadami, brez trohice sledi psihičnih motenj ter brez kančka odvisnosti od sodobnih tehnologij. 
 

 

Mislim ... odkrivanje tople vode. In vprašat ste morali stroko?? Ma ajde, no ... 

https://www.rtvslo.si/slovenija/kako-zares-poteka-pouk-od-doma-nekateri-igrajo-igre-drugi-gredo-spat-tretji-pa-se-res-ucijo/542992
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4 

Tale ministrica za šolstvo je katastrofa. Popolnoma nič se ne zavzame za šolarje. Kar nekaj učiteljev na razredni stopnji je brezposelnih, kar 

pomeni, da jih je dovolj, da bi oddelke zmanjšali tako, da bi jih poučevali več učiteljev. Ne, v tej vladi so bolj pomembna pisma, Twitter in 
politikantstvo. Naj pade čim prej, ker sem prepričan, da bi se dalo bolje. Veliko držav izvaja šolanje v živo. 

5 

Tole o permisivni vzgoji je že ene 20 let passé. Otroški kiberterorizem in zahteve, da se obnašaš ravno tako bebasto kot večina, sta precej 

večji bremeni za otroštvo. 
 

Koliko ste pred 30 leti trpeli, ker je nekdo prišel z LaCoste ali Bennetonom? Malo že, ne pa usodno. 

Pred 20 leti si "padel iz skupine", če popoldne nisi prišel ven, ne pa, če dvakrat med 06:30 in 23:30 nisi odgovoril na bebast klepet; oziroma 
če si en teden brez pametnega telefona (crknu, zaplemba, ...). 

6 

Kakor jih vzgojiš, takšni so. Marsikateri starš je med lockdownov spoznal, da je vzgojil razgrajača, seveda mu šolanje doma ne ustreza in 

predstavlja grozovit napor. Naj se učitelji ukvarjajo z njegovim divjakom in ga socializirajo. Itak. 

7 

A vam je država podtaknila otroka ali ste si ga zaželeli sami? Zakaj bi vam kdo plačeval za ukvarjanje z vašim otrokom; on je vaša 

odgovornost ... Situacija je težka, ni kaj, ampak tovrstno pritoževanje je pa popolnoma mimo ... 

8 

Vv razredu od naše hčerke je sitauacija taka, tisti, ki so imeli šuse in dvojke prej, jih imajo tudi zdej, tisti, ki so imeli petke jih imajo tudi 
zdej. 

9 

Saj ni res, pa je. In kaj bi vi strokovnjaki radi? Da smo starši brezposelni? Dati otroku takšno odgovornost je tako, kot dati politikom 

odgovornost za vodenje epidemije. Ojoj, počakajte, saj to smo naredili. Situacija je samo zrcalna slika realnemu dogajanju. 
Ko bodo naši vrli politiki poskrbeli, da bo vsaj en starš prejemal polno plačo brez obveznosti in se bo lahko posvetil samo otrokom med 

epidemijo, bo stvar stekla, do takrat pa si mora stroka, ki zagovarja takšno šolanje, pripisati levji delež za nastalo škodo pri otrocih in starših. 

 
Sem starš in ne učitelj (ki jih v danih okoliščinah zelo podpiram, ker se večina trudi za naše otroke), naš dom ni šola, naša dnevna soba ni 

učilnica in družba sorojencev ni enaka družbi vrstnikov. 

10 

Tole učenje je katastrofa, saj kar nekaj učiteljev otrokom samo razdeli naloge, potem naj se pa otroci znajdejo sami! Dolgoročno bo to 
pomanjkanje znanja na vseh nivojih in bodo otroci imeli pomanjkljivo znanje, kriva je pa Kusteceva, ki ne sforsira , da so otroci v šoli in ne 

doma! 

11 

Me zanima, koliko otrok imaš ti in kako delaš za službo. Ja, pri nas je norišnica, pa ne zato, ker so otroci podivjani, ker so nesamostojni in 
nesposobni, tako kot si nekateri to predstavljate. 

So pač 3 otroci, 2 3. triada in 1 2. triada. Vsi šolanje na daljavo, jaz delam od doma, mož pa več ali maji v pisarni. Torej 4 od doma, 4 

računalniki in internet, 4 moramo imeti dovolj samodiscipline, da si delovnik razdelimo, da naredimo vse. Otrokom vmes kaj zašteka, moraš 
priskočit na pomoč, medtem ko imaš sam sestanek. Skratka, kakšne dan je naporno za znort, kakšen je pa čist luštno, pa sloh ne veš, da je 

konec. Petkov se pa vsak teden veselimo, to pa ja. 

12 

Imaš otrok v osnovni ali srednji šoli? Delaš tudi sedaj, ko je šolanje na daljavo? 

Če ja, potem veš, da ni stvar o razgajačih, pač pa o tem, da otroci potrebujejo razlage, da je za delo ali šolanje na daljavo potrebno veliko 

organizacije in samodiscipline, ki pa jo marsikater odrasel nima, kaj šele otrok. 

13 

Jaz sem tista generacija, ki je pasla krave, pomagala starśem na kmetiji ... Vse śole opravila v glavnem brez pomoči starśev, ker mama je 

delala na kmetiji poleg očeta, ki je hodil v službo. Naučila sta nas samostojnosti, odgovornosti in predvsem delati. Za kar sem jima 

neizmerno hvaležna. Dokončala studij in še danes z veseljem opravljam poklic, poučevanje osnovnośolcev. 
O danaśnjih starśih in njihovi vzgoji ne bom pisala. Eni res opravljajo poslastvo starśev, kot je potrebno, nekateri pa, enostavno niso darasli 

vlogi starśev. In v tej situaciji, je to śe kako vidno ... 

14 

Nne vem, koliko si star, pa saj je vseeno. Aa misliš, da so naši očetje in vsi, ki so 60+, imeli idealno šolanje? Misliš, da so se naučili vsega 
potrebnega za življenje? Nne ni bilo vse idealno in pouk je odpadel tudi za več let. Aa so bili te ljudje butasti? Aali jim je kaj manjkalo? 

15 



218 
 

Znanje ni problem po mojem mnenju. Oz. sploh ni problem. Večji problem je ta, da se bodo razlike med učenci in dijaki pokazale, ki se v 
primeru, da hodijo v šolo, niso pokazale. Socialne razlike. V šoli imajo vsi enake možnosti. Pri delu od doma pač ne -- od tega, da imajo 

nekateri nasilje v družini, do pogojev za delo. Tu se kaže razlika med bogatimi in revnimi ravno pri delu od doma. 

 
Zato je politikom luštno. Oni otroke že zgodaj pričnejo navajati, da so njihovi otroci tako ali tako elita. Mogoče jim dajejo že jastoga papcat. 

Konjak pride potem na vrsto, ko bodo 18 stari. Na jastoga se morajo pa zgodaj navaditi. Da se zavedajo, da so popolna elita. 

16 

Ni samo izvajanje pouka na daljavo, ampak cel kup drugih aktivnosti, postopkov in doživetij, ki jih današnje šolajoče generacije ne bodo 
deležne. Kako valeto in kak maturantski ples so imeli lanski devetošolci in maturantje? Kako je s šolami v naravi, maturantskimi in končnimi 

izleti. Kako je z mednarodnimi izmenjavami (ja, tudi srednješolci gredo na izmenjavo v okviru CMEPIUS-a). Kako je z druženji in 

socializacijo otrok. In ne nazadnje, kako je z redom, da otrok vstane, pozajtrkuje, si pripravi stvari, je točen v šoli ,... 
 

In nenazadnje, pomladi je bilo dva meseca, sedaj bo bogve kako dolgo, ..., pa vprašanje, če je to zadnji lockdown, ... In kakšno bo normalno 

življenje v novi normalnosti? Niti pomisliti si ne upam, ... a ti misliš, da bo vse tako, kot je bilo pred marcem 2020? 

17 

Mmilsim, po eni strani mi je zanimivo, da se vsi čudite temu, da imajo odprte zavihke z zabavno vsebino med poukom. Kkateri pisarniški 

delavec pa tega ne počne? Vvsi ljudje stremimo k temu. Kko nas nihče ne nadzoruje, smo neproduktivni. tTa bolj sposobni učenci se bodo 

sicer z lahkoto zelo dobro naučili za teste in izpite. Šše več -- ker se jim ni treba dolgočasiti v šoli, bodo imeli več časa in energije. Žžal pa 
bodo ta manj sposobni nasrkali. Iin pa tisti, ki imajo doma slabe pogoje. 

 

 
Nnajvečji problem so socialne interakcije. Bbrez medsebojnega druženja in socialnega "mentoriranja" starejših se lahko razvijejo v 

precejšnje pošasti. Vvečina otrok, ki se ni socializirala, so imeli kasneje težave zaradi tega. Ssedaj bodo k asocializaciji prisiljeni vsi. 

Tto, da mečejo punco zaradi nepripadnosti ven iz Vviber skupine, kaže na zametke kulta, sem siguren, da je par punc znotraj "kult liderjev" 
in to je zelo slabo, ker lahko vodi v čustveno radikalizacijo kakršnega koli obnašanja (npr. odrasli so sedaj z osamo in presežkom interneta 

bistveno bolj podvženi raznim verskim, antimasker, mlm, incel in ne vem še vse kakšnim kultom v teh časih). 

18 

Učitelji niso krivi, da se otrok ne uči, kriva je vzgoja staršev, ki niso naučili discipliniranosti, so se raje posvečali karieri ali pa drugim 
partnerjem ali pa kofetkanju in so otroke samo porinili v sistem. Zato pa so tam, kjer so. Naravna selekcija bo, kdor se zna prilagodit, bo 

splaval, drugi šibki bodo potonili. 

19 

Da vas ne bi nekam poslal. Presedim z otrokom cele dopoldneve, včasih še popoldneve, da naredi vse. Vi boste meni o igricah in 
Yyoubutu??? Učitelji in sistem je katastrofa. Po podatkih učiteljice vsaj 3 iz razreda še niso poslali enega dokaza, da so karkoli delali za šolo. 

Eni ne znajo slovensko, pa je oče Slovenec, mati Azijka. Govorita katastrofalno, a bosta šla normalno naprej v višji razred. Nobenih ukrepov, 

da bi se ti otroci dejansko kaj naučili. 
Če se kdo je javi 3 tedne, potem je treba poslat inšpekcijo. A ni šola obvezna? 

 

 
Znorel bom zaradi teh karantene, šole na daljavo in vseh omejitev. ZNOREL. Hvala vsem, ki ne upoštevate ukrepov in hvala vladi za vse te 

ukrepe, ki NE DELUJEJO NITI NAJMANJ! 

20 

Ne vem, kako je pri tebi, ampak pri nas morava z možem sama odplačevati kredit za hišo, kupovati hrano in oblačila za vseh 5 in še nekaj 

drugih stroškov imamo. Tako da si pač ne morem privoščiti, da dam odpoved in šolam otroka doma. Plus, rada dam otroku zgled, da delaš za 

to, da kaj imaš in ne da čakaš na državo, da ti nekaj šenka. 
Ali si mislil, da vsi delamo v službah, kjer lahko manjkamo po nekaj mesecev in smo kljub temu plačani? 

21 

Če me že vprašaš, kaj bi morali narediti -- enostavno bi morale šole prilagoditi program na način "šnelkurzov" in tega šolanja od doma ne bi 

bilo. Bi bilo najbolj ustrezno. Preprosta rešitev v resnici -- bilo bi vseeno manj razlik med učenci in dijaki, kot je to sedaj. 
 

Premisli raje glede tega, kaj se v resnici dogaja zaradi razlik med ljudmi -- elita pridobiva. Zakaj pridobiva? Ker nekdo, ki ima dosti denarja, 

lahko privošči tudi trem otrokom, da ima vsak svojo sobo in vrhunske pogoje za učenje od doma. Obstaja pa dosti revnih, ki živijo v 50 m2 
po pet ljudi, kjer pa to ni mogoče. In to je problem šolanja od doma -- ne toliko znanje, ampak občutek manjvrednosti določenih, kar se do 

sedaj ni toliko kazalo. V šoli imajo vsi iste pogoje, tudi v primeru neurejenih družinskih razmer, so se lahko učili v knjižnicah, učilnicah v 

šoli in podobno. 
 

 

Pa ne mi prosim sedaj o tem, da je to "normalno". Ogromno ljudi poznam, ki so iz revnih družin postali spoštovanja vredni znanstveniki, 
podjetniki, strokovnjaki, akademiki idr. -- ker so imeli možnost za to. Tako da -- v Sloveniji nimamo kast kot kje drugje. Seveda ima nekdo, 

ki ima denar in veze od prej, izhodiščno prednost, ampak imajo tudi ostali možnost, da nekaj ustvarijo iz sebe. 
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Gre se za psihologijo, ne za znanje. Če bodo učenci zaradi tega psihično prizadeti, bo to dolgoročni problem. O tem jaz govorim. Je pa to 
večini težko razumet, to pa vem. 

22 

Priporočam knjigo Matthewa Walkerja -- Zakaj spimo. Je na voljo v slovenščini. Avtor je eden nevroznanstvenik in eden vodilnih 

raziskovalcev spanja na svetu. Raziskave so jasne: pomembna ni samo količin spanca, temveč tudi, kdaj v dnevu spimo. Prestavitev pouka na 
poznejšo uro bi inela mnogo blagodejnih vplivov na naše otroke. Dobili bi bolj zdrave, bolj motivirane, in celo bolj inteligentne otroke. 

Nočem nobenega prepričati nič drugega, kot to, da si preberete knjigo ali pa avtorja preverite na Googlu in se prepričate sami ... 

23 

Hhahaha. Ppa to niso samo otroci. Ddijaki, študentje, itd. Vv teh časih sem tudi v predavalnici ves čas reševal sudoku in tako lažje spremljal 
predavanja. Tto ni problem otrok. Eenostavno ljudje (predvsem fantje in kasneje moški) nismo narejeni, da sedimo in poslušamo. Ppredvsem 

moški spol se mora učiti direktno preko prakse. Ddruga tema ja, ta da so šole narejene za punce. 

24 

Streha gori, mi pa razmišljamo o nakupu gasilnega aparata. Problem "šolanja na daljavo" niso Tteamsi, Vviberji ipd., ampak dejstvo, da je 
šolstvo v katastrofalnem stanju. Tako kot je peščica populistov, ki so se prebili na vrh NIJZ in drugih inštitucij, s svojo nekompetentnostjo 

uprizorila pokol, ki ga v naši zgodovini še nismo imeli, tako tudi šolski veljaki situacije enostavno ne obvladujejo. 

Razkroj slovenskega šolstva, ki ga je povzročil predvsem nacionalni kurikularni svet v različnih sestavah, najboljše ilustrira dejanje 
ministrice. Najprej šola na "polno" v maskah, potem pa starši zatarnajo in maske se takoj snamejo. 

Permisivnost po celotni vertikali je šolstvo spremenila v "varstvene" centre, ki se jih upravlja populistično. Kako naj se otroci naučijo 

samoodgovornosti, če pa ne doma, ne v državi, znanje in odgovornost nista vrednota. To, kar se trenutno počne ni "šolanje na daljavo", saj 
noben uradni dokument (učni načrt, katalog znanja ...), v času poležavanja na hrvaški obali, ni bil prilagojen za dejansko "šolanje na 

daljavo". Tako kot se tudi na NIJZ ni našel "strokovnjak", ki bi pripravil delujoč načrt za preprečitev situacije, ki jo imamo sedaj. 

25 

Ne, ker je treba zascititi starejse. Ti pac moras dojeti, da kosi smrtnonisni virus s stopnjo smrtnisti 0.11, in kaj si ti mislis, da bo nasa mularija 
imela distop do znanja, zdravnika, socializacije in nenadzorovanega in za vse case posnetega diskurza, ob katerem bi brez strahu za kazen, 

marsikdaj v visini druzinskega proracuna, upali izreci kaksno kritiko? 

Nasa generacija, se posebej milenijci, se pac ne pustiio izkoriscati. In ce ne bodo imeli konkretne koristi, ne bodo delali za minimalca, ampak 
sedeli doma na socialki, ker vedo, da jim nic ne morejo. 

 

In zato zdaj omejujejo solanje in druzenje otrockom, jim odvzemajo naso normalnost, da imas pravico komentirati, dvomiti. Zanje pa zelijo, 
da bodo, kot sedaj slepo sledijo navodilom na Zzoomu, sledili tudi politiki in njihovim krvnikom v svoje suzenjstvo. 

26 

Da nekateri ne zmorejo, je dejstvo in potrebujejo pomoč, nasvet ... a vi tega niste sposobni, vse, kar delate, je prilivanje olja na ogenj, 

dodajate sol na rane. Res ne bi bil rad v koži staršev, ki imajo otroke doma, delajo, šolajo, kuhajo ... ampak to je realnost, vse, kar nam 
ostane, je, da si pomagamo vsaj z nasveti, spodbudo, najslabše pa je še dodatno obtoževanje vseh in vsega. Konec koncev, zakaj iščemo 

krivdo drugje, za širjenje covida je odgovoren -- kriv vsak posameznik, covid širimo ljudje, mi smo prenašalci!! Noben predpis, covida ne bo 

ustavil, ustavimo ga lahko samo mi in s tem ustavimo vso to norost, šolo na daljavo daljavo od doma ... Ne, še vedno se raje ukvarjamo s 
posledicami ko z vzrokom, pri gašenju posledic smo dokaj nemočni, to upam, da je sedaj jasno razumnim, vse, kar moramo storiti, je, da 

omejimo širjenje. Podobna zgodba je z DSO, kot da so oskrbovanci problem, država, vlada, ne, problem so neodgovorni zaposleni, ki o vede 

ali nevede vnesli virus med oskrbovance. Morda niso upoštevali vseh ukrepov, morda nekateri res niso vedeli, da so okuženi ... in tu je treba 
iskati rešitve in ne v vladi, ministru ..., kako je ta virus razgalil človeško nesposobnost, nespodobnost, neodgovornost posameznika ... to je rs 

neverjetno, kako smo padli na izpitu človečnosti in sedaj se iške krivce drugje, ne iščite vsak posameznik, nosi del odgovornosti, nekateri 
zaradi tihega odobravanja, nekateri zaradi spodbujanja neposlušnosti ... ja, vsi smo na istem vlaku in jokanje, stokanje ne bo pomagalo, 

rešimo se lahko samo z odgovornim obnašanjem z odgovornostjo do sočloveka, skupnosti in potem ne bo več šole na daljavo ....., vse je v 

naših rokah in čeprav je cepivo že ne obzorju, zelo blizu, bo spet vsa odgovornost na slehernem posamezniku, če se ne bomo cepili, virus ne 
bo izginil!! Tako zelo preprosto je to. 

27 

Tudi otroci so zbolevali!! 

 
Smo dobili na dom, da je 1 otrok v razredu okužen. Stikov niso več sledili in smo bili ob 10 dni dopusta. Super, a ne? 

 

Če se bodo šole prehitro odpirale, bo tega polno. 
 

Le zakaj imajo v Avstriji in Italiji šole zaprte, pa imajo manjšo smrtnost, kot pri nas? Ker vedo, da se v šolah virus hitro širi! 

28 

Ali si res prepričan, da bo teh (največ) nekaj mesecev šolanja od doma uničilo cele generacije? In to zaradi “prehlada”, kot praviš? 
 

Če so otroci res tako krhki, potem se obstoju človeštva res ne piše dobro. 

 
 

Si se mogoče kdaj zamislil, kako so otroci živeli pred corono? Zjutraj v šolo z učnimi načrti, polnimi balasta in memoriranja, po šoli pa 
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tekanje od ene ošolske dejavnosti do druge. Potem še kakšno uro do dve v družinskem krogu ob delu (???) za šolo. A tako življenje pa krepi 
psihofizičen razvoj otrok? 

 

 
Ali nisi še nikoli pomislil, da smo za ekstremno slabo epidemiološko sliko v Slo. odgovorni tudi državljani oz. vsaj del njih? Ta “ prehladni 

virus” je s tem, ko se je pretirano razširil med nami, ohromil vsa področja naše družbe in brez ukrepov bi jih še bolj. Pa čeprav mnogi tega ne 

priznajo. 

29 

Nikoli ne pozabite, da Švedi nimajo takšnih težav. 

 

Vse to je samopovzročeno, dodatne težave in problemi, ki nimajo nobene zveze z virusom. 
 

So posledica izključno nepotrebnih, nesmislnih in škodljivih ukrepov, ki ne pomagajo pri obvladovanju virusa. 

30 

Nehajte pretiravati !! 

 

Velika večina otrok, dela za šolo, sploh srednje šole, kjer je večina pouka preko Zzooma. 

 
Tudi otroci morajo oddajati naloge. V primeru, da tega ne bodo naredili, bo starše obvestila učiteljica. Sploh pa, ali starši preverite, vsake 

toliko časa, kaj dela otrok za računalnikom? Ga vprašate, če je naredil vse ta šolo? Kaj tudi pogledate? 

 
Dokler ne bo v bolnišnicah malo pacientov, bo šola na daljavo. Sprijazniti se ! 

31 

Priporočam, da ministrica (in nekateri starši) preberejo odlično zgodbo o butalskem kovaču od Milčinskega. Če jo bodo razumeli, je dobro. 

Za buhtelja bi dal roko v ogenj (seveda njegovo), da je ne razume. Glede na to, da je ministrica ocenila spomladansko šolo z oceno +4, je 
logično, da ni prebrala Milčinskega ... 

32 

Oprosti, ampak pri pouku v živo ti Viber ne vibrira ves čas, tudi z zlonamerno vsebino. Tole traja že predolgo, hkrati pa ni nobenega dokaza, 

da bi šolanje v živo pospešilo okužbo prebivalstva -- dokazi govorijo ravno nasprotno: (I) Okuženih je 0,3 % otrok starih 0--4 leta, 0,7 % 5--
14 let (za primerjavo 45--54 let skoraj 20 %), (II) ko se je še sledilo viru okužb, je bil prenos okužbe iz otroka na odraslega zanemarljivo 

majhen kot med odraslimi, (III) med OŠ učitelji je le 0,6 % okužb, bistveno manj kot v splošni populaciji, itd. Vlada oz. ministrica Kustec ni 

niti ene svoje trditve podkrepila s številkami in preverljivimi dejstvi ... 

33 

Hehe, dobra vprašanja. Predstavljaj si, kako bi bilo, če bi se zdajšnja situacija vlekla mesece, leta, morda celo desetletja. 

 

Moja babica nikoli ni končala osnovne (oz. takrat ljudske) šole zaradi druge svetovne vojne. Se je pa potem izučila za krojačico pri nekem 
tekstilnem podjetju. Brati in pisati se je naučila/znala samo za silo. 

 

 
Trdila je, da je morda tako celo boljše ter, da je zadovojna. 

 
 

Sicer je kot mala deklica vedno sanjala postati učiteljica, a to zaradi spleta okoliščin in revnega ozadja je ostalo samo pri sanjah. 

 
 

Seveda pa ne moremo primerjati takratno stanje z današnjo situacijo, ko imamo/jo otroci vseeno več možnosti, čeprav morda ni direktnega 

osebnega stika. Vse je samo vprašanja samokontrole/discipline. Ter, če si se pripravljen učiti ali ne. To velja za "navadno šolo" in tudi "šolo 
na daljavo". 

Po mojem smo še vedno svetlobna leta pred tistimi časi. Učno snov/šolo bi bilo potrebno prečistiti balasta. 
Babica je omenil, da so se v tistih časih v šoli učili šivati, kuhati itn. Pripravljali so te na življenje. 

 

 
Kaj pa danes? 

34 

OŠ morajo biti odprte. Tudi za ceno več okužb v družbi. 

 
Naj to kompenzirajo z drugimi ukrepi, ki bodo okužbe zmanjšale, če si več okužb ne smemo privoščiti. Recimo zapovedano delo od doma, 

kjer je to možno. 

 
Za dva ali tri tedne, za circuit breaker, ni problem OŠ na daljavo. Sedaj je za predmetni stopnjo šola že več kot mesec na daljavo in ni še 

videti konca ... 
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35 

Lej, ti si tule lahko privoščiš in govoriš o naravni selekciji pri šolanju otrok. Če jaz napišem, da naj potem naravna selekcija obvelja tudi pri 

virusu, sem pa posredni morilec. Pač, tisti, ki ne skrbi za svoje zdravje, naj si sam pripiše posledice. Je to korektno? 
 

Otroci še vedno niso nič krivi, pa če tudi so njihovi starši kofetkali in otroke porinili v sistem. Isti sistem jim je to omogočil. In točno otroci 

so največja žrtev tega virusa. 

36 

Šola na daljavo je popolna bedarija. Mladina od tega ne bo odnesla prav nič. Otroci bodo fizično in mentalno prikrajšani, kar pa je rezultat 

napačno sprejetih ukrepov naše vlade. Izobraževanje je po mojem mnenju takoj za zdravstvom in je popolni nesmisel, da šole zapirajo pred 

vsemi ogromnimi nakupovalnimi centri, ipd. 
 

P. sS. Najbolj grozno pa je, da se pri vsem tem sploh ne posluša glasu šoloobvezne mladine. Veliko mladih se želi usesti nazaj za šolske 

klopi (govorim iz prve roke). 

37 

Nisem učitelj, sem v vlogi učitelja. Torej poučujem mojega sina doma. Ste me napačno razumeli. 

In je tudi moja odgovornost, kako bom moj otrok opravljal šolo. Naš učitelj se pa zelo potrudi pri pripravi gradiva, razlagi in preverjanju. 

38 

V mojih časih se je na faksu še podpisovala inskripcija in frekvenca v indeks. In redno se je dogajalo, da je bilo na mizi za podpis 40 
indeksov, v predavalnici nas je pa sedelo 16. Kdor hoče spat, bo spal -- pred računalnikom ali v predavalnici. Kdor se želi učiti, se bo učil -- 

pred računalnikom ali v predavalnici. 

39 

Pri nas sin prejme snov vsak dan sproti. Ko naredi, naredi, čas ima cel dan, nihče ga ne preganja in tako je prav, do petka je vse urejeno. Za 
nagrado v petek dobi Pps4 in naj igra, med tednom tega ni. Je pa res, da sem tudi sam doma. Bojim se, da bo takole do junija. 

40 

V mislih moramo vseeno imeti dejstvo, da gre za prehodno obdobje. Izpad znanja bo pač čutila cela generacija in se bo to kasneje postopoma 

pridobicvalo. 
Morda je tudi čas, da se prevetri osnovnošolski program in se nekaj balasta omeji ... 

41 

Ne, je odgovornost tudi učiteljiv, ki se velikokrat izgovarjajo, kaj vse ne morejo. Veš, večina staršev nas je v službi in delamo svoje delo, 

potem pa moramo še otrokom razlagati snov, ki jo učitelj ine razloži, pač pa samo napiše, na kateri strani učbenika snov ima. 
Super, samo potem naj se tudi plači odpove, če se že odpove učenju. 

42 

Kruta realnost. Zamujena vzgoja se kaže sedaj takole. Starši, ki najbolj jamrajo, v resnici želijo varstvo za svoje otroke. Pod vsako ceno. 

Najbolj neumna izjava je tista o brezposelnih učiteljih. A mislite, da je to kot avto? Se enkrat naučiš pa vskočiš vozit kadarkoli? 

43 

Do neke mere še razumem ta način šolanja, a mislim, da bi vsaj prva triada morala biti ves čas v šoli. Da o prvčkih sploh ne govorim. Komaj 

poznajo učiteljico, ne zmorejo računalniških veščin ... Njim se bo to poznalo ves čas šolanja in to ne samo v osnovni šoli. 

44 

Ogromne razlike v znanju bodo nastale. Bistveno večje kot pri običajnem pouku. Čez leto ali dve bomo šele ugotovili, koliko škode smo 
naredili .... 

Pouk na daljavo je lahko dobra kratkoročna premostitev (1 teden , mogoče dva), ne more pa to biti rešitev za pol leta, kakor zdaj kaže. In 

sploh ni rešitev za prvo triado. Kkaj šele 1. letniki srednjih šol, zakaj ne bi prva triada šla s prvim letnikom skupaj nazaj v šole. Negativne 

posledice dela na daljavo so se pokazale tudi pri tekmovanju Ččmrlj za fiziko, ki so bili veliko slabši kot prejšnja leta. Najslabše je bilo, ko 

sem bil deveti razred, smo zaradi zavlačevanja dela bili ob valeto, ker te poslanci niso dali pomislit o odprtju šol, takrat smo mel izjemno 
malo okužb, ampak so pozabl na posledice daljšega dela na daljavo. Kje se je minstrici posvetilo, da bi za ustavlanje širitev covida zaprl šole, 

če je OKUŽB MANJ KOT 1 %. 

HVALA VLADA. 
Zaradi vaše zabave z ukrepi sem ostal brez valete in se manj snovi naučil, kot da bi se je v šolskih klopeh. In brez testov, ki bi jih pisali. kKer 

delo na daljavo NI ZABAVNO, KOT VI MISLITE. 

45 

Jaz imam doma dve: eni gre v redu, se je pač prilagodila, druga je v puberteti in je pač problem ( pa smo bili mi v teh letih tudi problem), da 
o trmi niti ne bi. nNajhuje je to, da bi v šoli normalno delala, na način od doma pa je drugače. oOtrokom je itak v tem obdobju vse brez veze. 

iIn če dam primer: Mmed počitnicami je sama pobelila svojo sobo, vse zaščitila, počistila -- jaz sem samo strop, in si sestavila posteljo in 

omarico s sestrino pomočjo ( to dela trma) in normalno , da se ji zdi trapasto delati na daljavo neko nalogo za tehniko, ki je res brez veze. 
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46 

To, da otroci ne poslušajo, je problem profesorjev, ki predavajo tako nezanimivo. Ali pa je celoten šolski sistem treba pač reformirati. Naš 

šolski sistem je kot zapor, ne pa izobraževalna ustanova. 

47 

Kaj ces. Resujemo zivljenja in to ne glede na to, koliko jih bomo unicili. Taka je ta vrhunska taktika. Ce se cel cas gleda samo en kazalec in 

je fokus samo na to, potem ostalo ocitno ni pomembno. Jaz pac zmetal svoje prihranke za to, da sem opremil mularijo z opremo. Ni poceni. 

Ampak pomembno je, da ..... ne vem vec, kaj je pomembno. Pardon. Glavo gor. :-) 

48 

Zz prve roke, šolanje je katastrofa, starši smo doma, da nudimo support za neefektivno učenje. Starši izgubljamo živce, motivacijo za delo, 

otroci pa z glavo mislijo le na prosti čas, saj osebe, ki jim nudi šolsko avtoriteto, ni doma. Šole se morajo nujno odpreti !!! Ali ste psihologi 

res nepomembna stroka, da bi bolj poudarili probleme !!! 

49 

Ne bodo živeli normalno. Tisti, ki imajo tako ali drugače omejene možnosti, pa sploh ne. Poznalo se jim bo najmanj celoten čas 

izobraževanja. Pa nikar primerjat z nekimi drugimi časi. Danes je čas tekmovalnosti in če zaostajaš, si out. 

50 

Moj je v petem razredu. Ti povem samo en primer. Sošolec je bil sam doma, ko je potekal Zzoom. Učiteljici je rekel, da mu kamera ne dela, 
on pa veselo Ffortnite igral in ostalim sošolcem pošiljal slike in videe na Vviber. Učiteljica govori in razlaga snov, on pa veselo s krampom 

maha naokrog. Je dovolj eden tak, pa hitro napelje še kakšnega otroka. Moj je pač tak, da mu ne bi rabil dvakrat reči in bi se mu pridružil. 

Zato že cel čas šolanja na daljavo delam popoldan, ker ne vem, kako bi potekalo, če bi bil sam. Je pa to tako, da pri teh letih so eni otroci že 
zelo samostojni, drugi pa pač ne. Pač tako je .... 

51 

Saj petošolci so lahko sami doma. Po eni strani niti ni čudno, po drugi strani ni sprejemljivo. Vendar prav tako ni sprejemljivo, da si mora 

učenka med spraševanjem učiteljice zakriti oči z masko, češ da ne bo plonkala. Sem mislil, da se je tak zaplankan odnos določenih učiteljev 
preteklost. 

52 

Zdravstvo je pred kolapsom. Dejmo malo potrpet ... znanje se da nadoknaditi. 

Stres in težave, ki jih doživljajo naši otroci, lahko jemljem tudi kot neke vrste izkušnjo, izziv, šolo, lahko pa vidimo problem. Stvar 

percepcije. 

53 

60+ torej, tudi 90. odpadal je pouk zaradi takih in drugačnih izzivov. Kkdaj v celoti, kdaj samo za posameznike zaradi okoliščin. Ddejstvo je, 

da ne bo manj znanja, mogoče ga bo kdo dojel malo kasneje. Ppreveč se dela iz muhe slona. Vvsi poznamo ljudi, ki so osnovno šolo komaj 
zdelali, pa jim gre sedaj bolje, kot pa nekateri s peticami. 

54 

Kakšne so moje izkušnje: Če bi bil interes, bi šola na daljavo lahko delovala bolje, kot redni pouk. Pa tega ni. 

 
 

"Strokovnjaki" iz državnih uradov skrbijo predvsem za dvig svoje plače, dopuste, dodatke in božičnico. Za odgovornost izbire Wweb 

storitve, ki bi bila uporabna oz. najbolj primerna, bodo v mesecu dni odgovorili, zakaj oni niso odgovorni. 
 

 
Učitelji, polni predsodkov, imajo o učencih svoje mnenje. Če imajo o nekom dobrega, se lahko ta izgovori na računalnik, elektriko, internet, 

pa bo vse upravičeno. Med tem ko bo pa nekdo drug deležen nemilosti. 

Hkrati učitelji vidijo samo svoj "gnev" in jih moramo razumeti. Obratno ne gre ... mi moramo pač njih razumeti, da moramo samo mi 

razumeti njih, njim pa ni potrebno nas. 

 

 
Današnji primer -- zopet en učitelj ni do določenega časa poslal navodil za današnje delo. Verjetno mu je ponagajal internet. Bog ne daj, pa 

da bo ponagajal učencu, ker dob neopravičeno uro. 

 
 

Da ne omenjam korespondence z učitelji! Čez cel dan prihaja pošta učiteljev. V večini primerov se izkaže, da pošta nima popolnih navodil in 

zato kasneje pride še pošta z dopolnitvijo navodil. Navadno še vedno ne zadnjimi. Torej pol navodil tukaj, pol tam in še tam. Učiteljev je več 
kot 10 in potem si lahko predstavljate, kakšna je dnevna zmeda na pol napisanih in dopolnjenih mailov. 

Da enega od navodil spregledaš in ne upoštevaš, se smatra, da nisi naredil naloge -- brez milosti. 

 
 

Pa mi imamo oOK. internet in računalnike, pa še telefone, kar morajo imeti, pa ne uspemo vedno brez zapletov priti skozi. Kako pridejo 

skozi tisti, ki nimajo vsega tega? 
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Pa še nekaj -- moji otroci do aprila niso imeli nobenega pravega stika z računalniki (samo za igrico in filme). Oni so z aprilom prvič 

uporabljali maile, aktivno uporabljali internet, tiskalnik, urejevalnike besedil, fotografirali, uvažali fotografije in risbe, itd. Ampak od njih se 
kar pričakuje, da to uporabljajo, kot žlico za juho -- kot, da to aktivno uporabljajo že več let. Še odrasli ne znajo vsi delati z računalnikom. V 

bistvu bi jih po moji oceni znala biti vsaj polovica, če ne več. 

Marsikateri otrok si zasluži priznanje že samo, da je osvojil delo z računalnikom. 

55 

Učenek zapiranja šol je ta, da se otroci ne bodo okužili v šoli, ampak v naselju, kjer se prosto igrajo med seboj na raznih igriščih. Otroška so 

zapečatena, niso pa košarkarska igrišča. Koga se tu ščiti. Učiteljice, drugega ne vidim. Rezultat pa je isti že par tednov, okužbe se ne 

zmanjšujejo. Sicer pa PCR ni natančen. Lahko okuženega pustiš na prostost, neokuženega pa pošlješ v izolacijo. 

Podobno poznam. V osnovni šoli izven LJU so bili tisti z odličnim uspehom, so potem v Ljubljani komaj izdelovali šolo. Slabo ocenjeni v 

osnovni šoli izven LJU, pa so v nadaljevanju šolanja v LJU zelo uspešni. Kakšen je rezultat tega? Pristranskost učitelja, kjer se upošteva 
obraz in morda poznanstvo staršev. V Ljubljani pa je veljalo samo znanje in nič drugega. Žak je tako. 

56 

Tisti odlični in prav dobri bodo imeli zaostanke v učni snovi, kaj bo z ostalimi ? zZa manj uspešne in neresne, bi bilo treba ,dati možnost 

staršem, da lahko ponavljajo, brez preverjanja letos (šolsko leto) in psihološkega mučenja zaradi neznanja. 

57 

Čestitam za hrabrost in iznajdljivost. In se eda ste najbrž ponosni, da znate izkoriščati pravila. Ko boste pa potrebovali (ne privoščim vam 

tega) zdravniško pomoč in ko jo bo težko dobiti, boste pa verjetno kričali in pisali, kako so vam spet kršene pravice. 

58 

Tole ti pišem samo zato, da ne boš naredil kakšnemu študentu nepotrebne škode. Verjamem, da so nekateri študentje, ki so prijavljeni kot 
slušatelji, pa niso zraven računalnikov. Si se vprašal, zakaj je tako? Nekateri si snemajo predavanja, ne morejo pa biti navzoči, ker so lahko v 

službi ali imajo druge neodložljive obveznosti. In ker obljube šol, da brez skrbi, predavanja bodo vsa posneta, nikakor ne držijo, saj se 

posnetki zgubljajo, brišejo, potem raje študent posname sam predavanje in ga posluša potem ko lahko. 

59 

Menim, da je mimo tako pritoževanje v stilu, da naj mu država plača 1000 €, pa se bo ukvarjal z otrokom in njegovim šolanjem ... A trdim, 

da, da je to lahko ali kaj podobnega? Ne, zato pa sem napisal, da gre za težko situacijo ... Nič od preostalega, kar mi pripisujete, nisem izjavil 

... Tako, da lahko to bitko bijete s kom drugim ... 

60 

Napaka, mojster. 

Racunalnik bi morali tvoji otroci najprej uporabljat za urejevalnike besedil, tiskanje, iskanje informacij na spletu, uporaba e-poste ... in sele 

potem za zabavo. Saj, kot jaz vidim, veliko otrok ne zna uporabljat zlice, napacni prijem, kaj sele zajemalko. 

61 

Vv bistvu je to cisto pricakovano. Ssaj namrec nismo definirali oziroma strogo dolocili ta kao pravila on line sole. pPri tem ne mislim 

izkljucno na pouk, temvec tudi starse kot taksne. Sstevilni delodajalci so omogocili zaposlenim delo od doma, samo da se dela, tisto 

obveznost doma, do otrok, do sol, pa bodo ze. 
Ppovedal bom samo dva primera, ki sta nekako logicna, na prvo zogo, na drugo pa niti ne. 

Pprvi je, okuzba s koronavirusom. Zzaposledni gre domov in dela od doma, pocuti se dokaj ok., nima vonja in okusa, pravi rahla vrocina, 
okrog 37-- 37,5 dva dni, nato pa je bilo bolje. 

Vvendar, ko je sporocil to vodstvu, ga je to, brez da bi preverili, kako se pocuti v resnici, napotili na delo od doma (lazem, ze pred tem je 

delal od doma, samo je vmes hodil na teren, sedaj je pac dobil izrecno navodilo, da na teren ne sme). Ttorej, pozitiven si, mogoce celo rahlo 
utrujen, brez vonja, okusa, pa vseeno delaj. Kker pac lahko od doma tipkas po racunalniku. 

Ppodobna zadeva je bila s sodelavko, kateri so poslali hcero iz vrtca (teden pred zaprtjem), staro 3 leta, v karanteno/-samoizolacijo, ker je 

njena vzgojiteljica bila pozitivna. Ppovedat je sla sefu, da je otrok mora biti doma, ter da bo ona poleg nje. Bbrez cesarkoli, ji je sef rekel, ni 

problema, od jutri dalje si na delu od doma, dobis neko odlocbo, da bos delala od doma in konec. Nni tezav. Nnihce se ni vprasal, kako naj 

ob 3 letnem otroku, delas. 

 
 

Iiz vrteca, kamor hodi moja hcera, dobivamo maile, da so podaljsali "zaprtje" vrtca itd., razen za: 

tTu se je zapletlo, ces moras prinesti potrdilo od delodajalca, da je tvoja sluzba nujna za delovanje drzave (recimo, da je), ali da ne mores 
delati od doma (!!! zelo sporno, ker mi pravijo, da ne morem otroka pripeljati v vrtec, ce meni delodajalec omogoca delo od doma), ali da mi 

delodajalec ne omogca varstva otroka (tudi to je sporno, ker ti ga ne more zavrniti). 

62 

Jaz hodim na faks, pa priznam, da me občasno telefon zavede. Če bi bil še v OŠ, bi zagotovo med poukom igral igrice. Iz opazovanja moje 
mlajše sestre lahko povem, da je tak pristop popolnoma neprimeren in katastrofalen za zdravje mladih. 

63 
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Kkoliko so pa ocene merodajne? Ppa ne samo v osnovni šoli, tudi na srednjih. Kkolegica, ki ima hčerko na ljubljanski gimnaziji, se med 
kontrolnimi skriva pod mizo, priklapljajo se na oddaljen dostop, ... tudi tu ni enakopravnosti. 

64 

Jaz ne branim nobene politične linije, razmišljam s svojo glavo in uporabljam življenjske izkušnje. Zagovarjam osnovne ukrepe, ker jih 

smatram za smiselne. Kako so bili ukrepi skomunicirani z nami oz. kako so bili zlorabljeni, je pa druga tema. Verjemi, da znam biti kritičen. 
Vendar še vedno se mi trenutno zdi najpomembnejše, da se epidemiološka slika izboljša. Za vse nas, za šolo, zdaravstvo ...... Nimam vsega 

prav, mogoče tudi ti ne. 

65 

Jaz imam tri otroke. Nič norišnice, včasih je naporno, se prilagajamo in gre. Spoštujemo trud učiteljev. Vemo, da šolanje na daljavo ne bo 
potekalo naslednjih 26 let, razumemo ukrepe in jih spoštujemo. 

66 

Vecina tistih, ki doma zabušava, ker starši ne morajo cel dan sedet zraven njih, verjetno ne bi bili resni tudi v šoli ... Najbolj se mi edin 

smilijo najmaljši, ki se učijo osnovnih stvari, ki so podlaga za celo nadalnje šolanje in se njihove osebnosti in navade še razvijajo. 

67 

Tebi zagotovo. So vidne. Šola ob 8.00 je prezgodaj. Ob 11.30 so pa ze utrujeni. 

P vmes se 20 min. odmor za malico in 20 min. rekreativnega odmora. Bogi otrocicki, ki morajo vstati ze ob 7.50 in spijo sele od 21.00 dalje. 

68 

Hehe, ze jaz, ki sem skoraj 45, imam povprecje 3h na telefonu in ene 7h na compu dnevno ... pa nisem veliko za elektroniko ... kje so dobili 
2h, mi ni jasno.:)) 

69 

Glede krav je bila boljsa tista iz Umorov na podezelju. Pride falanga mestnih frajerjev, ki je divjala s terenci naokoli in vsem solila pamet. Pa 

kolovodja teh frajerjev zavriska enemu kmeckemu fanticu, da se je en bik skoraj zabil v njega. Pa ta vprasa, kje je to bilo. In mu pove nek 
kraj. Pa kmecki fantic pravi, da so tam samo krave. Frajer pa vehementno: ” Od kdaj imajo krave rogove?” 

 

Upam, da res ne pridemo do tega. :-))))) 

70 

Gre, včasih pade linija, potem dobi otrok neopravičeno (upam, da bo pritožba uspela), če se kasneje priključi, ga ne sprejme, kakšen učitelj 

komplicira z dodatnimi gesli ... drugače pa podobno, kot ti opisuješ. 

 
Spremenit na bolje bi se dalo marsikaj, še največja ovira so učitelji nevešči sodobne tehnike. Vse skupaj me spominja na strojepisje v začetku 

90' -- doma si imel PC in obvladal strojepisje, v šoli pa istoimenski predmet in izpit na pisalnem stroju. 

71 

Učni načrt razposlati učencem vsak teden in preverjati minimalno 1× na mesec. Če že iščejo, naj iščejo vsebine povezane s poukom. 
Učbeniki in razlaga je premalo danes. 

Pisemske grožnje svetovalcem vlade za covid-19, varuje jih policija 

https://www.rtvslo.si/crna-kronika/pisemske-groznje-svetovalcem-vlade-za-covid-19-varuje-jih-policija/544605 

1 

Ljudje so v vse hujši stiski, tako finančni kot psihološki. Z nesorazmernimi ukrepi, ki dokazano ne delujejo, se rešuje samo del problema, 
nihče od odločevalcev pa nima v mislih postranske škode, ki s tem nastaja, in ki bo mnogo hujša od te sedaj, ko cCovid izveni. To pa ljudi, ki 

so v stiski, spravlja v obup, v njih sproža revolt in v nelogična dejanja. Ker jim je onemogočena dobesedno možnost preživetja. Te zgodbe 

lahko spremljamo vsak dan v medijih, na njih pa ni s strani vlade nobenega odziva. In žal je logično pričakovati, da se bo ob nadaljevanju te 

represije, situacija samo še slabšala. 

2 

Folku se počasi že meša. 
Vsega je kriva ta nesposobna populistična vlada, ki nas ima za svoje talce. 

A dan bo prišel, o bratje in sestre, ko bodo odgovarjali pred ljudstvom. 

Na žalost bodo to volitve in ne sodni pregon. 
Nisem lev in nisem desen, sem pa na žalost izobraženec, ki je ozmerjan v tem času. 

To, kar se dogaja na javni sceni, smo včasih gledali le po TV, v prispovkih iz zaostalih držav. 

Žalost, žalost, žalost, kam smo prišli. 

3 

https://www.rtvslo.si/crna-kronika/pisemske-groznje-svetovalcem-vlade-za-covid-19-varuje-jih-policija/544605
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To pa res ni presenečenje. Ljudje izražajo svojo stisko in obup, mirni protesti, ki so sprejemljivejši način izražanja nestrinjanja so 
prepovedani, grozi ti celo globa v višini nekaj tisoč €. Vsi pa se zavedamo, da so k eksplozivni rasti okužb največ prispevevale napačne 

odločitve NIJZ in "strokovne" skupine. Če smo v zadnjih dveh mesecih imeli več kot 60.000 pozitivnih testov in izdanih manj kot 12.000 

karantenskih odločb, ni potrebna visoka inteligenca in velik napor, da ugotoviš, zakaj se okužbe ne umirjajo. Nekaj deset administratorjev bi 
lahko to rešilo že s tem, da popišejo družinske člane in jim vročijo karantenske odločbe. Inšpektorat in policija, pa namesto da se ukvarjajo z 

maskami na prostem, naj se ukvarjajo s preverjanjem spoštovanja karantenskih odločb. O DSO-jim pa, da niti ne izgubljam besed. In to so 

razlogi, zakaj v Avstriji že po treh tednih odpirajo šole in še marsikaj, pri nas pa bomo zaprti dva meseca in ne bo niti za 1 % boljše. 

4 

Predpostavljamo, da je vse napisano res. Vendar mislim, da je vlada s svojimi zavajanji zabredla tako globoko, da ne dam roke v ogenj, da si 

niso to sami nastavili, da izpadejo žrtev in kot motiv za kasnejše ustrahovanje. 

5 

Tako v članku. ( Kdor komu, zato da bi ga ustrahoval ali vznemiril, resno zagrozi, da bo napadel njegovo življenje ali telo ali prostost ali 
uničil njegovo premoženje velike vrednosti ali da bo ta dejanja storil zoper njegovo bližnjo osebo, se kaznuje z denarno kaznijo ali zaporom 

do šestih mesecev. ) Bi rekel, da berem o ukrepih omejevanja, saj se ti isti svetovalci tako obnašajo do nas ljudstva, mar ne. 

6 

Vsakršna grožnja ni prijetna, je pa potrebno vprašati dotično osebo, zakaj je to storila. Vsi vemo, da so nekateri vladni svetovalci tam zgolj 
zaradi političnih točk in ne toliko zaradi covid-19, saj če bi bilo tako, bi bil ta problem že zdavnaj rešen! Resnično ne vem, kakšno vlogo ima 

pri tem g. Kacin, saj je zgolj politik in ne zdravstveni delavec! 

7 

Tocno tako. Tudi ljudstvo je dozivelo napad na svoja zivljenja. Kmalu bomo doziveli tudi napd na nasa telesa -- obvezno cepljenje. Z 
maskami ze dozivljamo napd na nasa telesa. Ja, vem, da nekateri sveto verjamete, kako maske pomagajo. In imate vso pravico to verjeti. A 

slisali smo tudi ze mnoge zdravnike, tudi infektologe, slovesnkih sicer ne, iz tujine pa, da maske cisto nic ne zaustavijo korone ter da so 

izredno skodljive, ker vdihavas nazaj svoj izdihan zrak. 
 

Da o omejevanju prostosti ne govorim. Niti iz svoje obcine ne smec. Do 21h moras biti doma. Mnogo ljudi, tudi jaz med njimi, dozivljamo 

hud napad na nasa premozenja, saj smo v koroni izgubili sluzbo in ne prejemamo nobene pomoci od drzave, ki se hvali, kako pomaga vsem, 
v bistvu pa pomaga samo delu gospodarstva, tistemu delu, ki se je odlocilo sprejeti pomoc, ter seveda upokojencem zaradi pridobivanja 

volilnih tock. Edino, kar je res ok., je, da druzine dobijo pomoc. Pa nimam druzine, da me bo pomote. Ampak spet ni posteno, da neka zelo 

bogata druzina dobi enako veliko pomoc, kot revna. 
 

 

Verjemam, da nekateri verjamete v smrtonostnost korona virusa. Ampak jaz pa ne verjamem in tega bolje, da niti ne govorim v javnosti. Na 
ta nacin je ogrozena tudi moja svoboda govora. 

 

 
Seveda ne bom sel zato pisat grozilnih pisem svetovalcem vlade. Ampak nekatere ljudi je pa situacija priterala do tega, da lahko storijo le se 

to. Ne podpiram takega nacina, seveda ne. Lahko si pa predstavljam, da clovek to naredi. Ker tako ali tako nima vec nicesar za izgubiti. 

 
 

A prosim povejte mi, kako lahko v Sloveniji sploh se poves, da se ne strinjas s korona ukrepi in da tones v revscino. Najprej je treba to 
vprasanje razcistiti. To bi morala biti prednostna naloga vlade, policije, ustavnega sodisce. Ne pa da je prednostna naloga sedaj poloviti te 

ljudi. 

 
 

Zelo verjetno ljudje, ki so pisali ta pisma (vsebine sicer ne poznam) niso nikakrsni zlocinci, temvec so samo ljudje v stiski. In mi jih bomo 

sedaj polovili in jim pisali financne kazni. 
 

 

Namesto da bi ta presneta drzava in vlada z njo vzpostavila sistem, kjer se za vsakega cloveka preveri nejgovo dejansko premozenje in se 
glede na to tala pomoci! Kot da se tega ne da narediti! Ja, saj vem, da bo folk potem pisal svoje premozenje na sorodnike in tako izigraval 

drzavo. Ampak naj se pa potem preveri premozenje za npr. 1 leto nazaj. In naj se raje te prevarante polovi. Naj bo to prioritetna naloga 

policije! 

8 

Tudi sam se kot verjetno še marsikdo ne strinjam z načinom komuniciranja nekaterih vladnih svetovalcev in do mnenja glede komuniciranja 

ima vsak tudi vso pravico. 

 
 

Ampak groziti komurkoli, in to preko anonimnih pisem, pa je enostavno sprevrženo in hkrati kaznivo početje, ki zasluži prezir in kazen. 

 
 

Ker se to dogaja osebam na obeh političnih polih, se je potrebno tudi zamisliti, zakaj se to dogaja in premisliti, kako preprečiti netenje 

medsebojnega sovraštva, ki se izvaja izključno za osebno dobrobit posameznih priviligirancev. 

9 
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V trenutku, ko demokracija ne dela vec za njih, nekateri preidejo v groznje in zelijo nasilno doseci svoj cilj. Nic presenetljivega oziroma 
nekaj, kar ne bi ze videli/doziveli. 

10 

Ne bi glih opoziciji to pripisal, so sicer vsi namazani z žavbami, bi prej rekel, da sami sebi igrajo to igro, ker vedo, da počasi izgubljajo igro, 

ali, najbrž bolj verjetno, ljudem, ki jih je omejevanje spravilo v slepi kot, in zato nimajo kaj izgubiti, si pa odvežejo vsaj svojo dušo do 
naslednjega apokaliptičnega naslova članka. 

11 

Ni za izključiti, da to vlado tako močno "skrbi za svoj ugled", da je grožnje poslala kar sama. Pod taktirko trenutnega PV, je tej vladi v 

interesu vse kaj prej kot pa uspešna država. 
Sicer pa strogo obsojam taka nizkotna dejanja, kot so pisemske grožnje! 

12 

Če bi se pogovarjalo o dvomih (na primer Potrčevih), bi ljudje bolj zaupali in spoštovali te ljudi. Ukrepi bi bolj prijeli, kot družba bi zrasli. 

Dvomov se ne sme pometati pod preprogo. Potrč se ni delal pametnega, pokazal je nerazumevanje in dvom v verodostojnost informacij. 
Naloga epidemiološke stroke je prepričati in osvestiti ljudi. Epidemiologi se ukvarjajo z ljudmi, ne z boleznijo. Potrč je vse povedal prav (kot 

zastopnik dvomljivcev), strokovna svetovalna skupina pa je povozila ljudi in evo rezultat. 

13 

Danes dobite nazaj K. Erjavca. Pred novim letom KUL ter njihove (skrite) strokovnjake in novo (?) strategijo. Da bo raja zamenjave še bolj 
vesela, bodo najbrž takoj zrahljali kakšen ukrep. Me pa zanima, ali se bodo ljudje z novo vlado dejansko bolj držali takrat veljavnih ukrepov 

in če ne, kaj bodo storili. 

14 

Več kot očitno je, da imamo hkrati kar dve epidemiji: "covid 19" in "epidemijo slaboumja". S slaboumjem okuženi scrkljanci se spravljajo na 
druge ljudi, kot da so ti krivi za covid in kot da se trudijo, da bi bilo čim več težav z njim. Da bi pa pomislili, kje bi bili in kako bi bilo brez 

vsakršnih ukrepov ... ne, to je pa zanje preveč! 
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